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دانشگاه علوم   یسازمان غذا و دارو از معاون غذا و دارو سی و رئ یبهداشت، درمان و آموزش پزشک ریمعاون وز یقدردان 
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 135 ................... دانشگاه«   یامور حقوق  تیریعملکرد« و »سرپرست مد ش یبودجه و پا ،یمنابع مال  یزیبرنامه ر ری»مد  یابقا

 136 ....................................... ی بخشدانشکده توان  سی عنوان رئبه یآبادو معارفه دکتر خاتون  انیدکتر هاد میمراسم تکر

  دیارائه خدمات تاک  ت یفیها به منظور بهبود ک مارستانیبا ب یش یشدن مصوبات جلسات هم اند  ییمعاون درمان دانشگاه بر اجرا

 140 ......................................................................................................................................................... کرد
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 148 ............................................................................................................................ گوارش و کبد  یها  یماریب

 149 .............................. )ره( برگزار شد ی نی امام خم یمارستانیمجتمع ب  المللن یو ب  یپژوهش  ،یجشنواره آموزش نیشانزدهم

)ره(   ینی امام خم یمارستانیمجتمع ب المللن ی و ب یپژوهش  ، یجشنواره آموزش  نیدانشگاه در شانزدهم شکسوتیاستاد پ   میتکر

 .............................................................................................................................................................. 152 

 154 ......................................... ها، برگزار شد  مارستانیب  یحسابدار یدانشگاه با روسا ی امور مال  ریمد  یشی جلسه هم اند

 155 ................................................... )ره( برگزار شد  ین یامام خم  یمارستانیکنترل عفونت مجتمع ب تهی جلسه آبان ماه کم

 158 ....................................................................................... ی معاونت آموزش نگی حکم مسئول دفتر منتور یبا اعطا

 159 .............................................. بهارلو  یدرمان یدر مرکز آموزش یپزشک یتخصص  یبا گروه ها ییجلسه آشنا یبرگزار

 159 ................................................................. بهارلو یدرمان یدر مرکز آموزش یبا کادر پرستار ییجلسه آشنا یبرگزار

 160 ........................................................ ی دانشکده دندانپزشک  یعلم ئتی ه  یو اعضا س ی سرپرست دانشگاه با رئ دارید

راد به عنوان   ی خواجو  می نژاد و انتصاب دکتر نس ی شکوه ن یدانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر نوش یمعاون آموزش یقدردان 

 161 ............................................................................................. ی معاونت آموزش  یعلم  ئتیسرپرست مرکز امور ه 

به عنوان   ید یانتصاب دکتر سارا پورشهو  انیاثوندیدانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر شهرزاد غ یمعاون آموزش یقدردان 

 163 ........................................................................................................ دانشگاه  یامور آموزش تیریسرپرست مد

و تحت پوشش قرار گرفتن افراد در   یبهداشت  یهامرکز بهداشت جنوب تهران از نحوه ارائه خدمات و مراقبت   سیرئ دیبازد

 165 ..................................................................................................................................... مناطق کم برخوردار 

 165 ........................................................................ ی راز  مارستانیدر ب دی و جد ن یشی پ  یو معارفه روسا میمراسم تکر

 166 ........................... برگزار شد  1400)ره( در سال   ینی امام خم  یمارستانیمجتمع ب تیری و مد یرهبر  م یجلسه ت ن یچهارم
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 168 .................................................. ی راز مارستانیب  سی عنوان رئدل بهو معارفه دکتر زنده  ین یدکتر عابد میمراسم تکر

 169 .............................................................................. تهران برگزار شد   یدانشگاه علوم پزشک سهیرئئت ینشست ه 

  تیریبه سمت سرپرست مد یو انتصاب رضا مومن ییرضا  داحمدی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر س یقدردان 

 171 ........................................................................................................................................ حراست دانشگاه 

 172 ......................................... انیائیض مارستانیب یبه سمت سـرپرست معاونت آموزش یانتصـاب دکتر احسان سخاوت

 173 ........................... ی شهرستان ر  یبهداشت مراقبت مرز  گاهیتهران از پا  یه علوم پزشکمعاون بهداشت دانشگا دیبازد

 174 ................ و آموزش برگزار شد  ییدانشجو ،یدانشگاه با حضور معاونان فرهنگ  یاجتماع ی فرهنگ یجلسه شورا   نیششم

  مارستانیب یبخش ها یو روسا سهیرئ ئتی تهران با ه  یسرپرست دانشگاه علوم پزشک ،یقناعت ن یدکتر حس  مانهیصم دارید

 176 ........................................................................................................................................................ نایس

 177 ................................ کند  ی را ط یالملل نی از بطن جامعه تا سطح ب ی ریمس  د یبا ی: توانبخشیدانشکده توانبخش  سیرئ

 177 ......................... شد  یتهران بررس  یبا حضور معاون درمان دانشگاه علوم پزشک نایس مارستانیب  یازهایطرح جامع و ن 

 179 ........................................................... نقش اول را دارد  کیوت یمحصولات پروب  دیدر تول   تیفی: ک یدکتر محمد محمد

 181 ........... تهران است  ی دانشگاه علوم پزشک انیبندانش   یهادرصد صادرات کشور مربوط به شرکت  80بر دکتر منظم: بالغ 

را   یضدسرطان و آنکولوژ  یداروها  یدرصد سهم بازار داخل : پنجاه یسپهر  مایرا خواهد ساخت/ دکتر ن نده«یدر نانو الوند »آ دی ام

 184 .............................................................................................................................. میابه خود اختصاص داده 

 187 ........................................................ م یهست یجزو مراجع جهان ،یسرجر  کیدر ربات کنمی سرکار: ادعا م  دیدکتر سع 

به سمت   ییرضا داحمدی و انتصاب دکتر س یشوشتر  یمرعش  نایدسی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر س یقدردان 

 191 ........................................................................................... اطلاعات دانشگاه   یآمار و فناور تیریسرپرست مد

به سمت   یفراهان یواشقان  یو انتصاب دکتر عل  ین یپورحس درضایسرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر حم  یقدردان 

 193 ............................................................................................................................... مرکز قلب تهران  سیرئ

 194 ......................................................... برگزار شد   ی عتیشر مارستانیب دی و جد ن یشی پ  رانیو معارفه مد میمراسم تکر

 195 .................................................... یفاراب مارستانیتهران از ب  یدانشگاه علوم پزشک  یدانشکده پزشک  سیرئ دیبازد

 198 ............................................................................................................................. و مدافعان سلامت  ثارگرانیا

  انیپا یمدافع سلامت حوزه داروساز ی داشت شهدا یوابسته( با گرام عی)دارو و صنا 2021فارما  ران یا شگاهینما نیششم

 198 ....................................................................................................................................................... افتی

 199 ............................................ ک ی پلاست  یفوق تخصص جراح  یو جنگ با دکتر جواد رحمت  یاز جنس زندگ ییوگوگفت

روز افزون کشور از لحاظ   یی کند تا شاهد رشد و شکوفا دایپ  ی جامعه تسر  یدر تمام یثارگریفرهنگ ا دی: باانیدکتر صادق 

 209 .................................................................................................... میابعاد باش ریو سا یعلم  ،یاقتصاد ،یاسیس

 210 ............................................................................................................... ی و جهان ی در سطح مل یعلم  یرتبه بند
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 210 .......................................................................................................شود ی اهدا م  ی مصطف ینشان عال ن یچهارم

در رتبه چهارم   نیگزیدانش حوزه طب مکمل و جا  دیدر تول رانیا  مگویسا یسنجمعتبر علم   ی نترنتیا گاهی به استناد گزارش پا

 210 ................................................................................................................................................ قرار گرفت 

 211 .......................... سلامت شد  مهیب نهی در زم دهیارستان برگزمیب ریجامع بانوان آرش موفق به کسب لوح تقد مارستانیب

 212 .............................................. کودکان در آزمون بورد کشور  یمرکز طب  یو فوق تخصص ی تخصص ارانیدرخشش دست 

  یابیکام  ییطلا دی که کل  دی داشته باش ن یقیاست؛   تیدوران کشف، جست و جو و خلاق  یدنتی آرش: دوران رز مارستانیب سیرئ

 213 ............................................................................................................................................... تلاش است

 215 ................................ ی در آزمون بورد تخصص  یآرش، رتبه دوم کشور مارستانیب اریدست  ،یمصاحبه با دکتر الناز سالار

  یدر امتحانات بورد تخصص راعلمیام یمارستانیسروگردن مجتمع ب یو جراح  ینیگوش و گلو و ب ارانیدست  ینیافتخارآفر

 216 .......................................................................................................................................... 1400 وریشهر

 217 ........................ برگزار شد  یدانشکده پزشک  یو فوق تخصص یبرتر آزمون دانشنامه تخصص  ارانیاز دست ریمراسم تقد

 220 .............................................. ی دانشکده پزشک یتخصص و فوق  یبرتر آزمون دانشنامه تخصص ارانیاز دست یقدردان 

 221 ............................................... برگزار شد  یچشم پزشک  یبرتر آزمون دانشنامه تخصص یاز رتبه ها یمراسم قدردان 

 222 ................................................................ 1400سال  ی در آزمون دانشنامه تخصص نایس مارستانیبرتر ب  ارانیدست

اتفاق   کیبر دانش   یو خلق ثروت مبتن نیدانشگاه نسل سوم و کارآفر یزاده: حرکت به سمت و سو ییرضا نی دکتر حس

 222 .............................................................................................................................................. است  یجهان

 226 ..................................... ی مدال در بخش گروه  15و   یافتخار در مرحله انفراد  پلمید  21مدال رنگارنگ و   25با کسب 

 229 ................................................................................ در آزمون بورد  یعتیشر مارستانیبرتر ب  ارانیمصاحبه با دست 

 Lead Compound ییو شناسا Bio conjugation محصولات د یتول  ،ی: گسترش محصولات انکولوژروزپوریدکتر لقمان ف 

 231 .................................................................................................است انیشرکت پارس نده یآ ی هااز برنامه  دیجد

 235 .......................................................................................................................................... ی عمران یپروژه ها 

 235 ......................)ره(   ین یامام خم  یمارستانیدر مجتمع ب (CSSD) یمرکز   ونیزاسیلیواحد استر د یجد یاز فضا  یبرداربهره

 235 .............................................. ی فاراب مارستانیمنابع دانشگاه از پروژه ب یزیو برنامه ر تیریمعاون توسعه مد دیبازد

 237 ................................................................... آرش مارستانیب  یربرداریدانشگاه از پروژه تصو یدفتر فن  ریمد دیبازد

 238 .............. کانسر  توی انست ی تختخواب  640  مارستانیمنابع دانشگاه از پروژه ب یزیو برنامه ر تیریمعاون توسعه مد دیبازد

 239 .............................................. راحت و آسان مردم به خدمات جامع بهداشت و درمان  یبر دسترس یدکتر قناعت دی تأک

 240 ...................................................... ی شهر ر یمنابع دانشگاه از انبارها یزیو برنامه ر تیریمعاون توسعه مد دیبازد

 241 ................................... )ره(   ینی امام خم یمارستانیتهران و مجتمع ب   6منطقه   یدو شهردار هیمسئولان ناح  یشیاندهم 

 243 .................................................. دانشگاه برگزار شد   یکوتاه مدت کو یپروژه ها  شرفتی پ  یو بررس یجلسه هماهنگ
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 244 ........................................................... ( م ی)حک 2کودکان   یمرکز طب  یمارستانیسرپرست دانشگاه از پروژه ب دیبازد

 245 ............................... ران یعلوم مغز و اعصاب ا قاتی و مرکز تحق یفوق تخصص  مارستانیسرپرست دانشگاه از ب دیبازد

 247 ................................................................................................................................................... ان یدانشجو

 247 ............................... برگزار شد  ید یبری به صورت ه  1400 یورود یپزشک  انیدانشجو ژهیو یل یمراسم آغاز سال تحص

 248 ....................................... کودکان  یدانشگاه از مرکز طب  یفرهنگ   ییمعاون دانشجو ان یصادق  نی دکتر محمدحس دیبازد

 249 ................................................................ دانشگاه برگزار شد ی و فرهنگ ییمعاونت دانشجو رانیمد یجلسه شورا 

 249 ............................................................. برگزار شد  انیدانشجو  یو اجتماع یفرهنگ  یها  تیفعال  یشی جلسه هم اند

 250 ................. یی و ماما یدانشکده پرستار 1401- 1400 ی لینو ورود سال تحص  انیو معارفه دانشجو ییمراسم خوشامدگو

 253 ............................ ی رانیروز از هفته سلامت بانوان ا  ن یبه مناسبت اول یفاراب مارستانی در ب ی رو ادهیپ  شی هما یبرگزار

مشهد مقدس با عنوان    ی احتیس -یارتیز یتهران در اردو یدانشگاه علوم پزشک  یبرتر آزمون سراسر ی رتبه ها ییگردهما

 254 ................................................................................................................................ روشن برگزار شد  ندهیآ

 254 ................................................ دختر برگزار شد  ان یدانشجو ژهیو یتور دوچرخه سوار  ،یبدن تیبه مناسبت هفته ترب 

 255 .......................................... شود  یبرگزار م یبدن ت یزنگ نشاط و سلامت، به مناسبت هفته ترب  یبرنامه ورزش همگان

 256 ............................................. تهران   ییو ماما یدانشکده پرستار ییماما یکارشناس 34جشن دانش آموختگان دوره  

 257 ...................................................................................... جامع بانوان آرش  مارستانیدر ب دی جد ارانیمعارفه دست 

بهبود وضع خوابگاه ها به کار گرفته است  یدانشگاه تمام توان خود را برا  یفرهنگ   یی: مجموعه معاونت دانشجوانیدکتر صادق 

 .............................................................................................................................................................. 258 

 259 علم نافع باشد  یر یبه سمت فراگ دیبا یلی تکم لاتیمقاطع تحص انیدانشجو یر ی: جهت گینصرآباد  کبختین  رضایدکتر عل

 262 ............................................................... ینوورود دانشکده داروساز انیبه دانشجو ییمراسم خوشامدگو یبرگزار

 263 ...................................................... ی دانشکده دندانپزشک 1400 یورود انیو معارفه دانشجو ییمراسم خوشامدگو

 264 .... انیدانشجو یتهران برا یدانشگاه علوم پزشک  تیاطلاعات در وبسا ی فناور  راتییدرباره تغ یجلسات آموزش یبرگزار

آن را   تیگرفته و مسئول  ینقش خود را جد  دیبا ،یادار ستمیو س انیبه عنوان رابط دانشجو یصنف ی: شوراانیدکتر صادق 

 265 ...................................................................................................................................................... رد یبپذ

 266 ..... )ره(   ین یامام خم ی مارستانیتهران و سرپرست مجتمع ب یدانشگاه علوم پزشک  یفرهنگ  ییمعاون دانشجو  یشیهم اند

 267 ................................................................ تهران   یدانشگاه علوم پزشک ی کو یبهداشت از خوابگاه ها ریوز دیبازد

 268 ............. المللن یب انیاکرم )ص( و امام جعفر صادق )ع( در خوابگاه دمشق دانشجو امبریمراسم جشن ولادت پ یبرگزار

 270 ................................................................... انیدانشجو  یهابهداشت و سرپرست دانشگاه از خوابگاه  ریوز دیبازد

 272 ................................................................................... شود  یترنج برگزار م  یو ادب یهنر   ،یمسابقه بزرگ فرهنگ

 272 ....................................................................برگزار شد یبدن ت یدختر به مناسبت هفته ترب انیدانشجو یی مایکوه پ
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 273 .............................. توچال برگزار شد  5  ستگاهیو به مقصد ا یبدن  تیپسر به مناسبت هفته ترب انیدانشجو یی مایکوه پ

 273 .............................. برگزار شد  یبدن ت یهفته ترب به مناسبت نی خوابگاه متاهل انیدانشجو یخانوادگ  کروزهی یی مایکوه پ

 274 ......................... تهران یتهران بزرگ از معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشک  ییدانشجو ج یبس  هیمسئول ناح یقدردان 

 275 ............................................................................ شدند  یدختر معرف انیدانشجو نتونی مسابقات بدم یها  نیبرتر

 276 ............................. کند   یآغاز م زهییپا  یرا با مجموعه کارگاه ها دی جد ی لیسال تحص   کومدیما یی دانشجو یانجمن علم 

 276 ......................................................... شدند  یبانوان دانشگاه معرف بالیو وال یجسمان یمسابقات آمادگ  یها  نیبرتر

 278 .................................................. ی راپزشک یدر دانشکده پ  1400 - 1401 یل یمراسم جشن آغاز سال تحص یبرگزار

 279 .....................................................شدند  یمعرف   یعلم  ئتیه  ی کارکنان و اعضا بالی وال یرقابت هدف زن یها  نیبرتر

 280 ........ و مهم معاونت است  یاز اهداف اصل  ی کیدانشگاه   یدر خوابگاه ها  یاز زندگ انیدانشجو ی تمندی: رضاانیدکتر صادق 

 281 ......................................................... برگزار شد  نای ابن س ییجشنواره دانشجو نی هفتم یی اجرا تهینشست کم  نیاول

 282 ......................................... ی و مامائ ی دانشکده پرستار انیو دانشجو یعلم  ئتیه  یسرپرست دانشگاه با اعضا  دارید

 283 ...................................................... شد  انیدانشجو ز یم ی رو سی فاتح مسابقات تن  یدانشکده دندانپزشک  یدانشجو 

 283 .......................................... یی و ماما ی دانشکده پرستار انیو دانشجو یعلمئت یه  یسرپرست دانشگاه با اعضا  دارید

 285 ............................................. به صدا درآمد  نایس مارستانیسال اول در ب  ارانیبا حضور دست دی جد  یلیزنگ سال تحص 

 286 ................................................................................. نواخته شد  انیدانشجو یجشنواره فرهنگ  نیزنگ آغاز سوم

از    یپرستار تیری ارشد مد  یکارشناس انیدانشجو ی آموزش  دیبحران در نظام سلامت / بازد تیریبا مد یی با هدف آشنا

 287 ........................................................................................................................................ ی فاراب مارستانیب

 288 ........................................................................................... برقرار شد  لیتعط  ی در روزها ییوعده ناهار دانشجو

 289 ...................................................................... دارت دانشگاه شد  یهادانشکده بهداشت قهرمان رقابت یدانشجو 

 289 ................................................... ی کو ی دانشگاه از مجتمع خوابگاه ها یفرهنگ ییمسئولان معاونت دانشجو دیبازد

توان موانع را مرتفع    یمعنا ندارد، با تلاش و کوشش م ییستایتهران ا  یدانشگاه علوم پزشک:در ینصرآباد کبختی دکتر ن

 290 ..................................................................................................................................................... ساخت

 292 ..................................................... شدند  یپسر معرف  انیدانشجو یهمگان یورزش  یمسابقات رشته ها یها  نیبرتر

 293 ......................... باشد  یفرهنگ   یت هایدر راس فعال  دیبا انیدانشجو ینشاط و توانمندساز شی : افزایمحمد  گیدکتر ب

 295 ........................................................................................................................................ و مشارکت  یهمکار

 295 .. شود  یتهران برگزار م  یدانشگاه علوم پزشک  تیوبسا راتییدرباره تغ  پیجلسات آموزش چهره به چهره و آموزش با کل

 296 ................................................................................ ی در دندانپزشک زریل یحرفه ا  یدوره آموزش مهارت  یبرگزار

 296 ............................................................... تهران و مشهد امضا شد  یعلوم پزشک  یدانشگاه ها ی تفاهم نامه همکار



12 
 

 297 ........................... مشخص شدند  یفاراب مارستانیافراد برتر مسابقه پرتاب دارت بانوان ب ی بدن تیبه مناسبت هفته ترب 

 298 ....................................................................................... اعلم  ریام  یمارستانیجشنواره غذا در مجتمع ب  یبرگزار

 298 ............................... بود ی بدن ت یبرنامه زنگ نشاط و سلامت در هفته ترب نیدوم زبانیکودکان، م یمرکز طب  مارستانیب

)ره( برگزار   ین یامام خم  یمارستانیبانوان مجتمع ب یروزه پارک لاله برا کی یح یتور تفر سلامت بانوان یبه مناسبت هفته مل 

 299 .......................................................................................................................................................... شد

 300 ..................... بانوان به مناسبت هفته سلامت زنان در شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر  ژهیو یمسابقه ورزش یبرگزار

 301 ............................................................................................................. در حوزه آموزش یمشارکت   ینیبرندآفر

 301 .................................................... بهارلو یدرمان ی در مرکز آموزش  یرانیسلامت بانوان ا یهفته مل یبرنامه ها  یاجرا 

 302 ................................................................. ی عتیشر مارستانیدر ب ی پاسخ به حوادث پرتو  یاتیعمل نی تمر یبرگزار

 303 .............................................................. برگزار شد  یعتیشر مارستانیدر ب  یپاسخ به حوادث پرتو  یاتیعمل نیتمر

 304 .................................................................. پرونده  12 یمرگ مادر باردار با بررس  یته دانشگاهی جلسه کم یبرگزار

 305 ..................... کودکان  یکادر درمان با عنوان کاروان نشاط و سلامت در مرکز طب ژهیو  یورزش-یحیتفر  یاردو  یبرگزار

 306 .............................................................................. برگزار شد  ییمواد غذا یمنی بهداشت و ا ی مل  شیهما  نیسوم

 306 .............................. ی ارستان بهراممیقرن طبابت عاشقانه« در ب می : نیقوام نی با عنوان »دکتر فخرالد یاز کتاب ییرونما

 308 ....................................................................... قرن طبابت عاشقانه«   می: نیقوام  ن یاز کتاب »دکتر فخرالد ییرونما

 311 ....... است  دی درحال تول ییدارو ییهافراورده  یته، در مرکز رشد فناورشرفیپ  یهای با فناور یدارو  50از  ش ی : بییدکتر خو

  ییبسزا تیاز اهم  یسنت  یطب و داروساز یدر مرکز رشد فناور «ی فناور یهاهسته  تیزاده: »جذب و تقو ییرضا نی دکتر حس

 313 ........................................................................................................................................... برخوردار است 

 315 ............................................. دارد  ییبسزا تیجذب جوانان اهم ی برا یدر حوزه فناور ی : نگاه ملکیب  یدکتر عرب عل

جوامع و   داریجلسه توسعه پا  نیتابعه دانشگاه اول  یسلامت واحدها یو سمن ها یمردم  ی مشارکت ها ندگانیبا حضور نما

 317 ..................................................................................................................................... سمن ها برگزار شد 

 318 ........................................................... ی در دندانپزشک  زریل یحرفه ا  یدوره مدون آموزش مهارت  ن یچهارم  یبرگزار

 319 .......................................... راعلم یام یمارستانیبرتر در مجتمع ب ارانیاز دست   ریو تقد دیجد ارانیکارگاه دست  یبرگزار

 320 ........................................................................................................... ی رانیجشنواره طب ا  ن یدوم  یانیپا نییآ

 324 ............................................................................................................................................ ی ساز یالملل نیب

  شتر،یبا شعار دانش ب  ی مرکز  لیاستر  یگفت و گو با کارشناس مسئول کنترل عفونت معاونت درمان به مناسبت هفته جهان

 324 .............................................................................................................................................. شتر یب  یمنیا

 325 ................................................................................................. سلامت  یمجمع جهان انهینشست سال یبرگزار

 326 ............................ شودی برگزار م رانیا یو فارماکولوژ یولوژیزیکنگره ف  نیو پنجم  ستیو ب ی الملل  نیکنگره ب  ن یچهارم
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سرپرست   امیبا پ  یصورت مجازبه رانیا یو فارماکولوژ یولوژیزیکنگره ف  نیو پنجم  ستیو ب  یالمللن یکنگره ب  ن یچهارم

 327 .................................................................................................... تهران آغاز به کارکرد یدانشگاه علوم پزشک 

 330 ............................................................................. ی ن یبال شی پ  شگاهی)ص( از آزما  یمصطف زهیجا  نیمنتخب  دیبازد

  ی شبکه جهان یزبانیبه م STEPی علم ییگردهما نی هشتم جهان اسلام یهااز دانشمندان و مسئولان دانشگاه   یبا حضور جمع

 330 ...................................................................................................................................... برگزار شد وسرنی

 332 ......................... کودکان یپرستار  ش یهما ن یکودکان و نوزدهم یها  یمار یب یالملل  نی ب شی هما نی و سوم ی س هیافتتاح

 335 ..................................... ن یبرل تهی تهران و دانشگاه چر ی مشترک دانشگاه علوم پزشک یهای نامه همکارتفاهم  ی امضا

 336 ....... ی سنت  ی طب ها  ینولوژی نگارش ترم یبهداشت برا  یسازمان جهان یالملل ن یدر نشست ب  یرانیحضور دانشکده طب ا

 336 ..................................... کا یتگزاس آمر  یو شرق یطب سوزن  ییکایکالج آمر یدر آموزش ها  ی رانیحضور طب ا  نیدوم

  یالملل ن یتهران و دانشگاه ب  یدانشگاه علوم پزشک نی/ نشست آنلا یالمللن ی و ب یمشترک علم یهای آغاز همکار کردیبا رو

 337 ............................................................................................................................. برگزار شد  یمالز  یاسلام

  یارائه دستاوردها یبرا  یرا فرصت مناسب  ی اسلام  یسلامت کشورها یالمللن ی کنگره ب  نیمعاون درمان دانشگاه حضور در پنجم

 338 ............................................................................................................................... دانشگاه دانست  یدرمان

 339 ...................... لند ی تهران و دانشگاه تاماسات تا  یدانشگاه علوم پزشک یمشترک دانشکده دندانپزشک  شی هما یبرگزار

 340 ............................................. سلامت  یالملل نیکنگره ب نیسرپرست دانشگاه از غرفه معاونت درمان در پنجم  دیبازد

 341 .................... ی اسلام  یسلامت کشورها ی المللن یکنگره ب نی تهران در پنجم  یسرپرست دانشگاه علوم پزشک ی سخنران

 343 .. ی اسلام  ی سلامت کشورها یالمللن ی کنگره ب ن یتهران از غرفه دانشگاه در پنجم   یسرپرست دانشگاه علوم پزشک دیبازد

 344 ...................... گر در غرفه معاونت درمان لیتسه یو شرکت ها ی اسلام  یکشورها ندگانیحضور مسئولان دانشگاه، نما

 344 ................................................................................ در آزمون بورد  یعتیشر مارستانیبرتر ب  ارانیمصاحبه با دست 

 346 .............................................................. یولوژیراد  یبه مناسبت روز جهان یراپزشکیدانشکده پ  س یرئ ک یتبر  امیپ

 347 ........................ یاسلام   یسلامت کشورها یالمللن یکنگره ب نی تهران در پنجم  یحضور فعال غرفه دانشگاه علوم پزشک

 347 ................. دارند  یالملل ن ی ارائه در مجامع ب یبرا  یادیز یها  ی در دانشگاه توانمند ی: مراکز رشد فناوریمسائل  دکتر رضا

 351 ............... ی اسلام ی سلامت کشورها یالملل نی کنگره ب نی معاونت درمان در پنجم دکنندهیروز غرفه فعال و پربازد نیدوم

سلامت از مرکز   هیبا خدمات اول  ییآشنا ی )منا( صندوق سازمان ملل متحد در راستا  قایو شمال افر انهیمنطقه خاورم ریمد دیبازد

 352 ................................................................................................... در اسلامشهر  ض یخدمات جامع سلامت باغ ف

 353 مشترک  یکارگاه آموزش یسِت و برگزار  یدانشگاه ب مارستانیتهران با مسئولان ب  یسرپرست دانشگاه علوم پزشک دارید

 354 ......................................... ی اسلام یسلامت کشورها  ی المللن یکنگره ب  نی دانشگاه در پنجم  یمعاون آموزش ی سخنران

  ی سلامت کشورها یالمللن ی کنگره ب  نیکننده در پنجم عنوان دانشگاه برتر شرکتتهران به  یشکانتخاب دانشگاه علوم پز

 355 .................................................................................................................................................... ی اسلام
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ی اسلام یسلامت کشورها  یالملل  نی کنگره ب نی پنجم هیتهران و اختتام  یروز حضور فعال غرفه دانشگاه علوم پزشک نیسوم

 .............................................................................................................................................................. 356 

 357 .......................................... دانشگاه برگزار شد  سمی در پژوهشگاه علوم غدد و متابول  ابتید یروز جهان  ینشست خبر 

 359 ................................................... ی بهشت  دیشه  یدر دانشگاه علوم پزشک یولوژیراد  ی روز جهان داشتی مراسم گرام

 361 .................................................................................................................................... ن یریخ  یتوسعه همکار

 361 ........................................................................................ راعلم یام  یمارستانیدر مجتمع ب نی ریجلسه خ یبرگزار

 361 ..................................................... کودک  ی ناسبت هفته ملکودکان به م  یدر مرکز طب یبه کودکان بستر  هیهد عیتوز

 362 .......... ی کانون به کودکان بستر یایهدا  یو اهدا  ی بهرام مارستانیاستان تهران در ب یکانون پرورش فکر  انیحضور مرب

 363 .......................................................................................................................................... ک ی خدمات الکترون

 363 .................... یی و ماما یدانشکده پرستار یحوزه معاونت آموزش ی ریادگی یو سامانه ها ندهای فرآ یمعرف   ناریوب یبرگزار

 364 ......................... برگزار شد  انیائیض مارستانیروم ب یاسکا   یو اهداء عضو« در فضا یمرگ مغز  ی »پرستار یعلم ناریوب

 365 ............................. برگزار شد  انیائیض مارستانیروم ب یاسکا یدر فضا   یو زوال عقل  ویدژنرات ی ها  یماریب یعلم ناریوب

)ره( برگزار خواهد  ی نیامام خم یمارستانیبه همت معاونت درمان دانشگاه و مجتمع ب 5 سیکوز یموکورما تیریمد  یپنل مجاز

 365 .......................................................................................................................................................... شد

 366 ............................................................................ ی در علوم پزشک یسازوارهی باز ی مدرسه مجاز نی فراخوان اول

 367 .......................برگزار شد ی دانشکده مجاز 1400 -1401  یلی سال تحص انیو معارفه نو دانشجو ییمراسم خوشامدگو

 368 ......................................................... شود  ی م یک یالکترون  یفرهنگ یی با معاونت دانشجو انیحساب دانشجو هیتسو

 369 ...................................................................................................... در خدمت)بخش چهارم(  یستگ یمستند شا

منابع معتبر از   ص یبا تشخ یمجاز یدر شبکه ها  ح ی»انتشار اطلاعات صح ناری وب یدانشکده مجاز کیگروه سلامت الکترون

 370 .......................................................................................................................... کند   یرا برگزار م رمعتبر« یغ

 371 .................................. کند  ی را برگزار م «ی در علوم پزشک یواره ساز ی»باز  ینشست تخصص نی اول ی دانشکده مجاز

 371 .............................................................................. شود  یبرگزار م  یشگاه یدر علوم آزما ینیکارآفر نیکارگاه آنلا

 372 .......................با حضور سرپرست دانشگاه برگزار شد یستمیتفکر س  یمجاز یالملل  نی کارگاه ب نی نخست شی گشا نیآئ

 374 ....................................... برگزار شد  1400در سال  یتوسعه آموزش دانشکده مجاز یی دانشجو تهیجلسه کم   نیسوم

 374 ............................................... )سبا( در معاونت بهداشت  رانیسلامت بانوان ا یهفته مل ی آموزش ینارهایوب یبرگزار

در   یمار یب نیمبتلابه ا ماران یکادر درمان ب یتوانمندساز ی در راستا   سیکوزیموکورما تیریمد ی پنل مجاز  نیپنجم  یبرگزار

 375 ............................................................................................................................................ سراسر کشور 

 377 .............................................................................................. ی در علوم پزشک ی واره ساز یباز یمدرسه مجاز 

 378 ..................................................................................... ساله آغاز شد 250با عنوان انسان  یدوره آموزش مجاز 
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 378 ............................................................ را برگزارکرد  «تال یج یدر سلامت د ت ی»امن  یناری نشست وب ی دانشکده مجاز

 380 ... یی و ماما یمشترک معاونت درمان و دانشکده پرستار یبا همکار یرده یو فن مشاوره ش چهار روزه فوت  یکارگاه مجاز

 381 ................................................................................... برگزار شد  یستمیتفکر س  یالملل  ن یکارگاه ب هیاختتام  نیآئ

 382 .................................................... متصل شدند  PACS به سامانه یفاراب مارستانیچشم ب یربردار یتصو  یدستگاه ها

 383 ........................................... شود  یبسته خدمات سلامت برگزار م  یبازنگر  یبرا  یساز  تیبا عنوان ظرف نیآنلا ناریوب

سلامت مردم   یازهای به منظور برآورده کردن ن هایفناور  لیسلامت تبد یهای اصل: رسالت مرکز رشد فناور یدکتر عبداله 

 384 ....................................................................................................................................................... است

 387 ..................... سلامت استان تهران و خانه مشارکت مردم  امگزارانیپ  یشورا  یاعضا ژه یو یکارگاه فرزندپرور یبرگزار

 389 .......... در معاونت غذا و دارو سینوبرنامه  یهاطرف قرارداد با شرکت یهامارستان یب HIS سامانه تیوضع نیآخر یبررس
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 و واکسیناسیون   19کووید 
معاون درمان دانشگاه برگزاری کمیته عوارض واکسن را به منظور تصمیم گیری های علمی و منطقی در این  

 زمینه ضروری دانست 

 .واکسن معاونت درمان با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه برگزار شددومین جلسه کمیته عوارض 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، دومین جلسه کمیته عوارض واکسن با حضور دکتر سعید ناطقی معاون 

ی خان مدیر درمان، سیمین رنجبران مدیر پرستاری، دکتر شیوا خوشنویس  درمان، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری، دکتر علی گنجعل

نیک اعتباربخشی، دکتر علی  و  نظارت  بیماریمعاون مدیر  راد متخصص فرجام مدیر گروه  نسیم خواجوی  ، دکتر  بهداشت  معاونت  واگیر  های 

اونت غذا و دارو و مهناز هادی پور کارشناس مسئول کنترل های سلامت معهای داخلی، دکتر مونا کارگر مدیر نظارت و پایش فرآوردهبیماری

 در سالن حکیم برگزار شد.  ۱۴۰۰مهر  ۲۱عفونت معاونت چهارشنبه 

گریبان خواهیم بود، برگزاری جلسات به های احتمالی بعدی دستدر این جلسه دکتر ناطقی گفت: با توجه به اینکه با موضوع واکسیناسیون و جهش

 تری گرفته شود. کننده است تا با رویکرد علمی و منطقی نسبت به این موضوع تصمیمات مناسبچنینی بسیار کمکاین

زیادی در سطح دانشگاه واکسینه شدند. در حال حاضر نیز دوز سوم    جمع  و  است  انجام  حال  در  شدت  با  واکسیناسیون:  گفت  خان  گنجعلی  دکتر 

 شود.ها انجام می ست. همچنین واکسن آنفولانزا نیز برای کسانی که درخواست داشتند، در سطح بیمارستانبرای کادر درمان در حال تزریق ا

وزارت بهداشت مبنی بر برگزاری جلسات کمیته عوارض واکسن توسط معاونت درمان، بنابراین اعضای جلسه را  وی افزود: با توجه به ارسال نامه

گیری عنوان عارضه واکسن بررسی و با تائید کمیته به وزارت بهداشت برای تصمیمکه موارد مشکوک به   مشخص کردیم و یک جلسه نیز تشکیل شد

 ها مطرح کرد. شده از سوی کمیته عوارض واکسن بیمارستانهادی پور به بیان مصوبات جلسه گذشته پرداخت و پرونده بیماران گزارش   ارسال شد.

ها باشیم که آیا این عوارض وابسته به تزریق واکسن هست یا خیر و مواردی  یابی این مشکلات و عارضههفرجام گفت: باید به دنبال ریشدکتر نیک

ای که وارد بدن شده با چه فرمولی بوده بپردازیم.  شده و مادههمچون خطای کاربر را هم در نظر بگیریم. همچنین به بررسی واکسنی که تزریق 

 کرده تا بتوانیم بر اساس خروجی آن تصمیم مناسبی بگیریم.سپس مطالعاتی را بر این مبنا طراحی 
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 ایجاد چارچوب برای تشخیص ساختارمند عوارض واکسن در بیمارستان ها

ها تعداد نمونه در سطح  صورت فعال است که برای هرکدام از واکسندکتر فتوحی گفت: دو نظام برای بررسی عوارض واکسن وجود دارد، یکی به 

  شوند، شده و این افراد در هفته اول بعد از تزریق واکسن با تماس تلفنی و سپس شش ماه از طریق اپلیکیشن موبایل پیگیری می کشور در نظر گرفته 

درصد منجر به جلوگیری از بستری و مرگ بیماری    ۸۸بر اساس گزارش معاون فناوری و تحقیقات وزارت بهداشت نظام واکسیناسیون در ایران  

صورت غیرفعال بوده که بر اساس خود اظهاری بیماران و یا نظر کارکنان نظام سلامت پزشکان و پرستاران  شده است. روش دیگر به   ۱9کووید  

 ود که علائم بیمار مربوط به عوارض واکسن است، این موارد را باید بررسی کنیم.شمطرح می

ای توان تصمیم گرفت، آیا رابطه صورت غیر آماری نمیگیری داشته باشد و به وی افزود: برخی عوارض باید به سطح آماری برسند تا قابلیت تصمیم

گیری شود که آیا پرونده به وزارت بهداشت ارسال شود یا خیر و اینکه با چه عنوانی ارسال شود. بهتر تصمیموجود دارد یا خیر. در این کمیته باید 

های کاملی در این زمینه صورت گیرد. در خصوص کمیته بیمارستانی  است، پرونده بیمار قبل از جلسه برای متخصص مربوطه ارسال شود تا بررسی

ها ارسال شود تا  شود، مشخص شده و برای آن ی را که ازنظر کمیته دانشگاهی عوارض واکسن محسوب میهای و مواردنیز بهتر است، ویژگی 

 گیری کرد.توان تصمیمآوری و تحلیل نشود نمی ها جمعگیری ساختارمند صورت گیرد. تا زمانی که داده تصمیم

ها در معاونت غذا و دارو برگزارشده  بندی این تصمیمن و رتبه گیری در مورد عوارض واکسدکتر کارگر گفت: برنامه آموزشی در خصوص تصمیم

 گیری بهتر ارسال کرد.منظور تصمیمها بهتوان برای کمیته عوارض واکسن بیمارستانهای آموزشی آن موجود بوده که میاست. فیلم

 

 لامشهر حضور تیم سیار واکسیناسیون کرونا در منزل ویژه افراد معلول و ناتوان در شهرستان اس

های  تر تمام گروه تر و راحت شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر در راستای اجرای طرح واکسیناسیون عمومی و برای دسترسی آسان

 .اندازی کرد سنی تیم سیار واکسیناسیون در منزل ویژه معلولان و افراد ناتوان راه 

 

و درمان اسلامشهر، در راستای اجرای برنامه ملی واکسیناسیون عمومی و با    به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت

های به عمل آمده تیم  توجه به اینکه افراد ناتوان مانند گروهی از سالمندان و معلولین امکان دریافت حضوری واکسن کرونا را نداشتند با هماهنگی

تزریق واکسن به این گروه از جمعیت تحت پوشش شبکه تشکیل و پس از    واکسیناسیون سیار به همراه یک پزشک عمومی باهدف ویزیت و

ر  دریافت اطلاعات کاملی چون نام و نام خانوادگی، آدرس، شماره تماس و دلیل عدم امکان مراجعه به مراکز تزریق واکسن؛ تیم مربوطه با حضو 

 .کنددر منزل فرد ناتوان یا معلول خدمات واکسن را ارائه می 
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اند در صورت مراجعه افراد در این خصوص، اطلاعت و  ین سلامت و بهورزان و حتی ناظران مراکز تجمیعی واکسیناسیون موظف شده تمام مراقب

ها، تیم واحد سیار نسبت به  ریزی و هماهنگی مشخصات فرد معلول یا ناتوان را دریافت و به واحد گسترش شبکه اعلام کنند تا بر اساس برنامه

 . افراد در اولین فرصت ممکن اقدام کند واکسیناسیون این

 

 سوم  قسمت –مستند درمانی آموزشی موکورمایکوزیس 

دل جراح پلاستیک و ترمیمی چشم، پلک و صورت و عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران در  وگوی دکتر فرزاد پاکگفت

 خصوص عفونت قارچی موکور مایکوزیس 

 

های پیشگیری، پزشکی دانشگاه در گفت و گو با مستندسازان این مرکز در خصوص علائم، راهعلمی گروه چشمهیئتدل عضو  دکتر فرزاد پاک

هاست که ما با  ها افتاده ولی بیماری جدیدی نیست و سالدرمان و نحوه کنترل بیماری موکورمایکوزیس گفت: اگرچه اخیراً این بیماری سر زبان 

مایکوزیس سروکار داریم. یک بیماری التهابی ناحیه سینوس و حدقه چشم است که گاهی ممکن است به مغز، ریه یا  بیماران مبتلا به قارچ موکور

کنند که اصلاً اصطلاح درست و علمی نیست. در مطالعاتی که طی یک سال  عنوان قارچ سیاه یاد میها از آن به پوست و ... گسترش یابد. بعضی 

و شیوع بیماری موکورمایکوزیس رابطه معناداری وجود دارد. حقیقت این است که    ۱9ین افزایش بیماری کووید  اخیر انجام دادیم متوجه شدیم ب

هایی این بیماری هرچه زودتر کشف و درمان مؤثرش آغاز شود نتیجه بسیار خوب خواهد بود. اساس درمان آن داروی ضد قارچ و برداشتن قسمت

دل در ادامه گفت: ما و همکارانمان در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( توانستیم اقدامات ت. دکتر پاکها را از بین برده اس است که قارچ آن

 .ها و حفظ سلامت چشم بیماران موکورمایکوزیس انجام دهیم که باعث سربلندی و افتخار مجموعه دانشگاه استبسیار خوبی برای نجات جان 

پزشکی  علمی گروه چشمدل عضو هیئتشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( دکتر فرزاد پاکبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پز

های پیشگیری، درمان و نحوه کنترل بیماری موکورمایکوزیس گفت: اگرچه دانشگاه در گفت و گو با مستندسازان این مرکز در خصوص علائم، راه

هاست که ما با بیماران مبتلا به قارچ موکورمایکوزیس سروکار داریم. یک  بیماری جدیدی نیست و سال ها افتاده ولی  اخیراً این بیماری سر زبان 

عنوان قارچ سیاه ها از آن به بیماری التهابی ناحیه سینوس و حدقه چشم است که گاهی ممکن است به مغز، ریه یا پوست و ... گسترش یابد. بعضی

  ۱9علمی نیست. در مطالعاتی که طی یک سال اخیر انجام دادیم متوجه شدیم بین افزایش بیماری کووید کنند که اصلاً اصطلاح درست و یاد می

تواند یک عامل خطر برای بروز این  توان گفت ابتلا به بیماری کرونا خود می و شیوع بیماری موکورمایکوزیس رابطه معناداری وجود دارد. می

های بدخیم یا التهابی که نیاز به  درمانی دارند، بیماریهایی که نیاز به شیمی ای مثل دیابت، بیماریبیماری باشد. فردی که دچار بیماری زمینه

ها  زمان دچار بیماری کرونا شوند ریسک ابتلا به بیماری موکورمایکوزیس در آنمصرف کورتون داند و یا دچار ضعف سیستم ایمنی هستند اگر هم
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شده این بیماری مختص بیماران دیابتی و نقص سیستم ایمنی نیست و  . البته باید گفت طبق مطالعات انجاممراتب بیشتر از سایر افراد استبه 

که  شده است. خبر خوش ایناند نیز مشاهدهای یادشده را نداشته های زمینهیک از بیماریگاهی در بیمارانی که تنها مبتلا به کرونا بوده و هیچ 

یک قارچ و اسپور این قارچ در تمام طبیعت  که شیوعش کمی بیشتر شده ولی یک بیماری نادر است. عامل آن این  رغمبیماری موکورمایکوزیس علی

آید؛ کنیم؛ ولی به دلیل این سیستم دفاعی بدن ما به حدی قوی است که این قارچ از پس آن بر نمیپراکنده است و ما هرروز آن را استنشاق می 

 ر مواردی که گفته شد ضعیف شود. که سد دفاعی بدن براثمگر این

های پیشگیری از بیماری موکورمایکوزیس توضیح داد: بهترین راه این است که نگذاریم بدن با مشکل ضعف سیستم ایمنی وی در خصوص راه

ای فراد دارای بیماری زمینهویژه در اهای بیماری بههای مراقبت بهتر، جدی گرفتن نشانهمواجه شود یا اگر هست آن را کنترل کنیم. یکی از راه 

 یادشده از سوی بیمار و پزشک است. تا بیماری زود شناسایی و درمان مفیدش انجام شود. 

کننده است، افزود: این قارچ اصلاً سیاه نیست و در مراحل پیشرفته دل با اشاره به نکاتی که در شناسایی و کنترل این بیماری کمکدکتر پاک

شود. حدود یک ماه پس از آغاز پاندمی کرونا من و همکارانم متوجه افزایش تعداد بیماران مبتلا به  ها و زخم دهان می کباعث ورم و افتادگی پل

ای را برای اثبات ارتباط بین شیوع کرونا و افزایش این بیماران انجام دادیم که این ادعا را ثابت موکورمایکوزیس نسبت به قبل شدیم و مطالعه

های تخصصی مرتبط در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( تیمی درمانی  پزشکی دانشگاه و گروهلیل با کمک همکاران گروه چشمکرد. به همین د

 صورت متمرکز در این مرکز برای ارائه خدمت به این بیماران مستقر و تجهیز شد. ما متوجه شدیم خطر بروز این بیماری در افرادی که پس از به 

  و   شوند می  ایمنی  کنندهسرکوب  داروهای  دیگر   یا  بالا  دوز  با  کورتون  دریافت  و ICU دچار دیسترس تنفسی و نیازمند بستری در  ابتلا به کرونا

استروئیدها  کو کورتی   دوش  بر  تنها  را   بیماری  این شیوع  افزایش   بار تواننمی رایج  اشتباه  برخلاف. بالاست  بسیار دارند  نشده  کنترل  دیابت  زمانهم

 انداخت. 

های بالینی چون کاهش دید، دوبینی، ورم پلک، درد اطراف چشم، ترشح بینی و سردرد را از  پزشکی دانشگاه نشانه علمی گروه چشمعضو هیئت

آغاز شود نتیجه  ترین علائم بیماری موکورمایکوزیس خواند و افزود: حقیقت این است که این بیماری هرچه زودتر کشف و درمان مؤثرش  شایع

 ها را از بین برده است. هایی است که قارچ آن بسیار خوب خواهد بود. اساس درمان آن داروی ضد قارچ و برداشتن قسمت

ها و حفظ دل در ادامه گفت: ما و همکارانمان در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( توانستیم اقدامات بسیار خوبی برای نجات جان دکتر پاک

طور خوشحالم از اینکه توانستیم با  چشم بیماران موکورمایکوزیس انجام دهیم که باعث سربلندی و افتخار مجموعه دانشگاه است. همین  سلامت

های علوم پزشکی سراسر کشور تهیه و  کمک همکاران وزارت بهداشت، دانشگاه و مجتمع گایدلاین جامعی برای همکاران عزیزمان در دانشگاه

ا همچنین با برگزاری وبینارهای گوناگون برای توانمندسازی همکاران سایر مراکز درمانی کشور در تشخیص، پیشگیری و درمان ارسال کنیم. م

 بندیم.وطنانمان تمام تلاش خود را به کار میسلامت هم این بیماری و کمک به

 

 چهارم  قسمت –مستند درمانی آموزشی موکورمایکوزیس 

های عفونی دانشگاه علوم پزشکی دانشگاه  علمی گروه بیماری لحی و دکتر آرزو سلامی دو عضو هیئتوگوی دکتر محمدرضا صاگفت

 تهران در خصوص عفونت قارچی موکور مایکوزیس 
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وگو با مستندسازان این مرکز کنترل های عفونی دانشگاه و معاون آموزشی مجتمع در گفتعلمی گروه بیماریدکتر محمدرضا صالحی عضو هیئت

ترین نکته در بحث موکورمایکوزیس، کنترل دیابت حین و  ند خون را عامل اساسی در پیشگیری از بیماری موکورمایکوزیس خواند و افزود: مهمق

 های عفونی دانشگاه در ادامه گفت: دیابت کنترلعلمی گروه بیماریدر بیماران است. دکتر آرزو سلامی عضو دیگر هیئت  ۱9بعد از ابتلا به کووید  

کند و ترین فاکتورهای خطر بیماری موکورمایکوزیس هستند. باید بدانیم این قارچ سریع پیشرفت می نشده و درمان با کورتیکو استروئیدها از مهم

 .توانیم بهتر از تهاجم این قارچ جلوگیری کنیمتر باشد می هرچه اقدامات تشخیصی درمانی ما سریع

عمومی   روابط  گزارش  هیئت به  عضو  صالحی  محمدرضا  دکتر  )ره(  خمینی  امام  بیمارستانی  مجتمع  تهران  پزشکی  علوم  گروه دانشگاه  علمی 

وگو با مستندسازان این مرکز کنترل قند خون را عامل اساسی در پیشگیری از بیماری  های عفونی دانشگاه و معاون آموزشی مجتمع در گفتبیماری

در بیماران است. بسیاری  ۱9ترین نکته در بحث موکورمایکوزیس، کنترل دیابت حین و بعد از ابتلا به کووید مموکورمایکوزیس خواند و افزود: مه 

که  کنند درحالیهای مشابه آن به بهبودی بیماری کرونا کمک میکنند با خوردن غذاهای شیرین و مصرف عسل و فرآوردهاز مردم به اشتباه فکر می 

های هایپرگلایسمی بالا  شود تا این بیماران دورهویژه در افراد دیابتی و عدم کنترل آن موجب میش قند خون به مصرف مواد شیرین سبب افزای

شدت از رژیم غذایی خود مراقبت و همکاران طبیب نیز  شوند باید به رفتن قند خون را تجربه کنند. بیمارانی که دیابت دارند و به کرونا مبتلا می

کور با  درمان  در  میباید  که  جایی  تا  استروئیدها  هنگام تیکو  در  بیماران  خون  قند  است  کنند.نیاز  استفاده  ممکن  دوز  حداقل  از  شود 

 دقت کنترل و اگر نیاز به انسولین یا داروی خاصی است در نظر گرفته شود. کورتیکواستروئیدتراپی به 

در ادامه گفت: دیابت کنترل نشده و درمان با کورتیکو استروئیدها از  های عفونی دانشگاه  علمی گروه بیماریدکتر آرزو سلامی عضو دیگر هیئت

ترین فاکتورهای خطر بیماری موکورمایکوزیس هستند. کنترل قند خون در بیماران مبتلا به کوویدی که تحت درمان با کورتیکواستروئیدها  مهم

التهابی   فاز  کردن  خاموش  برای   ... و  پردنیزولون  یا  دگزامتازون  از  پساعم  و  بیماری  طی  هستند  به کرونا  باید   close صورتازآن 

monitoring کرونا باید قند بیمار کنترل شود. بیماران  به ابتلا از پس هفته دو تا یک حتماً دارد دیابت بیماری سابقه بیمار  چنانچه. شود انجام

حسی گونه، پروگنوز، کموسیس )ورم چشم(، فلج عصب کرانیال، سینوزیت باکتریایی که به درمان اگر پس از کرونا دچار علائمی مثل سردرد، بی

رمایکوزیس تحت درمان آنتی فونگال های دهد، شدند حتماً باید به موکورمایکوزیس مشکوک شویم. بعضی مواقع بیمار مبتلا به موکوپاسخ نمی 

 طور همین  و  دیدهآسیب  هایبافت   دبریدمان  و  نکروزها  بررسی   برای ENT گیرد ولی باید حتماً با متخصصان)داروهای ضد قارچ( سیستمیک قرار می

یی دقیق گسترش این عفونت  شناسا  برای MRI مثل  تشخیصی  اقدامات  سایر  و  شود  مشورت  چشم  کامل  بررسی  برای  پزشکیچشم  متخصصان  با

کند و هرچه اقدامات تشخیصی درمانی قارچی به بافت نرم اطراف انجام شود تا درمان دارویی مؤثر باشد. باید بدانیم این قارچ سریع پیشرفت می

 توانیم بهتر از تهاجم این قارچ جلوگیری کنیم. تر باشد می ما سریع
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تراع دانشجویی مرکز علمی پژوهش های دانشجویی دانشگاه علوم درخشش تیم های اعزامی کمیته ثبت اخ

 پزشکی تهران در جشنواره کشوری نوآوری و اختراعات مرتبط با کرونا 

ان  جشنواره نوآوری و اختراعات مرتبط با کرونا با حضور پروفسور محمود شمسی شهرآبادی پدر ویروس شناسی ایران و به میزبانی شهرستان رفسنج

هیئت رئیسه دانشکده پرستاری و مامایی به مناسبت درخشش تیم های اعزامی کمیته ثبت اختراع دانشجویی مرکز علمی پژوهش های    برگزار شد. 

دانشجویی دانشکده پرستاری و مامایی دانشگاه علوم پزشکی تهران در جشنواره کشوری نوآوری و اختراعات مرتبط با کرونا پیام تبریک صادر  

 .کرد

 

وابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، جشنواره نوآوری و اختراعات مرتبط با کرونا به عنوان بزرگترین  به گزارش ر

های مختلف علمی و نوآوری کشور و با حضور پروفسور محمود شمسی شهرآبادی پدر ویروس شناسی رویداد ملی حوزه کرونا با حمایت دستگاه

 .برگزار شد ۱۴۰۰مهر ماه  ۱3تا  9انی شهرستان رفسنجان در تاریخ ایران، به میزب

توان به مدال طلا، نقره و  های مرتبط با کرونا بود، به جوایز این جشنواره میها و نوآوری ها، اختراعات، استارت آپ این جشنواره میزبان تمامی ایده

 .ی و حمایت جهت ساخت و تجاری سازی اشاره کردهای نوآور با جایزه نقدبرنز در هر محور، تندیس افتخار طرح 

کی  علیرضا سلمانی دبیر و پایه گذار کمیته ثبت اختراع دانشجویی مرکز علمی پژوهش های دانشجویی دانشکده پرستاری مامایی دانشگاه علوم پزش

 .اختتامیه این جشنواره حضور داشتتهران به عنوان داور و عضو کمیته علمی این جشنواره بزرگ و همچنین بعنوان سخنران ویژه در 

تیم موفق به کسب مدال شدند، مراسم اختتامیه جشنواره   ۴در این جشنواره کشوری،از بین تیم های شرکت کننده کمیته ثبت اختراع دانشجویی  

 .مهر ماه انجام برگزار شد ۲3جمعه 

  زیر  شرح  به  آنان  عملکرد که   اختراع علیرضا سلمانی در این مسابقات حضور داشتندتیم های اعزامی با منتورینگ و مشاوره های دبیر کمیته ثبت  

 :است

 بیمارستان  محور/پور کیوان سوگل پور، حسین صنم  ربیعی، محیا تبار، پارسا محمد سلمانی، علیرضا  تیم متشکل از  :مدال طلا -1

 فاطمه رضایی نیا/محور بیمارستانتیم متشکل از دکتر نسرین رسول زاده، مهرنوش پرتوی راد،  :مدال نقره -2

 فردی ایمنی محور/ محمودیان فاطمه پیشه، ارمند زهرا هوشمند، مهدی سلمانی، علیرضا هوشمند، امیر   تیم متشکل از :مدال نقره -3

 تیم متشکل از افشین مرادیان،راحله رجبی/محور واکسن و دارو :مدال نقره -4
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سلیمی، صنم حسین پور داش آتانی، سوگل کیوان پور، سحر محسنی، فاطمه جنابی قویم، مینا تیم متشکل از معصومه    :مقام چهارم -5

 رستمی اروشکی/ محور ایمنی فردی

 تیم متشکل از غزاله روزبهانی /محور آموزش و تطبیق  :مقام چهارم  -6

 :پیام تبریک هیات رئیسه دانشکده به شرح زیر است 

دانشجویی مرکز علمی پژوهش های دانشجویی دانشکده پرستاری و مامایی دانشگاه علوم پزشکی درخشش تیم های اعزامی کمیته ثبت اختراع  

صمیمانه تبریک عرض    "تهران در جشنواره کشوری نوآوری و اختراعات مرتبط با کرونا جشنواره کشوری نوآوری و اختراعات مرتبط با کرونا  

 .زون داریمنموده و از خداوند سبحان برای شما آرزوی توفیق روز اف

 هیئت رئیسه و روابط عمومی دانشکده پرستاری و مامایی 

 

 اطلاعیه مرکز بهداشت و درمان دانشجویان درخصوص تزریق دوز دوم واکسن آسترازنکا

رئیس مرکز بهداشت و درمان دانشجویان اعلام کرد، دوز دوم و سوم )یادآور( واکسن کرونای آسترازنکا به دانشجویان متقاضی،  

 .تزریق می شود

 

بهداشت و درمان معاونت   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، دکتر فرهاد حبیبی رئیس مرکز 

تزریق    دانشجویی فرهنگی دانشگاه با اعلام این خبر گفت: پیرو هماهنگی های انجام شده با معاونت بهداشت دانشگاه، دانشجویانی که تمایل به 

با مراجعه به سایت تزریق واکسن در دانشکده    ۱۴۰۰مهرماه    ۲7واکسن آسترازنکا، دز دوم و سوم )یادآور( را دارند می توانند از روز سه شنبه  

انی هم که  پیراپزشکی واقع در خیابان قدس، روبروی خیابان ایتالیا، درب دانشکده دندانپزشکی دانشگاه مراجعه کنند.وی همچنین افزود: دانشجوی

دوم واکسن   دوز اول واکسن سینوفارم را دریافت کرده اند و یا اصلا واکسن نزده اند، می توانند با مراجعه به درمانگاه کوی دانشگاه، دوز اول و یا

 خود را دریافت کنند.

 

 عزم جدی حوزه بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران در پوشش واکسیناسیون 

 پزشکی تهران از حرکت جهادی سرپرست و کارکنان حوزه بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران نظام مدیره  قدردانی رئیس هیئت 

 .های جهادی سرپرست و کارکنان حوزه بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران قدردانی کردای از زحمات و حرکتدکتر سید موید علویان در نامه 
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به هماهنگی خوب در افزایش دوبرابری واکسیناسیون شهروندان در مناطق تحت    تهران، باتوجه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی  

ای مراتب تشکر خود را ابلاغ کرد، متن پزشکی تهران در نامه مدیره نظامپوشش دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید موید علویان رئیس هیئت

  نامه بدین شرح است؛ 

  جناب آقای دکتر قناعتی 

  رپرست محترم دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی تهرانس

 با سلام و احترام 

های بالقوه در داخل و خارج دانم تا از حرکت جهادی جنابعالی و همکاران بهداشتی خصوصاً دکتر سعید تأملی که با فعال نمودن تمام توان لازم می

های مردمی و نیروهای مسلح و شهرداری تهران در افزایش پوشش واکسیناسیون علیه  ظرفیتهای حاکمیتی و  دانشگاه و هماهنگی خوب با بخش 

درصد دوز اول واکسن در    ۸5درصد به بیش از    ۴۰کمال تشکر را نمایم. افزایش دوبرابری در پوشش واکسیناسیون از کمتر از    ۱9بیماری کووید  

تک مردم ایران و کادر درمان  توان از جان تکاندمی و افزایش آگاهی جامعه می نشان از عزم جدی مجموعه شماست«. با مهر پ»مدت یک ماه

  .محافظت کنیم

  دکتر سید موید علویان

  پزشکی تهرانمدیره نظام رئیس هیئت 

 

 توسعه اجرای طرح واکسیناسیون کرونا در منازل افراد واجد شرایط در شهرستان ری

افراد واجد شرایط، شبکه بهداشت و درمان طرح واکسیناسیون در منزل را در شهرستان ری  در راستای توسعه واکسیناسیون برای  

 .توسعه داد 
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ون  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری، مدت کوتاهی از راه اندازی تیم های سیار واکسیناسی

انجام واکسیناسیون در مناطق دوردست و افراد ناتوان و بیمارانی که حضور در مراکز واکسیناسیون برای آنان  کرونا می گذرد. این تیم ها با هدف  

 دشوار است، فعالیت می کنند.

 شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری به منظور افزایش هرچه بیشتر پوشش واکسیناسیون، تیم های واکسیناسیون در منزل را افزایش داده است.

  ی واکسیناسیون در منزل با توجه به تعداد افراد ثبت نام کرده، همه روزه در منزل افراد واجد شرایط حاضر شده و برای آنان واکسن کرونا تیم ها

در حاشیه واکسیناسیون، آموزش های لازم در مورد عوارض احتمالی واکسن و زمان تزریق نوبت بعدی واکسن هم انجام می   تزریق می کنند.

 شود. 

 

ون بهداشت دانشگاه: واکسیناسیون بانوان باردار و زایمان کرده به دلیل اهمیت بالایی که در حفظ سلامت  معا

 خانواده دارند از اولویت به سزایی برخوردار است

ن کشور  های باردار و زایمان کرده توصیه کرد با توجه به تاکید استادان علمی زنان و زایمادکتر علیرضا اولیائی منش؛ به همه خانم

های سلامت و یا مراکز انجام واکسیناسیون مراجعه کرده و  به انجام واکسیناسیون، هر چه سریعتر برای دریافت واکسن به پایگاه 

 .خود را در برابر بیماری کرونا واکسینه کنند
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های باردار و زایمان کرده در خصوص  خانم به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بهداشت، توصیه دکتر اولیائی منش به   

 :به شرح ذیل است ۱9واکسیناسیون کووید 

های جدی و مهلک را با ساختن واکسن به اثبات ای در جوامع بشری است و انسان بارها برتری خود بر بیماریشدهواکسیناسیون واژه شناخته

های در جهان دانشمندان و شرکت   ۱39۸از آغاز شیوع بیماری کرونا در پایان سال   .مستثنی نیستنیز از این مقوله    ۱9رسانده است. بیماری کووید  

خوشبختانه در سال جاری با   .متعدد اقدام به شناسایی بیماری و ساختار آن کردند. در اواخر سال گذشته واکسن تهیه و در اختیار مردم قرار گرفت

های لازم، تاییدیه سازمان غذا و دارو را دریافت واکسن کرونا در کشور نیز تولید و پس از طی آزمایش   گذاران فرهیخته،همت دانشمندان و سرمایه 

های مورد تایید سازمان بهداشت جهانی و سازمان غذا و داروی کشور،  و توزیع آن آغاز شد و در حال حاضر کمبودی در خصوص تامین واکسن

شود که غالب مردم دو نوبت واکسن  ن است که ایمنی جمعی ناشی از واکسیناسیون در صورتی مهیا میآمار و شواهد علمی حاکی از آ .وجود ندارد

به همین دلیل  .ها و تهویه حتما باید رعایت شوددریافت کرده باشند، البته بعد از انجام واکسن نیز حفظ اصولی مانند ماسک زدن، شستشوی دست 

روزی واکسیناسیون صورت شبانه ایط لازم برای انجام واکسیناسیون حداکثری مردم قرارگرفته و به هدف حافظان و مدافعان سلامت بر تامین شر

 .در حال انجام است

های باردار و زایمان کرده به دلیل اهمیت بالایی که در حفظ سلامت خانواده دارند از اولویت به سزایی  های هدف واکسیناسیون، خانمدر بین گروه

خطر بودن واکسن س از تایید واکسن سینوفارم در کمیته کشوری سلامت مادران و با توجه به مستندات علمی جهانی از نظر بی برخوردار هستند. پ

بارداری انجام می شود.    39بارداری تا قبل از هفته    ۱۲  هفته  از  بعد  بهداشت  وزارت   دستورعمل  طبق   باردار  مادران  واکسیناسیون  برای مادر و جنین،

 .شود ولی بعد از آن مادر می تواند واکسن سینوفارم را تزریق کند و شیردهی هم داشته باشدل بعد از زایمان واکسیناسیون انجام نمی در ده روز او

شده برای انجام واکسیناسیون عمومی  ها و همچنین مراکز تعیینهای باردار در همه پایگاهدر حال حاضر برای سهولت دسترسی، واکسیناسیون خانم

ای نیز در حال انجام  اند و نوبت دوم عدههفته نوبت اول واکسن کرونا را دریافت کرده  ۱۲های باردار بالای  تاکنون نیمی از خانم .شودم می انجا

 .یابیمهای باردار و زایمان کرده دستاست، امیدواریم بتوانیم به پوشش کامل نوبت اول و دوم واکسیناسیون برای خانم

های های باردار که جزء گروه های دولتی و خصوصی، به ترغیب جامعه خصوصا خانمی همکاران حوزه سلامت اعم از شاغلین حوزه انتظار داریم تمام

کنم با توجه به تاکید اساتید علمی  های باردار و زایمان کرده توصیه می به همه خانم .حساس هستند برای انجام هر دو نوبت واکسن اهتمام ورزند

های سلامت و یا مراکز انجام واکسیناسیون مراجعه کرده ن کشور به انجام واکسیناسیون، هر چه سریعتر برای دریافت واکسن به پایگاهزنان و زایما

اند در برابر ابتلا مقاوم شده و در صورت و خود را در برابر بیماری کرونا واکسینه کنند، زیرا شواهد علمی نشان داده است افرادی که واکسن زده

یافته است. تاکنون مشکلات یا بیماری در جنین یا نوزادان متولد شده از ای کاهش  ملاحظهطور قابل  ومیر و یا بستریشان به بتلا نیز آمار مرگا

زده  واکسن  که  خانممادرانی  و  نشده  دیده  باشنداند  واکسن  تزریق  از  پس  فرزندشان  یا  و  خودشان  سلامت  نگران  نباید  باردار   .های 

گیری کرونا در  زودی شاهد روزهای بدون همهرم بتوانیم با اهتمام همه سیاستگذاران، فعالان حوزه سلامت و مردم شریف و ارزشمندمان به امیدوا

 .های باردار و زایمان کرده به دنبال ابتلا به بیماری کرونا نشویمکشور بوده و سوگوار از دست دادن خانم

 

 آنفولانزا در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( آغاز واکسیناسیون 

دکتر دهقان: برای پیشگیری از طغیان بیماری آنفولانزا و کووید در فصول سرد سال واکسیناسیون و رعایت شیوه نامه های بهداشتی  

 ضروری است 

رنگار این مرکز گفت: به منظور پیشگیری از ابتلا  دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در گفت و گو با خب

 .به عفونت های تنفسی ویروسی امسال باید خیلی هوشیار تر باشیم
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دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع   )ره(  امام خمینی  بیمارستانی  تهران مجتمع  علوم پزشکی  دانشگاه  روابط عمومی  به گزارش 

در گفت و گو با خبرنگار این مرکز در خصوص علائم و راه های پیشگیری از ابتلا به بیماری    ۱۴۰۰مهر    ۲9شنبه  بیمارستانی امام خمینی )ره( پنج  

از  آنفولانزا توضیح داد: بیماری آنفولانزا یک بیماری دستگاه تنفسی است که توسط ویروس آنفولانزا ایجاد می شود. این بیماری طیف مختلفی  

فسی مثل علائم شبه سرماخوردگی، بدن درد، تب، ضعف، بی حالی تا درگیری شدید ریه را دارد که می تواند منجر  تظاهرات بالینی علائم خفیف تن

 .به نارسایی تنفسی و حتی فوت بیمار شود

ری زمینه ای  وی در خصوص میزان خطر ابتلا به این بیماری در افراد مختلف گفت: بسیاری از افراد به ویژه افراد با سیستم ایمنی سالم که بیما

افراد  خاصی ندارند این بیماری را بدون عارضه طی می کنند، ولی افراد خاصی هستند که آنفولانزا در آنان به اشکال شدیدتر بروز می کند و این  

 .باید همه ساله واکسن آنفولانزا را دریافت کنند

اوایل آبان ماه است و در ماه های سرد سال آذر و دی ماه به اوج خود می  دکتر دهقان در ادامه افزود: معمولا شروع فصل آنفولانزا در کشور ما از 

فولانزا  رسد که به تدریج از بهمن تا اوایل بهار شاهد کاهش موارد بیماری آنفولانزا هستیم. واکسیناسیون آنفولانزا معمولا قبل از شروع فصل آن 

اشت و سایر ارگان ها این واکسن به موقع در اختیار مراکز درمانی قرار گرفت.  انجام می شود. خوشبختانه به همت مسئولان مربوطه، وزارت بهد

جاری  در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( هم با تمهیدات همکاران معاونت های درمان و پشتیبانی و مدیریت پرستاری این مرکز از آغاز هفته 

 .وستر کووید برای کادر درمان و بیماران خاص از هفته گذشته در حال انجام استواکسیناسیون آنفولانزا برای کارکنان و واکسیناسیون دوز ب

و سایر بیماری های تنفسی   ۱9این عضو هیئت علمی گروه بیماری های عفونی دانشگاه با اشاره به شباهت های بیماری آنفولانزا به کووید  

گفت: به منظور پیشگیری از ابتلا به عفونت های تنفسی ویروسی امسال   ویروسی )سرماخوردگی و سینوزیت( و بیماری های غیر عفونی )آلرژی(

ای که    باید خیلی هشیار تر باشیم. خیلی از بیماری های تنفسی ویروسی درمان خاصی ندارند ولی برای آنفولانزا درمان وجود دارد. مهم ترین نکته 

اسیون برای آنفولانزا و در کنار آن توجه به رعایت پروتکل های بهداشتی و  باید توجه کنیم انجام واکسیناسیون برای کووید و همینطور واکسین

سرد  سایر موارد پیشگیرانه اعم از رعایت فاصله گذاری فیزیکی و عدم رفتن به سفرهای غیرضروری است. تا باطغیان آنفولانزا و کووید در فصول 

 .تنفسی ویروسی کمتر شودسال مواجه نشویم و کمک کنیم میزان ابتلا به سایر بیماری های 

 

 برگزاری جلسه موربیدیتی مادر باردار مبتلابه کووید با هدف ارتقا ارائه خدمات با حضور معاون درمان دانشگاه 

جلسه موربیدیتی مادر باردار مبتلابه کووید با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان، روسای بیمارستان های امام خمینی)ره( و یاس  

 .اعضا برگزار شدو سایر 
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با حضور دکتر سعید    ۱9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه بررسی موربیدیتی مادران باردار مبتلابه کووید  

بیمارستانی امام خمینی )ره(، دکتر  ناطقی معاون درمان، دکتر آرش جعفریه رئیس مجتمع بیمارستانی یاس، دکتر سید علی دهقان رئیس مجتمع  

علی گنجعلی خان مدیر درمان، دکتر محمدرضا جعفری مدیر نظارت و اعتباربخشی، دکتر فهیمه قطبی زاده معاون درمان گروه زنان و زایمان،  

س اداره  یالهه خالو نظری ری  دکتر زینت قنبری مدیر گروه زنان و زایمان، دکتر رضا شریعت محرری مدیر گروه بیهوشی، دکتر اشرف آل یاسین،

 برگزار شد.  ۱۴۰۰مهر  ۲۸سلامت مادر، نوزاد و مامایی و سایر اعضا چهارشنبه 

های های مراقبت ویژه را باید مشخص کنیم. اگرچه اسناد بالادستی و پروتکل در این جلسه دکتر ناطقی گفت: گروه مسئول مادر باردار در بخش 

امات هستند، اما هر آن چیزی که منفعت بیشتری برای بیماران و مادران باردار فراهم می کند، برای ما در  ابلاغی وزارت بهداشت چهارچوب اقد

 اولویت قرار دارد.

های زنان و زایمان، داخلی و بیهوشی در زمان شیوع ویروس  دکتر گنجعلی خان گفت: سلامت مادران باردار از اهمیت زیادی برخوردار است. گروه 

 اند و جهاد کردند. اکنون به دنبال ارتقا ارائه خدمات به مادران باردار هستیم.یادی را متقبل شده کووید زحمات ز

ها همچون  های موجود برگزارشده است. در برخی زمینه اندیشی پیرامون راهکارهای ارتقا خدمات و رفع چالش وی افزود: این جلسه باهدف هم 

 درمان کمک خواهد کرد.تجهیزات، نیروی انسانی و امکانات معاونت 

هایی های بیمارستاندکتر قطبی زاده گفت: در این جلسه اطلاعات آماری در خصوص وضعیت مادران باردار مبتلابه کووید، تعداد مبتلایان و چالش

 ا باید پیگیری کنیم.شدند، ارائه خواهد شد. موضوع واکسیناسیون مادران باردار ر  3نیستند اما ناچار به ارائه خدمات سطح  3که در سطح 

ها شده از وزارت بهداشت، امکان ایجاد تغییر برای دانشگاه های علمی مربوط به مادر باردار مبتلابه کووید ابلاغ دکتر آل یاسین گفت: در پروتکل 

 . است باردار مادران ویژه ICU شده است. تلاش ما در راستای ایجاددر نظر گرفته 

دستورالعمل  به  دهقان  بخش    هایدکتر  در  کووید  مبتلابه  باردار  مادر  مسئولیت  در خصوص  و  کرد  اشاره  کووید  مبتلابه  باردار  مادر  به  مربوط 

 های ویژه نکاتی را متذکر شد. مراقبت

 . هستیم  هاآن   نگهداشت  دنبال  به  حاضر  حال  در   و  داده   توسعه  را   خود  های ICU دکتر جعفری گفت: از زمان شیوع ویروس کرونا بیمارستان شریعتی

توانیم با توجه به شرایط  می  و  است  محیا  جلسات  این  در  هادستورالعمل  در   بازبینی  امکان :  گفت  بیهوشی  گروه  درمان  معاون  نیا  سلیمی  رضاعلی  دکتر

 . شودمی  اضافه آن به ICU پزشک مسئولیت بلکه  شودنمی  نفی مسئول پزشک مسئولیت ICU ها برخی مسائل را اصلاح کنیم. دربیمارستان
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ویژه در خصوص موارد مرگ مادر باردار مبتلابه کووید باید بررسی و تحلیل شود و بر اساس شواهد  های فعلی موجود به دکتر قنبری گفت: داده

 مادران  ومیرگمر علل های مربوط به درمان و مراقبت مادران باردار پرداخت ونظری به ارائه چالش  در این جلسه خالو گیری صورت گیرد.تصمیم

 . شد  بررسی اولیه هایپیک در کووید به  مبتلا باردار

 

 در دانشگاه  19، بر اساس کتاب مسیرنمای پیشرفت مدیریت کووید تولید نخستین پادکست

کمک دکتر ترابی: دانشگاه باید در راستای مسئولیت اجتماعی، منابع علمی را متناسب با نیاز جامعه عرضه تا به روند سلامت مردم 

 کند 

های جدید، بتوانیم  ی روابط عمومی دانشگاه، با اجرای برنامه های روابط عمومی گفت: خرسندیم که در مجموعهدکتر ترابی در خصوص برنامه 

 .علمی در تراز جهانی حرکت کنیم عنوان رسانه به 

 

صورت جدی از گذشته پیگیری شده،  ها که به اینکه یکی از این برنامهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر ترابی با بیان  

  رسانی اطلاع  دیجیتال  اقلام،   از  یکی  دانشگاه،  در   تولیدشده  تحقیقاتی  و  علمی  متون   صوتی بحث تولید پادکست است؛ در ادامه گفت: پادکست یا فایل

  بتوانند   رانندگی حین در حتی مختلف هایزمان در تا دهدمی هاآن  به را  فرصت این  که دارد جوان نسل در خصوصبه  بسیاری  مخاطبان که است

 .کنند استفاده علمی مطالب از

  و  طلیعه که شدهطراحی   تهران پزشکی علوم دانشگاه در کووید مدیریت پیشرفت مسیرنمای ها بر اساس کتابوی گفت: نخستین مرحله پادکست

 هاپادکست بتوانیم مختلف واحدهای در عمومی روابط  همکاران کمک  با شاءاللهان  که داریم نظر در هاییبرنامه.  است دانشگاه در نهضت این آغاز

 دانشگاه زیرا کنیم؛ تولید نیز دیگری هایزبان  به را هاهای متعدد و مختلف دانشگاه توسعه دهیم و حتی پادکستها و رشتهناسب با تخصص مت را

ن شاءالله  ا که داریم مدنظر دانشگاه در را سینا رسانه  اندازیراه  و تولید برنامه  ما این بر  علاوه. است پیشرفت حال در  سرعتبه المللبین  عرصه در

 تولید کند. زنده  های اینترنتی یعنی شبکه اینترنتی خاص دانشگاه را داشته باشیم که بتواند در روز چند ساعت برنامه زودی بتوانیم برنامهبه 

هزار دانشجو   ۱۲به  قریب  و علمیهیئت  ۸۰۰ و هزار  از  بیش  با  مدیر روابط عمومی در ادامه تاکید کرد: به دلیل اینکه دانشگاه علوم پزشکی تهران 

  بتواند   باید است تماعیاج مسئولیت راستای در ایویژه المللی فعالیت دارند؛ دارای دستاوردها و محتوایو همچنین کارکنانی که در تراز ملی و بین 

نیز فعالیت داریم و از تمامی   شبکه  توسعه   حوزه  در  بنابراین .کند  کمک  مردم  سلامت  روند  به  تا  کند  عرضه  جامعه  نیاز  با  متناسب  را  علمی  منابع
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های اینترنتی در کشور های اپلیکیشنزیرساخت وارد شوند و کمک کنند تا بتوانیم از    همکاران در سطح دانشگاه خواهشمندیم که به این حوزه

 استفاده یا با اپراتورها مشارکت داشته باشیم.

 تواند مطالب مختلف علمی و اجتماعی در حوزه المللی میای که در سطح بینوی در ادامه گفت: امیدواریم بتوانیم این رسانه را به عنوان رسانه 

ها بر اساس مدل برند آفرینی در دانشگاه بخش دیگری  سایتاستفاده از فضای مجازی و وب  سعه سلامت تولید کند، گسترش دهیم. همچنین تو

ها تولید و ارایه شود تا بتوانیم از هماهنگی  ها و بیمارستان وب دانشکده   سامانه   عه توس  مدل از برنامه های ما شمرده می شود که امیدواریم به زودی

  را   دانشگاه  مجازی  خدمات  مجموعه  بتواند   که  را  همراهتلفن  هایاپلیکیشن  داریم  نظر   در  همچنین.  شویم  ندمبهره  دانشگاه  سطح   در و یکپارچگی 

 قابل دسترس باشد را تولید کنیم. جامعه سطح در مان  مخاطبان و  همکاران تمامی برای

  این   اجزای  از  یکی  هم  پادکست  که  است  برندینگ دیجیتالها  ترین آنهای متعددی دارد که یکی از مهمسپس بیان کرد: روابط عمومی برنامه 

بهتر از گذشته دستاوردهای دانشگاه   روز  هر  بتوانیم  ها  آن  یاری  و   داشت  خواهیم  عزیز  مخاطبان  یهمه   از  که  بازخوردی  با  که  امیدوارم.  است  برنامه

  است   آن   شآن  در  که   شهرتی های دانشگاه درقالبیم که ارزش را به تصویر بکشیم و مدیریت تصویر مناسب برای دانشگاه داشته باشیم و کمک کن

 م.باشی  دانشگاه واحدهای تمامی در درخشش شاهد  گذشته مانند و شود معرفی المللیبین  و  ملی سطح در جامعه به

 

 اپیزود اول: زیرساخت های چابکی در بحران کرونا / 19پادکست مسیرنمای پیشرفت مدیریت کووید 

 چابکی در بحران کرونا، جلوه جدیدی از مدیریت مبتنی بر شایستگی را نمایان کرد زیرساخت های 

 

تأیید شد. نگرانی از    ۱39۸بهمن    3۰در پی بحران بیماری کرونا در نقاط مختلف جهان، همه گیری کرونا ویروس در ایران به صورت رسمی در  

ت پیشگیری و بهداشتی شد. از سوی دیگر بیمارستان ها با مراجعه پرتعداد و ناگهانی  شیوع کرونا در ابتدای اسفند موجب افزایش تقاضا برای تجهیزا

بیماران با مشکلات تنفسی مواجه شدند که در آن زمان شیوه مشخصی برای دسته بندی و تریاژ آنان وجود نداشت و باوجود همه مشکلات جلوه 

ایان شد. باتوجه به جدید بودن این بیماری سازمان هایی موفق به مدیریت مناسب ای جدیدی از ایثار و خلاقیت و مدیریت مبتنی بر شایستگی نم

این بحران شدند که زیرساخت های چابکی را توسعه داده بودند. چابکی درواقع یک توانایی اساسی را ایجاب می کند که تغییرات را در محیط  

. سازمان چابک سازمانی است که دیدگاه وسیعی در مورد نظم نوین جهان  سازمان، احساس، دریافت، ملاحظه، تجزیه وتحلیل و پیش بینی کند

ی مبتنی بر دارد. بنابراین سازمان باید بتواند اطلاعات حساس را با ذینفعان به اشتراک بزاره و تغییرات را پیش بینی کند و با حداقل ذخیره موجود

 .تقاضای کششی به تغییرات پاسخگو باشد
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 ۱39۸که در بهمن ماه سال    ۱9دانشگاه علوم پزشکی تهران، پادکست حاضر از کتاب مسیر نمای پیشرفت مدیریت کوید    به گزارش روابط عمومی

دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنوان قدیمی ترین و بزرگ ترین دانشگاه علوم پزشکی کشور در عرصه مقابله با بحران   شیوع پیدا کرد می باشد، 

 و سازی تصمیم فرایند سازی آسان به اجرایی و علمی توان بسیج کووید پاندمی بحران در آماده خدمت رسانی شد و کووید با تمامی ظرفیت خود 

  برای   خلاق   و   نو  های  شیوه  از  مثبت  کاری  های  محیط   آوردن  فراهم  با   توأم  درمان،  کادر  و  استادان   بین  دانش   اشتراک  و  ایجاد  گیری،  تصمیم

اد مختلفی از تلاش های متوازن و مکمل به سمت دستیابی و ترکیب دانش را بصورت  ابع تا  شد  آن بر  سعی گرفت،  بهره  عملکرد و  ساختار اصلاح

  پادکست صوتی به اشتراک گذاشته شود.

 

 دانشکده پیراپزشکی 19برگزاری مراسم گرامیداشت یکسال فعالیت آزمایشگاه کووید 

بیمارستانهای دانشگاه گفت: باید شرایط رسیدن فارغ التحصیلان دانشگاه به بازار کار و عملیاتی شدن  مدیر تعالی بالینی و امور  

 .آموخته های آنها را تسهیل کرد

 

این دانشکده همراه    ۱9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، جشن یکسالگی آغاز به کار آزمایشگاه کووید  

، دیر از تلاش های یکساله دست اندرکاران این آزمایشگاه، با حضور دکتر علی گنجعلی خان مدیر تعالی بالینی و امور بیمارستانهای دانشگاهبا تق

  ۱۴۰۰آبان    3دکتر شعبان علیزاده رئیس دانشکده، اعضای هیئت رئیسه دانشکده پیراپزشکی و مدیران گروه های آموزشی این دانشکده، دوشنبه  

 .الن جلسات برگزار شددر س

در ابتدای این مراسم دکتر علیزاده ضمن خیر مقدم به حاضرین در جلسه و تبریک میلاد پیامبر اسلام، حضرت محمد )ص( با اشاره به گذشت  

صل یک حرکت جمعی و تداوم فعالیت آن، حا  ۱9دانشکده پیراپزشکی افزود: برپایی آزمایشگاه کووید    ۱9یکسال از شروع فعالیت آزمایشگاه کووید  

 .در خانواده پیراپزشکی است و من شخصا از تمام همکارانم در مجموعه پیراپزشکی سپاسگزارم

، یک مسئولیت اجتماعی است که سعادت انجام این  ۱9رئیس دانشکده پیراپزشکی همچنین بیان کرد: راه اندازی آزمایشگاه تشخیصی کووید  

در ادامه سخنان خود به معرفی ساختارها و فعالیت های جاری دانشکده پیراپزشکی و ارائه گزارش   وی .مسئولیت نصیب دانشکده پیراپزشکی شد

 .این دانشکده پرداخت ۱9مختصری از اقدامات انجام شده در آزمایشگاه کووید 

رت وجود آزمایشگاه های آغاز کرد و گفت: یکسال پیش ضرو  ۱9دکتر گنجعلی خان نیز سخنان خود را با تبریک یکسالگی آزمایشگاه کووید  

بسیار محسوس بود و معاونت درمان دانشگاه، قسمتی از این وظیفه را بر دوش دانشکده پیراپزشکی گذاشت و همکاران ما    ۱9تشخیصی کووید  
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ر علیزاده، که از نزدیک در این دانشکده، از اجرای وظیفه خود سربلند بیرون آمدند. من به نوبه خود از زحمات همه دست اندرکاران امر به ویژه دکت

ا ارج  شاهد تلاش های ایشان بودم، تشکر میکنم و بر این نکته تاکید میکنم که ما زحمات شما را میبینیم، قدر آنها را می دانیم و تمام آنها ر

 .مینهیم 

یل شدن دانشجویان نباید هدف ما در  وی همچنین با اشاره به سرآمدی دانشکده پیراپزشکی در اکثر حوزه های دانشگاه افزود: صرفا فارغ التحص

به سمتی  آموزش باشد و باید شرایط رسیدن این فارغ التحصیلان به بازار کار و عملیاتی شدن آموخته های آنها را تسهیل کرد. ما در معاونت درمان  

 .حت نظارت دانشگاه استفاده کنیمحرکت میکنیم که مخصوصا در رشته های آزمایشگاهی از فارغ التحصیلان این رشته در آزمایشگاه های ت

در  دکتر گنجعلی خان با اشاره به تنوع رشته های موجود در دانشکده پیراپزشکی، لزوم اضافه شدن سایر رشته ها به گروه های آموزشی دانشکده  

 .آینده را حائز اهمیت دانست

 ۱9ت خود را درباره یکسال فعالیت آزمایشگاه تشخیصی کووید  در ادامه جلسه، اعضای هیئت رئیسه و مدیران گروه های آموزشی نیز نقطه نظرا

دانشکده پیراپزشکی با   ۱9در انتهای مراسم نیز از کارکنان آزمایشگاه تشخیصی کووید  .بیان کرده و از زحمات عوامل این آزمایشگاه تقدیر کردند

لاد حضرت محمد )ص( و کلیپ فعالیت های آزمایشگاه کووید  همچنین در این مراسم کلیپ تصویری می .اعطای لوح تقدیر و هدیه قدردانی شد 

 .برای حاضرین به نمایش گذاشته شد ۱9

 

 اپیزود دوم: ساختار مدل هدایت / 19ادکست مسیرنمای پیشرفت مدیریت کووید پ

در دانشگاه    مدل هدایت بحران کووید در دانشگاه علوم پزشکی تهران که بر محور شایستگی های کلیدی بر مبنای چابکی موجود

 به تصویر درآمد 

 

مدل هدایت بحران کووید در دانشگاه علوم پزشکی تهران بر محور شایستگی های کلیدی و چابکی موجود در دانشگاه به تصویر درآمد. بر اساس  

کامل و نسبتا جامع از این مدل بهترین خدمات در کمترین زمان و به بهترین شکل برای بیماران فراهم می آید. اجزای این مدل یک تصویر  

ی، اتفاقات و تغییراتی که در مجموع فرایندها و ارائه خدمت فراهم شده است را نمایش می دهد و شامل فعال سازی ظرفیت ها، پیشرفت های کلید

دانشگاه علوم پزشکی  .حفاظت فردی، فرصت های مهرورزی، آموزش، پژوهش، راهنماها و درمان که بر محور شایستگی های کلیدی می شود

  تهران بنیان ها و زیر ساخت های چابکی را توسعه داده است، که براین اساس در بحران کووید بر محور شایستگی های کلیدی بهترین خدمات را 
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تغییراتی که در    و   اتفاقات  از  جامع  نسبتا  و  کامل  تصویر   یک   اجزای مدل هدایت .در کمترین زمان و به بهترین شکل برای بیماران فراهم کرد

 .مجموع فرایند ها و ارائه خدمت شد را به نمایش می گذارد

 

معاون بهداشت دانشگاه: تا کمتر از یک ماه آینده واکسیناسیون کرونا فقط در مراکز خدمات جامع سلامت 

 انجام خواهد شد 

توانیم  شوند و در آینده نزدیک می درصد مردم جامعه واکسینه می   80دکتر علیرضا اولیایی منش، تا کمتر از یک ماه آینده حدود  

 .های تجمیعی واکسیناسیون را در مراکز خدمات جامع سلامت متمرکز کنیم سایت

 

تهران، دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت دانشگاه در مصاحبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز بهداشت جنوب  

های همکاران بهداشت  منظور قدردانی از فعالیتبا روابط عمومی این مرکز گفت: در این مدت بازدیدهایی را از مراکز تجمیعی واکسیناسیون کرونا به 

صورت منظم و منسجم در حال انجام است و همکاری بین بخشی خوبی بین  ه جنوب تهران داشته ایم و از نزدیک شاهد بودیم که واکسیناسیون ب

 .همکاران ما و سپاه، بسیج و نیروی انتظامی در حال انجام است و این همکاری بین بخشی را باید قدر بدانیم

اندازی شد تا مردم در حقوق مردم راهمنظور رعایت  های تجمیعی واکسیناسیون به وی در ادامه بر رعایت حقوق مردم تأکید کرد و افزود: سایت

شده نهایتاً تا های انجامریزیهای طولانی در انتظار واکسیناسیون نباشند و مردم در صف نباشند و حقوقشان رعایت شود و بر اساس برنامهصف

دوم   و  اول  دوز  واکسیناسیون  آینده  ماه  یک  از  می   ۸۰کمتر  انجام  جامعه  مردم  ندرصد  آینده  در  و  میشود  سایت زدیک  تجمیعی توانیم  های 

 .واکسیناسیون را در مراکز خدمات جامع سلامت مرکز خدمات جامع سلامت تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی تهران متمرکز کنیم

جعان خیلی های تجمیعی که مراسرعت و نظم و مدیریت انجام واکسیناسیون کرونا اشاره کرد و گفت: برخی از سایتمعاون بهداشت دانشگاه به 

توانیم واکسیناسیون را در مراکز خدمات جامع سلامت متمرکز  آوری سایت موردنظر می کمی دارند با تغییر ساعت کاری واکسیناسیون و یا جمع

 .کنیم

بیماری بهداشت و درمان،  برای کارکنان  بوستر طبق دستورالعمل فقط  بوستر گفت: دوز سوم یا همان دوز  و   های خاصوی در خصوص دوز 

العلاج و نادر داریم و افرادی که در معرض خطر هستند بیماری خاص و سیصد مورد هم بیماری صعب  9ما حدود   .شودالعلاج انجام می صعب

 .توانند دوز بوستر را دریافت کنندمی
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لمی اثبات نشده است و در دنیا بحث  سال افزود: واکسیناسیون این افراد هنوز ازنظر ع  ۱۲دکتر اولیایی منش در خصوص واکسیناسیون افراد زیر  

توانیم  سال بسیاری از کشورها هنوز مردد هستند و در صورت ابلاغیه واکسیناسیون این افراد ما می   ۱۲است و برای واکسیناسیون کودکان زیر  

 .ها انجام دهیمواکسیناسیون را برای آن 

 

 واکسیناسیون سلامتکده خارک بازدید مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت از مرکز 

دکتر نفیسه حسینی یکتا گفت: برخلاف برخی ادعاهای موجود در سطح جامعه، طب سنتی ایرانی هیچ مخالفتی با واکسیناسیون  

 .ندارد

 

ایرانی و مکمل وزارت  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، دکتر نفیسه حسینی یکتا، مدیرکل دفتر طب  

امعه  بهداشت در بازدید از مرکز واکسیناسیون کرونا سلامتکده خارک دانشکده طب ایرانی با تأکید بر اینکه باوجود برخی ادعاهایی که در سطح ج

می روش مطرح  طبی  مکتب  این  مختلف  منابع  در  گفت:  ندارد،  واکسیناسیون  با  مخالفتی  هیچ  ایرانی  سنتی  داشود، طب  مشابه  هایی  که  ریم 

 .توان گفت طب سنتی ایران ادعای پیشگامی در این مسیر را داردواکسیناسیون امروزی است و می 

 

روش تمام  از  است  کشور لازم  فعلی  شرایط  در  که  مطلب  این  بیان  با  همههای کمکوی  این  با  مقابله  در  افزود: کننده  بگیریم،  بهره  گیری 

های مؤثر در پیشگیری از ابتلا به این بیماری است و در کنار آن، تقویت سیستم ایمنی اشتی یکی از روش های بهدواکسیناسیون و رعایت توصیه

 .کننده باشند توانند در پشت سر گذاشتن این شرایط بحرانی کمکهای ایمن و مؤثر موجود در طب سنتی ایرانی، همه میها و روشبه کمک آموزه

ت بهداشت در این دیدار ضمن بازدید از مراحل مختلف ارائه خدمات واکسیناسیون در سلامتکده خارک، مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزار

های طب سنتی ایرانی در خدمت عموم جامعه برای کمک به بهبود مبتلایان بودند و در شرایط فعلی گیری کرونا، سلامتکدهگفت: از ابتدای همه

 .دهندبخشیدن به امر واکسیناسیون وارد عمل شده و تزریق واکسن را نیز انجام می ست، برای سرعت های جدی کشور اکه واکسیناسیون از اولویت

دکتر روجا رحیمی، رئیس دانشکده طب ایرانی، نیز درخصوص منافات نداشتن طب سنتی با طب رایج در پیشگیری و درمان کرونا گفت: جامعه  

، بهترین راه مقابله با کرونا و کنترل این بیماری، واکسیناسیون است. طب ایرانی همگام  دانشگاهی طب ایرانی نیز مانند طب رایج معتقد است 

رسی اثربخشی آنها اقدام کرده است و درهمین راستا مطالعات بر  و  طبیعی   داروهای  فرمولاسیون  به  ایرانی  طب  منابع  از  الهام  با  جدید  طب    با

ت معتبر بین المللی نیز به چاپ رسیده است. نتایج این مطالعات حاکی از اثربخشی تعدادی ارزشمندی انجام شده که نتایج برخی از آنها در مجلا

دارو  و کاهش  از  بیمارستان،  در  بستری  زمان  مدت  سرفه، کاهش  و  تب  نفس،  تنگی  از جمله  بیماری  از علائم  برخی  روی  مطالعه  مورد  های 

 .ای درمان قطعی کرونا را نداردهای التهابی است؛ اما هیچکدام از این مطالعات ادعفاکتور
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های طب ایرانی در  های طب رایج بوده است؛ لذا توصیه وی افزود: نکته مهم درخصوص این مطالعات، تجویز داروی طبیعی و سنتی در کنار دارو

نکته  .شودجایگزین توصیه نمی های طب رایج و صرفا به صورت مکمل صورت می گیرد و هرگز به عنوان درمان  درمان بیماری کرونا در کنار تجویز 

مهم تر اینکه، هیچ داروی قطعی برای درمان کرونا چه در طب جدید و چه در طب ایرانی وجود ندارد و ادعاهای احتمالی در این خصوص کذب  

 .است

های گیاهی ها و دارو معجون ای مبنی بر استفاده نکردن از ماسک و مصرف  دکتر رحیمی همچنین تأکید کرد: هرگز از سوی طب سنتی توصیه 

هایی بر پایه اصلاح  های بهداشتی، راهکارنامهبرای پیشگیری از ابتلا به کرونا وجود ندارد و برای پیشگیری از بروز بیماری، در کنار رعایت شیوه 

 .شودسبک زندگی به منظور تقویت سیستم ایمنی و پیشگیری از بروز این بیماری توصیه می 

ب ایرانی درخصوص فعالیت مرکز واکسیناسیون سلامتکده خارک گفت: استقرار مرکز واکسیناسیون در یکی از سلامتکده های رئیس دانشکده ط 

زیرمجموعه دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مؤید همراهی جامعه آکادمیک طب ایرانی با واکسیناسیون سراسری است. در این  

جاری راه اندازی شده است، کارمندان و اعضای هیئت علمی دانشکده طب ایرانی به صورت داوطلبانه در شیفت  مرکز که در شهریورماه سال  

 .دوز واکسن کرونا در این مرکز به مراجعان تزریق می شود ۲۰۰بعدازظهر به ارائه خدمت می پردازند و روزانه حدود 

 

 ی تهران برگزار شدهمایش هنرمندان حامی سلامت به میزبانی دانشگاه علوم پزشک 

با حضور دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و هنرپیشه های مطرح کشور، همایش هنرمندان حامی سلامت روز سه شنبه  

پور، اشماللهی، جمشید هدر سالن دارالفنون دانشگاه برگزار شد و علی نصیریان، خسرو خسروشاهی، احترام برومند، شمسی فضل  ۱۴۰۰آبان    ۱۱

 .نامه همکاری را با این دانشگاه امضا کردندالله بخشی و فرهاد آئیش پیمان رضا بابک، داریوش ارجمند، عنایت
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 میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران از هنرمندان حامی سلامت

توانند در آموزش آن نقش  بسیار ساده دارد که هنرمندان میدرصد معضلات سلامت، راهکارهای  70دکتر قناعتی: 

 مهمی داشته باشند 

با حضور هنرپیشه برگزار شد، علی  در همایش هنرمندان حامی سلامت که  های مطرح کشور در سالن دارالفنون دانشگاه علوم پزشکی تهران 

الله بخشی و فرهاد آئیش  پور، رضا بابک، داریوش ارجمند، عنایتاللهی، جمشید هاشمنصیریان، خسرو خسروشاهی، احترام برومند، شمسی فضل

 .نامه همکاری را با این دانشگاه امضا کردندپیمان

 

دکتر قناعتی در ابتدا با خیرمقدم به هنرمندان و    ۱۴۰۰آبان    ۱۱شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در همایش روز سه 

ویژه بازی استاد نصیریان در سریال سربداران اشاره کرد و در ادامه بابیان اینکه بر اساس معادلات أثیرگذاری هنرمندان به میهمانان مراسم به ت

سال   6۰تا    5۰مادی که در مقالات و کتب پزشکی و اجتماعی وجود دارد انسان »قیمت« دارد افزود: فرض کنید قیمت یک انسان در ایران با سن  

شود. این درحالی که کرونا  ست بنابراین اگر انسانی بمیرد و یا کشور را ترک کند یک میلیون دلار به کشور خسارت وارد مییک میلیون دلار ا
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بینیم شود این عدد به دلایل مختلف تقریباً دو برابر این عدد باشد، پس می بینی می هزار نفر گرفته است که پیش  ۱۲6تاکنون در ایران جان بیش 

 صدمه بزرگی را به ما زده است. که کرونا چه 

 

  سرپرست دانشگاه، مسئله سلامت را بسیار مهم دانست و گفت: در قرآن تعبیر بالاتری هم وجود دارد و آمده است که هر کسی، انسانی را بکشد 

ود است و مصداق »اسرار ازل را  هایمان بسیار محدگویی همه جهانیان را کشته است؛ بنابراین قیمت انسان خیلی بالاتر است و درک ما و دانسته

ارید نه تو دانی و نه من« است.دکتر قناعتی خطاب به هنرمندان برجسته کشور گفت: ما از شما هنرمندان به دلیل اثرگذاری زیادی که در جامعه د

 شود. روز بیشتر میروزبه  درصد از بودجه جهان صرف حوزه سلامت و پس از کرونا هم این عدد ۱۰کنیم به ما کمک کنید زیرا درخواست می 

اینکه   بابیان  را    7۰وی  تغییر فرهنگی و نگرش مردم بسیار مهم است و این کار  افزود:  درصد معضلات سلامت، راهکارهای بسیار ساده دارد 

، ترافیک، استرس، خشونت،  توانند بهتر از هر پزشکی انجام دهند.دکتر قناعتی از هوای آلوده، سیگار، الکل، رابطه نامشروعهنرمندان عزیز ما می

ها ومیر در انسانشدت باعث افزایش مرگعنوان معضلاتی یاد کرد که به تحرکی به سوادی، تصادفات و کمطلاق، اعتیاد، فقر، تغذیه نامناسب، بی

 شود. می

به آنان بگویید که ده ها سرطان ازجمله توانید به مردم یاد بدهید که سیگار چقدر مضر است و  سرپرست دانشگاه ادامه داد: شما )هنرمندان( می

پیشرفت باوجود  بشر  »احساسی«  اینکه جنبه  بابیان  قناعتی  است.دکتر  مرتبط  با سیگار  روده  و  معده  مثانه،  جنبه ریه،  بر  کرده  که  زیادی  های 

شود بشر عقلانی شود،  که باعث می   وقت درس نگرفته و هنوز هم مانده که درس بگیرد. تنها چیزی»عقلانی« آن حاکم بوده است گفت: بشر هیچ

های  طلبی کمپانیتر رفتار کند.سرپرست دانشگاه با اشاره به نظام سلطه اقتصادی و منفعتشود تا حدی عقلانی »آموزش« است زیرا باعث می 

ی قرآن ما پزشکان حساب بزرگ برای تبلیغ و عرضه سیگار گفت: حقیقت دهشتناک این است که در کتاب پزشکی خودمان؛ هریسون که به تعبیر

های داروسازی و وسایل پزشکی، القایی  اند که درصدی از محتوای این کتاب با فشار کمپانیشود برخی پزشکان پاک دست، اعتراض کردهمی

 است؛ بنابراین نقش شما هنرمندان و نقش هر انسان شریفی که متعهد به انسانیت و رشد آن است بسیار بالاست. 

حلی که ما در مقابله با کرونا داریم واکسن ترین راهابیان اینکه کرونا تاریخ را به دو قسمت قبل و بعد از کرونا تقسیم کرد گفت: مهمدکتر قناعتی ب

د  ایم، تغییرات ژنومی ویروس کوویسرپرست دانشگاه بابیان اینکه اگر بتوانیم واکسیناسیون را زیاد کنیم میدان بازی ویروس را محدود کرده .است

دکتر قناعتی   ها نفر دیگر را در آینده به کام مرگ بفرستد.وغریب دانست و گفت: ممکن است این ویروس در آینده میلیونرا بسیار زیاد و عجیب  ۱9

 وطنان در ارائه اطلاعات صحیح دانشگاه به جامعه کمک کنند.در پایان از هنرمندان خواست برای حفظ جان بشریت و هم 

 شغل دانشگاهیان و هنرمندان شباهت های زیاد 

داشتنی فرهنگ و هنر، ارادت  های دوستدر ابتدای این مراسم دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت دانشگاه گفت: خدمت اساتید و چهره

 شما یاد بگیریم. کردیم که باید از داریم؛ ما همواره از دوران کودکی احساس شاگردی و معلمی خدمت شما اساتید داریم و فکر می 

های زیادی را در بین وی افزود: سلامت چهار بعد اصلی دارد؛ سلامت جسمی، سلامت روانی، سلامت اجتماعی و سلامت روحی و من شباهت

که  دهیم یکی آموزش و دیگری حفظ سلامت مردم و ارائه خدمات سلامتی بینم. از طرفی ما دو کار مهم انجام میشغل دانشگاه و شغل شما می

خصوص در سلامت روانی و اجتماعی  عنوان اساتید فرهنگ و هنر این سرزمین دخیل هستید. شما در آموزش و سلامت مردم، به در هر دو شما به 

مردم نقش دارید. ما در سلامت جسمی مردم نقش داریم، ولی شغل شما بر سلامت روانی و اجتماعی مردم خیلی تأثیر دارد. دکتر اولیایی منش  

کننده، دوبلور یا هنرپیشگی عنوان اصحاب هنر، چه در کسوت کارگردان، تهیهای که مردم به شما به خواهیم از ظرفیت، اعتبار و علاقه ما می   گفت:

 دارند؛ برای ارتقای هر چهار بعد سلامت مردم، سلامت جسمی، روانی، روحی و سلامت اجتماعی کمک بگیریم. 

های بین بخشی و مشارکت مردمی نیاز داریم افزود: قطعاً  ه سلامت دو بال دارد که برای حفظ آن به همکاریمعاون بهداشت دانشگاه بابیان اینک

توانید کمک کنید. در تاریخ پر از فراز و نشیب این سرزمین، حدود دو سال است که دچار بحران و بلای جدیدی هستیم. در این اتفاقات  شما می 



38 
 

ها و های جدی داشتیم؛ اما خوشبختانه همکارینفر از هموطنان مان در اثر این بیماری فوت شدند و آسیب   بد و ناگوار بیش از صد و سی هزار

های مختلف این سرزمین شاهد بودیم که بخشی از این آلام جبران شدند؛ از شما این همراهی و یاری را هایی نزدیکی را از مردم و بخشهمدلی

 کنیم.کرونا درخواست می در زمینه کرونا و هم در دوران پسا 

 

درصد هم دوز دوم واکسن را تزریق کردند. سختی کار  5۰درصد از مردم کشور دوز اول و حدود  ۸۰اکنون حدود دکتر اولیایی منش ادامه داد: هم

مردم با افکار و تبلیغات  درصد از    ۲5تا    ۲۰ی جوامع  کنند. در همهوپنج درصد از مردمی است؛ که واکسن تزریق نکردند و مقاومت میما بیست

اندازند. آرزو داریم شما در پناه خداوند سلامت باشید  مردم جامعه را هم به خطر می   کنند و سلامت بقیه سوء، علیه این جریان، واکسن تزریق نمی

را به سلامت و پیشگیری که    خصوص از طرف دانشگاه علوم پزشکی تهران همواره مردمعنوان سفیران سلامت در جمهوری اسلامی ایران به و به 

  تر از درمان است تشویق کنید و سلامتی را در جامعه ارتقا دهید. باید سبک زندگی سالم را آموزش دهیم. دخانیات، کم بودن فعالیت فیزیکی ارزان 

گی برداریم و سایر اصحاب هنر هم به  های بزرشاءالله قدم اندازد. امیدواریم با کمک و همراهی شما، ان ی نامناسب سلامت را به خطر می و تغذیه 

های جهانی جزو تبعیت از شما شروع تازه و همکاری نزدیکی برای ارتقا سلامت جامعه با دانشگاه علوم پزشکی تهران که همواره در رنکینگ 

 های برتر دنیا است داشته باشند.دانشگاه

 نرمندان امضا و دوز واکسن چند تن از هنرمندان تزریق شد. نامه دانشگاه علوم پزشکی تهران با هدر پایان این مراسم پیمان

 نامه به شرح زیر است: متن پیمان

 نامه دانشگاه و هنرمندان پیمان 

 بندم:ها و شفای دردهاست، پیمان میبخش قلبعنوان هنرمند حامی سلامت در پیشگاه خداوندی که یادش آرامشمن به 

 .نمایم تلاش بشری فضایل و اخلاق تعالی و رشد  برای و  بوده الهی بیکران هاینعمت  قدردان -

 .نمایم  توصیه  دیگران به و کرده رعایت را سالم  زندگی سبک -

 . باشم کوشا امجامعه  و خانواده خود، سلامت از مراقبت در -

  عمومی  واکسیناسیون  انجام   برای  را  کشورم  مردم  و  کنم  سازیفرهنگ  امجامعه  و  خانواده  اعضای  سلامت  برای  هنرم  از  گیریبهره  با -

 .نمایم ترغیب

 . باشم کوشا کشورم و شهر محله، زیستمحیط  از حفاظت در -

 ازمند باشم.نی و بیمار توان، کم افراد  سلامت مراقب -

 .نمایم  تلاش  جامعه سلامت ارتقای برای -

 

 احترام السادات برومند: به پزشکی کشورم اطمینان و به پزشکان کشورم افتخار می کنم 

احترام السادات برومند بازیگر و مجری کشور، با بیان اینکه کادر درمان کشورمان لیاقت خود را در همه گیری کرونا نشان داده است 

 .بر رعایت توصیه های پزشکی تاکید کرد
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  ۱۴۰۰آبان    ۱۱های مطرح کشور  هنرپیشهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در همایش هنرمندان حامی سلامت که با حضور  

افتخار است که در دانشگاه علوم پزشکی حضور د باعث  اینکه  با بیان  بازیگر و مجری کشور،  احترام برومند  برگزار شد،  ارم  در تالار دارالفنون 

  کووید   بیماری  خم  پیچ  پر  مسیر  از  را  انهمگ   سال، از جان و دل زحمت کشیدند که  ۲و پرستاران و کادر درمان که در این    پزشکان  همه  از   گفت:

 .کنم می  تشکر بدهند،  عبور ۱9

س از  احترام السادات برومند با تاکید براینکه در این مدت به رهنمودها و توصیه های پزشکان و ستاد مبارزه با کرونا عمل کردم گفت: بشخصه پ

همه عزیزان نصحیت می کنم که فاصله اجتماعی و ماسک زدن را فراموش   تزریق دوز دوم واکسن بازهم ماسک می زنم و مادرانه و خواهرانه به

وی با بیان اینکه من به علم بخصوص علم پزشکی اعتقاد دارم و خودم را به دست علم  .نکنیم. خود را از مهمانی ها و دورهمی ها دور نگهداریم

ال بود ولی وقتی همه دنیا و متخصصان و محققان باهم یکصدا می  می سپارم افزود: در مورد واکسیناسیون خانم های باردار برای من هم سو

 .گویند که خانم های باردار باید واکسیناسیون را انجام دهند معتقدم این کار باید صورت بگیرد

 

ه جوانان بیشتر دور هم جمع  سال به بالا انجام می شود افزود: باتوجه به اینک  ۱۲احترام برومند با ابراز خوشحالی از اینکه واکسیناسیون از سنین  

می شوند و ممکن است در اثر هیجانات از نزدیک با هم صحبت کنند به آنان توصیه می کنم باوجود اینکه شما قوی هستید و ممکن است به  

صورت هیچ وقت خودتان    راحتی با بیماری مقابله کنید؛ اما لازم واکسن بزنید چون ممکن باعث ابتلای پدربزرگ و مادربزرگان خود شوید و در این

 .را نمی بخشید

  زندگی   اطمینانی  بی  و  تردید  و  شک  از  پر   این هنرمند کشور با تاکید دوباره براینکه به پزشکی کشورم اطمینان دارم افزود: اگر قرار باشد در محیط

  کشورهای   از  که  دیدم  دفعات  به  چون   کنم  می  افتخار  کشورم  پزشکان  به  و  اطمینان  کشورم  پزشکی  به  من   یمان سخت می شود.برا  زندگی  کنیم

  داده   اهمیت  مردم   سلامت  به   که  است   کننده  خوشحال  برایم  بینم  می  ها  خیابان   در   را  پزشکی   های  توصیه  وقتی.  نداریم  کم  چیزی  دنیا  پیشرفته

 .شود می

 

 دوسال   این   در  را   خودشان  لیاقت  پزشکی  حوزه:  گفت  کنم  می   افتخار   احترام برومند با بیان اینکه من به عالمان کشورم بخصوص در حوزه پزشکی

  باشد  یادمان  ولی  ایم  نرسیده  ال  ایده  نقطه  به  هنوز  البته.  دهند  عبور  خطرناک  مسیر  این  از  را  ما  توانستند  امکانات  کمترین  با  گاهی  و  دادند  نشان

از کشورهای پیشرفته هم هنوز این مشکل را دارند. بسیاری از کشورهای پیشرفته که برای واکسن نزده ها محدودیت قائل شدند و نمی    خیلی  که
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اما کنند.  مهار  را  بیماری  این  توانستند  کنند؛  آمد  و  رفت  عمومی  جاهای  به    زدن   ماسک  به   نیازی  دیگر  کردند  اعلام   که  کشورهایی   گذارند 

 .سیر صعودی را طی کردند دوباره  نیست؛

اینکه خوشحال شویم که   افزود: به جای  باشد  برای همگان فراهم  رایگان  به خدمات سلامت به طور  از اینکه دسترسی  ابراز امیدواری  با  وی 

انرژی و هزینه کشور نباید صرف  بیمارستان به کشورمان اضافه می شود باید از این خوشحال باشیم که تعداد افراد سالم در کشورمان بیشتر شود. 

درصد سلامت توسط خود افراد تامین می شود و مابقی ان دستخوش    6۰-5۰بی مبالاتی ما شود و باید خودمان مراقب سلامتی مان باشیم. معتقدم  

مراکز سلامت، به     اجعه بهاین هنرمند کشورمان در پایان سخنان خود از همه هموطنان در هرکجای کشور خواست با مر  .اتفاقات ناخواسته است

 .حفظ سلامت خود کمک کنند و اگر با کمبود یا نقصانی مواجه شدند آن را اطلاع دهند تا سلامت کشورمان تامین شود

 

 ایم الله بخشی: اگر دیگران را ترغیب به نزدن واکسن کنیم شرعاً مرتکب گناه شده عنایت 

های مطرح کشور در سالن دارالفنون دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار  شهدر همایش هنرمندان حامی سلامت که با حضور هنرپی 

 .منظور احترام به حقوق دیگران تاکید کردکسوت کشور بر ضرورت واکسیناسیون کرونا به الله بخشی هنرمند پیش شد، عنایت

 

ترین کسوت کشور و حامی سلامت، با اشاره به اینکه بزرگ پیشالله بخشی هنرمند  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، عنایت 

ه که  نعمت سلامتی از سوی خداوند متعال به همه است؛ گفت: من جزو اولین افرادی بودم که در زمان مقرر واکسن کرونا را دریافت کردم، اما آنچ

  تأیید   را  واکسن  بزنیم؟  واکسن  باید  چرا  گویندمی   افراد   این اند و در این شرایط کشور مهمه این است که بعضاً برخی شهروندان هنوز واکسن نزده

ته و علمی را به دست آورده  رف  مریخ  یکره   به  بشریت  که  کنیممی   زندگی  دنیایی  در  امروزه  ما  اما...   ترسندمی  یا  و !  ندارند  اطمینان  یا  و!  کنندنمی

کنند چه  ها را تزریق و دریافت می ی زمین این واکسنها انسان در کرهدنیا و میلیون است که ارزشمند و ماندگار است. در چنین شرایطی که تمام  

ای داشته باشیم. این یک مسئله ی فردی نیست که من یک کاری را انجام ندهم کنندهدلیلی داریم که ما واکسن را دریافت نکنیم. باید دلیلی قانع

که با افراد زیادی ارتباط دارم نباید بقیه را آلوده کنم. شما به چه دلیل این اطمینان و تضمین   و بگویم به من ربطی ندارد، من مسئولیت دارم چرا

وی ادامه داد: به نظر من از لحاظ شرعی گناه است و ما شرعاً گناهکار خواهیم بود که   دهید که افراد دیگر را بیمار نخواهید کرد.را به خودتان می

وی تصریح   و دیگران را هم وادار کنیم که این کار را انجام ندهند و حق نداریم مرتکب چنین گناهی شویم.   خودمان یک کاری را انجام ندهیم

سفید و موی سفید« را  تر هستند باید آنها را به سمت تزریق واکسن سوق دهیم، ان شاالله دوستانی که حرف من »ریشتجربهکرد: جوانان کم

 کنند.متی خودشان و جامعه تلاش می آوردن سلادستکنند و برای به گوش می 
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اند و در یک  اند و زحمت کشیدهها در این مدت تلاش کردهکنم، از دوستانی که در بیمارستان الله بخشی خاطرنشان کرد: صمیمانه تشکر می عنایت

ترین نعمت را که  که خداوند بزرگ اند، امیدوارم  فضای آلوده زندگی کردند و نفس کشیدند و خودشان را پیش مرگ این ویروس منحوس کرده

 نعمت سلامتی است به این عزیزان اهدا کند.

  وی در پایان تاکید کرد: در این جلسه تعداد زیادی از بازیگران و هنرمندان حضور داشتند و در خصوص تزریق واکسن صحبت کردند اما به نظر 

خواهد داشت که ما حرکت کنیم به جاهایی که دسترسی به واکسن ندارد برویم؛ روستاهای ها در جامعه بازتاب  من کافی نیست زمانی این گردهمایی

ربط است که باید این فرایند را آماده کنند و شرایط را برای  های ذیاند، وظیفه دانشگاه و ارگانبهرهای سراغ دارم که از این امکانات بی دورافتاده

 آن عزیزان نیز فراهم کنند. 

 

 واکسیناسیون علیه ویروس کرونا یک مسئولیت اجتماعی است  فرهاد آئیش:

هنرمند حامی سلامت دانشگاه طرح واکسیناسیون علیه ویروس کرونا را یک مسئولیت اجتماعی عنوان کرد و گفت: تزریق نکردن  

 .گیرندار می افتد، دیگران هم در معرض خطر ابتلا به این بیماری قرواکسن علاوه بر اینکه جان خود شخص به خطر می 

 

  کشور   مطرح  های  هنرپیشه  حضور  با   که  سلامت  حامی  هنرمندان  همایش  در به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران،

  خود   که  زمانی:  گفت   نرمند پیشکسوت کشوره  آئیش  فرهاد   در تالار دارالفنون دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد؛    ۱۴۰۰آبان    ۱۱

  و   قوانین   به  نگاه  با  ولی  باشد،  خطرناک  من   برای  واکسن  تزریق  است  ممکن که  کردم  می  احساس   و  بودم   نگران   کردم  می  واکسینه  را

برای ایمنی از   که  شدم  متوجه  واکسیناسیون  خصوص  در  دنیا  های  دانشگاه  پزشکان  دیدگاه  و  بهداشت  وزارت  های  دستورالعمل  نکات

 تواند بشر را به نابودی بکشاند باید خود را واکسینه کنم. بیماری و خطری که می

هنرمند حامی سلامت دانشگاه افزود: من اگر نخواهم خود را در برابر این بیماری واکسینه کنم و تفکرم این باشد که فرد قوی هستم و 

مثابه دوران جنگ تحمیلی است   وی بابیان اینکه دوران کرونا به  دخواهی من است.دهنده خو  شوم؛ این نشان  به بیماری مبتلا نمی

کردند؛ اکنون ما نیز برای    گفت: واکسیناسیون یک عمل اجتماعی است در آن زمان رزمندگان برای آرامش افراد جامعه عزم شهادت می 

 نباشند  همراه  و  همسو  شده  واکسینه  افراد  با   لی به منظورشکست این ویروس باید وارد میدان شویم و اگر آحاد مردم در این عزم م

 . است خطرآفرین جامعه برای
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  یک  عنوان  به  کرونا  ویروس   با  مبارزه  برای  انگیزه  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  به  ورودم  با  امروز:  کرد  تصریح  سلامت  حامی  هنرمند

یافته است و در بدن    افت کردم؛ متوجه شدم که این بیماری جهشدری  که  اطلاعاتی     با  زیرا  شد،  احساس   بیشتر   من   در  اجتماعی  فرد

خواهیم این ویروس را شکست   عنوان حامی سلامت دانشگاه می  کند و ما با حضور خود به   هر فرد مانند دشمنی خطرناک بروز می

 می  دعوت  واکسیناسیون   بهداشتی های نامه  شیوه عایتر به را مردم  سلامت، حامی یک  عنوان  وی ادامه داد: اکنون من به  بدهیم.

 .کنیم کن ریشه را بیماری این تا کنند اقدام  خود کردن واکسینه به  نسبت زودتر چه هر که کنم می تأکید و کنم

 

 رضا بابک: اعتماد مردم به وزارت بهداشت نتایج مثبتی را برای آنان به همراه خواهد داشت 

موقع واکسن از عوارض  کسوت کشور در همایش هنرمندان حامی سلامت از مردم خواست تا با تزریق بههنرمند پیش رضا بابک  

 .ناشی از بیماری کرونا پیشگیری کنند 

 

  ۱۴۰۰  آبان   ۱۱  کشور  مطرح  هایهنرپیشه حضور  با   که   سلامت   حامی   هنرمندان  همایش  در  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران،

 پس  تا  خواست مردم از دانشگاه، سلامت حامی و کشور کسوتپیش هنرمند بابک رضا شد،  برگزار  تهران پزشکی علوم دانشگاه دارالفنون تالار در

 زریق دز دوم واکسن، عادی انگاری را کنار گذاشته و از حضور در دورهمی ها و مراکز سربسته خودداری کنند.ت از

توان از انتشار این ویروس  خصوص زدن ماسک میها و به کرونا را از معضلات این امر دانست و گفت: با رعایت پروتکل   وی افزایش مبتلایان به 

هایی که درزمینه تأمین واکسن موقع واکسن به خصوص در افراد جوان افزود: با تلاشحامی سلامت دانشگاه با تأکید بر تزریق به  پیشگیری کرد.

ای در های دورهتوانند با بررسی وی در ادامه گفت: مردم می  های بعدی پیشگیری کرد.توان از پیکهمکاری اقشار مختلف مردم میشده و  انجام

 سرعت شروع کنند.ترین علائم درمان خود را به مراکز بهداشتی از وضعیت جسمی خود باخبر شده و با دیدن کوچک

 

 شکی معتبری در کشور، مایه افتخار است علی نصیریان: وجود چنین دانشگاه علوم پز 

گروه از  کشورمان،  هنرمند  نصیریان  توصیه علی  به  اعتماد  با  خواست  باردار  مادران  و  مختلف  سنی  و های  پزشکان  علمی  های 

 .متخصصان، برای دریافت واکسن کرونا اقدام کنند
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  ۱۴۰۰آبان    ۱۱های مطرح کشور  حامی سلامت که با حضور هنرپیشه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در همایش هنرمندان

را دریافت در تالار دارالفنون برگزار شد، علی نصیریان بازیگر، نویسنده و کارگردان سینما، تئاتر و تلویزیون بابیان اینکه سه دوز واکسن کرونا  

 .بزنند واکسن هم سال هیجده تا دوازده سنی گروه حتی مردم  یهمه کنممی  توصیه   ام گفت:کرده

  مملکت   این  در    ها پیشعلی نصیریان بابیان اینکه واکسن کرونا مبنای علمی و تحقیقاتی دارد؛ از مردم خواست حتماً واکسن بزنند و گفت: سال

  بدتر   و  پیداکرده  جهش  نآ  ویروس   مرتب  و   است  خطرناکی  بیماری  هم  کرونا.  شد  کنترل  واکسن  با  که  داشت  شیوع  بسیاری  ویروسی  هایبیماری

  دیگر   و  مردم  یبقیه   جان   فکر   ،نیستید  خودتان  جان   فکر   اگر .  کنند  اقدام  واکسیناسیون  برای  کنممی   خواهش  مردم   از  بنابراین  شود؛می   بدتر   و

 .بود خواهید دیگران به  ویروس این ناقل  نزنید واکسن شما  اگر چون  باشید وطنانهم

ها که مبنای مادران باردار خواست با مراجعه به مراکز بهداشت برای تزریق واکسن اقدام کنند و افزود: این توصیه های سنی مختلف و وی از گروه 

 .المللی نیز تأییدشده استعلمی و تحقیقاتی دارد؛ مختص کشورمان نیست و در عرصه بین 

دهد این دانشگاه  که در معرفی دانشگاه در سالن پخش شد نشان می این هنرمند کشور، با اشاره به جایگاه دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: کلیپی  

  پزشکانمان  و  پروفسورها   کهطوریبه   رسیده  امروز  به   تا   شده و مراحل رشد بسیاری را طی کردهاز زمان دارالفنون به همت امیرکبیر بزرگ تأسیس 

  که   است   ایران   افتخار  باعث   اینکه  بابیان وی    .کنند می  منتشر  المللیبین  معتبر  مجلات   در   را  متعددی   مقالات  و  هستند  المللیبین   مجامع  عضو

اند افزود: بهترین پزشکان و متخصصان کشور در شدهی دارد که در دنیا شناخته معتبر پزشکی علوم دانشگاه چنین و درمان و بهداشت  کادر چنین

پیشرفته دانشگاه،  آموزشاین  پژوهش ترین  ارائه می های  ها و روشها،  را  نشان می نوین درمانی  بسیار والاستدهند که  دانشگاه   .دهد جایگاه 

فقط در ایران بلکه در دنیا شاهد آن هستیم از بین  هایی که نهعلی نصیریان در پایان سخنان خود، ابراز امیدواری کرد بیماری و نگرانی و گرفتاری

طورکلی گردانندگان این دانشگاه در کار الهی که در پیش دارند  ستاران، بهیاران، کادر اداری و به گذاران، پزشکان، پربرود افزود: امیدوارم که بنیان 

 .که در راه خدا و در راه انسانیت است سلامت و موفق باشند

 

 داریوش ارجمند: تزریق واکسن مثل جبهه رفتن و جنگ با بیماری، واجب کفایی است 

تواند روی پای خود  جهان ثابت کرد که می  کنیم که به همهگفت: ما در کشوری زندگی می داریوش ارجمند بازیگر و مجری کشور  

 .بایستند و چند نوع واکسن باکیفیت تولید کند
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  ۱۴۰۰آبان    ۱۱های مطرح کشور  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در همایش هنرمندان حامی سلامت که با حضور هنرپیشه

دهنده در ایران و جهان نشان  ۱9ومیر کووید  تالار دارالفنون برگزار شد، داریوش ارجمند بازیگر و مجری کشور، بابیان اینکه آمارهای مرگدر  

  براثر   اما   اند، ای برای سلامت مردم انجام دادههای علوم پزشکی کشور خدمات ارزندهکه دانشکده خطرناک بودن این بیماری است گفت: درحالی

 .دادیم دست از را کشورمان شریف هایانسان  از زیادی تعداد همچنان ما بیماری این

ارائه کردهوی بابیان اینکه در بیمارستان  اند افزود: هرکدام از ما در این دنیا  های کشور پزشکان باتجربه و حاذقی وجود دارند و خدمات زیادی 

گوید این اعضا نزد ما امانت و ممکن  د صیانت ذات داشته باشیم، موضوع اهدای عضو به ما می ایم و بایرسالتی داریم و به منظوری به دنیا آمده

کند ما را نیز سلامت می   های نگهداری جسم که روحیه است در آینده سهم شخص دیگری باشد پس باید برای سلامت آن بکوشیم که یکی از راه 

 .از خودمان محافظت کنیم ۱9کووید  های گوناگون ازجملهاین است که ما در مقابل بیماری

را تزریق کنند و    ۱9سن کووید  واک   سوم  نوبت   که  است  این  سرزمینم بانوان  به  خصوصبه   مردم  همه  به  من  توصیهی   داریوش ارجمند ادامه داد:

 تحت تأثیر تبلیغات دروغین قرار نگیرند و برای پیشگیری از این بیماری واکسن تزریق کنند.

تواند روی پای خود بایستند و چند نوع واکسن جهان ثابت کرد که می   کنیم که به همههنرمند کشور با اشاره به اینکه ما در کشوری زندگی می این  

  که  یمده قرار زندگی  جبهه مقدم صف در را  سلامتمان  باکیفیت تولید کند ادامه داد: ما باید برای ماندگاری و بقای این سرزمین خدایی و اهورایی

 . است بیماری با جنگ و رفتن جبهه مثل کفایی واجب  کار واکسن تزریق  زمان از مرحله این در

ای از جهان ما را  من این است که خود را یک نفر در جهان نبینید و برای جلوگیری از انتقال این ویروس که دایره   داریوش ارجمند گفت: توصیه 

توجهی کردند و عده زیادی را به این بیماری مبتلا کردند را جدی بگیرید که متاسفانه بسیاری از افراد به آن بی فرا گرفته واکسن تزریق کنید و آن  

 و قدر عافیت کسی داند که به مصیبتی گرفتار آید.

 

 های بهداشتی توجه ویژه داشته باشندنامهوطنان عزیزمان باید به شیوه پور: همجمشید هاشم 

های مطرح کشور در سالن دارالفنون دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد، جمشید می سلامت که با حضور هنرپیشهدر همایش هنرمندان حا

 .کسوت کشور برضرورت واکسیناسیون کرونا به منظور ایجاد سلامتی در جامعه تاکید کردهاشم پور هنرمند پیش



45 
 

 

کسوت و حامی سلامت کشور، بابیان اینکه دانشگاه  پور هنرمند و بازیگر پیش اشمبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، جمشید ه

های مختلف تبلیغات خاصی را برای مردم علوم پزشکی تهران تمام تلاش خود را به کار گرفته تا سرآمد امر واکسیناسیون باشد، گفت: سازمان 

 .انجام دادند تا واکسیناسیون صورت پذیرد

های  نامهکنم که شیوهشخصه به ملت شریف ایران توصیه میایم و با مشکل خاصی روبرو نشدیم و بهام دو دوز واکسن را زدهوادهوی افزود: من و خان

 .کنم که حتماً این کار را انجام بدهند تا جامعه، در مسیر سلامت ویژه و درستی قرار بگیردبهداشتی را رعایت بکنند و تأکید می 

سفانه کرونا لطمه شدیدی به روح و روان مملکت وارد کرد، هم ازنظر اقتصادی و هم ازنظر مسائل روحی و روانی و دانشگاه  وی در ادامه گفت: متأ

 .کنند که سردمداراین موارد باشدو مراکز بهداشتی نهایت تلاش خود را به کار گرفته و سعی می 

بوسم چون واقعاً در  شگاه علوم پزشکی تهران است و شخصاً دست آنان را می های مسئولان دانپور گفت: مسئولیت بسیار سنگینی روی شانه هاشم

 .دار هستندای را عهدههای بسیار سنگین و شدید و مسئولیت بسیار ویژهاین مسیر تلاش 

سینه شوند قطعاً سلامتی آنان  سال هم اگر واک۱۸تا    ۱۲های باردار و افراد بین سنین  اند که خانمها بارها تأکید کردهپور تصریح کرد: رسانه هاشم

های باردار و دانش آموزان به واکسیناسیون کرونا  این هنرمند پیشکسوت در پایان ضمن تشکر شخصاً درخواست کرد که خانم.شودمی   تضمین

 .منظور کسب سلامتی بیشتر توجه کنندبه 

 

 شمسی فضل اللهی: برای حمایت از کادر درمان واکسن بزنید 

کنم برای سلامتی خود و دیگران خود را واکسینه  حامی سلامت دانشگاه گفت: ما هنرمندان مدیون مردم هستیم توصیه می هنرمند  

  .کنید
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  ۱۴۰۰آبان    ۱۱های مطرح کشور  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در همایش هنرمندان حامی سلامت که با حضور هنرپیشه

برگزار شد، شمسی فضل اللهی هنرمند حامی سلامت دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: وقتی روزانه تعداد مبتلایان به بیماری  در تالار دارالفنون 

  به  که  دانممی   لازم  برگردانند  سلامتبه  را  بیماران  تا  کنندمی   سعی  زحمتی  چه  با  که   شنومکرونا و ازخودگذشتگی کادر بهداشت و درمان را می

 کنم که واکسن بزنید.  توصیه همه

که  هنرمند حامی سلامت دانشگاه، با اشاره به اینکه شاهد روزهای سخت مبتلایان به بیماری کرونا بوده است افزود: در این دوران شاهد بودم  

سبتاً بهبودی خود را به دست آورد اش درگیر شده بود و در بخش ویژه بیمارستان بستری بود تا ندرصد ریه 7۰جوانی بر اثر ابتلا به بیماری کرونا 

به این  اما همچنان عواقب این بیماری دردآور است و تا مدت طولانی با خود به همراه خواهد داشت و متأسفانه افرادی نیز هستند که براثر ابتلا  

 کنند.بیماری فوت می

کن شده است؛ ما هنرمندان مدیون مردم  با واکسیناسیون ریشههای مرگبار دیگری نیز بوده که  های گذشته بیماریوی در ادامه افزود: در سال

های وزارت بهداشت در خصوص واکسینه کردن خود در برابر بیماری کرونا  دهد خواهشمندیم که به توصیه هستیم و لطف شما به ما موقعیت می

دم مملکتم و کشور پهناورعزیزم که دارای تمدن کهنی است  گوش دهید و تحقیق کنید و حتماً خود را واکسینه کنید تا ان شاءالله برای سلامتی مر

 خوب زندگی کنیم. 

 

 آیا استفاده همزمان دو ماسک موثر است/  دای تندرستین

دانشکده بهداشت و موسسه ملی تحقیقات سلامت دانشگاه، پاسخ این پرسش که آیا استفاده همزمان دو ماسک موثر است را  

 .منتشر کردند
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بر همگان مشخص است. طبق آخرین مطلب علمی از مرکز کنترل و پیشگیری    ۱9-استفاده از ماسک صورت برای محافظت در برابر کوویدفواید  

درصد کاهش دهد. حال سوال این است که آیا استفاده همزمان   7۰از بیماری ها، ماسک صورت می تواند خطر ابتلا به ویروس کرونا را بیش از  

 مل می کند و موثرتر است؟ از دو ماسک بهتر ع

پس از ماه ها درخواست مقامات بهداشتی برای به روزرسانی توصیه های استفاده از ماسک، مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری های امریکا،  

جلوگیری از بیماری همه گیر  دستورالعمل های جدیدی را اعلام کرد که شامل استفاده همزمان از ماسک های مناسب صورت یا دو ماسک برای 

است. شواهد نشان می دهد که ترکیب ماسک پارچه ای روی ماسک جراحی می تواند به طور چشمگیری از انتشار ویروس به دیگران   ۱9-کووید

و ماسک های معمول   و هم از قرار گرفتن فرد در معرض ویروس بکاهد. محققان مرکز کنترل و پیشگیری از بیماری ها، ترکیبی از پارچه چند لایه

از یک جراحی یا پزشکی را مورد بررسی قرار دادند. در این آزمایش تنفس و سرفه در بین آدمک ها شبیه سازی شد. نتایج نشان داد هنگام استفاده  

ه ای روی آن  درصد از قطرات سرفه در این آزمایش جلوگیری شد. ترکیب ماسک یکبار مصرف با ماسک پارچ  ۴۲ماسک یکبار مصرف، از ورود  

درصد از   ۸3درصد از ذرات دفع شده از سرفه می شود. ترکیب این دو ماسک و قرار گرفتن در مراکز شلوغ، از ورود  5/9۲باعث جلوگیری از ورود 

زایش  درصد اف  ۴/96قطرات پخش شده توسط یک منبع بدون ماسک جلوگیری می کند. اگر هر دو آدمک دارای ماسک دوتایی باشند، این عدد به  

و می یابد. نیازی نیست که همیشه از دو ماسک استفاده شود. در بیرون از منزل، خارج از مراکز شلوغ استفاده از یک ماسک کاملاً موثر است  

ه از  استفاده از دو ماسک برای موارد پرخطر است. در موارد حضور برای مدت زمان طولانی در یک فروشگاه مواد غذایی یا در اماکن شلوغ استفاد

 دو ماسک به طور همزمان توصیه می شود. 

درصد  5/9۲در پی تحقیقات انجام شده، استفاده همزمان از یک ماسک یکبار مصرف و یک ماسک پارچه ای بر روی آن باعث جلوگیری از ورود 

درصد از قطرات پخش شده توسط   ۸3 از ذرات دفع شده از سرفه می شود. هم چنین ترکیب این دو ماسک و قرار گرفتن در مراکز شلوغ، از ورود

 یک منبع بدون ماسک جلوگیری می کند. لذا توصیه می شود هنگام حضور در مراکز شلوغ از دو ماسک صورت به طور همزمان استفاده شود. 

 

ــد  ــدیریت کووی ــرفت م ــیرنمای پیش ــت مس ــوم / 19پادکس ــزود س ــای  _اپی ــه در روزه ــدیریت یکپارچ م

 نخست همه گیری

ه همه ظرفیت ها و منابع دانشگاه ها با ستاد ملی مبارزه با کرونا و سایر حوزه های شهری، در راستای یک هدف  مدیریت یکپارچ

 متمرکز شد 
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ت  پس از گزارش ابتلای موارد مشکوک در استان قم انتظار می رفت بیماری به سایر استان ها به ویژه استان های مجاور مانند تهران نیز سرای

اولین مورد مرگ بر اثر این بیماری، در اولین اقدام، کمیته ای اضطراری با حضور رئیس، معاونان، رؤسا و مدیران بیمارستان    کند. پس از اعلام

ه و های دانشگاه علوم پزشکی تهران تشکیل و سیاست ها و دیدگاه های دانشگاه در مواجهه با این بیماری تبیین و تشریح شد،. بیماری، ناشناخت

 .شخص بود و می بایست در اولین گام، سردرگمیِ ایجادشده در تیم مدیریتی دانشگاه، مدیریت و هدایت می شددرمان آن نام

از اعلام اولین گزارش ابتلا در استان قم و گیلان ومرگ بیماران،    بعد  در شرایط بحرانی تامین نیروی انسانی برای ارائه خدمت اهمیت بسیاری دارد.

نیروها به    ؛ وژه کادر درمان ایجاد شده بود، اما خوشبختانه نیروی انسانی دانشگاه به سرعت بر این ترس غلبه کردترسی در کل جامعه و به وی

های شکل جهاد گونه وارد میدان مبارزه شدند. در این خصوص دانشگاه برای تامین نیروی انسانی مورد نیاز تدابیری اتخاذ کرد وو بخشی از نیرو

افتخارات دانشگاه  مورد نیاز را از داوطلبان شرکت کننده در آزمون استخدامی، چه از نیروهای اصلی وچه از داوطلبان ذخیره آزمون تامین کرد. از  

یت آماده سازی و تاب آوری در شرایط جدید بود. یکی از ویژگی های مدیریت بحران در دانشگاه این بود که برای جو روانی برنامه ریزی و مدیر

 داشت. 

 

راه های غافلگیر  -آمادگی برای پذیرش _اپیزود چهارم /  19ادکست مسیرنمای پیشرفت مدیریت کووید پ

 نشدن 

 .درصد داشتند 50اوج کرونا بیمارستان ها ظرفیت و توانایی افزایش پذیرش بیماران را به میزان بیش از   در دوران

ده دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنوان بزرگ ترین و قدیمی ترین دانشگاه علوم پزشکی کشور زودتر از سایر دانشگاه ها و با تمام ظرفیت آما

ستان یاس و رازی به عنوان مرکز کرونا، با تشکیل جلساتی در این بیمارستان ها، نیازسنجی ها در خصوص  خدمت رسانی شد.بعد از اعلام بیمار

 .مقابله با کرونا صورت گرفت و اقدام به تهیه تجهیزات لازم شد
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دانشگاه ها و با تمام ظرفیت آماده دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنوان بزرگ ترین و قدیمی ترین دانشگاه علوم پزشکی کشور زودتر از سایر  

  خدمت رسانی شد.بعد از اعلام بیمارستان یاس و رازی به عنوان مرکز کرونا، با تشکیل جلساتی در این بیمارستان ها، نیازسنجی ها در خصوص 

 مراجعه   برای  جایگاهی  خمینی  امام  بیمارستانی  مجتمع  درمانگاهی  مجموعه  در مقابله با کرونا صورت گرفت و اقدام به تهیه تجهیزات لازم شد.

به عنوان بزرگ ترین مجتمع بیمارستانی خاورمیانه همواره در بحران های مختلف در   خمینی  امام  بیمارستان .شد  آماده  کرونایی  بیماران  احتمالی

در   .کرد ن و خرید و ذخیره مواد ضدعفونی کننده اقدام  صحنه حضورداشته و در این مورد نیز از همان ابتدا، برای ایجاد آمادگی برای پذیرش بیمارا

به طور جدی تر ادامه   19 به بیماران کرونایی، ارائه خدمات به مبتلایان به کووید  ادامه ، با اعلام رسمی اختصاص یافتن بیمارستان امام خمینی

 .ودیافت. که به خوبی پاسخگوی تعداد زیاد مراجعه کنندگان روزانه به بیمارستان ب

 

 قدردانی دادستان شهرستان ری از فعالیت های شبکه بهداشت در دوران پاندمی کرونا

غلامرضا نوفرستی دادستان شهرستان ری با حضور در شبکه بهداشت، از فعالیت های کارکنان بهداشت و درمان در دوران کرونا  

 .و تلاش برای واکسیناسیون سریع مردم، قدردانی کرد
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روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری، روز چهارشنبه دوازدهم آبان ماه، غلامرضا نوفرستی  به گزارش  

دادستان و حسن یزدی معاون دادستان با حضور در شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری، از فعالیت های انجام شده در دوران اپیدمی ویروس  

 کرونا قدردانی کرد.

ر این  در این دیدار نوفرستی با اشاره به اقدامات انجام شده در دوران اپیدمی کرونا گفت: نزدیک به دو سال از شیوع ویروس کرونا می گذرد و د

 مدت شاهد تلاش همه جانبه کارکنان بهداشت و درمان برای کنترل همه گیری، شناسایی و درمان بیماران و واکسیناسیون بوده ایم.

شهرستان ری افزود: این همه فعالیت و ایثار به راستی ستودنی است و اگر تلاش شبانه روزی کارکنان بهداشت و درمان و مدیریت  دادستان  

مدبرانه و دقیق مسئولین شبکه نبود، بی شک شاهد مشکلات متعددی در شهرستان ری بودیم. زیرا این شهرستان شرایط خاصی دارد و نقاط 

کارخانه ها و صنایع مختلف، مراکز نگهداری سالمندان و معلولان و فرودگاه بین المللی امام خمینی )ره( دارد که کنترل   حساسی همچون ندامتگاه،

 بیماری را پیچیده می کند.

  دکتر علیرضا صدرائی مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری در این دیدار از حضور دادستان شهرستان و همراهان قدردانی کرد و گفت: 

کنترل سلامت جامعه از وظایف مهم سیستم بهداشت است و در شرایط خاص مثل اپیدمی ویروس کرونا، این فعالیت ها حالت جهادی پیدا می  

کند و به ثمر نشستن نتیجه این جهاد بی شک به دلیل همراهی و همکاری همه سازمان ها و اداره های شهرستان است که جا دارد از همه کمال 

 شته باشم.تشکر را دا 

قدردانی   در این دیدار نوفرستی با اهدا تقدیر نامه به دکتر صدرائی مدیر شبکه و جمعی از مراقبین سلامت از فعالیت های کارکنان بهداشت و درمان

ردانی خود را  همچنین غلامرضا نوفرستی دادستان شهرستان ری در نامه ای به دکتر قناعتی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراتب قد  کرد.

 از مدیر وکارکنان شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری به ایشان اعلام کرد.

 

رئیس بیمارستان شریعتی در مراسم روز رادیولوژی، زحمات کارکنان بخش تصویربرداری را دردوران بحران  

 کرونا فداکارانه خواند 

زی کارکنان بخش تصویربرداری بیمارستان شریعتی در کمک  دکتراحمدرضا جمشیدی در مراسم روز رادیولوژی از زحمات شبانه رو

 .به تشخیص بیماران کرونا قدردانی کرد 
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با    ۱۴۰۰آبان    ۱7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، مراسمی به مناسبت روز جهانی رادیولوژی دوشنبه  

  حضور رئیس، اعضای هیأت رئیسه، استادان، اعضای هیأت علمی بیمارستان، دستیاران و کارکنان بخش تصویربرداری بیمارستان شریعتی در تالار 

 .یرویان برگزار شدشهید پ

دکتر جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی در این مراسم ضمن تبریک روز رادیولوژی به همکاران این بخش، خدمات مختلف پزشکی را مکمل  

می  ها به خدمات گروه رادیولوژی نیاز دارند و این رشته مکمل تمامی رشته هاست و تأیید تشخیص بخش مه یکدیگر دانست و گفت: تمامی رشته 

 .ریزی درمان بیماران استاز برنامه 

د با  رئیس بیمارستان شریعتی از دکتر رادمهراستاد پیشین بخش رادیولوژی یاد کرد و افزود: وقتی یک پزشک گروه رادیولوژی قوی درکنار خود دار

ران بحران کرونا را بسیار مؤثر ذکر کرد و  برداری در دوپردازد. دکتر جمشیدی همکاری بخش تصویر اعتماد به نفس بالایی به درمان بیمارش می 

ی دوساله کرونا شاهد زحمات شبانه روزی همه بودم و بخش رادیولوژی نشان دادکه چقدرمهم است و همکاران این بخش  گفت: دراین دوره 

 .کردند و حتی شبانه همه حضور داشتندو به تشخیص بیماران بسیاربسیارکمک کردندفداکارانه کار می

این   دکتردر  علمی،  مراسم  هیأت  اعضای  تمامی  به  را  رادیولوژی  روز جهانی  نیز  یبیمارستان شریعتی  بردار  تصویر  بخش  رادمردرئیس  امیررضا 

امیدواری کرد: درکنار هم به پرتوان شدن این رشته کمک کنیم و بتوانیم به سایر  دستیاران، کارشناسان و پرتوکاران این بخش تبریک گفت و ابراز 

از    هارشته  این رشته بسیاری  اشاره کردو گفت:  اینترونشنال در تشخیص و درمان  به نقش مهم رادیولوژی  کمک کنیم. دکتر رادمرد همچنین 

این مراسم با برگزاری مسابقه و پخش    .های غیر ضروری را کاهش داده است. وی در ادامه از تاریخچه کشف اشعه ایکس صحبت کردجراحی

 .دامه یافتنماهنگ روز رادیولوژی ا

 

 فرصت های واکسیناسیون در ایمنی جامعه در مناظره با مخالفان 

 دکتر جزایری: تولید دارویی که بتواند ویروس کرونا را کنترل کند کار مشکلی است 

ماهه است که در حال  های کشور شش تحقیقات ویروس  عضو هیئت علمی گروه ویروس شناسی دانشکده بهداشت گفت: شبکه 

 .کنندتها هستند، واریانتها ما را تهدید می رصد واریان

 

های واکسیناسیون در ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست فرصت 

کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن از اعضای  
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علمی گروه  عنوان مخالف برگزار شد، دکتر آرش سیفی عضو هیئت عنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعداء بهین دانشگاه به علمی اهیئت

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت علمی گروه ویروسهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادی کوچک رئیس بخش عفونی بیمارستان امام خمینی )ره(،  گروه ویروس  علمیمختاری آزاد عضو هیئت 

علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی  دکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

علمی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به  تهران، دکتر مهرداد کریمی عضو هیئت

  .علمی گروه اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی در این جلسه شرکت کردندهمراه دکتر حمید سوری عضو هیئت

دکتر سید محمد جزایری عضو هیئت علمی گروه د  دانشگاه برگزار ش  مرکزی  سازمان  حکیم  شورای  سالن  در  ۱۴۰۰  آبان  ۱۰   در این جلسه که

ویروس شناسی دانشکده بهداشت گفت: دارویی که بخواهد همچنین ویروسی را کنترل کند کار مشکلی است ولی محققین برای تولید آن در  

هایی در خود ایجاد کند تا ویروس وس موتاسیون تلاش هستند.؛ دارو هم دارویی است که قرار است به ویروس اطلاعات غلط بدهد، یعنی ویر

 .خودکشی کند، بنابراین وقتی ما بحث واکسن را می گوییم مسلماً بحث دارو منتفی نیست

کنند و ماهه است که در حال رصد واریانتها هستند، واریانتها ما را تهدید میهای کشور ششتحقیقات ویروس  این عضو هیئت علمی افزود: شبکه 

  واریانتهایی    دهند در کمین است، ما در ایران با توجه به بودجه محدودی که داریماند اتفاقاتی که واریانت ها انجام می ش را کامل کاهش دادهتأثیر

  .یافتیم تهران در چهارم پیک در را آن ما و کرده عامقتل  را آنجا و بوده اوگاندا در مثلاً که کردیم پیدا

نام واریانت داریم؛ باید به این نام واکسن و یک مقوله بدتر به جزایری با بیان این نکته که اگر تصور می کنید که یک مقوله بد به در پایان دکتر  

نکته بسیار مهم هم توجه کنید که براساس مطالعات گسترده انجام شده؛ واکسن باعث افزایش بستری در بیمارستان، پذیرش آس سی یو و مرگ  

هایی که به  خصوص آن اند؛ به این در حالی است که در مطالعات منتشر شده حتی در جمعیت قابل توجهی که واکسن دریافت نکرده  و میر نشده؛

نشده افزایش بستری، ارجاع به  میر و بستری قابل مقایسه با افراد واکسینه شده نبوده و در این افراد واکسینهواند؛ میزان مرگواریانت مبتلا بوده

 .میر خیلی بیشتر مشاهده شده استویو و مرگیسآی

 

 ای جزء اعتماد به واکسیناسیون نداریم دکتر علیرضا اولیایی منش: ما چاره

ی ایرانی و غیر ایرانی مهم دیگری  شدهمعاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران: تنها راهکار واکسن نیست ولی راهکار اثبات 

 .هم تا امروز نداریم
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های واکسیناسیون در ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست فرصت به  

کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن از اعضای  

علمی گروه  عنوان مخالف برگزار شد، دکتر آرش سیفی عضو هیئت عنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعداء بهدانشگاه به علمی این  هیئت

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت علمی گروه ویروسهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادی کوچک رئیس بخش عفونی بیمارستان امام خمینی )ره(،  وه ویروسعلمی گرمختاری آزاد عضو هیئت 

علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی  دکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

ی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به  علمتهران، دکتر مهرداد کریمی عضو هیئت

هیئت عضو  سوری  حمید  دکتر  کردندهمراه  شرکت  جلسه  این  در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  اپیدمیولوژی  گروه    .علمی 

منش معاون بهداشت دانشگاه   اولیایی  علیرضا  دکتر شد؛  برگزار  نشگاهدا  مرکزی  سازمان   حکیم  شورای  سالن  در  ۱۴۰۰  آبان  ۱۰   در این جلسه که

به  را  واکسیناسیون  آمار  ما  گفت:  تهران،  پزشکی  جمععلوم  پوکه  تعداد  با  روزانه  میصورت  رهبری، آوری  معظم  مقام  تحویل  و  کنیم 

 .شودون اعلام می تلویزی  در روزانه صورتبه  هم کسیناسیونوا و تلفات آمار  دهیم،می کشوری  و   استان کرونای ستاد  وزارتخانه،  جمهور،رئیس 

ایرانی و غیر ایرانی مهم دیگری هم تا امروز    شدهمعاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران افزود: تنها راهکار واکسن نیست ولی راهکار اثبات

درصد    5۰اند به  زنیم و در این مدت تعداد کسانی که دز دوم تزریق کردهمیای نداریم به واکسن اعتماد کنیم دو ماه است که واکسن  نداریم ما چاره

 و  کنیمکنیم ما در حقیقت دو ماه است که واکسن تزریق می وی ادامه داد: ما نگوییم از شش ماه اول امسال واکسن تزریق می  .هم نرسیده است

بینی  ومیر را کاهش دهد پیشگمر   توانمی   چقدر   که  ایران  آمار  مورد  در  یمتوانمی   برسد  درصد  ۸۰   بالای  به   واکسن  دوم  دز  تزریق   که  زمانی

 .کنیم

ها هم از  فوتی با یک میلیارد مبتلا دارد و آن  ۲۰۰فوتی و چین کمتر از    5۰هزار مبتلا با    ۴5دکتر اولیایی منش در پایان اضافه کرد: امروز انگلیس  

 .کنندیمارانشان تزریق می کنیم به بهمین واکسنی که ما در ایران تزریق می

 

 دکتر مهرداد کریمی: رعایت صیانت از حقوق بیمار در کارآزمایی بالینی واکسن لحاظ شده است

عضو هیئت علمی دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران، موضوع اخذ کد اخلاق را در فرآیند ابتدایی کارهای تحقیقاتی  

 .بیمار ضروری خواند و در راستای صیانت از حقوق 
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های واکسیناسیون در ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست فرصت 

از اعضای    کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن 

علمی گروه  عنوان مخالف برگزار شد، دکتر آرش سیفی عضو هیئت عنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعداء بهعلمی این دانشگاه به هیئت

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت علمی گروه ویروسهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادی کوچک رئیس بخش عفونی بیمارستان امام خمینی )ره(،  علمی گروه ویروسری آزاد عضو هیئت مختا

علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی  دکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

علمی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به  هرداد کریمی عضو هیئتتهران، دکتر م

 . علمی گروه اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی در این جلسه شرکت کردندهمراه دکتر حمید سوری عضو هیئت

 دانشگاه برگزار شد؛  مرکزی سازمان حکیم ایشور سالن  در ۱۴۰۰ آبان ۱۰  در این جلسه که

هیئت عضو  کریمی  مهرداد  پدر  دکتر  شمسی  میر  دکتر  مرحوم  خاطره  و  یاد  ابتدا  در  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  ایرانی  طب  دانشکده  علمی 

پنجاه وهفت کارآزمایی بالینی دردانشگاه های  ببندد ز بد دست اهریمنی ؛    -واکسیناسیون ایران را گرامی داشت و گفت: به دانش بود مرد را ایمنی  

 .های طب ایرانی و توسط همکاران طب ایرانی انجام شده استعلوم پزشکی کشور با ایده

جام  وی ادامه داد: موضوع کد اخلاق را که مطرح کردید به روند و شروع کارتحقیقاتی برمیگردد؛ این نشان می دهد که رعایت صیانت از بیمار ان

ی طب ایرانی و دقیقا با پروتکل  . البته که این افتخار را داشتم در خدمت آقای دکترعمادی بزرگترین کلنیکال کارآزمایی بالینی را با ایدهشده است

 .طب ایرانی انجام دادیم؛ مقاله آن هم چاپ شده است

 

 دکتر اکبر فتوحی: ویروس کرونا بسیار نانجیب و واکسن آن بسیار نجیب است 

قات و فناوری دانشگاه، با اشاره به سابقه دویست ساله تولید واکسن در دنیا، گفت: زمان نقش بسیار کلیدی دارد و تا  معاون تحقی

 .به امروز این واکسن ها نجیب بوده اند و عوارض جدی برای بشر نداشته اند 

 

ر ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون های واکسیناسیون دبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست فرصت 

کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن از اعضای  

علمی گروه  دکتر آرش سیفی عضو هیئت عنوان مخالف برگزار شد،  عنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعداء بهعلمی این دانشگاه به هیئت
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شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت علمی گروه ویروسهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

ان امام خمینی )ره(،  شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادی کوچک رئیس بخش عفونی بیمارستعلمی گروه ویروسمختاری آزاد عضو هیئت 

علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی  دکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

کی تهران به  علمی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بهداشت دانشگاه علوم پزش تهران، دکتر مهرداد کریمی عضو هیئت

هیئت عضو  سوری  حمید  دکتر  کردندهمراه  شرکت  جلسه  این  در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  اپیدمیولوژی  گروه    .علمی 

  علمی هیئت  عضو  و  اپیدمیولوژیست  فتوحی  اکبر  دکتر شد؛  برگزار  دانشگاه  مرکزی  سازمان  حکیم  شورای  سالن  در  ۱۴۰۰  آبان  ۱۰   در این جلسه که

آیا واکسنپ  علوم  دانشگاه این سؤال که  به  به زشکی تهران در پاسخ  برای واکسن داشتیم تصمیم ها  ایمن هستند؟ گفت: سال پیش  قدر کافی 

 .ای استگرفتیم و البته تصمیم سختی بود، از طرفی ویروس کرونا بیماری کشنده و گستردهمی

کند پس یک بیماری معمولی نیست و این بیماری بعضی از روزها مرگ کشور را دوبرابر می هزار تن مرگ، قطعاً کم    ۱۲5وی ادامه داد: آمار رسمی  

های مختلف در دنیا میلیاردی تزریق شده است و اگر از من بپرسید که آیا ایمن هستند یا نه و اینکه ما در کشور نیست، از آن طرف واکسن

  .دهیم توضیح خواهم دادکارهایی داریم انجام میچه

های مراقبتی خیلی جدی روی واکسن ها« کار می کنند و زمانی پدر واکسیناسیون جهان عضو هیئت علمی دانشگاه ادامه داد: در دنیا »نظام  این

 چرا   کشممی   راحتی  نفس  شود؛  زده  میلیون  سه واکسنی  یک  اگر  که  کرد  بیان   بود  کرده  کشف   یعنی کسی که هفت تا ده تا واکسن مطرح دنیا را

 .قرار بود کار خطرناکی شود روی همان سه میلیون اولیه صورت میگرفتر اگ که

ها عوارض جدی از خود نشان دهند، مطمئناً  ها میلیاردی در دنیا تزریق شده و این که قرار بود این واکسنوی تصریح کرد: بعضی از این واکسن

شود ولی باید به سمت این برویم که ادبیات موضوع را  مطرح میصورت مکرر سؤالات متعددی در خصوص واکسن  شد، به طور دیگری اقدام می

  .پیگیری کنیم، در دنیا نظام مراقب جدی است

عال دکتر فتوحی با اشاره به اینکه در کشور ما دو نظام مراقبت جدی وجود دارد؛ خاطرنشان کرد: نظام مراقبت فعال و دیگری نظام مراقبت غیرف

ا اثر زدن واکسن فوتی صورت داریم، نظام مراقبت غیرفعال  بر  افراد خودشان اعلام کنند که  اینکه سکته کرده ین است که  افراد گرفته و یا  ام 

هایی ی واکسنها مختص این فرایند مراجعه و اعلام کنند. اما یک نظام مراقبت فعالی هم در کشور وجود دارد اینکه برای همهتوانند به سایت می

گیرند ها مورد پیگیری قرار میشوند و در طی روزها و ماههزار نفر وارد فاز مطالعاتی می  3۰در ابتدا برای هر واکسن  شود  که در کشور تزریق می

زمان کشوری« است که به طور  وی تاکید کرد: اتفاقی که همیشه باید نگرانش باشیم »اتفاق هم    .شودو در سامانه مربوطه اطلاعات درج می

ومیرها ناشی از تزریق واکسن بوده و یا اینکه فرد به علت مرگ  کنند را باید رصد کنیم که علت افزایش این مرگمی  متوسط افراد زیادی فوت

صورت بسیار گسترده تزریق شده اما واقعیت این است که این »بیماری خودش  های مختلف در جوامع مختلف به طبیعی فوت کرده است. واکسن

   .نجیب« هستند ها بسیاربسیار نانجیب و واکسن

چنانی رخ نداده اما ممکن است در نیم درصد افراد »ترومبوز« اتفاق بیفتد اما  های آنکدام عارضهها هیچدکتر فتوحی متذکر شد: در انواع واکسن

نگرانی وجود داشت در آن    باید گستردگی بیماری را بررسی کرد. در تمام کشورهای دنیا از جمله؛ ژاپن، کره و ... تزریق واکسن انجام شده و اگر 

گرفت. ما در دنیا سابقه دویست ساله واکسن داریم و اما در این شرایط زمان نقش بسیار کلیدی دارد و تا به امروز  کشورها هم نقدهایی انجام می 

 .انداند و عوارض جدی برای بشر نداشته ها نجیب بودهاین واکسن
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 گیری از قوانین اسلامی و گفتمان است نظرها بهره اختلاف دکتر حسین قناعتی: راهکار مشکلات و 

گفت: امیدوارم با کمک هم بتوانیم این منطق قوی    و سنت   قرآن  به  سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به تمسک 

 .مان را به جهانیان نشان دهیم کشور اسلامی 

 

های واکسیناسیون در ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون ر نشست فرصت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، د

کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن از اعضای  

علمی گروه  عنوان مخالف برگزار شد، دکتر آرش سیفی عضو هیئت اء بهعنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعدعلمی این دانشگاه به هیئت

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت علمی گروه ویروسهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

ی کوچک رئیس بخش عفونی بیمارستان امام خمینی )ره(،  شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادعلمی گروه ویروسمختاری آزاد عضو هیئت 

علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی  دکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به  علمی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش  تهران، دکتر مهرداد کریمی عضو هیئت

هیئت عضو  سوری  حمید  دکتر  کردندهمراه  شرکت  جلسه  این  در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  اپیدمیولوژی  گروه    .علمی 

 همه  به  گویممی   خیرمقدم:  گفت  قناعتی  حسین  دکتر دانشگاه برگزار شد؛   مرکزی  سازمان  حکیم  شورای  سالن  در  ۱۴۰۰  آبان  ۱۰   در این جلسه که

  استقبال   دارد  وجود  نظراختلاف   جامعه  مختلف  موضوعات  در  که  هاییبحث   از  جلسه  این  در  هستیم  خدمتتان  در  که  خوشحالم  خیلی  و  دوستان

 .ها بهترین را برگزینیمنظرات یکدیگر گوش کنیم و از میان آن  به باید  که کرده مشخص ما یهمه  برای  قرآن که است رسالتی این و کنیممی

لی که سرپرست دانشگاه با اشاره به اینکه در روایات اسلامی هیچ تعصبی پذیرفته نیست مگر بر اساس عقل و منطق باشد، افزود: امیدوارم با تعام

مشترکی پیدا کنیم و به این نتیجه برسیم که اضطراب ناشی از این کار را  با دوستان دانشمندی که در کنار ما حضور دارند، بتوانیم راه و گفتمان  

 .ای که اطلاعات غیرعلمی در مورد ویروس کرونا به جوامع وارد کرده بیش از بیماری کرونا بوده استبرداریم زیرا میزان صدمه 

ماند، جلسات متعدد دیگری نیز برگزار خواهد شد تا این کار به  دکتر قناعتی از حاضرین جلسه درخواست کرد؛ اگر ابهامی خارج از این جلسه باقی ب

وی    .ای که مورد ابهام و نقد است باید به آن پاسخ داده شودهای مشابه دیگر در اجتماع باشد زیرا هر مسئلهثمر برسد و ان شاءالله مبدا حرکت

ایم و معتقدم های سال با قوانین و قواعد اسلام زندگی کرده یم و سالام که ما مسلمان هستادامه داد: من بارها به دانشجویان و دوستان گفته 

ترین و وفصل کنیم. تاریخ بیانگر این است که تمدن اسلامی قوی توانیم حلگیری از قوانین اسلامی و گفتمان می ی مشکلات بشر را با بهرههمه

هایی برای نجات  دینی ما و رهنمودهای امیرالمؤمنین)ع(، مبادی و شاخص  برترین تمدن است؛ ما بزرگانی همچون مولانا و حافظ داریم و فرهنگ

 .بشریت هستند
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های کلام، مان را به جهانیان نشان دهیم و بدانیم که ما در عرصه دکتر قناعتی افزود: امیدوارم با کمک شما بتوانیم این منطق قوی کشور اسلامی

خواهیم که جان مردم  گذارد و ما نمیفته مکتبی هستیم که به علم و آگاهی و دانش احترام مییامنطق و علم حرف برای گفتن داریم و ما پرورش

 .به خطر بیفتد

ای که در های فعالیتهای من مرتبط با کرونا نبوده است گفت: به دلیل سابقه سرپرست دانشگاه بابیان اینکه در اوایل شیوع بیماری کرونا حوزه

امی و پزشکی فعالیت داشتم به این بحران وارد شدم و نتایج مطالعات و کارگروه که اتاق فکر کرونا بود در  هشت سال دفاع مقدس در بخش نظ

میلیون مقاله از معتقدین به واکسن به روش  کنم دوستان حتماً ببینند. ما در مورد کرونا بیش از حداقل یک کتابی به چاپ رسیده که توصیه می

 .گر مقاله دارید به ما ارائه کنید تا ما از آن استفاده کنیم نوین به چاپ رسیده و شما نیز ا

دهنده اعتماد مردم به اند و این نشاندکتر قناعتی خاطرنشان کرد: بیش از هشتاد درصد مردم تهران تقریباً نوبت اول واکسن را دریافت کرده

شود همچنان که مقام معظم رهبری یمنی جمعی در جامعه ایجاد میطور کامل واکسینه شوند ادرصد از مردم به   6۰واکسیناسیون است و زمانی که  

 .کنمدانند و فرمودند: مبنای حرکتم در جامعه ستاد ملی کرونا است و آن را رعایت می نیز خود را موظف به اجرای مصوبات ستاد ملی کرونا می

 

 دکتر عمادی کوچک: نباید فقط نگاه منتقدانه به واکسن کرونا داشته باشیم 

اینکه باید از تمام ظرفیت و پتانسیل  امام خمینی )ره(، با تاکید بر  های موجود در کشور  رئیس بخش عفونی مجتمع بیمارستانی 

 .استفاده بهینه کنیم گفت: در شرایط کنونی نباید فقط منافع خودمان را در نظر بگیریم 

 

های واکسیناسیون در ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون فرصت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست  

کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن از اعضای  

علمی گروه  نوان مخالف برگزار شد، دکتر آرش سیفی عضو هیئت ععنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعداء بهعلمی این دانشگاه به هیئت

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت علمی گروه ویروسهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

رئیس بخش عفونی بیمارستان امام خمینی )ره(،  شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادی کوچک  علمی گروه ویروسمختاری آزاد عضو هیئت 

علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی  دکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

هداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به  علمی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بتهران، دکتر مهرداد کریمی عضو هیئت

هیئت عضو  سوری  حمید  دکتر  کردندهمراه  شرکت  جلسه  این  در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  اپیدمیولوژی  گروه    .علمی 
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  برگزار شد؛ دکتر حمید عمادی کوچک رئیس بخش عفونی   دانشگاه  مرکزی  سازمان  حکیم  شورای   سالن  در   ۱۴۰۰  آبان   ۱۰   در این جلسه که

ای را برداشتیم و در  ایم و با تمام وجودمان با آن در حال مقابله هستیم و اسلحه بیمارستان امام خمینی )ره(، گفت: ما در مقابل دشمنی قرار گرفته 

 .حال مقابله با دشمن هستیم؛ اینکه اسلحه از کجا آمده و ساخت کجا است در این شرایط مهم نیست

موجود است اینکه بخواهیم از ابتدا این مسیر را طی کنیم در این شرایط سخت است، به طور نمونه؛ چرخ اختراع  وی افزود: شواهدی در تمام دنیا 

گیرد نباید نگاه منتقدانه داشته  کارهای علمی در دنیا صورت میشده اگر بخواهیم دوباره از ابتدا چرخ را تولید کنیم کمی دشوار است. یک سری 

در دنیا بر اساس منافع نباشد؛ نگاه مستعمرانه نیست و نباید منافع خودمان در نظر بگیریم؛ انتقاد در این شرایط درست  باشیم اگر فرایندهای علمی 

علمی دانشگاه تصریح کرد: واقعیت این است که در کشور امکاناتی داریم باید از تمام ظرفیت و امکانات بهینه بهره بگیریم. این عضو هیئت .  نیست

دفتر طب سنتی ایرانی در وزارت بهداشت داریم و خانم دکتر حسینی یکتا مسئولیت دفتر را به عهده دارند، برخی از همکاران در این  به طور نمونه،  

 . مدت ادعا داشتند که داروهایی داریم اما وقتی از آنها خواسته شد که مدارک و شواهد علمی ارائه کنید حتی مراجعه نکردند

 

 کسن تنها راهکار نیست اما در شرایط کنونی مؤثرترین راه است دکتر امیرحسن زرنانی: وا

دنیا نشان عضو هیئت  تمام  پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت تاکید کرد؛ در  ایمنی  داده علمی گروه  القا  باعث  شده که واکسن کرونا 

حال حاضر واکسیناسیون بهترین راهی هست  شود اما القایی یک ایمنی پایدار نیست، برای اینکه این پاندمی را کنترل کنیم در  می 

 .توانیم اجرا کنیمکه می 

 

های واکسیناسیون در ایمنی جامعه و مناظره با مخالفان واکسیناسیون به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست فرصت 

تهران و معاونان بهداشت و تحقیقات و فناوری و چند تن از اعضای  کرونا که با حضور دکتر »حسین قناعتی« سرپرست دانشگاه علوم پزشکی  

علمی گروه عنوان مخالف برگزار شد. دکتر آرش سیفی عضو هیئت عنوان موافق و اعضای تشکل حوزوی سعداء بهعلمی این دانشگاه به هیئت

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر طلعت می گروه ویروسعلهای عفونی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سید محمد جزایری عضو هیئتبیماری

شناسی دانشکده بهداشت، دکتر حمید عمادی کوچک رئیس بخش عفونی بیمارستان امام خمینی )ره(،  علمی گروه ویروسمختاری آزاد عضو هیئت 

تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی    علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت، دکتر اکبر فتوحی معاوندکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

علمی دانشکده طب ایرانی، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به  تهران، دکتر مهرداد کریمی عضو هیئت

  آبان  ۱۰ جلسه این کت کردند.علمی گروه اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی در این جلسه شرهمراه دکتر حمید سوری عضو هیئت

 .شد  برگزار دانشگاه مرکزی سازمان  حکیم شورای سالن در ۱۴۰۰
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 علمی گروه پاتوبیولوژی دانشکده بهداشت با بیان اینکه اولین راهکار برای کنترل ویروس کرونا از سوی سازماندکتر امیرحسن زرنانی عضو هیئت

who ،«ماسک« بود؛ گفت: در کنار این موارد بحث واکسیناسیون هم مطرح شد، مطالعات نشان داد در های اجتماعی و استفاده از رعایت فاصله

وی در پاسخ به اینکه ماده بیولوژیکی به بدن      .مدت نداشته باشدحال حاضر واکسیناسیون مؤثرترین راه است و اما ممکن است تأثیر طولانی

زنیم که  زریق نکنیم خود ویروس ماده بیولوژیک به ما تزریق خواهد کرد بنابراین ما واکسن می ی بیولوژیک تکنیم؛ ادامه داد: اگر مادهتزریق می 

  .ها ما را واکسینه خواهند کردویروس ما را واکسینه نکند، تمام ویروس

پروتئین و یک ارگانیسم ی بیولوژیک و یک  های موجود در سازمان جهانی بهداشت؛ »واکسن« یک مادهدکتر زرنانی ادامه داد: بر اساس رفرنس

علمی دانشگاه  این عضو هیئت  .و یا پروتئین باشد mrnn های ایمنی حفاظتی شود، ممکن است در قالبغیرفعال که بتواند باعث القای پاسخ

علمی   شود که کاملاً علمی است و رنگ اضطرار بر اساس مستنداتتصریح کرد: در مورد یک بیماری خطرناک بحث اضطرار وقتی مطرح می

های کلی در  وی در پاسخ به سؤال در مورد کلیات واکسن؛ تصریح کرد: باید نگاهمان به داده  .شود و مجوز اضطراری صادر خواهد شدایجاد می

رین راه  ی اینکه ما هیچ اطلاعات داخلی نداریم، این دلیلی بر نظر دادن واکسن نیست. واکسن که در حال حاضر مؤثرتدنیا باشد الزاماً به واسطه 

 .ای جز زدن واکسن نداریمهای دیگری هم وجود دارد اما بر اساس مستندات چارهبرای کنترل است اما راه 

شود اما القایی یک ایمنی پایدار نیست  شده که در حال حاضر واکسن کرونا باعث القا ایمنی می دادهدکتر زرنانی خاطرنشان کرد: در تمام دنیا نشان

 .توانیم اجرا کنیمبتوانیم این پاندمی را کنترل کنیم در حال حاضر واکسیناسیون بهترین راهی هست که ما می و برای اینکه 
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 مدیریت جهادی 
 جلسه هم اندیشی رئیس دانشکده پزشکی با روسای پیشین دانشکده برگزار شد 

و   دانشکده  پیشین  روسای  با  پزشکی  دانشکده  رئیس  اندیشی  هم  آموزشی،  جلسه  موضوعات  خصوص  در  نظر  تبادل  و  بحث 

 .دانشجویی، فرهنگی برگزار شد

 

 سادات  فاطمه  دکتر  حضور  با  مهر  ۱9دوشنبه  ظهر  از  پیش  نشست  این   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، 

  محمدی   بیگ  دکتر  میزبانی   به  و  پزشکی   دانشکده  گذشته   ادوار   روسای  جعفریان   علی   و   امامی  حسین  امیر   سید   رضوی،   امامی  حسن  سید  نیری،

 ه پزشکی در سالن شورا برگزار شد. دانشکد فعلی رئیس

در ابتدای جلسه دکتر بیگ محمدی ضمن بیان سیاست ها و دغدغه های دانشکده گفت: مسائل آموزشی، فرهنگی و دانشجویی در صدر دغدغه  

در مسند ریاست دانشکده    که  بزرگواران  شما  تجربیات  از  استفاده  که  هستند،  وجهی  چند  و   بسیار پیچیده، گستردههای مسئولین دانشکده است که  

 بودید و این فضا را تجربه کرده اید می تواند راه گشا باشد. 

خود عنوان کرد و گفت: سعی بر  رئیس دانشکده پزشکی، تغییر فضای یاس و نا امیدی که در میان دانشجویان وجود دارد را از جمله دغدغه های  

...  و  فرهنگی  علمی،  آموزشی،  امور  در  بیشتر آن است که با رفع مشکلات و حل مسائل مورد نظر دانشجویان بستر لازم را برای پیشرفت هرچه  

 .گردد فراهم

 دکتر   دوره  در   که  خود  دانشجویی  دوران  از  ای  خاطره  بیان  ضمن  ۱3۸7  تا  ۱3۸۴  سالهای  در  پزشکی   دانشکده  رئیس  رضوی  امامی  دکتر  ادامه  در

دکتر ساغری آموختم و در دوران ریاست دانشکده بسیار برایم مفید بود. وی ارتباط مستقیم با   از  را  دانشجویان با  پذیری انعطاف : گفت بود ساغری

ت: برگزاری جلسات مرتب با شورای  دانشجویان از طریق شورای نمایندگان را باعث در جریان قرار گرفتن مشکلات دانشجویان دانست و گف

 نمایندگان باعث تقویت هویت دانشجویی دانشجویان می شود. 

دکتر امامی رضوی با تاکید بر تقویت کانون ها، شورای صنفی، تشکل های دانشجویی و... گفت: طرح منتورینگ هم بسیار طرح خوبی بود که  

 شود.  بهتر است از پتانسیل اساتید نیز در این حوزه استفاده

گفت: مسائل فرهنگی، آموزشی و دانشجویی همواره بوده و میزان شدت و ضعف   ۱39۲تا    ۱3۸۸دکتر نیری رئیس دانشکده پزشکی در سالهای  

 آن متغیر است استفاده از پتانسل برخی اساتیدو پروژه استاد مشاور می تواند راهگشا باشد. 
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اظهار داشت: در سالهای اخیر در دانشکده پزشکی روال بر این بوده    ۱3۸۸تا    ۱3۸7های    در ادامه دکتر جعفریان رئیس دانشکده پزشکی در سال

وی افزود: داشتن و معرفی الگوی خوب به دانشجویان   که کارها با آمدن رئیس جدید هم تداوم داشته و پیگیری شده و به سرانجام رسیده است. 

 لی و حمایت از دانشجویان در این راستا کمک کننده است.بهترین و مهمترین راه در حوزه تعلیم و تربیت است، همد

ضمن گرامیداشت یاد و خاطره مرحوم دکتر توکلی معاون دانشجویی فرهنگی    ۱395تا    ۱39۲دکتر امامی رئیس دانشکده پزشکی در سال های  

ر و انتخاب صحیح و برداشتن موانع میتوان  فقید دانشکده، گفت: عمده فعالیت دانشکده آموزش و هدایت آموزشی است و با داشتن نقش تسهیلگ

وی تقویت برنامه های فرهنگی و فوق برنامه ها را در ترغیب ببشتر دانشجویان مفید دانست و گفت: در کنار  در دستیابی به اهداف موفق بود. 

اضر در جلسه در خصوص مسائل جاری در ادامه اعضای ح  برنامه های فرهنگی، آموزشی حمایت مالی از برخی دانشجویان نیز باید لحاظ شود.

اهدای نشان دانشکده منقش به آرم قدیم دانشکده پزشکی توسط   دانشکده در حوزه های مختلف مدیریتی نظرات و تجربیات خود را بیان کردند.

 دکتر بیگ محمدی به روسای دوره های گذشته و عکس یادگاری حسن ختام این جلسه بود.

 

 ز خدمات ارزشمند دکتر محمدرضا هادیانقدردانی سرپرست دانشگاه ا

 انتصاب دکتر سید احمد خاتون آبادی به سمت رئیس دانشکده توانبخشی 

دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه در حکمی دکتر سید احمد خاتون آبادی را به سمت رئیس دانشکده توانبخشی منصوب و در نامه ای از  

 .هادیان قدردانی کردخدمات ارزشمند دکتر محمدرضا 

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن این حکم به شرح زیر است: 

 جناب آقای دکتر سید احمد خاتون آبادی

 دانشیار محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

  این .  است  داشته  مرتبط  های  رشته  آموزش  گسترش  در  ای  برجسته  نقش  توانبخشی،  حوزه  در  کشور  پیشرو  دانشکده  عنوان   به   توانبخشی  دانشکده 

  تلاش   توانبخشی  مختلف  های  رشته  و   ها  برنامه  تعالی  و  رشد   توسعه،   تثبیت،  جهت  در  تاکنون  تاسیس  بدو  از  قدمت،  سال  شصت   از   بیش  با  دانشکده

بیمارستان    کرده و  درمانی  مراکز  ها،  دانشکده  با  توجهی  شایان  و  گسترده  های  همکاری  و  ارتباط  دارد.و  دانشگاه  پوشش  تحت   های 

  جلب با رودمی  انتظار. شوید  می منصوب  توانبخشی دانشکده  رئیس  عنوان به   وسیله  بدین جنابعالی، ارزشمند  تجارب  و  علمی سوابق  تعهد، به   نظر 
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محترم هیأت علمی، کارکنان دلسوز و دانشجویان عزیز در همه مقاطع، ضمن پیشبرد امور جاری دانشکده، طبق ضوابط و    اعضای  همه  مشارکت

 مقررات نسبت به امور ذیل برای حرکت رو به رشد آینده اهتمام ویژه مبذول فرمائید:

 نطقهطح کشور و مس  در توانبخشی دانشکده پژوهشی  آموزشی،  جایگاه ارتقاء جهت در اقدام -

 دانشگاه علمی نقشه اساس بر ۱۴۰۰- ۱۴۰۴ چهارساله عملیاتی برنامه تدوین  -

 المللی بین دانشجوی جذب تر مناسب شرایط تمهید و سازی المللی بین مختلف های زمینه در جدی تلاش -

 دانشجویان  و علمی هیات اعضای همه پژوهشی و آموزشی های فعالیت برای ها فرصت و شرایط   بهینه و  عادلانه نمودن فراهم  -

 های آموزشی و اعضای هیات علمی و ارزیابی فراگیران طبق شیوه نامه های مصوب برنامه ارزشیابی اجرای  -

 چهارم و  سوم نسل دانشگاه  به  سریعتر  هرچه نیل  جهت در تلاش -

به عنوان    بالینی  فضاهای  از   استفاده  و   ها  درمانگاه  و  ها   بیمارستان  در  فراگیران   و  علمی   هیات  اعضای  جدی  و   فعال  حضور  پیگیری -

 عرصه اصلی آموزش و پژوهش 

 کارکنان ارتباطی های مهارت و وری بهره افزایش  با همراه انسانی  نیروی  کرامت ارتقای  به  خاص توجه  -

 ها هزینه مدیریت و مالی جدید منابع خلق  مالی، و فیزیکی منابع از صیانت  -

کار گرفتن تمام توان و ظرفیت، به حرکت خود با سرعت و شتاب مطلوب در جهت اهداف تعیین شده ادامه  امید می رود دانشکده توانبخشی با به 

 دهد. از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انجام امور محوله خواستارم.

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 جناب آقای دکتر محمدرضا هادیان

 استاد محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

 پیشرفت  عوامل  مهمترین  از   یکی  تردید   بدون  تهران،   پزشکی  علوم  دانشگاه  اجرایی  امور  اداره   در  علمی  هیأت  اعضای  همکاری  و  پذیری  مسئولیت 

 . است بوده دانشگاه پربرکت حیات دوره در آن

که با روحیه  ۱9ان تصدی ریاست دانشکده توانبخشی، به ویژه در ایام همه گیری کویدزم در جنابعالی ارزشمند خدمات و هاتلاش  از دانممی لازم

ئلت ایثارگری و جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است سپاسگزاری نمایم و برایتان از درگاه خداوند متعال سلامتی و سعادت روزافزون مس

 مند گردد.های ارزنده شما بهرهن بتواند از تجارب و توانمندیهمچنا کشور متسلا  نظام عرصه و دانشگاه امیدوارم کنم.

 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 
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 قدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر امیررضا رکن

 انتصاب دکتر زینب کدخدا به سمت رئیس دانشکده دندانپزشکی 

حکمی دکتر زینب کدخدا را به سمت رئیس دانشکده دندانپزشکی منصوب و در نامه ای از خدمات  دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه در 

 .دکتر امیررضا رکن قدردانی کرد

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است: 

 سرکار خانم دکتر زینب کدخدا 

 استاد محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

  این   علوم  پژوهش  و   آموزش  توسعه  زمینه  در  ای  برجسته  نقش  کشور،  پزشکی  دندان  آموزشی  مرکز  ترین  قدیمی  عنوان   به  پزشکی  دندان  دانشکده 

نماید و از طریق  ته داشته است. این دانشکده با نوآوری و ارایه خدمات نوین و جامع، نقش کلیدی در ارتقاء سلامت دهان و دندان، اجرا می رش

 این دانش، تربیت نیروی انسانی مورد نیاز نظام سلامت، جایگاه علمی ویژه ای در سطح کشور و منطقه دارد.  توسعه

  انتظار.  شوید  می  منصوب رئیس دانشکده دندان پزشکی تجارب ارزشمند سرکارعالی، بدین وسیله به عنوان  و  علمی  سوابق  تعهد،  به  نظر 

  طبق  دانشکده،  جاری امور پیشبرد  ضمن مقاطع، همه در عزیز دانشجویان و دلسوز کارکنان علمی، هیأت محترم اعضای مشارکت جلب با رودمی

 ت رو به رشد آینده اهتمام ویژه مبذول فرمائید: حرک برای ذیل امور به  نسبت  مقررات و  ضوابط

 منطقه  و کشور سطح  در پزشکی دندان دانشکده پژوهشی  آموزشی،  جایگاه ارتقاء جهت در اقدام -

 دانشگاه علمی نقشه اساس بر ۱۴۰۰- ۱۴۰۴ چهارساله عملیاتی برنامه تدوین  -

 فی و کمی خدمات درمانی دانشکده در سطوح عمومی و تخصصی با استفاده از حداکثر ظرفیت موجودکی ارتقای ای  ریزیبر برنامه  -

 المللی بین دانشجوی جذب تر مناسب شرایط تمهید و سازی المللی بین مختلف های زمینه در جدی تلاش   -

 ای آموزشی و پژوهشی همه اعضای هیات علمی و دانشجویان ه فعالیت برای ها فرصت و  شرایط بهینه  و عادلانه نمودن فراهم -

 مصوب های نامه  شیوه طبق  فراگیران ارزیابی و علمی هیات اعضای و  آموزشی های برنامه   ارزشیابی اجرای -

 چهارم و سوم  نسل دانشگاه به  سریعتر  هرچه نیل جهت در تلاش   -

 امت نیروی انسانی همراه با افزایش بهره وری و مهارت های ارتباطی کارکنانکر ارتقای به  خاص وجه -

 ها هزینه مدیریت و مالی جدید منابع خلق  مالی، و فیزیکی منابع از صیانت  -
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اهداف تعیین شده   جهت در مطلوب شتاب و  سرعت  با خود حرکت به ظرفیت، و توان  تمام گرفتن کار به با  پزشکی دندان دانشکده رود می امید

 ادامه دهد. از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انجام امور محوله خواستارم.

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 جناب آقای دکتر امیررضا رکن 

 دانشگاه استاد محترم 

 با سلام و احترام 

علمی در اداره امور اجرایی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بدون تردید یکی از مهمترین عوامل   هیأت  اعضای همکاری و پذیری مسئولیت

 پیشرفت آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است. 

که با   ۱9 کوید گیری همه ایام در ویژه به  پزشکی، دندان دانشکده ستریا تصدی زمان در جنابعالی ارزشمند خدمات و هاتلاش  از دانممی لازم

زون  روحیه ایثارگری و جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است سپاسگزاری نمایم و برایتان از درگاه خداوند متعال سلامتی و سعادت روزاف

 مسئلت کنم.

 .گردد مندبهره شما ارزنده هایتوانمندی و  تجارب از  بتواند همچنان کشور سلامت  نظام عرصه  و دانشگاه امیدوارم 

 کتر حسین قناعتی د

 سرپرست دانشگاه 

 

 بازدید رئیس جدید بیمارستان بهارلو از بخش های مختلف بیمارستان 

 .دکتر حمیدرضا حکمت، در اولین روز کاری خود در بیمارستان بهارلو از بخش ها و واحدهای مختلف این مرکز بازدید کرد 

 

  ۱۴۰۰مهر    ۲۰بیمارستان بهارلو، دکتر حمیدرضا حکمت، رئیس جدید مرکز، روز سه شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران  

 .در اولین روز کاری خود با حضور در بخش ها و واحدهای مختلف، از نزدیک در جریان روند کاری بیمارستان قرار گرفت

اسکن، پزشکی هسته ای، واکسیناسیون، درمانگاهها، بخش  دکتر حکمت پس از بازید از بخشهای اورژانس جنرال، اورژانس مسمومین، سی تی  

رئیس جدید بیمارستان اولویت اصلی کاری خود   .، از واحدهای مختلف معاونت آموزشی بیمارستان نیز بازدید کرد۲زنان و زایمان و لیبر و جراحی 
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های آموزشی خوبی داشته و نیازمند بهبود و ارتقای بیشتری   را در بیمارستان بهارلو پرداختن به بحث آموزش دانست و گفت: این بیمارستان ظرفیت

در این بازدید دکتر سعید ناطقی، معاون درمان دانشگاه و رئیس سابق بیمارستان، داود پناهی، مدیر و دکتر مرتضی عبدوس، مشاور درمان،  .می باشد

 .دکتر حکمت را همراهی کردند

 

 ها ه با مدیران پرستاری بیمارستاناندیشی مدیریت امور پرستاری دانشگاجلسه هم

هم  بیمارستانجلسه  پرستاری  مدیران  با  دانشگاه  پرستاری  امور  مدیریت  کادر  اندیشی  ای  حرفه  پوشش  تحلیل  محوریت  با  ها 

 . پرستاری و حریم و پوشش بیمار برگزار شد

. 

جلسه   درمان،  معاونت  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  پرستاری همبه  مدیران  با  دانشگاه  پرستاری  امور  مدیریت  اندیشی 

در سالن مدافعان سلامت معاونت بهداشت    ۱۴۰۰مهر    ۲۰ها با حضور سیمین رنجبران مدیر امور پرستاری دانشگاه، سه شنبه مورخ  بیمارستان

و حریم و پوشش بیمار، رنجبران به اهمیت    در این جلسه ضمن ارائه گزارش در خصوص تحلیل پوشش حرفه ای کادر پرستاری  تشکیل شد.

همچنین در    رعایت پوشش و رفتار حرفه ای کادر پرستاری تاکید کرد و به ارائه توضیحاتی در خصوص چیدمان نیروی انسانی بخش ها پرداخت.

 این جلسه از زحمات سوریا بابایی مترون اسبق بیمارستان سینا قدردانی شد.

 

 مارستان شریعتی با سوپروایزران این بیمارستان دیدار و گفت وگوی رئیس بی 

 .دکتر جمشیدی با سوپروایزران بیمارستان شریعتی دیدار و گفت و گو کرد
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، دکتر احمدرضا جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی با سوپروایزران این  

دراین جلسه دکتر جعفری مدیر درمان، حسین صدرایی رئیس حراست    .در تالار شهید پیرویان دیدار کرد ۱۴۰۰مهر    ۲۰شنبه    بیمارستان شریعتی سه

اصلی   ارکان  از  را  پرستاران  دیداردکتر جمشیدی  این  در  داشتند.  شریعتی حضور  بیمارستان  مدیرپرستاری  سعیدی  مهین  و  شریعتی  بیمارستان 

 .ها هم ممکن است گاهی نتیجه کار پرستاری باشداگر رضایتی هست نتیجه کار پرستاری است. حتی نارضایتیبیمارستان دانست وگفت: 

در این بیمارستان هستم   67دکتر جمشیدی مدیریت مجموعه بزرگ پرستاری بیمارستان شریعتی را کار سختی دانست و افزود: من حدودا از سال 

های این سال هاست. آرامش و نظمی    اشتیم ولی تیمی که الان در پرستاری بیمارستان داریم جز بهترینهای زیادی دها فراز و نشیبدر این سال

دارید و این کار    کنید. شما بار بزرگی را ازبیمارستان شریعتی بر می   که در بیمارستان هست مدیون زحمات شماست که بیمارستان را مدیریت می

 .را به خوبی انجام داده اید

مشیدی با اشاره به سختی کارپرستاران گفت: گرچه زحمات پرستاران طاقت فرساست اما نتیجه آن لذت بخش است وقتی بیمار درمان  دکتر ج 

دکتر جمشیدی نظم اورژانس و آمادگی   .شود  بری و این درکار پرستاری خیلی بیشتر دیده می  بینی خیلی لذت می  شود و برق نگاه بیمار را می   می

ی ماست و   اورژانس در بازدید سرزده سرپرست دانشگاه را نتیجه زحمات تیم پرستاران دانست و افزود: بیمارستان شریعتی مثل خانهسوپروایزر  

دهد    ایم و هر موفقیتی چه در کرونا و هر جایی دیگر اتفاق افتاده نشان می  کنم همه ما دربیمارستان شریعتی عضو یک خانواده  من احساس می

 .افراد نقش خود را درست ایفا کرده اندکه تک تک 

 .یمرئیس بیمارستان شریعتی همچنین ابراز امیدواری کرد: با همفکری و همکاری همدیگرراهی را که شروع کردیم با نتیجه بهتری به انجام برسان

ارستان شریعتی وجود دارد که شما هم  مهین سعیدی مدیر پرستاری با تشکر از دکتر جمشیدی گفت: همکاری تیمی خیلی خوبی بین پرستاران بیم

 .به آن اشاره داشتید اما بایدآن را ارتقا دهیم چون معتقدیم کیفیت انتها ندارد

های عصرو شب، با دکتر جمشیدی، دکتر    های درمانگاه و نیروهای شیفت   سپس سوپروایزران درباره برخی مسایل از جمله ایمنی بیمار، فرایند

 .فت و گو کردندجعفری و حسین صدرایی گ

 

 برگزاری اولین نشست زیست بوم نوآوری و کارآفرینی دانشکده پرستاری و مامایی

اولین نشست زیست بوم نوآوری و کارآفرینی دانشکده پرستاری و مامایی با حضور رئیس، معاون مرکز رشد، معاون اداری مالی  

 .وارزمی برگزار شد دانشکده و مدیر عامل بنیاد بین المللی توسعه علم و فناوری خ
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری مامایی، اولین نشست زیست بوم نوآوری و کارآفرینی دانشکده پرستاری  

د، محمود معصومی با حضور دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده، دکتر آرزو راستی معاون مرکز رش  ۱۴۰۰مهر ماه    ۱۸و مامایی یکشنبه  

 دانشکده   یک  شورای  سالن  در  خوارزمی  فناوری  و  علم   گودرزی معاون اداری مالی دانشکده و دکتر امیر عسگری مدیر عامل بنیاد بین المللی توسعه

 .شد  برگزار

یع الاول ماه شادمانی اهل بیت  رب  ماه  فرارسیدن  تبریک  ضمن   در ابتدای نشست دکتر راستی معاون مرکز رشد فناوری سلامت شعبه ی دانشکده،

  سپاسگزاری   صمیمانه  کردند  شرکت  نشست  این  در   کنفرانس  ویدئو   علیهم السلام، از حاضرین درجلسه و مخاطبانی که بصورت مجازی و در قالب

سط سه هسته ی فناور  تو   بنیان  دانش  شرکت  تاسیس   اصولی  موافقت  اخذ  و  ۱399  مهرماه  از   دانشکده  رشد  مرکز  تاسیس  ی  تاریخچه  درباره  و  کرد

 .متشکل از اساتید و دانشجویان دانشکده توضیحاتی ارائه کرد

وی ضمن تقدیر از حمایت های بی شائبه رئیس دانشکده، دکتر پاسالار رئیس مرکز رشد استعدادهای درخشان دانشگاه، و مسئولان دانشگاه،  

آموختگان، به پیشنهاد دکتر نیکبخت نصر آبادی رئیس مرکز رشد دانشکده را از نقاط قوت و  برخورداری دانشکده از کمیته ی دانشجویی و دانش 

 .منحصر به فرد مرکز رشد دانشکده و الگوی موفق هم افزایی تجربه اساتید و دانشجویان توانمند و خلاق خواند

به ضرورت و رئوس هویت سازی، منتورینگ تیم های    های  برنامه  ملشا  کارآفرینی  و  نوآوری  بوم  زیست  ی  توسعه  ی  برنامه   وی همچنین 

 .استارتاپی، توسعه ی فضای نوآوری دانشکده، و تجاری سازی دستاوردهای دانشکده اشاره کرد

ز مایت امعاون مرکز رشد افزود در برنامه ی رصد علم و فناوری دانشگاه های برتر دنیا که در حال انجام است، شاهد استقرار دفاتر کارآفرینی و ح

ینی فرایند ایده پردازی تا محصول در مراکز رشد و حمایت از نوآوری ها در دانشگاه های برتر دنیا هستیم. سیر تحولات سریع نوآوری و کارآفر

 درحوزه ی سلامت به گونه ای است که نیازمند ورود جدی به این عرصه وتوانمند سازی اساتید و دانشجویان دانشکده در زمینه ی ایده پردازی

ارائه ی خدمات و محصولات فناورانه هستیم و دانشگاه هایی که وارد این فرایندها نشوند محکوم به حذف در گردونه ی رقابتی هستند و   در 

 .توانایی ایجاد اشتغال در دانش آموختگان را یکی از معیارهای ارزیابی دانشگاه های برتر دنیا برشمرد

رتبه ی برتر در بین دانشکده های کشور با حضور اساتید با تجربه و دانشجویان نخبه را از ویژگی های دکتر راستی برخورداری دانشکده بعنوان  

و برجسته ای دانست و رسالت حمایت از ایده ها و بستر سازی آموزش های مورد نیاز در تحقق آنها در قالب مرکز رشد دانشکده را امری حیاتی  

ی اولین بوت کمپ نوآوری سلامت باهمکاری بنیاد بین المللی توسعه ی علم و فناوری خوارزمی به عنوان  ضروری دانست و در این راستا به برگزار

  اولین قدم در توانمند سازی اساتید و دانشجویان دانشکده اشاره کرد. وی از حضور فعال دانشجویان مرکز علمی پژوهش های دانشجویی و مرکز 
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وره تشکر کرد و افزود هر تغییر و ایجاد ساختارهای جدید نیازمند کار گروهی، هم افزایی، انسجام مبتنی  رشد و اساتید علاقمند دانشکده در این د

 .برهدف است که به لطف خداوند این اهتمام در ارکان مرکز رشد دانشکده وجود دارد

د و نوآوری دانشکده بیان کرد دکتر راستی  دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده، ضمن خیر مقدم و تشکر از عوامل اجرایی مرکز رش

گذار و معاون مرکز رشد دانشکده است و از ایشان به دلیل برنامه ریزی هدفمند، پیگیری تامین منابع مالی قرارداد زیست بوم نوآوری و   پایه

 .زمینه قدردانی کرد کارآفرینی دانشکده و جلب حمایت های دفتر استعدادهای درخشان و همچنین مسئولین دانشگاه در این

ی وی افزود: حضور جمعی از دانشجویان و اساتید خوش فکر و با انگیزه در این مرکز باعث شده است که برای اولین سال خود در این برهه زمان

 .خوش بدرخشد

کده پیشرو و الگو در سطح  رئیس دانشکده درباره توسعه یک دانشکده ی محصول محور و کارآفرین پرستاری و مامایی که به عنوان یک دانش

 .های کشوری و منطقه ای باشد را از برنامه های کاربردی و جامع در این حوزه دانستدانشکده

دکتر نیکبخت ضمن اظهار امیدواری از تجربیات و حضور دکتر عسگری به عنوان سیاستگذار فناوری سلامت در این مرکز تصریح کرد هرجا 

، خلاق ومسئولیت پذیر در گروه های کاری فعالیت های دانشکده حضور داشته باشند شاهد پویایی بیشتر و تسریع  دانشجویان خوش فکر، با انگیزه

ه  در تحقق اهداف برنامه ها هستیم و این فرصت بسیار خوبی است که با هم افزایی مجموعه ی مرکز رشد و با توکل به خدا شاهد رشد قابل ارائ 

 .ند از ایده تا عمل باشیم که انشاالله حلاوت به ثمر نشستن این فعالیت ها را خواهیم چشیدو قابل افتخاری در ارتقاء فرآی

در ادامه دکتر عسگری به تاریخچه مفاهیم فناوری و نوآوری در دنیا و مراکز رشد در کشور اشاره کرد و سیر طی شده از آموزش تا پژوهش و  

حیط های صرفا آکادمیک به محیط های نوآوری و فناوری و افزایش توانمندی های اشتغال فناوری و ضرورت تغییرات در نظام های آموزشی از م

پذیری را شرح داد و افزود دانشگاه های نسل سوم علاوه بر ماموریت آموزش، پژوهش و خدمات به مسئولیت های توسعه ی کارآفرینی پرداختند 

 .پذیری به مفهوم توانایی اثبات یک فرد در زیست بوم کارآفرینی استکه اصلی ترین مفهوم این دانشگاه ها توانایی های اشتغال 

  مدیر عامل بنیاد بین المللی توسعه ی علم و فناوری خوارزمی بیان کرد در تحولات ایجاد شده به مرور مشخص شد که یقینا وظیفه ی دانشگاه

، برقراری ارتباط، مشارکت در پروژه های تیمی، نظارت، کنترل و تفکر  ها ایجاد شغل نیست بلکه توانمند سازی فراگیران در زمینه های کارآفرینی

سیستمی در کنار آموزش های رسمی و تخصصی آکادمیک است و لازمه ی این کار برداشته شدن دیوارهای دانشگاه و فاصله ها با جامعه به 

نباید صرفا بنگاهی برای دریافت و حل مساله باشند   منظور مسئولیت پذیری درحل مشکلات اجتماعی، فرهنگی و محیط زیست است، دانشگاه

ای  بلکه باید به عنوان عنصر فعال عامل محرک و احصای مساله باشند، بنابر این سازو کارهای علوم تک رشته ای، با پیوستن فناوری به نظام ه

و عارضه یابی و نیاز به منابع خلق شد و با توجه    دانشگاهی به سمت میان رشته ای و مبتنی بر شواهد رفت و اولین سیستم های مدیریت پروژه

 .به محدودیت منابع مالی، اقتصاد به عنوان رکن اصلی آموزش شد

است، افزود این دانشگاه ها علاوه بر حل   ۴دکتر عسگری با بیان اینکه رقابت پذیری به عنوان مهمترین ویژگی اصلی دانشگاه های نسل 

مون خود را از طریق ارائه ی خدمات و محصول به روش رقابتی را دارند که در این راستا نیاز به پارک های مسائل خود قابلیت حل مسائل پیرا

 .علم و فناوری و مراکز رشد مطرح می شود

 5ه های نسل وی افزود: دانشجویان این دانشگاه ها باید چابک و رقابت پذیر و دارای توانمندی های استارتاپی و ارائه ی ایده ها باشند و دانشگا

 .به دنبال ایجاد ناحیه های نوآوری به منظور حفظ ویژگی های رقابت پذیر و حیات خود هستند

ابعاد زیست بوم نوآوری و کارآفرینی دانشکده و ضرورت ورود مرکز رشد دانشکده به اکوسیستم نوآوری را شرح داد و   دکتر عسگری در ادامه 

خصصی و شبکه سازی را به عنوان گام اول برنامه ی زیست بوم نوآوری و کارآفرینی دانشکده در  اهمیت هویت سازی از طریق ایجاد سایت ت
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  برقراری    معرفی مجموعه ی پتانسیل های دانشکده و مرکز رشد به منظور برقراری ارتباط با موسسات فراسازمانی و جذب سرمایه گذاران را برای 

 .دانست ضروری نوآوری اولین

برنامه منتورینگ تیم های استارتاپی و کمک به هسته های نوپا در راستای ایجاد ساختارهای کسب و کار، طراحی فضاهای مورد نیاز و  وی به  

  کمپ  بوت برنامه :  افزود ایجاد کننده ی پتانسیل نوآوری در دانشکده و راهنمایی در تجاری سازی ایده های مطرح شده در مرکز رشد اشاره کرد و

 .یست بوم و لازمه کسب توانمندی های اساتید و دانشجویان در مهارت های اشتغال پذیری و کارآفرینی استز  جانبی  برنامه  یک  لامت س  نوآوری

یان  وی ابراز امیدواری کرد با توجه به جدیت ایجاد تحول در مرکز رشد دانشکده و برخورداری از مدیریت حمایت گر، اساتید با تجربه و دانشجو

 .راحی و اجرای زیر ساخت های مورد نیاز زیست بوم کارآفرینی و نوآوری دانشکده به خوبی انجام پذیردفرهیخته، ط

در ادامه پرسش و پاسخ پیرامون مسایل مطرح شده صورت گرفت و شرکت کنندگان در برنامه سوالات و تجربیات خود را در ایده پردازی و ثبت 

از ضرورت حمایت از صاحبان ایده، سرعت بخشیدن به تخصیص گرنت های   و  کردند  مطرح  را  ارتاپیاست  کار  شروع  و  پروتوتایپ  تولید   اختراع،

فناوری از سوی حوزه ی ارتباط با صنعت دانشگاه، شفاف سازی راهکارهای جذب سرمایه، برقراری ارتباط با افراد متخصص فنی و ضرورت کسب 

 .مهارت های حوزه کسب و کار تاکید کردند

 

 پرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر لادن کاشانیقدردانی سر

 انتصاب دکتر افسانه طهرانیان به سمت رئیس بیمارستان جامع بانوان آرش 

دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه در حکمی دکتر افسانه طهرانیان را به سمت رئیس بیمارستان جامع بانوان آرش منصوب و در نامه ای از  

 .ارزشمند دکتر لادن کاشانی قدردانی کردخدمات 

. 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است: 

 سرکار خانم دکتر افسانه طهرانیان

 دانشیار محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

تنها در ایجاد رضایتمندی مراجعین نیازمند تاثیری چشمگیر دارد، بلکه  بیمارستان ها از جمله مراکز اصلی دانشگاه هستند که ارتقاء سطح آنها نه  

 موجب رشد و شکوفایی بیش از پیش دانشگاه در عرصه های آموزش و پژوهش های بالینی است. 
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به ویژه در حوزه های  بیمارستان جامع بانوان آرش با بیش از نیم قرن سابقه، منشاء برکات زیادی در حوزه آموزش، پژوهش و ارائه خدمات درمانی  

  تخصصی و فوق تخصصی بیماری های زنان و زایمان بوده است و به نوعی نماد این رشته در دانشگاه علوم پزشکی تهران می باشد. نظر به تعهد، 

به عنوان بدین وسیله  ارزشمند علمی و مدیریتی سرکارعالی،   .یدشو  می  منصوب رئیس بیمارستان جامع بانوان آرش سوابق و تجارب 

  علمی،   هیأت   محترم  اعضای  و  کسوت پیش   و   گرانقدر  اساتید  مشارکت  جلب   با  و   خود   درایت  و   تجارب  توان،   نهایت  از   گیریبهره  با   رودمی  امید

درمانی این  می بلند در جهت ارتقاء کیفیت و توسعه خدمات آموزشی، پژوهشی و  گا  عزیز،   کارورزان   و  دستیاران  و   اداری  و  درمانی  دلسوز  کارکنان

 بیمارستان برداشته شود. 

 رود ضمن پیشبرد امور جاری بر اساس ضوابط و مقررات نسبت به امور ذیل اهتمام ویژه مبذول فرمایید:انتظار می

 ظرفیت فیزیکی، تجهیزات و بناهای موجود  انسانی، سرمایه به  توجه با مرکز جامع طرح  تکمیل و تهیه -

  آن کنترل تا واکسیناسیون و ۱9کووید گیری همه با مواجهه زمینه در ها برنامه  قراردادن اولویت  -

  عنوان به بیمار کرامت و ایحرفه رفتار اصول رعایت  بر  تأکید با بستری  و سرپایی سطوح تمام در خدمات ارائه  کیفیت به  توجه  -

 پژوهشی  و آموزشی درمانی، هایفعالیت اصلی زیربنای

 ها  زیرساخت اصلاح و بهتر خدمات ارائه برای خیرین کمک جلب تداوم -

 کت اساتید پیشکسوت و اعضای محترم هیات علمی در تدوین و اجرای برنامه هامشار جلب  -

 آرش بیمارستان  درخشان سابقه  و شئونات  با متناسب پژوهش  و آموزش  درمان، سطح ارتقاء -

 وری بهره افزایش  با همراه انسانی نیروی کرامت ارتقای به  خاص توجه -

 و مالی، خلق منابع جدید مالی و مدیریت هزینه ها فیزیکی منابع از صیانت -

وق یاری خواهند نمود. بدون تردید تمام عوامل ذیربط در بیمارستان جامع بانوان آرش، دانشکده پزشکی و دانشگاه، شما را در دستیابی به اهداف ف

 عصر)عج( در انجام وظایف محوله چنانچه مورد رضای اوست، موفق باشید. تعالی و عنایات حضرت ولیامیدوارم با استعانت از درگاه باری 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 سرکار خانم دکتر لادن کاشانی

 دانشگاه استاد محترم 

 با سلام و احترام 

مسئولیت پذیری و همکاری اعضای هیأت علمی در اداره امور اجرایی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بدون تردید یکی از مهمترین عوامل پیشرفت 

 آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است. 

  ۱9کوید  گیری  تصدی ریاست بیمارستان جامع بانوان آرش، به ویژه در ایام همه ها و خدمات ارزشمند سرکارعالی در زمان دانم از تلاش لازم می

از درگاه خداوند متعال سلامتی و سعادت   نتایج  شما،  جهادی  و  ایثارگری  روحیه  با  که برایتان  نمایم و  پرباری در پی داشته است سپاسگزاری 

کنم. مسئلت  کشور  روزافزون  نظام سلامت  عرصه  و  دانشگاه  توانمندی   امیدوارم  و  تجارب  از  بتواند  بهرههمچنان  شما  ارزنده  گردد. های   مند 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 
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سرپرستاران   و  سوپروایزران  با  ضیائیان  بیمارستان  رئیس  مقدم  جمالی  رضا  سعید  دکتر  صمیمی  نشست 

 های مختلف مرکز برگزار شدبخش

دانم که خیز پشت سرهم کرونا )خیز اول تا خیز پنجم( خستگی را بر تن همه کارکنان بیمارستان گذاشته  میدکتر سعید رضا جمالی مقدم گفت:  

توانم بگویم که بر مشکلات فائق خواهیم آمد و این را بدانید قدردان زحمات  است، ولی با همدلی، همفکری و یکپارچگی در کارمان؛ با اطمینان می 

 .ان هستمتک شما در بیمارستان ضیائیتک

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائیان، نشست صمیمی دکتر سعید رضا جمالی مقدم رئیس جدید بیمارستان  

   .های مختلف بیمارستان برگزار شدبا سوپروایزران و سرپرستاران بخش   ۱۴۰۰مهر  ۲۰شنبه ضیائیان روز سه 

اشرف اقبالی معاون درمان، دکتر کامبیز مرادزاده مدیر و تهمینه ناجی مدیر پرستاری بیمارستان همراه بود؛  علی در این نشست که با حضور دکتر 

  ۱9ها با توجه به بحران کووید ها و کاستیهای پیش روی، کمیابتدا رئیس بیمارستان دیدگاه خود را در خصوص بیمارستان، مشکلات، چالش

 .بیان کرد

دانم که این کمبود و همچنین خیز پشت سرهم کرونا )اول  ره به کمبود نیروی انسانی و فشار کار بر روی کادر درمان گفت: می وی در ادامه با اشا

توانم  تا پنجم( خستگی را بر تن همه همکاران و همه کارکنان در بیمارستان گذاشته است، ولی با همدلی و یکپارچگی در کارمان با اطمینان می 

 .تک کارکنان در بیمارستان ضیائیان هستمکلات فائق خواهیم آمد و این را بدانید قدردان زحمات تک بگویم که بر مش

های موجود در بخش خود بپردازند. سرپرستاران  رئیس بیمارستان در ادامه از سرپرستاران و سوپروایزران خواست تا هر یک به ارائه مشکلات و چالش 

به رئ تبریک  نیز ضمن  و کیفیتی  و سوپروایزران  لحاظ کمیتی  به  بیمارستان  ارائه مشکلات موجود در  به  راستا  بیمارستان در همین  یس جدید 

 .پرداختند

وظایف   شرح  چیدمان،  نحوه  در خصوص  مطالبی  ارائه  به  و  گفت  تبریک  بیمارستان  رئیس  به  نشست  این  ادامه  در  بیمارستان  پرستاری  مدیر 

وی در ادامه با ابراز خرسندی از اینکه یکی از    .لیست مربوطه پرداختا توسط سوپروایزران با چک هسرپرستاران، پرستاران و بررسی کار بخش

به بافت همین مجموعه  انتخاب اعضای  از شما در مجموعه ضیائیان وجود دارد مطمئنم که همه عنوان رئیس مرکز  شده گفت: با شناختی که 

پس قدردان  طور که قدردان زحمات دکتر حکمت رئیس اسبق این بیمارستان بودیم ازاینمانکارکنان این مرکز هم از این تصمیم راضی هستند و ه

آرزوی سلامتی و موفقیت در سمت ریاست بیمارستان بهارلو را از خداوند متعال دارم و به شما  زحمات شما هم خواهیم بود؛ برای دکتر حکمت هم 
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پس هم در کنار شما خواهند بود، چراکه هدف یک هدف  در کنار دکتر حکمت بودند ازاین طور که  دهم کارکنان بیمارستان همان این قول را می 

 .کس فردی فکر نخواهد کردسازمانی است و هیچ 

عنوان  مدیر بیمارستان در ادامه این نشست ضمن خیرمقدم به سرپرستاران و سوپروایزران و همچنین تبریک به دکتر جمالی برای سمت ایشان به

ستان ضیائیان، در ابتدای سخنان خود از دکتر حکمت برای زحمات ایشان در طول این مدت قدردانی کرد و سپس با توجه به مشکلات  ریاست بیمار

هم ناگزیر است و ممکن است در  مطروحه توسط سرپرستاران و سوپروایزران در خصوص چگونگی وجود برخی از مشکلات که البته بخشی از آن 

 .هایی برای آن پرداختحلود آید اشاره کرد و به ارائه راههر سیستم درمانی به وج

سپاری شده از حالت خصوصی به دولتی  های برونماهه گذشته بیمارستان در خصوص خروج بخش   ۱6وی در ادامه با ارائه گزارشی از عملکرد  

شده برای تجهیز  های انجام و رایزنی CT SCAN اهوسازهای عمرانی، خریدهای تجهیزاتی مانند دستگ)زیرمجموعه بیمارستان( تعمیرات، ساخت

های تجهیزاتی که به مرکز در این مدت واردشده  ، تجهیز بیمارستان به صندوق الکترونیک و البته ضرر و زیان MRI کردن بیمارستان به دستگاه

 .پرداخت

توانیم به یک بیمارستان دولتی به چشم پرداخت و گفت: ما نمی مدیر بیمارستان در ادامه به توضیح فلسفه مدیریت بیمارستان دولتی و خصوصی  

ها هم از یک مرکز دولتی نسبت به یک ها و حتی نگاه مردم و سطح توقع آن یک بیمارستان خصوصی نگاه کنیم چراکه ابزارهای در اختیار آن

هرحال در هر دستگاهی ممکن است وجود داشته باشد  وی در بخش پایانی بیانات خود با اشاره به مشکلاتی که به .مرکز خصوصی متفاوت است

عنوان رئیس بیمارستان و البته با همکاری و همفکری یکدیگر بر تمامی مشکلات موجود غلبه کنیم و  گفت: امیدوارم با رهبری دکتر جمالی به 

 .خود تبدیل کنیم بیمارستان ضیائیان را روز به روز به سمت یک بیمارستان پیش رو در ارائه خدمات به مراجعین

معاون درمان بیمارستان در ادامه ضمن تبریک و آرزوی موفقیت برای رئیس جدید بیمارستان سخنان خود را با یک جمله از شهید بهشتی که 

به بعد  وی با اشاره    .کند آغاز کردکند، بلکه مدیر خوب کسی است که کار را خوب تقسیم میفرماید: مدیر خوب کسی نیست که خوب کار  می

خوبی استفاده کرد بنابراین  توان به درصد از کارکنان بیمارستان را تشکیل داده است گفت: از این پتانسیل می  5۰کمیتی نیروی پرستاری که بیش از  

خوبی تقسیم  ه با توجه به جمله شهید بهشتی که خدمتتان عرض کردم اگر ما بتوانیم این جمله را ملاک عمل کار خود قرار بدهیم و نیروها را ب

 .یابدکنیم قطعاً اتفاقات خوبی درراه خواهد بود و مشکلات بهبود می 

ها واگذار کرد به جمعی که در آن حاضر بود اشاره کرد و گفت، در بحران  وی بابیان اینکه افراد را باید با عملکردشان شناخت و بعد کار را به آن 

بهترین   ۱39۸ن بیماری چه بلایی بر سر جهان آورد بلکه در اوایل شیوع این بیماری در اسفند سال  دانند ایکرونا البته نه در حال حاضر که همه می

آن واهمه  زمان برای شناخت افراد در کادر درمان بود، چراکه در آن برهه زمانی ماهیت بیماری مشخص نبود و همه از انتقال این بیماری و ابتلا به  

عنوان  وی با اشاره به تخصص دکتر جمالی به.ای بادل و جان برای بیماران تلاش کردندبودند که در هر حیطه  هاداشتند و این کارکنان بیمارستان

معاون درمان بیمارستان در  .عنوان تنها متخصص عفونی مرکز عملکرد ایشان را ستودنی خواندیکی از اشخاص دلسوز آن دوران تا به امروز به 

بیمارستان    :برای رئیس جدید بیمارستان و قدردانی از دکتر حکمت و همچنین کارکنان بیمارستان گفتپایان این نشست ضمن آرزوی موفقیت  

 .های موجود نهایت استفاده را بردها شناخت پیدا کرد و از ظرفیت ضیائیان کارکنان بسیار دلسوز و خوبی دارد، فقط باید نسبت به آن 

 

 اونت درمان برگزاری اولین مورنینگ مجازی تغذیه بالینی مع

گذاری تجارب مشاوران روزرسانی اطلاعات در حوزه تغذیه بالینی و به اشتراکاولین مورنینگ مجازی تغذیه بالینی معاونت درمان به منظور به 

 .ها برگزار شدتغذیه بیمارستان 
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 .برگزار شد  ۱۴۰۰مهر  ۲۱ چهارشنبه بالینی  تغذیه مجازی مورنینگ اولین درمان، معاونت  تهران  پزشکی علوم دانشگاه  به گزارش روابط عمومی 

رسانی اطلاعات در حوزه تغذیه بالینی  روزبه   لزوم  به  توجه  با :شیما هادوی مسئول تغذیه بالینی معاونت درمان در خصوص برگزاری مورنینگ گفت

های های صورت گرفته برنامهریزییماران، طبق برنامه منظور ارائه خدمات مطلوب به بها بهگذاری تجارب مشاوران تغذیه بیمارستان و به اشتراک

صبح برگزار خواهد شد هر   ۸:3۰تا  ۸ها ساعت صورت هفتگی چهارشنبه صورت هفتگی تدوین شد. در این مورنینگ ها که به مورنینگ مجازی به 

کنندگان نظراتشان را در  خواهند پرداخت و سایر شرکتای یکی از بیمارانشان  ها به ارائه مداخلات تغذیه هفته یکی از مشاوران تغذیه بیمارستان

بیان می بالینی مجتمع    .کنندخصوص مداخله صورت گرفته  تغذیه  تغذیه و مسئول  احمدی، متخصص  مهسا ملک  این هفته دکتر  افزود:  وی 

 .را معرفی کرد ۱9-بیمارستانی امام خمینی )ره( یک بیمار مبتلابه کووید

 

 آموزشی تربیت مربی حمایت از نوزاد تازه متولدشده به همت معاونت درمان برگزاری جلسه 

های  جلسه آموزشی تربیت مربی حمایت از نوزاد تازه متولدشده به همت گروه مادر، نوزاد و مامایی معاونت درمان ویژه فوق تخصص 

 .نوزادان مراکز تابعه برگزار شد 
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  مادر،  گروه هماهنگی با HBB تهران معاونت درمان، دوره آموزشی حمایت از نوزاد تازه متولدشدهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 

 و HBB کشوری  مربی  و  بهداشت  وزارت   نوزادان   سلامت  اداره  کارشناس  الهی  حبیب   عباس  دکتر  حضور  با  و   درمان  معاونت  ستاد  مامایی  و   نوزاد

 برگزار شد. ۱۴۰۰مهر  ۲۰شنبه نوزادان مراکز تابعه سه  هایتخصص  فوق ویژه HBB کشوری مربی  راستکار الهه

موقع و صحیح نوزادان در آغاز تولد در سلامت نوزادان و پیشگیری از مرگ و عوارض درازمدت بسیار اللهی گفت: انجام احیای بهدکتر عباس حبیب

های نخستین احیاء و نیز  نوزادان نیازمند حمایت و مراقبت با گام  درصد  9۰دهد بیش از  المللی و کشوری نشان میبااهمیت است. آمارهای بین

عنوان اولین  یابند و نیاز به اقدام دیگری ندارند. این مسئله بیانگر این نکته است که دانش و مهارت عامل زایمان به تهویه با فشار مثبت بهبود می 

 کند.ها ایفا میمه مراقبت فرد حاضر و در دسترس در زمان تولد نقشی اساسی در آغاز و ادا

های نوزادان مراکز تابعه با حضور مربیان  لیدا احمدی کارشناس نوزادان معاونت گفت: کارگاه تربیت مربی کمک به تنفس نوزاد ویژه فوق تخصص 

کند( تا بدترین حالت آمده و گریه میکشوری این برنامه برگزار شد و سناریوهای مختلف زایمان از بهترین شرایط )نوزاد با وضعیت خوب به دنیا  

صورت های آموزشی آبشاری بهکنندگان کارگاهکند و برای شروع تنفس نیاز به تهویه کمکی دارد( بررسی شد و مقرر شد شرکت )نوزاد گریه نمی

ه به دنیا آمده رادارند و در روزهای نخست  تعاملی، ایفای نقش و اجرای سناریو برای گروه هدف که شامل افرادی است که اولین مواجهه با نوزاد تاز

 کنند )متخصصین زنان، ماماها، دستیاران زنان و اطفال و ...( برگزار کنند.از وی مراقبت می 

آماده اورژانسی،  راه  نقشه  داشتن  اقداماتی چون  متولدشده  تازه  نوزاد  از  برنامه حمایت  مدرس کشوری  راستکار  زایمان، الهه  اتاق  سازی محیط 

 سازی تخت و تجهیزات موردنیاز احیاء نوزاد، شستشو و رعایت بهداشت دست را از موارد ضروری پیش از زایمان خواند. دهآما

 

 گفت و گوی زنده خبری با سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در شبکه خبر

ست و نیاز به سازمان دهی عمومی و مشارکت  دکتر دهقان: هیچ چیز تمام نشده است؛ کنترل اپیدمی محدود به وزارت بهداشت نی

 همه مردم در واکسیناسیون و رعایت شیوه نامه ها دارد 

سیما به عوامل موثر در احتمال وقوع    6دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در گفت و گوی خبری شبکه  

 .اجتماعی در رعایت شیوه نامه های بهداشتی پس از واکسیناسیون ابراز نگرانی کرد پیک ششم کرونا اشاره و از تبعات ساده انگاری

 

دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع   )ره(  امام خمینی  بیمارستانی  تهران مجتمع  علوم پزشکی  دانشگاه  روابط عمومی  به گزارش 

سیما در خصوص احتمال وقوع پیک ششم کرونا   6شبکه    ۱۸:3۰ه خبری ساعت  با حضور در برنامه زند  ۱۴۰۰مهر    ۲۰بیمارستانی امام خمینی )ره(  
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در کشور نزولی است؛ ولی به دلیل اینکه صعود و نزول پیک در استان های کشور همزمان   ۱9گفت: در حال حاضر روند کلی پیک پنجم کووید  

ستان امام خمینی)ره( در مرداد ماه گذشته به طور متوسط روزانه  نیست در برخی استان ها ممکن است شاهد افزایش موارد ابتلا باشیم. در بیمار

مورد رسیده و کاهش معناداری دارد. واقعیت این است که    ۱۸۰بیمار بستری کووید داشتیم که خوشبختانه این رقم با کاهش پیک به حدود    5۰۰

ال احتمال رخداد پیک ششم وجود دارد و فاکتورهای متعددی در  ما پنج موج را پشت سر گذاشته ایم و باید از تجارب آن ها درس بگیریم. به هرح

  آن نقش دارد و از این جهت خیلی قابل پیش بینی نیست. اول این که بسیار خوشحال هستم که واکسیناسیون در کشور بیش از قبل در حال انجام 

بود. نکته مهم تر این که واکسیناسیون علاوه بر کمک   است و اگر با همین سرعت پیش رود چنانچه با موجی مواجه شویم شدت آن کمتر خواهد

ا به کاهش میزان ابتلا و چرخه انتقال ویروس، از شدت بیماری و موارد منجر به مرگ پیشگیری می کند. بعلاوه مسیر موج های کووید تقریبا ب

افزایش موارد سرپایی، بعد موارد بستری،   ابتدا  ندارد و در همه پیک ها ما  تفاوتی  باید توجه کنیم  ICUهم  را داریم.  نهایت موارد فوت  و در 

،  واکسیناسیون اصلا به معنای عدم رعایت پروتکل های بهداشتی نیست و در عین حالی که واکسن می زنیم باید کماکان به فاصله گذاری اجتماعی

ایت این موارد اگر پیک ششم اتفاق افتد هم نباید به  عدم شرکت در دورهمی های و سفرهای غیر ضروری و استفاده از ماسک پایبند باشیم. با رع

 .شدت پیک پنجم باشد

درصد بستری های کووید از ابتدای پاندمی    3۰دکتر دهقان در ادامه افزود: پیک چهار و پنج فشار خیلی زیادی روی کادر درمان بود. از نظر آماری  

ستان امسال بود که نشان دهنده شدت مراجعه بیماران است و اگر کلینیک های  تا کنون در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( مربوط به تاب

  سرپایی کووید نبود ما با چالش جدی در درمان بیماران مواجه می شدیم. کادردرمان در ماه های گذشته شرایط سختی را پشت سر گذاشتند هنوز 

کرار شود. واقعیت این است که خبر فوت یک بیمار علاوه بر این که خانواده  تمام نشده بود که وارد پیک پنجم شدیم نگذاریم این اتفاق ت  ۴پیک 

 .ای را دچار بحران جدی می کند برای همه ما سخت است

بیماری  وی در پاسخ به این سوال که چرا باید واکسن بزنیم تصریح کرد: بارها در برنامه های قبلی گفته ام و لازم می دانم تاکید کنم درمان این

شناخته شده نیست و باید روی پیشگیری آن کار کنیم. واکسیناسیون از اصول پیشگیری است و از میزان ابتلا، شدت و احتمال فوت بیماری  هنوز  

می کاهد. در کنار مسئله واکسیناسیون رعایت پروتکل های اجتماعی هم بسیار اهمیت دارد و کمک می کند تا شاهد یک پیک سخت و دردناک  

 .دادن هموطنانمان نباشیم دیگر و از دست

سرپرست مجتمع در توصیه به مردم برای انجام واکسیناسیون گفت: بحث های زیادی در فضای مجازی شکل گرفته ولی توصیه می کنم مردم 

پیگیری کنند   بدون نگرانی از عارضه واکسن و صرف نظر از این که کدام واکسن بهتر است سریع تر واکسن بزنند و اطلاعات را از مجاری رسمی

 .تا در کنار رعایت پروتکل ها، پیک ششم اگر اتفاق افتاد به شدت پیک چهار و پنج نباشد

ود به  در پایان دکتر دهقان با ابراز نگرانی از تبعات ساده انگاری اجتماعی در رعایت پروتکل ها پس از واکسیناسیون افزود: کنترل اپیدمی محد

مان دهی عمومی و کمک همه مردم دارد. الان از نظر زمانی بسیار مهم است چرا که با توجه به روند نزولی  وزارت بهداشت نیست و نیاز به ساز

پیک پنجم اگر سرعت واکسیناسیون را بالا ببریم اثر بیشتری خواهد داشت، همچنین از این جهت که افرادی که واکسینه شده اند مثل قبل  

بدانیم هیچ چیز تمام نشده است و اگر از همین حالا تمهیداتی نبینیم، هشیار نباشیم و دقت نکنیم با   پروتکل های بهداشتی را جدی نگیرند. باید

 .بحران مواجه می شویم

 

 انتصاب دکتر حسن هاشمی به سمت رئیس مرکز تصویربرداری پزشکی مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(

دکتر حسن هاشمی را به سمت رئیس مرکز تصویربرداری پزشکی این  دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع در حکمی  

 .مرکز منصوب و در نامه ای جداگانه از زحمات ارزشمند دکتر حسین قناعتی در دوران تصدی این پست قدردانی کرد
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منشادی سرپرست مجتمع در   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( دکتر سید علی دهقان

حکمی دکتر حسن هاشمی را به سمت رئیس مرکز تصویربرداری پزشکی این مرکز منصوب و در نامه ای جداگانه از زحمات ارزشمند دکتر حسین 

 .قناعتی در دوران تصدی این پست قدردانی کرد

 متن این حکم به شرح زیر است: 

 جناب آقای دکتر حسن هاشمی 

 گاه استاد محترم دانش 

 باسلام و احترام 

 آموزشی و توانمندی جنابعالی به موجب این ابلاغ به سمت رئیس مرکز تصویربرداری پزشکی مجتمع منصوب میشوید.  -با توجه به سوابق علمی

 نتظار می رود با تکیه بر سرمایه های ارزشمند موجود در مجتمع بر اهداف ذیل اهتمام ویژه مبذول فرمائید:ا

 .گی با معاونت های مجتمع در جهت تحقق اهداف مشخص شده در هر یک از معاونت هاهمکاری و هماهن .1

 بهبود کیفیت خدمات آموزشی ، پژوهشی و درمانی مرکز و ارائه گزارش های مرتبط به ریاست مجتمع  .2

 .ارتقای فرآیند گردش مالی مرکز .3

 .جلب مشارکت اعضای هیات علمی در اداره مرکز .4

داوند متعال و جلب مشارکت اعضای محترم هیات علمی و کارکنان در انجام شرح وظایف تعیین شده در چارچوب قوانین امید است با استعانت از خ

 و مقررات دانشگاه موفق باشید. 

 دکتر سید علی دهقان منشادی 

 سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( 

 

 دندانپزشکیتکریم و معارفه رئیس پیشین و جدید دانشکده 

 بینم؛ با تمام وجود پشتیبان شما هستم دکتر قناعتی: افق دانشکده دندانپزشکی را بسیار خوب می 

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در مراسم تکریم دکتر امیررضا رکن و معارفه دکتر زینب کدخدا گفت: مطمئن هستم که هر تغییری در 

تغییر در کل نظام سلامت کشور خواهد شد بنابراین خدمات خودتان را یک رسالت ملی بدانید و با جدیت  دانشگاه علوم پزشکی تهران منجر به  

 .کنمجلو بروید؛ من هم گوش شنوا دارم و به دیده منت به نقدهای شما توجه می
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ن شهید هدایت دانشکده دندانپزشکی  در سال  ۱۴۰۰مهر    ۲۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در این مراسم که روز شنبه  

فت:  برگزار شد، دکتر قناعتی با اشاره به فرمایش امیرالمؤمنین )ع( که »حق را بشناس و اهلش را بشناس و باطل را بشناس و اهلش را بشناس« گ 

قت در طول زندگی خود با اینکه از قبل  وما پیرو مولایی هستیم که به ما یاد داد نگاهمان، نگاه سیاسی محور و نگاه جناح محور نباشد، من هیچ

وی افزود: ما   های انقلاب را تقریباً به ریز و تحلیلی می شناسم وارد دسته بندی های سیاسی نشدم و نخواهم شد.از انقلاب سیاسی بودم و جریان

بندی افراد کاری اشتباه است و  یاموزیم بنابراین دستهتوانیم راه را پیدا کنیم. روایت است که از منافق هم باید علم بمعیار داریم و با معیارها می 

 کند.ها فکر نکند اشتباه میها فکر می کنند اگر کسی مثل آنمتأسفانه بعضی جناح

  ا دردکتر قناعتی با بیان اینکه پس از استعفای دکتر رکن سعی کردم بهترین کسی که متناسب با شرایط دولت جدید باشد را انتخاب کنم افزود: م

می  فقط  نداریم  سیاسی خاصی  بحث  کردهدانشگاه  اساسی مشخص  قانون  که  اسلامی  موازین جمهوری  اساس  بر  افراد  که    کارکنند.  خواهیم 

 اندازی کرسی آزاداندیشی به معنی واقعی آن است. سرپرست دانشگاه گفت: یکی از کارهایی که ان شاءالله خواهیم کرد راه

اینجا دانشگاهی در جمهوری اسلامی است و قوانین جمهوری اسلامی در آن حاکم است گفت: نقد چیز بسیار خوبی  دکتر قناعتی با تأکید بر اینکه  

ریزی هایم اشاره داشتم که جمهوری اسلامی در بحث عدالت توفیق لازم را نداشته است و باید حتماً برنامهاست و حتی خودم نیز در صحبت 

ترین خدمات با روشی دانست که برای همه  وی هدف نظام سلامت را تأمین بهترین و باکیفیت   ت برسد. تری داشته باشد که به هدف عدالدقیق

های مدیریت جهان تحولات زیادی رخ داده و جهان همواره در حال  مردم با قیمت مناسب و نازل در دسترس باشد و افزود: امروزه در سیستم

م باید تلاش کنیم که به لحاظ علمی و به لحاظ مدیریتی اصلاحات لازم ر انجام دهیم تا بتوانیم  جهانی بمانی  تحول است اگر ما بخواهیم در عرصه 

پیش    در این عرصه بمانیم. ارائه خدمات با کیفیت بالا و با قیمت کم میسر است و با این نگاه کلی دانشکده دندانپزشکی هم باید در همین مسیر

 برود.

روزترین خدمات سلامت برای مردم در  ترین و به ترین، پیشرفتهپیشگیری بر درمان تقدم دارد و حتماً باید مدرن   سرپرست دانشگاه با تأکید بر اینکه

آموزش  باشد گفت: کیفیت  دانشکدهدسترس  و  باشد  نوین  باید  دانشگاه ها هم  و  ازنظر  ها  پیدا کنند زیرا وضع رضایت بخشی  ارتقا  باید  ما  های 

 های آموزش و متدهای جهانی استفاده کنیم. د از روشهای آموزشی نداریم و بایروش
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ها در پزشکی دنیای امروز »پزشکی معنوی« است. در حال حاضر در  دکتر قناعتی به بحث »فرهنگ آموزش« تأکید کرد و گفت: یکی از نگاه 

اند که بتوانند به خیال خود خلأ معنوی را پر  فتههایی رهای یوگا و روش شدت به سمت ورزش جهان حتی در کشورهایی که خداپرست نیستند به 

 کنند.

ای است که هر روز در حال تکامل و پیشرفت علمی است. خداوند هم،  وی ادامه داد: تفاوت انسان با سایر موجودات این است که تنها موجود زنده

که جزو صفات انسان است و از همان دمیده شده روح الهی در روز بودن یکی از مسائلی است  هر روز در کار جدیدی است بنابراین بداعت و به 

ها بدین معنی نیست  ها نسلدکتر قناعتی توجه بیشتر به بحث معنویت و اخلاق دانشجویان را خواستار شد و گفت: تفاوت  گیرد.انسان نشات می 

 های قدیمی تر هستند. تر از نسل های انسانی دور هستند به نظرم نسل جدید کاملکه آنها از اصول و ارزش 

های خودمان بسیار اعتقاد دارم به شرایط کرونایی کشور اشاره کرد و گفت: واقعیت این است که در داستان  سرپرست دانشگاه با بیان اینکه به جوان

برای بخش مراقبت  را دیدم که همانند بچه کرونا  اما جوانانی  امام نگران شدم  بیمارستان  زحمت کشیدند و به این    های زمان جنگهای ویژه 

ها رفتند و حتی جان خودشان را هم از دست دادند و شهید شدند. بنابراین باید کاری کنیم که خلأهای که ازنظر آموزش معنوی هست  بخش 

 جبران شود و طوری نشود که جوان ما بخواهد به فکر مهاجرت بیفتد. 

چیز از ابتدا  طور نیست که همه گ تحمیلی وجود داشت اشاره کرد و گفت: بالاخره اینای که در جندکتر قناعتی با اشاره به شرایط سخت و ویژه 

هاست. برای تغییر وضعیت باید باافتخار استقامت کرد. اینجا وطن مهیا باشد تا بتوانیم کار انجام دهیم؛ باید بدانیم که هنر انسان عبور از سختی

 تصمیم درست بگیرید. توانید  ماست. اگر این نگاه را تغییر بدهید می

های اخلاقی و فرهنگ غنی خودمان را گسترش دهیم.  های اخلاقی پیامبر اسلام )ص( گفت: ما باید بزرگی سرپرست دانشگاه با اشاره به بزرگی 

را قدر بدانیم و  ایم و مولانا و حافظ برآمده از همین قرآن هستند. این  کشوری هستیم که در پناه قرآن و فرهنگ اسلامی و ایرانی رشد کرده

 راحتی با فرهنگ خوب خودمان بیگانه نشویم. این فرهنگ را تقویت کنیم و جلو ببریم.به 

همه برای انقلاب  ویژه اساتید آن دارم افزود: این های آن به دکتر قناعتی با بیان اینکه من انتظار بیشتری از دانشکده دندانپزشکی و از ظرفیت 

خوبی حرکت کنیم. ما کنار شما هستیم و شما کنارمان هستیم نجا رسیدیم. امیدوارم با همدیگر در این مسیر بهزحمت کشیده شده است که به ای

های عملیاتی ها و پلانشاءالله در دو ماه آینده برنامه کلانی که تهیه شده به همراه ریز برنامه وی گفت: ان   تا دانشکده به درجات بالاتر خود برسد.

 د شد و ما بدون برنامه کار نخواهیم کرد.دانشگاه مشخص خواه
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بینم؛ با تمام وجود پشتیبان شما هستم و هر امکاناتی برای هر کار مدرنی بخواهید  دکتر قناعتی افزود: افق دانشکده دندانپزشکی را بسیار خوب می 

به تغییر در کل نظام سلامت کشور خواهد شد    در اختیار شما قرار می دهم. مطمئن هستم که هر تغییری در دانشگاه علوم پزشکی تهران منجر

 کنم. بنابراین خدمات خودتان را یک رسالت ملی بدانید و با جدیت جلو بروید من هم گوش شنوا دارم و به دیده منت به نقدهای شما توجه می 

 ایم تلخ و شیرین دوران انقلاب و جنگ را با هم تجربه کرده  

در ابتدای این مراسم دکتر رکن، رئیس پیشین دانشکده ضمن خوشامدگویی به حضار بیان کرد: آشنایی من با دکتر کدخدا وارد چهل و چهارمین  

تا کنون در دوران دانشجویی همگام با فعالیت سیاسی در انجمن اسلامی دانشجویان و پس از آن در دوران رزیدنتی    57سال خود شده و از سال  

وه پریودنتولوژی و پس از آن استخدام به عنوان هیئت علمی از همان دوره تاکنون ادامه پیدا کرده است، پس بهتر است بگویم ما مثل یک در گر

  ایم و با هم زندگی کردیم تلخ و شیرین دوران انقلاب و جنگ را تجربه و با هم بگو ای به نام دندانپزشکی با هم بزرگ شدهخواهر و برادر در خانه 

کده مگو کردیم و با هم تدریس کردیم در مواجهه با موفقیت ها با هم شادی و در مواجهه با مشکلات غمخوار یکدیگر بودیم و با هم در این دانش

 جوانی خود را سپری کرده و نزدیک دوران بازنشستگی شدیم. 

دلسوز و البته کمی سختگیر هستند گفت: امیدوارم ایشان   دکتر رکن با اشاره به اینکه ایشان فردی متدین، متعهد، سخت کوش، صریح اللهجه،

سال آینده در قالب خدمتگزار دانشکده تکمیل و آنرا ذخیره آخرت خود کنند، اینجانب و همه اعضای هیئت علمی  ۴کلکسیون خدمات خود را در 

 دانشکده حمایت و کمک کنیم.  دانشکده خود را موظف می دانیم با وی همکاری کامل داشته و ایشان را در راستای تعالی

 دست در دست هم دهیم 

 دکترحسین  دانشگاه  رئیس  به  مقدم  خیر  و در ادامه دکتر کدخدا، رئیس جدید دانشکده ضمن عرض تبریک ولایت امام عصر حضرت مهدی )عج(  

حیات هم آشنا شدیم، از اول انقلاب در زمان  رو با کاملاً پریودنتولوژی  بخش  در و همسفربودیم مکرمه مکه در رکن دکتر با  من: کرد بیان قناعتی

ی  تعطیلی و بازگشایی دانشگاه، در زمان جنگ و بمباران ها با هم همکاری داشتیم، و تنها هدف و نیت ما این بود که دانشگاه را به یک تعال

 برسانیم. 

ان امام خمینی و همچنین رهنمودهای ارزشمند رهبر معظم وی با اشاره به اینکه خود را همیشه مدیون رهبری های بنیانگذار جمهوری اسلامی ایر

مه  انقلاب و خون شهیدان راه حق مخصوصاً شهید حججی، شهید سلیمانی و شهید احمد هدایت می دانم افزود: و امیدوارم بتوانم راه شهدا را ادا

همکاری، از خودگذشتگی، فداکاری های گذشتگان ما ازجمله دهم.دکتر کد خدا با بیان اینکه: خوب می دانم دانشکده که به اینجا رسیده در سایه 

دانیم  اساتید کارکنان و دانشجویان بوده، تصریح کرد: امیدورارم من را در این راه تنها نگذارید دست در دست هم دهیم و وظیفه تک تک خودمان ب

 که در راستای پیشرفت دانشکده تمام تلاش خودمان را انجام دهیم. 

کتر قناعتی در پایان از زحمات دکتر رکن قدردانی کرد و در پایان هدایایی به رئیس پیشین دانشکده اهدا شد.در این مراسم دکتر توضیح اینکه د

 اعضای  و   سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه، دکتر ماشاءاله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه، حسن زنده دل معاون فرهنگی بسیج جامعه پزشکی

 نماینده دانشجویان و کارکنان دانشکده دندانپزشکی حضور داشتند. علمی، هیئت
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نشست سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و رئیس سازمان نظام پزشکی کشور با دکتر مسلم بهادری  

 رئیس دفتر ارتباط با دانش آموختگان 

زاده رئیس سازمان نظام پزشکی کشور روز شنبه  دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و دکتر محمد رئیس  

 .با استاد مسلم بهادری رئیس دفتر ارتباط با دانش آموختگان دانشگاه دیدار کردند 1400مهر   24
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 مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید بیمارستان آرش

مهر    24ان رئیس جدید بیمارستان آرش روز شنبه  مراسم تکریم دکتر لادن کاشانی رئیس پیشین و معارفه دکتر افسانه طهرانی

 .با حضور دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه برگزار شد 1400
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مراسم تکریم و معارفه رئیس دانشکده دندانپزشکی با حضور سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران)بخش 

 دوم( 

دانشکده دندانپزشکی و معارفه دکتر زینب کد خدا رئیس جدید این دانشکده با حضور دکتر حسین مراسم تکریم دکتر امیر رضا رکن، رئیس پیشین  

قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه، حسن زنده دل معاون فرهنگی بسیج جامعه پزشکی، دکتر 

در سالن   ۱۴۰۰مهر    ۲۴ی هیئت علمی، نماینده دانشجویان و کارکنان دانشکده دندانپزشکی،  ماشاءاله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه و اعضا

 .آمفی تئاتر شهید هدایت برگزار شد
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 عنوان رئیس بیمارستان جامع بانوان آرشمراسم تکریم دکتر کاشانی و معارفه دکتر طهرانیان به

اید و این ارزش خدمات شما را چند  دهید درواقع یک خانواده را حفظ کرده نجات می دکتر قناعتی: هر مادری را که در این مرکز 

 کند برابر می 

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در مراسم تکریم دکتر لادن کاشانی رئیس پیشین و معارفه دکتر افسانه طهرانیان رئیس جدید بیمارستان  

 .هترین خدمات در این بیمارستان تاکید کردآرش، بر مدرن و به روز شدن امکانات و ارائه ب

 

عنوان رئیس بیمارستان جامع بانوان  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم تکریم دکتر کاشانی و معارفه دکتر طهرانیان به 

ای ناعتی در ابتدای سخنان خود با بیان خاطره دکتر ق  .با حضور دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه برگزار شد ۱۴۰۰مهر    ۲۲آرش، روز شنبه  

وخاک زحمت زیادی کشیده شده و به اعتقاد من ایران جواهری است که  های مختلف برای این آب از دوران دفاع مقدس گفت: حقیقتاً در دوره

 .بهترین قطعه زمین است و خداوند سعادت بزرگی به ما داده است تا به بهترین بندگانش خدمت کنیم

شود گفت: باوجود همه این مشکلاتی که ما هم به آن اذعان داریم؛ اما وقتی شما  ها که موجب دلسردی افراد میی با شاره به بعضی ناهنجاریو

ود؛ در این  شقدر یاد خدا از آن شنیده می السلام و این قدر ذکر امام حسین علیه بینید که در آن این کنید کدام کشور را می از آسمان به زمین نگاه می 

 .نظیر هستند و اگر کشور تاکنون سربلند مانده به برکت وجود چنین افرادی استهای متدین و خیری حضور دارند که بی کشور انسان

دکتر قناعتی ارائه خدمت مخلصانه به بندگان خدا را موجب ماندگاری معرفی کرد و گفت: از شما تقاضا دارم که هر صبح که به محل کار خود  

آیید نیت کنید و از خدا بخواهید که روز شما برای خودش و در خدمت به بندگانش قرار دهد و به قول شهید همت بزرگوار حتی آب خوردن و  می

 .طور باشد خداوند هم به شما برکت خواهد دادنفس کشیدن خود را برای خدا و به نیت قربت انجام دهید که اگر این

ای از  پایان مادر، جلوهدریغ و آن عشق بی های بیت مقام بانوان و مادران گفت: مادر موجود عجیبی است؛ حمایت سرپرست دانشگاه با گرامیداش

دهید درواقع یک خانواده را  کند و شما هر مادری را که در این مرکز نجات می رحمت خداوند است و اساساً بنیان خانواده را مادر است که حفظ می 

وی با اشاره به ضعف ساختاری کشور در توزیع عادلانه امکانات در حوزه سلامت، گفت:  .کندزش خدمات شما را چند برابر می اید و این ارحفظ کرده

های زنان کشور در حوزه سلامت باشد و این به خاطر موقعیت مکانی این  انتظاری که از بیمارستان آرش داریم این است که سرآمد بیمارستان 

 .کندترین اقشار این کشور هستند و خداوند به بندگان مستضعف خود عنایت مین است که جزء ضعیفبیمارستان و مراجعین آ

کنم عنوان یک برادر به شما توصیه میبه مسائل جاری را راهگشای حل مشکلات دانست و گفت: به  (Attitude) دکتر قناعتی تغییر نگرش 

وی در بخش دیگری از  .گیری، ابعاد مختلف مسائل را با وسعت نظر موردتوجه قرار دهیدمیمنگاه و دیدگاه خود را به مسائل تغییر دهید و در تص
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روز باشد و هر تغییر  سخنان خود، توسعه بیمارستان را نیازمند یک نقشه و طرح جامع دانست و گفت: بیمارستان آرش باید مدرن و با امکانات به 

را انجام دهید و دانشگاه هر کمکی و حمایتی که لازم است را انجام خواهد داد تا این بیمارستان داخلی و بیرونی برای بهبود عملکرد آن لازم است  

 .به بهترین وجه به مردم خدمت ارائه کند

ها مهم است و مدیریت هم تک افراد را در مجموعه مهم و حیاتی برشمرد و گفت: همه افراد باید بدانند که کار آنسرپرست دانشگاه عملکرد تک 

خوبی پایش کند تا افراد متوجه شوند که عملکرد خوب یا بد آنان دیده خواهد شد که این مسئله در بهبود عملکرد سیستم  اید عملکرد افراد را به ب

باید بگویم این باور قلبی من است که خانم.تأثیر زیادی دارد اداره دانشگاه گفت:  از ظرفیت بانوان در  استفاده  در   هاوی در پایان در خصوص 

 .تر از آقایان هستندمدیریت، قوی

 حضور اساتید پیشکسوت و بااخلاق غنیمتی برای بیمارستان است

شته در ابتدای این جلسه دکتر لادن کاشانی، رئیس پیشین بیمارستان با قدردانی از همه مسئولان و کارکنان این بیمارستان که در چهار سال گذ

جلو داشته باشد و  اری باعث شد که باوجود مشکلات و کمبودها، بیمارستان آرش همچنان حرکت روبه همراه و همیار او بودند گفت: این همی

ها و محدودیت شدید منابع دانیم که در این چهار سال دو مشکل عمده یکی جنگ اقتصادی، تحریموی افزود: می.کیفیت خدمات ارتقا پیدا کند

 .شما عزیزان باعث شد درنهایت، نتیجه مثبت باشدگیری کرونا را داشتیم اما همراهی مالی و همه

 

کنم این تعامل دکتر کاشانی یکی از ویژگی مثبت در این مرکز را تعامل مثبت و سازنده بین استادان و کارکنان عنوان کرد و افزود: من فکر می

گذاران بیمارستان بودند و  دکتر معینی است که بنیان نتیجه وجود اساتید پیشکسوت و بااخلاق بیمارستان مثل خانم دکتر وحید دستجردی و خانم  

وی شرایط این بیمارستان را به دلیل تحت پوشش قرار دادن مناطق محروم شرق تهران، شرایط بسیار .حضور آنان غنیمتی برای بیمارستان است

بانوان و نیازمند پشتیانی و حمایت شما هستیم که های محروم اطراف و بیمارستان مادران و  خاصی دانست و افزود: ما تقریباً ریفرال شهرستان

ها  جایی دانست و گفت: مسئولیتها را کار بسیار درست و بهجایی مدیریتدکتر کاشانی جابه.قطعاً با درایت شما در این دوره، این اتفاق خواهد افتاد

کون نشود؛ نیاز است بعد از مدت مشخصی، فرد جدیدی با روشی نباید طولانی باشد و اگر ما از سیستم، پویایی طلب کنیم و بخواهیم که دچار س

 .های جدید باانرژی تازه، مسئولیت را به عهده بگیردجدید بر سرکار قرار گیرد و با ایده 

 

 ریاست بیمارستان یک امانت است

شده در این بیمارستان گفت: من بیمارستان و ریاست آن  آرش ضمن اشاره مختصری به خدمات ارائه   در ادامه دکتر طهرانیان، رئیس جدید بیمارستان

به من    -شان را دارم  که افتخار شاگردی  -را یک امانت میدانم که از طرف ریاست محترم دانشگاه و از طرف اساتید پیشکسوت عزیز بیمارستان  

شاءالله بتوانم این امانت را خیلی پربارتر و با دستاوردهای کنیم؛ ان توجه به شرایط سختی که سپری می  واگذار شده است که به امیدِ یاری خداوند، با

 .بیشتر، به مسئولان بعدی تحویل دهم

رمان کنم که در امر ارتقا آموزش، پژوهش و دشان تشکر میوی افزود: از سرکار خانم دکتر کاشانی به دلیل چهار سال خدمت صادقانه و پیگیرانه 

به محدودیت  توجه  با  به این مرکز  توانستند موفقیتهایی که  و  اقدامات مؤثری کردند  بودیم؛  روبرو  با آن  برای  واسطه کرونا  بسیار خوبی  های 

 .خواهم همچنان در کنار ما باشند تا ما از تجربیات پربارشان استفاده کنیمجا از ایشان میبیمارستان ما کسب کنند که از همین

کنم و بیمارستان را خانه وظیفه میدر این مرکز انجام  6۸بیمارستان آرش با اشاره به سابقه حضور خو در این بیمارستان گفت: من از سال  رئیس  

ن کنند خواهران و برادران مام. همه افرادی که در این بیمارستان کار میدار مسئولیت آن شدهکنم که عهدهدوم خود میدانم و بسیار افتخار می

شوند و این  وی افزود: بیمارستان آرش شامل پزشکان و کادر مجربی است که پشتوانه بزرگی برای سرمایه انسانی دانشگاه محسوب می   .هستند

 .خوبی اجرا خواهند کردکادر همبستگی خیلی خوبی باهم دارند و کار تیمی را به 
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تواند  ان می بیمارست  این:  گفت  هستیم؛  دانشگاه  هاحمایت  و   توسعه  نیازمند  دارد،  وجود  مرکز  این  در  که  هاییظرفیت  با   وی در پایان ضمن بیان اینکه

رسانی به بانوان در سطح کشور و همچنین قطب پژوهشی آموزشی و اپیدمیولوژی زنان کشور تبدیل شود ولی متأسفانه با اینکه  به قطب خدمت 

توجه پدرانه و دلسوزانه دانشگاه برخوردار بوده که امیدواریم در این دوره، این نقص برطرف    عضو جوان و فعال دانشگاه بوده است؛ کمتر از حمایت و

 .شود

 

 دیدار سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و رئیس سازمان نظام پزشکی کشور با استاد بهادری

 دکتر رئیس زاده: سازمان نظام پزشکی کشور، خانه پیشکسوتان پزشکی است 

 قناعتی: افق چهارساله آینده کشور، درخشان و بسیار روشن است دکتر 

های توانمند مندی از ظرفیتآموختگان بر بهرهسرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در دیدار با استاد مسلم بهادری و اعضای دفتر ارتباط با دانش

شکی کشور هم گفت: این سازمان خانه پیشکسوتان پزشکی است و باید  و انقلابی برای پیشبرد اهداف دانشگاه تأکید کرد. رئیس سازمان نظام پز

 .ها در پزشکی امروز استفاده کرداز تجربیات آن 

 

، دکتر قناعتی با بیان اینکه  ۱۴۰۰مهر    ۲۴آموختگان، در دیدار شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دفتر ارتباط با دانش 

 .زودی این روند پایان پذیردهای دانشگاه شده است گفت: امید داریم به برگزاری برخی از برنامه کرونا موجب اخلال در 

اند توانمند و انقلابی هستند. همچنان که در  ای که پای کار آمدهگیرم چون مجموعهوی افزود: تحولات مدیریتی اخیر در کشور را به فال نیک می 

اند در ساختن کشور نیز متعهد خواهند بود. من ضمن احترام به زحمات گذشتگان، افق چهار سال آینده  ههای خود را نشان دادجنگ نیز توانایی

 .کارگیریمبینم و امیدوارم برای پیشرفت کشور و دانشگاه آنچه در توان داریم به کشور را بسیار خوب می

رود  دکتر سید مؤید علویان رئیس نظام پزشکی تهران انتظار می   وی افزود: با آمدن دکتر محمد رئیس زاده رئیس سازمان نظام پزشکی کشور و

 .دوراز هرگونه دیدگاه جناحی و سیاسی، مسائل صنفی نظام پزشکی به بهترین وجهه پیش رودتحولات بزرگی در نظام پزشکی رخ دهد و به 
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دهد برخی مسائل که در مسیر رشد طبیعی هر سازمانی رخ می دکتر قناعتی ادامه داد: پس از پیروزی انقلاب اسلامی به دلیل نداشتن تجربه و بروز  

دانیم که اگر همه باهم  ها مرتفع شد همه می مرور و با کسب تجربه اصلاح و با همدلی و همکاری ناهمواریهایی وجود داشت که به ناپختگی

 .باشیم پیشرفت کنیم

ترین افراد در مسیر انقلاب، بارها و  به کشور و انقلاب دانست و افزود: مظلوم  های انقلاب را مرهون فداکاری افراد متعهدوی بسیاری از پیروزی

اند حاضرند جان خود را برای کشورشان فدا کنند ولی اصل  بارها مورد اجحاف قرار گرفتند و دم نزدند چون کسانی که اصالت دارند و جبهه را دیده

 .نظام را زیر سؤال نبرند

ی ایران را بسیار ارزشمند دانست و افزود: کشور ما در برخی موارد حتی در شرایط تحریم نیز از بسیاری از کشورها هاسرپرست دانشگاه توانمندی

 .ها مسیر برای پیشرفت تسهیل شودجلوتر است که امیدواریم با برداشتن تحریم

اطرنشان کرد: برای کشور ما قرار گرفتن در شرایط  وی با اشاره به سخنان امام راحل که فرمودند، بعضی از اتفاقات الطاف خفی الهی است، خ

گیری داشته باشیم و با بازارهای جهانی رقابت کنیم.  تحریم نیز از الطاف الهی بود و موجب شد در بسیاری از موارد ازجمله صنعت، پیشرفت چشم

 .ها ستودنی استدر پزشکی نیز پیشرفت

المللی را چشمگیر دانست و بر استفاده از نیروهای توانمند انقلابی در جذب دانشجویان  ن بین های دانشگاه در جذب دانشجویادکتر قناعتی ظرفیت 

های انقلابی و مذهبی پای کار دانشگاه، نظام پزشکی و نظام سلامت باشند تغییرات اساسی در کشور رخ خواهد داد تأکید کرد و گفت: اگر ظرفیت 

 .نیمهایمان استفاده بهینه کو باید از توانمندی

که باید مفهوم بازنشستگی در دانشگاه را تغییر داد، گفت: در کشور ژاپن مقام سرپرست دانشگاه در بخش دیگری از سخنان خود با تأکید بر این 

و دوران  کنند  شوند تمامی افرادی که به مردم خدمت می مند میها بهرهدانند و در تمامی موارد از تجربیات آن بازنشستگی را مقام ارشدیت می 

میکاری پایان  قابلشان  گیرندیابد  قرار  دانشگاه  موردحمایت  باید  و  هستند  فعالیت  .احترام  از  خود  سخنان  پایان  در  با  وی  ارتباط  دفتر  های 

مایت ما را های خود حآموختگان در تمامی فعالیتآموختگان دانشگاه و جذب منابع مالی به نفع دانشگاه قدردانی و تأکید کرد: دفتر دانشدانش 

 .خواهد داشت

آموختگان دانشگاه، سازمان نظام پزشکی کشور را خانه پیشکسوتان پزشکی  دکتر محمد رئیس زاده نیز ضمن اعلام حمایت از دفتر ارتباط با دانش 

مقام دفتر، ضمن ارائه گزارشی از روند  قائمدر ادامه دکتر سید منصور گتمیری    .ها در پزشکی امروز تأکید کرددانست و بر استفاده از تجربیات آن 

ها و اروپا و برگزاری جلسات همفکری با ها، استانها، بیمارستانآموختگان، گفت: تشکیل دفاتر فرعی در دانشکدهتأسیس دفتر ارتباط با دانش 

التحصیلی های فارغرج از دانشگاه، برگزاری جشنآموختگان در داخل و خانام دانشگاه، برگزاری گردهمایی دانشآموختگان صاحبمسئولان و دانش

تازه برگزاری کنگره  اطلاعاتی  دانشجویان،  بانک  پیشکسوتان، تشکیل  از  تقدیر  و  انجام مصاحبه  دانش پزشکی،  پژوهش در  ترین دستاوردهای 

ها هایی از این فعالیتاین دفتر است که نمونه   هایرسانی از آخرین اخبار و رویدادها از طریق سایت و نشریات از فعالیتآموختگان و اطلاع دانش 

 .در دانشگاه انعکاس داشته است

بر داشتن تعهد حرفه تأکید  برگزاری سمینار سالانه تعهد حرفه وی ضمن  با  ای در پیشبرد تمامی اهداف دانشگاه گفت:  ای در خدمات سلامت 

 .های این دفتر است که امسال پنجمین سمینار در دستور کار دفتر قرار دارده ترین برنامهمکاری بنیاد علمی فرهنگی استاد بهادری یکی از مهم

آموختگان دانشگاه، ضمن قدردانی از حضور رئیس دانشگاه در این دفتر گفت: انگیزه  در پایان استاد دکتر مسلم بهادری رئیس دفتر ارتباط با دانش 

وی افزود:   .کنیددریغ برای پیشرفت دانشگاه تلاش می نی همچون شماست که بی من برای خدمت در دانشگاه بعد از بازنشستگی، دیدن شاگردا

ها برای هموار کردن این مسیر  های دانشگاه در پیشرفت و سرآمدی دانشگاه ستودنی است و تکریم پیشکسوتان و قدردانی از آنآموختهتعهد دانش

 .سخت و طولانی بسیار ارزشمند است
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 ها و مشکلات صدور گواهی ولادت معاونت درمان رسی چالشاندیشی بربرگزاری جلسه هم

هـا و مشـکلات صـدور گـواهی ولادت بـا حضـور دکتـر علـی گنجعلـی خـان مـدیر درمـان اندیشـی بررسـی چالشجلسه هم

 .دانشگاه برگزار شد

 

ها و مشکلات صدور گواهی ولادت منظور بررسی چالشاندیشی به به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه هم

ها تابعه و با حضور دکتر علی گنجعلیخان مدیر درمان؛ الهه خالو  ویژه مسئولین بلوک زایمان و ماماها و مسئولان صدور گواهی ولادت بیمارستان

ناباروری و سایر اعضا چهارشنبه  ظری مسئول اداره مادر نوزاد و مامایی؛ زینب اسماعیل ن   ۱۴99مهر    ۲۱زاده کارشناس ترویج زایمان طبیعی و 

 .برگزار شد

ای رحم اجاره  احوال در خصوص صدور گواهی ولادت برای نوزادان ایرانی، اتباع خارجی، نامه ثبت در ابتدای جلسه گزارشی در ارتباط با مفاد آیین 

به اسناد محلی و  و مادران بدون هویت قانونی، صدور گواهی مهلت قانون صدور گواهی ولادت، قانون تخلفات جرائم و مجازات های مربوط 

 .شناسنامه ارائه شد

وین کنیم تا پاسخگوی مشکلات  احوال دستورالعمل مکتوب را تددکتر گنجعلیخان گفت: ما قصد داریم تا با تعامل با وزارت بهداشت و سازمان ثبت 

احوال، استانداری و اداره اتباع برگزار شود تا بتوانیم پاسخگوی  وی افزود: لازم است جلساتی با سازمان ثبت.موجود در صدور گواهی ولادت باشد

گواهی ولادت به صدور  مربوط  مسائل  توانستیم  که  باشیم  دانشگاهی  اولین  در سطح کشور  و  باشیم  موجود  در    مشکلات  و  کرده  پیگیری  را 

 .ها ابلاغ کنیمای به بیمارستانبخشنامه

ها در بیمارستان الزامی  ها مدونی است که اجرای آنها و دستورالعملنامهخالو نظری گفت: هدف از برگزاری این نشست ارائه و یادآوری آیین 

در .ها باشیمهای لازم پاسخگوی آن شناسایی و پس از پیگیری   های موجود راسازی شود. همچنین تمامی مشکلات و چالشاست و باید یکسان 

ادامه جلسه مهمانان به بیان چالش موجود در صدور گواهی ولادت پرداختند و موضوعاتی چون احراز اصالت مستندات برای صدور گواهی ولادت  

 .اند و بدون مدارک هویتی هستند مطرح شدشور شدهصورت غیرقانونی وارد کمان و اتباع خارجی که به خانه برای افراد بدون هویت و بی 

 

ها را اشراف بیشتر به چالش های موجود و  اندیشی در بیمارستانمعاون درمان دانشگاه هدف از جلسات هم

 ریزی برای رفع آنها دانستبرنامه

دانشگاه معاون درمان  ناطقی  با حضور دکتر سعید  اندیشی چالش های مرکز طبی کودکان  بدو رئیس    جلسه هم  ، دکتر شروین 

 .بیمارستان و مدیران و مسئولان معاونت درمان و بیمارستان برگزار شد
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های موجود در بیمارستان مرکز طبی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، نشست هم اندیشی پیرامون چالش 

کودکان با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان، دکتر شروین بدو رئیس بیمارستان، مدیران و روسای ادارات معاونت درمان و تیم مدیریتی 

ها و مشکلات موجود در بیمارستان دانست و گفت: این  دکتر ناطقی هدف از جلسه را احصا چالش  برگزار شد.  ۱۴۰۰مهر    ۲۴به  بیمارستان شن

های موجود است تا بتوانیم موضوعاتی که قابل حل هستند به سرعت رفع کنیم  جلسات هم اندیشی به منظور اشراف بیشتر به موضوعات و چالش

های تر است که نیاز به تأمل بیشتر و زیرساخت های کلیها مربوط به سیاست به بیماران انجام دهیم. گاهی چالشتری  و خدمت رسانی مناسب 

 دیگری دارد که در دستورکار قرار خواهد گرفت و قدم به قدم برای حل آن برنامه ریزی و اقدام خواهیم کرد.

اه صورت خواهد گرفت. اولین بیمارستان مرکز طبی کودکان است که تیم فعلی به  های دانشگها به صورت هفتگی از بیمارستان وی افزود: بازدید

 ها ما در معاونت درمان درک بهتری از وضعیت موجود پیدا خواهیم کرد.ها و مشکلات اشراف کامل دارند. در این بازدیدچالش

دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان دانشگاه ضمن تشکر   اکید کرد.ها تمعاون درمان دانشگاه بر پیگیری فعالانه معاونت درمان تا رفع کامل چالش

ها ارستانبیم  به  تخت   مدیریت   نامه  آیین   .  بود  ناطقی  دکتر  سوی  از  هابیمارستان  بازدید   از تیم مدیریتی بیمارستان گفت: پیشنهاد خوب و به جای  

علمی اطفال کشور است باید شخصی را برای مدیریت تخت و برقراری  های ریفرال همچون مرکز طبی که قطب  ابلاغ شده است. بیمارستان 

  ریزی بستری بیماران را مهیا می   ریزی صورت گیرد. مدیریت تخت الکترونیک برنامه   ارتباط با بیماران معرفی کند تا برای زمان بستری برنامه 

 کند، هرچند که کار بسیار تخصصی و پیچیده است، اما راهگشا خواهد بود. 

 ها درآینده های خاص در بیمارستان تر کارشناسان بیماریحضور پر رنگ 

 و  مشکلات حل پیگیر که دارد رابط معرفی به نیاز  های خاص بوده که در سطح دانشگاه در حال تحول است و  وی افزود: موضوع دیگر بیماری

تری در بیمارستان پیدا    آینده کارشناس بیماری خاص نقش پررنگ های این قشر همچون تهیه دارو، مسائل مالی و صورتحسابها شود. در    چالش

مدیر درمان دانشگاه اظهار داشت: در  خواهد کرد. بیماران خاص تعدادشان زیاد است و باید به این سمت برویم که کارشناس جداگانه داشته باشد.

ی اجتماعی خواهد بود تا بتوانیم مشکلات اجتماعی بیماران  خصوص مددکاری اجتماعی حرکت از سمت مددکار اجتماعی به سمت مددکاری بالین

کنم که همیشه دکتر بدو ضمن قدردانی از زحمات همکاران معاونت درمان گفت: از همکاران معاونت درمان قدردانی می   در بالین پیگیری کنیم.

ترین چالش در حوزه پرستاری نیاز به کارکنان بیماریار   در کنار مرکز طبی بودند و در راستای رفع مشکلات از هیچ تلاشی دریغ نکردند. بزرگ

 است. 

های اندکی در حوزه پرستاری مواجه    رنجبران مدیر پرستاری دانشگاه ضمن تشکر از تیم مدیریت بیمارستان گفت: در این بیمارستان با چالش

ام شده در مرکز طبی گفت: در بحث تجهیزات پزشکی  مهندس لطفی مسئول اداره تجهیزات پزشکی ضمن تشکر از اقدامات مناسب انج  بودیم.

مرکز طبی کودکان پیشرو است. در حوزه کنترل کیفی تجهیزات همچون کالیبراسیون اقدامات است مناسبی انجام شده، کمیته تجهیزات پزشکی 
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معصومه زاهدی رئیس    انسانی انجام شده است.از دارو تفکیک شده که باید تواتر بیشتری در برگزاری داشته باشد و پیشرفت خوبی در حوزه نیروی  

مرجانه تقوی رئیس اداره نظارت بر    های آنها را مطرح کرد.ها موافقت اصولی در چند مورد مربوط به بیمارستان و درخواست اداره صدور پروانه

  و    چون کنترل عفونت، تغذیه، تصویربرداریهای مربوط به واحدهای مختلف هم  درمان بستری به بیان نکاتی پیرامون رسیدگی به شکایات، چالش

 کرد،   هزینه  فرانشیز  کاهش  اختصاصی،  درآمد  عملکرد  گزارش  به  استاندارد  و  بیمه  اقتصاد  اداره  رییس  منش  رادین  مریم  .پرداخت  بحران  مدیریت

دکتر محمد جواد محسنی مشاوره رئیس بیمارستان توضیحاتی را پیرامون    و بیماران خاص و صعب العلاج پرداخت.  نیازمندان   مقیمی،  عملکرد

 سیستم اطفاء حریق و مخازن ذخایر آب ارائه کرد.

، ضریب  ۲طبی    مرکز  اندازی  راه  تیم  شدن  مشخص  پرستاران،  دریافت  با  کار  سختی  و  تناسب  عدم   ،  ۲نحوه چیدمان کادر پرستاری در مرکز طبی  

موزون تخت ها، استخدام کارکنان نگهداشت کارخانه با تجربه متبحر در بیمارستان، کمبود برخی تجهیزات پزشکی، حرکت از خرید به سمت  

لسه کمیته  نگهداشت تجهیزات، کمبود نیروی انسانی، تسریع فرایند اخذ مجوز و صدور پروانه، انتخاب کارشناس ویژه پیگیری مجوزها، برگزاری ج

بیمارستانی منظم، معرفی رابطه بیماری خاص، برگزاری جلسه کمیته استانداردسازی، فضای فیزیکی مددکاری استریل مرکزی، جدا کردن مسئول  

 .بود جلسه این در شده  مطرح موضوعات دیگر از HIS  تغذیه بالینی از تغذیه و مشکلات 

 

 تهران آماده تغییرات جدید است دکتر قناعتی: بستر روانی دانشگاه علوم پزشکی 

رئیسه دانشگاه، مهندس محمود جراحی معاون سابق بنیاد مستضعفان درباره »صنعتی سازی خدمات دانشگاه«، »دکتر در جلسه این هفته هیئت

وضعیت دانشگاه در  های عملیاتی دانشگاه درباره »برنامه عملیاتی مشترک بخش سلامت و آموزش پزشکی و علیرضا همتی« مدیر پایش برنامه

های دارویی« های بخش مراقبت اندازها و چالش« و دکتر منان حاجی محمودی معاون غذا و دارو درباره »چشم۱۴۰۰و نیمه اول  ۱399سال 

 .سخنرانی کردند

 

والمسلمین میرمجید قریشی مسئول الاسلام حجت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در ابتدای این جلسه و پس از سخنرانی 

ت  دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه با موضوع نامه حضرت علی )ع( به مالک اشتر درباره وظایف حاکمان، دکتر قناعتی، سرپرس

دهد گفت:  ( شکل می text( به تکس )contextهای انجام شده در جوامع نشان داده شده است که کانتکس )دانشگاه با بیان اینکه با بررسی 

 در روایات هم داریم که اگر فرد درستکاری جایی برود آن مجموعه هم درست خواهد شد. 

کند؛ اگر ظرف مستطیل یا گرد وی افزود: افراد جامعه مثل »آب« هستند و »ظرف« آن مدیریت و سازمانی است که بر آن جامعه حکومت می 

وی با بیان اینکه ساختار  ها سلامت و درست کار کنند.ل و گرد درخواهد آمد بنابراین خیلی مهم است که مدیریتصورت مستطیباشد آب هم به 
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رود. های علوم پزشکی کشور کمی متفاوت است افزود: در دانشگاه ما خیلی از کارها دلی پیش میدانشگاه علوم پزشکی تهران با ساختار دانشگاه

 اند.جیب هم هستند و آمادهبه اهند کار مردم را راه بیندازند و برای کمک به مردم دستخوزیرا استادان آن همه می 

ما در دکتر قناعتی با بیان اینکه بستر روانی دانشگاه علوم پزشکی تهران آماده تغییرات جدید و فقط نیازمند یک سازماندهی منسجم است افزود:  

تنها دانشگاه علوم پزشکی تهران جلوتر خواهد رفت بلکه در سطح  دایت شوند مطمئن باشید نه دانشگاه پاروزن خوب زیاد داریم که اگر درست ه

دهی سرپرست دانشگاه با تأکید بر سرعت بخشیدن به ارائه برنامه کلان و عملیاتی دانشگاه و سازمان  وزارت بهداشت و ملی نیز تأثیرگذار خواهد بود.

قط دانشگاه را اداره کنیم و کارهایمان را خوب و نرمال انجام دهیم بلکه باید نقش مهم و تأثیرگذار  ها گفت: این مهم نیست که ما فکردن حرکت

علمی دکتر قناعتی با اشاره به بازدید دیروز خود از بیمارستان آرش گفت: از دیدن اینهمه انگیزه شدید در بین هیئت  خودمان را در جامعه ایفا کنیم.

کشد اما ازنظر بیمارستانی اصلاً  دم. این بیمارستان بیشترین بار زایمان تهران را بعد از مرکز اکبرآبادی به دوش می بر  و کارکنان بیمارستان لذت

های  سرپرست دانشگاه خطاب به دکتر روئینی رئیس داروخانه   توان تغییرات مثبتی در آن ایجاد کرد.راحتی میکند که به انتظارات ما را برآورده نمی

 آبان و کمک به مردم دقت کنید. ۱3وری داروخانه برای افزایش بهره  دانشگاه گفت:

 بار اصلی حوزه سلامت به دوش دولت است

هزار میلیارد    9۰تولید ناخالص داخلی جهان حدود    ۲۰۱9در این جلسه مهندس محمود جراحی درباره صنعتی سازی در بخش درمان گفت: در سال  

شود که  های سلامت می درصد از این عدد صرف هزینه   ۱۰ن جهانی بهداشت و سازمان ملل متأسفانه حدود  دلار بوده است که براساس آمار سازما

هزار میلیارد و بودجه   ۲هزار میلیارد دلار است. این در حالی است که کل نفت جهان    ۸های سلامت در جهان  بالاترین سهم را دارد. کل هزینه

های درصد از هزینه   5۰تا    3۰شود.  های سلامت نمیاندازه هزینه میلیارد دلار است که جمع آنها به   ۱۰۰و  هزار    ۲و ارتباطات    ۸۰۰نظامی یکهزار و  

بنابراین حتماً باید مدلسلامت مربوط به بیمارستان  استاد دانشگاه صنعتی شریف با بیان اینکه    سازی اقتصادی برای آن داشته باشیم. ها است 

باید بپذیریم که کشور فقیری هستیم  درصد از تولید ناخالص داخلی را شامل می  9ران حدود  های بهداشت و درمان در ایهزینه شود افزود: ما 

درصد خدمات بستری توسط این بخش   6۰بنابراین باید به دنبال راهکارهای مختلف باشیم. بار اصلی حوزه سلامت به دوش دولت است و حدود 

 عقل اقتصادی هستیم.شود پس در حوزه سلامت نیازمند انجام می 

وری ما با  وری نداریم؛ با افزایش بهرهگذاری و پایین بودن بهره روی عنوان کرد و گفت: هیچ راهی جز بهرهوی چالش این حوزه را کمبود سرمایه

هزار تخت جدید    ۲۰عادل  درصد بالاتر ببریم م  ۲۰ها را  های موجود بیمارستان وری در تخت نهاده کمتر، خروجی بیشتر خواهیم داشت. اگر بهره

 ۴۰تختخوابی معادل تقریباً  ۲۰۰بیمارستان  ۱۰۰پذیر است این در حالی است که برای ایجاد راحتی امکان شود که بهای میگونه بودجه بدون هیچ

 شود. گذاری میهزار میلیارد تومان سرمایه

سازی، کفش و گاوداری و مقایسه آن در ایران و چین ت و به صنعت مبلوری را صنعتی سازی دانسترین راهکارهای افزایش بهرهوی یکی از مهم

درصد قیمت خودرو را پایین آورد و در دسترس همه مردم قرار    76پرداخت و گفت: اولین بار »هنری فورد« صنعتی سازی را در خودرو انجام داد و  

تر باشد سهم مهندس جراحی در پایان گفت: هرچه کشور پیشرفته شود.تواند باعث کاهش قیمت و افزایش کیفیت  داد؛ بنابراین صنعتی سازی می

 رئیسه سؤالات و نظرات خود را در حوزه صنعتی سازی در بخش درمان بیان کردند. در ادامه اعضای هیئت .صنعت خدمات درآن بیشتر است

 

 گفت وگو با مهدی مسکنی 

 خیرخواهانه الگوی حرکت های جهادی و محرومیت زدایی است مردمی سازی و مردمی سپاری فعالیت های 
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  مهدی مسکنی دبیر قرارگاه جهادی امام رضا)ع( در گفت وگو با خبرنگار روابط عمومی دانشگاه گفت: قرارگاه جهادی امام رضا)ع( با مأموریت

زدایی از مناطق  منظور محرومیتپیشکسوتان حوزه نیروهای جهادی بهتوسط    ۱39۲های جهادی در سال  های مردمی و ارتقای مشارکتفعالیت

اکنون در حوزه بهداشت عمومی و حوزه درمان تشکیل و هم  مختلف کشور تشکیل شد. این قرارگاه در ابتدا با محوریت دندانپزشکی و سپس فعالیت

های جهادی در حوزه درمان گسترش پیدا کرد. برای ارتقای فرهنگ زمان با شیوع بیماری کرونا فعالیتهای خوبی رسیده است. همبه توانمندی

سازی در این حوزه هستند که دانشگاه سازی است. فناوری اطلاعات و رسانه دو ابزار قدرتمند در راستای شفاف مشارکت مردمی نیاز به شفاف 

نمندی این راداریم که در ساخت و تجهیز امکانات موردنیاز دانشگاه  تواند در این امر از طریق رسانه یک جریان اجتماعی را ایجاد کند و ما توامی

های مردمی را جذب کنیم. خلوص بسیجیان در نشریه یونسکو به چاپ رسیده است و پرچم فرهنگ ایران در خودیاری و مشارکت و همدلی  کمک

 .د در بالای سر در سازمان ملل شایسته ایرانیان استآدم اعضای یکدیگرندوستی همچنان بالاست و بار دیگر نشان داد که شعر بنی و نوع 

 

 قدردانی رئیس دانشکده پزشکی از دکتر فرهاد شهرام استاد گروه داخلی 

دکتر محمدتقی بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی، ضمن اعطای حکم بازنشستگی دکتر فرهاد شهرام استاد گروه داخلی، از  

 .خدمات ارزشمند وی قدردانی کرد 
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دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی،    ۱۴۰۰مهر    ۲5ارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، روز یکشنبه  به گز

در نشستی صمیمی با دکتر فرهاد شهرام عضو هیئت علمی گروه داخلی و فوق تخصص روماتولوژی، ضمن تقدیر از خدمات ارزشمند علمی و  

 دانشگاه، حکم بازنشستگی او را اعطا کرد. پژوهشی و سال های حضور در 

مان  رئیس دانشکده پزشکی در این جلسه با اشاره به نقش اساتید در الگو بودن برای دانشجویان و فراگیران گفت: آن چه که ما از رفتار اساتید

دانشجو و خدمت به بیمار حتی بعد از بازنشستگی و بدون دیدیم و آموختیم این بود که تا آخرین روز به بیمارستان می آمدند و برای آموزش به  

دکتر بیگ محمدی ادامه داد: از خوش اقبالی های من در دوران تحصیل در دانشکده پزشکی و فعالیت   هیچ چشم داشت مالی، دریغ نمی کردند.

بودن تاثیر داشت که دانشجویان برای ادامه تحصیل   در دانشگاه، درک محضر اساتیدی بود که هر کدام مانند یک الگو بودند و به قدری این الگو

 در رشته آن استاد علاقه مند می شدند.

ء های  وی با اشاره به استقبال دانشکده و دانشگاه از حضور مجدد اساتید بعد از بازنشستگی در دانشگاه گفت: متاسفانه در این مسیر یک سری خلا

در ادامه دکتر فرهاد شهرام نیز گفت: الگوی    اه، اصلاح آن از حیطه اختیارات دانشگاه خارج است.قانونی وجود دارد علاوه بر محدود کردن دانشگ

در    .من برای فعالیت در بیمارستان بزرگانی چون استاد دواچی، استاد بهادری، استاد خلوت و... هستند که با تمام توان در خدمت مجموعه هستند

حمات و خدمات دکتر شهرام در سالهای حضور در دانشگاه حکم بازنشستگی به همراه هدیه ای به  پایان دکتر بیگ محمدی ضمن قدردانی از ز

 رسم یادبود به ایشان اعطا کرد.

 

 تشخیص امور پزشکی با حضور دکتر ناطقی معاون درمان دانشگاه  20برگزاری جلسه کمیسیون ماده 

 .پرونده برگزار شد  93معاون درمان دانشگاه و بررسی  تشخیص امور پزشکی با حضور دکتر ناطقی 20جلسه کمیسیون ماده 
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تشخیص امور پزشکی این معاونت با حضور دکتر سعید   ۲۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، کمیسیون ماده  

ناطقی معاون درمان، دکتر محمدرضا جعفری مدیر نظارت و اعتباربخشی ، دکتر شیوا خوشنویس معاون مدیر نظارت و اعتباربخشی ، معصومه  

اداره صدور پروانه زاهدی مطلق رئ این جلسه  .  برگزار شد  ۱۴۰۰مهر    ۲5ها و سایر اعضای کمیسیون یکشنبه  یس    خصوص   در  پرونده   93 در 

افقت اصولی، تمدید موافقت اصولی، تغییر نشانی موسسه، افزایش بخش  مو  فنی، مسئول تغییر برداری،بهره هایپروانه  صدور متقاضیان درخواست

 .نتایج این جلسه از طریق سامانه صدور پروانه به اطلاع متقاضیان خواهد رسید  گیری صورت گرفت.تصمیمو تجهیزات و... مطرح و 

 

برگزاری جلسه کمیته مدیریت موکورمایکوزیس معاونت درمان با محوریت بررسی اقدامات انجام شده و  

 چالش های موجود

موکورمایکوزیس بر ظرفیت سنجی در بیمارستان ها در این حوزه  دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه در جلسه کمیته مدیریت  

  .تاکید کرد 
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  درمان،  معاون ناطقی سعید دکتر حضور با موکورمایکوزیس مدیریت  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، کمیته

 دکتر   درمان،  مدیر  خان  گنجعلی  علی  دکتر  منابع،  ریزی  برنامه   و  توسعه  معاون  ذاکریان  ابوالفضل  دکتر  فناوری،  و   تحقیقات  معاون  فتوحی  اکبر  دکتر

در سالن حکیم برگزار  ۱۴۰۰مهر  ۲۴سیمین رنجبران مدیر امور پرستاری و سایر اعضا چهارشنبه  بخشی، اعتبار و نظارت مدیر جعفری محمدرضا

 شد. 

 هایی فاکتور و هاشاخص . کنیم مشخص را  ها بیمارستان  ظرفیت و کرده ایجاد فرمول باید دکتر ناطقی ظرفیت سنجی را مناسب دانست و گفت: 

  ا در ارائه خدمات به بیماران موکورمایکوزیس است را در نظر بگیریم تا بتواند تصمیم گیری مناسبی هبیمارستان  توانمندی  میزان   سنجش  برای  که  را

  این   با  متناسب  باید و  است  بزرگی  دانشگاه  تهران  پزشکی  دانشگاه.  شود  لحاظ  جانبه  همه  صورت  به  کمبودها   و  بیمارستانها  شرایط  داشته باشیم.  

 .کند خدمت ارائه  عظمت

  مشکلات   که   بودیم  مواجه  کووید  از  پس  موکورمایکوزیس  بیماری  شیوع  با   پنجم  موج  در  مخصوصاً دکتر جعفری گفت: در پیک های متعدد کرونا  

  مجتمع   همچون  کووید  سانترال  های  بیمارستان  مخصوصاً  هابیمارستان  از  زیادی  درصد.    کرد  ایجاد  هابیمارستان  و  درمانی  کادر  برای  را  متعددی

مشکلات موجود برای مدیریت این بیماری ارجاع مینی، امیر اعلم و فارابی در این دوران به بستری و درمان بیماران پرداختند. از  خ  امام  بیمارستانی

وی افزود: گروههای مختلف   ها بود . در بیمارستان امام سه بخش اختصاصی برای موکورمایکوزیس فراهم شد . بدون هماهنگی به بیمارستان 

بیماری هستند،   این    و   بوده  پیشقدم  خمینی  امام  بیمارستان  همکاران.  داد  انجام  فردی  به   منحصر   اقدامات  تهران   پزشکی   علوم  دانشگاه درگیر 

 . شد ابلاغ کشور کل برای و تایید  بهداشت وزارت در که کردند تدوین ها دانشگاه سایر  هماهنگی با درمانی هایپروتکل 

 از  های معین در کشور  رستانوین پروتکل، تامین دارو ، توزیع و مدیریت دارو و تعیین نقشه برای بیماتد مدیر نظارت و اعتباربخشی اظهار داشت:  

  موکورمایکوزیس،   زمینه  در  گرفته  صورت   اقدامات  ،  دانشگاه  کارکرد  بررسی  هدف   با  جلسه  این.  است   تهران  پزشکی   علوم  دانشگاه  اقدامات  دیگر

 های مختلف آنها درگیر بودند برگزار شده است. و بررسی چالش هایی که بیمارستان بیمارستانی بین ارجاع نامه  شیوه  تدوین

های موجود داشت که دانشگاه علوم پزشکی تهران با مذاکره با سازمان غذا و دارو و وزارت دکتر جعفری گفت: در زمینه توزیع دارو محدودیت

  بیمارستانی   مجتمع  ور ایجاد دقت بیشتر در تهیه و توزیع دارو راه اندازی کرد .  های را به منظبهداشت به رفع مشکل پرداخت . همچنین سامانه 

  های   پنل  و  گرفته  قرار   بهداشت  وزارت  توجه  مورد  که  شد  برگزار  زمینه  در  درمان  معاونت  همکاری  با  مختلف  آموزشی  های  پنل(  ره)  خمینی  امام

 . شد برگزار کشوری صورت به بعدی

ابتدا اکثر بیماران مبتلا به موکورمایکوزیس از شهرهای مختلف کشور به بیمارستان های دانشگاه علوم پزشکی تهران    در دکتر گنجعلی خان گفت:  

  جراحی   طولانی،   بستری  زمان  مدت  همچون  بیماری  این  های  ویژگی.  شد  وارد  را  زیادی  فشار  ها  بیمارستان  به  بیمار شد. تعداد بسیار زیاد  ارجاع می

 شریعتی  و اعلم  امیر خمینی، امام های زیاد کار را سخت تر می کند. همکاران بیمارستان های ربوط به داروها و پیچیدگیم مسائل و متعدد های

 .کنند مدیریت را بیماران این توانستند و کردند زیادی همت

تخصصین چشم پزشکی و گوش و حلق و بینی و تجهیزات را دارند تا به  وی افزود: باید بدانیم کدوم یک از بیمارستان ها امکانات لازم شامل م

 خمینی  امام  های بیمارستان حاضر حال  در.  باشند تر فعال زمینه این  در باید جنرال هایبیمارستان  عنوان سانتر موکورمایکوزیس شناخته شوند. 

  است   مشکل  حاضر  حال  در  اما نه ما را کمک کنند.  زمی  این  در   تواندمی  که  تاجایی  سینا  و   شریعتی   های  بیمارستان.  دارند  خوبی  شرایط  اعلم  امیر  و

 . است دانشگاه های بیمارستان خارج ارجاعات

 اقدامات انجام شده در بیمارستان امیراعلم 
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ز بیماران دکتر حامد عبداللهی رییس بیمارستان امیراعلم به گزارش اقدامات انجام شده در این بیمارستان پرداخت و گفت: در تیر ماه تعداد زیادی ا

ات  بیمار بستری داریم . کمبود تخت امکانات، نیروی متخصص عفونی ، برخی تجهیز  ۲5در بیمارستان امیر اعلم بستری بودند . در حال حاضر  

 . است اعلم امیر بیمارستان در موجود پزشکی از چالش های 

 اقدامات انجام شده در بیمارستان فارابی 

ها فارابی با چالش  دکتر فرزاد پاکدل متخصص چشم پزشکی به توضیح اقدامات انجام شده در بیمارستان فارابی پرداخت و گفت : در اتاق عمل 

یم کار به صورت متمرکز در مجتمع بیمارستانی امام خمینی انجام دهیم . با حمایت رئیس و معاونت فتگر  تصمیم  که  بودیم  مواجه  متعددی های  

رستان  درمان بیمارستان به سرعت این اتفاق افتاد و توانست موضوع را مرتفع کنیم. لازم است ابتدا ظرفیت سازی و ظرفیت سنجی انجام شود و بیما

اران را دارند ظرفیت را افزایش دهند. همه پروتکل های تدوین شده در این زمینه به روزرسانی شده  هایی که شرایط مدیریت و درمان این بیم

 است . 

درصد بیماران درگیر موکورمایکوزیس اربیتال در کل کشور در بیمارستان فارابی مشاوره داده    ۸۰ :  گفت  پزشکی  چشم  متخصص  رجبی  دکتر 

از  می بیش   . کشو  ۴۰۰ شوند  سراسر  در  دادهبیمار  مشاوره  را    بیماران   با  برخورد   پروتکل  است  لازم.  دادیم  درمانی  برنامه  و  کرده  معاینه ،  ر 

  ناچار   هستیم  معین  که  هایی  شهر  بر  علاوه  دارد،ما  وجود  فارابی   بیمارستان  که  تجربیاتی   و  مطالعات  به  توجه  با .  کنیم  تدوین  را  موکورمایکوزیس

 خصصی دهیم. ت مشاوره نیز شهرها سایر به هستیم

  ایجاد سیستم فعال به منظور ارائه بازخورد پروتکل ها

  وقوع   به  بود  ممکن  که  فجایعی  از  جلوگیری  برای    خمینی  امام  بیمارستان  در   مناسبی  بسیار  واکنش دکتر حسین نژاد متخصص طب اورژانس گفت:  

  و صورت فعال به دنبال رفع مشکل باشیم هنگامی که پروتکل ها اعلام    به  منظم  سیستم  با  باید  است  نشده  بسته   زنجیر  این  اما.  شد  انجام  بپیوندد،

  بازخورد   مسیری  طریق   از   باید  اشتباهات  و  نابسامانی  باشند،   داشته  وجود  شودمی  دیده  محیط   در  که  مواردی  ارائه   برای  جایی  باید  ،   شوند می   ابلاغ

 . بشوند داده

ینی به ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده در گروه گوش و حلق و بینی بیمارستان امام خمینی  دکتر آذین طبری متخصص گوش و حلق و ب

دکتر خداویسی دکتری تخصصی قارچ شناسی توضیحاتی در خصوص اهمیت تشخیص در کووید و ایجاد آزمایشگاه مرجع قارچ شناسی    پرداخت.

داره نظارت و درمان بستری اقدامات انجام شده در دانشگاه علوم پزشکی تهران در  در این جلسه مرجانه تقوی رئیس ا  توضیحاتی را ارائه کرد.

  فارابی  های امام خمینی، امیر اعلم و  زمینه مدیریت موکورمایکوزیس ، آمار تعداد بیماران روزانه بستری و اقدامات انجام شده به تفکیک بیمارستان 

 . کرد بیان را

 

 واحد استریلیزاسیون مرکز بیمارستان آرش بازدید رئیس بیمارستان آرش از 

بیمارستان بازدید کرد. به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران   CSSD به مناسبت هفته استریلیزاسیون دکتر افسانه تهرانیان از واحد

دکتر افسانه تهرانیان، رئیس بیمارستان، دکتر امیر عمرانی، مدیر بیمارستان و فریبا نوری، مدیر پرستاری  ۱۴۰۰مهر    ۲5بیمارستان آرش، یکشنبه  

د کردند. دکتر تهرانیان ضمن عرض تبریک به مناسبت هفته استریلیزاسیون از  بیمارستان بازدی CSSD به مناسبت هفته استریلیزاسیون از واحد

 .وقفه همکاران این بخش با اهدای لوح تقدیر قدردانی کردتلاش بی 
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 معارفه دستیاران جدید در مجتمع بیمارستانی یاس

 .مجتمع و معاون آموزشی شرکت کردند مجتمع بیمارستانی یاس در نشستی صمیمانه با رئیس   1400دستیاران ورودی  

 

، معارفه دانشجویان دستیاری زنان و زایمان ۱۴۰۰مهر    ۲5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی یاس، یکشنبه  

دکتر جعفریه،   ست برگزار شد.با حضور دکتر آرش جعفریه رئیس مجتمع و دکتر فاطمه گلشاهی معاون آموزشی مجتمع در سالن اجتماعات ریا

رئیس مجتمع ضمن خوش آمد گویی و تبریک خطاب به دستیاران گفت: امیدوارم فصل جدید زندگی خود را با موفقیت و خاطرات خوش طی  

عمل صالح شما به    اید و بدانید که خیرشما فرزندان خوب این مرز و بوم هستید که عمر خود را وقف فراگیری علم و خدمت به بیماران کرده کنید.

ای در برخورد با مراجعه کنندگان از آنها خواست از حضور اساتید به  رعایت اصول اخلاقی حرفه وی ضمن تاکید بر لزوم زندگیتان بازخواهد گشت. 

 .نام و مجرب مجتمع یاس نهایت بهره را ببرند

ران جدید عنوان کرد: من به عنوان رئیس بیمارستان همیشه در  در پایان جلسه دکتر جعفریه ضمن آرزوی مجدد موفقیت و سلامتی برای دستیا

سپس دستیاران جدید با  .خدمت دستیاران عزیز هستم و شما می توانید هرموقع که نیاز داشتید در خصوص مشکلات خود با من تماس بگیرید

 جاری مجتمع آشنا شدند.  ها و قوانین و مقرارتحضور معاون آموزشی در تور بیمارستان گردی شرکت کردند و با بخش 
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 دیدار رئیس بیمارستان ضیائیان با پزشکان عمومی این مرکز برگزار شد

دکتر سعیدرضا جمالی رئیس بیمارستان ضیائیان در جلسه با پزشکان عمومی گفت: اگر همه دست در دست هم دهیم می توانیم بر  

 .ارائه خدمات درمانی در دانشگاه علوم پزشکی تهران شناخته شویمهمه این مشکلات فائق آییم و یک مرکز برتر در زمینه  

 

جلسه ای با حضور رئیس و مدیر بیمارستان با   ۱۴۰۰مهر  ۲۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائیان، روز شنبه  

 مناسبت  به  مقدم  جمالی  رضا  سعید  دکتر  به  تبریک  ضمن  عمومی  انپزشک  نشست  این  در پزشکان عمومی در سالن اجتماعات بیمارستان برگزار شد. 

ها و زاده در خصوص این چالشمراد دکتر .پرداختند هستند روبرو آن با که  هایی چالش و مشکلات به  بیمارستان  ریاست سمت  به ایشان انتصاب

 ارائه داد. چگونگی وجود آن و همچنین قوانین بودجه ای صحبت کرد و توضیحات لازم را 

  دولتی  سیستم هر  در حال هر  به  که  هایی کاستی و  ها کمی تمامی  به  اشاره با  پزشکان  تمامی  از  قدردانی ضمن نشست این پایان در جمالی دکتر 

  در  برتر   مرکز  یک  و   شته باشد گفت:اگر همه دست در دست هم دهیم می توانیم بر همه این مشکلات فائق آییمدا   وجود  است  ممکن  خصوصی  و

 . شویم شناخته  تهران پزشکی  علوم دانشگاه در درمانی خدمات ارائه  زمینه

 

 و دیالیز این مرکز  ICU بازدید رئیس و مدیر بیمارستان ضیائیان از بخش

و دیالیز این مرکز، فرایند خدمت رسانی به   ICU دکتر سعید رضا جمالی مقدم رئیس و دکتر کامبیز مرادزاده مدیر بیمارستان با بازدید از دو بخش 

یان،  بیماران و همچنین مشکلات موجود را از نزدیک مورد بررسی قرار دادند. به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائ

لین روز هفته سلامت، کنفرانس اثر طب سنتی  در و او  ۱۴۰۰مهر    ۲۴به مناسبت هفته سلامت، با هماهنگی تهمینه ناجی مدیر پرستاری روز شنبه  

  ۲در سلامت بانوان در سالن آمفی تئاتر بیمارستان و با رعایت تمامی شیوه نامه های بهداشتی توسط دکتر سیف متخصص طب سنتی به مدت  

 .ساعت برای پرستاران برگزار شد
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 فناوری فرآورده های داروییبازدید سرپرست دانشگاه از مرکز رشد واحدهای 

از مرکز رشد واحدهای فناوری فراورده    1400مهر    26دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران روز دوشنبه  

 .های دارویی بازدید کرد 
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 بازدید سر زده سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران از بیمارستان روزبه 

 .به صورت سرزده از بیمارستان روزبه بازدید کرد 1400مهر  26حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه روز دوشنبه دکتر 
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 تشکیل جلسات تخصصی گروه های مختلف پزشکی با حضور رئیس مرکز آموزشی درمانی بهارلو 

مختلف پزشکی در جریان فعالیت و مسائل مختلف هریک از گروه  رئیس بیمارستان بهارلو در نشستی با حضور نمایندگان گروه های  

 .ها قرار گرفت
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در جلساتی   ۱۴۰۰مهر    ۲5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان بهارلو، دکتر حمیدرضا حکمت، رئیس، روز یکشنبه  

در این جلسات .می در جریان عملکرد هریک از گروه ها قرار گرفتجداگانه با نمایندگان گروه های تخصصی گوارش، اورولوژی و جراحی عمو

ای  ضمن بیان مسائل کاری هر گروه، نقطه نظرات اعضا برای ارتقا کمیت و کیفیت خدمات قابل ارائه به مراجعان، اخذ و راهکارهای پیشنهادی بر

مدیر و دکتر مرتضی عبدوس، مشاور درمان در این جلسات حضور   دکتر بهنام بهنوش، معاون درمان، داود پناهی،.رفع مشکلات هر گروه ارائه شد

توضیح اینکه: تشکیل جلسه با گروه های مختلف تخصصی پزشکی از جمله برنامه های دکتر حکمت پس از شروع به کار در سمت رئیس   . داشتند

 .بیمارستان بهارلو می باشد

 

 های دارویی دانشگاهفناوری فرآوردهبازدید سرپرست دانشگاه از مرکز رشد واحدهای 

 شاءالله آینده درخشانی در پیش خواهد داشت های دارویی ظرفیت بالایی دارد و اندکتر قناعتی: مرکز رشد واحدهای فناوری فرآورده 

ساز مطرح شدن ی را زمینههای دارویی دانشگاه، توجه به تحقیقات و فناورسرپرست دانشگاه در بازدید از مرکز رشد واحدهای فناوری فرآورده

 .کشور در ابعاد جهانی معرفی کرد

 

با   ۱۴۰۰مهر    ۲6به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران روز دوشنبه  

های دارویی دانشگاه و  مدیر مرکز رشد واحدهای فناوری فرآوردههمرایی دکتر اکبر فتوحی، معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه، دکتر حمید خویی،  

 های دارویی دانشگاه بازدید کرد. دکتر ماشاءالله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه، از مرکز رشد واحدهای فناوری فرآورده

فناوری در این مرکز، گفت: در این مرکز داروهایی که    در پایان این بازدید دکتر قناعتی در گفتگو با روابط عمومی دانشگاه با اشاره ظرفیت بالای

ای که چهل درصد داروهای گونه شوند؛ به توجهی تولید می هایتک هستند و تکنولوژی بسیار بالایی دارند در یک فضای نسبتاً کوچک در حد قابل 

اسب و حمایت مدیران وزارت بهداشت و سایر مسئولان  ریزی منشود. درواقع با برنامهمدرن ضد سرطان موردنیاز کشور در این مرکز تولید می

  مجدد  رشد   یپشتوانه   که  باشیم   داشته   خوبی   خیلی توانیم ارزآوریکشور، علاوه بر خودکفایی در مصرف داخلی، با برطرف شدن موانع صادرات، می 

 . شد خواهد مراکزی چنین گسترش و

های فراوانی که در این مرکز شده است؛ گفت: جزو کارها و وظایف اصلی دانشگاه این است که از این مراکز حمایت جدی  وی با اشاره به تلاش 

باید  های بعدی، شرایط مهیاتر شود. کشور  شاءالله قسمتی از مطالبات مرکز را برگردانند تا برای حرکتکند که در اولین اقدام امروز بنا شد که ان 
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 حمایت   هاآن   از   و  بداند  را   -  ارزندمی  دلار  میلیاردها  هرکدامشان  و –کنند  قدر ذخایر ارزشمند و روحیه بسیار خوب جوانانی که با توان بالا کار می

 ی درخشانی در انتظار آن خواهد بود. شاءالله آیندهو ان  دیدم مرکز این از  خوبی خیلی افق کند؛

آباد را تهیه و برای ساخت، گسترش و استقرار  ی جامع طراحی پارک علم و فناوری در پردیس یافتیلی سریع نقشه خواهم خاز دکتر فتوحی می 

بنیان، مکانی در شان دانشگاه داشته باشند که این مسئله به توسعه فناوری، کمک خواهد کرد زیرا  های دانشریزی کنند تا شرکتدوستان برنامه 

ی چندوجهی دارند.وی تحول علمی آمریکا پس از جنگ جهانی دوم را مرهون توجه ویژه به امر پژوهش و تحقیقات  فرآیندهای پژوهشی، اثرگذار

 ی تحقیقات بشوند. المللی مطرح باشیم بنابراین باید بگوییم که همه ایران باید وارد چرخه خواهیم در سطح ملی و بین معرفی کرد و گفت: ما می 

 

 ه پزشکی با دو رئیس پیشین دانشگاه برگزار شدنشست هم اندیشی رئیس دانشکد

نشست هم اندیشی دکتر محمد تقی بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی با دکتر محمدرضا ظفرقندی و دکتر باقر لاریجانی از  

 .روسای پیشین دانشگاه و بحث و تبادل نظر در خصوص موضوعات آموزشی، دانشجویی، فرهنگی برگزار شد

 

با حضور دکتر لاریجانی و    ۱۴۰۰مهر    ۲6به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، این نشست بعدازظهر دوشنبه  

در ابتدای این مراسم دکتر بیگ   دکتر ظفرقندی از روسای پیشین دانشگاه و به میزبانی دکتر بیگ محمدی در سالن شورای دانشکده تشکیل شد. 

ها : تمام سعی من بر این است که در مدتی که ریاست دانشکده پزشکی را برعهده دارم، با توجه محدودیت زمان و گذرا بودن فرصتمحمدی گفت

وی ضمن بیان   جلو و در مسیر موفقیت پیش ببرم. بتوانم برنامه مؤثر گذشته را ادامه و در صورت نیاز اصلاح کنم و با تمام توان دانشکده را روبه 

های آموزشی، دانشجویی، فرهنگی، مهاجرت، ارتباط علوم پایه  های خود در حوزههای مدیریتی در پیشبرد اهداف دانشکده، بخشی از دغدغه اولویت

 و بالین را مطرح کرد.

: دانشکده  ، دانشکده پزشکی را نماد آموزش عالی کشور دانست و گفت۸۴تا    76های  در ادامه دکتر محمدرضا ظفرقندی رئیس دانشگاه در سال 

های  وی سپس نقطه نظرات خود در حوزه  پزشکی تهران باید در مرزهای دانش حرکت کند و با آگاهی از نیازهای جامعه، در رفع آنها گام بردارد. 

است، کما ویژه دانشجویی و فرهنگی بسیار راهگشها بهآموزشی، علمی، فرهنگی را بیان کرد و گفت: استفاده از منتورینگ در بسیاری از حوزه

 که ظرفیت خوبی در میان اساتید برای هدایت و راهنمایی در این حوزه فراهم است. این

های خود اظهار داشت: داشتن یک مدل مدیریتی، برنامه مدون ، با بیان دیدگاه9۱تا    ۸۴های  در ادامه دکتر باقر لاریجانی رئیس دانشگاه در سال

وی استفاده بیشتر از بستر درمان   و طراحی شعار برای ادامه راه و مدیریت موفق بسیار سودمند است.گذاری، تعریف یک روش معقول  ساله، هدف  ۴
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نع و حل  سرپایی در حوزه آموزش، استفاده بیشتر از پتانسیل اخلاق پزشکی، تقویت بنیه فرهنگی و... را ازجمله راهکارهای مؤثر در راستای رفع موا 

 بخش این نشست بود.شان منقش به آرم قدیم دانشکده پزشکی و عکس یادگاری پایاناهدای ن ها عنوان کرد.برخی کاستی 

 

در نشست خبری هفته ملی سلامت استخوان زنگ خطر کــاهش تــوده اســتخوانی مردم کشور به صدا  

 درآمد 

  27تشخیص به موقع« سه شنبه  با تاکید بر شعار »مهار پوکی استخوان با  1400نشست خبری هفته ملی سلامت استخوان سال 

 .در پژوهشگاه علوم غدد ومتابولیسم دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد  1400مهرماه 

 

اه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم، در این نشست خبری دکتر باقر لاریجانی، رئیس پژوهشگ

، با بیان این که پوکی استخوان به طور خـاموش و بی سروصدا اتفاق می افتد و اغلب اوقات هـیچ علامتـی تـا زمـان رخ  علوم غدد و متابولیسم

بل  دادن شکـستگی وجـود ندارد، گفت: ناتوانی ناشی از پوکی استخوان به طور کلی بیشتر از آن چیزی است که در اثر سرطان ایجاد می شود و قا

بیم انواع  با  است. مقایسه  بالا  خون  فشار  و  عروقی  قلبی  بیماری  آسم،  روماتوئید،  آرتریت  مانند  غیرواگیر  مزمن   اریهای 

سال یک نفر دچار شکستگی ناشی از پوکی استخوان می شود،   5۰مرد بالای  ۴زن و  ۲وی با بیان این که آمارهای جهانی نشان می دهد از هر 

 گی می شوند در معرض شکستگی دوباره قرار دارند. درصد از افرادی که یکبار دچار شکست 5۰افزود: 

دکتر باقر لاریجانی در ادامه خاطرنشان کرد: مرگ و میر پس از شکستگی لگن در منطقه منا در مقایسه با کشورهای غربی بالاتر است بطوری  

وی در ادامه به یافته های منتج از   برابر است.  3تا    ۲درصد است درصورتیکه این میزان در منطقه منا    3۰تا    ۲5که این آمار در کشورهای غربی  

سال کشور به    6۰درصد از مردان بالای  ۲۴درصد از زنان و  6۲مطالعه اخیر کوهورت سلامت سالمندان بوشهر اشاره و تصریح کرد : در کشور ما 

  مبتلا   استخوان  و  عضله  زمان  هم  تحلیل  یا  پنیاستئوسارکو  به  کشور  سال  6۰  بالای مردان  و  زنان  از  سوم  یک  همچنین استئوپروز مبتلا هستند.  

 . هستند

تئوپروز ارتباط مستقیمی با افزایش سن، مصرف سیگار، سابقه شکستگیها و بیماری های کبدی و کلیوی دارد. همچنین  اس:  افزود  پژوهشگاه  رئیس

وی افزود: بــی تحرکــی و   اهمیت بالایی برخوردار است.ایمن ساختن محیط خانه برای جلوگیری از افتادن سالمندان و عوارض پس از آن از  

برای جذب کلسیم لازم است و اجازه می دهد  Dنداشــتن فعالیــت باعــث تــسریع در کــاهش تــوده اســتخوانی میشود. همچنین ویتامین 

تماس مستقیم با نور خورشید    Dیکی از منابع طبیعی ویتامین  تا کلسیم مواد غذایی از روده ها، وارد جریان خون شود و از آنجا به استخوانها برسد.  

 می باشد. 
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سالگی    5۰دکتر لاریجانی در ادامه افزود: لازم است افراد در مورد نشانه های این بیماری هشیار باشند و در صورتی که تجربه شکستگی پس از  

  ۴۰و یا دچار کاهش قد شده باشند و همچنین خانم هایی که زودتر از  داشته باشند یا سابقه شکستگی استخوان و لگن در خانوده داشته باشند  

 سالگی یائسه شده باشند، می بایست با مراجعه به پزشک بررسی کنند که آیا در معرض خطر استئوپروز قرار دارند یا خیر؟

روز پژوهشگاه اشاره کرد و افزود: این مرکز به  رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم همچنین به اقدامات انجام شده در مرکز تحقیقات استئوپ

عنوان عضو فعال انجمن بین المللی پوکی استخوان، تنها مرکز همکار سازمان جهانی بهداشت در منطقه امرو در حوزه بیماری پوکی استخوان  

وی قطعی ترین روش در   انجام داده است.  میباشد و اقدامات متنوعی را در حوزه های ظرفیت سازی، پیشگیری و مدیریت و درمان در این زمینه

  تـوان  مـی اسـتخوان پـوکی اولیه تشخیص با:  افزود و خواند  (BMDتشخیص پـوکی اســـتخوان را انـــدازه گیـــری تـــراکم اســتخوان ) 

 .کرد پیشگیری آن از  ناشی سنگین عواقب و شکستگی از و کرد جلوگیری آن پیـشرفت از یـا متوقـف را آن

تلف پیشگیری و مدیریت این بیماری پررنگ خواند  مخ  ابعاد  خصوص  در  مردم  عمومی  سواد  افزایش  در  را  ها رسانه   نقش  پایان  در  لاریجانی  دکتر

 و افزود: امیدواریم ابعاد مختلف این بیماری بر مردم روشن تر شود. 

 

 بازدید سرزده سرپرست دانشگاه از بیمارستان روزبه

 کنند باوجود همه مسائل خاص بیماران و مشکلات موجود، کادر درمان بیمارستان روزبه فداکارانه به بیماران خدمت می دکتر قناعتی:  

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در بازدید از بیمارستان روزبه، بر تلاش برای افزایش سریع ظرفیت بستری بیماران اعصاب و  

 .روان تأکید کرد

 

با همراهی دکتر ذاکریان،    ۱۴۰۰مهر    ۲6روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه روز دوشنبه  به گزارش  

ریزی منابع دانشگاه، دکتر سلامی، مدیر دفتر بازرسی دانشگاه، مهدی اعمالی، مشاور ویژه رئیس دانشگاه و دکتر معاون توسعه مدیریت و برنامه 

 های مختلف بیمارستان روزبه دیدن کرد. س بیمارستان روزبه در بازدیدی سرزده، از بخش یحیوی رئی

های دانشگاه،  در انتهای این بازدید دکتر قناعتی در گفت وگو با روابط عمومی دانشگاه، با اشاره به تفاوت ذاتی بیمارستان روزبه با سایر بیمارستان

تری دارند و  که بیماران این بیمارستان، مشکل بزرگحاظ جسمی دچار آسیب و مشکل هستند درحالیهای عادی، بیماران ازلگفت: در بیمارستان

 کند.دیده که این مسئله مدیریت این بیماران بسیار سخت میروح و روانشان آسیب 
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شود اما این  این بیمارستان وارد می  های ناخواسته بیماران، صدمات جسمی به کارکنانوی افزود: گاهی در اثر برخوردهای فیزیکی ناشی از حرکت 

 ها تشکر کنم.جا از آنکنند که جا دارد همینکارکنان همچنان فداکارانه به این بیماران خدمت می 

بخش اعلام کرد و گفت: کادر بیمارستان رفتار بسیار خوبی با بیماران داشتند و  سرپرست دانشگاه نتیجه مشاهدات خود از بیمارستان را رضایت 

وی کمبود فضای بستری برای بیماران اعصاب و روان را چالش   ها خوب بود و بیماران ازلحاظ کیفیت غذا و امکانات راضی بودند.یریت بخش مد

تر روزبه  جدی نظام سلامت معرفی کرد و گفت: ظرفیت بستری برای بیماران اعصاب و روان کم است و لازم است ما در دانشگاه که هر چه سریع

شده و این اقدام باید در دستور کار قرار  اندازی کنیم که ظاهراً بودجه و امکانات و فضا برای این امر فراهم راه  ۲در کنار بیمارستان شریعتی  را که    ۲

 گیرد.

 

 جلسه هم افزایی و تعامل رئیس دانشکده پزشکی با واحدهای فرهنگی دانشگاه برگزار شد 

و مسائل فرهنگی  بندی  اولویت  بر  تاکید  با    با  دانشکده پزشکی  رئیس  تعامل  و  افزایی  همفکری، جلسه هم  و  اجرایی  هماهنگی 

 .واحدهای فرهنگی دانشگاه برگزار شد

 

در سالن شورا تشکیل   ۱۴۰۰مهر  ۲7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، این جلسه بعد از ظهر روز سه شنبه 

در ابتدا، دکتر علیرضا ایمانی معاون آموزش پزشکی عمومی گفت: محوریت این جلسه بر روی منتورینگ و راهنمایی دانشجویان پزشکی   شد.

 عمومی است. 

وی افزود: در دانشکده سه واحد منتورینگ، دفتر راهنمای تحصیلی و طرح هادی بسیج دانشجویی برای هدایت تحصیلی و راهنمایی دانشجویان 

  دکتر ایمانی با تاکید بر هدف گذاری، اولویت بندی و برنامه ریزی وجود دارد و در این جلسه با هم افزایی میخواهیم تا موازی کاری ها کمتر شود.

 جدی و دقیق ویژه دانشجویان گفت: مسائل و مشکلاتی وجوددارد که امیدوارم با هم افزایی به راه حل مناسب برای رفع آن برسیم.

دکتر  دانشگاه،  در  رهبری  معظم  مقام  نهاد  دفتر  معاون  غفاری  والمسلمین  الاسلام  حجت  دانشکده،  فرهنگی  دانشجویی  معاون  میری  دکتر 

شاهد و ایثارگر دانشگاه، دکتر پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر ابراهیمی نسب مسئول ستاد شاهد و    پورمحمدیان مسئول ستاد

ره ایثارگر دانشکده، دکتر نبوی زاده مدیر دفتر راهنمای تحصیلی، دکتر یاری معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی دکتر رحیم نژاد مسئول مرکز مشاو

 آموزش پزشکی عمومی دانشکده و شمس الدینی نماینده بسیج دانشجویی از جمله مدعوین این مراسم بودند. دانشجویی، دکتر ایزدی مدیر 
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دکتر بیگ محمدی در جمع بندی جلسه اظهار داشت: مسائل و دغدغه ها مطرح شد یکسری وظایف مشترک است که حل آن نیازمند، نیازسنجی،  

وی   ت چاره کار نیست و با توجه به محدودیت زمان و منابع باید اولویت بندی صورت بگیرد. برنامه و اقدام عملیاتی است و تکرار مکرر مشکلا

 خاطر نشان کرد: اولویت دانشکده دانشجو و مسائل دانشجویی است. 

زمندی در این جلسه مسائل مهاجرت، هدایت تحصیلی، کسب مهارت های زندگی، حمایت های روحی و روانی، آشنایی با عملکرد سازمانی، نیا

به الگو در دوره تحصیل، تقویت تاب آوری،مسائل فرهنگی و اجتماعی، تقویت روحیه معنوی، عرق ملی، خود باوری، تعیین ارزشها، تغذیه،  

توضیح این که مقرر شد در   .. از جمله مواردی بود که مطرح شد.زندگی خوابگاهی، یادگیری اصول پژوهشی، اوقات فراغت، فضای مجازی و.

 در مورد اولویت کاری و هماهنگی اجرایی در خصوص موارد ذکر شده، همفکری شود. عدی جلسه ب

 

 ابقای دکتر شعبان علیزاده در سمت رئیس دانشکده پیراپزشکی 

دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حکمی دکتر شعبان علیزاده را در سمت رئیس دانشکده پیراپزشکی  

 .ابقا کرد

 

 :ه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن این حکم آمده استب

 جناب آقای دکتر شعبان علیزاده 

 استاد محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

است و فرصتی  دانشکده پیراپزشکی جایگاه برجسته ای در میان دانشکده های متناظر خود در کشور دارد و اکنون در میانه راه پیشرفت و تعالی  

نظر به تعهد، سوابق و تجارب ارزشمند  .جدید برای توسعه و ارتقاء آموزش و پژوهش در اختیار دارد که باید به بهترین شکل مورد استفاده قرار گیرد

مچنین ارزیابی مثبت  اجرایی و مدیریتی جنابعالی و با توجه به تمایل بخش قابل توجهی از اعضای هیات علمی و کارکنان دانشکده پیراپزشکی و ه

 .ابقا می شوید رئیس دانشکده پیراپزشکی دانشگاه نسبت به عملکرد شما، بدین وسیله به عنوان 

رود با جلب مشارکت همه اعضای محترم هیأت علمی، کارکنان دلسوز و دانشجویان عزیز در همه مقاطع، ضمن پیشبرد امور جاری انتظار می

  :ت به امور ذیل برای حرکت رو به رشد آینده اهتمام ویژه مبذول فرمائیددانشکده، طبق ضوابط و مقررات نسب 

 اقدام در جهت ارتقاء جایگاه آموزشی، پژوهشی دانشکده پیراپزشکی در سطح کشور و منطقه -
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 بر اساس نقشه علمی دانشگاه ۱۴۰۰- ۱۴۰۴تدوین برنامه عملیاتی چهارساله  -

 و واکسیناسیون تا کنترل آن ۱9با همه گیری کووید اولویت قراردادن برنامه ها در زمینه مواجهه -

 تلاش جدی در زمینه های مختلف بین المللی سازی و تمهید شرایط مناسب تر جذب دانشجوی بین المللی -

  فراهم نمودن عادلانه و بهینه شرایط و فرصت ها برای فعالیت های آموزشی و پژوهشی همه اعضای هیات علمی و دانشجویان -

 یابی برنامه های آموزشی و اعضای هیات علمی و ارزیابی فراگیران طبق شیوه نامه های مصوباجرای ارزش -

 تلاش در جهت نیل هرچه سریعتر به دانشگاه نسل سوم و چهارم -

 توجه خاص به ارتقای کرامت نیروی انسانی همراه با افزایش بهره وری و مهارت های ارتباطی کارکنان -

 ی، خلق منابع جدید مالی و مدیریت هزینه هاصیانت از منابع فیزیکی و مال -

 تلاش در جهت ارتباط دانشکده پیراپزشکی با مراکز آموزشی، درمانی به منظور ارتقاء سطح علمی و مهارتهای عملی دانشجویان -

هت اهداف تعیین شده ادامه امید می رود دانشکده پیراپزشکی با به کار گرفتن تمام توان و ظرفیت، به حرکت خود با سرعت و شتاب مطلوب در ج 

 .دهد. از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انجام امور محوله خواستارم

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 

 الملل مقام معظم رهبری: دکتر قناعتی هدیه گران بهایی برای حوزه پزشکی هستندمشاور امور بین

های اجتماعی، اقتصادی، سیاسی  حل نگری صحیح راه ولایتی: دانشگاه، رادار جامعه است و باید با آینده دکتر قناعتی در دیدار با دکتر  

 و علمی بدهد 

رئیسه دانشگاه الملل مقام معظم رهبری با اعضای هیئتاکبر ولایتی، مشاور امور بین سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در نشست دکتر علی 

نگری صحیح،  گفت: دانشگاه، رادار جامعه است و باید مسائل جامعه را ببیند و دیتاهای لازم را به مسئولان ارائه کند و با آیندهعلوم پزشکی تهران  

طرف علم نافع حرکت خواهیم تغییراتی در دانشگاه ایجاد کنیم که بههای درست بدهد. دکتر قناعتی به علم نافع اشاره و تأکید کرد: ما میحلراه

 .کند
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دکتر حسین قناعتی ضمن خوشامدگویی به   ۱۴۰۰مهر    ۲۸به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست ظهر روز چهارشنبه  

د اند نماکردهطور که مقام معظم رهبری به آن اشاره دکتر ولایتی و قدردانی از حضور او در دانشگاه گفت: حقیقتاً دانشگاه علوم پزشکی تهران همان 

 .خوبی ایفا کرده استآموزش عالی کشور و این نقش را به 

اند و خدمات ارزشمندی ارائه  سال تاریخ دانشگاه علوم پزشکی تهران بزرگان زیادی حضور داشته   ۱7۰سرپرست دانشگاه با بیان اینکه در طی  

اه ما با لطف خدا و همت اساتید در این جایگاه قرارگرفته که  اند افزود: مرحوم شهید امیرکبیر این حرکت علمی را آغاز کردند و امروز دانشگکرده

 .آفرینی بیشتری داشته باشیمامیدوارم بتوانیم نقش 

الله خمینی وی با اشاره به اینکه مقوله انقلاب اسلامی و جمهوری اسلامی پدیده ای معنوی در جهان عمدتا مادی گرا بوده است گفت: خداوند آیت

بشر را به مدار خودش برگرداند و هنوز زود است که در مورد ابعاد این نهالی که کاشته شده قضاوت کنیم و قطعاً تاریخ قضاوت )ره( را برانگیخت تا  

 .خواهد کرد که چه حرکت بزرگی بوده است

ها بهتر  ریزی رئیسی برنامه اللههای برخی مسئولان در مسیر حرکت انقلاب گفت: امیدواریم با آمدن آیتکاریدکتر قناعتی با ابراز تأسف از کم

 .گذاری صحیح خود بازگرددهای ما به ریلشود و همه حرکت 

الله لبنان دیدیم گفت: باوجود محاصره سنگین و جنگ نابرابر، خدا  و در جنگ حزب  ۲۰۰6وی با بیان اینکه معنی جمله »ان مع ربی« را در سال  

لی خودمان نیز دیدیم که جوانان کشورمان در مقابل کشوری که همه جهان از آن حمایت کمک کرد و عزت بزرگی را به آنان داد. در جنگ تحمی

 .کردند ایستادندمی

( دکتر قناعتی گفت: آنچه برای ما مهم است این است که تلاش کنیم مباحث اخلاقی و الهی را زنده نگه داریم چون به فرموده امام خمینی )ره

 .ستعلم بدون تقوی و نگاه الهی، حجاب ا 

های مختلف تلاش زیادی برای ارتقای دانشگاه کردند گفت: نگاه نقادانه و  سرپرست دانشگاه با قدردانی از روسای پیشین دانشگاه که در دوره

 .گیرندطور هم آیندگان باید اشتباهات ناخواسته ما را ببینند و درس ب کارشناسی ما به گذشته صرفاً برای جلوگیری از تکرار اشتباه است و همان 

هزار ظرفیت خالی در    ۱۰۰های دانشگاه را حرکت در جهت خدمت به انقلاب و مردم منطقه عنوان کرد و از  ریزیوسوی برنامهدکتر قناعتی سمت

، سوریه،  توانیم به ظرفیت دانشگاه اضافه کنیم تا جبهه مقاومت شامل عراق، لبنانهزار صندلی را می  3های کشور خبر داد و گفت: بالای دانشگاه

 .افغانستان و کشورهای افریقایی از آن استفاده کنند تا ضمن ارزآوری بتوانیم فرهنگ اسلامی و انقلابی را منتشر کنیم

سرپرست دانشگاه با اشاره به موانعی که برای حضور دانشجویان خارجی در ایران وجود دارد از دکتر ولایتی خواست، کمک کند شرایط حضور 

 .در کشورمان تسهیل شود دانشجویان خارجی

امکانات    دکتر قناعتی به بحث توریسم درمانی و نبود انضباط لازم دراین مسئله و نحوه صدور روادید بیماران خارجی هم اشاره کرد و با بیان اینکه

کنند پس چرا ما نباید  این راه کسب می دهی به بیماران خارجی و ارزآوری را دارند گفت: هند، سالیانه ده ها میلیارد دلار ازکشور ما قابلیت خدمت

 !سهم خودمان را از بازار منطقه داشته باشیم؟

وی با اشاره به  .طرف علم نافع حرکت کندخواهیم تغییراتی در دانشگاه ایجاد کنیم که بهسرپرست دانشگاه به علم نافع اشاره و تأکید کرد: ما می

وانی که بر پیکره اقتصاد جهان و ایران وارد کرده است بر آمادگی برای پاندمی ها تأکید کرد و  ضعف پزشکی نوین در مقابل کرونا و ضررهای فرا

 .سال عقب افتاد 3۰تا  ۲۰گفت: حسب گزارش های سازمان های علمی معتبر سلامت با بروز پاندمی کرونا برنامه رشد سلامت مردم جهان 
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صحیح داشته باشد افزود: دانشگاه رادار جامعه است و باید مسائل جامعه را ببیند و دیتاهای لازم   نگریدکتر قناعتی با بیان اینکه دانشگاه باید آینده

با آینده ارائه و  به مسئولان  را برای همکاری با   .های اجتماعی بدهدحلنگری، راه را  سرپرست دانشگاه در پایان سخنان خود آمادگی دانشگاه 

ام به تاریخچه دانشگاه  با بیان اینکه در دوره طب در خدمت اساتید دانشگاه علوم پزشکی تهران تلمذ کردهدکتر ولایتی   .دانشگاه آزاد اعلام کرد

 .علوم پزشکی تهران اشاره کرد

های گذشته همراه با حکمت بود و  رئیس بیمارستان مسیح دانشوری به جداشدن علم روز از الهیات و حکمت اشاره کرد و گفت: پزشکی در زمان 

 .کندنامیدند. اگر حکمت نباشد انسان هدف درمان و بیمار را گم میحکیم می  پزشک را

 .ای چاپ خواهد شدجلد هزارصفحه ۸دکتر ولایتی افزود: ما در مسیح دانشوری در حال تألیف دانشنامه »حکمت در پزشکی« هستیم که در 

های خوبی در ارتقای کیفی و توسعه کمی خدمات پزشکی شده  ب پیشرفتالملل مقام معظم رهبری با بیان اینکه در بعد از انقلامشاور امور بین 

بهایی برای حوزه پزشکی هستند. استاد قناعتی  ام که دکتر قناعتی هدیه گرانام و گفتهعالی )دکتر قناعتی( تعریف کردهگفت: من بارها از حضرت

 .از افتخارات ما پزشکان هستند هم فرد »رزم« است و هم »طب« و هم اینکه یادگار دوران دفاع مقدس و 

درصد پزشکان    5۰هاست و بیش از  درصد تمدن اسلامی برای ایرانی   5۰دکتر ولایتی در پایان گفت: تعریف از خودمان نیست اگر بگویم که بیش از  

سم درمانی و مشکلات موجود مطالبی  در ادامه دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه ضمن خوشامدگویی درباره توری.نامدار اسلامی ایرانی هستند

 .را بیان کرد

 

نشست رئیس سازمان غذا و دارو با سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و مسئولان مرکز رشد واحدهای  

 های دارویی فناوری فرآورده

 دکتر شانه ساز: شرکت های دانش بنیان نباید معطل صدور مجوز بمانند 

های دارویی، نشستی  دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران از مرکز رشد واحدهای فناوری فرآوردهدر پی بازدید هفته گذشته  

 .با حضور دکتر محمدرضا شانه ساز، رئیس سازمان غذا و دارو و مسئولان مرکز رشد برگزار شد
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در سالن مدافعان سلامت ستاد مرکزی دانشگاه   ۱۴۰۰به اول آبان  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در این نشست که روز شن

  برگزار شد، دکتر منان حاجی محمودی، معاون غذا و دارو، دکتر اکبر فتوحی، معاون تحقیقات و فناوری، دکتر محمدرضا روئینی، رئیس مجموعه 

 اشاءاله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه نیز حضور داشتند. های بیمارستانی دانشگاه و دکتر مهای دانشکده داروسازی و داروخانهداروخانه

ن  در این جلسه دکتر قناعتی ضمن خوشامدگویی به دکتر شانه ساز با اشاره به بازدید اخیر خود از مرکز رشد و بازگو شدن برخی مشکلات در ای

شکلات را بشنوند و در حد مقدورات قانونی مسائل و مشکلات را  بازدید گفت: به همین منظور از آقای دکتر شانه ساز دعوت کردیم تا از نزدیک م

 برطرف کنند.

فرآورده فناوری  واحدهای  رشد  مرکز  مدیر  که  دکتر حمید خویی،  بود  نانوالوند  به شرکت  مربوط  از مشکلات  یکی  دانشگاه گفت:  دارویی  های 

ویت خرید بگذارند زیرا متعلق به دانشگاه هستند. این کار انجام شد که  های دانشکده داروسازی محصولات ما را در اولدرخواست داشتند داروخانه 

 کنم. از دکتر قناعتی و دکتر روئینی تشکر می

 ها گلایه داشتند که درخواست رسیدگی داریم.گذاریبنیان از تأخیر در فرآیندهای صدور مجوز و قیمتهای دانشوی افزود: مدیران شرکت 

بنیان های دانشهای مراکز رشد باید قطعاً بررسی و در رفع آن باید تسریع شود و شرکت هفته وحدت گفت: دغدغه   دکتر شانه ساز هم با تبریک

 نباید معطل ما بمانند.

بنیان جایگاه خاصی را باز کرده های دانشوی با تأکید بر اینکه نباید در بیان مشکلات خودسانسوری شود افزود: سازمان غذا و دارو برای شرکت 

های موفق در کشور  ترین مراکز علمی، تحقیقاتی و فناوری کشور است و خیلی از پروژهویژه مرکزی که شما در آن قرار دارید یکی از مهمست به ا

 شود از همین مرکز شروع شده است. های افتخارآفرین ملی یاد میعنوان پروژهکه از آن به 

توانید از سازمان غذا و دارو پیگیری کنید افزود: مواردی هم اگر در  صورت تلفنی میص را حتی به رئیس سازمان غذا و دارو با بیان اینکه موارد خا

 شود زیرا وظیفه ذاتی و سازمانی ما هست که مشکلات را پیگیری کنیم. سطح روسای اداره مطرح شود قطعاً پیگیری می

های علوم پزشکی است که  ر گفت: یکی از اقدامات تفویض اختیار به دانشگاهدکتر شانه ساز با اشاره به دو سازوکار این سازمان برای اصلاح امو

های مختلف داشته های غذا و دارو تقویت شوند و نیروهای متخصص پی اچ دی را در رشتهاین کار در حال انجام است بنابراین باید بدنه معاونت 

های ما واقعاً پای کار  ایم تا دانشگاه نیرو را در یک سال گذشته گرفته   7۰۰تا    6۰۰ها را انجام دهند. به همین منظور مجوز  باشیم تا کار بررسی 

ها هستند  سپاری« بیان کرد و گفت: یک سری شرکت وی راه دوم را »برون   بیایند و از تمرکزی که در سازمان غذا و دارو وجود دارد کاسته شود.

ها کمتر شود که البته در کشور ما مشکلات  د سرعت صدور مجوزها افزایش و هزینه شودهند که باعث می ها را انجام می که کار تکمیل پرونده 

 ها را دارد.قانونی خاص خودش ازجمله تعرفه 

دکتر شانه ساز افزود: خواهش من این است دانشگاهی مثل دانشگاه علوم پزشکی تهران که در مسائل مختلف پیشگام است در بحث تفویض  

 کند. سپاری کمک اختیار و برون 

دار عنوان رئیس دانشگاه گفت: حوزه کاری شما در کشور بسیار بااهمیت است که سکان رئیس سازمان غذا و دارو با تبریک انتصاب دکتر قناعتی به 

اگر بخواهیم    وی با بیان اینکه  دانند.توانید کمک کنید هم اینکه استاد خویی، استاد فن هستند و مشکلات مختلف این حوزه را میاید و میآن شده

عنوان پیمانکار همانند کارشناسان های خصوصی بهمشکلات کمتر ایجاد شود باید نگاه مدیریتی خودمان را عوض کنیم افزود: ما باید به شرکت 

تشکیل شده است  ای هم در سازمان  گذاری قانونی را انجام دهیم. کمیتهغذا و دارو اعتماد کنیم. در دوسال گذشته باوجود کرونا سعی کردیم ریل

 ایم.جلسه برگزار کرده ۱۰۰و نزدیک به 
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  ۱9دکتر شانه ساز خواسته آخر خود را جلوگیری از کارهای تکراری بیان کرد و گفت: در بحث کرونا مشکلی که در سطح ملی داریم این است که 

شود و اگر مجوز  جوز ندهیم برای ما مشکل ایجاد میهای آنان مشترک است. اگر ماند که پلتفرمشرکت از معاونت علمی و فناوری مجوز گرفته

 های بزرگ خارجی و نبود امکان صادرات، برای بازار داخلی کشور تا چه اندازه درست است؟! بدهیم مشخص نیست با وجود شرکت

سریع کند و هم اینکه اگر جایی مشکل پیدا  ای قرار دارد که هم باید فرآیند را تدکتر فتوحی هم با بیان اینکه سازمان غذا و دارو در موقعیت دوگانه 

ازحدی که لازم بوده در صدور مجوزها داشته پذیری خود را حتی بیشام که این سازمان همه انعطاف کند باید جوابگو باشد گفت: بنده شاهد بوده

داد آن وقت ها عارضه جدی میاین واکسنهای کرونا نجیب هستند زیرا اگر یکی از  است و شانس بسیار بزرگی که داشته این بوده که واکسن

 گفتند چرا مجوز دادید. می

افزود: طبیعی است که شرکت نوپا هستند و مثل شرکتمعاون تحقیقات و فناوری  باسابقه نمیهای ما  ارائه کنند توانند فایلهای  را  های خود 

های قوی ارائه  ش ببینند تا زبان سازمان غذا و دارو را بلد شوند و فایل های نوپا هم بتوانند آموزبنابراین باید سازوکاری داشته باشیم که شرکت 

 کنند.

اندازی دفاتر پیشخوان سلامت« را مطرح  در این جلسه دکتر روئینی حل مشکل »تبادلات بین بیمارستانی« و دکتر حاجی محمودی پیشنهاد »راه

 ان کردند.و در ادامه هر یک از مسئولان حاضر در جلسه مشکلات خود را بی

 

مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید بیمارستان ضیائیان با حضور سرپرست دانشگاه علوم پزشکی 

 تهران برگزار شد

مراسم تکریم دکتر حمیدرضا حکمت رئیس پیشین و معارفه دکتر جمالی مقدم رئیس جدید بیمارستان ضیائیان روز شنبه اول آبان 

 .حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه برگزار شد با حضور دکتر  1400

 

 

 

 

 

 

 



112 
 

 

 

 دیدار هیئت رئیسه مرکز طبی کودکان با کارکنان واحد مدارک پزشکی به مناسبت روز آمار

به مناسبت روز آمار، اعضای هیئت رئیسه مرکز طبی کودکان با حضور در واحد مدارک پزشکی بیمارستان با کارکنان این واحد دیدار  

 .کردند

 

 

 

 

 

 

 

 رضا  دکتر  حضور  با  ۱۴۰۰  آبان  یکم  شنبه  روز  جلسه  این  کودکان،  طبی  مرکز  بیمارستان  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 

 کی به مناسبت روز آمار برگزار شد. پزش  مدارک واحد در رئیسه هیئت اعضای و بیمارستان  رئیس بدو شروین

بدو نقش آمار و داده های دقیق در برنامه ریزی و دیده بانی فعالیت های بیمارستان را بسیار مهم دانست و ضمن تبریک روز  در این بازدید دکتر  

 آمار، از تلاش های صادقانه کارکنان این واحد تشکر و قدردانی کرد.
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 مراسم تکریم و معارفه رئیس پیشین و جدید بیمارستان ضیائیان 

 درستی کار خود را انجام دهند شود که مدیران آن بهخوب زمانی در یک مجموعه مدیریتی حاصل می دکتر قناعتی: کار 

دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه در مراسم تکریم دکتر حمیدرضا حکمت رئیس پیشین و معارفه دکتر سعیدرضا جمالی مقدم رئیس جدید 

شده است، ان شاءالله  در این مرکز فراهم CT SCAN و  MRI فت: بستر وجود دستگاهبیمارستان ضیائیان با اشاره به ظرفیت های این مرکز گ

شده به کمک خیرین و استفاده از منابع دانشگاه نهایت  تمامی که در حیاط پشت این بیمارستان واقع زودی برای اتمام ساخت پروژه عمرانی نیمه به 

ترین مراکز های بیمارستان ضیائیان که یکی از مهمزودی مرتفع و به ظرفیت ه هم بهدهیم و امیدواریم که این مسئلسعی خودمان را انجام می 

 .درمانی دانشگاه و خدمت رسان به مردم این منطقه است، اضافه شود

 

 

 

 

 

 

 

حسین قناعتی   با حضور دکتر  ۱۴۰۰علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائیان، این مراسم روز شنبه اول آبان    به گزارش روابط عمومی دانشگاه

برگزار شد. بیمارستان  ناطقی معاون درمان دانشگاه، مدیران، مسئولان، پرستاران و کارکنان  درابتدا کلیپی که درزمینه   سرپرست و دکتر سعید 

 شده بود به نمایش گذاشته شد. اقدامات روسای پیشین بیمارستان ضیائیان از بدو تأسیس تاکنون انجام 

شده گفت: کلیپ بسیار جالبی بود و بنده را به یاد ن تبریک ولادت حضرت محمد مصطفی )ص( با اشاره به کلیپ پخشدر ادامه دکتر قناعتی ضم

مانند و باید قدر این عزیزان  مانند جواهری میهایی است که به واقع که کشور ایران پر از انسان های خوب این مملکت انداخت، به های انسانزحمت

 را دانست. 

فرماید: وَإِنَّکَ لَعلََى خلُُقٍ عَظِیم گفت: عجب خلق عظیم و بسیار نیکویی داشت پیامبر اسلام؛ چه کسی را سوره قلم که می  ۴ه به آیه  وی با اشار

ی افتد روز مورد آزار و اذیت قرار بگیرد و نجاسات را بر سر او بریزند اما وقتی روز چهل و یکم این اتفاق نم ۴۰توان در دنیای هستی یافت که می

صدر ایشان بود که گویند که آن فرد بیمار شده است پیامبر شتابان به عیادت او برود. این منش پیغمبر نشان از روح بزرگ و سعه و به ایشان می

 در مدیریت هم ما باید آن را الگو قرار دهیم و به مرحله اجرا بگذاریم.

نابع و همچنین کارایی و اثربخشی خواند و آن را به زمین فوتبالی تشبیه کرد که منابع دکتر قناعتی، مدیریت را استفاده درست و به هنگام از م

سازد کارایی و اثربخشی آن است که  ها را از یکدیگر متفاوت مییک زمین چمن، دو تیر دروازه و یک توپ فوتبال است ولی چیزی که تیمآن

کنند و بخش دیگرکسانی هستند که هدایتگر این سیستم  وان موتور سیستم فعالیت میعنکسانی هستند که بهگردد به حرکت دو گروه که آنبرمی
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درستی کار خود را انجام  شود که مدیران آن به یعنی همان مدیران هستند؛ کار خوب زمانی در یک سیستم و در یک مجموعه مدیریتی حاصل می 

 جایی نخواهد رسید. و به دهند که اگر غیرازآن باشد کار در آن سیستم دچار مشکل می شود 

ترین راه برای ایجاد این منابع و کارایی و اثربخشی آن  ترین و کلیدیعنوان مهمسرپرست دانشگاه در ادامه سخنان خود، آموزش و انگیزش را به 

  این   در CT SCAN و MRI های بیمارستان ضیائیان و همچنین بستری که برای وجود دستگاهدکتر قناعتی با اشاره به ظرفیت   در سیستم خواند.

  و   خیرین  کمک  به  شدهواقع  بیمارستان  این  پشت  حیاط  در  که  تمامینیمه  عمرانی  پروژه  ساخت  اتمام  برای  زودیبه   شاءالله  ان:  گفت  شده،فراهم

های بیمارستان ضیائیان زودی مرتفع و به ظرفیت و امیدواریم که این مسئله هم به  دهیممی   انجام  را  خودمان  سعی  نهایت  دانشگاه  منابع  از  استفاده

هرحال کار شما بسیار عزیز و بزرگ است. همه  ترین مراکز درمانی دانشگاه و خدمت رسان به مردم این منطقه است اضافه شود؛ به که یکی از مهم

 باهم تلاش کنیم که این کار نیکو باقی بماند. 

دانشگاه در بخش پایانی بیانات خود ضمن قدردانی از کارکنان این مرکز و آرزوی موفقیت در امر ریاست برای دکتر سعید رضا جمالی  سرپرست  

گوید: »هنگامی که به پایان راه  مقدم در بیمارستان ضیائیان و دکتر حمیدرضا حکمت در بیمارستان بهارلو با اشاره به سخنی از لویی پاستور که می

خنان  ک می شویم هر کدام از ما باید حق آن را داشته باشیم که با صدای بلند بگوییم: من هر آنچه که در توان داشته ام انجام داده ام.« به سنزدی

 خود پایان داد.

 جو صمیمی بیمارستان ضیائیان

خود در سمت ریاست بیمارستان   دکتر حکمت ضمن قدردانی از رئیس دانشگاه و تبریک ولادت حضرت رسول اکرم )ص( به دوران حضور

 دانم.ام میهایی که از شما عزیزان گرفته ضیائیان اشاره کرد و گفت: در این مدت از شما بزرگواران آموختم و خود را مدیون آموزش

تان ضیائیان را داشتم تا  سبیمار در حضور افتخار بنده  که گذشته سال ده از   وی در ادامه به روسای پیشین بیمارستان ضیائیان اشاره کرد و گفت: 

 های بسیار زیادی کشیدند تا بیمارستان ضیائیان به شکل کنونی آن در آمده است. به امروز همه روسای این مرکز زحمت

سوره بقره از تمامی کادر درمان و   ۲۸6دکتر حکمت، جو بیمارستان ضیائیان را جوی صمیمی خواند و در پایان سخنان خود با قرائت آیه 

 بانی و مسئولان این مرکز قدردانی و طلب حلالیت کرد. پشتی

 بینی خصوصیات دکتر حکمت صدر، امید و خوش سعه

در بخش بعدی این مراسم دکتر سعید رضا جمالی مقدم رئیس بیمارستان ضمن قدردانی از دکتر حکمت برای دوران ریاست ایشان در بحران  

ترین آموزشی که از دکتر حکمت در دوران ریاستشان آموختم ارستان ضیائیان بزرگ گفت: بنده در دوران خدمتم در بیم ۱9سخت کووید 

بینی این بزرگوار بود؛ برای ایشان در هرکجای این کره خاکی که هستند از درگاه خداوند آرزوی سلامتی و موفقیت  صدر، امید و خوش سعه 

نی کرد و گفت: زحماتی که کارکنان این مجموعه همیشه و دلسوزانه و بدون  وی در ادامه از زحمات کارکنان بیمارستان ضیائیان قدردا کنم.می

کنند همان رمز انقلابی بودن و بسیجی بودن است که همیشه در حال رسانی میها خدمتکشند و به آن هیچ توقعی برای همه بیماران می 

 فعالیت و کمک به دیگران هستند. 

قدر دکتر حکمت بودید در کنار بنده هم باشید تا باهم و در کنار  گونه که در کنار استاد گران امیدوارم همانرئیس بیمارستان در پایان گفت: 

 یکدیگر بتوانیم در مسیر رشد و تعالی بیمارستان ضیائیان قدم برداریم. 

ارستان ضیائیان برای او آرزوی موفقیت کرد دکتر مرادزاده مدیر بیمارستان در بخش پایانی این جلسه با قدردانی از دکتر حکمت رئیس سابق بیم

و گفت: ریاست دکتر حکمت در دوران کرونا بسیار سخت و مشکل بود ولی وجود ایشان و همچنین حسن خلق ایشان، آرامش همه ما در  

های ها که همه حلقهمه گروهدانم از همه همکاران عزیزم در هوظیفه خود می وقت از کار خسته نشویم.بیمارستان ضیائیان بود و باعث شد هیچ

در پایان این مراسم با حضور سرپرست دانشگاه، معاون درمان دانشگاه و همه مسئولان و حاضرین در این  یک زنجیر هستیم قدردانی کنم.

 رسم یادبود به روسای پیشین و جدید بیمارستان ضیائیان و بهارلو اهدا شد. مراسم هدایایی به 
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سرپرست دانشگاه با رئیس پیشین دانشگاه به مناسبت میلاد پیامبر اکرم)ص( و امام جعفر  دیدار صمیمی 

 صادق)ع( 

 

، دکتر قناعتی ضمن تبریک سالروز ولادت دو  ۱۴۰۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در دیدار صمیمی روز شنبه اول آبان  

 جعفر صادق )ع(، دقایقی با دکتر کریمی درباره مسائل جاری دانشگاه گفت و گو کرد. نور مقدس خاندان وحی، حضرت محمد )ص( و امام 

 

 بازدید سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران از مجتمع بیمارستانی امیراعلم

 دکتر قناعتی: مجتمع بیمارستانی امیراعلم یکی از افتخارات دانشگاه علوم پزشکی تهران است 

مجتمع بیمارستانی امیراعلم گفت: این روزها در بحث های مدیریتی دانشگاه، مسئله مهم مورد توجه این است که    سرپرست دانشگاه در بازدید از

 .هم آموزش باید نافع باشد و هم پژوهش، یعنی باید از نتیجه آن بهره مند شویم

 

، دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه  ۱۴۰۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امیراعلم، دوشنبه سوم آبان  

 .علوم پزشکی تهران از مجتمع بیمارستانی امیراعلم دیدن کرد
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ی از  یک   داشتند دکتر قناعتی گفت: بیمارستان امیراعلمدر این دیدار که تیم مدیریت اجرایی مجتمع و اعضای هیئت علمی بیمارستان شرکت  

افتخارات دانشگاه علوم پزشکی تهران است، پایه گوش و حلق و بینی که در اینجا برقرار است یک کرسی شناخته شده و محکم پزشکی است.  

 .است بوده  الگو همواره داخلی و جراحی حیث  از و دیگر های جنبه البته و بینی  و حلق و گوش های بیماری درمان زمینه در  این مجتمع

که  سرپرست دانشگاه در ادامه گفت: کشور ما در تاریخ درخشان خود سرشار از بالا و پایین ها بوده اما چیزی که هرگز فراموش نشده این بوده  

ها مثل فرهنگ که یک شکوفایی در همه زمینهماهیت خود را حفظ کردیم؛ خیلی از تمدن ها از بین رفتند تلاقی اسلام و فرهنگ ایرانی باعث شد  

 .آورد می  التزام  بیشتر چه هر رشد  و هنر و... به وجود آید و این افتخارات برای ما و

کند؛ وقتی سه هزار پزشک در سال گذشته از کشور رفته اند باید به این فکر کنیم که چه اتفاقی وی افزود: مشکلاتی وجود دارد که ما را نگران می 

دکتر قناعتی با اشاره به حوزه تحقیقات    .فتاده که ما نتوانستیم این التزام فرهنگی را به وجود بیاوریم و ارتباط را حفظ و علاقه مندی ایجاد کنیما

 ار قر  خاص  افرادی  درانحصار  یا  و  خاص  های  سوژه  سمت  گاهی   گفت: در بعضی حوزه ها بد عمل شده مثلاً در تحقیقات، بودجه های تحقیقاتی

 .است گرفته

در پست های مدیریتی دانشگاه در این روزها مسئله مهم مورد توجه این است که هم آموزش باید نافع باشد و هم پژوهش، در همه جای جهان،  

د یعنی  ها انجام میشوشود و سرمایه گذاری افراد متمول بر روی این طرحپژوهش به این صورت انجام می شود که نیازهای تحقیقاتی مشخص می 

 .تجاری سازی در غایت پروژه ها قرار دارد

هزار متر زمین داریم که می توان در   ۱۰سرپرست دانشگاه در ادامه سخنان خود پیرامون طرح جامع مجتمع بیمارستانی امیراعلم گفت: قریب به  

الهی چند نقشه معماری مهیا کرده تا بر روی آن تصمیم  آن یک امیر اعلم نوین پایه گذاری کرد، البته با توجه به بافت سنتی آن مقرر شد دکتر عبد

 .گیری و کار شروع شود. این پروژه، پروژه ای است که مرحله به مرحله قابل انجام است

زمینه  دکتر قناعتی در کلام پایانی ضمن تشکر از همه کارکنان این مجتمع گفت: از همه دوستان، چه در زمینه فعالیت های معمول خود و چه در 

سرپرست دانشگاه در ادامه با حضور در بخش های    .کرونا زحمت کشیدند و نیز همه اساتید که در حوزه موکور فعال هستند قدردانی می کنم

 .مختلف درمانی مجتمع شرایط موجود را از نزدیک بررسی کرد

 

 معارفه دستیاران جدید گروه پوست در بیمارستان رازی

در بیمارستان رازی برگزار  1400د گروه پوست با حضور رئیس بیمارستان، اساتید و دانشجویان ورودی  جلسه معارفه دستیاران جدی

 .شد
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با حضور دکتر ربابه    ۱۴۰۰آبان    3به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان رازی، مراسم معارفه دستیاران جدید روز دوشنبه  

بیمارستان، دکتر   رئیس  و دکتر عابدینی  غیاثی مدیر گروه پوست  آموزشی، دکتر طاهره سوری معاون درمان، دکتر مریم  نرگس قندی معاون 

ابتدا دکتر عابدینی    .لاجوردی مسئول آموزش دستیاران پوست و دکتر کامران بلیغی استاد پیشکسوت در سالن آمفی تئاتر بیمارستان رازی برگزار شد

از سال تحصیلی جدید را به همه دانشجویان و تلاشگران عرصه علم و دانش صمیمانه تبریک گفت و  ضمن خیر مقدم به ورودی های جدید آغ

 .آغاز سال تحصیلی جدید را فرصتی مناسب برای توسعه فعالیت های علمی و پژوهشی دانست

تبدیل به درماتولوژیست های با توان و خوش  سال آینده در کنار اساتید بزرگ تجربه های گرانقدری را کسب کنید و    ۴وی افزود: ان شاءالله در  

ه  ذوق و خوش فکر بشوید و به مردم کشور عزیزمان ایران خدمت کنید. بنده به عنوان مسئول فنی بیمارستان از شما می خواهم نظم و قواعد حرف

سپس دستیاران ورودی جدید به .شته باشیدسال استفاده کامل را دا  ۴ای شامل وجدان کاری و تعهد حرفه ای را رعایت کنید. امیدوارم از این  

 .معرفی خود پرداختند

 

 بازدید سرزده مشاور فرمانده کل قوا در صنایع دفاعی از پژوهشکده علوم دندانپزشکی

 .سردار حسین دهقانی از پژوهشکده علوم دندانپزشکی و مرکزواکسیناسیون واقع در طبقه اول این پژوهشکده بازدید کرد
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سردار حسین دهقانی مشاور   ۱۴۰۰  آبان  سوم   روابط عمومی پژوهشکده علوم دندانپزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران، روز دوشنبه به گزارش  

 .فرمانده کل قوا در صنایع دفاعی از پژوهشکده بازدید کرد

عمومی معاونت تحقیقات و فناوری دانشگاه و دکتر دکتر امیررضا رکن، رئیس پژوهشکده علوم دندانپزشکی، دکتر غلامرضا حسن پور، مدیر امور  

 .های دندانی، مشاور فرمانده کل قوا در صنایع دفاعی را همراهی کردندحمیدرضا باریکانی قائم مقام مرکز تحقیقات ایمپلنت

روند ساخت ایمپلنت ایرانی و مواد  ابتدا رئیس پژوهشکده به معرفی پژوهشکده علوم دندانپزشکی و مراکز تحقیقاتی زیرمجموعه پرداخت و در مورد  

 .شد بازدید هم  …دیگر های بخش و درمانی قسمت از  ادامه در و داد توضیح… دندانی و

دکتر حسین دهقانی سپس به مرکز واکسیناسیون واقع در طبقه اول که با همکاری دانشکده پیراپزشکی راه اندازی شده است رفت و ضمن بازدید 

  در   مستقر  همکاران  و  فرهنگی  دانشجویی  معاون  اجرائی  مشاور  سده  حسینی   سیدرضا  دکتر  با  گو  و   ن دیدار و گفتاز روند واکسیناسیون و ضم

 .خود را تزریق کرد ۱9  کووید واکسن دوم دوز واکسیناسیون

 

انتصاب دکتر محمدحسین آیتی به سمت  و  قدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر رامین کردی

 الملل دانشگاه بینمعاون 

ای  الملل دانشگاه منصوب و در نامهدکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه در حکمی دکتر محمدحسین آیتی را به سمت معاون بین 

 .از خدمات ارزشمند دکتر رامین کردی قدردانی کرد 

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است: 

 جناب آقای دکتر محمدحسین آیتی

 دانشیار محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

  هایزمینه  در را خود رسالت  قوت،  با که داندمی  خود وظیفه  پزشکی علوم حیطه در عالی آموزش نماد عنوان به  تهران  پزشکی علوم دانشگاه 

وزآمد پیگیری و محقق نماید. نظر به تعهد، تجربه، توانمندی و  ر صورتبه  و مطلوب کیفیت با  سلامت خدمات ارائه و فناوری و تحقیق آموزش،

 .نمایممی  منصوب الملل دانشگاهمعاون بین عنوانسوابق ارزشمند علمی و اجرایی جنابعالی، شما را به 
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ان و کارشناسان آن حوزه و جلب  مدیر توان از مندیبهره ها،بیمارستان و هادانشکده  روسای و معاونین  سایر با سازنده تعامل با رودمی انتظار

ریزی علمی و کارکنان گرامی، علاوه بر تدبیر امور جاری، بر اساس ضوابط و مقررات موجود، نسبت به برنامه همکاری اعضای محترم هیئت

 جهت امور ذیل تا حصول نتیجه اهتمام ویژه مبذول فرمائید:

 های آن حوزهسلامت دولت متناسب با مأموریت  و توسعه ش،آموز هایبرنامه نمودن عملیاتی -

  تجارب همچنین و  علمی نقشه ویژهبه   بالادستی، اسناد به  توجه  با حوزه آن هایاولویت تعیین -

 دانشگاه ۱۴۰۰- ۱۴۰۴ ساله  ۴ برنامه تدوین هدف با دانشگاه پیشین هایبرنامه 

 تمهید شرایط مناسب تر جذب دانشجوی بین المللیمللی سازی و ال بین مختلف های زمینه در جدی تلاش -

 متبوع  وزارت و دانشگاه سیاستهای براساس منطقه در دانشگاه مرزی برون   شعب احداث پیگیری -

کنگره ها و سفرهای  در شرکت مطالعاتی، های فرصت از استفاده برای  ها فرصت و شرایط  بهینه  و عادلانه نمودن فراهم و تسهیل -

 ریزی شده اعضای هیات علمی و دانشجویان بر اساس ضوابط و مقرراتبرنامه 

 ها هزینه مدیریت و مالی جدید منابع خلق  مالی، و فیزیکی منابع از صیانت  -

 همه سطوح ب به آموزش زبان دوم در ترغی با کارکنان وری بهره افزایش  با همراه انسانی نیروی کرامت ارتقای به  خاص توجه -

  امید می رود حوزه بین الملل دانشگاه با به کار گرفتن تمام توان و ظرفیت، به حرکت خود با سرعت و شتاب مطلوب در جهت اهداف تعیین شده

 ادامه دهد. از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انجام امور محوله خواستارم.

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 قدردانی به شرح زیر است: متن نامه 

 جناب آقای دکتر رامین کردی 

 استاد محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

مسئولیت پذیری و همکاری اعضای هیأت علمی در اداره امور اجرایی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بدون تردید یکی از مهمترین عوامل پیشرفت 

ه  ب دانشگاه،  الملل بین  معاونت تصدی زمان  در جنابعالی ارزشمند خدمات و هاتلاش   از دانممی  ملاز آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است. 

که با روحیه ایثارگری و جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است، سپاسگزاری نمایم و برایتان از درگاه   ۱9ویژه در ایام همه گیری کووید  

ای هتوانمندی  و   تجارب  از  بتواند   همچنان  کشور  سلامت  نظام  عرصه  و   دانشگاه  امیدوارم  سئلت کنم.خداوند متعال سلامتی و سعادت روزافزون م

 مند گردد. ارزنده شما بهره 

 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 
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 بازدید سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران از مجتمع بیمارستانی امیراعلم)بخش دوم( 
 .از مجتمع بیمارستانی امیر اعلم دیدن کرد   1400آبان  3دانشگاه روز دوشنبه دکتر حسین قناعتی سرپرست 
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 دومین جلسه هم افزایی و تعامل رئیس دانشکده پزشکی با واحدهای فرهنگی دانشگاه برگزار شد

 ،  کارکنان و اساتید  نقش خوابگاهی، زندگی طرح با  دومین جلسه هم افزایی رئیس دانشکده پزشکی و واحدهای فرهنگی دانشگاه

هارت یادگیری به عنوان عمده مسائل حوزه دانشجویی و  م  و  جدید  دانشجویان  اجتماعی  های  آسیب  بینی  پیش  مسئله، حل  مهارت

 .تاکید بر ارائه راهکار مناسب برای حل این مسائل برگزار شد

 

دانشکده پزشکی، این جلسه با حضور دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده بعد از ظهر روز  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران  

 .در سالن شورا تشکیل شد ۱۴۰۰آبان  ۴سه شنبه 

دکتر روح اله میری معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده، حجت الاسلام والمسلمین ابوالفتح غفاری معاون نهاد مقام معظم رهبری در دانشکده 

د پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر مسعود حبیبی رئیس جهاد دانشگاهی واحد دانشگاه علوم پزشکی تهران،  پزشکی، دکترسعی

  دکترفاطمه نبوی زاده مدیر دفتر راهنمای تحصیلی، دکتر رحیم نژاد مسئول مرکز مشاوره دانشجویی و شمس الدینی نماینده بسیج دانشجویی از 

 .مدعوین این جلسه بودند

سرفصل حمایت تحصیلی، مهارت، روحی روانی، سبک زندگی    ۸این جلسه مسائل، مشکلات، چالش ها و دغدغه های حوزه دانشجویی در    در

ز سالم، عملکرد سازمانی، نیازمندی پژوهشی، نقش الگو، فرهنگی و اجتماعی توسط حاضرین در جلسه بیان، اولویت بندی و امتیاز دهی شد. پس ا

امتیا بینی آسیب های    5زبندی موضوعات مختلف  نظرخواهی و  ، مهارت حل مسئله، پیش  اساتید و کارکنان  موضوع زندگی خوابگاهی، نقش 

  .اجتماعی جدیدالوروها و مهارت یادگیری به ترتیب بعنوان اولویت های مورد بحث در جلسه آینده انتخاب شدند

د هرکدام از این عناوین مطالعه و جوانب مثبت و منفی آن را بررسی و آیتم  در پایان جلسه دکتر بیگ محمدی از اعضای جلسه خواست در مور

 .های موجود در هر کدام از آنها را مشخص و راهکارهای خود را برای ارائه در جلسه آینده آماده کنند تا در خصوص آنها تصمیم گیری شود

 

 مانی بهارلو برگزار شد جلسه هم اندیشی و آشنایی باگروه تخصصی طب اورژانس مرکز آموزشی در

اورژانس و راهکارهای حل آن در نشست مشترک رئیس بیمارستان بهارلو با نمایندگان گروه تخصصی طب   چالش های بخش 

 .اورژانس بررسی شد 
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رئیس، در جلسه ای  ، دکتر حمیدرضا حکمت،  ۱۴۰۰آبان    ۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان بهارلو، روز سه شنبه  

 .با حضور نمایندگان گروه طب اورژانس در جریان فعالیت ها و مشکلات کاری آنان قرار گرفت

در این جلسه دکتر محسن آرمیده، مدیر گروه طب اورژانس، دکتر طیبه پوریوسفی، دکتر شورا قربانی، دکتر محمد واسعی، دکتر صالحه درویش، 

دکتر آرمیده پس از ارائه خلاصه ای از خدمات گروه تخصصی  .مهینی متخصصان طب اورژانس حضور داشتنددکتر نیکا علامی و دکتر مژگان فر

  .طب اورژانس در طول دوره مواجهه با کرونا به بیان مشکلات گذشته و مسائل پیش روی بخش اورژانس و کارکنان این بخش پرداخت

بر بیان چالشها در خص ایجاد لاین جداگانه برای آزمایشات رئیس بخش اورژانس همچنین علاوه  اورژانسی،  انجام مشاوره های  وص ضرورت 

 .اورژانس، تعریف فرایند نحوه پیگیری آزمایشات، سونوگرافی های شبانه و ... راهکارهایی در راستای حل این چالش ها ارائه داد

بیمار به موقع  تکلیف  تعیین  بر  تاکید  به کووید،  بیماران مشکوک  تکلیف  اورژانس،  تعیین  بیماران در  اقامت  میانگین مدت  بر  نظارت جدی  ان، 

در این جلسه داود پناهی، مدیر و دکتر  .کمبودهای حوزه جراحی، مشکلات بیماران بی خانمان و ... نیز از جمله موارد مطروحه در این جلسه بود

 .مرتضی عبدوس، مشاور درمان نیز حضور داشتند

 

از معاون غذا و داروی  معاون وزیر بهداشت، د  قدردانی رمان و آموزش پزشکی و رئیس سازمان غذا و دارو 

 دانشگاه علوم پزشکی تهران 

دکتر محمدرضا شانه ساز معاون وزیر و رئیس سازمان غذا و دارو با اهدای لوح سپاس از زحمات بی شائبه و خستگی ناپذیر دکتر  

 19حوزه غذا و دارو و پاسداری از سلامت جامعه و مبارزه با ویروس کووید  منان حاجی محمودی معاون غذا و دارو دانشگاه، در  

 .قدردانی کرد 
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 :به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت غذا و دارو، متن تقدیرنامه به شرح زیر است

 سرکار خانم دکتر منان حاجی محمودی 

 ان معاون محترم غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی تهر

ن  گرچه تقدیر الهی بر آن بود که همکاری شما عزیزان با سختی ایام سیلاب ها برای هموطنان در اکثر شهرهای کشور آغاز و با تحمیل شدیدتری

تحریم های ضد انسانی توسط دشمنان و شیوع ویروس کرونا همراه شد، لیکن علی رغم همه این مرارت ها و تلخی ها، شیرین ترین ثمره این 

ای سخت، همدلی و وفاق عزیزان در عرصه خدمت به مردم شریف کشورمان و موجب اثبات حقانیت دست اندرکاران نظام سلامت در حوزه  روزه

به دور از هر اغراقی امید به زندگی و ارتقاء سلامت جامعه مرهون تلاش های صادقانه و خالصانه   .اقلام سلامت محور در اذهان عمومی گردید

بز همدلان،  باشدشما  می  کرونا  بیماری  درمان  و  پیشگیری  مقدم  خط  در  دارو،  و  غذا  معاونت  سنگر  در  تلاشگران  و   .رگواران 

ان خط  بی شک ایثارگران در هر نقطه ای از میهن اسلامی، خود را خادم مردم و وفادار به این مرز و بوم می دانند و شما به حق از جمله ایثارگر

بوده و هستید. قطعا مردم و نسل آینده به وجود شما مجاهدان حوزه سلامت بر خود خواهند بالید و قدردان مقدم جبهه دفاع از سلامت جامعه  

زحمات خانواده های شهدای معظم مدافعان سلامت خواهند بود و البته اجر و ثواب ایثار شما وعده قطعی خداوند متعال است. ضمن گرامیداشت  

وسیله از زحمات بی شائبه و خستگی ناپذیر شما در حوزه غذا و دارو و پاسداری از سلامت جامعه و    یاد و خاطره شهدای مدافع سلامت، بدین

امید است با اتکال به الطاف لایزال الهی تحت توجهات حضرت بقیه الله الاعظم و الهام  .تقدیر و تشکر می نمایم  ۱9مبارزه با ویروس کووید  

 .واره موفق و موید باشیدگرفتن از فراین مطاع مقام معظم رهبری هم

 دکتر محمدرضا شانه ساز

   معاون وزیر و رئیس سازمان غذا و دارو

 

 

 های مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ه(اندیشی روسای بخشهم

اثرگذار  های پزشکی در انتخاب مسیر درست بسیار  ای فراگیران رشته عنوان الگوی رفتار حرفه ها بهدکتر دهقان: نقش روسای بخش 

 است
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با    ۱۴۰۰دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در هفتمین جلسه روسای بخش های این مرکز در سال  

ارائه گزارشی از مهم ترین اقدامات مدیریتی مجتمع در یکماه اخیر در خصوص توجه به پایش سلامت کارکنان و ضرورت آموزش و آماده سازی 

 .رساخت ها برای حرکت در مسیر نسخه نویسی الکترونیک توضیحاتی دادزی

 

امام خمینی )ره( در هفتمین نشست مشترک هیئت رئیسه و روسای  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی 

شورای ریاست این مرکز برگزار شد، دکتر سید علی دهقان در سالن    ۱۴۰۰آبان    5های مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( که چهارشنبه  بخش 

منشادی سرپرست مجتمع ضمن تشکر از دکتر امیرحسین اورندی، دکتر محمدرضا صالحی و دکتر حسن هاشمی در پذیرفتن مسئولیت سرپرستی  

عنوان سرپرست مجتمع در میان  ن به رییس مرکز تصویربرداری مجتمع گفت: این اولین جلسه رسمی م   های درمان، اموردانشگاهی ومعاونت

هاست و امیدوارم با کمک و راهنمایی شما بزرگواران بتوانیم مسیر روشن آموزش، پژوهش و درمان بیماران این مرکز را با  روسای محترم بخش 

 موفقیت ادامه داده و پیش ببریم.

 

 اهمیت پایش سلامت کارکنان

ها نسبت به موضوع سلامت روان را بیانگر اهمیت بالای آن خواند و تصریح کرد: نقش روسای بخش دکتر دهقان توجه و دغدغه مندی اساتید  

کننده است. برنامه ارزیابی دوره  های پزشکی در انتخاب مسیر درست بسیار اثرگذار و کمکای فراگیران رشته عنوان اسوه و الگوی رفتار حرفه به 

 بوده دایر یلدا کلینیک در مجتمع  دانشجویان سلامت مشاوره کلینیک حاضر  حال در. است مجتمع در ما هایاولویت  از  نیز همکاران   سلامت   ای

 .هستیم آن برای جوییچاره حال در که است مهمی مسائل از هارزیدنت هایپرداخت  ساماندهی بحث همچنین و

 

 مهم ترین اقدامات مدیریتی مجتمع در یکماه اخیر 

از   گزارشی  ارائه  با  به تجهیزات خریداریوی  اخیر  ماه  راهاقدامات مدیریتی مجتمع در یک  و مراحل  شده،  استریلیزاسیون مرکزی  اندازی واحد 

تخت خوابی انستیتوکانسر و پارکینگ طبقاتی( اشاره و خاطرنشان    6۴۰پیشرفت سه پروژه عمرانی اصلی این مرکز )مهدی کلینیک، بیمارستان  

  همکاری   با  همچنین.  است  پیشرفت روبه  و   انجام  حال  در   مجتمع  عمرانی  هایبرنامه  ربط،ذی  مسئولان  و  انشگاهد  محترم   کرد: با حمایت ریاست

پیگیری و   حال  در  بستری  بیمارن   همراهان   اسکان  جهت   سراهای  همراه  ساماندهی  طرح  اجرای  در  خوبی  اقدامات  منطقه  شهرداری  و  دانشگاه

 انجام است. 

های تخصصی مربوطه در درمان بیماری موکورمایکوزیس افزود: درمانگاه موکورمایکوزیس مجتمع در کشور سرپرست مجتمع با قدردانی از گروه 

اندازی دستگاه  ای است و خوشبختانه در حال حاضرشاهد روند کاهشی این بیماران هستیم. خرید و راه های پیشرفتهفرد و مجهز به دستگاهمنحصربه
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های پشتیبانی و درمان مجتمع و کمک خیرین سلامت یکی از اقدامات بسیارارزنده دوویژن برای کمک به درمان این بیماران با پیگیری معاونت ان

تر فنی دستگاه سی  دف  و   پشتیبانی  معاونت   های  پیگیری  با   در این مسیر بوده است که کمک شایانی به درمان این بیماری خواهد کرد. همچنین

 سکن مرکز تصویر برداری هم در آخرین مراحل نصب و راه اندازی است و به زودی به ظرفیت های رادیولوژی مجتمع اضافه خواهد شد. تی ا

رمان آغاز دکتر دهقان در ادامه افزود: مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( از اولین مراکزی بود که واکسیناسیون دوز بوستر کووید را برای کادر د

که در آغاز فصل  کنم واکسن به میزان کافی برای همکاران هست و با توجه به این طور واکسیناسیون آنفولانزا هم آغازشده و تأکید میکرد. همین

 تر برای واکسینه شدن اقدام کنند.سرما هستیم لازم است همکاران سریع

 حرکت به سمت نسخه نویسی الکترونیک 

:  گفت  الکترونیک  نسخه  برنامه  خصوص   در   و  داد   خبر   ی جشنواره آموزشی پژوهشی این مرکز در هفته پیش رودکتر دهقان همچنین از برگزار

 هایسازیآماده  و  هاآموزش   و  کنیم  حرکت  سمت  این  به  باید  ولی  مواجهیم  حوزه  این   در  انسانی  نیروی  تأمین  و  زیرساختی  هایچالش  با   اگرچه

 کنیم.  ریزیبرنامه  را لازم

 

 اهمیت سلامت روان در پسا کرونا

پزشکی مجتمع در این جلسه به اهمیت موضوع سلامت روان کارکنان اشاره کرد و افزود: سلامت هم از بعد جسمی و هم دکتر نوربالا استاد روان 

تواند از  یابد که میخویش درمیهای  ها و قابلیتروانی مهم است و اصطلاحاً در تعریف سلامت روان باید گفت فردی که با آگاهی از توانمندی

پزشک کافی نیست های زندگی خویش برآید از سلامت روان برخوردار است. در ارتقای سلامت روان تنها مراجعه به روانشناس یا روان پس تنش 

 بلکه خود فرد هم باید به خود کمک کند.

های مختلف توضیح داد: واقعیت این است هیجاناتی چون خشم،  به بیماری  پذیری افراد نسبتوی با اشاره به تأثیر هیجانات منفی در افزایش آسیب 

پذیرتر ها آسیب ام دانشجویان پزشکی در دوران امتحانات به دلیل استرس زیاد نسبت به ویروس غم و اندوه در کشور پررنگ است. من بارها دیده

التهابی ازجمله اینترلوکین    شوند و حتی در پاندمی کرونا هم شواهد قوی وجود دارد که بیانگرمی براثرافزایش   6افزایش بروز سایتوکاین های 

تر به واکسن داشتند و برعکس افراد با مدتتر و کوتاهها و ایمنی ضعیفهیجانات منفی در افراد است. بعلاوه سالمندان و افراد مضطرب پاسخ

 رو بودند. هیجانات مثبت پاسخ ایمنی بهتری روبه 

عنوان پادزهری برای رفع اثرات منفی استرس در تضعیف سیستم ایمنی افراد یادکرد و گفت: ن به ی دانشگاه در ادامه از خندیدپزشکاستاد روان 

شده در  های ملی انجاموی در ادامه با استناد به مطالعات جهانی و پژوهش تنی دارند. پذیری کمتری نسبت به اختلالات روان بین آسیبافراد خوش 

ای با عوارض و تأثیرات  شناختی ناشی از بحران کرونا را جدی خواند و افزود: پس از هر حادثههای روان، خطر بروز عارضه۲۰۲۱و  ۲۰۲۰ای ساله

ز  رو هستیم. در پاندمی کرونا هم در کسانی که خودشان بیمار شدند و یا یکی از عزیزانشان را براثر کرونا اروانی آن حادثه بر روی بازماندگان روبه 

ها ها نبود حتی برای کسانی که به سایر علتمناسب سوگ هم برای آن   دست دادند که به دلیل شیوه نامه های بهداشتی امکان برگزاری مراسم

یاز به  جا خواهد گذاشت و نها تبعات زیادی را ازنظر روانی در جوامع به هایی بودیم و این داده بودند شاهد عارضه در این دوران جانشان را ازدست 

های کلامی در سطح جامعه نسبت به  ویژه خشونتهای خانگی و به توجه خشونتبا افزایش قابل   ۱399جویی دارد. از طرفی در سال  توجه و چاره 

 تأمل است. های قبل مواجه بودیم که قابلسال

های ریزیگفت: در سطح اول پیشگیری نیاز به برنامه  دکتر نوربالا همچنین به برخی راهکارهای پیشنهادی برای ارتقای سلامت روان اشاره کرد و

ای سلامت جسمی و روانی و درنهایت  های فردی و اجتماعی است و در مرحله بعد غربالگری، انگ زدایی وارزیابی دوره حاکمیتی برای رفع تنش

توانیم بتوانیم با افراد هم درکی بیشتری کنیم می  ها به جامعه است. بر اساس تجربه شخصی هرقدرکمک به افراد در معرض آسیب و برگرداندن آن 

 شناختی در آنان کمک کنیم.های روانبه کاهش بروز آسیب 
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 بیان دیدگاه ها 

ریزی  در ادامه دکترسید رسول میر شریفی رئیس بخش جراحی ایجاد برنامه ارزیابی سلامت جسمی و روانی کارکنان را مهم دانست و گفت: برنامه 

های مختلف کاری مجتمع برای همکاران ضروری است. ما باید اول رفتار خودمان را اصلاح کنیم؛ دیگران از  شناختی در ردههای روانآموزش

 آموزند با دیگران چگونه رفتار کنند.آمیز ما میرفتار احترام

های پیش رو پیشنهادها باید برای رفع چالش  حالهای نوین مقابله کنیم درعیننویسی الکترونیک گفت: نباید با روش وی در خصوص برنامه نسخه 

 الاجل تعیین کرد.شود ضرب و راهکارهای خود را ارائه دهیم. برای اجرای این برنامه نمی 

آماده پیوند کبد مجتمع  رئیس بخش  نسخه دکتر علی جعفریان  برای  این سازی مجتمع  و گفت:  را منطقی خواند  الکترونیک  یک چالش نویسی 

 مجتمع  روماتولوژی  بخش  رئیس  رستمیان  عبدالرحمن  دکتر.نیست  فراهم  آن   سازی کاملرسد فعلاً شرایط برای پیادهنظر می  کشوری است و به

 . کرد تأکید هاآن  تحصیلی  سطوح از نظرصرف  افراد انسانی والای شأن  به  احترام و فراگیران  با صمیمی ارتباط برقراری اهمیت بر  نیز

گیرند  عنوان الگو یاد و تأکید کرد: دیگران از ما یاد می ها و اساتید مجتمع به رئیس بخش غدد و متابولیسم از روسای بخش متی استقا علیرضا دکتر

ها باید ها در بخش پس باید از خودمان شروع کنیم و همواره باید به خود یادآور شویم که خودمان از کجا شروع کردیم. برای سپردن مسئولیت

اند. برخی از رفتارها به ژنتیک، شخصیت و نوع تربیت خانوادگی فرد ند که دارای سلامت روان بوده و خودشان منشأ آرامشافرادی انتخاب شو 

 کننده است. تردید رفتار دوستانه، کلام مهربان و احترام به شخصیت افراد در جذب افراد و الگوسازی بسیار مؤثر و کمکگردد. بی برمی

سرپر صالحی  محمدرضا  چالش دکتر  رفع  به  کمک  و  شناسایی  برای  معاونت  این  اخیر  اقدامات  از  مجتمع  دانشگاهی  امور  معاونت  های  ست 

 شناختی اساتید و فراگیران خبر داد.روان 

های دستی به دلیل مهندس محمدعلی سورکی مدیر منابع مالی مجتمع در پایان با توضیح در خصوص برنامه نسخه الکترونیک گفت: در نسخه

گر از  های بیمهرفع است. بر اساس ابلاغ سازماننویسی الکترونیک قابلشویم که این مسئله در نسخهاشتباهات ثبتی با کسوراتی مواجه میبرخی 

گر های بیمهصورت الکترونیک انجام شود در غیر این صورت از سوی سازمانای، آزمایشگاه و رادیولوژی باید بههای پزشکی هستهاول آبان نسخه

 ها از سوی مدیریت مالی مجتمع اعلام آمادگی کرد.قابل پرداخت نیست. وی همچنین برای آموزش نحوه کار با سامانه مربوطه به بخش 

 

 بازدید رئیس دانشکده پزشکی از گروه های آموزشی فارماکولوژی و ژنتیک 

 بین الملل تاکید دکتر بیگ محمدی بر ارتباط علوم پایه و بالین و افزایش جذب دانشجویان 

شکده رئیس دانشکده پزشکی در بازدید از گروه های آموزشی فارماکولوژی و ژنتیک گفت: ارتباط علوم پایه و بالینی در راس برنامه های کاری دان

 .است
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آبان  ۴سه شنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی؛ دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی پیش از ظهر 

 .از گروه های آموزشی فارماکولوژی و ژنتیک بازدید و از نزدیک در جریان فعالیت های گروه قرار گرفت

 اساتید،   پژوهشی  فیلد  و  علائق  جریان  در   دکتر بیگ محمدی ضمن بازدید از آزمایشگاه های تخصصی و تحقیقاتی گروه در گفت و گویی صمیمی

الملل، ساختار گروه قرار گرفت و اعضای هیات علمی گروه مسائل، مشکلات و دغدغه های خود را مطرح   بین  شآموز  پژوهشی،  آموزشی،  وضعیت

پر هزینه بودن آزمایشات تخصصی، ناکافی بودن تجهیزات، محدودیت منابع و بودجه، نبود بستر لازم برای ارائه خدمات به خارج از دانشگاه  .کردند

 .برای ارتباط میان رشته علی رغم وجود پتانسیل بالا و نیاز جامعه از جمله مسائلی بود که توسط اساتید مطرح شدو کسب درامد، نبود فضای لازم  

پس از صحبت های اساتید گروه،دکتر بیگ محمدی با بیان حمایت دانشکده در راستای رفع مسائل و چالش ها، گفت: حل بخشی از این مشکلات  

وی ضمن تاکید بر درآمد زایی و استقلال   .گروه و استمرار است، باید قدم اول را بردارید راه به مرور باز خواهد شدنیازمند همت جمعی اعضای  

مالی نسبی گروه، اظهار داشت: داشتن منابع مالی مستقل، به هیچ وجه به معنی خودگردانی نیست بلکه با یک قاعده مشخص، اصولی و از پیش 

رئیس دانشکده پزشکی بااشاره به پتانسیل بالای گروه های علوم پایه در پذیرش دانشجوی   .لی داشت و از آن بهره بردتعیین شده میتوان منابع ما

، بین الملل، تصریح کرد: تعیین اهداف، برنامه ریزی و حرکت رو به رشد علی رغم تمام محدودیت های موجود باید سرلوحه کار گروه قرار گیرد

 .ن استترمیم اوضاع نیازمند زما

رایند  دکتر بیگ محمدی در ادامه، ارتباط علوم پایه و بالینی را در راس برنامه های کاری دانشکده عنوان کرد و گفت: برقراری این ارتباط یک ف

تفاهم نامه  وی در پایان با اشاره به   .است که باید موانع را برداشت و من در مقام ریاست دانشکده پشت سر گروه های علوم پایه و حامی هستم

توضیح این که دکتر   .گفت: برنامه بسیار خوبی است، ایراداتی دارد که باید اصلاح و از سر گرفته شود G6همکاری گروه های علوم پایه موسوم به

 .کاشانی معاون آموزش تحصیلات تکمیلی دکتر بیگ محمدی را همراهی کرد
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 ق دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شدمراسم تکریم دکتر علیرضا دلاوری معاون بهداشت ساب

مراسم قدردانی از زحمات دکتر علیرضا دلاوری، معاون بهداشت سابق؛ با حضور دکتر علیرضا اولیائی منش معاون بهداشت، مدیران  

 .های تحت پوشش و کارکنان این معاونت برگزار شدستادی، مدیران شبکه 

 

با حضور دکتر اولیائی منش معاون    ۱۴۰۰آبان    5پزشکی تهران معاونت بهداشت، این مراسم روز چهارشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم  

 .های تحت پوشش و همکاران معاونت بهداشت دانشگاه در سالن مدافعان سلامت این معاونت برگزار شدبهداشت، مدیران ستادی، مدیران شبکه 

های دکتر دلاوری، گفت: این جلسه تودیع ها و تلاش معاون بهداشت دانشگاه ضمن قدردانی از فعالیتدر ابتدای مراسم دکتر علیرضا اولیائی منش  

  نیست بلکه جلسه تکریم و قدردانی از خدمات بزرگمردی به نام دکتر علیرضا دلاوری است که در این مدت شجاعانه در مقابل همه مسائل خصوصا 

و توفیق داد که در ایام مسئولیت، خدمات ارزشمندی را ارایه کند و اجر همه این کارها باخدا است. برای  گیری بیماری کرونا، ایستاد و خدا به اهمه

 .ایشان آرزوی توفیق و سلامتی از درگاه خداوند متعال را خواستارم

هداشت، از اینکه با دکتر  های تحت پوشش، کارشناسان و کارکنان حوزه معاونت بسپس معاون فنی و اجرایی، مدیران ستادی و مدیران شبکه 

وظیفه مشغول بوده و افتخار همکاری با ایشان را داشتند احساس خرسندی  عنوان خادم بهداشت به انجام صورت پیاپی به دلاوری چندین سال را به 

معاون بهداشت آرزوی در ادامه دکتر دلاوری ضمن عرض تبریک خدمت دکتر اولیائی منش در سمت  .کرده و مراتب قدردانی خود را بیان کردند

های تحت پوشش، کارشناسان و کارکنان این معاونت گفت:  سلامتی و توفیق روزافزون برای او کرد و خطاب به مدیران ستادی و مدیران شبکه 

و آسان شد  معاونت بهداشت با همکاری و تلاش خالصانه شما سهل    در این چند سالی که در خدمت شما سروران گرامی بودم سختی کار در حوزه

گیری ها و زحمات شما عزیزان که در این چند سال اخیر خصوصا در شرایط سخت همه دانم که در شرایط کنونی جامعه از تلاش لذا وظیفه خود می 

م با  این مراس .کنم و قدردان لطف و محبت شما باشمفشانی کردید تشکر  کرونا با تمام وجود در صف اول مقابله با این ویروس منحوس جان 

 .اهدای هدایا و پذیرایی به پایان رسید

 

 تکریم رئیس، معاونان و مدیران پیشین دانشگاه 

 دکتر قناعتی: در علم مدیریت نگاه تحلیل گر به آینده و آینده نگری نقش مهمی پیدا کرده است 

تاکید کرد شاگردی که بهتر از استادش نشود    سرپرست دانشگاه در مراسم یکپارچه تکریم دوره پنجم و معارفه دوره ششم هیئت رئیسه دانشگاه 

 .شاگرد خوبی نیست؛ من هم باید سعی کنم برنامه های دانشگاه را بهتر از قبل پیش ببرم
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  دانشگاه   مرکزی  ستاد  دارالفنون  سالن  در   ۱۴۰۰آبان    5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، این مراسم بعدازظهر روز چهارشنبه  

ین، معاون آموزشی پیش  پور،  سهراب  امیرعلی  دکتر  توسعه،   سابق  معاون  بیگلر،   محمود  دکتر  دانشگاه،   سابق  رئیس  کریمی،  عباسعلی  دکتر  از  و   برگزار

 دکتر محمدعلی صحرائیان، معاون پژوهشی پیشین، دکتر رامین کردی، معاون بین الملل سابق، دکتر علیرضا دلاوری، معاون بهداشت سابق، دکتر

محمدحسین پورغریب، معاون دانشجویی فرهنگی سابق، دکتر شهریار نفیسی، رئیس سابق دانشکده پزشکی، دکتر سیدمحمدهادی موسوی، رئیس  

 تر بازرسی و ارزیابی عملکرد دانشگاه و دکتر علیرضا نمازی، مدیر پیشین توسعه سازمان و سرمایه انسانی دانشگاه قدردانی شد. سابق دف

رخ  دلایلی به  ها جاییجابه  از بعضی:  گفت کننددکتر قناعتی با قدردانی از همه کسانی که در سالیان گذشته زحمت کشیدند و همچنان تلاش می 

  بخواهد   اینکه  برای  کند  می  حرکت  ای   مجموعه  یک  وقتی   حقیقتا:  داد  ادامه   وی.ام  داده  انجام  خاصی  ارزیابی  و   منطق   با  را   تغییرات  تک   تک   داده و

را    خود  نیز   من  و   باشد  جدید  نظام  هایسیاست   اساس   بر   باید  تنظیمات  از  بخشی  شود  گرفته  تحویل   دهد  می  رخ  که  سیاسی   تحولات   و   تغییر  با

وی با بیان اینکه شاگردی که بهتر از استادش  متعهد می دانم به قولی که در اجرای برنامه های دولت جدید در پیشبرد دانشگاه داده ام عمل کنم.

 نشود شاگرد خوبی نیست گفت: من باید سعی کنم برنامه های دانشگاه را بهتر از قبل پیش ببرم. 

علم مدیریت، تحولات بسیار زیادی رخ داده ، قبلا سعی می کردند تجربیات گذشته را در آینده و تغییرات آن  سرپرست دانشگاه افزود: اصولا در  

  گذشته   های  مدل  از   آینده  نباید   زیرا  است   کرده  پیدا   مهمی  نقش  تعمیم بدهند اما امروز در علم مدیریت نگاه تحلیل گر به آینده و آینده نگری  

ایی مثل امکانات، نیروی انسانی، بودجه و زمان در اختیار دارد. امروزه کارآیی خیلی مهم است یعنی چیدمانی  ابزاره مدیریت: گفت وی  .کند تبعیت

 . که این ابزارها با حداکثر کارایی به کار گرفته شود

 تاکید سرپرست دانشگاه بر تعهد 

محلال هستند. امروزه مدیریت های مشارکتی و نتیجه محور ارزش  دکتر قناعتی گفت: مدیریت های فرآیندمحور و عمودی در دنیا در حال اض 

زیادی پیدا کرده است و تشویق به کار تیمی و استفاده از اجماع و نه دستورمحوری اساس کارهای سازمانی است. توجه به جنبه های انسانی،  

از مشترک و الهام بخش نقش عمده ای پیدا کرده است. تعهد تعادل میان آرمان گرایی و واقع گرایی و به چالش کشیدن دیگران از طریق چشم اند

و تخصص هر دو بال حرکت مفید کارمندان است تخصص را می توان آموزش داد اما اخلاق محوری و تعهد مسئله ای پیچیده و مهم است که  

 شود. بستگی به تربیت و زمینه های قبلی زیادی دارد. خلاصه آنکه تعهد مهمتر از تخصص ارزیابی می 

از    وی افزود: ما ان شاءالله بنا داریم دانشگاه را در همان مسیری درستی که حرکت می کرده ادامه دهیم قطعا اصلاحات و تغییراتی برای بعضی

 مسائل لازم است که اعمال خواهد شد. پایه های استراتژیکمان تقریبا مشخص شده و حرکتی بدون نقشه راه انجام نخواهد شد. 
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درصد واکسیناسیون مرحله اول در   ۸9قناعتی تصریح کرد: همچنین ما قول دادیم مسئله واکسیناسیون را یک ماهه حل کنیم امروز به  دکتر  

  تهران   آموزی  دانش  منطقه  مردم  درصد  ۸9  که  کردند  ارائه   گزارشی  امروز   محدوده دانشگاه علوم پزشکی تهران رسیده ایم. دکتر اولیایی منش

در صد بوده اند این    7۰این قولی بوده که ما به وزارت بهداشت داده بودیم و دانشگاه های دیگر بیش از    و   شد  انجام  اول  حلهمر  واکسیناسیون

 درحالی است که ما عقب تر از آنها بودیم. 

ردم که ایشان مسئول این کار  نکته دوم اینکه برآنیم که برنامه چهار ساله مان را ببندیم و اینکه چه کار می خواهیم؟ به دکتر فتوحی اعلام ک

 هستند و تدوین و برنامه ریزی را انجام دهند.

 فناوری اطلاعات و بین الملل دو حوزه کلیدی 

  دکتر قناعتی با بیان اینکه اعتقاد دارم اگر فناوری اطلاعات درست شود خیلی از مسائل درست خواهد شد گفت: امیدواریم که بتوانیم طی یک 

 اتی در فناوری اطلاعات ایجاد کنیم که بیمارستانهایمان هوشمند شود و فعالیتهای ستادی و ارتباطی دانشگاه دیجیتالی شود.برنامه یکساله تغییر

زار وی مسئله دیگر را مسئله بین الملل عنوان کرد و افزود: این مسئله برای من و تیم من خیلی مهم است و جزو اهداف دولت و نظام است. صد ه

شورهای اطراف ما هستند که نیاز به آموزش دارند؛ از جبهه مقاومت گرفته تا مردم شریف دیگر و مردم کشورهای ضعیف جهان نفر در اطراف ک

کنند.  استفاده  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  و  کشورمان  های  دانشگاه  امکانات  از  توانند  می  که  جهان  دیگر  کشورهای  و  آفریقا   از 

  خواسته   فتوحی  دکتر  و   ریز  برنامه  ازدوستان  و   ع و پژوهش نافع و عدالت دانست و گفت: برای اینها برنامه داریمدکتر قناعتی بحث دیگر را علم ناف

 .کنند نزدیک  عدالت به را ها فعالیت که ایم

 خانه   مانند  دانشگاه  زیرا  کنند  کمک  ما  به  و  نکنند  قطع  ما  با  را  ارتباطشان  دارم  تقاضا  اند  شده  جا  جابه  که  دوستانی  از:  گفت  دانشگاه  سرپرست

 چیزی  ما   ماست. ختم کلام این که تمام این حرفها زمانی ارزش دارد که ما به آن هدف جمهوری اسلامی که معنویت بود توجه داشته باشیم.

  ما .  است  بوده  معنویت  به  مسئولان  توجهی  بی  از  ناشی  ها،  افتادگی  عقب.  دهد  می  مسئولیت  و  حرکت  برای  امید  و  حوصله  و  صبر  ما  به  که  داریم

 و اعتقاد داریم و تجربه کرده ایم که هر کس با خدا باشد خدا با اوست.  باور

 دانشگاهی که بنای آن را امیرکبیر گذاشت 

و  در ابتدای این مراسم دکتر عباسعلی کریمی رئیس پیشین دانشگاه با بیان اینکه خوشحالم امروز در جمع دوستان و دکتر قناعتی، دوست عزیز  

  امیرکبیر  را آن اولیه بنای  سنگ که دانشگاهی ی خودمان هستیم. دیرینه ام هستم افزود: دانشگاه صد و هفتاد ساله خانه ماست و همگی در خانه

  من   عزیز  برارد  و  دوست  قناعتی  دکتر  امروز  که  دانشگاهی.  شد  تبدیل  تهران   دانشگاه  به  بعد  سال  ۸3  و  گذاشت  پیش  سال   ۱7۰بزرگ حدود  

 .دارد برعهده را آن مسئولیت

 

 عضو یک خانواده بزرگ هستیم 

افراد بسیاری به این دانشگاه آمدند و رفتند و برای آن زحمت  دکتر کریمی دارالفنون را بنیان و ریشه دانشگاه دانست و گفت: در این سال ها  

یم که  کشیدند تا به سالن دارالفنون برسیم و امروز کنار هم جمع شویم. این یادآوری ارزشمند است برای اینکه بدانیم عضو یک خانواده بزرگ هست

 چندصباحی یکی از اعضای خانواده، مسئول هدایت این خانه می شود. 

 کمک   دانشگاه  اداره  به  که  کردیم  خواهش  عزیزی  دوستان   : زمان به سرعت می گذرد حدود چهار سال پیش دانشگاه را گشتیم و ازوی افزود

  متصل   همه .  است  کرده  همکاری به  دعوت   هستند  دانشگاه  دلسوز  که  دیگری   دوستان  از  و   است  خانواده  این  مسئول  عزیزی  برادر  هم  امروز  کنند؛

ن جابه جایی ها هیچ اشکالی ندارد. همین که ما اینجا نشسته ایم دلیل بر این است که پیش از ما عده دیگری  ای .  هستند  بزرگ  خانواده  یک  به

 برای آن تلاش کردند. -پس از جدایی دو دانشگاه -مانند مرحوم دکتر باستان حق
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 خوشحالم در فضای دانشگاه نفس می کشم 

سال است که در فضای این دانشگاه نفس می کشم افزود: من نسبت به جمعی که اینجا نشسته، این    ۴7وشحالم  دکتر کریمی با بیان اینکه خ

سال در فضای دانشگاه نفس می کشم. امیدوارم چند صباح    ۴7که دانشجوی دانشگاه شدم تا به امروز، به مدت    ۱353شانس را دارم که از سال  

ستم بتوانم مانند قبل در دانشگاه خدمت کنم تا بعد با قلب آرام، روح شاد و ضمیری بیدار از خدمت  دیگری که در خدمت خواهران و برادرانم ه

 دوستان مرخص و به دوستان رفته ام ملحق شوم. 

 

 هیچ ای کاشی از گذشته ندارم 

سال گذشته، به صورت تمام وقت  عضو هیئت علمی دانشگاه، فعالیت تمام وقت را شانس دیگر خود در دانشگاه دانست و گفت: در بیش از بیست  

در دانشگاه بودم و تمامی انرژی خود را صرف این راه کردم. وقتی به پشت سر خود نگاه می کنم چه در دورانی که رئیس بیمارستان شریعتی،  

ق خوشحالم و اگر قرار باشد  سالی که مسئولیت دانشگاه را داشتم؛ بدون اغرا   ۴سالی که مرکز قلب را راه اندازی و    ۱6معاون دانشکده پزشکی و  

 دوباره شروع کنم همین راه را می روم و هیچ ای کاشی در دل ندارم. 

  ولی    دادم؛  انجام  کردم  می  فکر  که  را  کارهایی  همه  و  کردم  عمل  خوب  خیلی  اینکه،  نه  البته:  افزود  خود  سخنان   از   بخش  این  تکمیل  در  وی 

قعا از اینکه وقتم را در دانشگاه گذاشتم خوشحالم و امیدوارم دکتر قناعتی وا و دادم انجام دانستم؛ می دانشگاه نفع به  را آن و بود درتوانم هرآنچه

 هم قدر دوستانی که اینگونه در دانشگاه کار می کنند را بداند که می داند. 

 

  دکتر قناعتی، قدر نیروهای خوب را بداند

 نتیجه   که  شده  متقبل  را  بسیاری  زحمات  و  بوده  نوآور  خود ته  رش  در  قناعتی  دکتر:  گفت  و  دانست  خود  رشته  در   نوآور  را  قناعتی  دکتر دکتر کریمی،  

  که   برادری  عنوان  به .  دارد  برعهده  را  تری   سنگین  مسئولیت  و  کند  می  را  کار  این   دیگری  جایگاه  در  امروز  و   است  بازگشته  کشور  و   مردم  به   آن

انشگاه زیاد ولی در عین حال کم هستند را بداند؛ چراکه  د  در  که   خوبی  نیروهای  قدر  کنم  می   خواهش   است  بیشتر  قناعی   دکتر  از  سنم  چندسالی

 آنان در این شرایط وقت می گذارند تا به دانشگاه کمک کنند. 

 

 آرزوی موفقیت برای سرپرست دانشگاه 

درحالی که مسئولیت را واگذار کرده ام همچنان قدردان زحمات دوستان  رئیس پیشین دانشگاه، با بیان اینکه دست تک تک برادران را می بوسم و  

  کشور  اقتصادی  وضعیت  به  توجه  با  هم  قناعتی  دکتر   هستم افزود: دو سال اخر چهار سال پیش، به دلیل همه گیری کرونا شرایط سختی را داشتیم.

دانشگاه کمک    بهتر  اداره  در  کردند  همکاری  به   دعوت   که   دوستانی   و   ن ایشا  به  خداوند   کنم  می   ارزو   و  هستند  روبرو   سختی   شرایط   با   ها   تحریم  و

 کند.

 

 با تمام توان خود به دکتر قناعتی کمک کنید 

  دکتر کریمی در پایان سخنان خود توصیه کرد همه دوستان با تمام توان خود به دکتر قناعتی کمک کنند و افزود: دانشگاه علوم پزشکی تهران 

اول من است و همیشه آن را با رفتارم ثابت کرده ام.توضیح اینکه در پایان این مراسم حجت الاسلام والمسلمین میرمجید  محل زندگی و خانه  

 قریشی در سخنانی با قدردانی از تلاش های رئیس پیشین دانشگاه برای سرپرست جدید دانشگاه آرزوی موفقیت کرد.
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 و معارفه دوره ششم هیئت رئیسه دانشگاه نشست صمیمی و مراسم یکپارچه تکریم دوره پنجم 

  5با حضور دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه در نشستی صمیمی از رئیس، معاونان و مدیران پیشین دانشگاه روز چهارشنبه  

 .در سالن دارالفنون دانشگاه قدردانی شد  1400آبان 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



133 
 

 دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شدساله حوزه آموزش  4جلسه تدوین برنامه 

ساله دانشگاه علوم پزشکی تهران    4ساله حوزه آموزش دانشگاه بر اساس مصوبه هیئت رئیسه و سند سیاستی برنامه    4برنامه  

 .ساله ترسیم کرده است 4تدوین شده و اهداف، استراتژی ها و برنامه های حوزه آموزش دانشگاه را در افقی 

 

با حضور معاون آموزشی دانشگاه،    ۱۴۰۰آبان    5گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی، این جلسه روز چهارشنبه  به  

 .مدیران حوزه آموزش و برخی از صاحب نظران و اساتید آموزش دانشگاه در سالن شورای حکیم برگزار شد

ای در مسیر تحول و نوآوری مطرح کرد و گفت: این  ساله حوزه آموزش دانشگاه را برنامه   ۴برنامه دکتر سیدفرشاد علامه معاون آموزشی دانشگاه، 

های ها و برنامهساله دانشگاه علوم پزشکی تهران تدوین شده و اهداف، استراتژی   ۴برنامه بر اساس مصوبه هیئت رئیسه و سند سیاستی برنامه  

 یم کرده است. ساله ترس  ۴حوزه آموزش دانشگاه را در افقی 

ایم و این برنامه در مسیری رفت و   وی در خصوص متدولوژی تدوین و نگارش این برنامه گفت: ما برای تهیه این برنامه از چهار منبع بهره برده 

گاه، در گام دوم برگشت بین این منابع برای طرح در این جلسه آماده شده است. در اولین گام مصاحبه با خبرگان و دست اندرکاران آموزش دانش

 موجود  مستندات  سوم  گام  در  ،(…بررسی اسناد بالادستی )اهداف کلان ریاست محترم دانشگاه، برنامه تحول و نوآوری در آموزش علوم پزشکی و

دی مدیران حوزه های پیشنهامورد مطالعه قرار گرفت و در نهایت برنامه  ۱396-۱۴۰۰  زمانی  بازه  در  آموزش  حوزه  عملکرد  گزارش  و   برنامه  جمله  از

شود ماحصل این متدولوژیست که بعد از دریافت نظرات اساتید در    آموزش دریافت و جمع بندی شد. آنچه در این جلسه به مشورت گذاشته می

 صورت نیاز اصلاحات لازم بر روی برنامه انجام و برای تصویب به هیئت رئیسه دانشگاه ارسال خواهد شد. 

گانه این سند پرداخت و گفت: این اهداف به طور کلی شامل تربیت سرمایه انسانی توانمند، خلاق و    9علامه به ارائه اهداف  در ادامه جلسه دکتر  

ویی  متعهد، جهت دهی آموزش دانشگاه به سوی آموزشی جامعه نگر، ارتقای کیفیت آموزش، تامین نیاز کشور در زمینه رشته مقاطع با رویکرد پاسخگ

های دانشگاهی، تامین حمایت مطلوب از دانشجویان و یاستگذاری، برنامه ریزی و آموزش مبتنی بر شواهد، گسترش همکاریاجتماعی، تحقق س

 ها و در نهایت تسهیل در روند ارائه خدمات آموزشی خواهد بود.دانش آموختگان، ارتقای کمی و کیفی سرمایه انسانی، منابع و زیرساخت 

هایی در نظر گرفته شده است که با همکاری متولیان عرصه آموزش    ک از این اهداف راهبردها و در ذیل آن برنامهوی ادامه داد: برای تحقق هری

 و یاری خداوند متعال سعی خواهیم کرد طی مدت این چهارسال به این اهداف دست یابیم. 

راهبرد در نظر گرفته شده است از    ۱۲ف کلان آموزش  معاون آموزشی دانشگاه در تصریح راهبردهای حوزه آموزش اعلام کرد: برای تحقق اهدا

های پیش رو، تقویت پاسخگویی اجتماعی آموزش در دانشگاه، استقرار و تثبیت نظام ارتقا و  های آموزشی، برنامه جمله تدوین و بازنگری برنامه 
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وزش، توسعه هدف مند و نظام مند ارتباطات بین المللی، های مرتبط با حوزه آمتضمین کیفیت آموزشی، مبتنی بر فناوری ساختن فرآیندها و فعالیت

های مختلف برقراری تعادل بین آموزش بالینی و حقوق بیمار، جهت دهی نظام ارتقای مرتبه اعضای هیئت علمی دانشگاه به سمت تعادل بین نقش 

دی از فراگیرندگان دانشگاه، چابک سازی یک عضو هیئت علمی، اصلاح وضعیت تعریف وظایف اعضای هیئت علمی دانشگاه، حمایت چند بع

های آموزشی دانشگاه و توسعه سرمایه انسانی، توسعه منابع و  ها و بیمارستانها و فرآیندهای مدیریت آموزشی در ستاد، دانشکدهساختار، فعالیت

لازم است حاضرین در جلسه در خصوص هر هایی نیز در نظر گرفته شده است که    باشد که در ذیل هر راهبرد برنامههای آموزش میزیرساخت

 ها نظرات و پیشنهادهای اصلاحی خود را ارائه دهند. یک از این اهداف، راهبردها و برنامه 

، مرجعیت علمی و استفاده اجتماعی  عدالت  قبیل  از  مسائلی  و  کردند  بیان  را  خود  انتقادات  و  پیشنهادها  ها،  دیدگاه   سپس هریک از اعضای جلسه

از   حرفهبهینه  تعهد  طرح  موجود،  رشته شرایط  بین  آموزش  گسترش  مطالب،  سازی  شفاف  برنامه،  در  نوآوری،  ای  و  تحول  همگرایی،  و  ای 

در انتهای .المللی سازی و ارتقای جایگاه اعضای هیئت علمی را مطرح کردند های آموزش مجازی، بیناستانداردسازی آموزشی، ارتقای زیرساخت

  ساله با توجه به پیشنهادات اعضای جلسه اصلاح و برای تصویب به هیئت رئیسه دانشگاه ارسال شود.  ۴جلسه مقرر شد برنامه 

 

 بازدید سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران از پروژه در حال ساخت بیمارستان شریعتی 

مهندس بهزاد مکری مدیر    دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه به همراه دکتر احمدرضا جمشیدی، رئیس بیمارستان شریعتی و

 .دیدن کرد 2دفتر فنی و نظارت بر طرح های عمرانی دانشگاه از پروژه در حال ساخت بیمارستان شریعتی 

 

باحضور دکتر حسین رفعتی، مدیر   ۱۴۰۰آبان    6به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، درنشستی که در جریان بازدید روز پنجشنبه  

ایی  بیمارستان شریعتی و عوامل اجرایی پروژه برگزار شد، پس از خوشامدگویی دکتر جمشیدی به دکتر قناعتی و همراهان او، گزارشی از روند اجر

 مدیر پروژه گزارش جامعی از پروژه و موانع و مشکلات پیش رو و همچنین مزایای این پروژه بیان کرد. پروژه از ابتدا تاکنون ارائه شد.

 مشکلات  و  ها  سختی  مدیریت  و  مقدس  دفاع  دوران  از  خاطراتی  آنان،  به ر قناعتی هم با قدردانی از تلاش مجریان این پروژه و گفتن خداقوت  دکت

 کمتر  در  خدا  امید  به  تا  کرد  خواهیم  پروژه  روی  پیش  موانع  رفع  صرف  را  دانشگاه  همکاران  خود  و  توان  تمان:  داشت  اظهار ن زمان بیان کرد و  آ  در

 . تخدم مردم به بتواند و  برسد برداری بهره به پروژه این آینده یکسال از
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 « ابقای »مدیر برنامه ریزی منابع مالی، بودجه و پایش عملکرد« و »سرپرست مدیریت امور حقوقی دانشگاه
رامین رحیم نیا، »مدیر برنامه ریزی  دکتر سید ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه در احکام جداگانه دکتر  

منابع مالی، بودجه و پایش عملکرد دانشگاه« و شاهین ساحلی، »سرپرست مدیریت امور حقوقی دانشگاه« را در سمت هایشان ابقا  

 .کرد

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن حکم ابقای دکتر رحیم نیا آمده است:

 

 ر رامین رحیم نیا جناب آقای دکت

 مدیر محترم برنامه ریزی منابع مالی، بودجه و پایش عملکرد 

 با سلام و احترام، 

 "مدیر برنامه ریزی منابع مالی، بودجه و پایش عملکرد دانشگاه  "نظر به تعهد، سوابق و تجارب ارزشمند جنابعالی، به موجب این ابلاغ به عنوان  

 داوند متعال و رعایت جوانب شرعی و قانونی نسبت به انجام امور محوله اقدام نمایید.ابقاء می گردید. تا با استعانت از خ

سازنده با    امید است با تائیدات الهی و در سایه تلاش روزافزون و با بهره گیری از ابزارهای نوین مدیریتی، توانمندی ها و امکانات موجود و تعامل 

توفیق روزافزون جنابعالی را    زمان، گام های بلندی در جهت تحقق برنامه های دانشگاه بردارید.واحدهای محیطی و واحدهای مرتبط خارج از سا

 از درگاه حضرت باریتعالی خواستارم.

 متن حکم شاهین ساحلی هم به شرح زیر است: 

 جناب آقای شاهین ساحلی 

 وکیل و مشاور محترم حقوقی دانشگاه 

 با سلام و احترام، 

  "  دانشگاه  حقوقی  امور  مدیریت  سرپرست "ارزشمند، تجارب و توانمندی های جنابعالی بدینوسیله به موجب این ابلاغ به سمت  با عنایت به سوابق  

 . ورزید اهتمام ذیل امور به نسبت دلسوز متعهد، نیروهای تجارب از گیری بهره  و عمل دقت با  تا شوید  می ابقاء

 منافع و مصالح دانشگاه در کلیه مراجع قضایی  از مفید و موثر دفاع -1
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  انسجام   و   حقوقی  دعاوی  از  حداکثری  پیگیری  جهت  دانشگاه  خدماتی  آموزشی،  مختلف  واحدهای  حقوقی  زنجیره  کارآمدسازی  و  تکمیل -2

 دانشگاه در قضایی محاکم به  پاسخگوئی

 ید جد تکنولوژیهای از استفاده و رسانی بروز  جهت در تلاش -3

 حقوقی های مشاوره قالب در دانشگاه حقوق استیفای جهت حقوقی کارآمد نیروهای کارگیری به -4

 حقوقی اسناد و سازی مستند فرآیندهای تکمیل -5

 سازمان  حقوق حفظ جهت در...  و  ها نامه تفاهم ها، بخشنامه قراردادها، انواع تنظیم در جدی مشارکت -6

جمهوری اسلامی، با اتکال به خداوند متعال و رعایت جوانب شرعی و قانونی در ظل توجهات ه در راه خدمت به نظام مقدس  پیوست  است  امید

 حضرت ولی عصر )عج( و در راستای نیل به اهداف دانشگاه موفق و پیروز باشید.

 

 بخشی عنوان رئیس دانشکده توانآبادی بهمراسم تکریم دکتر هادیان و معارفه دکتر خاتون

مؤلفه، نیروی انسانی توانمند و مدیرانی که مجموعه را خوب هدایت کنند موجب کارایی و اثربخشی مجموعه خواهد  دکتر قناعتی: دو  

 شد

بخشی، از دستاوردهای علمی و پژوهشی  سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید دانشکده توان 

 .دانشکده تقدیر کرد

 

عنوان  آبادی بهروابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم تکریم دکتر محمدرضا هادیان و معارفه دکتر سید احمدرضا خاتونبه گزارش  

 بخشی برگزار شد.تئاتر دانشکده توان در سالن آمفی ۱۴۰۰بخشی صبح روز شنبه هشتم آبان رئیس دانشکده توان 

را با سروده قاآنی »عید رمضان آمد و ماه رمضان رفت / صد شکر که این آمد و صد حیف که آن  در این جلسه دکتر قناعتی طلیعه سخنان خود  

الله )ص( درباره امور دنیا این است که من رفت« آغاز کرد و گفت: این جایگاه و همه امور دنیا، یک امتحان و یک گذر موقت است و تعبیر رسول 

 کنم. د حرکت می سواری هستم که ساعتی زیر درختی استراحت و بع

 های علمی تطبیق هوشمندانه با پیشرفت 

شده و جای خود را به مدیریت هرحال دوره مدیریت عمودی تمامه ب: گفت مدیریتی حوزه در هاغربی  گرایانهمادی رویکرد نقد با دانشگاه سرپرست

و پروژه محور شده است و با ورود فضای مجازی و امکانات  های استخدامی در دنیا تغییر کرده  مشارکتی، نتیجه محور و افقی داده است حتی روش
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درایت    دیجیتال سبک و سیاق بسیاری از فرایندها تغییر کرده است. ما هم باید خودمان را با شرایط موجود تطبیق دهیم تطبیقی که هوشمندانه و با

 گویند بپذیریم.ها میباشد نه اینکه هر آنچه غربی 

میلادی    ۱۸۰۰ان خود به نظریه توماس رابرت مالتوس درباره رشد جمعیت اشاره کرد و گفت: ایشان در ابتدای سال  دکتر قناعتی در تکمیل سخن

عنوان  ها به آن پایبند باشند چراکه امروزه جمعیت به حل پیشرفت نیست اما این رویکردی نبود که خود غربی به دنیا القا کرد افزایش جمعیت راه 

شود. کشورمان نیز اوایل انقلاب رشد خوبی داشت اما بعدها دچار اشتباهی شدیم ، رشد و توسعه کشورها محسوب میکننده اقتدارشاخص تعیین 

 دانیم که اصلاح این روند کار دشواری است. یا کمتر از آن رسیده و می  6/۱که جبران آن کار سختی است. نرخ رشد جمعیت ایران به 

 موافق تغییرات ناگهانی نیستم 

صورت پایلوت باشد افزود: معتقدم سیستم موجود بهترین سیستمی است که وجود  سرپرست دانشگاه، بابیان اینکه هر تغییر در سیستم ابتدا باید به 

 صورت پایلوت ثابت کنیم سیستم جدید بهتر از قبل است.چیز را به هم بزنیم مگر اینکه به باره همهیکدارد و نباید به 

 

 بخشی با سجایای علمی و اخلاقی بسیارپیشین و جدید دانشکده توانروسای 

بخشی را دارای سجایای علمی و اخلاقی بسیار توصیف کرد و گفت: دو برادر بزرگی که کار را  دکتر قناعتی روسای پیشین و جدید دانشکده توان 

ف کنم. با توجه به مصداق »وَهوَُ مَعکَمُْ أیَْنَ مَا کُنتُمْ« »هرکجا باشید یک تعریدانم از کدامتحویل دادند و گرفتند سجایای بسیاری دارند که نمی 

ها باعث وقفه در کارمان شود. ما باید کارمان را درست انجام دهیم و این ویژگی  خدا باشماست« نباید تعریف دیگران برایمان مهم باشد و بدگویی 

 کند. نیکوکاران را ضایع نمی  خداست »لاَ یضُِیعُ أَجْرَ الْمُحسْنِِینَ« که پاداش

 بخشی، توانمند در کشوردانشکده توان 

های دهد که توانمندیبخشی نشان می های دانشکده توان بخشی گفت: گزارش فعالیتسرپرست دانشگاه، با اشاره به عملکرد موفق دانشکده توان 

مجله دو  دارد.  وجود  دانشکده  این  در    دانشکده،   این  در  شدهثبت  اختراعات  و  ابداعات  ندارد؛  مشابه  نایرا  در  دانشکده  این Scopus بسیاری 

 . است  عالی بسیار دانشکده اقدامات سایر و المللبین حوزه هایفعالیت

 

 برنامه دانشگاه در حوزه عمرانی 

ساختمان   ۱5اطراف دانشگاه حداقل  های عمرانی دانشگاه باید بر اساس برنامه جامع دانشگاه باشد؛ گفت:  دکتر قناعتی با تأکید بر اینکه پروژه

شود کاربرد و خروجی لازم را ندارد؛ بر این اساس به فکر تجمیع این  ها میای که صرف نگهداری آن کوچک وجود دارد که با توجه به هزینه

 داریم ولی نباید عجله کنیم.هایی هم در این زمینهها هستیم و برنامهساختمان

 

 ید ظاهر آن حفظ شود دانشگاه، گنج تاریخی که با

با کمک دانشگاه تهران، پردیس دو   با اشاره به برنامه توسعه دو دانشگاه تهران و علوم پزشکی تهران گفت: تصمیم داریم  سرپرست دانشگاه 

هم حفظ  د ظاهر آنبهای تاریخی است و بایکه نمای تاریخی مجموعه به هم نخورد زیرا دانشگاه تهران گنج گران طوریدانشگاه را توسعه دهیم به 

 شود. 

 در امکانات دانشگاه انحصارطلبی نداریم 

ها وجود داشته باشد افزود: بین اساتید و کادر آموزشی دانشگاه بخشی به بیمارستاندکتر قناعتی با تأکید بر اینکه نباید مانعی برای ورود کادر توان

که استادان دانشگاه به این محیط دارند و نسبت به آن ابراز محبت و برای  احساس همبستگی بسیار خوبی وجود دارد و این به دلیل عرقی است  

بخشی هرکجا با مشکل مواجه شدید اعلام کنید که برای حل آن  کنند. شما هم در دانشکده توانکمک به پیشرفت دانشگاه اعلام آمادگی می

رای اعضای این مجموعه باز باشد و اگر نادر افرادی بخواهند انحصارطلبی بخشی دانشگاه باید بمداخله کنیم. راه استفاده از تمامی امکانات توان 

 تحمل نیست. کنند برای من قابل
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 های کارایی و اثربخشی دانشگاه مؤلفه

وعه  سرپرست دانشگاه، با اشاره به اینکه موفقیت به تلاش جمعی بستگی دارد افزود: مجموع دو مؤلفه، نیروی انسانی توانمند و مدیرانی که مجم

آیم رشد داشته  های دانشکده تا پایان سال آتی که دوباره به اینجا می را خوب هدایت کنند در کارایی و اثربخشی مهم است و انتظار دارم شاخص

 باشد. 

 فرهنگ اسلامی و حفظ احترام و حرمت دیگران 

دانم و اعتقادی بیان کرد و گفت: خود را رئیس دانشگاه نمی   های خودهای مختلف دانشگاه را ازجمله برنامهدکتر قناعتی حضور در فیلد و مجموعه

م حری  احترام،  حفظ  دادخواهی.  هستم  شما  کنار  در  کنندههماهنگ  یک  عنوان به   من.  ندارم  آمده  وجود  به  که  مرئوسی   و  رئیس  تشریفات  و VIP به

 مدعیان دموکراسی باید آن را از اسلام بیاموزند.دیگران و پرهیز از تهمت، فرهنگی است که اسلام به ما یاد داده است و 

 

 بشریت امروز و کمبود معنویت

های الهی هستند و امروزه بشریت، کمبود  های واقعی، ارزش ایم کارکنیم و نباید تهمت در کارها باشد افزود: ارزشدکتر قناعتی بابیان اینکه ما آمده

شود. خوشبختانه ما نعمت بزرگی به نام اسلام  فلسفه زندگی معنوی و اجتماعی دچار انحراف میمعنویت دارد. انسانی که در مسیر صحیح نباشد در  

 های مختلف شده است. داریم که باعث به وجود آمدن تحولات بزرگی در زمینه 

 

 پیشرفت علمی با تلفیق فرهنگ ایرانی اسلامی 

رهنگ ایرانی اسلامی گفت: پس از تلفیق فرهنگ ایرانی و اسلام، ایران در  های پیشرفت علمی کشور با تلفیق فسرپرست دانشگاه با اشاره نمونه 

د  چن   معادلات  ٔ  پزشکی، خوارزمی در الگوریتم و ریاضیات و خیام درزمینهعلوم مختلفی رشد کرد که نمونه آن ابوعلی سینا، ابن هیثم در چشم

کم  فرهنگ الهی به وجود آمده است لذا نباید داشته بزرگ معنویت را دست  مجهولی و بسیاری از دانشمندان بزرگ دیگر بودند. این افتخار باوجود

 بگیریم و باید به گسترش فرهنگ صحیح و نه فرهنگ چاپلوسانه کمک کنیم.

 

 بخشی ستاره درخشان کشور و منطقه دانشکده توان 

عنوان ستاره درخشان ایران بلکه منطقه و  تنها بهنه بخشی  سرپرست دانشگاه در پایان سخنان خود با تأکید بر اینکه کمک کنیم دانشکده توان 

بخشی  های اصلی دانشگاه و حتماً روی آن کارخواهیم کرد. دوستان دانشکده توان المللی جز استراتژی های بینجهان شناخته شود گفت: برنامه 

 یان کنند.های مختلف بطور مستقیم با من در ارتباط باشند و نظرات خود را در حوزهتوانند به می

 

 ای« نیاز دارد »دانشگاه محل تعالی« است که »اقدام جبهه 

رئیسه دانشکده، با اشاره به اینکه ما  دکتر محمدرضا هادیان ضمن عرض سلام و خوش آمد گویی به سرپرست دانشگاه، همکاران و اعضای هیئت 

رسم امانت که دوساله آن در دوران  سپاریم؛ گفت: سه سال و هشت ماه به دیگری می رسم امانت؛ امانت را به فرد  دار هستیم و به در دانشکده امانت 

 رئیسه در دانشکده مشغول خدمت بودم. کرونا بود با همراهی اعضای هیئت

ارکنان و علمی کدهنده تلاش بی حد اعضای هیئت وی افزود: در حیطه آموزش، برای چهار سال نفر اول یا دوم در دانشگاه شدیم که این »نشان 

 دانشجویان« بوده است. 

ی اجزای دانشکده و  الملل، همراهی و همکاری دقیق همه های معاون بین فداکاری الملل که نتیجهی آموزش بین دکتر هادیان ادامه داد: در حیطه

ن دانشجویان به نحوی خوب درخشیدند الملل در سطح کارشناسی ارشد داریم. ایدانشجوی بین  7۲ویژه معاونت آموزشی دانشکده بود، هم اکنون  به 

 که وقتی به کشور خود بازگشتند مستقیم دانشیار شدند چرا که تعداد زیادی مقاله کارکرده بودند. 
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بخشی سراسر کشور اول بود این تلاش  های توانوی تصریح کرد: در زمینه پژوهش برای سه سال پیاپی اچ ایندکس این دانشکده در بین دانشکده 

 بخشی دانشگاه است.نشکده توان اهالی دا

میلیون    ۲۰۰ی معاونت مالی و اداری شرایط به نحوی بود که درمانگاه فیزیوتراپی که حداکثر درآمدش حدود  دکتر هادیان خاطرنشان کرد: در حیطه

عنوان یک  بخشی بهنگاه دانشکده توان میلیون تومان در دوران کرونا رسید.دکتر هادیان با اشاره به اینکه درما  ۲۰۰تومان بود به یک میلیارد و  

بی ورزشی«  آسیب  »فیزیوتراپی  میسانتر  دانشگاه  از  خارج  دانشجویان حتی  از  زیادی  تعداد  شد:  یادآور  است؛  شده  درمانگاه  خواهند  نظیرترین 

ی از دلایلی است که ما اصرار داریم اعضای  کنند و این یکهایشان را در این درمانگاه و دانشکده انجام دهند و به این مکان مراجعه مینامهپایان

کنم که در اداره دار بعدی دانشگاه توصیه میها حضور داشته باشند.وی گفت: در این فرصت مغتنم به امانتعلمی دانشکده در بیمارستانهیئت

اقتصادی   علمی،  تولید  بیشترین  بتوانیم  که  کنند  بهینه  استفاده  همکاران  همه  مشارکت  از  بیاوریم. دانشکده  دست  به  را   ...  و 

علمی افرادی بودند که من از این عزیزان خواهش کردم که قبول دکتر هادیان به آینده پروری دانشکده اشاره کرد و افزود: برخی از اعضای هیئت

آبادی و ...  اب آقای دکتر خاتون مسئولیت در دانشکده داشته باشند و انصافاً خوب درخشیدند، از جمله؛ سرکار خانم مهری، سرکار خانم خدامی، جن

است.  گردونه  در  دور  این  بسپارم  دیگری  فرد  به  باید  را  امانت  این  و  است«  امدادی  »دو  قناعتی  دکتر  آقای  جناب  عزیز  استاد  قول  به   و 

یش( تلاش کرده بودیم تا ای از حدود )بیست سال پوی در ادامه به موضوعات دیگر )مطالبات دانشکده( اشاره کرد و گفت: زمینی برای دانشکده 

از مجلس شورای اسلامی گرفتیم، اما    ۱39۸اینکه سه سال پیش تقریباً موفق شدیم در کمپ اصلی دانشگاه آن را تأمین کنیم و بودجه آن را سال  

مذاکره شود تا بتوانیم به  خصوص در زمان شهردار وقت )دکتر حناچی( با مشکلاتی روبرو شدیم، خواهش دارم با دکتر زاکانی شهردار تهران دراین 

های بزرگ دانشگاه از جمله؛ مجتمع درمانی امام )ره(، بیمارستان شریعتی و  بخشی باید در کنار بیمارستان آن جامعه عمل بپوشانیم. دانشکده توان

ندها تسهیل شود »دانشگاه محل  عنوان مدیر جبهه و جنگ خواهش دارم کمک کنید که این فرایای دورافتاده. از شما به ... باشد نه در منطقه 

 ای« نیاز دارد.تعالی« است که »اقدام جبهه 

 

گنجد اری نمیوی در پایان با بیان اینکه تعداد زیادی کارمند در دانشکده باسابقه بیست سال به بالا قراردادی هستند؛ یادآور شد: این با هیچ آیین ک

ان بگذاریم اما بر حسب حکم مهربانی و عقل تکلیف این همکاران که ذخائر ارزشمند  خواهیم خدایی نکرده بار بزرگی را روی دوش مدیرنمی

 شوند را به نحو شایسته و بایسته مشخص کنیم.سازمان محسوب می

باتوجه به دکتر قناعتی پیشنهاد داد  باتجربه« را در  وی  اساتید  اساتید باتجربه در دانشگاه گنجینه هستند؛ »کانون  اینکه  دانشگاه و دانشکده  به 

 پیش برد و این آرزوی همه ماست. توان به اندازی کنند چرا که کشور را باتدبیر، علم، دیانت و ... می راه

آبادی که معاون پژوهشی همین دانشکده بودند را از خداوند بزرگ مسئلت دارم، مطمئن هستم باهمت  موفقیت فراوان را برای آقای دکتر خاتون 

 درستی ترسیم خواهند کرد.های این دانشکده را به افق اهالی دانشکده 

 امروز دنیا، دنیای توانبخشی است 

دکتر احمدرضا خاتون آبادی رئیس دانشکده توانبخشی ضمن خیرمقدم به سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و حاضرین جلسه گفت: در حوزه  

ینی و رهنمودهای نهج البلاغه و دستورات امام علی علیه السلام به مالک اشتر که  تغییرات بهتر است مسیرهایی که طی می کنیم از آموزه های د

ر  بسیار تامل برانگیزاست باشد همچنین مواردی مانند اخلاق و رهبری و حوزه هایی که در رابطه ما مشورت وجود دارد سرلوحه کارهای خود قرا

 دهیم. 

 کنیم   حفظ   را  تعادلش  بخواهیم  که  زمانی  تا  که  است  ای  دوچرخه  مانند  زندگی  محیط» وی افزود مسیری که حرکت می کنیم به قول انیشتین  

 .دهیم ادامه سرعت   به  را مسیر این بتوانیم باید دارد وجود جهانی جامعه در که شرایطی به  توجه  با کنیم« حرکت با باید
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بتوانیم با همکاری اعضا و تیم دانشکده توانبخشی درابعاد مختلف نبخشی چون ازقبل عضو تیم بوده ام، امیدوارم  توا  درخصوص:  کرد  تصریح  وی

 ملی و بین المللی برای پیشبرد اهداف این مسیر تلاش بیشتری بکنیم که در سطح ملی نیازمند فعالیت های زیادی داریم.

طی کردن به سمت پیشرفت است و از آنجائی  وی با بیان اینکه امروز دنیا، دنیای توانبخشی است افزود: علم پزشکی تمام مسیر خود را درحال  

 که دنیا به سمت سالمندی پیش می رود باید سطح کارآیی دانشکده بر اساس نیاز های در حال تغییر جامعه ارتقا یابد.

 

معاون درمان دانشگاه بر اجرایی شدن مصوبات جلسات هم اندیشی با بیمارستان ها به منظور بهبود کیفیت  

 کرد ارائه خدمات تاکید

هم  چالش جلسه  رئیس  اندیشی  پور  طالب  دکتر محمد  دانشگاه،  درمان  معاون  ناطقی  دکتر سعید  با حضور  سینا  بیمارستان  های 

 .بیمارستان و سایر اعضا برگزار شد

 

های موجود بیمارستان سینا با حضور دکتر  اندیشی پیرامون چالشبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، نشست هم

آبان    ۸سعید ناطقی معاون درمان، دکتر محمد طالب پور رئیس بیمارستان، مدیران و روسای ادارات معاونت درمان و تیم مدیریتی بیمارستان شنبه  

 .برگزار شد ۱۴۰۰

 ظرفیت مناسب بیمارستان سینا در گردشگری سلامت  

شود با بازدیدهای  ای که انجام می ها و مشکلات موجود در بیمارستان دانست و گفت: بازدیدهای دورهدکتر ناطقی هدف از جلسه را احصا چالش

ها و مشکلات بیمارستان  ارستان، از این لحاظ است که از چالشنظارتی و فنی متفاوت است. علت حضور ما با تیم کامل معاونت درمان در بیم

ها کمک کنیم مطلع شویم. گاهی اقدامات اصلاحی باید در معاونت درمان صورت  توانیم در تسریع آن مرتبط با معاونت درمان یا مسائل که ما می

رئیسه دانشگاه مطرح خواهد شد. به دنبال اجرایی ها در هیئتنگیرد و گاهی این اصلاحات در بیمارستان انجام شود. گزارش جلسات با بیمارستا

 .شدن مصوبات هستیم و این جلسات جنبه نمایشی ندارد

تواند  های بسیاری کردیم، بیمارستان سینا پتانسیل خوبی در این زمینه دارد و میوی افزود: در معاونت درمان در بحث گردشگری سلامت تلاش 

پزشکان و پرستاران را تا حدی از این طریق برطرف کند. در این جلسات ما بیشتر شنونده خواهیم بود. یکی از اقداماتی که  های مالی برای چالش

ها  اندازی این ارزیابی ها نیاز به راهویژه در پرداختیمنظور تحقق عدالت به در معاونت درمان انجام خواهیم داد ارزیابی کیفی عملکرد پزشکان است. به 

 .مداری
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 چالش های موجود در بیمارستان سینا

های موجود پرداخت و گفت: در برنامه توسعه بیمارستان به دنبال  دکتر طالب پور ضمن خوشامدگویی به دکتر ناطقی و تیم همراه به بیان چالش

های ما درآمد کارکنان بیمارستان و چالشترین  یابد. در حال حاضر از بزرگارتقا بافت بیمارستان هستیم که مشکل انتقال بیماران نیز کاهش می

توانیم اقدامات تشویقی برای کادر درمان داشته باشیم،  نیروهای درمان است. اگر دانشگاه اختیار بیشتری در درآمدهای بیمارستان به ما بدهد، می

ه بر مسائل مالی با اقدامات معنوی همچون  کنند. علاوها که فشار کاری و روانی بسیاری را تحمل میمخصوصاً در حیطه پرستاری و رزیدنت

 .توان انگیزه ایجاد کردتقدیرنامه یا مسافرت رایگان می 

های ما بافت فرسوده بیمارستان و فشارهای شهرداری است که باید به دنبال راهکار باشیم، توسعه پارکینگ بیمارستان  وی افزود: از دیگر چالش 

های  خیز بودن منطقه، توسعه بخش توسعه بیمارستان بسیار ضروری خواهد بود. موضوع دیگر با توجه به بحران   های آینده با توجه بهویژه در سالبه 

 .باشدهای بیمارستان میاست که از اولویت  ICU مراقبت ویژه

 استفاده از اپلیکیشن موبایل راه موفقیت نسخه نویسی الکترونیک 

ها شده در درمانگاهمسلط به مهارت رایانه و اقدامات الکترونیک منجر به ارتقا کیفیت خدمات ارائه رئیس بیمارستان سینا اظهار داشت: حضور منشی   

نویسی الکترونیک از طریق  ها را انجام دهند کمبود داریم. اجرایی شدن نسخهها بسیار است و نیروی انسانی که ثبت دادهشود. تعدد سامانه می

ر علی گنجعلی خان مدیر درمان دانشگاه ضمن تشکر از تیم مدیریتی بیمارستان گفت: با وزارت خانه در  دکت.اپلیکیشن موبایل مسیر خواهد بود

ها کمتر شود. در خصوص راهنمای بالینی وزارت بهداشت برای هر خدمت  ها متصل شود تا چالشبیمارستان HIS ها باتعامل هستیم تمام سامانه 

های مختلف دستورالعمل  شود و لازم است گروهکه اگر خدمتی طبق این استانداردها نباشد مشمول کسور میاستاندارد و راهنمای بالینی تدوین کرده  

 .مربوطه را مطالعه کرده و رعایت کنند و حتی ممکن است برخی فرایندهای درمانی تغییر کند

های بزرگ دانشگاه  شت مشترک است اما در بیمارستانمدیر درمان دانشگاه اظهار داشت: کمیته اقتصاد درمان، دارو و تجهیزات در وزارت بهدا

 خواهیم این فرایند تداوم داشته باشد شود که می صورت مجزا برگزار میهمچون سینا به 

توسط رزیدنت و پزشکان    ۱9دکتر محمدرضا جعفری مدیر نظارت و اعتباربخشی معاونت درمان پیرامون فرآیند ویزیت بیماران مبتلابه کووید  

 .ها توضیحاتی را ارائه کردتفاوت این مدل در بیمارستان سینا با سایر بیمارستان  عمومی و

های سیمین رنجبران مدیر امور پرستاری دانشگاه ضمن تشکر از نگاه مثبت تیم مدیریتی بیمارستان در خصوص کادر پرستاری به بیان چالش

صورت ویژه در شیفت عصر و شب که بتوان به امکانات رفاهی برای پرستاران به های سکته قلبی، کمبود کمک بهیار و  همچون کمبود نیرو در بخش 

است بالا  پرستاران  رضایتمندی  بیمارستان  این  در  خوشبختانه  گفت:  و  پرداخت  کرد،  استفاده  موجود  فضاهای  از  کاربری  تغییر  با  و   .بهینه 

گفت: تجهیزات پزشکی و جایگزین کردن تجهیزات؛ کمبود نیروی    های موجوددکتر مهدی ابراهیمی معاون درمان بیمارستان در خصوص چالش

های کشوری فاصله زیادی دارد و مشکلات ویژه در قسمت خدمات، بیماریار و کمک بهیار که با استانداردهای اعتباربخشی و دستورالعملانسانی به 

 .های موجود در بیمارستان استتهیه دارو ازجمله چالش

مشاور رئیس بیمارستان در خصوص پروانه بیمارستان و نکاتی که معاونت بهداشت مطرح کردند نکاتی را بیان کرد. مخبر در  مهندس هادی مخبر  

 .نویسی الکترونیک را در بخش انجام داده و کار را سروسامان دهیمتوانیم نسخه ها میصورت داشتن سیستم در بخش 

 .های بیمارستان تأکید کردانی و نیاز بسیار با توجه به پراکندگی ساختمانمینا نجفی مترون بیمارستان بر کمبود نیروی انس

مریم رادین منش رئیس اداره اقتصاد بیمه و استاندارد به گزارش عملکرد درآمد اختصاصی، تخصیص عملکرد مصدومان ترافیکی، کاهش فرانشیز  

مهندس مهرنوش لطفی مسئول اداره تجهیزات پزشکی گفت: در  .پرداختالعلاج  هزینه کرد، عملکرد مقیمی، نیازمندان و بیماران خاص و صعب
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های تجهیزات پزشکی را به معاونت  امنا نیاز است. زمان برگزاری کمیتهبسیاری از موارد برای دریافت تجهیزات پیگیری مستمر بیمارستان از هیئت

 .جلسات را برای ما ارسال کننددرمان اطلاع داده و صورت 

های مربوط به واحدهای مختلف همچون  رئیس اداره نظارت بر درمان بستری به بیان نکاتی پیرامون رسیدگی به شکایات، چالشمرجانه تقوی  

 .کنترل عفونت، مددکاری، ایمنی بیمار، اورژانس، مدیریت فناوری اطلاعات، تصویربرداری و مدیریت بحران پرداخت

شیما  .ها را مطرح کردهای آنها موافقت اصولی در چند مورد مربوط به بیمارستان و درخواستوانه العابدین مقدم کارشناس اداره صدور پرسارا زین

های تسهیل گر و توزیع بیمار از معاونت هادوی مسئول تغذیه بالینی و گردشگری سلامت معاونت درمان فرآیند جذب بیمار، قرارداد با شرکت

 .درمان را تبیین کرد

امنا، داشتن برنامه عملیاتی برای خرید تجهیزات اعلان و اطفا حریق، فرایند ویزیت بیماران مبتلابه کووید  ات در هیئت بندی خرید تجهیزاولویت

شده در از دیگر موضوعات مطرح  HIS ومیر، شفافیت سازوکار پرداخت به پزشکان در گردشگری سلامت و مشکلاتفرآیند برگزاری کمیته مرگ

 .این جلسه بود

 

 رئیسه دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد نشست هیئت

 تأکید دکتر قناعتی بر ایجاد سیستم جامع ارزیابی در دانشگاه 

رئیسه دانشگاه، دکتر سعید ناطقی، معاون درمان دانشگاه طرح ارزیابی عملکرد پزشکان را تبیین و گزارشی از بازدید از  در جلسه این هفته هیئت 

 .ها را نقد کرده وظایف روسای بیمارستانمرکز طبی کودکان ارائه و حوز

 

در سالن مدافعان سلامت ستاد مرکزی، دکتر قناعتی با   ۱۴۰۰آبان    9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در جلسه روز یکشنبه  

آباد و کلینیک تخصصی قائمیه سلامت موسیتختخوابی و مرکز خدمات جامع  ۴۰۰اشاره به بازدید پنجشنبه خود از روند ساخت پروژه بیمارستان 

که این شهرستان ازنظر فاصله نیم ساعت با تهران فاصله دارد، ازلحاظ عدالت با تهران فاصله بسیار زیادی دارد و با  در اسلامشهر گفت: درحالی

نبررسی  حدود  در  و  کمتر  هم  ایلام  استان  از  بیمارستانی  تخت  و  جمعیت  نسبت  ازنظر  کردم  که  است. هایی   صف 

وی با ابراز تأسف از میزان محرومیت و مشکلات در این منطقه گفت: مشکلات درمانی مردم این منطقه بسیار عمیق است و باید با احساس 

 مسئولیت بیشتر، رسیدگی ما هم در این مناطق بیشتر باشد. 
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سال گفت: خوشبختانه    ۲۰درصدی آن در مدت    65پیشرفت    تختخوابی در این شهرستان و  ۴۰۰سرپرست دانشگاه با اشاره ساخت پروژه بیمارستان  

میلیارد تومانی وزارت بهداشت بتوانیم این   ۱5۰میلیارد تومان از ایشان و با کمک    ۱۰۰با یک خیر سلامت در این زمینه صحبت کردیم تا با جذب  

 پروژه را به پایان برسانیم.

 

اتاق دارد    ۱۰هزار متری خانه بهداشت ساخته شده است که    ۲بهداشتی و درمانی گفت: در یک زمین  دکتر قناعتی با انتقاد از پراکندگی امکانات  

سازی کنم در زمینه بهینهتواند این هدف را تأمین کند که از دکتر ذاکریان درخواست می که به نظرم اتلاف منابع است زیرا یک آپارتمان هم می 

وسوی بهتری داشته باشد و با  های دانشگاه سمتز امیدواری کرد با رونمایی از برنامه جامع دانشگاه حرکتریزی کنند.وی ابرامنابع دانشگاه برنامه 

 کمک هم مشکلات حل شوند. 

ها و نشست صبح امروز خود با معاون دانشجویی وزارت بهداشت گفت: آقای دکتر سرپرست دانشگاه با اشاره به بازدید وزیر بهداشت از خوابگاه 

 میلیارد تومانی وزارتخانه شروع خواهد شد. ۴۰وسازها با اعتبار اللهی قول امکانات دادند که به امید خدا ساخت عین

شده گفت: از ارائه  رئیسه دانشگاه پیرامون موضوعات مطرحدکتر قناعتی پس از ارائه گزارش معاون درمان دانشگاه و نقد و نظرات اعضای هیئت

های مختلف شغلی دانشگاه ایجاد شود  اندازی سیستم جامع ارزیابی گروهکنم کارگروهی برای راه ی قدردانی و پیشنهاد میگزارش دکتر سعید ناطق

 های بیمارستان بزرگ جهان و داخل کشور را بررسی کنند و بتوانیم از تجربیات آنها استفاده کنیم.تا سیستم

مرحله پیش برویم. وقتی کاری شدنی و خروجی مناسب  به و نشدنی باشیم بلکه باید مرحلهوی افزود: در ابتدای کار نباید در پی کارهای بزرگ  

شوند از آن استفاده کنند.در این جلسه اعضا به بررسی بیشتر طرح ارزیابی عملکرد  شود و مدیران ترغیب می داشته باشد، باعث گسترش آن می 

 صورت ماهانه موافقت کردند. ها به ارائه کارنامه درمانی پزشکان بیمارستان پزشکان و ارائه نهایی آن تا پایان سال رأی دادند و با

مأموریت آن حضرت به مالک    ۴والمسلمین قریشی، در ادامه تبیین نامه حضرت علی )ع( به مالک اشتر و  الاسلامدر ابتدای این جلسه نیز حجت 

امیرالمؤمنین به مالک اشتر این بود که تقوای الهی را رعایت کند و طاعت خدا را   )تأمین بودجه، امنیت، اصلاح مردم و آبادانی( گفت: اولین دستور 

 چیز مقدم بداند. بر همه 

یی مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری بر تبعیت ازآنچه کتاب خدا دستور داده تأکید کرد و افزود: اینکه کسی فکر کند بدون راهنما

 شود.خیالی است زیرا هر کسی با دین الهی باشد عزیز می   الهی خوشبخت خواهد شد یک پندار

 

الملل آیین معارفه دکتر آیتی در معاونت بین الملل دانشگاههای معاون پیشین بینها و فعالیت با تقدیر از تلاش

 دانشگاه برگزار شد

الملل با حضور دکتر  ونت و پردیس بین رئیسه معاالملل دانشگاه به هیأت مراسم معارفه دکتر محمدحسین آیتی، معاون جدید بین 

 .رامین کردی، معاون پیشین برگزار شد
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در سالن شورای این معاونت   ۱۴۰۰آبان    ۸الملل، در ابتدای این نشست که شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین 

های انجام شده طی چهار  شگاه به معرفی واحدهای زیرمجموعه و بخشی از فعالیتالملل دانبرگزار شد، اعضای هیأت رئیسه معاونت و پردیس بین

جانبه دکتر کردی ها و حمایت همهالملل دانشگاه در این مدت را مرهون زحمات، تلاش ها همچنین دستاوردهای حوزه بینآن.سال گذشته پرداختند

 .های پیش رو در واحدهای خود را تشریح کردندچالشها و از مدیران و کارشناسان این عرصه دانستند و اهم دغدغه

های من در طول سالیان گذشته عاقبت به خیری در پایان الملل دانشگاه با اشاره به اینکه یکی از دغدغه سپس دکتر کردی، معاون پیشین بین

ای هستیم که این احساس  ملل دانشگاه امروز در مرحلهالها و زحمات همه فعالان بیندوران مسئولیتم بوده است، اظهار داشت: خوشبختانه با تلاش 

ان در  مثبت در تمام مجموعه وجود دارد و خداوند را شاکرم که با انتخاب شایسته دکتر آیتی به عنوان معاون جدید و نگاه مثبتی که نسبت به ایش

 .بدنه دانشگاه وجود دارد، این مسیر ادامه خواهد داشت

الملل را چون گذشته در دانشگاه سربلند نگه داریم و با همت و کارگروهی سال گذشته همه تلاش کردیم عرصه بینوی تصریح کرد: طی چهار  

الملل دانشگاه با تأکید بر اینکه اخلاق و  معاون پیشین بین.هایی که در ابتدای راه وجود داشت، تا حد زیادی غلبه کردیمبر کمبودها و دغدغه 

ها در سطح دانشگاه به لحاظ  رئیسها برای من بسیار اهمیت داشته است، گفت: به لطف خداوند ما یکی از بهترین هیأت همداری در این سالاخلاق 

های های بسیار زیاد فعالیت در این حوزه، از هیچ تلاشی طی سالسلامت اخلاقی، توان علمی و مدیریتی را گردهم آوردیم که با وجود سختی

 .گذشته فروگذار نکردند

های دانشگاه دانست و بیان داشت: برای موفقیت و رشد بیش از پیش معاونت  الملل را متفاوت با سایر بخش ر کردی فعالیت در حوزه بین دکت

های آن، باید گوشه چشمی نیز به بیرون این مجموعه  المللی، توأم با نگاه به درون دانشگاه و ظرفیت های بینالملل و پیشبرد اهداف در عرصه بین

 .یم داشته باشیمعظ

، مدتی پیش به چاپ رسید، اظهار داشت: در  ۱396-۱۴۰۰های  الملل طی سالای معاونت بینهای توسعه وی با بیان اینکه کتاب گزارش فعالیت

ی نیز در دانشگاه الملل تشریح و باعث افتخار است که با بازخورد مثبتاین کتاب با نگاهی به درون مجموعه، دستاورد چهار سال اخیر در عرصه بین

 .مواجه شد

وی بر لزوم پیشرفت و حذف فاصله آموزش، پژوهش و درمان دانشگاه با مراکز علمی و آکادمیک برتر جهان تأکید کرد و افزود: دانشگاه علوم 

توجهی از اساتید،  عداد قابل پزشکی تهران به لحاظ کیفی با در اختیار داشتن برترین دانشجویان و اساتید این حوزه و به لحاظ کمی با فعالیت ت

المللی جایگاه بالاتری را از آن خود کند و شاید تنها راه رسیدن به این مهم داشتن نگاهی  دانشجویان و نیروی انسانی توانمند، باید در سطوح بین

 .های جدید است فراتر و ورود به عرصه 
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ها دانست و یادآور شد: اگر بخواهیم توسعه یابیم باید چون  را یکی از این عرصه دکتر کردی استفاده بیشتر از توانمندی و ظرفیت زنان در مدیریت 

های مختلف استفاده و فرصت رشد بانوان کشور را فراهم کنیم چرا  ها در عرصههای طراز اول جهان از ظرفیت زنان و مدیریت مادرانه آن دانشگاه

الملل دانشگاه نیز با اشاره به اینکه از آغاز فعالیت به عنوان عضو  معاون جدید بین  در ادامه، دکتر آیتی،.که ضامن پیشرفت جامعه خواهند بود

الملل را به عنوان یکی از موضوعات مورد  علمی دانشگاه و حتی در طول دوران مسئولیت خود در سطح وزارت بهداشت، همواره بحث بینهیأت

 .لل دانشگاه علوم پزشکی تهران تاکنون چشمگیر بوده استالمهای بینام، گفت: بدون تعارف فعالیتعلاقه رصد کرده

به عنوان معاون  وی علت موفقیت بر مدیریت تأثیرگذار دکتر کردی  با تکیه  این مجموعه  بر  آرامش حاکم  را در گام نخست  های کسب شده 

عهدی است که سایر مدیران و همکاران طی  خاطر و تالملل دانشگاه دانست و تصریح کرد: همچنین بخش دیگر این دستاوردها حاصل تعلقبین

 .انداند و تنها به انجام وظیفه صرف نپرداخته های گذشته داشته سال

در    دکتر آیتی ضمن قدردانی از زحمات دکتر کردی و فعالان این حوزه گفت: امیدوارم همچنان بتوانیم از تجربیات ارزشمند ایشان بهره ببریم و 

 .های بیشتری کسب کنیم ی سازی دانشگاه را هموار و موفقیت المللکنار یکدیگر مسیر بین

 .الملل با اهدای هدایایی از دکتر کردی، قدردانی شددر پایان این مراسم با حضور دکتر آیتی و مدیران ستادی معاونت و پردیس بین

الملل، در جمع کارشناسان این  ف معاونت بینهای مختلالملل دانشگاه ضمن بازدید از بخش همچنین دکتر کردی با همراهی معاون جدید بین

 .ها تشکر کردهای آنمجموعه حاضر شد و از زحمات و تلاش

 

دل به سمت  انتصاب دکتر ابوالفضل زنده /  قدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر ربابه عابدینی

 رئیس بیمارستان رازی 

ای  دل را به سمت رئیس بیمارستان رازی منصوب و در نامه دکتر ابوالفضل زنده دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه در حکمی  

 .از خدمات ارزشمند دکتر ربابه عابدینی رئیس پیشین این بیمارستان قدردانی کرد 

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است: 

 دلجناب آقای دکتر ابوالفضل زنده 

 دانشیار محترم دانشگاه 



146 
 

 با سلام و احترام 

د، بلکه  بیمارستان ها از جمله مراکز اصلی دانشگاه هستند که ارتقاء سطح آنها نه تنها در ایجاد رضایتمندی مراجعین نیازمند تاثیری چشمگیر دار

 موجب رشد و شکوفایی بیش از پیش دانشگاه در عرصه های آموزش و پژوهش های بالینی است. 

رستان رازی از مهمترین مراکز تخصصی و معتبر آموزشی رشته بیماری های پوست است که از جهت خدمات درمانی و آموزش تخصصی  بیما

 دارای موقعیت ویژه در کشور و منطقه بوده و به نوعی نماد این رشته در دانشگاه علوم پزشکی تهران می باشد. 

رود منصوب می شوید. امید می  رئیس بیمارستان رازی عنوان  به  وسیله  بدین  جنابعالی،  ریتیمدی  و  علمی  ارزشمند  تجارب  و  سوابق  تعهد،  به   نظر

کسوت و اعضای محترم هیأت علمی، کارکنان دلسوز گیری از نهایت توان، تجربه و درایت خود و با جلب مشارکت اساتید گرانقدر و پیش با بهره 

فراگیران عزیز، گامی بلند در جهت ارتقاء کیفیت و توسعه خدمات آموزشی، پژوهشی و درمانی این بیمارستان  درمانی و اداری، دستیاران، کارورزان و  

 : فرمایید مبذول  ویژه اهتمام ذیل امور به نسبت مقررات و ضوابط اساس  بر جاری امور پیشبرد ضمن رودمی  انتظار برداشته شود.

 موجود بناهای  و تجهیزات فیزیکی، ظرفیت  انسانی، سرمایه به  توجه با مرکز جامع طرح تکمیل و تهیه  •

  زیربنای  عنوان  به  بیمار  کرامت و  ایحرفه  رفتار اصول رعایت بر  تأکید  با  بستری  و سرپایی  سطوح  تمام در خدمات  ارائه  کیفیت به   توجه •

 پژوهشی   و آموزشی درمانی، هایفعالیت اصلی

 ها  زیرساخت اصلاح و بهتر خدمات ارائه برای خیرین کمک جلب تداوم •

 قاء سطح درمان، آموزش و پژوهش متناسب با شئونات و سابقه درخشان بیمارستان رازیارت •

 وری بهره  افزایش با همراه آنها شغلی امنیت  و آرامش احساس مرکز، انسانی نیروی کرامت ارتقای به  خاص وجهت •

  دانشکده   رازی،  بیمارستان  در  ذیربط  عوامل  تمام  تردید  بدون ت هزینه هامدیری  و  مالی  جدید  منابع  خلق  مالی،  و  فیزیکی  منابع  از  صیانت •

 حضرت  عنایات  و  تعالیباری  درگاه  از  استعانت  با  امیدوارم.  نمود  خواهند  یاری  فوق  اهداف  به  دستیابی  در  را  شما  دانشگاه،  و  پزشکی

 . باشید  موفق اوست، رضای مورد چنانچه محوله وظایف انجام در( عج) عصرولی

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 سرکار خانم دکتر ربابه عابدینی 

 دانشیار محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

رفت پیش  عوامل  مهمترین  از   یکی  تردید   بدون  تهران،   پزشکی  علوم  دانشگاه  اجرایی  امور  اداره   در  علمی  هیأت  اعضای  همکاری  و  پذیری  مسئولیت 

  به   رازی، بیمارستان ریاست تصدی زمان در سرکارعالی ارزشمند خدمات و هاتلاش   از دانممی  لازم آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است.

درگاه    از  برایتان  و  نمایم  سپاسگزاری   است  داشته   پی   در  پرباری  نتایج  شما،  جهادی  و  ایثارگری  روحیه   با   که  ۱9  کووید  گیری  همه   ایام  در  ویژه

  های توانمندی   و  تجارب  از  بتواند   همچنان  کشور  سلامت   نظام  عرصه  و   دانشگاه  امیدوارم خداوند متعال سلامتی و سعادت روزافزون مسئلت کنم.

 . گردد مندبهره  شما ارزنده

 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 
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 معاون درمان دانشگاه و قدردانی از زحمات دکتر علامه معاون پیشین برگزاری آیین معارفه دکتر ناطقی 

از   تجلیل  و  پیشین  معاون  دکتر سید فرشاد علامه  از زحمات  قدردانی  دانشگاه،  درمان  معاون  ناطقی  دکتر سعید  معارفه  مراسم 

 .گزار شدبر 1400آبان  9بازنشستگان معاونت درمان با حضور مدیران و کارکنان معاونت درمان یکشنبه 

 

 

 

 

 

 

 

 

  خاطراتی   بیان  به  دانشگاه  درمان  مدیر   خان  گنجعلی  علی  دکتر  مراسم  این  در درمان،  معاونت  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه   به گزارش روابط عمومی 

رمان  د  معاونت  سمت  در  علامه  دکتر  با  آشنایی:  گفت  و  کرد  بیان  را  آنها  با  خود  آشنایی  نحوه  و  ناطقی  دکتر  و  علامه  دکتر  از  دانشجویی  دوران  از

ر معاونت  مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( دوران شکوفایی بود و اتفاقات مثبت و خوبی همچون اصلاح فرآیندها در این بیمارستان اتفاق افتاد. د

 درمان نیز با حضور ایشان اقدامات رو به جلو و پیشرفت صورت گرفت و بازخورد های محیطی مثبت بود.

  اقدام   امور   بهبود  راستای  در  دارند  که  گرایی  تحول  روحیه  با  هستم  مطمن  و  گرفت   تحویل  درمان  معاونت  در زود: این شرایط را دکتر ناطقی  وی اف

 .کرد خواهد

 

 پیشرفت های معاونت درمان نتیجه کار گروهی است 

پیشرفت، دوستدار کمک به مردم و برطرف کردن مشکلاتشان دیدم و قطعا  دکتر علامه ضمن تشکر از همکاران گفت: تیم معاونت درمان را رو به  

رین بیشتر از این ادامه پیدا خواهد کرد. مهمترین موضوع نفس کار بود که تلاش می کردیم اتفاق بیفتد و خدمت رسانی به مردم به درستی و بهت

ین است تلاش کنیم. باید به دنبال عرضه بهترین حالت اقدامات کیفیت در حد توان شکل بگیرد. همیشه نقص هایی خواهیم داشت ولی مهم ا

 باشیم. کار صادقانه برای مردم دیده می شود. 

یدوارم بر وی افزود: حلالیت می طلبم قطعا ایراداتی وجود داشته که باعث رنجش افراد شده و ناخواسته و در راستای منافع دانشگاه و بیمار بوده ام

ها با کار گروهی بوده است . ایده ها از طرف همکاران مطرح و عملی شده است . از زحمات همه همکاران بسیار تشکر  من ببخشند. همه پیشرفت  

 می کنم. هر کس به نوبه خود قسمتی از کار رو به جلو را انجام داده است.
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 در آینده هم با مدیریت دکتر ناطقی معاونت درمان سرآمد و رو به جلو خواهد بود.  

 وثر نتیجه خلوص نیت اقدامات م

  ادامه   است  انجام  حال   در  که  هایی  برنامه.  داریم  زیادی  شباهت  ذهنی  و  فکری  نظر  از  و  بودیم  همکلاس  من  و دکتر ناطقی گفت: دکتر علامه  

باشد کارها به ثمر خواهد  ک  پا  اگر   نیت.  نشوند  دیده  افراد  برخی  است  ممکن   کنیم   تلاش  چقدر  هر.  داد  خواهیم  ادامه  را  قبلی  مسیر.  یافت  خواهد

 رسید و این محبوبیت دکتر علامه به نیت پاک ایشان برمی گردد.

وی افزود: همواره معاونت درمان پویا بوده است. گاهی ممکن است دچار کم لطفی شده و دوستان به خوبی و با تلاش بسیار سیستم را حفظ  

دیگر است. همان طور که در درمان موفق بود در آموزش قطعا موفق تر خواهد    کردند. جنبه آموزشی شخصیت دکتر علامه غالب بر جنبه های

در این مراسم ضمن   در این جلسه ریحانه اسمعیلی همکار بازنشسته اداره سلامت مادر، نوزاد و مامایی دلنوشته خود را برای همکاران خواند.  بود.

 ان بازنشسته ریحانه اسمعیلی ، علی تقوی و قربان گردکانه تقدیر شد. قدردانی از زحمات دکترعلامه و اهدای هدایا از زحمات همکار

 

انتصاب دکتر علیرضا دلاوری به سمت و    قدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر رضا ملک زاده

 رئیس پژوهشکده بیماری های گوارش و کبد

دلاوری را به سمت رئیس پژوهشکده بیماری های گوارش و کبد  دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه در حکمی دکتر علیرضا  

 .کرد  قدردانی  پیشین  رئیس منصوب و در نامه ای از خدمات ارزشمند دکتر رضا ملک زاده،

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن حکم آمده است: 

 دلاوری  علیرضا  جناب آقای دکتر

 دانشگاه استاد محترم 

 با سلام و احترام، 

  با عنایت به تعهد، سوابق ارزشـمند علـمی و تجـربیات گرانقدر جنابعالی در عرصه های مختلف اجـرایی، به موجب این ابلاغ به عنوان رئیس 

رود ضمن تعامل با انتظار می   فرمایید.شوید تا دانشگاه را در انجام این رسالت خطیر یاری  پژوهشکده بیماری های گوارش و کبد منصوب می

المللی و با توجه به نقشه علمی دانشگاه و نقشه علمی سلامت کشور، تدوین برنامه استراتژیک پژوهشکده  ای و بینسازمانهای ذیربط داخلی، منطقه 
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از خداوند متعال توفیق    تهای پژوهشی دانشگاه کوشا باشد.را مدنظر قرار داده و در زمانی کوتاه ساختار اجرایی آن را عملیاتی نمائید و در ارتقاء فعالی

 جنابعالی و تمامی همکاران را خواهانم.

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 در متن نامه قدردانی هم آمده است: 

  جناب آقای دکتر رضا ملک زاده

 استاد ممتاز محترم دانشگاه

 با سلام و احترام 

هیأت علمی در اداره امور اجرایی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بدون تردید یکی از مهمترین عوامل پیشرفت  مسئولیت پذیری و همکاری اعضای

ها و خدمات ارزشمند جنابعالی در زمان تصدی ریاست پژوهشکده بیماری های  دانم از تلاش آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است.لازم می

نتایج پرباری د ، که  از درگاه خداوند متعال سلامتی و سعادت روزافزون مسئلت گوارش و کبد  برایتان  نمایم و  ر پی داشته است، سپاسگزاری 

   مند گردد.های ارزنده شما بهرهکنم.امیدوارم دانشگاه و عرصه نظام سلامت کشور همچنان بتواند از تجارب و توانمندی

 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 

 الملل مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( برگزار شدآموزشی، پژوهشی و بینشانزدهمین جشنواره 

 های سازمانی ضامن پیشرفت دانشگاه است های فردی همسو با جهش سرپرست دانشگاه: جهش 

مجتمع بیمارستانی امام  با حضور سرپرست و معاونان آموزشی، پژوهشی و فرهنگی دانشگاه، رئیس دانشکده پزشکی و رئیس، معاونان و استادان  

الملل این مجتمع در تالار مهدی کلینیک همزمان به صورت حضوری و  خمینی)ره( مراسم شانزدهمین دوره جشنواره آموزشی، پژوهشی و بین

 .مجازی برگزار شد
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سرپرست دانشگاه علوم پزشکی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( دکتر حسین قناعتی  

با ابراز خوشحالی از حضور در مراسم شانزدهمین جشنواره آموزشی، پژوهشی و بین الملل این مرکز گفت: تنها چیزی    ۱۴۰۰آبان    ۱۰تهران دوشنبه  

مقدس ترین لحظات  که امروز موجب رنجش خاطر من است دوری از مجتمع و لحظات خوبی است که اینجا داشتم. شیرین ترین، زیباترین و  

 .زمانی است که در بیمارستان امام خمینی می گذرد و در آن کار می کنیم

 هدف رضایت خداست 

رخی  سرپرست دانشگاه رضایت خداوند را موجب ماندگاری تلاش ها و زیبایی زندگی خواند و افزود: انسان ها نگاه های متفاوتی به زندگی دارند ب

ثروت و عده ای دیگر هم برای کسب شهرت تلاش می کنند ولی این که ما بفهمیم هدفمان از زندگی  برای کسب قدرت، برخی برای کسب  

چیست و بر اساس آن زندگی کنیم مهم است. کسی که کار می کند تا نان همسر و فرزندانش را تامین کند هدفش خوب است ولی می توان از  

تنها رضای خدا باشد. اینجاست که زندگی شیرین می شود کجا و در چه شرایطی باشیم  آن بالاتر را هم دید؛ این که هر کاری می کنیم هدفمان

 .مهم نیست، باید در هر کاری قبل، حین و پس از آن خدا را در نظر بگیریم

فت، از مردم  وی افزود: شاخص ترین انسانی که برای این ویژگی می توانم یاد کنم شهید سلیمانی است او که در میدان های مختلفی حضور یا

این   اربیل عراق، از مسیحی ها از یزیدی ها و ... دفاع کرد و جانش را به خطر گذاشت و در نهایت به مقام رفیع شهادت نائل شد. انگیزه او در

ت همه چیز زیبا  مسیر جز رضای خدا نبود و به یقین برای همه ما اسوه و الگوی خوبی است. ما هم سعی کنیم در همه امور خدا را ببینیم، آن وق

 .می شود

 اوست  همه عالم شادی  بده، باده ساقیا        غم و شادی بر عارف چه تفاوت دارد

 مدل های مدیریتی نوین 

ی  دکتر قناعتی در ادامه به سرعت رشد فناوری اطلاعات در جهان اشاره و تصریح کرد: امروز مدل های مدیریتی دنیا تغییر کرده است دیگر فرد

عنوان رئیس وجود ندارد. پیش از این الگوهای مدیریتی عمودی و سلسله مراتبی بود ولی الان مدل های مدیریتی نوین مسطح و مشارکتی  به  

اره است. به گونه ای که همه افراد باید در مسیر رشد و تعالی سازمان شرکت کنند. ارزش ها تحول یافته و در هر حوزه ای که نگاه می کنیم ست

 .شانی می یابیمهای درخ

 مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( گنجینه بزرگی است 

در کنفرانس رادیولوژی وین اظهار داشت: مبنای عملکرد بسیاری از تکنولوژی   MRI دکتر قناعتی با اشاره به گفته یکی از مبدعین روش های نوین

و خیام و مایه مباهات همه ماست. وقتی به یک خانواده بزرگی تعلق داریم  های جدید این حوزه برگرفته از دانش اساتید به نام ایرانی خوارزمی  

 .این بزرگی التزام به همراه دارد و دیگر حق نداریم هر کاری انجام دهیم باید کارهایمان درخور جایگاه و شان این خانواده باشد

اهرات نابی در آن وجود دارد خاطر نشان کرد: جواهرات این مجموعه  وی با بیان اینکه مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( گنجینه بزرگی است و جو

 .مردم فقیر و نیازمندی هستند که به اینجا می آیند و نیازمند کمک ما هستند باید قدر این را بدانیم

 خبرهای خوب سرپرست دانشگاه 

ان دانشگاه داد و گفت: با موافقت وزیر محترم بهداشت،  سرپرست دانشگاه همچنین اخبار خوبی در خصوص بهبود پرداخت های دستیاران و فراگیر

 .به منظور بهبود شرایط زندگی فراگیران راهکارهایی برای پرداخت مبتنی بر عملکرد ارائه کردیم که مراحل انجام آن در حال پیگیری است

درصد جمعیت جنوب شهر تهران    9۲ک ماه بیش از  دکتر قناعتی با توضیح در خصوص اقدامات اخیر دانشگاه افزود: خوشبختانه توانستیم ظرف ی

را واکسینه کنیم و مردم این مناطق هم خیلی خوب همکاری کردند. همچنین در حال رایزنی برای احداث مرکز درمانی به عنوان قمر مجتمع 

ا توجه به نزدیکی به فرودگاه امام پتانسیل  بیمارستانی امام خمینی )ره( در منطقه محروم اسلامشهر و ارائه خدمت به مردم این منطقه هستیم که ب
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خوبی در حوزه گردشگری سلامت هم دارد. بعلاوه درصدد ایجاد یک مرکز جامع تحقیقاتی برای هم افزایی مراکز رشد دانشگاه با مشارکت بخش 

حور دانشگاه بسیار کمک کننده خصوصی و شرکت های دانش بنیان در منطقه یافت آباد هستیم که می تواند در گسترش پژوهش های جامعه م

 .باشد

 با برنامه حرکت خواهیم کرد 

باید انرژی خو بی سرپرست دانشگاه با تاکید بر اهمیت نقشه معماری دانشگاه تاکید کرد: بدون برنامه حرکتی نخواهیم. همه افراد در دانشگاه 

ه جلوی کارهای موازی را بگیرد و این همه نیازمند برنامه ریزی  بگذارند مثل پارو زدن در یک قایق بزرگ و مدیریت هم باید به سمتی برود ک

بازدیدی که از ابتدای پذیرش مسئولیتم به عنوان سرپرست دانشگاه داشتم می توانم بگویم متاسفانه هنوز    6۰جلسه و حدود    ۱5۰است. در بیش از  

روم هم هستند با وجود ظرفیت های بسیار خوبشان مغفول مانده اند برخی ار بیمارستان های ما مثل بهرامی، بهارلو و ضیائیان که در مناطق مح

دانشگاه را عهده دار شدند و اقدامات خوبی هم برای تدوین   (R&D ) که نیاز به کار دارد. خوشبختانه دکتر اکبر فتوحی مسئولیت تحقیق و توسعه 

گوییم، بدیهی است جزئیات اجرای برنامه ها را باید کارشناسان طراحی    برنامه جامع دانشگاه در حال انجام است. نقشه معماری دانشگاه را ما می

 .و ارائه دهند

لوم پایه وی در ادامه افزود: سوالات زیادی است که باید پاسخ داده شود. در حوزه آموزش باید تا می توانیم جلوی اتلاف وقت فراگیران را چه در ع

ی آنان بیش از پیش توجه کنیم. در حوزه پژوهش هم به دنبال پژوهش های نافع هستیم. به جای و چه در علوم بالینی بگیریم و بر مهارت افزای

مقاله ندارند. فرآیند ارزیابی اساتید و فراگیران    ۸۰یا    7۰کمیت به دنبال کیفیت واثربخشی مقالات باشیم. بسیاری از برندگان جایزه نوبل بیشتر از  

 زیادی  های  برنامه  سلامت   گردشگر  جذب   در  چه  و  حاشیه  کشورهای  به  اساتید  اعزام  بحث   در  چه   الملل  بین  زهدرحو نیاز به بازنگری و اصلاح دارد.  

 .برابر ظرفیت های فعلی را پیش بینی می کنیم  3سعه ای تا بیش از تو و داریم

 همه باید معلم اخلاق باشیم 

مسائل فرهنگی، آموزشی و پژوهشی تاکید کرد: اساتید باید در همه زمینه ها کنار سرپرست دانشگاه با تاکید بر نقش اساتید بر تغییر نگرش در  

م.  دانشجویان باشند. برای اشاعه مسائل فرهنگی فقط سخنرانی کافی نیست بلکه باید خط مشی اخلاقی ما درست باشد. همه باید معلم اخلاق باشی

توسط افراد لازمه حرکت سازمانی است. حضور اساتید بر بالین بیمار حق الناس  من رئیس نیستم من یک هماهنگ کننده ام ولی پذیرش مسئولیت  

است. نباید دانشگاه را مکانی برای جهش فردی خود بدانیم؛ اما این که جهش های فردی افراد همسو با جهش های سازمانی باشد مطلوبست.  

 .هدف همه ما تامین سلامت مردم است و در این راه تلاش می کنیم

ر پایان سخنانش گفت: دوران چهارساله مسئولیت من به عنوان رئیس دانشگاه هم خواهد گذشت و دوباره به این مجتمع برمی گردم برای  وی د

 .شما و خودم دعا می کنم که تمامی لحظاتمان برای خدا باشد تا بتوانیم انسان های قوی و موثری باشیم

 هاتبدیل تهدیدها به فرصت 

منشادی سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( با قدردانی از حضور مسئولان دانشگاه، نمایندگی نهاد مقام معظم   دکتر سید علی دهقان

گویم و آرزوی آمد میروند خوش مراتب بالاتر می رهبری و اساتید پیشکسوت در این مراسم گفت: به تمام دستیاران جدیدالورود و دستیارانی که به 

طور کشور ما و بالطبع مجتمع را برای همه این عزیزان دارم. بر اساس آمار جهانی، در دو سال اخیر، کرونا همه جهان و همینموفقیت و سلامتی  

های زیادی را به دنبال داشت ولی باراهنمایی و حضور دلسوزانه اساتید برجسته، تمهیدات مسئولان، همت کارکنان و  تحت تأثیر قرار داد و چالش

 .فرد مجتمع مسیر آموزش با همه مشکلات موجود به قوت ادامه یافت و امروز شاهد نتایج پربار آن هستیمحصربههای منظرفیت

  3۰هزار بیمار بستری کووید که    ۱۸وی با اشاره به بار مراجعات کرونا از ابتدای پاندمی تاکنون افزود: با بیش از صد هزار مراجعه سرپایی، حدود  

خوبی پیش رفته و ادامه خواهد داشت.  ها به توان ادعا کرد آموزش فراگیران مجتمع در کنار سایر حوزه ان گذشته است می درصد آن مربوط به تابست
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وی همچنین از همه افرادی که در مجتمع  .باید تلاش کنیم هر تهدیدی را به فرصت تبدیل کنیم و از هر تغییری در جهت بهتر شدن بهره بگیریم

 .)ره( و مهدی کلینیک در برپایی این مراسم و خلق لحظات ناب و شاد برای اساتید و فراگیران زحمت کشیدند تشکر کرد بیمارستانی امام خمینی

 ترین قطب علوم پزشکی کشوربزرگ

افزود: اولین دوره عنوان معاون آموزشی این مرکز مایه افتخار خواند و  دکتر محمدرضا صالحی نیز حضورش را در شانزدهمین دوره این جشنواره به

سال   در  جشنواره  به  ۱3۸5این  جشنواره  این  در  شد.  بین برگزار  پژوهشی،  آموزشی،  کارنامه  بهنوعی  دوره  این  در  و  عملکرد الملل  خاص  طور 

 .شوددرمانی مجتمع در دوران کرونا ارزیابی و از برگزیدگان تقدیر می خانواده

علمی که  عضو هیئت   3۸۰الملل مجتمع در دانشگاه و کشور گفت: این مرکز با حدود  زشی، پژوهشی، بین وی در ادامه با ارائه گزارشی از جایگاه آمو

ترین قطب دستیار فوق تخصصی بزرگ   ۲۰5دستیار تخصصی و    56۸عضو آن استادیار هستند و با    ۱76عضوش دانشیار و    ۱35عضو آن استاد،    79

های تخصصی گروه پزشکی را  های برتر دانشگاه در رشتهدرصد رتبه  ۴۴ی برتر کشور و  هادرصد رتبه  ۱۱شود. حدود  پزشکی کشور محسوب می

 .بالیمدر خود دارد که به آن می 

 ضرورت پذیرش و مدیریت تغییرات 

عنوان  ا به دکتر امیرحسین امامی استاد گروه خون و آنکولوژی دانشگاه در این مراسم با آرزوی توفیق روزافزون برای دستیاران این مرکز گفت: م

رود می معلم طب اینجا هستیم تا کار آموزش را به یهترین نحو از مجرای درمان انجام دهیم و در کنارش برای ارتقای درمان، پژوهش کنیم. انتظار  

مراتب های به و نشیب   توان گفت اگرچه در تاریخ بشر فرازجرئت می با توجه به شرایط پرتلاطم موجود آمادگی پذیرش هر تغییری را داشته باشیم. به 

تری نسبت به کرونا وجود داشته ولی در تاریخچه دانش پزشکی هرگز جهان با تغییری به این بزرگی مواجه نشده و چنانچه ما تغییرپذیر  سخت 

پرورش یابند باید  وبه شکستیم. در این شرایط کسانی که قرار است کنار ما در حوزه طب آموزش خوبی مدیریت نکنیم محکوم نباشیم و آن را به 

 .ها باشندمجهز به این ویژگی 

 تأکید بر حمایت از جوانان

های درمانی دانست و افزود: اساتید باید توجه بیشتری به  های نوین آموزشی را سم و آفت بخش وی در ادامه خودرایی و مقاومت در برابر روش 

باید به هم کمک کنیم. باید به جوانان اعتماد کنیم و اگر در مسیر درست هستند   ها را در مسیر درست هدایت کنند. مافراگیران داشته باشند و آن 

ترها در کنار ما رشد کنند و جای ما را بگیرند. بالاترین افتخار برای استاد این است که  ها حمایت و پشتیبانی کنیم. ما اساتید هستیم تا جواناز آن

م. امروز فقط روز تقدیر از برگزیدگان نیست همه فراگیرانی که در این دانشگاه و در این مرکز شاگردش از او بهتر باشد. به جوانان اهمیت دهی

توضیح این که در این مراسم به طور ویژه از زحمات دکتر خسرو صادق نیت رئیس پیشین مجتمع و دکتر سیدرضا رئیس   .تقدیرندهستند قابل

 .کرمی معاون آموزشی پیشین این مرکز تقدیر شد

 

الملل مجتمع بیمارستانی تکریم استاد پیشکسوت دانشگاه در شانزدهمین جشنواره آموزشی، پژوهشی و بین 

 امام خمینی )ره( 

 ترین هنر ما دوست داشتن مردم است دکتر محمود فرزان: بزرگ

مجتمع بیمارستانی    المللبا حضور سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در شانزدهمین دوره جشنواره آموزشی، پژوهشی و بین 

 .امام خمینی )ره( از دکتر محمود فرزان استاد پیشکسوت گروه ارتوپدی تجلیل شد 
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، دکتر محمود فرزان استاد پیشکسوت گروه ارتوپدی 

الملل این مرکز سخنانش را با شعری  حضور در مراسم شانزدهمین جشنواره آموزشی، پژوهشی و بینبا    ۱۴۰۰آبان    ۱۰دانشگاه و مجتمع دوشنبه  

 آغاز کرد و گفت: 

 کنممی تماشا هاگل ایگوشه  نشینممی          باغبان در بازکن من مرد گلچین نیستم

 

نویسند که ایشان در تمام  ه طباطبایی صاحب کتاب المیزان می وی در ادامه ضمن خواندن سوره والعصر همراه بامعنی آن افزود: در احوالات علام

کرد و شبانگاه کارهایی کردند سوره والعصر بود. ایشان روزش را با این سوره آغاز میای از قرآن را که تلاوت می عمر پربرکتشان بیشترین سوره 

 رفته چه به دست آورده است. که ازدست  کرد تا ببیند به ازای روزیکه در طول آن روز انجام داده بود ارزیابی می 

 تان را به یک هدف بزرگ گره بزنید. خواهید خوشبخت و سعادتمند شوید زندگی دکتر فرزان در توصیه به حاضرین گفت: اگر می 

 تعریف معلم از نگاه استاد 

اشتباهاتش پلی برای عبور شاگردانش بسازد تا در رودخانه ای خواند و تصریح کرد: معلم کسی است که از سان رودخانهوپرورش را به وی آموزش

ها را شاد کند. در قرآن هر جا صحبت از علم است کلمه نور آمده است.  اشتباهات نیافتند. معلم باید برای شاگردانش الهام آور باشد و روحیه آن 

السلام  یکی از محورهای حکومت اسلامی از نگاه امام صادق علیهسوره بقره فرموده ما به هرکسی علم دادیم دوستش داشتیم.    ۲69خداوند در آیه  

 طبابت با بصیرت است. 
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 توصیه به فراگیران 

 های اساتید بیشتر استقبال کنند و در تکمیل سخنان خود به بیت استاد پیشکسوت دانشگاه از فراگیران خواست تا از شرکت در کلاس 

 نیست شاگرد  و هست آن اداست  که         بر آن درس و تحصیل باید گریست

 خواهید واقعاً در رشته طبابت پیشرفت کنید نیاز به مداومت، مقاومت و ابتکار دارید. اشاره کرد و گفت: دانشجویان عزیز اگر می

 

قولی از استاد شمسا و استاد یلدا گفت: یک روز نزد استاد شمسا رفتم و گفتم اگر بخواهم از قول شما در جمعی از دانشجویان  وی در بیان نقل 

روز بود. آخرین باری  کرد. این یعنی دکتر شمسا به گویید؟ گفت بگو دکتر شمسا معلمی بود که همیشه احساس شاگردی می سخنی بگویم چه می 

  خدمت استاد یلدا بودم این شعر را خواند،  که 

 .اوست از  روشنی این  و سوزد فتیله اکنون      شد  تمام هم ما نفتیچراغ  نفت

از   هر یک  ابتدا  مراسم  این  در  افزود:  تهران  دانشگاه  ریاضی  علم  استاد  پروفسور هشترودی  بزرگداشت  مراسم  آخرین  به  اشاره  با  فرزان  دکتر 

 دم مر   هایسینه   در      مجوی  زمین  بر  ما  تربت  وفات  از  بعد دانشجویان در رثای استاد سخنی گفتند و وقتی نوبت به استاد رسید این شعر را خواند،  

 . ماست مزار دانا

 نیایش استاد 

ترین هنر ما دوست داشتن مردم است سخنانش را با دعا و نیایش پایان داد و چنین استاد پیشکسوت گروه ارتوپدی دانشگاه با این نکته که بزرگ 

چشمانی   هایی با ادراک معرفت وه ما دل خدایا ب  ای که رضا و مصلحت تو در آن است موفق و مؤید بدار. گفت: خدایا ما را به انجام کارهای شایسته

 ای خدای بزرگ متشکرم. هایی شنوای حقیقت عنایت بفرما.با نور بصیرت و گوش 

 

 جلسه هم اندیشی مدیر امور مالی دانشگاه با روسای حسابداری بیمارستان ها، برگزار شد 

جایگزین پروری و انتقال تجربیات ارزشمند خود به نسل  مدیر مالی دانشگاه گفت: روسای حسابداری واحدهای دانشگاه باید با  

 .جوان، در راستای پرورش نیروهای با انگیزه و متعهد در حوزه مالی تلاش کنند
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، جلسه ای به منظور جایگزین پروری ۱۴۰۰آبان    ۱۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مدیریت امور مالی دانشگاه، روز دوشنبه  

ه و  تقال تجربیات ارزشمند خود به نسل جوان علاقمند و کارآمد در حوزه امور مالی دانشگاه با حضور مهناز طاهری پور مدیر امور مالی دانشگاو ان

 .روسای حسابداری بیمارستان های دانشگاه علوم پزشکی تهران، در سالن اجلاس مدیریت امور مالی دانشگاه برگزار شد

با تأکید براینکه باید به جوانان اجازه شکوفایی داد تصریح کرد: از روسای حسابداری بیمارستان ها انتظار می رود در سطوح    مدیر امور مالی دانشگاه

مند به حوزه مالی که  فکر و علاقه مالی و حسابداری دانشگاه با این رویکرد مدیریت کنند. باید اجازه دهیم در کنار افراد با تجربه، جوانان خوش 

 .، تحمل و طاقت کار مدیریتی دارند علاوه بر وظایف خود، در عرصه مدیریتی و اجرایی نیز رشد کننداستعداد

جلو باشد اظهار داشت: در همین راستا باید نیازسنجی های آموزشی را انجام    طاهری پور با تأکید براینکه در حوزه مدیریت مالی باید نگاهمان روبه  

زه کاری خود آموزش های لازم را ببینند و بدون شک این نیازسنجی ها مستلزم همکاری شما عزیزان است و  می دهیم و هر فرد متناسب با حو

 .چراغ راه برنامه های آموزشی خواهد بود

طاهری پور در خصوص اهمیت موضوع کسورات سازمان های بیمه گر و ردیف های ابلاغی به نکاتی اشاره و بر لزوم بازنگری و یکسان سازی 

به   HIS مدیر امور مالی دانشگاه در مورد چالش های پیش روی بیمارستان ها در خصوص عملکرد  .ندهای مالی بیمارستان ها تاکید کردفرآی

در پایان   .موضوعاتی اشاره کرد و اظهار داشت: مشکلات عنوان شده در راستای رفع و پیگیری لازم به صورت مکتوب به این مدیریت اعلام شود

 .ث مطرح شده بحث و تبادل نظر شددر خصوص مباح

 

 جلسه آبان ماه کمیته کنترل عفونت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( برگزار شد

 ریزی، آموزش مستمر و نظارت دقیق دارد دکتر دهقان: تغییر رفتار نیاز به برنامه

بیمارستانی کنترل عفونت این مرکز بر ضرورت رعایت بهداشت دست  با حضور رئیس مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( و سایر اعضای کمیته  

های بیمارستانی تأکید و گزارش آماری مراجعات کووید، عفونت  عنوان یکی از راهکارهای مؤثر در کاهش عفونت ها بهدر تمامی سطوح و رده

 .ز بررسی شدبیمارستانی، واکسیناسیون دوز بوستر کرونا و آنفلوانزای کادر درمان در این مرک
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  ۱۴۰۰آبان    ۱۱شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( دکتر سید علی دهقان منشادی سه

پذیرفت برای  ایشان  از  فلوشیپی دکتر آرش سیفی  تبریک کسب عنوان  این مرکز ضمن  بیمارستانی کنترل عفونت  ن با حضور در جلسه کمیته 

 مسئولیت واحد کنترل عفونت مجتمع تشکر کرد.

های بیمارستانی خبر داد  ها از سوی داروخانهبینی و تأمین داروهای استراتژیک و موردنیاز بیمارستان وی در ادامه از دستور رئیس دانشگاه در پیش

داروخانه است  قرار  اساس  این  بر  گفت:  تا  و  را حداقل  مراکز  داروهای ضروری  مهم  ماه  6ها،  میان  راین  د  کنند.  ذخیره  و  ببینند  قبل  ترین  از 

 های مورداستفاده طبق پروتکل استوارد شیپ هم در دستور کار هست تا کمبودهای احتمالی، ما را دچار مشکل نکنند. بیوتیک آنتی

 بیوتیک اهمیت مصرف منطقی آنتی 

ی خوب پیش رفت و در مورد داروهای اصلی با حساسیت زیادی فکر و تلاش  رئیس مجتمع در ارزیابی برنامه استوارد شیپ افزود: ابتدای طرح خیل

از پاندمی   شد. تا جایی که کمیته استوارد شیپ را از کمیته کنترل عفونت جدا کردیم؛ ولی در ادامه فعالیت خود ما کمتر شد که تا حدود زیادی متأثر

های  گذاری و نظارت بر اجرای این برنامه با کمک گروهعنوان هسته مرکزی سیاستکرونا بود. لازم است در ادامه مسیر در واحد کنترل عفونت به 

 های مرتبط مدیریت و هماهنگی برنامه استوارد شیپ را در مجتمع باقوت ادامه دهیم.عفونی، آزمایشگاه و سایر گروه

 

 های نوین آموزشحرکت به سمت مدل 

دست را رمز موفقیت در این حوزه خواند و توضیح داد: برای اینکه آموزش بتواند تبدیل به رفتار دکتر دهقان استمرار و تکرار آموزش بهداشت  

تر ببینیم. با توجه به ورودی و خروجی مداوم نیروهای انسانی نیاز به  ای در فرد شود نیاز به تکرار زیاد است. بهتر است آموزش را گستردهحرفه

رسد باید آموزش را از سمت ستادی به سمت محیطی هدایت  ساله در این حوزه است. به نظر میتا یک  6ریزی آموزشی بلندمدت حداقل  برنامه 

های میدانی در مسیر اصلاح و بهبود فرآیندها بهره بگیریم. این  های نوین آموزش جهانی و نظارتکنیم و به فرموده رئیس محترم دانشگاه از مدل

های هدفمند و با برنامه پیش رویم. های معمول خارج و به سمت آموزشزمان آن رسیده از آموزشهای سنتی نیست.  هرگز به معنای حذف روش

ریزی، آموزش ما یک تیم هستیم و باید باهم اصول کنترل عفونت و بهداشت دست را در تمامی سطوح بیمارستان اجرا کنیم و این جز با برنامه 

 مستمر و نظارت اتفاق نخواهد افتاد. 

 

 بیمارستانی را جدی بگیریم  هایعفونت

قبول نیست و با های بهداشت دست در بیمارستان تصریح کرد: هیچ اغماضی در بحث کنترل عفونت قابل وی با تأکید بر ضرورت رعایت پروتکل

ن بیماری را نجات دهند کشند تا جاهر رفتار منجر به عفونت بیمارستانی در هر فردی با قاطعیت برخورد خواهیم کرد. همکاران زحمات زیادی می
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های بیمارستانی را جدی بگیریم و این کننده است. اهمیت دارد که عفونت و اگر با یک عفونت بیمارستانی این زحمات به هدر رود بسیار ناراحت

ی در کنار تنبیه، تشویق لازم  ها بسیار مهم است. از طرفها، نظارت بر نحوه اجرای دستورالعملحساسیت باید از خود ما آغاز شود. در کنار آموزش

کنند تقدیر کرد. همیشه رفتار نادرست ناشی از لجبازی نیست و گاهی به دلیل دانش نادرست  درستی رعایت می است و باید از افرادی که موارد را به 

 است. برای ارتقای دانش افراد نیاز به تکرار و مداومت هست. 

زشی مجتمع در حوزه موکورمایکوزیس گفت: یکی از بهترین اقدامات ما در آن زمان این بود که مقامات  دکتر دهقان با اشاره به اقدام درمانی آمو

خوبی  پزشکی بیمارستان فارابی بیماری را به سرعت توانستیم با همکاری گروه چشممربوطه دانشگاه و وزارت بهداشت را در جریان گذاشتیم و به 

نیم. حتی در تدوین پروتکل کشوری و برگزاری وبینارهای آموزشی درمان موکورمایکوزیس برای کمک مدیریت و تجهیزات موردنیاز را تأمین ک

 به سایر مراکز درمانی کشور نیز با وزارت بهداشت همفکری و تعامل داشتیم که ارزشمند است. با توجه به نیاز کشور و حمایت معاونت درمان 

سرپرست مجتمع در پایان سخنان خود از   گونه عمل کنیم.توانیم همینو استوارد شیپ هم میدانشگاه و وزارت بهداشت در حوزه کنترل عفونت  

 روزرسانی تجهیزات آزمایشگاهی این مرکز خبر داد.های مسئولان دانشگاه و مجتمع در به پیگیری

ت و عوارض واکسیناسیون گفت: این باورهای دکتر اورندی با ابراز نگرانی از اشاعه خرافات و تفکرات غلط در میان عامه مردم مبنی بر خطرا

وی همچنین از عادی   کند و ما باید نسبت به این موضوع حواسمان جمع باشد.غیرعلمی و نادرست متأسفانه بیشترین آسیب را متوجه کودکان می

های کنترل عفونت همکاران لازم است آموزش انگاری کارکنان در رعایت بهداشت دست ابراز نگرانی کرد و افزود: برای ایجاد حساسیت بیشتر در  

 تکرار شود. 

ها به دلیل حساسیت بالای بخش نوزادان مربوط  های بیمارستانی در نیمه اول سال گفت: کمترین این عفونت دکتر سیفی با ارائه گزارشی از عفونت 

به درصد    .است  بخش  این  در  کووید  نبیمارا  بالای  ماندگاری  دلیل  به  همآن  توراکس ICU به  مربوط  آن  بیشترین  و NICU به ادامه  وی در 

ترین میکروارگانسیم های مجتمع اعم از کلبسیلا پنومونی، اشریشیاکولی، آسینتوباکتر، استافیلوکوک اورئوس، سودوموناس و آنتروکوک در شایع

  را  (RATE) ان مورد توقع بروز این میکروارگانیسم هابخش های مراقبت های ویژه اشاره کرد و افزود: بر اساس مطالعات انجام شده اگر بتوانیم میز

 .کند کمک بیمارستانی هایعفونت  کاهش به  تواندمی کنیم بینیپیش ویژه هایبخش  در

بندند  نمیدرستی به کار  حال آن را به اند ولی بااینکه همکاران مطالب زیادی از بهداشت دست شنیده مسئول واحد کنترل عفونت مجتمع بابیان این

توانیم برای آن ببینیم. اگرچه رهبری و هدایت ها چیست و چه راهکارهای عملیاتی میگفت: باید ببینیم موانع اجرای اصول کنترل عفونت در بخش 

بخش  خود  ولی  است  عفونت  کنترل  واحد  با  حوزه  این  در  پایدار  رفتار  به  دستیابی  برای  دست  بهداشت  و  عفونت  اجرکنترل  به  موظف  ای  ها 

ها ای برای پزشکان و رزیدنتهای دورهوی همچنین استوارد شیپ را یک چالش کشوری دانست که نیاز به آموزش  های آن هستند.دستورالعمل

 دارد.

 کرد.منظور کمک به افتراق آن از بیماری کرونا تأکید های پیش رو به دکتر حاج عبد الباقی بر ضرورت بازنگری دستورالعمل آنفولانزا در ماه 

های بیمارستانی ضروری ها و لاک زدن اشاره و تأکید کرد: برای کمک به کاهش عفونت دکتر دلیلی در بحث نظافت شخصی به مورد بلندی ناخن

به دنبال راهکارهای جدیاست در کنار آموزش باید  ارتقای دانش و اصلاح رفتار همکاران  به  باشیم.وی های مکرر، کمک  این زمینه  تری در 

ها باید گروه هدف باشند.  های استوارد شیپ، اتندها پیش از رزیدنت ها افزود: در آموزشبیوتیکین با تأکید بر ضرورت مصرف منطقی آنتی همچن

 اجرای این موضوع نیاز به درک درست افراد درک دارد.

های ویژه کرونا از بخش  و کرونا هایبخش   تنفسی، و جنرال تریاژ در ۱9 کووید بیماران  مراجعه الگوهای از گزارشی جلسه این در محمدنژاد دکتر

های بیمارستانی میزان گزارش دهی صحیح نیز از  ماهه اخیر ارائه کرد و افزود: در کنار شاخص کاهش عفونت ابتدای پاندمی تاکنون و در یک

 ها انجام شود.بخش موقع مداخلات لازم برای کنترل عفونت در کند تا به اهمیت بالایی برخوردار است و کمک می
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که در این جلسه دکتر سید علی دهقان سرپرست ریاست مجتمع، دکتر محبوبه حاجی عبدالباقی رئیس کمیته کنترل عفونت، دکتر  توضیح این

مع، امیرحسین اورندی معاون درمان مجتمع، دکتر سید حسن اینانلو مدیر نظارت بر درمان مجتمع، دکتر آرش سیفی مسئول کنترل عفونت مجت

دکتر ملیحه حسن نژاد پزشک کنترل عفونت اورژانس و ساختمان مغز و اعصاب، دکترسارا قادرخانی متخصص عفونی و پزشک کنترل عفونت  

ساختمان بیمارستان امام خمینی، دکتر محسن میدانی متخصص عفونی و پزشک کنترل عفونت بیمارستان کانسر، دکتر مژگان رحیمی متخصص  

دلیلی ریس بخش نوزادان مجتمع، دکتر نظامی داروساز بالینی مجتمع، دکتر نرجس محمدزاده متخصص جراحی، دکتر   بیهوشی، دکتر حسین

  پرستاری   مدیره  آریاملو  پرستو  خانم  اورژانس،  طب  متخصص  اخگر  دکتر  شناسی،میکروب  PhD رئوفی فلوی کنترل عفونت، دکتر امیرعلی رمضانی

 . داشتند حضور اعضا سایر و  کمیته دبیر نژاد محمد دکتر مجتمع،

 

 با اعطای حکم مسئول دفتر منتورینگ معاونت آموزشی 

 سومین جلسه هم افزایی و تعامل رئیس دانشکده با واحدهای فرهنگی دانشگاه برگزار شد 

  عنوان   به  خوابگاهی  زندگی  مشکلات  و  مسائل  بررسی  و  طرح  با   سومین جلسه هم افزایی رئیس دانشکده پزشکی و واحدهای فرهنگی دانشگاه

 .شد برگزار دانشجویی حوزه مهم مسائل از یکی

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، این جلسه با حضور دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده بعدازظهر روز سه  

دانشجویی فرهنگی دانشگاه، دکتر ایمانی معاون آموزش پزشکی عمومی، دکتر  دکتر صادقیان معاون    .آبان ماه در سالن شورا تشکیل شد  ۱۱شنبه  

میری معاون دانشجویی فرهنگی، دکتر نجفی به نمایندگی بسیج کارکنان پزشکی، دکتر پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر یاری 

یمی مسئول ستاد شاهد و ایثارگر دانشکده، دکتر ایزدی مدیر آموزشی معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی واحد دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر ابراه

پزشکی عمومی، دکتر رحیم نژاد مسئول مرکز مشاوره دانشجویی، دکتر محمد جعفری عضو هیئت علمی گروه آموزشی روانپزشکی، ابوالحسنی  

 .نماینده بسیج دانشجویی از مدعوین این جلسه بودند

  حل   مهارت  ،  کارکنان  و  اساتید  نقش  خوابگاهی،  زندگی   موضوع  5از نظرخواهی و امتیازبندی موضوعات مختلف،  در ادامه جلسه گذشته که پس  

 اعضای  شد،  مطرح  دانشجویی  دوره  های  اولویت  عنوان  به  ترتیب  به  یادگیری  مهارت  و  الورودها  جدید  اجتماعی  های  آسیب  بینی  پیش  مسئله،

اله را به عنوان مهمترین مسائل زندگی دوره مس حل مهارت و جدیدالورودها اجتماعی های آسیب  بینی پیش خوابگاهی، زندگی موضوع سه جلسه

اعضای جلسه جوانب مثبت و منفی زندگی خوابگاهی را بیان کردند   .دانشجویی با اولویت بررسی زندگی خوابگاهی مورد بحث و بررسی قرار دادند
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در پایان این جلسه حکم انتصاب دکتر   .جلسه آینده آماده کنند تا در خصوص آنها تصمیم گیری شود  و مقرر شد راهکارهای خود را برای ارائه در

 .د پور حسن، عضو هیات علمی گروه داخلی به عنوان مسئول دفتر منتورینگ معاونت آموزشی پزشکی به ایشان اعطا شدعیس

 

 رمانی بهارلوبرگزاری جلسه آشنایی با گروه های تخصصی پزشکی در مرکز آموزشی د

رئیس بیمارستان بهارلو در جلسه ای با حضور گروه های تخصصی عفونی، داخلی، نفرولوژی، روماتولوژی و طب کار، ضمن آشنایی  

 .با فعالیت های هر گروه، به بررسی مشکلات کاری آنها پرداخت

 

آبان، جلسه ای به منظور آشنایی گروه های تخصصی    ۱۱شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان بهارلو، روز سه  

در این جلسه نمایندگان هر گروه پس از معرفی   .عفونی، داخلی، نفرولوژی، روماتولوژی و طب کار با دکتر حمیدرضا حکمت، رئیس برگزار شد

 .فعالیت های حیطه کاری خود به بیان مسائل کاری خود پرداختند

تخصص روماتولوژی، دکتر روزبه بیاتی، دکتر حدیثه هوسمی و دکتر محبوبه علیزاده متخصصان عفونی، دکتر فاطمه    دکتر ساسان فلاحی، فوق

دولت خانی، فوق تخصص نفرولوژی، دکتر عاطفه رسولی و دکتر ندا فرجی، متخصصان داخلی بیمارستان به نمایندگی از گروه های خود در این 

 .جلسه حضور داشتند

ن برخی از خدمات پاراکلینیک، راه اندازی بخش گوارش، تفکیک فضای بستری بیماران مبتلا به آنفلوانزای فصلی و استفاده از  شبانه روزی کرد

برای پرداخت هزینه بود CRRT ظرفیت خیرین  نفرولوژی، داخلی و عفونی  این جلسه درخصوص   .از مطالبات و مسائل کاری گروه های  در 

راه اندازی کلینیک دیابت سرپایی و جذب هیئت   .منظور افزایش ظرفیت بستری بیماران غیرکووید نیز صحبت شدبه    ۲و    ۱جابجایی بخش داخلی  

 .علمی چشم پزشکی نیز در این جلسه طرح و به بحث گذاشته شد

 

 برگزاری جلسه آشنایی با کادر پرستاری در مرکز آموزشی درمانی بهارلو 

 .آشنایی با رئیس بیمارستان به ارائه گزارش عملکرد و درخواست های خود پرداختندکادر پرستاری بیمارستان بهارلو در جلسه 
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آبان، دکتر حمیدرضا حکمت در جلسه صبح خود با زهرا   ۱۱به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان بهارلو، روز سه شنبه 

در این جلسه مریم رضایی، ربابه رمضانی،  .مسائل مرتبط با حیطه کاری این گروه قرار گرفتقاضی، مدیر پرستاری و کادر سوپروایزری در جریان 

شیرین کاکاوند، سیدمجتبی جوینی، لیلا مهری، رقیه منوچهر، شکراله صدرالدینی، فرحناز فرجی، مرتضی مومنی، سایه آقایی و مهشید هداوند 

 .را ارائه و مسائل کاری خود را مطرح کردند گزارش مختصری از عملکرد خود بیمارستان  سوپروایزران

کمبود کمک    .دکتر بهنام بهنوش، معاون درمان، داود پناهی، مدیر و سیدمهدی نصیری مقدم، کارشناس درمان نیز در این جلسه حضور داشتند

ادامه در خصوص مدیریت هزینه    در   .بهیار و مشکلات ترخیص بیماران در ساعات عصر و شب از جمله مواردی بود که در این جلسه طرح شد

فیزیکی   بیماران نیازمند، مسائل مرتبط با روند ارجاع بیماران از ستاد هدایت و مدیریت ورود و خروج بیماران به اورژانس با نظارت بیشتر حفاظت

فت و اختصاص اتاق جداگانه به  تاخیر در ویزیت و مشاوره بیماران بستری، ویزیت بیماران توسط پزشکان عمومی در ساعات تعویض سی .بحث شد

 .سوپروایزر آموزشی نیز از موارد طرح شده در این جلسه بود

 

 دیدار سرپرست دانشگاه با رئیس و اعضای هیئت علمی دانشکده دندانپزشکی 

ا  با حضور در دانشکده دندانپزشکی ب 1400آبان  12دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران روز چهارشنبه 

 .رئیس و جمعی از اعضای هیئت علمی این دانشکده دیدار کرد 
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انتصاب دکتر نسیم خواجوی  و  نژاد قدردانی معاون آموزشی دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر نوشین شکوهی

 راد به عنوان سرپرست مرکز امور هیئت علمی معاونت آموزشی

آموزشی دانشگاه در حکمی دکتر خواجوی راد را به عنوان سرپرست مرکز امور هیئت علمی معاونت آموزشی  دکتر سید فرشاد علامه، معاون 

 .منصوب و در نامه ای از خدمات ارزشمند دکتر شکوهی نژاد قدردانی کرد



162 
 

 

 :است زیر شرح  به حکم متن به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی،

 سرکارخانم دکتر نسیم خواجوی راد 

 های داخلی دانشکده پزشکی استادیار محترم گروه آموزشی بیماری

 با سلام و احترام؛ 

های دانشگاه نقش به سزایی در حرکت رو به رشد مجموعه دانشگاه علوم پزشکی تهران   اعضای هیات علمی به عنوان یکی از مهمترین سرمایه

ها در قالب مرکز  تردگی امور مرتبط با اعضای هیات علمی و نیز اهمیت توجه به آن، ساماندهی این دسته از فعالیتدارند. با توجه به حجم و گس

به  امور هیات علمی حوزه معاونت آموزشی دانشگاه ضروری است. لذا با عنایت به تعهد، شایستگی و تجارب اجرایی سرکارعالی بدینوسیله شما را 

 .نمایم می  منصوب آموزشی معاونت علمی هیات امور  مرکز سرپرست عنوان

وجود در این معاونت و دانشگاه برای  م های ظرفیت کلیه از استفاده و منسجم ریزی برنامه کافی، وقت اختصاص با رودمی انتظار سرکارعالی از

 دستیابی به اهداف زیر اهتمام ویژه مبذول فرمایید. 

 هابازنگری و به روز رسانی نقشه جذب هیات علمی دانشکده  •

 راه اندازی و بهره برداری از اتوماسیون ترفیع و ارتقاء  •

 های ارزشیابی عملکرد کمی و کیفی اعضای هیات در جهت مدیریت بهینه سرمایه انسانی بازنگری روش  •

 لسات کمیته تخصصی و منتخب معاونت نظارت کامل بر عملکرد دبیرخانه هیات ممیزه دانشگاه و شرکت در ج •

 همکاری و همفکری با سایر واحدهای معاونت در راستای ارتقاء و اعتلای آموزش دانشگاه •

-گیری از نیروهای موجود و با رعایت ضوابط و مقررات مربوطه و انجام برنامهامیداست با اتکال به خداوند متعال و با جدیت، پشتکار و بهره 

 های علمی و آموزشی در این حوزه موفق و موید باشید. جهت ارتقای فعالیت  های لازم درریزی

 دکتر سید فرشاد علامه

 معاون آموزشی دانشگاه 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 سرکارخانم دکتر نوشین شکوهی نژاد 

 استاد محترم دانشکده دندانپزشکی

 با سلام و احترام؛ 
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تهران مرهون تلاش جمعی اعضای محترم هیأت علمی، دانشجویان عزیز و کارشناسان دلسوزی است که   رشد و پیشرفت دانشگاه علوم پزشکی 

های فردی خود زمینه تعالی این نهاد علمی که به حق نماد آموزش عالی در حوزه علوم پزشکی کشور نام   گیری از توان علمی و ظرفیت  با بهره

نقش و جایگاه مدیران ارشد در جهت دهی و انسجام بخشی به این حرکت پرشتاب نقشی ماندگار و   اند. در این میانگرفته است را فراهم نموده

 تاثیرگذار است. 

های آموزش و همکاری ارزشمند شما در دوره تصدی سمت سرپرستی مرکز امور هیات علمی  بدینوسیله از پویایی و دلسوزی شما در عرصه 

مند گردد. سلامت و توفیق   امیدوارم دانشگاه در آینده نیز از تجربیات ارزشمند سرکارعالی بهره یم.نمامعاونت آموزشی صمیمانه سپاسگزاری می

  روزافزون شما را از درگاه خداوند متعال خواستارم.

 دکتر سید فرشاد علامه

 معاون آموزشی دانشگاه 

 

انتصاب دکتر سارا پورشهیدی  و  غیاثوندیانقدردانی معاون آموزشی دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر شهرزاد 

 به عنوان سرپرست مدیریت امور آموزشی دانشگاه 

امور آموزشی   دکتر سید فرشاد علامه، معاون آموزشی دانشگاه در حکمی دکتر سارا پورشهیدی را به عنوان سرپرست مدیریت 

 .ی کرددانشگاه منصوب و در نامه ای از خدمات ارزشمند دکتر غیاثوندیان قدردان

 

 :است زیر شرح  به حکم متن به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی،

 سرکارخانم دکتر سارا پورشهیدی 

 های دهان و تشخیص دانشکده دندانپزشکی دانشیار محترم گروه آموزشی بیماری

 با سلام و احترام؛ 

ریزی مطلوب و حل مسائل   معاونت آموزشی محسوب شده و نه تنها در ارائه خدمات و برنامهمدیریت امور آموزشی از ارکان مهم دانشگاه و 

های انجام شده سهم زیادی  مندی آنها از فعالیتتواند در ارتقای عملکرد دانشجویان و افزایش رضایتآموزشی نقش به سزایی دارد بلکه می 

 داشته باشد. 

  می منصوب دانشگاه آموزشی امور مدیریت سرپرست  ت اجرایی و ارزنده سرکارعالی، شما را به عنوان به تعهد، سوابق و تجربیا عنایت  با     

 .نمایم
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 undergraduate گذاری تربیت سرمایه انسانی و تعیین ظرفیت پذیرش دانشجو درمقاطعسیاست •

 گری ستادو کاهش تصدی گسترش و ارتقاء کیفیت خدمات آموزشی با تاکید بر غیرحضوری کردن، کوتاه کردن فرایندها •

 undergraduate ها در مقاطعنظارت بر اجرای دقیق قوانین و مقررات آموزشی در سطح ستاد و دانشکده  •

پیگیری و اجرای مصوبات شورای آموزشی و کمیسیون موارد خاص دانشگاه و برنامه ریزی مناسب جهت برگزاری پربار جلسات   •

 دانشگاهشورای آموزشی و کمیسیون موارد خاص 

 ها و بازنگری رتبه بندی خدمات آموزشی  نظارت بر حسن اجرای خدمات آموزشی ارائه شده توسط دانشکده •

 ها در هر سال تحصیلی و گزارش به شورای آموزشی دانشگاه پایش و ارزیابی عملکرد آموزشی دانشجویان و دانشکده •

 ود فراگیرندگان به جامعه با همکاری معاونین آموزشی دانشکده ها ریزی پیاده سازی آموزش مبتنی بر توانمندی جهت ور برنامه •

 undergraduate المللی در حوزه رشد و گسترش ارتباطات بین •

 undergraduate های آموزشی مورد نیاز مقاطعبرآورد و برنامه ریزی برای گسترش زیرساخت •

 تلای آموزش دانشگاههمکاری و همفکری با سایر واحدهای معاونت در راستای ارتقاء و اع •

  ریزیگیری از نیروهای موجود و با رعایت ضوابط و مقررات مربوطه و انجام برنامه امیداست با اتکال به خداوند متعال و با جدیت، پشتکار و بهره 

 های علمی و آموزشی در این حوزه موفق و موید باشید.  های لازم در جهت ارتقای فعالیت

 دکتر سید فرشاد علامه

 معاون آموزشی دانشگاه 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 سرکارخانم دکتر شهرزاد غیاثوندیان

 استاد محترم دانشکده پرستاری و مامایی 

 با سلام و احترام؛ 

تلاش جمعی اعضای محترم هیأت علمی، دانشجویان عزیز و کارشناسان دلسوزی است که   رشد و پیشرفت دانشگاه علوم پزشکی تهران مرهون 

های فردی خود زمینه تعالی این نهاد علمی که به حق نماد آموزش عالی در حوزه علوم پزشکی کشور نام   گیری از توان علمی و ظرفیت با بهره 

اه مدیران ارشد در جهت دهی و انسجام بخشی به این حرکت پرشتاب نقشی ماندگار و  اند. در این میان نقش و جایگگرفته است را فراهم نموده 

 تاثیرگذار است. 

های آموزش و همکاری ارزشمند شما در دوره تصدی سمت مدیریت امور آموزشی دانشگاه   بدینوسیله از پویایی و دلسوزی شما در عرصه

مند گردد. سلامت و توفیق روزافزون شما را  نده نیز از تجربیات ارزشمند سرکارعالی بهره نمایم. امیدوارم دانشگاه در آیصمیمانه سپاسگزاری می

 از درگاه خداوند متعال خواستارم.

 دکتر سید فرشاد علامه

 معاون آموزشی دانشگاه 
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های بهداشتی و تحت پوشش قرار  بازدید رئیس مرکز بهداشت جنوب تهران از نحوه ارائه خدمات و مراقبت

 افراد در مناطق کم برخوردار گرفتن 

آباد، لهک و دینارآباد بر بررسی و  شده از مناطق کم برخوردار مانند منطقه اسماعیل دکتر محمدرضا سلمانی، در بازدیدهای انجام 

ش  های بهداشتی و اطمینان از تحت پوش پیگیری مشکلات مناطق کم برخوردار و حاشیه منطقه جنوب تهران و ارائه خدمات، مراقبت 

 .قرار گرفتن افراد این مناطق تأکید کرد 

 

  بهداشتی   مشکلات  نزدیک  از  تهران  جنوب  بهداشت  مرکز  رئیس به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز بهداشت جنوب تهران،

 واحدهای   کار  دستور  در  فوریت  قید با  را   مشکلات  این  رفع  به  کمک  خصوص  در  ریزیبرنامه   و  ارزیابی  مورد و  بررسی  را  مناطق  این  هایچالش  و

د.  وی با همراهی، آرزو چراغی مسئول مناطق حاشیه جنوب تهران در مرکز بهداشت جنوب تهران از این مناطق دیدن کر .رار داده استق مربوطه

 زیر از مناطقی بود که بازدیدآباد و خلاآباد، منطقه لهک، دینارآباد، پلایین، نعمت های اسماعیلپز خانهتوضیح اینکه کوره 

 

 مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید در بیمارستان رازی 

بیمارستان رازی روز شنبه   پیشین و جدید  ابوالفضل زنده دل روسای  معارفه دکتر  تکریم دکتر ربابه عابدینی و  آبان   15مراسم 

 .با حضور دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه برگزار شد 1400
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 برگزار شد 1400چهارمین جلسه تیم رهبری و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در سال  

 های ما است های کارکنان از اولویتدکتر دهقان: کمک به افزایش درآمد مجتمع و رعایت عدالت در پرداخت کارانه 

مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در خصوص وضعیت فعلی پرداخت کارانه پرسنلی و  اندیشی اعضای تیم رهبری و  در چهارمین هم

 .نظر شدراهکارهای پیشنهادی بهبود آن تبادل

 



167 
 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( چهارمین نشست اعضای تیم رهبری و مدیریت مجتمع،  

های تابعه و مدیران واحدهای این مرکز و با حضور دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، معاونان، روسای بیمارستان   ۱۴۰۰آبان    ۱5شنبه  

 سایر اعضا در سالن شورای ریاست برگزار شد. 

پیگیری است. بخش مجتمع و دانشگاه قابلدکتر دهقان در خصوص نظام پرداخت کارانه کارکنان گفت: این موضوع نیاز به کار جدی دارد و در دو  

ریزی گیری و برنامههای پرداخت کارانه تصمیمهای درمان و پشتیبانی نسبت به پیشنهاد جداسازی صندوقدر گام اول باید با همکاری معاونت

نکته بسیار مهم در افزایش درآمدهای    وی در ادامه افزود:  های لازم صورت گیرد.شود و درنهایت برای اخذ مجوزهای لازم با دانشگاه پیگیری 

هایی در سطوح بالاتر  های دولتی است که نیاز به رایزنی های پرداختی پزشکان و افزایش انگیزه آنان در بخش جویی در رفع چالش بیمارستانی چاره 

 دانشگاه و وزارت بهداشت دارد. 

اضافه پرداخت  نظام  موجود  وضع  از  گزارشی  ارائه  با  سورکی  تهران  کمهندس  پزشکی  علوم  دانشگاه  داد:  توضیح  پرسنلی،  کارانه  و  ار 

از یک صندوق واحد برای پرداخت کارانه تمامی واحدها استفاده   مجتمع  در  اساس  این  بر.  کرد  طراحی   کارانه  پرداخت   این  برای  را RPMS افزارنرم

ی، ساعت حضور موظف و غیرموظف و ضریب کیفی کار افراد  های اثرگذار بر کارانه کارکنان سنوات، مدرک تحصیلترین شاخص شود و مهممی

وی با تأکید بر ضرورت بازنگری و اصلاح نظام پرداختی کارانه در مجتمع گفت: متأسفانه در سیستم فعلی پرداخت کارانه عملکردی نیست    است. 

وری و اعمال عادلانه ضریب کیفیت کارکنان در هر  بهرهرسد برای افزایش  شود. به نظر میو در آن سختی کار واحدها و حجم کار افراد دیده نمی

 های کارانه مجزا برای واحدها حرکت کنیم. گروه نیاز است به سمت پرداخت مبتنی بر عملکرد و ایجاد صندوق

افرادی که عملکرد ای باشد که تفاوت پرداختی  گونه های زیادی است ولی باید تغییرات به دکتر اورندی گفت: اگرچه در این حوزه همیشه بحث

ها،  ملاحظه باشد. بدیهی است در کارانه پرستاران باید حجم کاری درهر نوبت، تعداد بیماران بخش خوبی دارند نسبت به دیگران مشهود و قابل 

 تعداد نیروهای هر شیفت، تعداد بیماران بدحال، تعرفه خدمات پرستاری و ... دیده شوند. 

ها هستم چون های پرداخت کارانه در مجتمع افزود: من حتی موافق جزء شدن هر یک صندوقجزا سازی صندوقدکتر کاظمینی نیز با حمایت از م

ترین شوند. همچنین به نظر من باید برای هر صندوق ضریب متناسب با آن واحد را تعریف کنیم. مهمهاست که افراد دیده میدر همین ریز شدن 

 خوبی دیده شوند. کنند به افرادی که خوب کار میهدف ما در پرداخت کارانه این است که 

افزار قاصدک، طراحی آن را هوشمندانه خواند و توضیح داد: قطعاً برای ایجاد تغییرات محسوس در  دکتر اینانلو با اشاره به نقاط قوت و ضعف نرم

 ها بر اساس عملکرد افراد توجه کنیم.ازآن به رعایت عدالت در پرداختها اول باید به افزایش درآمد بیمارستان و پسپرداخت

ها های پرکار ابراز نگرانی کرد و افزود: اگر پرداختهایی چون کاهش تمایل پرستاران برای کار در برخی بخش ها و بخش آریاملو نیز از چالش 

 شود.ها نیز بیشتر می مبتنی بر عملکرد باشد مشارکت و همکاری افراد برای حضور در این بخش 

ها های پرداخت کارانه واحدها حمایت کرد و افزود: اگرچه ممکن است در پرداخت کارانه تفاوت دکتر گنجعلیخان هم از طرح جداسازی صندوق

 نوعی دیده شود. چشمگیر نباشد ولی برای کارکنان بسیار مهم است که عملکرد خوبشان به 

سلامت درکشورهای پیشرفته، بخش خصوصی و بخش دولتی در داخل کشور و  دکتر علی بخشی در این جلسه به مقایسه نحوه پرداخت نظام  

 های پرداخت ثابت و مبتنی بر عملکرد پرداخت.تفاوت

که در این جلسه دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، دکتر علیرضا کاظمینی معاون پشتیبانی، دکتر امیرحسین اورندی معاون توضیح این

عصر )عج(، دکتر علی اعتمادیان صالحی معاون امور دانشگاهی، دکتر عباس علی بخشی رئیس بیمارستان حضرت ولی درمان، دکتر محمدرضا  

مشاور در امور بهبود و توسعه مجتمع، دکتر علی گنجعلی خان حاکمی مسئول فنی مجتمع، دکتر سید حسن اینانلو مدیر نظارت و اعتباربخشی،  



168 
 

ریزی منابع مالی و پایش عملکرد  نوید مقدم مدیر فناوری اطلاعات، مهندس محمدعلی سورکی مدیر برنامه پرستو آریاملو مدیر پرستاری، دکتر  

مجتمع، محمدحسین امراللهی مدیر منابع انسانی، مصطفی مرادی دلیر مدیر خدمات پشتیبانی، مهندس رضا قدیم خانی مدیر دفتر فنی و نظارت  

 یفیت و اعتباربخشی حضور داشتند. های عمرانی و رجبی سرپرست بهبود کبر طرح 

 

 عنوان رئیس بیمارستان رازی دل بهمراسم تکریم دکتر عابدینی و معارفه دکتر زنده

 ها مورد سؤال قرار خواهیم گرفت ها همانند امانات الهی هستند و روزی ما درباره عملکردمان در این جایگاه دکتر قناعتی: مسئولیت 

شده در این بیمارستان را در پزشکی تهران در مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید بیمارستان رازی، خدمات ارائه سرپرست دانشگاه علوم  

 .نظیر معرفی کردمنطقه بی 

 

ل، رئیس دبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم تکریم دکتر ربابه عابدینی، رئیس پیشین و معارفه دکتر ابوالفضل زنده 

 تئاتر بیمارستان رازی برگزار شد. در سالن آمفی ۱۴۰۰آبان  ۱5روز شنبه  ۱3:3۰جدید بیمارستان رازی از ساعت 

علمی، پرستاران و سایر کادر درمانی و خدماتی این بیمارستان،  در این مراسم دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه ضمن تقدیر از اعضای، هیئت

حوزه سلامت با سایر نظامات متفاوت است و دلیل این تفاوت در بسیاری از اوقات، به دلیل تأخیرناپذیری خدمات سلامت    گفت: اساس خدمات در

 برای افراد است. 

های جدید و برانگیزترین مباحث مدیریتی در سطح جهانی است؛ گفت: ابداع روش وی با بیان اینکه مبحث »عدالت در سلامت« یکی از چالش 

کنند که لازم است که مدیریت، با هوشیاری  های بزرگی را ایجاد می سو و محدودیت بودجه و امکانات از سوی دیگر چالشات از یک افزایش توقع

کنند المللی برای افزایش فروش خود فشارهایی را به نظام سلامت وارد میهای تجهیزات دارویی در سطح بیناین موارد را رصد کند؛ مثلاً شرکت

یران این حوزه هستند که باید با درایت تصمیم بگیرند چگونه از این ابزار و تجهیزات برای حداکثر کردن کیفیت و کمیت خدمات، استفاده  اما این مد

 بهینه بکنند. 

تانه در دوره حاضر،  سرپرست دانشگاه با اشاره به اینکه متأسفانه ما در دورانی، با نگاه کاپیتالیستی در اداره امور جامعه مواجه بودیم؛ گفت: خوشبخ

  عدالت   نگاه  این  کنیممی   تلاش   دانشگاه  سطح  در  نیز   ما  و   است  کشور  سطح  در   خدمات  و  امکانات   عادلانه  توزیع  ٔ  سیاست کلی کشور درزمینه

 . کنیم اجرایی را محور
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دارد و در کنار جنبه فوق تخصصی بیمارستان،  وی با اشاره به موقعیت جغرافیایی بیمارستان رازی گفت: این بیمارستان در منطقه جنوب تهران قرار  

بهرهاین این مرکز  از سایر خدمات حوزه سلامت در  این منطقه،  برای شماست که مردم  بر حفظ جایگاه ممتاز یک فرصت  مند شوند و علاوه 

 این  که  باشد  پوست  هایبیماری  درمان   جهانی  قطب  بتواند  ها،چالش  رفع  و  خدمات  کیفیت  افزایش  با  پوست،  هایبیماری  بیمارستان درزمینه

 . است  دسترس در کاملاً بیمارستان این به کنندهمراجعه  بیماران تنوع و  طولانی  سالیان  تجربه بیمارستان، این برجسته استادان به توجه با ظرفیت

امانات الهی هستند و روزی ما درباره عملکردمان  ها همانند  دکتر قناعتی با تأکید بر جایگاه والای »عدل« در تعالیم دینی ما گفت: این مسئولیت

های انقلاب الهی ما  ها مورد سؤال قرار خواهیم گرفت؛ امیدوارم همه ما با تلاش و کوشش بتوانیم در حوزه عدالت که یکی از جلوهدر این جایگاه

 است، قدم برداریم.

ام که کارکنان نظام سلامت لیدرهای فکری  برشمرد و گفت: من بارها گفته   وی در ادامه کارکنان نظم سلامت را از تأثیرگذارترین اقشار جامعه

ها احترام زیادی قائل هستند بنابراین تلاش برای اصلاح روزمره و ارتقای اخلاقی برای همه ما در هر سطح و  جامعه هستند زیرا مردم برای آن 

 ن افراد خواهد داشت. جایگاهی که قرار داریم، اثرات مثبت زیادی بر جامعه و روح و روا

خوبی این  سرپرست دانشگاه عرصه مدیریت دانشگاه را به یک مسابقه دو امدادی تشبیه کرد و گفت: دکتر عابدینی در مدت پنج سال گذشته به 

دوران مدیریتی    ها ابداً به معنای وجود ضعف در مدیریت قبلی نیست بلکه اعتقاد من بر این است کهمجموعه را مدیریت کردند و این جابجایی

 های زندگی خود هم رسیدگی کنند.باید معین باشد تا افراد بتوانند به سایر جنبه

هم    وی در خاتمه، کار برای خداوند را رمز ماندگاری کارها معرفی کرد و افزود: مسائل و مشکلاتی که اکنون با آن مواجه هستیم در طول تاریخ

های بزرگ و درستکار همواره این شرایط را تغییر دادند و این در سایه همت، ر به تاریخ مراجعه کنیم انسانبه نسبت کم یا زیاد وجود داشتند اما اگ

 پشتکار، ایمان و توکل بر خداوند بزرگ میسر شده است. 

 

 رئیسه دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد نشست هیئت

 یگیری« قرار گیرد دکتر قناعتی: همه کارها در دانشگاه باید مورد »پایش« و »پ 

های چهارساله معاونت آموزشی دانشگاه را معرفی  رئیسه دانشگاه، دکتر سید فرشاد علامه، معاون آموزشی دانشگاه، برنامه در جلسه این هفته هیئت

از جذب و تبدیل وضعیت    کرد و دکتر سید ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه و دکتر مسعود میرمعینی مدیر توسعه سازمان و سرمایه انسانی گزارشی

 .نیروی انسانی دانشگاه ارائه دادند
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در سالن مدافعان سلامت ستاد مرکزی، دکتر قناعتی  ۱۴۰۰آبان  ۱6به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در جلسه روز یکشنبه 

ابراز خرسندی از اینکه حرکت تیم جدید مدیریتی دانشگاه در حال سرعت  با اشاره به بازدیدهای خود از واحدهای دانشگاه در هفته گذشته و با  

درصد در ابتدای    3۰کنم که میزان واکسیناسیون کرونا را از  گرفتن است گفت: از آقای دکتر اولیایی منش و کادر بهداشتی دانشگاه تشکر می 

ها ت و هم دکتر رئیسی از دانشگاه تشکر کردند و امیدوارم در همه زمینهاند که هم وزارت بهداش درصد رسانده  93مدیریت جدید دانشگاه، امروز به  

 .طور موفق باشیمهمین

اکریان  سرپرست دانشگاه با تأکید بر انضباط اداری و مالی در دانشگاه و قدردانی از معاون توسعه دانشگاه برای پیگیری مسائل مالی گفت: دکتر ذ

 .کنمهایم تحمل نمیترینز هرگونه رانت را حتی از نزدیکاند و من نیدر این زمینه خوب پیشرفته

هایی را شروع کرده است و  ها حرکتدکتر قناعتی با اشاره به اهمیت پیگیری مسئله خوابگاه دانشجویان گفت: معاونت توسعه در مسئله خوابگاه

ام شده است و قرار گذاشتیم که تا آخر هفته هیچ دانشجویی در  ها داده شده انجهایی که برای فاز فوری اصلاح خوابگاه خوشبختانه قسمتی از قول 

دانیم در شرایط اقتصادی کنونی برای دانشجو چقدر  ایم و می پولی را کشیدههای تنهایی و بی خارج از خوابگاه نباشد زیرا همه ما دردها و سختی 

 .سخت است

رئیسه دانشگاه شروع شود، از دکتر فتوحی  ها از آذرماه در هیئت زارش عملکرد معاونتسرپرست دانشگاه در ادامه با ابراز امیدواری از اینکه ارائه گ

های بخش است و مدیران در بیمارستانهای میدانی، بسیار خوب و مسرتبرای پیگیری جدی برنامه جامع دانشگاه قدردانی کرد و گفت: گزارش

 .های خیلی خوب به لطف خدا بیشتر هم بشودروند و امیدوارم این حرکتمی  ها هستند و با برنامه جلوسرعت در پی رفع کاستی مختلف به

معاونت آینده  ماه  از  افزود:  گیرد  قرار  »پیگیری«  و  »پایش«  مورد  باید  دانشگاه  در  کارها  همه  براینکه  تأکید  با  قناعتی  دانشکده دکتر  و ها،  ها 

 .درستی اجرا شودشوند تا نظام طراحی، اجرا و ارزشیابی به گزارش بررسی می ها گزارش پیشرفت کار خواهند داد و در جلسات این بیمارستان

صورت تدریجی برای شده باید به شده و اسناد تهیههای اعلامساله معاونت آموزشی گفت: برنامه   ۴سرپرست دانشگاه پس از شنیدن گزارش برنامه  

 .وردها کامل و اجرایی شودهای دانشگاه ارسال و با مشارکت آنان و دریافت بازخهمه لایه

دکتر قناعتی بر بحث منتورینگ و تحت پوشش قرار گرفتن مستمر دانشجو زیر نظر یک استاد از ابتدا تا انتهای دوران تحصیلات و نیز پوشش  

 .صورت جدی وارد فاز اجرایی شودباید از حالت نمادین خارج و به  Dress code :ای کارکنان تأکید کرد و گفتحرفه

 استادی  اگر    مراتب در »حوزه آموزش مهم است افزود: در کشورهایی مثل فرانسه سیستم پاتروناژ در اموزش جاری استبا بیان اینکه سلسلهوی  

 .رود، استادیار باید پشت سر او حرکت کند و به همین ترتیب دانشجواه میر جلو

 و مامایی و وجود امکانات آموزشی بسیار خوب و قوی در این دانشکده، بر بحثدکتر قناعتی با اشاره به بازدید اخیر خود از دانشکده پرستاری  

time sharing  هایی مثلدر واحدهای دانشگاه تأکید کرد و گفت: چه اشکال دارد که دانشجویان پزشکی به آنجا بروند و آموزش CPR  را

 !ستفاده شودصورت یکپارچه اهای دانشگاه به دریافت کنند و از همه امکانات و ظرفیت

 .رئیسه نقطه نظرات خود را بیان کردنددر ادامه و پس از گزارشی از جذب و تبدیل وضعیت نیروی انسانی دانشگاه اعضای هیئت

  والمسلمین قریشی با اشاره به نامه حضرت علی )ع( به مالک اشتر و بیان این مسئله که نگاه دیگران به تو الاسلامدر ابتدای این جلسه نیز حجت

ها این است که نظرات مردم را دریافت کنند تا بدانند  کردی گفت: یکی از وظایف روابط عمومیطوری است که تو قبلاً به آنان توجه می همان
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ومی  رجوع درباره او چه قضاوتی دارد بنابراین یکی از وظایف روابط عمکند. یک مدیر باید بداند ارباب مخاطب درباره سازمان آنها چگونه فکر می 

 .ای« استواحدها »نظرسنجی دوره

مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری بر نظرسنجی از »افراد صالح« افزون بر »نظرسنجی عام« تأکید کرد و گفت: صالحین و بندگان 

های ای در دستگاهو اگر چنین شیوه   گویند بنابراین معیار خوبی برای ارزشیابی استدانند که چه می کنند و می خوب خدا در گفتارشان مراقبت می 

 .کننده باشدتواند بسیار کمکما جاری شود می

 

انتصاب رضا مومنی به سمت  و  قدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر سیداحمد رضایی

 سرپرست مدیریت حراست دانشگاه 

مومنی را به سمت سرپرست مدیریت حراست دانشگاه  دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حکمی رضا  

 منصوب و در نامه ای از خدمات ارزشمند دکتر سیداحمد رضایی قدردانی کرد 

. 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است: 

 جناب آقای رضا مومنی 

 با سلام و احترام 

عنوان نماد آموزش عالی کشور در حیطه علوم پزشکی دارای جایگاه ممتاز و برجسته ای در جامعه دانشگاهی کشور دانشگاه علوم پزشکی تهران به  

است و باید از تمام ظرفیت ها برای ایفای نقش خود استفاده و با سرعت و شتاب مناسب در جهت اهداف تعیین شده در عرصه های آموزش، 

ارائه خدمت حرکت نماید. ب  پژوهش و  به  نظر  را  ه تعهد، سوابق ارزشـمند و تجـربیات گرانقدر جنابعالی در عرصه های مختلف اجـرایی، شما 

 . نمائید وظیفه انجام خود  مدیریتی ارزنده تجارب و درایت  بر تکیه با تا نمایممی  منصوب  سرپرست مدیریت حراست دانشگاه عنوان

جهت حفظ و ارتقاء آرامش، احساس امنیت خاطر و صیانت از حقوق و حیثیت تمامی اعضای  انتظار می رود با هماهنگی حوزه ریاست دانشگاه در  

امل خانواده بزرگ دانشگاه و خدمت گیرندگان تلاش نمایید و در جهت اصلاح امور اقدام فرمایید. طبعا تمام واحدهای دانشگاه در این مسیر، تع

 مفید و سازنده ای خواهند داشت. 

 . باشید موفق  اوست، رضای مورد چناچه محوله، امور انجام در )ع(عصرتعالی و عنایات حضرت ولیاز درگاه باری امیدوارم با استعانت 



172 
 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است: 

 جناب آقای دکتر سیداحمد رضایی

 با سلام و احترام 

پرتلاش در اداره امور اجرایی دانشگاه علوم پزشکی تهران، یکی از مهمترین عوامل پیشرفت آن در مسئولیت پذیری و همکاری کارکنان توانمند و  

 دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است.

که با روحیه ایثارگری  ۱9ها و خدمات ارزشمند جنابعالی در زمان مدیریت حراست دانشگاه، به ویژه در ایام همه گیری کویددانم از تلاش لازم می

 جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است سپاسگزاری نمایم و برایتان از درگاه خداوند متعال سلامتی و سعادت روزافزون مسئلت کنم. و

مند گردد و در عرصه های جدید پیش رو و  های ارزنده شما بهرهامیدوارم دانشگاه و نظام سلامت کشور همچنان بتواند از تجارب و توانمندی

 ه نظام مقـدس جمهوری اسلامی ایران، همچون گذشته موفق، موید و پیروز باشید. خدمت ب

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 

 انتصـاب دکتر احسان سخاوتی به سمت سـرپرست معاونت آموزشی بیمارستان ضیائیان 

صص قلب و عضو هیات علمی گروه  دکتر سعیدرضا جمالی مقدم رئیس بیمارستان ضیائیان در ابلاغی دکتر احسان سخاوتی متخ

 .قلب این مرکز را به عنوان سرپرست معاونت آموزشی بیمارستان ضیائیان منصوب کرد 

 

ر  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائیان، دکتر سعیدرضا جمالی مقدم رئیس بیمارستان ضیائیان در ابلاغی دکت

 .عضو هیات علمی گروه قلب این مرکز را به عنوان سرپرست معاونت آموزشی بیمارستان ضیائیان منصوب کرد  احسان سخاوتی متخصص قلب و

 :متن این ابلاغ به شرح زیر است 

 جناب آقای دکتر احسان سخاوتی مقدم 

 عضومحترم هیات علمی گروه قلب



173 
 

 با سلام و احترام 

ی نمایم.  م   منصوب  ضیائیان   بیمارستان   معاونت آموزشی  سرپرست عنوان  به   را   جنابعالی   وسیلهنظر به تعهد و توانایی های ارزنده شما ، بدین  

 اعضای   و  آموزشی  بخشهای  محترم  مدیران  تجارب  از  مندی  بهره  و   مرکز  این  واحدهای  سایر  و  مدیریت  ،  ریاست   مقتضی است با تعامل سازنده با

 :فرمایید مبذول ذیل اهداف تحقق جهت  را ویژه اهتمام علمی، هیئت محترم

 دانشگاه  مصوب آموزشی اعتباربخشی   اجرای برنامه های •

 مصوب دانشگاه  9۰تلاش در جهت اجرای هر چه موفق تر برنامه پزشکی  •

 ذیربط  واحدهای به خوراند  پس گزارش  و آموزشی بخشهای و علمی هیئت اعضای و دانشجویان  پایش و ارزیابی عملکرد آموزشی •

 جهت اجرای برنامه استراتژیک مصوب بیمارستان با همکاری سایر واحد هاتلاش در  •

 تداوم اجرای دوره های توانمندسازی و کوتاه مدت آموزشی ویژه اساتید  •

 امکانات  با متناسب جاری امور در حداکثری تسهیل و بازنگری فرایندهای آموزشی  •

 تقویت و گسترش ارتباطات با تشکلهای دانشجویی •

 روشهای نوین آموزشی برای فراگیران و ارزیابی مستمر برنامه هااستفاده از  •

 نظارت مستمر و پیگیر بر حسن اجرای برنامه ها و مقررات آموزشی دربخشهای آموزشی •

 برگزاری هر چه موفق تربرنامه های آموزشی صبحگاهی، ارائه مورد، پزشکی مبتنی بر شواهد، گراندراندهای آموزشی  •

 EDO واحد   های تقویت خدمات و برنامه •

 اساتید پژوهشی  فعالیتهای ارتقاء جهت در  تلاش •

 امیدوارم با استعانت از درگاه باری تعالی و عنایت حضرت ولی عصر)عج( در انجام امور محوله موفق باشید. 

 دکتر سعید رضا جمالی مقدم 

 رئیس بیمارستان ضیائیان 

 

 پایگاه بهداشت مراقبت مرزی شهرستان ری بازدید معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران از 

دکتر علیرضا اولیائی منش معاون بهداشت دانشگاه با حضور در پایگاه بهداشت مراقبت مرزی شبکه بهداشت شهرستان ری مستقر  

 .در فرودگاه بین المللی امام خمینی )ره( از فعالیت های این واحد بازدید کرد
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دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری، دکتر علیرضا اولیائی منش معاون بهداشت دانشگاه  به گزارش روابط عمومی  

به همراه دکتر علیرضا صدرائی مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان ری از پایگاه بهداشت مراقبت مرزی   ۱۴۰۰روز یکشنبه شانزدهم آبان  

 .خمینی )ره( بازدید کرد مستقر در فرودگاه بین المللی امام

معاون بهداشت دانشگاه ضمن قدردانی از فعالیت های انجام شده در پایگاه گفت: بی شک غربالگری صحیح مسافران در نقطه صفر مرزی تاثیر 

بختانه این امر به خوبی  بسیار مهمی در کنترل بیماری ها دارد و با توجه به همه گیری بیماری کرونا این مسئله اهمیت بیشتری ییدا کرده که خوش

 .و با دقت بسیار زیادی در این پایگاه انجام می شود

افی دکتر اولیائی افزود: سرعت عمل کارکنان پایگاه در هنگام ورود و خروج مسافران بسیارمهم است و کارکنان بهداشتی باید به این امر دقت ک

ناسایی بیماران احتمالی در کمترین زمان و با بیشترین دقت انجام شود تا مشکلی  داشته باشند تا دستورالعمل های بهداشتی برای غربالگری و ش

در ادامه دکتر اولیائی نشستی با مسئولان شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( داشت. در این نشست راهکارهای مناسب    .برای مسافران به وجود نیاید

 .بهداشتی بررسی شد برای همکار یبیشتر به منظور اجرای دقیق دستورالعمل های

معاون بهداشت دانشگاه ضمن قدردانی از همکاری نزدیک مسئولان فرودگاه با شبکه بهداشت و دانشگاه علوم پزشکی، توسعه این همکاری را در  

سریعتر شاهد   کنترل و پیشگیری از شیوع بیشتر بیماری های مختلف بسیار مهم دانست و ابراز امیدواری کرد با همکاری نزدیک بتوانیم هرچه

 .کنترل اپیدمی ویروس کرونا باشیم

ر  در این بازدید علاوه بر دکتر صدرائی مدیر شبکه بهداشت ودرمان شهرستان ری، دکتر محمدرضا قیوم زاده معاون اجرایی معاونت بهداشت، دکت

 .علی نیک فرجام مدیر گروه کنترل و پیشگیری از بیماری ها و دکتر عباس مزینانی حضور داشتند

 

 ششمین جلسه شورای فرهنگی اجتماعی دانشگاه با حضور معاونان فرهنگی، دانشجویی و آموزش برگزار شد 

ششمین جلسه شورای فرهنگی اجتماعی دانشگاه با حضور دکتر عبدالرحمن رستمیان، معاون فرهنگی، دکتر محمدحسین صادقیان،  

 .گاه در محل سالن اجتماعات معاونت فرهنگی برگزار شد معاون دانشجویی و دکتر سیدفرشاد علامه معاون آموزش دانش 

 

روابط  گزارش  معاونان   به  با حضور  دانشگاه  اجتماعی  فرهنگی  شورای  فرهنگی، ششمین جلسه  معاونت  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی 

اع و دیگر  اسلامی  انجمن  بسیج،  نهادرهبری،  نماینده دفتر  آموزشی،  و  دانشجویی فرهنگی  در محل سالن    ۱۴۰۰آبان    ۱5ضاء شنبه  فرهنگی، 
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دکتر عبدالرحمن رستمیان معاون فرهنگی ضمن خیرمقدم به حاضران جلسه، از واحدهای دانشگاهی خواست    .اجتماعات معاونت فرهنگی برگزار شد

 .های فرهنگی خود را ارائه دهندبرنامه 

های دانشگاه و محفل مداحان ارائه داد  با تجهیز نمازخانه   اد اقامه نماز دررابطه های ستمحمود اشتیاقی کارشناس ستاد اقامه نماز گزارشی از فعالیت

های ستاد سپس دکتر رستمیان در مورد نحوه انعکاس فعالیت  .ها تمجید به عمل آمدو از ابتکار دکتر قربانی در تسهیل اقامه نماز در بیمارستان

 .یشنهاداتی ارائه کرد و مقرر شد هماهنگی بیشتری میان واحدها در این زمینه ایجاد شوداقامه نماز در سامانه پایش برنامه عملیاتی مشترک پ

 .روزه شداشتیاقی نیز در ادامه در راستای نشاط افزایی کارکنان، خواستار برگزاری اردوهای یک

علمی در حوزه فرهنگی و های هیئتفعالیت  علمی با بیان اینکه کمیسیون ماده یک ارتقا برای بررسیزاده مسئول امور اعضای هیئترضا کاظم

شود، تا قبل از شیوع  علمی است که در معاونت فرهنگی برگزار می های هیئتنامه ارتقاء مربوط به کارگاهاجتماعی نقش دارد، افزود: بخشی از آیین

صورت مجازی برگزار شده که تا کنون  بدون وقفه به   هاشد، از زمان شیوع کرونا کارگاهصورت حضوری و هر هفته برگزاری می ها بهکرونا کارگاه

وی همچنین گفت: در نظر داریم با ارتقاء سایت معاونت    .های فرهنگی، اجتماعی، سیاسی، اعتقادی و علمی برگزار شده استکارگاه در حوزه  65

همچنین پاورپوینت آن در سایت بارگذاری شود و همچنین  های برگزار شده  ها، صوت کارگاهمندی بیشتر اساتید از کارگاهفرهنگی، برای بهره

 .ها نیز در سایت ایجاد خواهد شدهای حضور در کارگاهنامه دسترسی اساتید به گواهی 

های آتی معاونت فرهنگی عنوان کرد و  های هنری را از برنامه در ادامه علی فصیحی کارشناس فرهنگی از سوی دیگر تشکیل و حمایت از محفل 

هایی از قبیـل دینـی، مـذهبی، ادبی و هنری )ادبیات، فیلم نامه مربوطه در زمینهها موردنظر نهادهایی هستند که در قالب ضوابط آیینمحفل   گفت:

دستی و )فرهنگ و اندیشه( پژوهش و مطالعات فرهنگی و )اجتماعی( ، حقوق شهروندی،  و عکس، هنرهای نمایشی، هنرهای تجسمی، صنایع

نامه و اساسنامه آن آماده شده و پس از تصویب  نویس آیینمانی و ...( تحت نظارت و حمایت معاونت فرهنگی فعالیت خواهند کرد و پیشعدالت ساز

 .شورای فرهنگی این برنامه اجرایی خواهد شد

در    Micro Learning علمیدر ادامه دکتر سید فرشاد علامه معاون آموزشی دانشگاه پیشنهاد کرد در کنار آموزش عمومی اعضای هیئت

 .شود  ارائه و تهیه دانشگاه برجسته اساتید همکاری با ایچنددقیقه آموزشی پادکست  قالب

های  های آتی انجمن در خصوص برنامه عدالت در سلامت، تقارب آراء تشکل سپس مهرداد نصر نماینده انجمن اسلامی دانشجویان به برنامه 

 .های آزاداندیشی توضیحاتی ارائه کردماعی دانشجویان با ایجاد کرسی های اجتدانشجویی و طرح دغدغه 

کنندگان این جلسه توضیحاتی راجع به برنامه مشترک این انجمن با همکاری  ای نماینده دیگر انجمن اسلامی دانشگاه نیز جزو شرکت مطهره گونه

 .های آزاداندیشی در اولویت قرار داده شودواست کرد برگزاری کرسی آذر و اکران فیلم ارائه داد و درخ ۱6دانشگاه تهران در برگزاری روز 

سازی هویت  هدف فرهنگی بسیج را: تقویت خودباوری، امید آفرینی، مسئله محوری و نهادینه ۴محمدتقی اسکندری کارشناس بسیج دانشجویی  

اری اردوهای کوهنوردی و فوتسال را مفید دانسته و خواستار ایرانی عنوان کرد و محمدهادی رضازاده مسئول بسیج دانشجویی دانشگاه طرح برگز 

علمی در این اردوها شد. وی همچنین آموزش و پیشگیری، تربیت سفیران  رفع مشکلات خوابگاهی دانشجویان و استفاده از تجربیات اعضای هیئت

های خارج از دانشگاه به نیازمندان و مردم انجام خواهد  وههای آتی بسیج دانست که با همکاری گربخشی را از برنامه سلامت، ارائه خدمات توان 

الاسلام ابوالفتح غفاری معاون دفتر نمایندگی نهاد رهبری و دکتر محمد حسین صادقیان معاون دانشجویی توضیح اینکه در این نشست حجت  .شد

 .نیز تاکید شدهای اجتماعی اساتید  فرهنگی نیز حضور داشتند و به تخصیص امتیاز فرهنگی، فعالیت
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دیدار صمیمانه دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران با هیئت رئیسه و روسای بخش  

 های بیمارستان سینا

دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران به همراه دکتر سعید ناطقی، معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی  

 . در نشستی، صمیمانه با هیئت رئیسه و روسای بخش های بیمارستان سینا دیدار کرد 1400آبان  17دوشنبه تهران صبح 
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 رئیس دانشکده توانبخشی: توانبخشی باید مسیری از بطن جامعه تا سطح بین المللی را طی کند 

توانبخشی از نوزادی تا سالمندی با توجه سیر صعودی جمعیت سالمندی دکتر سید احمدرضا خاتون آبادی در پیامی ضمن بیان گستردگی خدمات 

 .جهان و کشور بر ضرورت همگرایی و تعامل بیش از پیش تیم پزشکی و توانبخشی برای انجام اقدامات پیشگیرانه عواقب سالمندی تاکید کرد

 

 :توانبخشی، متن پیام به شرح زیر استبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده 

ب می  سرآمد کیفی و کمی هایجنبه  از پزشکی هایعرصه تمام در که همچنان کشور آموزش عالی نماد عنوان به  تهران  پزشکی  علوم دانشگاه

قطب  عنوان به  تا کند مدیریت پژوهشی و آموزشی ابعاد از را خود هایفعالیت المللیبین  و ایمنطقه  ملی، سطح در توانبخشی، عرصه در باید اشد،

 کند. طی را المللیبین سطح تا  جامعه بطن از مسیری باید توانبخشی روازاین  دهد. ارائه  را خود خدمات کشور توانبخشی  

ا  از  توانبخشی باشد.  داشته  را ارتباطات کارآمدترین و بیشترین که شودمی  تلقی  موفق ایجامعه  و است موفقیت اصلی رکن ارتباط امروز جامعه در

 و علمی جوامع  همه سرلوحه اینجا در باید نکته دو است.  توانبخشی مختلف هایرشته  در اولیه هایپایه از ارتباط شاید و نیست مستثنی اصل ین

س علم که عالمانی بسیار چه دهد. قرار " الاکبر حجاب هو العلم " مصداق را فرد نباید علم کسب اینکه اول نکته گیرد. قرار توانبخشی خصوصاً

فرمودند: إنّ العالمَِ إذا لم یَعمَلْ بعلِمِهِ  ع صادق امام حضرت اینکه  دوم اند.نرفته  فراتر حجاب  و توهم حد  از و است  قرارگرفته انصافشان و عدالت پر

لغزد، چنانکه باران از  ها می)هنگام که عالم به علمش عمل نکند، موعظه و پند او از قلب  "الصَّفا  زَلَّت مَوعِظَتُهُ عنِ القُلوبِ کمَا یَزلُِّ المَطَرُ عنِ  

می صاف  جسم  نمیروی  نفوذ  و  باشدلغزد  آن  حامل  عالم  که  باری  صرفاً  نباید  علم  که  مفید   به هاانسان  برتری گیرد. قرار کند( 

 است.  نوعانشان هم برای بودنشان

د جهانی  جامعه متأسفانه ولی است زندگی کیفیت افزایش بر تلاش  تمام و  است ارتباط در سالمند تا نوزاد از طیفی  با توانبخشی اینکه پایانی گفته

بنا  است. نشدهانجام  زمینه این در بنیادی اقدامی اینکه بالاتر تأسف و دارد قرار مسیر این در بالایی سرعت با نیز ما کشور و  است شدن پیر حال ر

 متعاقب هایبیماری توانبخشی و سالمندی عواقب  از  پیشگیری به اقدام و  دهند هم دست در دست  باید توانبخشی و  بالینی پزشکی جامعه براین

 کنند.  سالمندی

 

 طرح جامع و نیازهای بیمارستان سینا با حضور معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران بررسی شد

 .اصلی بازدید های دوره معاونت درمان از بیمارستان ها را آشنایی با مشکلات مراکز درمانی و حل آنها خوانددکتر سعید ناطقی هدف  
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان سینا؛ دکتر سعید ناطقی، معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران و هیئت  

دکتر ناطقی، معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران بیان داشت:  .در بیمارستان سینا حضور یافتند  ۱۴۰۰آبان   ۸مدیریتی معاونت درمان، شنبه  

ین منظور از بازدیدهای دوره ای که توسط تیم معاونت درمان از بیمارستان ها انجام می شود آشنایی با مشکلات بیمارستان ها و تسهیل کردن ا

مستقیم با مسئولان بیمارستان ها به طور مستقیم در جریان این مشکلات قرار بگیریم. و در این رفت و آمدها  مشکلات است و اینکه با گفتگوی

استای  و بررسی هایی که انجام می گیرد با خللی که در معاونت درمان وجود دارد و یا بالعکس در بیمارستان های وجود دارد آشنا می شویم و در ر 

 . ید. هدف اصلی آن است که مشکلات شناسایی و حل شودبر طرف کردن آن خواهیم کوش

سال است که در وضعیت   ۲دکتر مهدی ابراهیمی، معاون درمان بیمارستان سینا، به بیان معضلات بیمارستان پرداخت و گفت: با توجه به اینکه  

ده، استهلاک دستگاه ها و جایگزینی دستگاه های کرونایی به سر می بریم یکی از چالش های بیمارستان و معاونت دانشکاه در یکی دو سال آین

ار  جدید است. البته در این مدت بیمارستان سینا تلاش خود را به انجام رسانده و به کمک خیرین برخی از دستگاه ها همچون سی تی اسکن و ام  

داشت: با توجه به اعتبار بخشی و دستورالعملی هایی ای را در حال خریداری است. وی همچنین با اشاره به نیاز بیمارستان به نیروی انسانی بیان  

ر سنگینی  که وجود دارد بیمارستان نیازمند نیروهای، کمک بهیار، بیماربر و خدمات است و واقعا با توجه به کمبود نیروی کمک بهیار و بیماربر، با

ی دارویی خواند که معضلاتی را بر دوش بیمارستان  بر دوش نیروهای خدمات تحمیل شده است. وی همچنین یکی دیگراز مشکلات را کمبودها

 .ها هموار می کند

تخت    ۴7۸تخت مصوب برخوردار است که در حدود    5۰۰مهندس هادی مخبر، مشاور رئیس بیمارستان سینا نیز بیان داشت: بیمارستان سینا از   

ا مدیریت آن را مشکل می کند که خوشبختانه در سال های اخیر آن فعال است و از نظر ساختاری، از ساختار پراکنده ای برخوردار است که مسلم 

با مدیریت دکتر طالب پور، فعالیت های خوبی در بیمارستان به انجام رسیده است. اما در مواردی با مشکلاتی دست و پنجه نرم می کنیم که  

 .نیازمند حمایت معاونت درمان دانشگاه برای رفع آنها هستیم

به معوقات بیمارستان، گفت: بیمارستان سینا، سانتر ترومای کشور است و بیشترین درآمد بیمارستان از این قسمت به دست   وی همچنین با اشاره 

ماه گذشته، بیمارستان یک علی الحساب دریافت کرده است. وی همچنین بر    ۸می آید که متاسفانه از سال گذشته معوقاتی باقی مانده و برای  

وی انسانی تاکید کرد و گفت یکی از برنامه های بیمارستان این است که با توجه به پراکندگی بیمارستان، گروهی را برای  نیاز بیمارستان بر نیر

 .جابه جایی بیماران در نظر بگیرد

اورژانس  دکتر محمد طالب پور، رئیس بیمارستان سینا ضمن خوشامدگویی به دکتر ناطقی و گروه همراه وی بر نیاز بیمارستان به یک بخش   

حسن   ۲تخت ویژه بستری بیماران اورژانسی از    ۴۰تا    3۰مجهز تاکید کرد و گفت: تجهیز بخش اورژانس و در کنار آن ایجاد یک بخش بستری با  
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اهش خواهد  برای بیمارستان برخوردار است یک، اینکه بخش الکتیو بیمارستان ارتقا می یابد و دیگری، اینکه نقل و انتقالات در این مرکز درمانی ک

 .یافت

  7۰سال گذشته برای قسمت اورژانس بیمارستان یک دستگاه سی تی اسکن تهیه شد که خود این مساله باعث شد    3وی در ادامه افزود: البته در   

 .درصد نقل و انتقالات در بیمارستان کاهش یابد

بیان داشت: با توجه به میزان خدمات و فعالیت های که گروه های    رئیس بیمارستان سینا، همچنین با اشاره به میزان درآمد پزشکان و پرستاران 

ل در پزشکان و پرستاران انجام می دهند به نظر می رسد باید از نظر مالی نیز وجه آنها در سطح شهر حفظ شود. پرستارانی هستند که با جان و د

 .مبلغ کمی را به عنوان کارانه دریافت می کنندحال تلاش اند اما متاسفانه با توجه به دستورالعمل هایی که وجود دارد 

اظ دکتر طالب پور همچنین به حقوق دستیاران نیز اشاره کرد و گفت: حقوق دستیاران بسیار نازل است و این عزیزان در این دوران بسیار از لح   

مختلف برای دستیاران و هیئت علمی بیمارستان  روحی و مالی در تنگنا هستند. وی همچنین پیشنهاد در نظر گرفتن سفرهای رایگان به مناطق  

 .ها را در راستای تجدید روحیه و ایجاد انگیزه بیشتر مطرح کرد

است    رئیس بیمارستان سینا به برنامه ها ونیاز های آتی بیمارستان نیز اشاره کرد و گفت: نیاز به پارکینیک یکی از چالش های بزرگ بیمارستان  

مبرم این بیمارستان بحث ای سی یو است. با توجه به اینکه بیمارستان سینا در مرکز حادثه خیز شهر مستقر شده نیاز به و یکی دیگر از نیاز های 

  ساخت،   برای  مکانی   بیمارستان   جامع  نقشه   در   نیازها  این   کردن  طرف   بر   برای   و    افزایش تخت ای سی یو در این مرکز درمانی ضروری است.

رای این پروژه اعلام آمادگی کرده اند و بسیاری از کمبودهای بیمارستان در اج  برای  نیز  خیرین  که  است  شده  گرفته  نظر  در  طبقه  ۱۱  ساختمانی

 .طبقه دیده شده و بر طرف خواهد شد و برای اجرای این پروژه بیمارستان نیازمند یاری دانشگاه است ۱۱این ساختمان 

 

 وتیک نقش اول را دارددکتر محمد محمدی: کیفیت در تولید محصولات پروبی

دهنده  های داخلی ایران همچون شتاب آور مهر گفت: خوشبختانه امروزه بسیاری از شرکت بنیان فرا دارو فن مدیرعامل شرکت دانش 

 .شوندکنند و موجب رشد واحدهای کوچک می عمل می 

 

نشگاه علوم پزشکی تهران در »ارزشیابی جامع تحقیقات و  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دا

 .وگو کردیم آور مهر، در استودیوی شفآ روابط عمومی دانشگاه گفت  بنیان فرا دارو فن فناوری«، با دکتر محمد محمدی مدیرعامل شرکت دانش 

 لطفاً خودتان را معرفی بفرمایید. 
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دانش  دارو فن   من دکتر محمد محمدی مدیرعامل شرکت  فرا  تولیدکننده  بنیان  پروبیوتیک مستقر در مرکز رشد    آور مهر،  دارویی  محصولات 

 واحدهای فناوری دانشگاه علوم پزشکی تهران هستم.

 چه محصولاتی را تولید کردید و جامعه هدفتان چه کسانی هستند؟ 

محصولات پروبیوتیک آن رسماً   ۱39۸  سال  و   شکی تهران آغازدر مرکز رشد دانشگاه علوم پز  ۱395کارهای تحقیقاتی شرکت فرا دارو از سال  

  شرکت  این.  است  ایران  در  پروبیوتیک  محصولاتاکنون نیز این شرکت یکی از تولیدکنندگان مطرح درزمینه    وارد بازار دارویی کشور شد که هم 

صورت تولیدات پروبیوتیک  بازارهای هدفش در مصارف انسانی است. این محصولات به   از یکی  که  است داده قرار مدنظر  را  مختلفی هدف جامعه

محصول    7ایم    در صنایع غذایی و دارویی ورود پیداکرده است. با توجه به پیشینه و سابقه علمی ما در تولید محصولات دارویی، تاکنون توانسته 

 وارد بازار شوند.   ۱۴۰۰ر نیز صادرشده است که امیدواریم تا پایان سال محصول دیگ 9انسانی را وارد بازار کرده و پروانه ساخت 

های پروبیوتیک در صنایع لبنی بود اما خوشبختانه چند سالی   میکروارگانیسم  این صنعت بسیار گسترده است. ایران تا چند سال پیش، واردکننده

 . طبق آمار سازمان غذا و داروی آمریکا محصولات پروبیوتیک دومین مکملکنند  تولید  را   محصولات  این  توانستند  مختلف  های  شرکت      است که 

فداران  های پرمصرف در دنیا هستند و بازار بسیار بزرگی در کشورهای آمریکای شمالی و اروپایی دارند. در ایران نیز این محصولات، مشتریان و طر

های مختلف مخصوصاً وزارت بهداشت داشت چند شرکت توانستند این نیاز    تخانه های بسیار خوبی که وزار  خود را دارد که خوشبختانه با حمایت

 .اساسی را برطرف کنند

 این محصولات چه جایگاهی در سلامت افراد دارد؟ 

خصوص    رد  ای  گسترده  تحقیقات  همچنان  است  گوارشی  های  التهاب  و  متابولیکی   گوارشی،  های  بیماری  برای  انسان  در  هاپروبیوتیک  اصلی  مصرف

ها جز محصولاتی هستند که مدام در    های مختلف در حال انجام است. پروبیوتیک   ها در بیماری  های مفید و پروبیوتیک  نقش میکروارگانیسم

 .شود  ها منتشر می  های جدید علمی در مورد اثرات آن  که هرسال یافته  نحوی  حال تحقیق و جستجوی علمی و ارزیابی در سراسر دنیا هستند به 

 است؟ موردنیاز امکاناتی  چه ها  نوآوری ۀ ها درزمین برای تولیدات بهتر و بیشتر و توسعه زیرساخت

 

ابتدا آموزش  خوشبختانه دانش  از    ها،  تکنولوژی  ها،  آموخته  این  که  گذرانند  می  را  صنعت  با  ارتباط  نحوه  ٔ  هایی درزمینه  آموختگان دانشگاه، 

تواند بر کیفیت بهتر این محصولات بیفزاید. ازآنجاکه کیفیت در محصولات پروبیوتیک نقش اول را    تحقیقاتی می   های  گروه   و  شخصی  مطالعات

 تکنولوژی    های تولید محصولات بیوتکنولوژی است و قاعدتاً با پیشرفت تکنولوژی و گسترش علم،    های آن نیز همچون زیرساخت  دارد، زیرساخت

 سازی بهتری انجام دهند. همچنین میکروارگانیسم  های بیشتری تولید کنند و خالص  اند که بتوانند سلول   به این سمت رفته  و  د ان  شده  روز  به   نیز  ها

های   که جداسازی از سلول   شوند که تمرکز اصلی ما در شرکت فرا دارو، بر این مسئله است. در این سیستم هنگامی  های بیشتری معرفی می

  ذخیره  ایران  در.  کنیم  ثبت  دنیا  مختلف  میکروبی  های  بانک   شود، توانستیم سلول جدید کشف و اثراتشان را بررسی کنیم و در  بومی انجام می 

  بهتر  را  بیوتکنولوژی  های  زیرساخت  بتوانیم  چنانچه  شرایط  این  در  است  نشده  کشف  هنوز  ها  آن  از  زیادی  تعداد  که  دارد  وجود  قوی  میکروارگانیسم

 .توانیم در این صنعت حرفی برای گفتن داشته باشیم های روز دنیا می ، با توجه به تکنیککنیم تر علمی و

 

 .ها توضیح بفرمایید  ها و محدودیت در خصوص چالش 

  نوسانات   ۀتأمین سرمایه و تأمین مالی با مشکلاتی مواجه بودیم. همچنین درزمین  مثال در حوزه  عنوان  های زیادی مواجه بودیم به   در ابتدا ما با چالش 

  مشکلاتی   مجوزها  اخذ  ی  حوزه  در  دیگر  سوی  از.  کنیم  برطرف   را  آن  کردیم  سعی  خوشبختانه  که  بودیم  روبرو  چالش  با  واردات  به  نیاز  و  ارزی

  تورالعمل دس  صدور  و(  مختلف   صنایع   در  کارآفرینان  و  محققین)  مختلف  جلسات  برگزاری  با  بهداشت  وزارت  اخیر  سال   ۲-3  در  که  داشت  وجود

 .ها موجب بهبود شرایط شد
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  خواهند در این عرصه گام بردارند چیست؟ توصیه شما به جوانانی که می 

ی    هرحال حوزه  ی تولید دارو به باشند چراکه حوزهگاه از پیگیری کار خسته نشوند و در کارها امید داشته    من به جوانان این است که هیچ  توصیه

کنم دچار یاس نشوند و باقدرت به راه خود ادامه دهند. قطعاً در   گاه در این مسیر ناامید شوند توصیه می   بسیار پر چالشی است جوانان نباید هیچ

  توانند بامطالعه   حال قوانین حمایتی نیز در این زمینه وجود دارد و میهر  هایی مواجه هستند ولی امید خود را از دست ندهند چراکه به  مسیر با چالش

  دهنده عمل می   های داخلی ایران همچون شتاب  ها را پشت سر بگذارند. خوشبختانه امروزه بسیاری از شرکت  ی بیشتر بسیاری از این چالش

تواند منافع مالی و    خوبی فعالیت کنند و قطعاً می   ها، به   به این شرکت توانند بااتصال    شوند افراد می   کنند و موجب رشد واحدهای کوچک می 

 .آینده کاری بهتری برایشان داشته باشد

 

بنیان دانشگاه علوم پزشکی تهران های دانشدرصد صادرات کشور مربوط به شرکت 80بر  دکتر منظم: بالغ

 است

انتقال فناوری دانشگاه علوم پزشکی تهران، با اشاره به نقش دانشگاه  دکتر محمدرضا منظم رییس مرکز رشد توسعه صادرات و  

گذاری خطرپذیر تأکید و ابراز امیدواری کرد با در توسعه صادرات محصولات سلامت، بر حمایت از فناوران جوان از طریق سرمایه 

 .اندازی مرکز نوآوری در دانشگاه، تفکر حمایت از فناوران جوان تقویت شودراه

 

گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حوزه تحقیقات و فناوری با    به

دکتر منظم رئیس مرکز رشد توسعه صادرات و انتقال فناوری دانشگاه علوم پزشکی تهران درخصوص نقش این مرکز در کسب این موفقیت گفتگو  

 .ادامه می خوانیمکردیم که در 

 کند؟مرکز رشد توسعه صادرات و انتقال فناوری چه کمکی به توسعه صادرات و انتقال فناوری می 

  های حمایت نحوه و هاشرکت استقرار و فیزیکی فضای رشد، مراکز در. دارد تفاوت رشد مراکز سایر با  مرکز رشد توسعه صادرات و انتقال فناوری

در   کهدرحالی.  شودمی  خارج  مرکز  آن  از  رشد  از  درصدی  با  و  وارد  نوپا  شرکت  یک  رشد  مراکز  در  دیگرعبارتبه    .است  متفاوت  تسهیلاتی  و  مالی

  یافتگی  رشد   از که  افتدمی  اتفاق  شرکتی برای صادرات توسعه و  برساند  صادرات به  را خود تواندنمی   اولیه هسته یک  مرکز رشد توسعه صادرات،

از وضعیت   (ERA) صادرات  آمادگی  بندیرده   در  که  هاییشرکت  از  مرکز  این  واقع  در.  کند  حرکت  سازیالمللیبین  سمت  به   بتواند   و   باشد  برخوردار

  رسند می  صادرات  آمادگی  به    هاهای ارتباطی است. معمولاً وقتی شرکتکند. این حمایت اغلب در زمینه ایجاد پلتفرم مناسبی برخوردارند حمایت می

نداردهایی را باید در  استا  و  هاظرفیت  چه   یا  و  دارد  وجود   برایشان  بازار  توسعه   امکان  کجا  در  اینکه.  بشناسند  را  المللیبین  هایظرفیت  است  لازم
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وضعیت آمادگی صادرات   هایی است که درهایشان در نظر بگیرند که بتوانند وارد عرصه تجاری شوند. این مرکز به دنبال شناسایی شرکت فعالیت

ها بتوانند از آن استفاده شرکت   تا  کند می   شناسایی  را  ملی  هایظرفیت    قرار دارند. البته مرکز رشد توسعه صادرات رسالت ملی هم برعهده دارد و

شرکت  هم  اگر  می کنند.  کمک  است  مواجه  محدودیت  با  کشور  در  که  دارند  امکاناتی  به  نیاز  ایها  ظرفیت  این  که  شودکند   .جاد 

ر د  بنیاندانش  هایشرکت  حضور  از  صندوق  این.  است  شکوفایی  و  نوآوری  صندوق  دارد؛  وجود  صادرات  توسعه  برای   یکی از امکانات خوبی که

 هاشرکت   اطلاع  به  ها،  نشست  دیگر  و  وبینارها  طریق  از  هاحمایت  این   کند.المللی و اخذ استانداردها حمایت میهای بینها و نمایشگاهجشنواره

که آن    خواهیممی   نوآوری  صندوق  از   نباشد  صندوق  حمایتی  مجموعه  در  که   باشد  داشته  خاصی  استاندارد   به   نیاز  شرکتی  اگر   دیگر   سوی  از .  رسدمی

  از    دیگری  بخش    ها و از سوی دیگر با مراکز حمایتی است.سو با شرکترا در لیست حمایتی خود قرار دهد. درنتیجه تعاملات مرکز رشد از یک 

 .شود فراهم تبادلات امکان هاسفارتخانه   طریق  از که سیاستگذارهاست و هانامه توافق  زمینه در بهداشت  وزارت با رشد مرکز تعاملات

های لازم را  توان ظرفیت ین مرکز با کریدور صادرات که رئیس آن یکی از اعضای شورای مرکز رشد است نیز تعامل دارد و با این رویکرد می ا

 .ها ایجاد کردبرای حمایت از شرکت 

یزات پزشکی است که دانشگاه  تجه   صندوق  در   اقدام دیگری که اکوسیستم حوزه توسعه صادرات موفق به انجام شد؛ ایجاد مرکز نوآوری صادرات

  حمایت  مانند  های مربوط به حوزه سلامت؛های معاونت علمی از بخش علوم پزشکی تهران نیز یکی از سهامداران آن است. براین اساس حمایت

ت دانشگاه است برای اینکه  صادرا  سعهتو   رشد   مرکز  عضو   نیز  صندوق  آن   مدیرعامل   و  گیردمی   قرار  زیرمجموعه  این  در  هانمایشگاه  و  هاجشنواره  از

 .ها فراهم شودافزایی بیشتری در استفاده از ظرفیتهم

ای از محصولات دانشگاه  منظور توسعه فناوری سلامت طی دو سال گذشته صورت گرفته و کتابچه در دانشگاه علوم پزشکی تهران نیز اقداماتی به 

ولات دانشگاه به زبان انگلیسی است برای اینکه در اختیار مسئولان کشورهای هدف قرار منتشرشده است. این کتابچه در واقع کاتالوگ محص

  اختیار  در   را   کشورها  این  بازار  از  بخشی  تواندمی  و   با کمک وزارت بهداشت در اختیار سفیران کشورهای مختلف قرارگرفته است  بگیرد. این کتابچه

 .دهد قرار هاشرکت

  عنوانبه    المللهای دانشجویان بینالملل دانشگاه ایجاد کردیم که بتوانیم از ظرفیت مرکز رشد توسعه صادرات را در معاونت بینافزون بر این قمر  

 .شد  مواجه  محدودیت با کرونا شرایط دلیل به  ولی داشت موفقی نتایج طرح این. کنیم استفاده صادرات توسعه سفیر

  کشورمان   داخل  به  را  دیگر  کشورهای  فناوری  از  بخشی   ش انتقال فناوری نیز فعالیت دارد. گاهی لازم استاین مرکز در کنار توسعه صادرات در بخ

  دانشگاه   رئیس  و  شدیم  تعامل  وارد  چابهار  مانند  کشور  آزاد  تجاری  مناطق  با  اساس  براین.  کنیم  ایجاد  را  بالاتری   پیچیدگی  با  محصولی  و  بیاوریم

ای را در چابهار در اختیار دارد برای  رکز رشد است. در این راستا صندوق تجهیزات پزشکی سوله م  شورای  اعضای  از   یکی   نیز  چابهار  المللیبین

 هازیرساخت   ایجاد  بازار،  یتوسعه   زمینه  در  مرکز  این  هایفعالیت  مجموعه  واقع  در    های متقاضی بتوانند از این ظرفیت استفاده کنند.اینکه شرکت

 .چنین ایجاد شرایط مناسب برای آمادگی صادرات استهم  و  مجوزها اخذ زمینه در حمایت و

 سهم مرکز شما در توسعه صادرات و انتقال فناوری چقدر است ؟ 

ها را تولید کردیم. اما در حوزه صادرات کشور، سهم در حوزه انتقال فناوری در ابتدای راه هستیم و تاکنون سه محصول در حوزه دارو و مکمل

میلیون دلار است که بخش عمده آن مربوط به حوزه دارو و درصد کمتری مربوط به   6شده؛ حدود مراکز رشد دانشگاه براساس گزارشی که اعلام 

های مستقر در مراکز رشد دانشگاه علوم پزشکی تهران  درصد صادرات کشور مربوط به شرکت  ۸۰بر  حوزه تجهیزات پزشکی است. امسال نیز بالغ

 .است

شرکت که در زمینه محصولات    ۴های صادرکننده را ازنظر وضعیت صادرات مورد ارزیابی قرار داده که در این میان  یدور توسعه صادرات، شرکتکر

ها در حوزه تجهیزات پزشکی و دارو به  شرکت از آن   ۲اند.  ستاره را دریافت کردند و در بالاترین رتبه قرارگرفته  5سلامت فعالیت دارند؛ نشان  

های خوبی نمایندگی .دهد توسعه صادرات در حوزه سلامت از وضعیت خوبی برخوردار استدانشگاه علوم پزشکی تهران تعلق دارد. این نشان می
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هایی از دانشگاه  ها در زمینه توسعه صادرات محصولات سلامت در آن فعالیت دارند. یکی از این مراکز چین است که شرکت در دنیاداریم که شرکت 

 .آنجا مستقر شدند و از این ظرفیت استفاده کنند در

 کنید و تاکنون چه محصولاتی به چه کشورهایی صادرشده است؟ بینی می آینده صادرات محصولات را چطور پیش 

  های شرکت    ذاری کرده وگالمللی داشته باشد. دانشگاه نیز در این زمینه هدفمسئولان و مردم از دانشگاه علوم پزشکی تهران انتظار دارند، نگاه بین

شرکت دانشگاه با ایجاد شرکت تعاونی برای ورود به عرصه    ۱۴المللی حرکت کنند. حداقل  دانشگاه نیز این بلوغ را دارند که به سمت بازارهای بین

نی و تعرفه گذاری و نرخ ارز و...  اند. اما حرکت به سمت توسعه صادرات الزاماتی هم دارد که بخشی از آن الزامات قانوصادرات اعلام آمادگی کرده

 .توانیم سهمی از بازار را به دست آوریمسال آینده می ۴کنم در است اگر این الزامات تسهیل شود افق پیش رو روشن است و من فکر می

هایی به تعامل داریم. حرکتدرحال حاضر با کشورهایی مانند چین، سوریه، عراق، مالزی، اندونزی، روسیه، ترکیه و بعضی از کشورهای اروپایی  

منظور صادرات داروهای سمت بازار افریقا هم داریم و دفتری را با کمک صندوق تجهیزات پزشکی و معاونت علمی ریاست جمهوری در کنیا به 

 .ایمداشته  صادراتی  پزشکی تجهیزات  حوزه در نیز  ایم. در امریکا جنوبیگیاهی و دیگر داروها ایجاد کرده

تری با دنیاداریم. البته در حوزه دارو ازنظر صادرات جایگاه خوبی داریم اما به لحاظ  حوزه تجهیزات پزشکی نسبت به داروسازی تعاملات مناسب در 

  پزشکی   تجهیزات  رشد  مرکز  محصولات  از  بخشی.  روندمی  نوآوری  سمت  به  کمتر   گذاری، داروسازان های قانونسطح تکنولوژی به دلیل محدودیت

ی دارد. در حوزه نانو نیز دستگاه الکتروریسی را به کشورهای کره، چین و مالزی و کشورهای اروپایی صادر  خوب  مشتری  جراح  کمک  ربات  نندما

 .ایمکرده

فعالیت  راستای  محدودیتدر  چه  با  خود  زیرساختهای  ایجاد  برای  رویکردهایی  چه  از  و  هستید  روبرو  استفاده  هایی  لازم  های 

 کنید؟ می 

  برای  بیرونی  تقاضای.  است  داخلی  مسائل  بلکه  نیست  هاتحریم   شود؛می   صادرات  توسعه  حوزه   محدودیت در  ایجاد  باعث  که   شترین عاملیبی

 کشور  بروکراسی   به  که  مالی  انتقال  مسائل  و  اولیه   مواد  تهیه  گمرکی،  فرآیندهای   مجوزها،   صدور  برای  ولی  دارد  وجود  کشورمان  محصولات

های قانونی توسعه صادرات را از گمرک گرفته تا مسائل تعرفه گذاری و تدوین استانداردها  زیرساخت   بتوانیم  اگر.  هستیم  چالش  دچار  گرددبازمی

  و تسهیل کنیم مشکلی برای صادرات نخواهیم داشت. در واقع آمادگی تولید محصول در کشور وجود دارد که برای این امر نیاز به حمایت قانونی  

 .اجرایی داریم

 با توجه به جایگاه اجرایی که دارید، بفرمایید چه پیشنهادی برای حمایت از فناوران جوان دارید؟ 

ار  فناوران جوان همه امید و آرزوی کشور هستند. بهترین پیشنهاد در این زمینه، ایجاد نگرش حمایت از فناوران در ذهن مدیران است. اغلب شع

های  کنیم. باید به جوانان فرصت داد که سعی و خطا کنند. باید آمادگی هزینهسرمی دهیم اما در عمل کمتر به آنان توجه می حمایت از جوانان را 

کنیم. یک پژوهشگر و زنند را داشته باشیم و اگر این آمادگی را نداشته باشیم؛ در واقع از آنان حمایت نمیناشی از خساراتی که فناوران جوان می

شود باید آمادگی لازم در این زمینه را داشته باشیم.  کند و دچار خسارت مین همیشه در کار خود موفق نیست و در مواردی هم اشتباه می فناور جوا

که شرایط  ای است که یک فناور باید صد درصد موفق باشد تا بتواند در این زمینه فعالیت کند. درحالیگونه درحال حاضر سیستم فناوری کشور به

ود که  ایتی باید خطرپذیر باشد و اجازه دهیم جوانان اشتباه کنند و تمرین کنند تا موفق شوند. امیدوارم در دانشگاه ما، مرکز نوآوری ایجاد شحم

وارد عرصه گذاران و مدیران اجازه دهند جوانان  بتواند این خلأ را پر کند. لازم است در دانشگاه تفکر حمایت از فناوران جوان تقویت شود و سیاست 

 .فناوری شوند
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درصد سهم بازار داخلی داروهای ضدسرطان  دکتر نیما سپهری: پنجاه  /امید در نانو الوند »آینده« را خواهد ساخت

 ایم و آنکولوژی را به خود اختصاص داده

و تکنولوژی نوین«، محصولاتی  کارگیری دانش روز داروسازی مدیرعامل شرکت داروسازی نانو الوند با تاکید بر اینکه با »تعهد و به

 .کنیمالمللی تولید می با بالاترین کیفیت در عرصه ملی و بین 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در ارزشیابی جامع تحقیقات و  

  .وگو کردیمبنیان نانو الوند، در استودیوی شفا روابط عمومی دانشگاه گفتفناوری، با دکتر نیما سپهری مدیرعامل شرکت دانش 

  لطفاً بیوگرافی از خود و شرکت را بفرمایید؟

متولد   الوند یک شرکت    ۱36۰نیما سپهری  نانو  و خیلی خوشحالم که در خدمت شما هستم. شرکت  الوند  نانو  داروسازی  ، مدیرعامل شرکت 

ی تولید داروهای پرخطر به طور خاص داروهای آنکولوژی مرکز رشد دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران است که در حوزهبنیان مستقر در دانش 

 .کندو داروهای ضدسرطان کار می

 

  اید؟ مخاطبان و جامعه هدف شما چه کسانی هستند؟چه محصولاتی را تولید کرده 

وهای پرخطر؛ بیماران سرطانی و کاردرمانی مرتبط با بیماران سرطانی است. برای بیماران ام  حوزه فعالیت ما در زمینه داروهای خاص و تولید دار

 .کنیماس، آرتریت روماتوئید و تعداد فراوانی از داروهای آنکولوژی را هم در شرکت نانو الوند تولید می

دی داروسازی اچوسازی دانشگاه علوم پزشکی تهران دوره پیکلاسی که در دانشکده داردر واقع در شرکت نانو الوند گروهی بودیم از دوست و هم

صنعتی را طی کردیم. این تیم با راهنمایی اساتید دور هم جمع شدیم و تصمیم گرفتیم که در زمینه تولید داروهای ضدسرطان کار کنیم و در  

نوعی عزیزانمان را بر اثر  داروها کاملاً وارداتی بود و به ی تولید داروهای ضد سرطانی در کشور را داشتیم، چرا که خیلی از این  واقعیت دغدغه 

  د.داده بودیم و برای ما مهم بود این داروها در کشور تولید شوسرطان ازدست 

ه خواندم و اگر در دانشگاه تهران پذیرفتدر آن تیم من مادرم را بر اثر سرطان سینه در دوره راهنمایی که بودم از دست دادم و هر چه درس می 

داده بود. فکر کردیم خاطر سرطان ازدست های مادرم بود. یکی دیگر از اعضای تیم برادرش و دوست دیگری پدرش را به خاطر تشویق شدم همه به 

  .خاطر همین انگیزه شخصی تیم خیلی بالابود که این داروها را در داخل کشور تولید کنیمهایمان باید انجام دهیم بهکار مهمی برای خانواده
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توانیم کار ماندگاری برای  کردیم میمان کرده باشیم فکر میخواستیم کاری برای عزیزان درگذشته حال که میآرزوهای بزرگی داشتیم درعین

محصولاتمان را    ۱39۴فعالیت شرکت رسماً شروع شد اما از سال    ۱39۰کشورمان انجام دهیم و یک بنگاه اقتصادی خوب داشته باشیم، از سال  

  .چرخه دارویی بازار کردیم وارد

   اند؟های تولیدکننده این محصولات در ایران و خارج از کشور کدام شرکت 

ی بازار بود. در آن زمان تولیدکننده داروهای ضدسرطان در کشور خیلی محدود بود و فقط یکی از فرایندهایی که از همان ابتدا انجام دادیم مطالعه

کردند. رقبای کردیم را تولید نمی آنکولوژی زیر نظر ستاد اجرایی فرمان امام بود و در آن زمان خیلی از این داروهایی که ما تولید می شرکت سبحان  

اگر یک  هایی را انتخاب کنیم و اینکه  کار کنیم و در بازارچه فراورده گرفتیم که چهها یاد میکردند و از آن خارجی هم که به تعداد زیاد فعالیت می

  .بنیان بخواهد موفق باشد باید تمام بازار و رقبای داخلی را خوب شناسایی کند. ما فقط بر اساس یک انگیزه شخصی کار نکردیمشرکت دانش 

هایی که در  راوردهی داخلی آن نباشد یا محدود باشد. تعداد زیادی از فها و استراتژی ما این بود که داروهایی را تولید کنیم که تولیدکنندهاز اولویت

  .کننده ی این دارو در کشور بودیمها تنها تأمینبار و تا سال کردیم برای اولینمرکز رشد دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران تولید می

شود، همچنین از افزایی میکردیم و تعامل داریم چرا که در خیلی موارد باعث همدر این دو و سه سال اخیر تولیدکنندگان داخلی را رصد می

 .کنیم گیریم که چه کردند که توانستند به سمت جلو حرکت کنند و از آنها الگوبرداری میکشورهای موفق یاد می

  حجم بازار از این محصول و سهم شما از این بازار به چه میزان است؟

های وزارت خاطر سیاست ای دارد؛ اما در این چند سال اخیر به گستردهحجم بسیار بزرگ داروهای آنکولوژی شیمیایی و داروهای پرخطر، بازار  

ای که وجود دارد اینکه ما در داروهایی که خودمان تولید و وارد بازار کردیم به طور  ایم ولی نکته بهداشت و شرایط تحریم دچار مشکلاتی شده

  .ایمدرصد سهم بازار را به خود اختصاص دادهمیانگین بیش از پنجاه

هایی را انتخاب کنیم که اولین  طورکلی استراتژی ما این بود که خیلی از داروهای هایتک آنکولوژی را در کشور تولید و سعی کردیم فرآوردهبه 

هرحال اگر ما  به راحتی نتوانند وارد بازار شوند.  های فرمولاسیون که داریم به خاطر پیچیدگیعنوان تولیدکننده؛ رقبا به فراورده در کشور باشیم و به 

های دیگر قطعاً نسبت به ما به لحاظ مالی و اقتصادی؛ توانمندی بخواهیم یک تفاوت ایجاد کنیم باید در هایتک بودنمان باشد وگرنه شرکت

   .هایمان انتخاب کردیمای« بوده که برای فرآوردههای پیشرفتهبیشتری داشتند، برگ برنده ما »دانش فنی و تکنولوژی

 این محصولات دارویی در بازارهای جهانی چقدر است؟ قیمت   

داروهای پرخطر؛ استراتژی قیمت آنکولوژی و  تولید داروهای  آیینبرای  بهداشت و طبق  از جانب وزارت  تعیین  گذاری  و دارو  نامه سازمان غذا 

گیریم و درصدی از قیمت برند را می است ما یکگذاری بر اساس قیمت برندی که در کشور یا در کشورهای مرجع از جمله؛ ترکیه شود. قیمتمی

خاطر فشارها و مشکلاتی که در کشور بوده خیلی از دارو هامون قیمتشان شاید بیشتر از رویم. البته در چند سال اخیر به بر اساس ضابطه پیش می 

امون بسیار زیاد شده است. رسالتمان در شرکت بیست درصد قیمت برند نیست و ما در واقع عملاً برای توسعه دچار مشکل شدیم یعنی هزینه ه

مصرف آنکولوژی را در کشور تولید کردیم داروهایی که شاید مصرفش در کشور بیشتر از دو سه هزار  به این صورت بوده که خیلی از داروهای کم

 ه بیماران دنبالش بودند ها آن داروهایی بوده کها در تحریمویال در سال نبوده ولی همیشه نیاز کشور بوده و خیلی وقت 

فشار برای تأمین این داروها  ها سازمان غذا و دارو یا وزارت بهداشت تحت و ... همیشه در تحریم بوسولفان،میتوکسانترون،کلدریبین،فلودارابین مثل؛

 .بوده است

ولی هم اکنون شرایط به قدری سخت شده که    ی خودمان می دانیم که این داروها را تولید کنیمرسالت ما این بوده و جز تعهد اخلاقی مجموعه 

گذاری مناسب انجام نشود  ی داروهای جدید و داروهای موردنیاز کشور وجود ندارد و اگر در زمینه داروهای ضدسرطان اگر قیمتامکان توسعه 

   .گذاری کنیمتوانیم سرمایهشود و عملاً برای صادرات کمتر میسال بیشتر میبه هزینه هامون سال
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  آینده محصولات تولید شده توسط شرکت نانو الوند را بفرمایید و اینکه قرار است به چه کشورهایی صادر شود؟ 

کنیم. در دو و سه  شود را در حال حاضر صادر میهای دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران تولید می خیلی از داروهایی که در مرکز رشد فرآورده

  .های اصلی ما استارویی کشور بودیم و صادرات یکی از دغدغهسال اخیر سومین صادرکننده د

تر و های پیشرفتهی این داروها فقط بازار داخلی نیست بالاخره بازار داخلی از یک حدی اشباع خواهد شد و ما باید روی تکنولوژیدانیم آیندهمی

ی مثل؛ ترکیه، عراق سوریه، پاکستان و ... صادرات دارو داریم و تلاش  بازارهای دارویی سایر کشورها فعالیت کنیم ما در حال حاضر به کشورهای

های جدید دنیا را در واقع توسعه  کنیم که فراوردهتر کنیم، تمرکز کردیم بر این موضوع و تلاش می ی بازار دارویی را گستردهکنیم که حوزهمی

  .دهیم و بتوانیم وارد بازار منطقه شویم

  ها چه امکاناتی موردنیاز است؟بیشتر و توسعه زیرساخت در زمینه نوآوری  برای تولیدات بهتر و 

دانم در واقع اینجا خانه من بوده کلی مطلب یاد گرفتم، دوستان خوبی  من خودم را متعلق به دانشکده داروسازی و دانشگاه علوم پزشکی تهران می

های دانشگاه علوم  ها بهتر از ما در دانشکدهایم، به نظرم از این جنس آدمتشکیل دادهبنیان نانو الوند را  داشتم و هم اکنون تیم اصلی شرکت دانش 

 پزشکی تهران خیلی وجود دارد. این اقدامی که برای مراکز رشد است خوبه خیلی اما کافی نیست؛ خیلی جای کار در مرکز رشد دارویی دانشگاه

وانند آنجا باشند و کار کنند و باید حمایت بیشتری از جانب دانشگاه و وزارت بهداشت از  تهای توانمندی میعلوم پزشکی تهران وجود دارد گروه

   .ها شوداین شرکت

بیشتر کار شود؛ الان رویکرد خیلی مثبت در توسعه  باید  از گذشته شده و می ی مراکز رشد  این مراکز رشد چقدر شرکت تر  ها و دانم که از دل 

خاطر مشکلاتی که وجود داشته در  توانند توسعه بدهند. در چند سال اخیر به های حداقلی مید میاد که با حمایتهای خلاق و فعالی به وجوگروه

نکته  نبودیم.  شاهد  را  اتفاق  این  رشد  مراکز  درعین توسعه  بهداشت  وزارت  یا  دولت  اینکه  بعدی  باشند  ی  داشته  تولید  از  حمایت  باید  که  حال 

  .اندازی نکند« در واقع این لطف بزرگی استکارمان داشته باشند »سنگ  هایی هم نباید کاری بهوقتیک

بنیان بر اساس تکنولوژی دانش روز دنیا های دانشهای گذشته به آن شکل وجود نداشته است، شرکت ای در وزارت بهداشت در سالنگاه توسعه 

مراتب بیشتری داشته  بنیان را گرفته و نتوانستیم صادرات به دانش های  کنند پیشرفت کنند وزارت بهداشت جلوی صادرات دارویی شرکت سعی می 

  .های وزارت بهداشت و دولت خود ما کم نبوده استخودیبهباشیم. واقعاً گل 

  ها بفرمایید؟ها و محدودیت در خصوص چالش 

و برای بیماران مبتلا  ی اولین بار در کشورتولید کردیمالان ما دارویی را برا کنم؛ای اشاره میاگر بخواهم به این سؤال جواب بدهم به ذکر نمونه 

گذاری نشده  شود، برند اصلی این دارو آمریکایی است اما بیش از یک ماه است که در وزارت بهداشت و سازمان غذا دارو قیمتبه کرونا استفاده می

کنیم  ای فکر می دهد که ما خیلی جزیرهتر است، این نشان می پایینمراتب  شود به که قیمت ما از قیمت دارویی که قاچاق دارد استفاده می درصورتی

  .که خیلی پتانسیل بالا برای پیشرفت داریمدرصورتی

  خواهند در این عرصه گام بردارند؛ چیست؟توصیه شما به جوانانی که می 

گرفت؛ ما یک سری جوانی بودیم که علاوه بر انگیزه  گردم به اینکه چطور شرکت نانو الوند شکل  ای داشته باشم بر میمن اگر بخواهم توصیه 

های بهتری هم داشتیم اما عزم و اراده ما این بود که برای به ثمر رسیده پروژه باید از تجربه بقیه عزیزان بهره شخصی از نگاه برخی افراد فرصت

  .گرفت

از یک شرکت دارویی بزرگ کمک گرفتیم تا به نتیجه برسیم، واقعیت  باید کمک بگیرند از افرادی که تجربه و دانش بیشتری دارند، ما در ابتدا  

به اتمام رسید )در   ۱393اندازی کردیم و سال راه  ۱39۲ای که ما در خط تزریقمان که از سال کردند پروژهها به ما کمک نمیاین است که اگر آن 

رسید؛ بنابراین غرور نباید داشته باشند، کار تیمی خیلی سال به نتیجه نمیها نبود این پروژه شاید چهار یا پنج  کمتر از هجده ماه( اگر کمک آن
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حال که نقاط قوت هم دارد نباید فکر کنیم که هرآنچه که ما ایده داریم حتماً به یک محصول  ای نقاط ضعف دارد درعینمهم است. هر مجموعه 

 .دیگرشود واقعاً ایده یک حرف است و اجرا یک چیز فروش تبدیل می قابل

خواهند به نتیجه برسند بسیار زمان بر است این همکاری تیمی که وجود دارد و های خوبی دارند ولی در عمل وقتی میها ایدهخیلی از شرکت

یم و  روزی و ناامید نشدن را در این چند سال یاد گرفتم. ما اتفاقات همراه با شکست هم داشتیم ولی ناامید نشدحال صبر و تلاش شبانه درعین

دهم واقعاً به این  هایمان درس گرفتیم برای اینکه موفقیت بیشتری داشته باشیم، شعار نمی تر از شکست روز کارای بهتر و بزرگسعی کردیم روزبه 

پزشکی تهران  های بعدی که از دل مراکز رشد دانشگاه علوم  کاری که انجام دادم اعتقاد داشتم خیلی دوست داشتم و دارم که این تجربه را به تیم

  .نوعی منتقل کنمو یا هر مرکز رشد دیگری به 

  سخن پایانی شما؟

کنیم در واقع یک امیدی است  کنیم هر یک محصولی که تولید میشعار شرکت نانو الوند این است که »امید ما آینده را خواهد ساخت« ما فکر می

شنوم که داروی ما چه وغریبی دارد، وقتی خبری میقرارگرفتن دارو برای بیماران یک لذت عجیبکنیم. در دسترس  که برای بیماران صادر می

امیدوارم هرکسی در هر کاری    .شود این حال برای خیلی از دوستان شرکت نانو الوند هم تکرار شده استاثری برای بیمار داشته حالم خوب می

 .تر استک بحث و آن حس خوب از کار چیز دیگری است که به نظرم خیلی مهمشود حس و حال خوب داشته باشد؛ درآمد یوارد می

 

 کنم در رباتیک سرجری، جزو مراجع جهانی هستیم دکتر سعید سرکار: ادعا می

فناوری و تجهیزات پیشرفته پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران، با اشاره به نقش رهبری دانشگاه، بر ضرورت   رئیس پژوهشکده 

 .ها تأکید کردیابی به مرجعیت علمی در برخی از حوزهمنظور دست گذاری خوب و مدیریت درست، بهریزی، هدف برنامه

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حوزه تحقیقات و فناوری با  

فناوری و تجهیزات پیشرفته پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران در خصوص    زیک پزشکی و رئیس پژوهشکدهدکتر سعید سرکار، متخصص فی

 .خوانیمنقش این مرکز در کسب این موفقیت گفتگو کردیم که در ادامه می

 .اندازی آن بفرماییدترین اهداف راه لطفاً پژوهشکده و مرکز رشد لوازم و تجهیزات پزشکی را معرفی و از مهم 

اندازی مرکز  هایی در خصوص راهی تخصصی آمده بود، نشستی دکتری در انگلیس، با مرحوم دکتر کابلی که ایشان هم برای دورهدرانتهای دوره

ی هتحقیقاتی کاربردی، باهدف انجام تحقیقاتی که منجر به ارائه خدمت و یا محصول به مردم بشود داشتیم. بر این اساس در نظر داشتیم تا حوز
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ن  سلامت، در خدمت جامعه قرار بگیرد و گره مشکلات ملی را باز کند. زمانی که مرحوم دکتر کابلی معاون پشتیبانی دانشگاه علوم پزشکی تهرا

جا تصمیم گرفتیم، بنده، دکتر  بود که با مرحوم دکتر کابلی جلسه داشتم و همان  ۱39۴دادی چه شد؟ سال  شدند به من گفتند شعارهایی که می 

های اولیه برای آن انجام شد و کار از یک اتاق در مرکز ریزیقابیان، دکتر ابوالحسنی و دکتر قناعتی، مرکز تحقیقات را تأسیس کنیم. برنامه ع

 هتصویربرداری بیمارستان امام شروع شد. دانشگاه اصرار داشت که در کمپوس دانشگاهی فضایی برای ما در نظر بگیرد و ما هم اصرار داشتیم ک

دیگر بایستی فضا و اکوسیستمی شکل بگیرد که متخصصین عبارتبرای طراحی و ساخت تجهیزات پزشکی نباید از بخش بالین جدا بشویم. به 

ها گیریم آنها قرار میگونه که ما در جریان نیازهای آنشانه متخصصین پزشکی ارتباط بگیرند و همانبه علوم پایه، فنی و مهندسی بتوانند شانه

های ما قرار بگیرند. از ابتدا عنوان کردیم که هدف از تأسیس این مجموعه صرفاً تحقیقات نیست. البته من با  ها و قابلیتیز در جریان توانمندین

  ی علمی خوب، توسعه فناوری شکل ی علمی کشورهاست و قطعاً بدون یک بنیه عنوان شاخص بنیه انتشار مقاله مخالف نیستم و قطعاً مقاله به 

ی فناوری شویم و محصول جدیدی به دنیا عرضه کنیم. در  توانیم وارد عرصهرو معتقدم اگر در مرزهای دانش حرکت نکنیم نمی گیرد. ازایننمی

  سازی است؛ این واژه یعنی آنکه قبلاً شنوید که فلان فناوری بومی شد فلان دستگاه محصول بومیشویم. شما میاین شرایط ما تبدیل به مقلد می 

اند حالا بعد از چندین سال در ایران توانمندی ساخت آن محصول را پیدا کردیم. این  چندین سال پیش دیگران این محصول را در دنیا تولید کرده

 لذا   شودمی  مطرح  فناوری  یتوسعه   و  نوآوری خلاقیت،  بحث  که   مسئله بد نیست اما ما چه محصول جدیدی برای عرضه به دنیاداریم. اینجاست

داریم فقط گذاری کردیم که اگر پولی از جیب مردم برای تحقیقات برمی گذاری کرده بودیم که مبتنی بر محصول حرکت کنیم و هدفهدف  ما

تر و دسترسی مردم به استفاده ی خدمات پزشکی ارزان و پرستیژ نباشد بلکه کاری کنم تا عرضه  h-index منجر به تولید چهارمقاله برای افزایش 

اصطلاح شود. اگر کار به تر شود. اگر هدف توسعه فناوری و ساخت محصول باشد، قطعاً از آن مقاله هم تولید میهای جدید آسان نولوژیاز تک

 .شودهایتک و با تکنولوژی بالا باشد، منجر به ثبت اختراع معتبر نیز می 

 

 این مرکز، چگونه توسعه پیدا کرد؟

دیگر ایده  عبارتی رشدش را طی کند به ، بر اساس آن تکنولوژی تازه ایجادشده، باید بتواند در فضایی دورهشودخب وقتی تحقیقات پایه انجام می 

عنوان یک محصول اولیه مجوزهای لازم را دریافت تولید تکنولوژی باید درجایی مستقر شود و امکانات لازم در اختیارش قرار بگیرد تا این نمونه به 

ی این موارد مستلزم ارتباط تنگاتنگ با بخش بالین و متخصصین بالین دارد؛ بنابراین از  نی را پشت سر بگذارد. همههای بالینی و حیواو تست

ی خواهیم همکاری تنگاتنگی با بالین داشته باشیم. با این اهداف، اولین مرکز رشد در حوزهابتدای حضورمان در بیمارستان، معلوم بود که می

های لازم را برای تبدیل ایده به محصول در اختیار فناوران قرار دهیم. پس از  تا از این طریق بتوانیم شرایط و زیرساخت سلامت را تأسیس کردیم 

تبع آن دیگر  اندازی شد و به پزشکی تهران راهاندازی مرکز رشد، در گام بعدی، مرکز رشد دارویی وزارت بهداشت با همکاری دانشگاه علومراه

گذارد تا یک سری تجهیزات و امکانات موردنیاز  نیز مراکز رشد خود را ایجاد کردند. این مراکز رشد، فضای لازم را در اختیار می   های کشوردانشگاه

ی مکمل تحقیقات اولیه اثبات کارایی تکنولوژی ایجاد  عنوان یک زنجیرهفناور در اختیارش قرار گیرد تا بتواند در دل مراکز تحقیقات، مراکز رشد به 

بنیان شوند تا بتوانند برای تولید محصول خود،  ود. در گام بعدی، مراکز رشد باید دوره بلوغ را طی کنند و تبدیل به پارک فناوری یا شرکت دانشش

 .گذار جذب نمایندسرمایه

تواند مسیر بلوغش را  وری میهای یک زنجیر، بتوانیم طراحی، مدیریت و حمایت کنیم، طبیعتاً یک ایده فنااگر در این مجموعه همچون حلقه  

وپنج سال  یک نوع نگرش و نگاه جدید بود که در زمان خودش )حدود بیستخوبی طی کند، به بازار برسد و در خدمت مردم قرار بگیرد. اینبه 

ها  تحقیقاتی و پژوهشگاه   مراکز  اغلب  که   شرایطی  در  چراکه   بود  عمل  ابتکار   یکاین    پیش( این مرکز تحقیقات بر پایه این نوع نگاه تأسیس شد.

ت صنایع را  در دانشگاه خودمان حتی به دنبال انتشار مقاله هستند، ما به دنبال سودرسانی به جامعه بودیم. خوشبختانه توانستیم پل ارتباطی با وزار 

ریزی را دریافت  شد والان ماحصل آن برنامه  انجام  تکاملی  سیر  این   ها حمایت مالی دریافت کنیم. اکنونها، از آنبرقرار کنیم و برای اجرای برنامه
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ها و  اندازی پژوهشکده فناوریی این مراکز منجر به راهنوعی آن مرکز تحقیقاتی اکنون در کنارش مراکز دیگری را نیز دارد مجموعهکنیم بهمی

 .تجهیزات پیشرفته پزشکی شد که همواره همان نگاه و نگرش غالب را دارد 

 اندازی این مرکز تا چه میزان اهدافی که در نظر داشتید محقق شده است؟ وپنج سال از راهیست اکنون پس از ب

علمی توانم بگویم صد درصد اهدافی که داشتیم محقق شده است چراکه اکنون چیزی در حدود پنجاه محصول جدید توسط اعضای هیئتقطعاً می

بنیان، محصولات هایتک و پیشرفته خود را به بازار عرضه کردند. شاید زمانی در باور  ش های داناین مراکز و تیمشان تولیدشده و اکنون شرکت 

هم اند که البته آن گنجید که در ایران هم طراحی و ساخت اورجینال محصولات داشته باشیم و حتی محصولات ما مهندسی معکوس نیز نشدهنمی

علمی مرکز خودمان ایم همگی با ایده و فکر اعضای هیئتکه در این مراکز تولید کردهخواهم بگویم تمامی پنجاه محصولی ایرادی ندارد ولی می

پتنت داشته باشند. نگاه دیگری که  US ها ممکن است تنها پنجاین در حالی است که در بسیاری از دانشگاه (پتنت دارد US بر پنجاهبالغ) است

بندی کنم باید بگویم که بله اهداف  هایم را جمعدیگر اگر بخواهم گفته عبارتمی نگیرد. به علمی استخدامن داشتم این بود که این پژوهشکده هیئت

صورت عینی، آن نگرش و نوع نگاه و  نوعی به مراکز دیگر تسری یافته است درواقع توانستیم به محقق شده و علاوه بر آن نگرش اولیه ما نیز به 

بنیان کشور برای رفع ژوهشکده با نگاه کاربردی و تولید محصول، در اقتصاد سلامت و اقتصاد دانشرفتار را تثبیت کنیم که دیگران بدانند این پ

تواند معرفی شود. بسیاری از مراکز دیگر حتی برای مشاوره و الگوبرداری  ای موفق میعنوان نمونه صورت عملی به نیازهای مردم گام برداشت و به 

تجربیا از  تا  از ما دعوت کردند  و  بارها  دادیم  انجام  که  نوع کاری  با  را  نگرش جدیدی  نوع  بنابراین ما یک  استفاده کنند؛  زمینه  این  ما در  ت 

این منظر میخروجی از  ارائه کردیم.  به جامعه  بگویم کار فوقهایمان  انجامتوانم  نیازمند العاده قشنگی در کشور  الگو  این  اجرای  و  است  شده 

 .گونه استگذاری، رفتار و مدیریت اینسیاست 

 

هایی که اسپیناف آن هستند، توانسته نگرشی را در جامعه ایجاد کند، گام  این پژوهشکده با مراکز تحقیقاتی زیرمجموعه و شرکت

 بعدی شما برای توسعه چیست؟ 

ب ما معرفی شود.  ی مخاطایم که حداقل سالی سه تا چهار محصول جدید، از این پژوهشکده به جامعهاکنون یک هدف برای خودمان گذاشته

صورت عینی و نه شعاری نشان دهیم قطعاً نمایش نمونه این  همچنین بتوانیم همکاری بین بخش پایه، مهندسی و فنی با متخصصین بالینی را به 

شگاه علوم  همکاری علوم پایه و بالین و همکاری دانشگاه و صنعت بسیار ارزشمند است این الگوسازی در کشور خیلی ارزش دارد. معتقدم دان

ای را با نگاه کاربردی شروع کنیم. در آغاز اصرار  پزشکی تهران اکنون در جایگاه لیدرشیپ قرار دارد بنابراین بسیار مهم است که ما هر پروژه

ی شدن آن  داشتیم برای بازار حتماً یک یا چند متخصص بالینی مربوطه در همان پروژه حضورداشته باشند چراکه بسیار به غنی شدن و کاربرد

شود، مخاطب  قبول و پذیرش باشد. با همین تفکر، هر دستگاهی که در مرکز انجام میشد تا محصول قابلکرد. این مسئله موجب میکمک می

 .بالینی و متخصص بالینی آن رشته نیز در مرکز حضور فعال دارد

 .ها برایمان بگوییدهمراه دارد، لطفاً از چالش های خود را به قطعاً قرار گرفتن در رتبه و جایگاه بالا، چالش 

مثال وقتی قصد دارید کار جدیدی را انجام بدهید که  عنوانهای موجود، نگاه و نگرش افراد به مراکز تحقیقاتی بود. به ترین چالشیکی از مهم

با مشکلات فراوانی مواجه می خلاف روال مرسوم به  این   شوید. دراصطلاح جامعه دانشگاهی است،  گونه بود که به شما  مراکز تحقیقاتی روال 

آی بدهید یعنی هدف از هزینه کرد پول مردم این بود که دو مقاله منتشر  اسدهیم و در آخر شما باید سالی دو مقاله آی گویند این بودجه را می می

کنیم و این ایده جدیدی بود که خیلی موانع داشت.  یک ظلم است. ما تصمیم گرفتیم در مدل جدید کاربردی کارشود. این کار عبثی است، این 

گفتند به دانشگاه چه ربطی دارد این کار را بکند؛ دانشگاه باید پژوهش پسندیدند و میترین مانع عدم باورها بود که اصلاً این شیوه را نمیبزرگ

کردیم  تعطیل کنند فقط به این دلیل که ما در روال حرکت نمیکند و مقاله چاپ کند. چندین بار در همین دانشگاه هجمه کردند که این مجموعه را  

ای نبود و ما همواره با چالش روبرو بودیم و بالاخره مقاومت  و کار متفاوتی داشتیم. اینکه بتوانیم کار متفاوتی در آن شرایط انجام دهیم، کار ساده

اندازی این الگو هستند اما شرایط  ها و مراکز به دنبال راه، اینکه سایر دانشگاهکردیم. اکنون این تفکر جاافتاده و اکنون با مشکل دیگری مواجه شده
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های بسیاری دارد. درواقع پیاده کردن سیستمی بر روی کاغذ و یا  کاریچنینی ریزهدانند. مدیریت و اداره مراکز اینهای آن را نمیو زیرساخت

ختم شود. مدیریت چنین چیزی مسیر حرکت خودش را احتیاج دارد. اینکه بسیاری از    شنیدن خاطره دیگران نمی تواند در عمل به چنین مدلی

شود و در باطنش  خواهند همین الگو را در مراکز دیگر پیاده کنند، لزوماً منجر به همان نتیجه نمی شوند و می زده میافراد با دیدن این مرکز هیجان 

ساله آن نوع نگاه، چگونگی  ی ما شوید تا در فرایندی پنجتوانید اقماری مجموعهرادارید، می وفن دارد. اگر قصد تثبیت چنین مدلی یک سری فوت 

خواهد و حتی آدم خاص  ی آموزشی می نگرش و مدیریت و حرکت به سمت تکامل این مسیر را به شما آموزش دهیم. قطعاً این مسئله یک دوره

اندازی مرکز شما چیست؟ نید، چهارعنصر اصلی دارد. در ابتدا باید بدانید که هدف از راه طلبد. درواقع اگر بخواهید کاری اساسی بکخودش را می 

خواهید این کار را بکنید. چه ملزوماتی نیاز دارید. این  مثال در ابتدا قصد دارید مثلاً به قله دماوند بروید، باید مشخص کنید که چگونه می عنوان به 

خواهد اجرا کند؟ این مسئله بسیار مهم است چراکه اگر  دهاست. نکته بعدی اینکه این برنامه را چه کسی میدرواقع همان قوانین، مقررات و رویکر 

کند. باید آدم خودش را  کاره نیست بدهید، قطعاً آن را داغان می ها را داشته باشید اما آن را به دست فردی که این شما بهترین اهداف و سیاست 

رو  ی مقاله محور نیستیم، ازاینو ارزیابی مستمر در نظر بگیرید. ما رویکردهایمان متفاوت است و یک پژوهشکده  بگذارید و سپس برای آن نظارت

اینکه شما محصولی تولید کنید که گیری کنند اما متأسفانه اصلاً کسی به این مسئله توجه نداشت. مثل های ما را اندازهباید با متر دیگری فعالیت

گیری عوض شود. ما  گیری کرد درواقع باید متر اندازه شود اندازه که این محصول پودری است و اصلاً با لیتر نمی ی کنند درحالیآن را لیتری ارزیاب

شود درواقع مقاله محصول جانبی پژوهش است که  قصد داشتیم توسعه فناوری و ثبت اختراع را هدف بگیریم و در کنار آن مقاله نیز قطعاً تولید می 

 .های زیادی داردای نیست و چالشخود دارای ارزش هست اما هدف اصلی نیست؛ بنابراین، جا انداختن این نگرش کار سادهخودیاگرچه به 

 

 الملل از چه جایگاهی برخوردار هستید؟ در منطقه و سطح بین 

ان کلاً از منطقه جلوتر است. اگر قصد دارید بدانید  گاه نرفتم خودم را با منطقه قیاس کنم چراکه اعتقاددارم در بحث علم و تکنولوژی، ایرمن هیچ

( وجود در منطقه، دانشگاه یا پژوهشگاهی باشد که رویکرد ما را داشته باشد، من قطعاً به شما بگویم که چنین مرکزی )با رویکرد توسعه تکنولوژی

گیری است که البته نباید از آن غافل  ها در حال شکلفناوری  یهای کلان برای تقویت بنیه علمی و بنیه گذاریندارد. البته در عربستان سرمایه

ای  شود. اجازه دهید خاطرههای زیادی انجام میگذاریشویم اما آنجا سرمایه شویم و از اوضاع جهان غافل می باشیم. گاهی اوقات به خودمان قره می 

 KIST - Korea Institute of Science andچگونه است. مرکز  فردی که کارکردیمبرایتان تعریف کنم تا بدانید اهمیت الگوی منحصربه

Technology شود.  جی روانه می های دیگر همچون سامسونگ و ال ها و کمپانیها از طریق این مرکز به شرکتجایی است که تکنولوژی

ها اینجا مهمان بودند وقتی آمدن کارهای آن   که  ربایک   و   داشتم  ملاقات  و جلسه  آنجا  بار   چندین  بنده    العاده معظمی است.ی فوق درواقع موسسه 

شده است. همچنین حضور ما در بیمارستان بسیار برایشان جالب بود. یک سال و  ما را دیدن واقعاً متحیر شدند که کارها در چه سطح بالایی انجام

ار داشته باشم. هنگام ملاقات، ایشان به من گفت آن  نیم بعد من سفری به کره داشتم. از من خواستند که با رئیس یک بیمارستان در سئول دید

بینید در حال ساخت است، از الگوی پژوهشکده شماست و نماینده موسسه کیست به من گفت که مرکز شما در ایران به دلیل ساختمان را که می

ز قصد داریم آنجا فضایی ایجاد کنیم تا متخصصین آنکه بخش فنی و متخصصین بالینی با یکدیگر کار کنند در بیمارستان قرار گرفته است و ما نی

الملل ما سوال  فنی با متخصصین بالینی کارهای مشترک انجام بدهند. در واقع این الگو از ما به آنجا تسری پیدا کرده بود. اکنون اگر از بخش بین 

ال سوئیس همکاری داریم. حتی رئیس اف پیای  رد، دانشگاهکنید؛ خواهید شنید که ما با بهترین دانشگاه های دنیا همچون، جان هاپکینز، استنفو

های فنی دنیاست؛ وقتی کارهای ما را دید، بسیار متحیر شد و گفت شما خیلی از ما  ال که یکی از بهترین دانشگاه افپیبخش رباتیک دانشگاه ای 

درصدش ی سه میلیون یورویی است و تازه پپنجاهینجا ساختیم که پروژهجلوتر هستید. بعدها که ما را دعوت کرد، گفت ببین این بازوی رباتیک را ما ا

نامه همکاری میان ما بسته شد کنم که این کار بیست درصد کار شما هم نیست. درنهایت تفاهمشده است والان اعتراف می با مشارکت چین انجام

ی رباتیک سرجری ایران ککارکرد. عقلانیت این است که بروید از کسی که  ژهاش را با پرونامهو دانشجو ازآنجا برای دوره به ایران آمد و پایان 

کند که این مرکز در ایران باشد یا جای دیگر. وقتی ما از مرجعیت علمی ایران صحبت  ها فرق نمی بالاتر از شما کار بلد است، یاد بگیرید و برای آن 

بکنیم و میمی دنیا  باید جز مراجع علمی  دانشگاه  از شاخصگوییم  است. یکی  است که  اشد؛ منظورمان دقیقاً چنین چیزی  این  های مرجعیت 

ی صنعتی کارهایشان را در ایران  های علمی ما رجوع کنند. اگر اساتید برجسته دنیا آمدند و دورهترین و بالاترین متخصصین جهان به یافته تاپ
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گوییم که مرجعیت دنیا به ایران آمد تا کارشناسی ارشد و دکترا بخواند آن زمان می   های برتردیدند یعنی جایگاهی داریم اگر دانشجو از دانشگاه 

کنند. ال به ما مراجعه می افپیای کنم در بحث رباتیک سرجری ما جز مراجع جهانی هستیم برای اینکه از دانشگاهعلمی داریم. من الان ادعا می 

گونه دانشگاهی باشد. باید لیدرشیپ داشته باشد و جز مراجع علمی جهان باشد. دانشگاه  د اینقطعاً نگاهمان به دانشگاه علوم پزشکی تهران بای

ها و نه تمامی  گذاری خوب و مدیریت درست، در برخی حوزهریزی و هدفعلوم پزشکی تهران این ظرفیت، قابلیت و لیاقت را دارد که با برنامه

گذاری کند و تمام تمرکز خود را برای آن بگذارد. معتقدم  ریزی و هدف باید برای این مسئله برنامه   ها، جزو سرآمدان برتر دنیا باشد. دانشگاهحوزه

 .عنوان سرآمدان باشیم و در دنیادیده شویمتوانیم به های رباتیک، هوش مصنوعی، نانو مدیسین و چندین حوزه دیگر میهمین بحث

 

انتصاب دکتر سیداحمد و  دکتر سیدسینا مرعشی شوشتریقدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند 

 رضایی به سمت سرپرست مدیریت آمار و فناوری اطلاعات دانشگاه 

دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حکمی دکتر سیداحمد رضایی را به سمت سرپرست مدیریت آمار 

 .خدمات ارزشمند دکتر سیدسینا مرعشی شوشتری مدیر پیشین قدردانی کرد ای ازو فناوری اطلاعات دانشگاه منصوب و در نامه 

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن حکم آمده است: 

 جناب آقای دکتر سیداحمد رضایی 

 با سلام و احترام 

ی گذاشته است. این  انسان  زندگی  مختلف  هایجنبه   بر   ایبرجسته   تأثیر  پیوسته  و  داشته   چشمگیری  گسترش  اخیر  هایسال  در  اطلاعات   فناوری 

های اصلی سازمان ماست، نمود مضاعف داشته و منشاء تحولات عظیمی در این تأثیر بر آموزش، پژوهش و ارائه خدمات سلامت که مأموریت 

سرپرست مدیریت آمار و فناوری اطلاعات   عنوانبه وسیله  ها بوده است. نظر به تعهد، سوابق علمی و تجارب ارزشمند جنابعالی، بدینحوزه

 .شویدمی  منصوب دانشگاه

 با   هماهنگی  ضمن  رودمی   انتظار است  آن   های  زیرساخت  مستمر  و  متناوب  توسعه  مستلزم  اطلاعات  فناوری به  دانشگاه  روزافزون  نیاز  که  آنجا   از 

ل برای حرکت رو به رشد آینده  ذی  امور   به  نسبت   مقررات   و   ضوابط   طبق  حوزه،  آن  کارشناسی   های  ظرفیت   از  گیری   بهره  و   دانشگاه  محترم  معاونان

 اهتمام ویژه مبذول فرمائید: 
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  پوشش  تحت مجموعه در ناپذیر اجتناب ضرورت یک عنوانبه ارتباطات فناوری های شبکه مستمر و متوازن  توسعه برای ریزی برنامه -

 آینده  اندازهای چشم و دانشگاه های ماموریت با متناسب دانشگاه،

  مورد   اطلاعات  و  ها  داده  به  هدفمند  و  موقع  به   بتوانند  مختلف  سطوح  مدیران  که  نحوی  به  ها  بیمارستان HIS نه اطلاعاتساما  ارتقاء -

 . باشند داشته  دسترسی مناسب ریزی برنامه  برای خود نیاز

 ارش گز  ارائه و کلان  های برنامه بررسی  برای آن جلسات تشکیل و اطلاعات فناوری شورای کردن تر فعال -

  و   شبکه  امنیت  حفظ  بر  تاکید  با  یکپارچه  بستر  یک  در  دانشگاه  مختلف  هایحوزه  افزارهای  نرم  از  بهینه  استفاده  بر  نظارت  و  هدایت -

 مختلف های سامانه پویای ارتباط امکان و کاربران راحتی

 ورت منطقی ص به  مختلف های زمینه در اطلاعات فناوری های قابلیت از استفاده گسترش -

 ذیربط  مسئولان به مدیریتی گزارش  ارائه  و آمار تحلیل و آوری جمع های مکانیسم ساماندهی -

 امور سازی روان و تسهیل جهت مختلف واحدهای های درخواست  به موقع به  و مطلوب  پاسخگویی برای ریزی برنامه -

 کارکنان ارتباطی های مهارت و وری بهره افزایش  با همراه انسانی نیروی کرامت ارتقای به  خاص توجه -

 د مالی و مدیریت هزینه هاجدی منابع  خلق مالی، و  فیزیکی منابع از صیانت -

امید می رود مدیریت آمار و فناوری اطلاعات دانشگاه با به کار گرفتن تمام توان و ظرفیت، به حرکت خود با سرعت و شتاب مطلوب در جهت  

 اهداف تعیین شده ادامه دهد. 

 . خواستارم محوله امور انجام در  را شما  توفیق متعال خداوند درگاه از 

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 در متن نامه قدردانی آمده است: 

 جناب آقای دکتر سیدسینا مرعشی شوشتری 

 استادیار محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

 پیشرفت  عوامل  مهمترین  از   یکی  تردید   بدون  تهران،   پزشکی  علوم  دانشگاه  اجرایی  امور  اداره   در  علمی  هیأت  اعضای  همکاری  و  پذیری  مسئولیت 

 دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است.  در آن

  نتایج   که  ۱9  کوید  گیری  همه  ایام در  ویژه  به اطلاعات،  فناوری  و  آمار  مدیریت  تصدی  زمان  در  شما  ارزشمند  خدمات  و  هاتلاش   از  دانممی  لازم 

 زون مسئلت کنم.روزاف سعادت و سلامتی متعال خداوند  درگاه از برایتان و نمایم سپاسگزاری است داشته پی در پرباری

 مند گردد. های ارزنده شما بهره امیدوارم عرصه نظام سلامت کشور همچنان بتواند از تجارب و توانمندی

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 
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انتصاب دکتر علی واشقانی  و  قدردانی سرپرست دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر حمیدرضا پورحسینی

 فراهانی به سمت رئیس مرکز قلب تهران 

دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حکمی دکتر علی واشقانی فراهانی را به سمت رئیس مرکز قلب  

 .صوب و در نامه ای از خدمات ارزشمند دکتر حمیدرضا پورحسینی قدردانی کرد تهران من

 

 :به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن حکم آمده است

 جناب آقای دکتر علی واشقانی فراهانی 

 دانشگاه  محترم   دانشیار

 با سلام و احترام 

دانشگاه هستند که ارتقاء سطح آنها نه تنها در ایجاد رضایتمندی مراجعین نیازمند تاثیری چشمگیر دارد، بلکه  بیمارستان ها از جمله مراکز اصلی  

در این میان مرکز قلب تهران، به عنوان یکی    موجب رشد و شکوفایی بیش از پیش دانشگاه در عرصه های آموزش و پژوهش های بالینی است. 

درمانی قلب و عروق کشور توانسته است مدل موفقی از یک مرکز آکادمیک عرضه خدمات سلامت با   از بزرگ ترین مراکز آموزشی، پژوهشی،

کیفیتی کم نظیر در سطح منطقه را ارائه نماید و از این بستر برای آموزش های تخصصی، فوق تخصصی و پژوهش های مورد نیاز به صورتی  

ت، درمان و آموزش پزشکی و نظر به تعهد، سوابق و تجارب ارزشمند علمی و مدیریتی با توجه به موافقت وزیر محترم بهداش  بهینه بهره ببرد.

 . شوید  می منصوب رئیس مرکز قلب تهران جنابعالی، بدین وسیله به عنوان

محترم هیأت علمی،  کسوت و اعضای  نقدر و پیش گرا  اساتید  مشارکت  جلب   با  و   خود   درایت  و   تجارب  توان،   نهایت  از   گیریبهره  با   رودمی  امید

این  کارکنان دلسوز درمانی و اداری و دستیاران و کارورزان عزیز، گامی بلند در جهت ارتقاء کیفیت و توسعه خدمات آموزشی، پژوهشی و درمانی  

 بیمارستان برداشته شود. 

 مبذول فرمایید:رود ضمن پیشبرد امور جاری بر اساس ضوابط و مقررات نسبت به امور ذیل اهتمام ویژه انتظار می

 موجود بناهای و تجهیزات فیزیکی،  ظرفیت  انسانی، سرمایه به  توجه با مرکز جامع طرح  تکمیل و تهیه •

ن  عنوا        به   بیمار  کرامت  و  ایحرفه   رفتار  اصول  رعایت  بر   تأکید  با  بستری  و  سرپایی  سطوح  تمام   در  خدمات  ارائه   کیفیت  به  توجه •

 های درمانی، آموزشی و پژوهشی فعالیتزیربنای اصلی 

 ها  زیرساخت اصلاح و بهتر خدمات ارائه برای خیرین کمک جلب تداوم •
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 مرکز در خدمت طول تمام در جغرافیایی وقت تمام صورت به علمی هیات محترم اعضای خدمت مدل بر تاکید •

 اجرای برنامه هام هیات علمی در تدوین و محتر اعضای و پیشکسوت اساتید مشارکت جلب •

 تهران قلب مرکز  درخشان سابقه  و شئونات  با متناسب پژوهش  و آموزش  درمان، سطح ارتقاء •

 وری بهره  افزایش با همراه آنها شغلی امنیت  و آرامش احساس مرکز، انسانی نیروی کرامت ارتقای به  خاص توجه •

 مالی، خلق منابع جدید مالی و مدیریت هزینه ها و  فیزیکی منابع از صیانت •

 . باشید  موفق اوست، رضای مورد چنانچه  محوله وظایف انجام در( عج)عصرولی حضرت عنایات و تعالیباری  درگاه از استعانت با امیدوارم

 دکتر حسین قناعتی 

 دانشگاه  سرپرست 

 

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است:  

 حمیدرضا پورحسینی جناب آقای دکتر 

 استاد محترم دانشگاه 

 با سلام و احترام 

 پیشرفت  عوامل  مهمترین  از   یکی  تردید   بدون  تهران،   پزشکی  علوم  دانشگاه  اجرایی  امور  اداره   در  علمی  هیأت  اعضای  همکاری  و  پذیری  مسئولیت 

شمند جنابعالی در زمان تصدی ریاست مـرکز قـلب تهران، به  ارز  خدمات  و  هاتلاش   از  دانممی  لازم  .است  بوده  دانشگاه  پربرکت  حیات  دوره  در  آن

که با روحیه ایثارگری و جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است، سپاسگزاری نمایم و برایتان از درگاه خداوند    ۱9ویژه در ایام همه گیری کوید

های ارزنده و عرصه نظام سلامت کشور همچنان بتواند از تجارب و توانمندیامیدوارم دانشگاه    متعال سلامتی و سعادت روزافزون مسئلت کنم.

 مند گردد.شما بهره

 دکتر حسین قناعتی 

 سرپرست دانشگاه 

 

 مراسم تکریم و معارفه مدیران پیشین و جدید بیمارستان شریعتی برگزار شد

پیشین و جدید بیمارستان شریعتی در تالار شهید پیرویان  مراسم تکریم دکتر مسعود رفعتی و معارفه دکتر حسن برکتی مدیران  

 .این بیمارستان برگزار شد
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باحضورمعاونان، مدیران، مسئولان  ۱۴۰۰آبان  ۱9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، این مراسم چهارشنبه 

دراین مراسم دکتر احمدرضا جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی در این مراسم ضمن  .شد ها، سرپرستاران و دیگر کارکنان بیمارستان برگزارواحد

کرد، ایشان باخلوص نیت فعالیت می ایشان انجام شد و شاهد بودم کههای زیربنایی خوبی در دوران مدیریتقدردانی اززحمات دکتر رفعتی گفت: کار

 . ها شودو درتمام این تغییرات هدف خدمت به مردم استه دارکاراما لازم است گاهی تغییر صورت بگیرد و فرددیگری عهد

اند. در  ایشان در مراکز دیگر منشأ تحول بودهها دانست وگفت: دکترجمشیدی همچنین دکتر برکتی را فردی با سابقه در حوزه مدیریت بیمارستان

برعهده گرفتندکار را  به خوبی پیش می این مدت که مسئولیت  را  ادامه خواهند دابرند و راها  با قدرت  به خوبی  را  این مراسم همچنین  د.ه  در 

های خوبی را در دوران کرونا در  دکتررفعتی مدیر پیشین بیمارستان شریعتی نیز دوران سخت کرونا را دوران آموختن دانست و گفت: درس آموخته 

 .شودتری فراهم شده و کاربه دست دوست خوبم دکتر رفعتی سپرده میدانم و خوشحالم بسکنار همکاران شریعتی دارم وقدر این دوران را بیشتر می

  دکتر برکتی مدیربیمارستان شریعتی نیز در این مراسم در سخنانی کوتاه حضور در این بیمارستان و آشنایی با استادان، اعضای هیأت علمی و 

امیدواری کرد با مساعدت همکاران گرهی از مشکلات  دانست و ابراز   کارکنان این بیمارستان را افتخار وخدمت در این بیمارستان را توفیق بزرگی

  .گشوده شود

 

 بازدید رئیس دانشکده پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران از بیمارستان فارابی

 دکتر بیگ محمدی بر گسترش فعالیت های بین المللی گروه چشم پزشکی دانشگاه تاکید کرد 

دانشگاه علوم پزشکی تهران به همراه معاون آموزش تخصصی و فوق تخصصی این دانشکده به منظور  رئیس دانشکده پزشکی  

 .بازدید از امکانات آموزشی و پژوهشی بیمارستان فارابی در این مرکز حضور پیدا کردند 
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ئیس و دکتر علی لباف، معاون آموزش  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان فارابی، دکتر محمدتقی بیگ محمدی، ر 

در بیمارستان فارابی حضور پیدا کرده و    ۱۴۰۰آبان    ۱9تخصصی و فوق تخصصی دانشکده پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران ظهر چهارشنبه  

تر محمد سلیمانی،  با همراهی دکتر محمدرضا اکبری، رییس، دکتر محمدطاهر رجبی، معاون پژوهشی، دکتر حمید ریاضی، معاون درمان و دک

 .معاون بین الملل این بیمارستان از بخش های آموزشی این مرکز بازدید کردند

های    دکتر اکبری در این بازدید با معرفی امکانات آموزشی که در سال جدید به بیمارستان فارابی اضافه شده پرداخت و اظهار داشت: یکی از بخش

ش لیزیک است. بنده و همکارانم حدود دو سال و نیم برای تهیه دستگاه فمتوسکند لیزر بیمارستان بیمارستان که در سال جاری تجهیز شده، بخ

ز  فارابی تلاش کردیم و خوشبختانه با حمایتی که از سوی مسئولان دانشگاه صورت گرفت توانستیم بخش لیزیک بیمارستان را با این دستگاه مجه 

جاع بیماران به سایر مراکز نداشته باشیم. البته باید عرض کنم که هدف اصلی ما از تهیه این دستگاه  کنیم. همین مسئله باعث شد دیگر نیازی به ار

جود،  در کنار ارائه خدمات درمانی به بیماران در واقع تقویت زیرساخت های آموزشی و پژوهشی بیمارستان فارابی است. به نظر بنده در شرایط مو

با حمایت دانشگاه یکی از به روزترین تجهیزات چشم پزشکی را فراهم کند، به موفقیت مهمی دست پیدا کرده اینکه یک بیمارستان دولتی توانسته  

 .است

اشاره   PACS رییس بیمارستان فارابی در ادامه معرفی تجهیزات آموزشی جدید بیمارستان به اتصال دستگاه های تصویربرداری چشم به سامانه 

ه در زمینه الکترونیکی کردن پرونده ها و همچنین آموزش دستیاران و فلوها در بیمارستان انجام شده، اتصال کرد و گفت: یکی از کارهای مهمی ک 

است. زیرا با توجه به نوع این تجهیزات و نظر کارشناسان و مشاوران تجهیزات پزشکی شرکت   PACS تجهیزات تصویربرداری چشم به سامانه

وجود نداشت. امام تلاش یک ساله   PACS اتصال تجهیزات تصویربردای چشم بیمارستان فارابی بههای تامین کننده تجهیزات، عملا امکان  

اندازه  همکارانم در بیمارستان با وجود تمام موانع به سرانجام رسید و در حال حاضر تصاویر گرفته شده از چشم بیماران با جزئیات کامل و قابل  

 .نیک در پرونده بیماران و سرورهایی که به تازگی در بیمارستان نصب شده، ثبت می شودگیری و تفسیر برای پزشکان، به صورت الکترو

و  رییس بیمارستان فارابی در بیان مزایای این سامانه افزود: الکترونیکی شدن تصاویر ثبت شده از چشم بیماران علاوه بر جنبه های آموزشی  

تواند بستر لازم برای نسخه پیچی و نسخه نویسی الکترونیکی را نیز در این مرکز فراهم    پژوهشی که برای دستیاران و فلوهای بیمارستان دارد می 

 .کند. وی ابراز امیدواری کرد به زودی این سامانه در تمام درمانگاه ها و بخش های بیمارستان فارابی راه اندازی شود

قرار گرفت پذیرش دانشجویان بین الملل بود. به همین منظور دکتر موضوع دیگری که در این بازدید مورد توجه رییس دانشکده پزشکی دانشگاه 

بیگ محمدی با اشاره به ظرفیت های گروه چشم پزشکی دانشگاه و بیمارستان فارابی اظهار داشت: با توجه به توان بالای علمی و عملی گروه 
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وشیپ بسیار فعال تر عمل کند و صرفا به جذب دانشجو و رزیدنت چشم پزشکی توقع داریم که بیمارستان فارابی در زمینه جذب دانشجویان دوره فل

 .بین الملل اکتفا نکند

رییس دانشکده پزشکی همچنین به اهمیت حضور فعال اعضای هیئت علمی گروه چشم پزشکی در عرصه های بین المللی پرداخت و تصریح  

ت از چشم پزشکان و میهمانان خارجی در برنامه های علمی داخلی باید کرد: نکته دیگری که باید به آن اشاره کنم این است که علاوه بر دعو

شاهد حضور پر رنگ چشم پزشکان بیمارستان فارابی در کنگره ها و کنفرانس های بین المللی نیز باشیم. زیرا گروه چشم پزشکی یکی از گروه  

انتظارات را از این مجموعه و اعضای هیئت علمی آن افزایش می  های پیشرو در زمینه های علمی و آموزشی در دانشگاه است. همین مسئله نیز  

زش  در ادامه این بازدید دکتر بیگ محمدی و دکتر لباف در درمانگاه اورژانس بیمارستان فارابی حضور پیدا کردند و از نزدیک به ارزیابی آمو .دهد

 .دستیاران و امکانات آموزشی این درمانگاه پرداخت
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 ایثارگران و مدافعان سلامت
)دارو و صنایع وابسته( با گرامی داشت شهدای مدافع سلامت حوزه  2021ششمین نمایشگاه ایران فارما 

 داروسازی پایان یافت

سومین روز از نمایشگاه ایران فارما با بازدید سرپرست دانشگاه از غرفه های واحدهای حوزه دارو دانشگاه، سخنرانی در مراسم  

 .امیه و تقدیر و بزرگداشت شهدای مدافع سلامت حوزه داروسازی دانشگاه به کار خود پایان داداختت

 

مهر    ۲۱به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجموعه داروخانه های دانشگاه، دکتر حسین قناعتی، بعدازظهر روز چهارشنبه  

دانشگاه )واحد های دانشکده داروسازی، معاونت غذا و دارو و مجموعه داروخانه های دانشگاه علوم  ، از تمامی غرفه های واحدهای دارویی  ۱۴۰۰

 ایران فارما حضور داشتند، بازدید کرد و با خدمات، محصولات و فن آوری های نوین ارائه شده، آشنا شدند.   ۲۰۲۱پزشکی تهران( که در نمایشگاه  

  حاجی  عباس  دکتر   س دانشکده داروسازی، دکتر محمدرضا روئینی رئیس مجموعه داروخانه های دانشگاه،در این دیدار دکتر محمد شریف زاده، رئی

یلدا حسین زاده اردکانی سرپرست معاونت    دکتر  فارماکوگنوزی،  داروسازی  بورد   تخصصی  هیئت   عضو  و  داروسازی  دانشکده   علمی  هیئت  آخوندی

ر اداری مالی دانشکده داروسازی، دکتر ملیحه برازنده هیئت علمی و معاونت دانشجوئی فرهنگی دانشکده داروسازی، دکتر محمدرضا فاضلی و دکت

 دانشکده داروسازی حضور داشتند.فریدالدین درکوش هیئت علمی دانشکده داروسازی، دکتر لقمان فیروز پور مسئول واحد ارتباط با صنعت 

آبان )فارماکوتراپی( از مجموعه داروخانه ها بود. دکتر    ۱3اولین غرفه مورد بازدید از مجموعه داروخانه ها، واحد کلینیک مراقبت های دارودرمانی  

روسازی بالینی در زمینه  الهام حدیدی متخصص داروسازی بالینی ومدیر کلینیک، در خصوص خدمات تخصصی واحد که توسط متخصصان دا

مشاوره های دارو درمانی به صورت حضوری و رایگان، بررسی جامع رژیم داروئی و سوابق پزشکی بیمار، آموزش تجهیزات پزشکی مورد مصرف،  

 های حفاظتی، بهداشتی، پایش کارکنان و آموزش به بیماران( توضیح داد.خدمات در پاندمی کرونا )تهیه دستورالعمل

آبان توسط ریاست محترم دانشگاه    ۱3کنندگان در مسابقه واحدهای کلینیک فارماکوتراپی و مرکز دارو پزشکی  کشی اسامی شرکت ه سپس قرع 

 انجام و جوایز برندگان، اهدا شد. 

د در ارائه  آبان دکتر مژگان مشایخی مدیر مرکز، در خصوص خدمات تخصصی واح  ۱3در بازدید از غرفه مرکز داروپزشکی و اطلاعات داروئی  

مشاوره های علمی دارویی تلفنی به هم وطنان و کادر درمان در سطوح مختلف تخصصی، نشر کتب، برگزاری کارگاه های تخصصی، بازآموزی 

 ها و دوره های مهارتی و خدمات در کرونا توضیح کامل ارائه کرد. 



199 
 

ا رویکرد معرفی راهکارهای نوین ارتقا و توسعه خدمات سلامت محور  بخش و ب  3غرفه معاونت توسعه و برنامه ریزی مجموعه داروخانه ها که با  

مبتنی بر دانش، مهارت و تجربه مجموعه در نمایشگاه حضور داشتند، آخرین بخش هائی بودند که توسط ریاست محترم دانشگاه و تیم همراه  

ه ها، بخش های متفاوت غرفه معاونت را شامل ارائه راهکارهای بازدید شدند. مهندس سیامک ارجمند معاونت توسعه و برنامه ریزی مجموعه داروخان

سیستمی، راهکارهای نرم افزاری و سخت افزاری )در قالب شرکت آسا( و راهکارهای تولید محتوی )در قالب مجموعه دانشگر( را توضیح دادند  

 که مورد استقبال ریاست محترم دانشگاه قرار گرفت. 

اه در شرکت در مراسم اختتامیه نمایشگاه و سخنرانی به عنوان میهمان افتخاری، دکتر حسین قناعتی در این  با دعوت از ریاست محترم دانشگ

آن  مراسم حضور یافته و با ایراد سخنرانی در دقائقی چند، از شرکت های داروسازی، متولیان صنعت دارو، مسئولان برگزاری نمایشگاه و زحمات  

 ها در پاندمی کرونا تشکر کردند. 

دکتر محمد شریف زاده از جمله سخنرانان مراسم اختتامیه، در خصوص اهمیت ارتباط دانشکده داروسازی با صنعت، نقش مهم دوره های تخصصی 

ان  مهارت آموزی دانش آموختگان، ارائه آمار از نظر سنجی های انجام شده در دانشکده داروسازی و نمایش تغییر نگاه و افزایش علاقه دانشجوی

نامه های داروس تولید پایان  بر  ارتباط دانشگاه و صنعت در کشورهای خارجی سخن گفته و  به حضور در صنعت داروسازی، شرایط فعلی  ازی 

تقدیر و بزرگداشت    محصول محور با همکاری و آموزش دانشجویان توسط شرکت های داروسازی با حفظ امتیازات شرکت ها، اشاره و تاکید ورزید.

ت حوزه داروسازی و اهدای هدیه به چند نفر از خانواده های شهدا، از جمله دو فرزند دکتر فریدون سیامک نژاد، بخش مهمی شهدای مدافع سلام

از مراسم را به خود اختصاص داد.سپس کلیپ تهیه شده مجموعه دانشگر، توسط دکتر مرتضی خیرآبادی عضو هیئت مدیره سندیکای صنایع 

 داروسازی معرفی و پخش شد. 

 

 وگویی از جنس زندگی و جنگ با دکتر جواد رحمتی فوق تخصص جراحی پلاستیکتگف

 دکتر جواد رحمتی: ایثارگران باید انسجام و ارتباط بیشتری با هم داشته باشند 

ص جراحی  دفتر امور ایثارگران و مرکز تحقیقات آسیب دیدگان جنگ دانشگاه علوم پزشکی تهران؛ در محضر استاد دکتر جواد رحمتی فوق تخص

 .پلاستیک بیمارستان های رازی و امام خمینی )ره( و رزمنده دوران دفاع مقدس گفتگویی صمیمانه انجام داد
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  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دفتر امور ایثارگران و مرکز تحقیقات آسیب دیدگان جنگ دانشگاه علوم پزشکی تهران؛ در

غیورهشت سال دفاع مقدس این بار محضر استاد دکتر جواد رحمتی فوق تخصص جراحی پلاستیک بیمارستان های    ادامه گفتگو با رزمندگان

 .رازی و امام خمینی )ره( و رزمنده دوران دفاع مقدس رسیدیم تا با شنیدن خاطرات وی به حال و هوای آن دوران بازگردیم

ها تکانم  هایی به من گفت که هنوز پس از مدتکردم، جملهمحمود نجیمی مصاحبه میسال پیش، وقتی با رزمنده نویسنده  یادم هست هفت

دانست برد که باید. در آن تاریکی مطلق بیابان کسی نمی گرفت و ما را جایی میمان را میدهد. او گفت:» خدا در ظلمات بیابان سر اسلحه می

سال از پایان جنگ، وقتی پای وپنجتوانیم به هدفی که داریم برسیم؟« حال با گذشت سی یافتد. آیا ما مدهند، چه اتفاقی میوقتی فرمان حمله می

خالی بودیم؛ جنگ آورم. ما در مقابل ارتش مجهز عراق دست نشینم، این جملات محمود نجیمی را به یاد میهای دکتر جواد رحمتی میصحبت

 .تن با تانک

  خودتان را معرفی کنید؟

ستم، متخصص جراحی پلاستیک و ترمیمی دانشگاه علوم پزشکی تهران، عضو هیئت علمی دانشگاه و شاغل در بیمارستان  دکتر جواد رحمتی ه

 .امام خمینی)ره( و بیمارستان رازی

  متولد چه سالی هستید، در کدام شهر؟

 .، در مرند یکی از شهرهای آذربایجان شرقی۱3۴6متولد چهارم خرداد 

 دنیا آمدید چه بود؟ ای که در آن به نام محله 

 . ام مذهبی بودندای ترکی به معنی سیدها. این کوچه تقریباً در مرکز شهر قرار دارد. خانوادههای قدیمی شهر بود؛ کوچۀ سیّدلَر؛ واژه یکی از کوچه 

 کار پدرتان چه بود؟ 

 .فوت کرد ۱379الاسلام میرزا حسین رحمتی، روحانی بود. سال پدرم حجۀ

 چند خواهر و برادر بودید؟ 

خواهر. یکی از خواهرهایم فوت کرد. پدرم زمان انقلاب در مرند مدتی مسئول کمیتۀ انقلاب بود. بعد از آن هم رئیس کمیتۀ امداد  شش برادر و سه 

ر مرند بود. از همان موقع، یعنی از قبل از انقلاب نمایندگی امام را داشت. جز مبارزان روحانی پیشرو در نمایندة امام د  ۱3۴۲شد. پدرم از سال  

 کرد.مبارزات انقلابی مرند بود. یعنی مرند انقلاب را با ایشان شروع 

 آورید؟از وقتی پدر را شناختید چه چیزهایی از او به یاد می 

 .شانهای سیاسی و مذهبیرفتار، منش، فعالیت

هایش را بیشتر کرد. به تبع سالم بود. از همان موقع که قیام در کل ایران و در مرند هم شروع شد، پدرم چون روحانی بود فعالیتده  ۱356سال  

شان از سال  آورد. بنابراین انقلاب را در مرند و در شهرهای دیگر شروع کردند. منتهی سابقۀ مبارزاتی ها مرتب اسم امام را می آن، در سخنرانی 

بار او را  کردند. ساواک در تعقیبش بود. چندین آوردند و در مرند پخش می ها را با واسطه از تهران می شروع شد که امام تبعید شدند. اعلامیه   ۱3۴۲

 .اش کردندتهدید، بازداشت و زندانی 
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 هربار چه مدت زندانی شدند؟ 

شعری دربارة امام سرودند. همان زمان که امام تبعید شدند. شعر این بود:»کنند   ۱3۴۲دانم. پدرم سال  من در جریان مدت بازداشتش نیستم. نمی 

دامه  ا ۱356ها تا سال های سیاسی و انقلابی داشت. این فعالیتملت ایران در انتظار خمینی، سرشک چشم روانه به رُخ نثار خمینی.« پدرم فعالیت

الله  با کمک آیت  57های انقلابی پرداخت و انقلاب آشکار شد. بعد از پیروزی انقلاب در سال  پیدا کرد. آن زمان دیگر در مرند بیشتر به فعالیت

 .مدنی و شهید قاضی، رهبری مسائل انقلابی و سیاسی مرند را به عهده داشتند

 

 تر بودند؟ برادرها از شما بزرگ 

 .تر بودندرگ بله، همگی از من بز

 

 کردند؟ آنها چطور؟ همراه پدر فعالیت می 

شان فعال بودند؛ به جز یکی از برادرها که برای تحصیل به ترکیه رفته بود، بقیه ایران  ای سیاسی و انقلابی شده بود. تقریباً همهخانوادة ما، خانواده

های شد و پدر و برادرها فعالیتهای سیاسی میوران بچگی همیشه در خانه بحث آید از همان دای سیاسی و مذهبی بود. یادم میبودند. خانۀ ما خانه 

شد. همۀ ما درگیر مسائل  آمد و بعد در شهر پخش می آمد، اول به خانۀ ما می ها و پوسترهایی که اوایل انقلاب برای شهر می سیاسی داشتند. تراکت 

دانستم. یکی، دوبار خواستند  ی بالغ در گیرودار مسائل انقلاب بودم و مسائل سیاسی را میسالم بود، ولی در حد فردانقلاب بودیم. من ده یا یازده

بدیل به  پدرم را ترور کنند، اما در این کار موفق نشدند. اوایل که کمیتۀ انقلاب تشکیل شد، پدرم مسئول کمیتۀ انقلاب شدند. تا قبل از اینکه ت

ب مرند بود. اواخر، همزمان مسئول کمیتۀ امداد امام خمینی هم شدند. چون در این زمان دارای دو  نیروی انتظامی شوند پدرم مسئول کمیته انقلا

 . شدند، مسئولیت کمیته را تحویل دادند. پدرم تا آخرین لحظات عمرشان مسئول کمیتۀ امداد امام خمینی مرند بودندپست می

 

 کرد؟قراری نمی رفتن شما بی مادر برای جبهه 

دانست روال این است که من و  نوادة ما انقلابی بود، ذهن همه به این عادت کرده بود که ما باید در این جریانات باشیم. مادر میچون سیستم خا

باید در این کارها باشد. پدرم روحانی بود و هیچ باید برویم. پدر هم  گرفت. شاید مادر گاهی چیزی وقت جلوی ما را در این موارد نمیبرادرها 

 .طور جدی جلویم را گرفته باشدوقت یادم نیست به ، اما هیچ گفتمی

 

 خانوادة مادر روحانی بودند؟ 

  د. نه، اهل روستاهای اطراف مرند بودن
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 یک از برادرها روحانی نشدند؟هیچ 

 .کدامنه، هیچ 

 

 خواندند؟ ای درس می برادری که در ترکیه بودند در چه رشته

 .هم برگشت 5۸به ترکیه رفت. سال  5۴ایشان ژئوفیزیک خواندند. زمان انقلاب هم آنجا بود. اگر اشتباه نکنم سال  

 

 رفتید خاطرتان هست؟هایی که در مرند می مدرسه

راهنمایی را در دو مدرسه گذراندم؛  ترین مدرسۀ مرند گذراندم؛ »دبستان فرخی.« هنوز هم این مدرسه دایر است. دورة  دورة دبستان را در قدیمی

آن هم به »مدرسۀ نور اسلام« رفتم. دبیرستان را هم در»مدرسۀ شهید سیدزاده« گذراندم که از شهدای زمان  ابتدا به »مدرسۀ مصدق«، بعد از  

ها رار ندهد. با اینکه در مرند فعالیتمرند در زمان انقلاب چهار یا پنج شهید داد. کنترل شد که نیروی نظامی ارتش مردم را هدف ق  .انقلاب بود

 .بسیار زیاد بود، ولی سعی شد که درگیری نشود

سالم بود. بعد از عید برای دیدن آموزش نظامی به خوی رفتم.  بود. دو سالی بود که جنگ شروع شده بود. شانزده   6۱سال اول دورة نظری، سال  

 .دستان اعزام شدمماهی آموزش دیدم. بعد از آن برگشتم مرند و به کریک

 

 

 چرا برای آموزش به خوی رفتید؟ مرند جایی برای این کار نداشت؟ 

کرد. در مرند جایی برای این کار نبود. بعضی شهرها مرکز آموزش نظامی آن سال در پادگان خوی بود. برای همین مرند برای خوی اعزام می

 .فرستادهایش را به خوی می و اعزامی ها مراکز نظامی داشتند و بعضی هم نداشتند. مرند آموزشی 

ها  له گرفته بودند. درگیری ها و کومه های شهری زیاد بود. روستاهای اطراف را دموکرات ماه و نیم مهاباد بودم. درگیریوقتی کردستان شلوغ شد، سه 

ماه برگشتم. امتحاناتم را  دادیم. بعد از سه   گرفت. در خود شهر هم درگیری شدیدی بود. چندنفری هم شهیدبیشتر در روستاهای مهاباد شکل می 

  م.داد
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بود. وقتی از کردستان برگشتم، با چندماه فاصله دوباره به جبهه رفتم. ماهش را یادم نیست،   6۱بار به جبهه رفتم. همان سال  پاییز برای دومین

 .به فکه و دزفول رفتیم. عملیات والفجر مقدماتی بود 6۱دانم سال ولی می

 برای عملیات والفجر مقدماتی به جبهه رفتید، چه اتفاقی افتاد؟ در جبهه وارد عمل شدید؟  وقتی

 

ها ما را شکن بودیم. زمین منطقه مسطح بود. ظاهراً عملیات لو رفته بود. این باعث شد عراقی های خطدر عملیات والفجر مقدماتی ما جزء گردان

رفته بودند. زمین هم مسطح   ها برای عملیات آماده هستند. به طوری که با دوشکا سطح زمین را نشانهعراقیداد  گیر کنند. اوضاع نشان میزمین

گشتی. با اینکه وضعیت زمین بسیار آزاردهنده بود، ما به منطقه رسیدیم، اما عملیات لو رفتی و دو قدم به عقب برمی و رملی بود. یک قدم جلو می

 م. رفت. مجبور شدیم برگردی

هید و آتش دشمن بسیار سنگین بود. شبانه روز آنجا درگیر شدیم. منتهی گفتند باید برگردید. عملیات والفجر مقدماتی به سرانجام نرسید. خیلی ش

نرفتم تا اینکه  غرب اعزام شدم. اگر اشتباه نکنم بعد از عملیات والفجر چهار بود. دیگر عملیاتی  به گیلان   6۲اسیر دادیم. برگشتم مرند. تا اینکه سال  

در جبهه بودم. عملیات خیبر هم در منطقه بودم. در   63تا تحویل سال    6۲ماه و نیم مدام جبهه بودم. اواخر سال  عملیات خیبر شروع شد. هفت

 .خیبر مجروح شدم، اما جایی ثبت نکردم

رفتن چطور در شما شکل گرفت؟ کسی  جبهه رفتید؟ تصمیم اولیه برای در دبیرستان با چه کسانی صمیمی بودید و باهم به جبهه می 

 در گرفتن این تصمیم مؤثر بود؟
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دوستانم بیشتر دوستان درسی بودند. من هم سن کمی داشتم که به جبهه رفتم. یادم نیست کسی از دوستانم با من به جبهه آمده باشد. خودم  

 .رفتمتنهایی تصمیم گرفتم و به جبهه 

 

 رفتید؟ همیشه تنها می 

باید بروم. وقتی به جبهه می شدم، ولی دوستانم نبودند. خودم به تنهایی تصمیم میه اعزام می بله. همیش گشتم، به من رفتم و برمی گرفتم که 

 .گیری کردیم تو نمایندة کلاس شدی.« بدون اینکه من باشم این تصمیم را گرفته بودندگفتند:»ما رأیمی

 

 در جبهه با کسی صمیمی نشدید؟ 

شهداست.  زیادی از جبهه دارم. تعداد زیادی از آنها شهید شدند. حالا هم با تعدادی از آنها در ارتباط هستم. در مرند باغ رضوانی داریم. مقبرة  دوستان  

م. زمانی هم که  زاده، جواد ماهان و... الان حضور ذهن ندارعلیبا اکثر آنها در جبهه باهم بودیم. آنها توفیق داشتند و شهید شدند؛ مثلاً محمد حاج

اپ ارتباط داریم یا اگر مراسم خاصی  روم، فرصت زیادی برای دیدار دوستان جبهه ندارم، اما دورادور و تلفنی یا با واتس روزی به مرند می دو، سه 

 .ادهای بسیاری دعملیات خیبر، عملیات مهمی است و ایران در این عملیات کشته .بینیمدر مرند باشد، همدیگر را آنجا می 

 

 .های مجنون و هور منطقۀ عملیاتی خیبر بودند. بعد از آن عملیات بدر بودآمیزی بود. جزیرهبله، درست است، ولی عملیات موفقیت

 تان چه بود؟ای ندارید؟ ماجرای مجروح شدن ازعملیات خیبر خاطره 

زدند. عراق تا  های فرانسوی منطقه را میخمسه و موشکمسههای خدر عملیات ترکش خوردم. عملیاتی بود که عراق برایش آماده بود. با شلیک

 .های موفق دفاع مقدس بوددندان مسلح به میدان آمده بود. با اینکه شهدای بسیاری دادیم، اما این عملیات، از عملیات

 

 شما در این عملیات در کدام محور جنگیدید؟

اندازم مشکل پیدا کرد. سلاح را تحویل دادم بعد کمک تیربارچی. قبل از شروع عملیات خمپارهانداز شصت بودم و  ما طلائیه بودیم. من ابتدا خمپاره

 .اصغر)ع( داشتیم. در این گردان، من پیک گروهان بودمتیربارچی شدم. اواخرعملیات هم پیک گروهان بودم. ما گردانی به اسم گردان علی و کمک  
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رخصی آمدم. دوستی داشتم به نام نادر محبوبی، خدا رحمتش کند، بعدها عضو ارتش شد. بورسیه  سال سوم نظری بودم. درست زمان امتحانات م

ای  محلهکردیم. همهایمان را باهم مطالعه میخوانه بودیم و درس سالی است که فوت کرده. سرهنگ بود. همو پزشک ارتش بود. حدود هشت

 «. مان بود. گفت:» بیا امتحانات رو بده قبول میشیات هم گذشته بود. آن روز دومین امتحان بودیم. به من گفت امتحانات شروع شده. یکی از امتحان

 .من نخوندم! مستقیم از جبهه اومدم

امتحانات   اولین امتحان را بدون اینکه خوانده باشم، دادم و رد شدم. بقیه امتحانات را قبول شدم، چون برای باقی آنها مطالعه کرده بودم. بعد از

  .تم جبهه. امتحان اولم را که غایب بودم، در جبهه دادمبرگش

 .گویمای میتان خاطرهحال از والفجر مقدماتی برای

ای که ما در آن بودیم، پیشروی  شکن بود. گروهان ما پیشرو گردان بود. دسته در عملیات والفجر مقدماتی گردان ما در لشکر عاشورا، گردان خط 

کردیم تا کسی بدون مجوز عملیاتی ورودی و خروجی داشت. آنجا نظارت می  ملیات ما به منطقه رفته بودیم. منطقۀگروهان بود؛ یعنی قبل از ع

ز آن به  وارد منطقه نشود و اطلاعات را لو ندهد. پیشروترین دسته بودیم که قبل از شروع عملیات، در منطقه بودیم تا اینکه عملیات شروع و بعد ا

عملیاتی والفجر مقدماتی درخت سدری    ها قبل آنجا مستقر بود. در منطقۀ ملیاتی مدتی بعد به آنجا آمدند. دستۀ ما از ماههای عپایان رسید. بچه 

 .بانی داشتیممتری درخت، سنگرهای دیدهبود. مشهور است. در فاصلۀ حدود دویست

آمدند روی  موقع تیربارچی بودم. هواپیماهای عراقی هم مدام میسه، چهار کیلومتر قبل از منطقۀ عملیاتی مستقر شده بودیم. چادری داشتیم. آن

زاده. فرماندة گروهانمان هم سرهنگ مددی بود. هواپیماهای عراقی آنقدر  ای داشتیم به اسم حسین عباسکردند. فرماندة دستهمنطقه پرواز می 

را میپایین می به خاطر همین اصرار می آمدند که من خلبانش  اگر شلیک می   کردم کهدیدم.  بزنم.  را  تیربار هواپیمایشان  لو با  کردیم عملیات 

 .رفت. جوان و احساساتی بودممی

کنم ستون پنجم بود. شاید هم کسی بدون نیت خاصی این کار را کرد. یک  عملیات که شروع شد، حرکت کردیم. بین راه اتفاقی افتاد. حس می 

جا  ناگهان شلیک شد؛ درست سه، چهار ساعت قبل از اینکه به ما فرمان دهند حمله کنید. همان اش بسته شده بود،گلولۀ آر.پی.جی که روی لوله

 . متوجه شدم عملیات لو رفت. آنها فهمیدند ما اینجا هستیم

قۀ عملیاتی شدیم،  آییم. بعد از آن که وارد منطها هشدار داد که ما داریم میکنم بین ما ستون پنجمی بود که این کار را کرد. به عراقیفکر می  

ها با دوشکا  عراقی  اند. به محض اینکه به منطقه عملیاتی رسیدیم،وقتی درسکوت شب حدود سه کیلومتر جلو رفتیم، متوجه شدیم آنها کاملاً آماده

کردند. یادم هست آنقدر تپه را   گیرای ما را زمین ساعت پشت تپه زدند. حدود هفت متر از سطح زمین می و با کالیبر پنجاه هر چیزی را بالاتر از یک
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زیادی    با آر.پی.جی زدند که تقریبا صاف شده بود. من در آن چند ساعتی که پشت تپه بودیم خوابم برد؛ با آنکه آتش دشمن روی ما بود، اما مسافت

مان شن نرود، روی  هست برای اینکه توی پوتین  زدند. یادمتوانستیم بلند شویم. به راحتی ما را میراه رفته بودیم. بسیار خسته بودیم. از طرفی نمی 

 .پوشیدیمبلند ارتشی میهای ساقهایمان جورابپوتین

ای با ما نیامدند. در  آوردند، اما بعدها متوجه شدم عده ها را هم کمک بهیارها و بهیارها میوقتی دستور بازگشت به ما دادند، همه برگشتیم. زخمی

اند.  ها آنها را اسیر کردهاه برگشت آنها را ندیدم. بعدها فهمیدم وقتی که ما برگشتیم، درست بعد از رفتن ما عراقیمسیر آنها را دیدم، ولی در ر

ای به اسم حبیب هم اسیر شد. نام فامیلش یادم نیست. باقی همه برگشتند. با اینکه برای این عملیات خیلی زحمت کشیده شد، عملیات  رزمنده

های زیادی هم دادیم. یکی از دلایلش ناآگاهی  ها کشتههای خوبی هم داشتیم؛ مثل خیبر. با این وجود در عملیاتملیاتخوبی نبود. در کنارش ع

رفتیم. وار میدهم تجهیزات آنها را هم نداشتیم. بسیجی ها بود. دلیل دیگر آگاهی ستون پنجم و تجهیزاتی بود که رژیم عراق داشت. ما یک فرمانده

 .بردشتیم؛ ایمان ما را جلو میامکانات که ندا

 

قدر محو و دور. یادم هست برای آمادگی عملیات ما را به کارون  چیز برایم مثل خواب است. هماناز آن روزها چیز زیادی در خاطرم نمانده؛ همه

شکن نبودیم. پشتیبان ن عملیات نبردند. دیگر خط کردیم تا برای عملیات آمادگی داشته باشیم. عملیات در اروند بود. ما را به آبردند. ما آنجا شنا می 

 .آورمبودیم و ماندیم. دیگر چیزی از آن روزها یادم نیست. گاهی هم دوستان شهیدم را به یاد می

ر بود.  اصغر)ع(، طیب عبدالهی بود. اهل مراغه بود. شخصیت جالبی داشت. انسان مخلصی بود. فرمانده گروهانمان محمد سوداگفرمانده گردان علی 

من پیک گروهانش شدم. دوران خوبی بود. اگر کسی تجربه نکرده باشد، ذهنیتش از آن دوران تنها جنگ است، ولی حضور در آن فضا چیز دیگری 

هیچ   رفتند، بدونگفت بروم یا نروم؛ همه میگفت به جبهه بروید، اصلاً کسی با خودش نمیبود. فضای ایثار بود. فضای عشق بود؛ وقتی امام می

 .داشتیچشم

اش به کردستان رفته  ها. خیلی روستای عجیبی بود. ما برای آزادسازیدر کردستان روستایی بود به اسم »ایندرگاش« در مهاباد بود و وسط دره 

تیم و آن روستا را آزاد  های زیادی کرده بودند. با کمک ارتش و سپاه جلو رفهای بسیج و سپاه حمله له و دموکرات بود. به پایگاهبودیم. دست کومه

 .کردیم

 رفتند؟رفتید برادرها هم جبهه می در این مدت که جبهه می 

رفت. سازمان تبلیغات وقت در گردان یا در لشگر باهم نیفتادیم. پدرم هم به جبهه میرفت، اما هیچبله، یکی از برادرهایم همزمان با من جبهه می

اعزام می  را  آنها  با  اسلامی  به جبهه می گردانکرد. من  رزمی  با گروه های  پدرم  برای همین هیچرفتم،  تبلیغی.  را در جبهه  های  وقت همدیگر 

 .دیدیمنمی
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 چه سالی کنکور دادید؟

بار به اهواز رفتم. تقریباً اواخر جنگ  قبول شدم. بعد از قبولی در کنکور باز هم به جبهه رفتم. این   65کنکور دادم. قبول نشدم. سال    6۴بار اول سال  

ها را در لشکر عاشورا بودم. در ابتدا رانندة آمبولانس شدم. البته  بار در ترابری لشکر عاشورا بودم. تمام عملیاتبود. حدود چهار ماه جبهه بودم. این 

شویم. در اهواز ماندیم تا اعلام نیاز کنند. چندباری هم عراق جایی که مستقر بودیم بمباران کرد. بعد از آن دیگر برگشتم   توفیق نشد وارد منطقه

 .و درس خواندم

 

 تان شد یا خودتان علاقه داشتید؟ از کی تصمیم گرفتید پزشکی بخوانید؟ کسی مشوق 

مند بودم. از کلاس اول ابتدایی شاگرد زرنگی بودم. با دوستانم بل هم به پزشکی علاقه آموز زرنگی بودم. از قگویند که من دانشهمۀ دوستانم می

های زرنگی بودند. رقابتی که بین من و دوستانم بود، باعث شد تصمیم بگیریم  هایم که باهم دوست بودیم، همه بچه رقابتی داشتیم. همکلاسی 

  65شدند. آن سال من کنکور قبول نشدم، اما سال  نفری می قبول شدند؛ شش، هفت تمام دوستانم پزشکی    6۴های خوب قبول شویم. سال  رشته 

 .دانشگاه علوم پزشکی ایران پذیرفته شدم

 

 بعد از گذراندن دورة عمومی، برای ادامۀ تحصیل و دورة تخصص چه تصمیمی گرفتید؟

رفتیم. رفتم نزدیک رود ارس. دورترین نقطه از رح روستا میپزشکی عمومی را تمام کردم. بعد از آن به مرند برگشتم. باید یک سال ط  73سال  

 75ام را در مرند گذراندم. سال  سال طرح شهریرود. بعد از یکمرند بود. تقریباً صد و ده کیلومتر از مرند فاصله داشتم. بخشی بود به اسم سیه

ادی به جراحی داشتم. تصمیم داشتم دورة جراحی عمومی بگذرانم.  پزشک عمومی بودم. از دورة عمومی علاقۀ زی  7۸طرحم را تمام کردم. تا سال  

 .سال در مرند جراح عمومی بودمالتحصیل شدم. برگشتم مرند. پنجهم فارغ ۸۲رشتۀ جراحی عمومی دانشگاه تبریز قبول شدم و سال  7۸سال 

 

شود. منطقۀ وسیعی است. در آن منطقه دو جراح بودیم یای بزرگ. جلفای ارس هم جزء شهرستان مرند محسوب ممرند شهر بزرگی است با حومه

کردم تا اینکه تصمیم گرفتم فوق تخصص جراحی پلاستیک بخوانم. سال سال به همین ترتیب کار میکردیم؛ من و یک خانم دکتر. پنجو کار می

التحصیل شدم. با توجه به  هم فارغ  9۰سال    دورة فوق تخصص را در دانشگاه علوم پزشکی شیراز شروع کردم.  ۱3۸7پذیرفته شدم و سال    ۸6

در دانشگاه علوم پزشکی تهران مشغول   9۰اینکه استخدام رسمی دانشگاه تبریز بودم، دیگر ماندگار شدم. بعد برای تهران انتقالی گرفتم. از سال

کنم. عضو هیئت علمی دانشگاه هستم و به  ی کار هستم. چهار روز در هفته بیمارستان رازی و دو روز هم بیمارستان امام خمینی)ره( طبابت م

 .های جراحی پلاستیک مشغولمها و رزیدنتتدریس فلوشیپ 

 



208 
 

 مان بگویید؟تان برای های علمی، پژوهشی از فعالیت 

ده دانشجوی نامه چهارهای پژوهشی و مقالات داشته باشیم. در این مدت بر پایانبه تبع اینکه هیئت علمی دانشگاه هستم، حتماً باید پادکست

 .امام، باقی را با مشارکت دیگر دوستان نوشته دورة فلوشیپ نظارت کردم. نزدیک به سی مقاله دارم. در حدود سیزده مقاله نفر اول مؤلفین آن بوده 

 

 اید؟آخرین کتابی که خوانده 

 .جزء از کل؛ در حال خواندنش هستم

 

 گذرانید؟اوقات فراغت را چطور می 

تان هایها و کلاسکنم. هیئت علمی هستید و باید برای جراحیکه حقیقتاً به مطالعه نیاز دارد. در اوقات فراغت مطالعه میرشتۀ ما طوری است  

های فوتبال را کردم، حالا بازیآمادگی داشته باشید. مطالعات غیر پزشکی هم دارم. از طرفی به فوتبال علاقۀ زیادی دارم. قبلاً فوتبال بازی می

 .بینمهای دیگر تلویزیون را هم می کنم مسابقات جذاب را ببینم. گاهاً برنامه کنم. سعی می تماشا می

 

  چه سالی ازدواج کردید؟

های ما بعد از عقد بود. هر قدر در دورة  های ما سنتی بود. دورة نامزدی نداشتیم. نامزدیمان رفتیم. ازدواجهم به خانه  7۰عقد کردم. سال    69سال  

 .تهران و دانشجوی سال سوم پزشکی بودم وقتی رسماً ازدواج کردیم، 7۰شد. سال ماندیم، دورة نامزدی محسوب میعقد می 

 

 چند فرزند دارید؟ 

  .است ۸5سال دارد. پسر دومم متولد سال  ۲۸ام به دنیا آمد. حالا از آنها دورة انترنی  دو پسر دارم. یکی

 

 اند؟آنها هم رشتۀ پزشکی را انتخاب کرده 

های شغل مرا دیده، از طرفی به این رشته علاقه ندارد. من خیلی دوست داشتم پزشکی بخواند،  نه، دومی که محصل است، اما پسر بزرگم سختی

اش را گرفت  ۀ او چیز دیگری بود. رشتۀ مهندسی را انتخاب کرد. مهندسی عمرانش را در دانشگاه شریف تمام کرد. فوق لیسانس معماریاما علاق

 .شاءالله که دکتری قبول شوداش را انجام داده. ان و حالا هم امتحان دکتری داده و مصاحبه

 

 .در پایان اگر صحبتی دارید، بفرمایید

کنم برای خودم نیست. در همین دانشگاه  رگران انسجام بیشتری داشته و ارتباطش با ایثارگران بیشتر شود. اینکه عرض می کاش مجموعۀ ایثا

کنند. به آنها رسیدگی کنند. مشکلاتی دارند. ببینند در چه وضعیتی همکارانی هستند، کسانی که پزشک هم نیستند، مثلاً در بخش خدمات کار می

ن رسیدگی شود. گاهی دعوتشان کنند، دور هم جمع شوند. ببینند که به یادشان هستند. فرمانده گروهانمان زمانی رئیس  هستند. به مشکلاتشا

بسیج سازندگی استان آذربایجان شرقی شدند؛ سرهنگ مددی. حالا او سرتیپی بازنشسته است. با اینکه فرمانده من بود، روز بسیج به من زنگ  

رفتیم. انگار فضا، همان فضای جبهه بود.  گشتیم به خانۀ یکدیگر می ز این چیزها یادش نرفته. ما وقتی از جنگ برمیدهد. هنوزند، پیامک میمی

هایمان ماندگار است. با  به جز چندنفری که از دوران تحصیل باهم دوست هستیم، باقی دوستانم کسانی هستند که در جبهه باهم بودیم. دوستی 

ایم. دلهایمان به هم نزدیک است. به  ، ولی هر لحظه که همدیگر را ببینیم انگار همان روزی است که باهم آشنا شده اینکه دیدارهایمان کم است

انقلاب بود. خیلی خاطر همین می برای مملکت  گویم دوران خوب، فقط دوران جنگ. آن روزها دوران طلایی نسل  آنها  هایشان شهید شدند. 

 .تشان دادیمای بودند. حیف شد که از دسذخیره
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دکتر صادقیان: باید فرهنگ ایثارگری در تمامی جامعه تسری پیدا کند تا شاهد رشد و شکوفایی روز افزون 

 کشور از لحاظ سیاسی، اقتصادی، علمی و سایر ابعاد باشیم

و   دانشجویی فرهنگی  با معاون  دانشگاه  ایثارگران  امور  با شروع هفته وحدت، نشست مدیر دفتر  ایثارگران و  همزمان  از  جمعی 

 .خانواده های ایثارگران حوزه دانشجویی فرهنگی برگزار شد 

 

همزمان با شروع هفته   ۱۴۰۰مهر  ۲7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این جلسه روز سه شنبه 

رئیس دانشگاه در امور ایثارگران، دکتر احسان مقیمی مدیر دفتر امور ایثارگران  وحدت با حضور دکتر عبدالرحمن رستمیان معاون فرهنگی و مشاور  

از  دانشگاه، دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه و جمعی از ایثارگران حوزه معاونت دانشجویی به منظور تجلیل و تقدیر  

ور و همچنین تجدید پیمان و شناسایی و استفاده از ظرفیت های وسیع آنان از  جهادگران عرصه دفاع از دین، انقلاب و حفظ تمامیت ارضی کش

دکتر صادقیان با تشکر از حضور ایثارگران و تبریک میلاد حضرت رسول و   در سالن شورای معاونت دانشجویی برگزار شد.  ۱۲:3۰تا    ۱۱ساعت  

ایثارگران جسم، جان، نام، مال و آبروی خود را برای حفظ این کشور،    فرارسیدن هفته وحدت گفت: ایثار واژه ای است که ابعاد مختلفی دارد.

جنگ  انقلاب و مردم بر کف دست گذاشته اند و کشور را باوجود تمامی ناملایمات، استکبار و فشارهای جهانی حفظ کرده اند.وی در ادامه افزود:  

نیازمند هوشیاری و شناسایی دقیق است و می طلبد فرهنگ ایثارگری در  همچنان ادامه دارد، تنها عرصه و ادوات جنگی آن تغییر کرده است که 

 تمامی جامعه تسری پیدا کند تا شاهد رشد و شکوفایی روز افزون کشور از لحاظ سیاسی، اقتصادی، علمی و سایر ابعاد باشیم. 

ظیفه ما ایجاب می کند با قدرت و به صورت  معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه تصریح کرد: حفظ تداوم پیشرفت کشور بر عهده ما است و و

خم جهادی مسیر خود را در میان تمامی مشکلات و فشارها باز و پیش برویم و حضور ایثارگران به مثابه فانوس در این جاده تاریک و پر پیچ و  

 است. 

رنامه ها و فعالیت ها شد که امیدواریم پس از رفع  در ادامه دکتر مقیمی ضمن تبریک فرارسیدن این ایام گفت: پاندمی کرونا باعث لغو برخی از ب

تصمیم این پاندمی بتوانیم فعالیت های مناسب و هدفمندی را انجام دهیم و بتوانیم از ذخایر معنوی و رهنمودهای این عزیزان برای گره گشایی و  

و بررسی نقش و تاثیر آنها در حوزه های کارمندی و دانشجویی    در ادامه دکتر رستمیان نیز به تشریح جایگاه ایثارگران گیری های آتی استفاده کنیم.

پرداخت و گفت: خدمات و جایگاه این عزیزان بر هیچکس پوشیده نیست و ما همچنان در مقابل جامعه و دانشگاه مسئولیت های مهمی داریم که 

ان پس از بحث و گفتگو پیرامون موارد یاد شده، دکتر صادقیان در پای  باید به شناسایی ظرفیت ها و امکان ظهور آنها در دانشگاه اهتمام بورزیم.

افزود باعث مباهات است که یک ایثارگر تصدی مدیریت دانشگاه را برعهده گرفته است و این حسن انتخاب و روحیه جهادی و دیدگاه ایثارگری  

 می تواند دانشگاه را به سمت پیشرفت و ارتقا سوق دهد.
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 سطح ملی و جهانیرتبه بندی علمی در 
 شود چهارمین نشان عالی مصطفی اهدا می 

منظور تجلیل از دانشمندان برجسته و ایجاد همکاری و توسعه علمی در جهان، همزمان با چهارمین دوره جایزه مصطفی )ص( به 

 .شودمیلاد حضرت محمد مصطفی )ص( و هفته وحدت برگزار می 

 

مهر امسال با حضور مسئولان، دانشمندان و   3۰تا    ۲6پزشکی تهران، هفته جایزه مصطفی در بازه زمانی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم  

مهرماه در تالار وحدت به    ۲9فرهیختگان برجسته کشورهای جهان اسلام در شهر تهران برگزار و آیین باشکوه نشان مصطفی )ص( روز پنجشنبه  

 .شوددانشمندان برجسته جهان اسلام اعطا می

 

عنوان یکی از نمادهای شایستگی و برتری علمی در جهان، به همت  در راستای الگوسازی مفاخر علمی و فناوری جهان اسلام، جایزه مصطفی به

برقراری ارتباط بین مراکز علمی و محققان    .، تعریف شد۱39۱بنیاد علم و فناوری مصطفی و براساس مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی در سال  

 بهترین  از یکی  علمی جوایز اعطای  و  کارهای افزایش سرعت و شتاب رشد علمیای بین کشورهای اسلامی یکی از راه قویت ارتباطات منطقه و ت

 بر   افزون(  ص)  مصطفی  جایزه  اعطای  اساس  براین.  است  علمی  مراکز  بین  و  ایمنطقه  سطح  در  علمی  هایهمکاری  و  روابط  ایجاد  هایروش

ای و نقطه عطفی در پیشرفت های علمی منطقهتواند باعث تقویت همکاریدر میان دانشمندان کشورهای اسلامی، می   آموزیعلم  ترویج   و   تشویق

 .علمی کشورهای اسلامی باشد

 

ایران در تولید دانش حوزه طب مکمل و جایگزین   سنجی سایمگوبه استناد گزارش پایگاه اینترنتی معتبر علم

 رار گرفتدر رتبه چهارم ق

علم  تحلیل  گزارش  سایمگوبراساس  معتبر  اینترنتی  پایگاه  در  جایگزین  و  مکمل  طب  حوزه  مقالات  انتشار  وضعیت   سنجی 

(Scimago) کسب کرد  2020، ایران رتبه چهارم جهان را در تولید دانش این حوزه در سال. 
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عنوان یک پایگاه اینترنتی معتبر  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، بر اساس گزارش تحلیلی سایمگو به 

مقاله مرتبط با حوزه طب مکمل و جایگزین،    ۴۸5های مختلف دانش، ایران با تولید  سنجی وضعیت انتشار مقالات بر حسب حوزهدر تحلیل علم

 بعد از کشورهای چین، آمریکا و هند ایستاد. ۲۰۲۰به چهارم تولید دانش این حوزه در سال در رت

تاکنون قابل دسترسی است، کشور ایران در تولید دانش    ۱996شده از نمایه اسکوپوس از سال  جهای استخرا در گزارش این پایگاه که بر اساس داده

در مرتبه بیست و دوم است که این موضوع و    ۲۰۲۰تا    ۱996قرار گرفته و در طول دوره    نیز در رتبه هفدهم  ۲۰۲۰کل حوزه پزشکی در سال  

مقایسه آن با وضعیت حوزه طب مکمل و جایگزین، نشان از توان علمی کشور در حوزه طب سنتی و مکمل برای دستیابی به مرجعیت علمی در  

 سطح جهانی دارد.

دهنده رشد  خوبی نشان نیز به   ۲۰۲۰تا جایگاه چهارم در سال    ۲۰۱3گذشته، از رتبه دوازدهم در سال    هایمقایسه جایگاه ایران در این حوزه در سال

بین  این دستاورد  ایران است که  توان علمی دانشکدهالمللی را می توان علمی  افزایش  نتیجه  ها و مراکز تحقیقاتی مرتبط دانست و تحقق  توان 

عنوان نقطه قوتی  های مرتبط، دور از دسترس نبوده و به جانبه و مؤثر از پژوهش شرط حمایت همه به   مرجعیت علمی ایران در این حوزه از دانش، 

 برای کشور مطرح است. 

 

 بیمارستان جامع بانوان آرش موفق به کسب لوح تقدیر بیمارستان برگزیده در زمینه بیمه سلامت شد 

شت بیمه سلامت، لوح تقدیر بیمارستان برگزیده را از دکتر بهرام  دکتر افسانه تهرانیان، رئیس بیمارستان آرش در مراسم نکودا

 .عین اللهی، وزیر بهداشت دریافت کرد
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، در مراسم نکوداشت بیمه سلامت از  ۱۴۰۰آبان    ۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان جامع بانوان آرش، سه شنبه  

 بیمارستان و مجموعه بیمارستان آرش تقدیر شد. دکتر افسانه تهرانیان، رئیس 

در این مراسم که با حضور دکتر بهرام عین اللهی برگزار شد، ضمن تاکید وزیر بهداشت برای حرکت تمامی بیمه ها به سمت دیجیتالی شدن از  

 فعالان در این زمینه قدردانی شد. 

امع بانوان آرش موفق به کسب لوح تقدیر به عنوان بیمارستان برگزیده در این همچنین برای اهتمام ورزیدن در امر بیمه سلامت، بیمارستان ج

 خصوص شد و دکتر افسانه تهرانیان لوح تقدیر را از دکتر عین اللهی ، وزیر بهداشت دریافت کرد.

 

 درخشش دستیاران تخصصی و فوق تخصصی مرکز طبی کودکان در آزمون بورد کشور 

 .رکز طبی کودکان در آزمون بورد کشوری افتخار آفرینی کردنددستیاران تخصصی و فوق تخصصی م

 

و فوق تخصصی قطب علمی طب   بیمارستان مرکز طبی کودکان، دستیاران تخصصی  تهران  علوم پزشکی  دانشگاه  روابط عمومی  به گزارش 

 .افتخارآفرینی کردند ۱۴۰۰کودکان کشور در آزمون بورد کشور در سال 

  پنجم بورد تخصصی کودکانرتبه های اول، دوم و 
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براساس این گزارش رتبه های اول ، دوم و پنجم بورد تخصصی کودکان از دانش آموختگان بیمارستان مرکز طبی کودکان هستند. دکتر رویا  

 .محمدی، دکتر زینت سلیمان پور و دکتر مریم بختیاری به ترتیب رتبه های اول، دوم و پنجم را کسب کردند

 مون بورد تخصصی کودکان کشورده درصد برتر آز

درصد رتبه   3۰درصد برتر آزمون کشوری بورد تخصصی کودکان شدند. در مجموع  ۱۰همچنین هشت دستیار تخصصی مرکز طبی کودکان جزو 

 .های بورد تخصصی کودکان کشور توسط دستیاران تخصصی مرکز طبی کودکان کسب شد

 دکتر رویا محمدی نفر اول -

 ر نفر دوم دکتر زینت سلیمان پو -

 دکتر مریم بختیاری نفر پنجم -

 دکتر مریم افشون  -

 دکتر سویل عبدالمحمدیان -

 دکتر مریم صمیمی  -

 دکتر مطهره مجدی  -

 دکتر زهرا اسمعیلی -

 کسب رتبه اول در پنج رشته فوق تخصصی کودکان 

تبه اول بورد فوق تخصصی کشور رشته فوق تخصصی کودکان موفق به کسب ر ۱۱دستیاران فوق تخصصی مرکز طبی کودکان در پنج رشته از 

 .شدند

 دکتر محمد مهدی حسینی رتبه اول بورد فوق تخصصی رشته اعصاب کودکان -

 دکتر مرضیه اصغریان رتبه اول بورد فوق تخصصی آلرژی و ایمنولوژی بالینی کودکان -

 دکتر حمیدرضا میرزایی رتبه اول بورد فوق تخصصی رشته قلب کودکان -

 رتبه اول بورد فوق تخصصی رشته نوزادان دکتر شیرین شامل  -

 دکتر مرسده انشائی رتبه اول بورد فوق تخصصی رشته خون و انکولوژی )مشترک مرکز طبی کودکان و بیمارستان بهرامی( -

 

رئیس بیمارستان آرش: دوران رزیدنتی دوران کشف، جست و جو و خلاقیت است؛ یقین داشته باشید که کلید  

 تلاش است طلایی کامیابی 

 .با حضور دکتر تهرانیان از رتبه های برتر آزمون بورد تخصصی زنان و زایمان بیمارستان جامع بانوان آرش قدردانی شد
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های برتر آزمون بورد تخصصی زنان و زایمان  ، از رتبه ۱۴۰۰آبان    ۸به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان آرش، شنبه  

 نی شد. قدردا

اندگفت: هر یک از  در این مراسم دکتر افسانه تهرانیان، ضمن تبریک به دستیارانی که موفق به کسب رتبه برتر در آزمون بورد تخصصی شده

رین دستیاران باید برای پیشرفت خود تلاش کند و خود را با خودش مقایسه کند تا در این مدت چهارسال که در بیمارستان آرش حضور دارد به بهت

 وجه شکوفا شود. 

وی گفت: دوران رزیدنتی دوران کشف، جست و جو و خلاقیت است. اگر در این برهه از عمر خود جست و جوی عمیقی در خودتان بکنید، خواهید  

 دید که هزاران قابلیت بالقوه دارید که می توانید آنها را با کمک هم و اساتید به فعل تبدیل کنید.

سال    ۴هایی موفق می شوند که عزم خود را برای تحصیل و تحقیق در طول مدت  که در پیش دارید همیشه رزیدنت با وجود مشکلات زیادی  

ن  رزیدنتی به صورت برنامه ریزی شده جزم کرده باشند. پس یقین داشته باشید که کلید طلایی کامیابی تلاش، کار و کوشش است. نمونه بارز ای

 وقفه و پشتکار این عزیزان است. ر علیزاده و دکتر شعبانی است که نشان دهنده کوشش بی صحبت حضور دکتر الناز سالاری، دکت 

ها استفاده لازم را  ها و بخشرئیس بیمارستان آرش افزود: فشار کار در این بیمارستان زیاد است اما به جای گلایه سعی کنید از حضور در کشیک

ت قطعا به کارتان خواهد آمد.دکتر تهرانیان با قدردانی نیز از حضور اساتید توانمند در بیمارستان  ببرید و تجربه کسب کنید که در آینده این تجربیا

ها کسانی هستند که دانشجویان خوبی بودند و تمام اساتید آرش عاشق علم و آموزش هستند و آموزش دلسوزانه به دستیاران گفت: بهترین معلم

 قدر دان آن هستیم.که این نعمتی است در بیمارستان داریم و 

های بیمارستان وقت درس خواندن نیست و باید هر چه بیشتر برای کسب تجربه و  دکتر خوشیده معاون درمان گفت: در زمان حضور در کشیک

 یاد گیری استفاده کرد.

شوند. دستیارانی که امروز حائز رتبه برتر شدند  های پیش رو موفق  وی افزود: با همین حجم کار و مسئولیتی که دستیاران دارند می توانند در آزمون

 هم به لحاظ عملی و هم به لحاظ اخلاقی همیشه برجسته و زبانزد بودند. 

 

ابراز خشنودی کرد و   از حضورش در بیمارستان آرش  اساتید  بورد تخصصی ضمن تشکر از تمامی  دکتر سالاری، رتبه دوم کشوری در آزمون 

  بیمارستان   در  حضور  من   شانس  بزرگترین .  کنند  استفاده  اساتید   حضور   وده است و به دستیاران توصیه میکنم ازگفت:اولویت اول من یادگیری ب

 . بود آرش
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 مصاحبه با دکتر الناز سالاری، دستیار بیمارستان آرش، رتبه دوم کشوری در آزمون بورد تخصصی

رشته زنان و زایمان موفق به کسب رتبه دوم در سطح کشور    دکتر الناز سالاری، دستیار بیمارستان آرش در آزمون بورد تخصصی در

 .شد

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان آرش ، مصاحبه دکتر الناز سالاری حائز رتبه دوم کشوری در آزمون تخصصی 

 زنان وزایمان را در ادامه می خوانید: 

 لطفا خودتان را معرفی کنید. 

 از شهر کرمان هستم. ۱367سالاری متولد الناز 

 

 در مورد سابقه تحصیلی تان برای ما بگویید. 

هم در رشته زنان و زایمان دانشگاه علوم پزشکی تهران با رتبه خوب    96پزشکی عمومی در شهر کرمان بودم. من سال    ۸6من ورودی سال  

 پذیرفته شدم.

 ل دهید. از کی تصمیم گرفتید که در رشته زنان ادامه تحصی

من سال های اول پزشکی عمومی خیلی تمایل به ادامه تحصیل نداشتم اما وقتی که اینترن شدم و وارد بیمارستان شدم علاقمند شدم تا رشته  

 های جراحی ادامه تحصیل بدم . به طور کل رشته هایی که جراحی داشتند را خیلی دوست دارم اما رشته زنان را بخاطر ماهیتش و داشتن تولد 

ا اورولوژی  نوزاد بیشتر برایم جذاب بود. بعد از اتمام درسم و اتمام طرح در آزمون دستیاری قبول شدم خیلی ها به من پیشنهاد دادند که رشته قلب ب

  مسئولیت   هم  رشته   این  که  گفتند  و   کردند   منصرف  زنان   رشته   انتخاب  از   را  من  ها  خیلی   را ادامه دهم اما خودم رشته زنان را انتخاب کردم.

 دارد و خیلی زیاد زندگی ام را تحت الشعاع قرار میدهد. استرس هم و دارد بیشتری

 از دوران تحصیلتان در دستیاری رشته زنان برایمان بگویید. 

تا بیمارستان آرش زمان تقسیم بندی دستیاران برای هر بیمارستان از رتبه های خوب انتخاب میکردند. اتفاقاتی افتاد که به اجبار من مجبور شدم 

را انتخاب کنم. در همان زمان هم خیلی به گوشم میرسید که کار در بیمارستان آرش خیلی سخت هست و گردش کاری و فشار کاری خیلی زیاد  

کشیک است. خود مسافت بیمارستان هم یکی از مشکلاتی بود که در نظرم بزرگ می آمد. خوب دوره شروع شد خوب در آن زمان کار زیاد بود،  

ده های خیلی شلوغ و سخت بود. ولی با وجود تمام این موارد حجم زیاد کار با عث شد من خیلی چیز ها یاد بگیرم. اساتید بیمارستان فوق العا

 هستند و جو آرش را بسیار دوست دارم.
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گیری های به موقع نیز دارند که بسیار به جا و اثر    اساتید در این بیمارستان نگاه از بالا به پایین ندارند و در کنار رفتار صمیمانه و علمی، سخت

 گذار است. در این چهار سال ، سختی بود، آسانی بود، خنده بود، ناراحتی بود اما به شخصا از حضورم در آرش راضی و خوشحال هستم.

 از کی شروع به درس خواندن برای آزمون بورد کردید؟

درصد بورد را داشتیم به همین   5ی موفق شد تا رتبه اول بورد شود همچنین در سال بعد هم ما رتبه سالی که ما وارد بیمارستان شدیم دکتر کریم

س  خاطر من از سال های اول تصمیم گرفتم تا در بورد رتبه خوبی کسب کنم و تلاشم را در این مورد بیشتر کردم. من در کشیک ها نمیتونستم در

ف خیلی دور از دسترس است اما از سال سوم به بعد مطالعه هد این میکردم فکر و نداشتم خوندن درس برای زمانی خیلی ودوم  بخونم سال اول

 و مرور منابع شروع کردم.به خصوص در شش ماه آخر جمع بندی کامل و دقیق انجام دادم. 

 توصیه شما به دستیاران جدید چیست؟

ش و بیمارستان آرش را انتخاب کنند. حتما در کشیک هایشان بیشترین استفاده من پیشنهاد میکنم که حتما برای گذراندن دوره دستیاری بیاین آر

باشند. در زمان  را بکنند و کار عملی انجام دهند و گلایه را کنار بگذارند. از حضور اساتید با این علم و دانش استفاده کنند و در حال یادگیری مداوم  

 . است گرفتن یاد کار زمان نیست، خواندن  درس کشیک زمان مناسب 

 سخن آخر: 

شانس بزرگ من حضور در بیمارستان آرش است بیمارستان آرش بهترین بیمارستان هم از نظر جو هم ازنظر اساتید در سطح دانشگاه علوم پزشکی 

دکتر پیرجانی که خیلی  تهران است. از اساتیدم به خصوص دکتر خوشیده، دکتر کاشانی که من را حمایت کردند و همین طور دکتر تهرانیان و  

 مطالب از آنها یاد گرفتم تشکر می کنم.

 

افتخارآفرینی دستیاران گوش و گلو و بینی و جراحی سروگردن مجتمع بیمارستانی امیراعلم در امتحانات بورد 

 1400تخصصی شهریور 

با کسب   1400ورد تخصصی شهریور دستیاران گوش و گلو و بینی و جراحی سروگردن مجتمع بیمارستانی امیراعلم در امتحانات ب

 .های برتر درخشیدنددرصد رتبه  75
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  برتر  رتبه  6  کسب  با  مجتمع،   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امیراعلم، دستیاران گوش و گلو و بینی

گروه گوش و گلو و بینی دانشگاه تهران افزودند و بدین ترتیب رکورد  کننده، برگ زرین دیگری به افتخارات مجتمع و شرکت ۸۰ بین در کشوری

 های برتر کشور در دستان پرتلاش آن ها قرار گرفت. درصد کل رتبه 75

 دکتر بنیامین رحمتی، دکتر بنیامین موسوی اصل، دکتر شاهین تقی زاده، دکتر مهسا قنبری، دکتر امیرعلی اسامی دستیاران برتر به شرح ذیل است:

 . پرورش، دکتر سمیرا علی پور

 

 مراسم تقدیر از دستیاران برتر آزمون دانشنامه تخصصی و فوق تخصصی دانشکده پزشکی برگزار شد

دکتر قناعتی در مراسم تقدیر از دستیاران برتر آزمون دانشنامه تخصصی و فوق تخصصی عنوان کرد: توسعه علم نافع، پژوهش  

اندازی پارک فناوری و توسعه توریسم سلامت در دستور کار دانشگاه قرار دارد و در های سنتی، راه سیستم نافع، تغییر و تحول در  

 .حال پیگیری است

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه در این مراسم که پیش از ظهر روز  

  در   اتفاقاتی   ای از دوران دانشجویی گفت:در تالار دارالفنون دانشگاه برگزار شد، با تبریک به دستیاران برتر ضمن بیان خاطره  ۱۴۰۰آبان    ۱5شنبه  

  همه   بر  توانمی  پشتکار  با  آموخت  ما  نسل  دهد،  رخ  کسی  زندگی  طول  در  کمتر  شاید  که  کردیم  کسب  زمان  آن  در  تجربیاتی  و  داد  رخ  دوره  آن

توانید بمانید و به کشور برای حل مشکلات ها و مشکلاتی که وجود دارد، شما میسختی   تمام  باوجود:  داشت  اظهار  قناعتی  دکتر  .کرد  هغلب  مشکلات

 کمک کنید. 

  جامعه   توسط  ویزیت  میلیون  6۰  ماهانه :  کرد  نشان  خاطر   جامعه،  فرهنگی  بنیادهای  تقویت   و   ارتقا  در  پزشکان  تأثیرگذار  و  کلیدی  نقش  اشاره  با  وی 

 از این ظرفیت استفاده کنیم، اثرگذار خواهیم بود.  بتوانیم اگر که شودمی  انجام کشور در پزشکی

عنوان  داد، اما امروزه فضای مجازی بهطرفه به مخاطب انتقال میها را یکعنوان هنر هفتم، پیام سرپرست دانشگاه ادامه داد: تا مدتی قبل سینما به

 ای برای اصلاح جامعه باشد. پردازد، استفاده بهینه از این فضا می تواند فرصت ارزنده رابطه دوطرفه به انتقال مفاهیم میهنر هشتم و در یک 

درصد از مردم مناطق تحت پوشش شبکه های    3۰دکتر قناعتی سپس به آمار واکسیناسیون در تهران اشاره کرد و گفت: تا دو ماه پیش تنها  

درصد دوز اول    9۲های کارکنان شبکه بهداشت به  در نقاط جنوبی تهران واکسن زده بودند که این آمار امروز و با تلاش   بهداشت و درمان دانشگاه

ازپیش مشخص و آشکار کرد، گفت: ما با عقاید،  که پاندمی کووید اهمیت نظام سلامت را بیش وی بابیان این   درصد در دوز دوم رسیده است.  5۱و  
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تلف در خاک و وطن مشترک هستیم؛ این جا خاک ماست، امیدوارم همانطور که در بحران کرونا، کادر نظام سلامت کار آیین و طرز فکرهای مخ

دست هم در جهت آبادانی کشور تلاش کنیم و آن چه در توان داریم در راستای به بزرگی کردند، در ادامه راه و در راستای حل مشکلات، دست 

آموختگان دانشگاه در مراسم، سرپرست دانشگاه با اشاره به حضور استاد بهادری رئیس دفتر ارتباط با دانش  گیریم.خدمت به کشور و مردم به کار ب

 التحصیلی، ارتباط شما با دانشگاه قطع نشود و بتوانیم با کمک یکدیگر، کارهای بزرگ را پیش ببریم. گفت: امیدوارم بعد از فارغ

اندازی پارک های سنتی، راه لیاتی دانشگاه، گفت: توسعه علم نافع، پژوهش نافع، تغییر و تحول در سیستمهای عم دکتر قناعتی در تبیین برنامه 

 فناوری و توسعه توریسم سلامت در دستور کار دانشگاه قرار دارد و در حال پیگیری است. 

 هایتان بهترین باشید و تاثیرگذار در حد توانمندی 

ابراز امیدواری به استفاده از تجربیات این  در ابتدای این مراسم دکتر بیگ محمد ی، رئیس دانشکده پزشکی ضمن تبریک به دستیاران برتر و 

دستیاران در سطح دانشگاه گفت: متاسفانه سیستم آموزشی کشور، بر مبنای آموزش تئوری پایه گذاری و گسترش یافته است و در هر بخشی از  

 به مهارت شده است. بینیم توجه کمتری این ساختار آموزشی که می 

کنید التحصیلی و زمانی که به طور رسمی و بدون حضور یک استاد همراه، در شرایط و محیط متفاوت، شروع به کار میوی افزود: بعد از فارغ

 شوید. بیشتر متوجه نیاز به مهارت می

ترین باشید،  اید، گفت: سعی کنید در رشته خود بهترین و مفید ای فارغ التحصیل شدهرئیس دانشکده پزشکی با بیان اینکه فارغ از اینکه در چه رشته 

ای که مشغول به فعالیت هستید بهترین و اثرگذار  هایتان در مجموعهقرار نیست تاثیرات و اثربخشی همه افراد در سطح باشد، بلکه در حد توانمندی

 حو احسن انجام دهید.باشید و وظایف محوله را برای کشور و مردمی که به شما نیازمندند به ن

اند که آماده ارائه  دکتر بیگ محمدی با اشاره به موضوع مهاجرت گفت: متاسفانه نیروهای آموزش دیده و کسانی که به حدی از توانایی رسیده

ما با تمام وی ادامه داد: دوره دستیاری دوره سختی است، مشکلات وجود دارد ا  شوند.خدمت هستند در کشورهای خارجی جذب و پذیرش می 

توان کار کرد و به بهبود شرایط امید داشت، همین که در طول دوره زندگی و در چهار چوب کاری خود، یک نوآوری و خلاقیت برای ها میسختی 

 اید.بهتر شدن اوضاع ایجاد کنید، کار بزرگی کرده

های ی که دارد، دانشجویان عموما وقت فعالیت در حوزه رئیس دانشکده پزشکی خاطرنشان کرد: شرایط تحصیل در دوره پزشکی به خاطر فشردگ

در ادامه دکتر بیگ    های خود را دارید به آن بپردازید.ای هستید که امکان پرداختن به سایر علاقه مندی غیردرسی را ندارند، اما شما اکنون در برهه

های خود را بیان کنند دارد گفت: دستیاران برتر نظرات و صحبتهایی برای حل مشکلات دوره دستیاری  محمدی با بیان این که دانشکده برنامه

 ها است. های دانشکده در راستای رفع مشکلات و حل چالش تا ببینیم آیا برنامه 

وی تصریح کرد: برخی مسائل و مشکلات دوره دستیاری نیازمند مداخلات جدی است که بخشی از آن در حوزه اختیارات دانشکده و دانشگاه و 

بالا بودن ساعت کاری دستیاران، پایین بودن میزان حقوق دریافتی، فرسودگی شغلی، ابهام در آینده، مسائل   در سطح کلان و کشوری است.  برخی

 آموزشی، شرایط طرح و... از جمله مسائلی بود که در این جلسه مطرح شد. 

 برتر  هایرتبه  درصد 28 و درصد 30 کسب

تخصصی و فوق تخصصی دانشکده با تبریک به دستیاران برتر به خاطر فارغ التحصیلی و کسب رتبه برتر در آزمون دکتر لباف، معاون آموزش  

ترین دانشگاه کشور که ادامه دهنده راه دارالفنون است و بیش از  اید، از بزرگترین و قدیمیدانشنامه گفت: شما امروز به افتخار بزرگی نائل شده 

وی سپس با ادای احترام به همه اساتید و دستیارانی که در دوران کرونا جانفشانی کردند، یاد و خاطره    اید.التحصیل شدهسال قدمت دارد فارغ    ۱7۰

 سه دستیار فقید دانشگاه دکتر امین عبدی راد، دکتر مهدیه مظاهریان و دکتر آناهیتا شهراسبی را گرامیداشت. 
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گزارش آماری از نتایج کسب شده توسط دستیاران دانشگاه در آزمون دانشنامه سال    معاون آموزش تخصصی و فوق تخصصی دانشکده پزشکی،

  3۰نفر)    5۴نفر از دانشکده پزشکی تهران بودند که    55۴نفر در آزمون شرکت کردند که    6۰5ارائه داد و گفت: در سال جاری سه هزار و    ۱۴۰۰

نفر از کل کشور در آزمون    3۸3وی افزود: در دوره فوق تخصص    درصد شدند.  ۱۰درصد( حائز رتبه    ۲5نفر)  9۱درصد و    5های  درصد( حائز رتبه 

 های برتر شدند. درصد حائز رتبه  3۰درصد( کل شرکت کنندگان، از دانشکده پزشکی بودند که  ۲۸نفر)  ۱۰6دانشنامه شرکت کردند که 

هشتاد نفر    97هفتاد و نه نفر، سال    96د اشاره کرد و گفت:در سال  به بع  96دکتر لباف به نتایج دستیاران دانشکده پزشکی در آزمون دانشنامه سال  

درصد اول   ۱۰نود و یک نفر از دستیاران تخصصی دانشکده در میان  ۱۴۰۰یکصد و بیست و پنج نفر و در سال  99صد و دو نفر و سال  9۸سال 

 اند. آزمون قرار گرفته 

 

 اجتماعی دستیاران ارتقای دوره دستیاری با بهبود وضعیت شغلی و جایگاه  

دانیم چه مشکلاتی در حوزه دستیاری وجود دارد، گفت: مسئولان در وزارت بهداشت  در ادامه دکتر علامه معاون آموزشی دانشگاه با بیان این که می 

ان هستند که امیدواریم قصد اصلاح مشکلات را دارند و در پی بهبود وضعیت استخدامی، پرداختی، بهبود وضعیت معیشتی و جایگاه اجتماعی دستیار

بینند هم خدمات  وی افزود: با توجه به این که فراگیران دوره دستیاری هم آموزش می   در نهایت آرامشی در شرایط کاری دستیاران ایجاد شود. 

 ای باشد که آموزش لطمه نبیند.کنند، شرایط باید به گونه درمانی ارائه می 

های دستیاران در دوره کرونا گفت: پاندمی کووید شرایط سختی بود که با همت شما به خوبی مدیریت  دکتر علامه با قدردانی از زحمات و تلاش 

ی  معاون آموزشی دانشگاه با تاکید بر توانمندسازی دستیاران و آموزش مبتنی بر توانمندسازی اظهار داشت: امیدواریم با جلوگیری از روزمرگ   شد.

 ی و جایگاه اجتماعی شاهد ارتقای دوره دستیاری باشیم.در آموزش دستیاران و بهبود وضعیت شغل

 دانشگاه علوم پزشکی تهران حکیم تربیت می کند 

  شما   است،   بزرگ   افتخار  یک  بودن  تهرانی   دانشگاه:  گفت  دانشگاه  پیشکسوت  استاد  و   آموختگان  دانش   با  ارتباط  دفتر   رئیس   بهادری،  استاد  ادامه   در 

رمستقیم زیر نظر فارغ التحصیلان غی  یا  مستقیم  کشور  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  سایر  و  دارد  تاریخی  قدمت  که  کردید  تحصیل  دانشگاهی  در

  می  تربیت  حکیم  و   سازیم  می   انسان  پزشکی،   آموزش   بر علاوه  تهران پزشکی   علوم  دانشگاه   در  که   این  بیان با وی  دانشگاه تهران ایجاد شده اند. 

، انتظارم از شما این است که به  کنممی معلمی تهران پزشکی علوم دانشگاه در است سال6۰ از بیش که دانشگاه معلم یک عنوان به: گفت کنیم،

های  عنوان فردی نمونه برای جامعه باشید همین که بگویند دانشگاه تهرانی هستید یک افتخار بزرگ است و اکنون که به عنوان افراد برتر رشته 

  کند. توصیه می کنم این برتری را در تمام عمر حفظ کنید و جامعه به وجود شما افتخار می خودتان انتخاب شدید 

  پزشکی   علوم   دانشگاه  آموختگان  دانش   و   اساتید  مدیون    کشور،  در  درمانی  و  سلامت   خدمات  ارائه   و  بهداشت   پزشکی،  توسعه:  داد  ادامه  بهادری  استاد

 . است  تهران

ار خون، چاقی دیابت،  فش  افزایش:  گفت  است؛  کرده  تغییر  ها  بیماری  نوع  سوم،   هزاره  در  که  این  بیان  با  آموختگان   دانش  با  ارتباط  دفتر  رئیس

وی با تاکید بر حفظ ارتباط دانش آموختگان با دانشگاه   ترورسیم، افزایش ابتلا به سرطان و... از مشکلاتی است که پزشکی امروز با آن مواجه است.

هزار عضو دارد، که در بحث کرونا کمک های بسیاری از سوی دانش آموختگان به دانشگاه    5۰دانش آموختگان دانشگاه حدود  گفت: دفتر ارتباط با  

 شد. 

ی مراسم تقدیر از دستیاران برتر آزمون دانشنامه تخصصی با حضور دکتر صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه، دکتر میری معاون دانشجوی

انی معاون آموزش پزشکی عمومی دانشکده پزشکی به صورت حضوری در تالار دارالفنون دانشگاه و همزمان با پخش برخط  فرهنگی و دکتر ایم

 در فضای اسکای روم، با اهدای لوح تقدیر و تندیس منقش به آرم قدیم دانشکده پزشکی برگزار شد. 
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 ه پزشکیتخصصی دانشکدقدردانی از دستیاران برتر آزمون دانشنامه تخصصی و فوق

تخصصی دانشکده پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران با حضور مراسم تقدیر از دستیاران برتر آزمون دانشنامه تخصصی و فوق 

 .دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه برگزار شد
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 برگزار شدمراسم قدردانی از رتبه های برتر آزمون دانشنامه تخصصی چشم پزشکی 

رتبه برتر بیمارستان فارابی در   5در مراسمی با حضور رئیس، معاونان، روسای بخش ها و اعضای هیئت علمی بیمارستان فارابی از  

 .شصت و هشتمین آزمون دانشنامه تخصصی چشم پزشکی قدردانی شد

 

مراسم قد فارابی،  بیمارستان  علوم پزشکی تهران  دانشگاه  روابط عمومی  دانشنامه به گزارش  آزمون  برتر شصت و هشتمین  از دستیاران  ردانی 

با حضور دکتر محمدرضا اکبری، رئیس، دکتر محمدطاهر رجبی، معاون پژوهشی، دکتر آرش    ۱۴۰۰آبان    ۱7تخصصی چشم پزشکی صبح دوشنبه  

ن بین الملل، روسای بخش ها و جمعی از  میرمحمدصادقی، مدیر برنامه دستیاری، دکتر حمید ریاضی، معاون درمان، دکتر محمد سلیمانی، معاو

 .اعضای هیئت علمی این بیمارستان در سالن شورای این مرکز برگزار شد

گفت: افتخارآفرینی دستیاران بیمارستان    ۱۴۰۰دکتر اکبری در شروع این مراسم با تبریک کسب رتبه های برتر آزمون بورد تخصصی چشم پزشکی  

خانواده بزرگ فارابی تبریک عرض می کنم. این افتخار متعلق به تک تک اعضای هیئت علمی و کارکنان بیمارستان  فارابی در این آزمون را به  

ساله دستیاران شرایطی را فراهم کردند که رزیدنت های بیمارستان بتوانند بیشترین بهره را چه از نظر آموزشی و    ۴فارابی است، زیرا در دوره  

ببرند. به ویژه اعضای هیئت علمی فارابی که همیشه دغدغه آموزش دستیاران را دارند و با برگزاری کلاس های پژوهشی و چه از نظر درمانی  

 .آموزشی مختلف تلاش می کنند تا این عزیزان را برای آزمون بورد آماده کنند

دستیاران خوب در بیمارستان فارابی زیاد است و  رئیس بیمارستان فارابی کسب موفقیت در آزمون بورد را بسیار ارزشمند برشمرد و افزود: تعداد  

ت.  اینکه هر سال شاهد این هستیم که تنها تعداد محدودی در میان رتبه های برتر بورد قرار دارند به دلیل رقابت علمی تنگاتنگ میان آن هاس

انی کنیم. البته شرایط همه گیری کرونا باعث شده  امروز هم فرصت خوبی است تا از عزیزانی که رتبه های برتر این آزمون را کسب کرده اند قدرد

دواریم تا نتوانیم مراسمی با حضور تعداد بیشتری از دستیاران و همکارن برگزار کنیم اما با این حال برای همه آن ها آرزوی موفقیت کرده و امی

 .همیشه شاهد درخشش آنان در عرصه ای مختف علمی باشیم

، دکتر مرتضی  ۴، دکتر مصطفی حیدری رتبه  3لوح تقدیر و هدایایی به رسم یادبود از دکتر مهدی امینی زاده، رتبه  در پایان این مراسم با اهدای  

 .شصت و هشتمین آزمون دانشنامه تخصصی چشم پزشکی قدردانی شد  9و دکتر سیما شیخ قمی، رتبه  ۸، دکتر نیکو حمزه، رتبه 6کریمی، رتبه 
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 1400در آزمون دانشنامه تخصصی سال دستیاران برتر بیمارستان سینا 

 .دستیار بیمارستان سینا به کسب رتبه برتر امتحانات دانشنامه تخصصی نائل آمدند  8 

 

  ۱۴۰۰تن از دستیاران بیمارستان سینا در آزمون دانشنامه تخصص سال   ۸به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بیمارستان سینا؛ 

دستیاران برتر بیمارستان سینا از گروه های ارتوپدی، اورولوژی، بیهوشی و مراقبتهای ویژه،  .ه کسب رتبه های برتر نائل آمدندخوش درخشیدند و ب

 .مه تخصصی به موفقیت دست یافتنددانشنا امتحانات در اورژانس طب  جراحی عمومی، جراحی مغزواعصاب، نورولوژی، بیماریهای داخلی و

 ۱۴۰۰دستیاران برتر بیمارستان سینا در آزمون بورد تخصصی سال اسامی 

 درصد برتر دانشنامه تخصصی 5دکتر محمد حسین زاده از گروه جراحی مغز و اعصاب کسب رتبه  •

 درصد برتر دانشنامه تخصصی 5دکتر مریم فتحی جوزدانی از گروه بیماری های داخلی کسب رتبه  •

 درصد برتر دانشنامه تخصصی  5کسب رتبه   دکتر عاطفه عیدی از گروه نورولوژی •

 درصد برتر دانشنامه تخصصی 5دکتر فرنود نصرتی مسرور از گروه ارولوژی، کسب رتبه  •

 درصد برتر دانشنامه تخصصی ۱۰دکتر حامد اکبری از گروه جراحی عمومی کسب رتبه  •

 دانشنامه تخصصی درصد برتر  ۱۰دکتر محسن رضایی نصرتی از گروه ارتوپدی، کسب رتبه  •

 تخصصی دانشنامه برتر درصد ۱۰ رتبه کسب ویژه مراقبتهای و بیهوشی گروه از آبادی حسین مردانی  دکتر مریم •

 درصد برتر دانشنامه تخصصی ۱۰دکتر فهیمه مسلمی از گروه طب اورژانس کسب رتبه  •

 

کارآفرین و خلق ثروت مبتنی بر دانش دکتر حسین رضایی زاده: حرکت به سمت و سوی دانشگاه نسل سوم و 

 یک اتفاق جهانی است 

دکتر رضایی زاده، برگزیده بخش »فناور برتر« در دومین جشنواره طب ایرانی گفت: طب و داروسازی سنتی فرصت بسیار خوبی  

فرمولاسیون دارویی و  برای پژوهش، تعریف پایان نامه های محصول محور، کارآزمایی های بالینی برای اثبات اثربخشی، طراحی و 

 .در نهایت زمینه سازی برای تجاری سازی این داروهاست
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  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، دکتر حسین رضایی زاده، دانشیار دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم 

روابط عمومی دانشکده طب ایرانی به همین مناسبت، گفتگویی با   برگزیده شد.  پزشکی تهران در دومین جشنواره طب ایرانی به عنوان فناور برتر

 وی داشته است که در ادامه می خوانید.

داشت؟  وجود  انتخاب  این  برای  معیارهایی  چه  شدید.  برگزیده  ایرانی  طب  جشنواره  دومین  در  برتر  فناور  عنوان  به   شما 

خارجی، مشارکت در تحقیق و توسعه محصولات و فرآورده های طبیعی و سنتی موجود در بازار،  دارا بودن پتنت و ثبت اختراع اعم از داخلی و  

طراحی و فروش دانش فنی، عضویت در شرکت دانش بنیان دارای مجوز از ستاد علمی فناوری ریاست جمهوری، برخورداری از محصولات مجوزدار 

 دند. و تجاری شده مهمترین معیارهای انتخاب فناور برگزیده بو

هایتان در این حوزه، که منجر به انتخاب جنابعالی به عنوان فناور برتر شده است، توضیح  اگر امکان دارد درخصوص مجموعه فعالیت 

 دهید. 

در خصوص پتنت، در مجموع سه ثبت اختراع داخلی؛ در خصوص مشارکت در تحقیق و توسعه محصولات درمجموع سیزده محصول؛ فروش  

عضویت در شرکت دانش بنیان با مجوز از ستاد علمی فناوری ریاست جمهوری یک مورد بنیانگذاری؛ و تعدادی محصول    دانش فنی یک مورد؛

 دانش بنیان که وارد مرحله تجاری سازی شده اند. 

 

 لطف می کنید ما را با فعالیت هایی که تاکنون برای توسعه نگرش دانش بنیان در دانشگاه داشته اید هم آشنا کنید؟ 
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  9۴سرپرست مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی و فرآورده های طبیعی دانشگاه علوم پزشکی تهران و از سال  95ده افتخار دارم از سال بن

عضو کمیته فناوری دانشگاه باشم. همچنین مجری و طراح مرکز نوآوری و شتاب دهنده طب ایرانی و داروسازی سنتی دانشگاه علوم پزشکی  

 کارگاه های کارآفرینی در حوزه فرآورده های گیاهی و طبیعی و عضو کمیته فرهنگ سازی دانشگاه نسل سوم بوده ام. تهران، مدرس 

 

چنانکه مستحضر هستید، در راستای همسویی بیشتر دانشگاه ها با فرآیند توسعه اقتصادی، بازتعریف نقش دانشگاه ها، به دانشگاه  

حال گسترش است؛ شما جایگاه دانشکده طب ایرانی را در این حوزه چگونه ارزیابی    »کارآفرین« و »ثروت آفرین« به سرعت در

 می کنید؟

اولا موضوع حرکت به سمت و سوی دانشگاه نسل سوم و کارآفرین و خلق ثروت مبتنی بر دانش یک اتفاق جهانی است که اگرچه سالهاست چه  

خوبی برای تحقق این امر صورت گرفته، اما هنوز فاصله بسیار زیادی از آن داریم! اما    در دانشگاه بزرگ ما و چه سایر دانشگاه ها اقدامات بسیار

های محصول محور، کارآزمایی های بالینی برای در این زمینه طب و داروسازی سنتی فرصت بسیار خوبی هستند برای پژوهش، تعریف پایان نامه

زمینه سازی برای تجاری سازی این داروها به نحوی که این دانش و تحقیقات مرتبط   اثبات اثربخشی، طراحی و فرمولاسیون دارویی و در نهایت

یری  با آن منجر به محصول شود. همچنین با توجه به اینکه فعالیتهای دانش بنیان صرفا محدود به محصول و دارو نیستند بلکه برخی خدمات، پیشگ

ا بسته خدمتی و توسعه روشهای تشخیصی و درمانی نیز می تواند شامل مفهوم دانش  از بیماری یا ارتقای سطح سلامت، تدوین پروتکل درمانی ی

ان  بنیانی شود؛ طب و داروسازی سنتی از ظرفیت بسیار بالایی در این زمینه برخوردار است، ضمن اینکه همین پژوهشها می تواند باعث ایجاد زب

 مشترک علمی با پزشکی رایج شود. 

 

رئیس مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی و فرآورده های طبیعی حضور دارید، جایگاه فناوری در این  جنابعالی در سمت   

 حوزه را در ایران چگونه ارزیابی می کنید و چه چشم اندازی برای آن متصور هستید؟ 

خارج شده اند که با توجه به ماهیت    شرکت عضو است و تاکنون همین حدود هسته فناوری و شرکت وارد و  ۲3در حال حاضر این مرکز دارای  

کشور مراکز رشد تعداد قابل قبولی نیز با موفقیت خارج شده اند. داروهایی که توانسته اند طبق ضوابط سازمان غذا و دارو به فارماکوپه رسمی  

دهنده طب ایرانی و داروسازی سنتی با    اضافه شوند، سند موفقیت مرکز و چشم انداز روشن آن هستند و با افق راه اندازی مرکز نوآوری و شتاب 

هسته فناوری در ساختمان جدید امیدوار هستیم در چند    ۲۴شرکت و    ۲7مجوز معاونت علمی ریاست جمهوری ذیل مرکز رشد با استعداد استقرار  

 سال پیش رو و دوره جدید مدیریتی دانشگاه، حرکت مرکز بسیار سریع و فزاینده باشد. 

ونی در حوزه فناوری طب و داروسازی سنتی از نگاه شما چیست؟ و بسترسازی در این حوزه نیازمند چه  مهمترین چالش های کن

 اقداماتی است؟

همی  به نظر می رسد ایده پردازی و طراحی فرمول و فرآیندهای مطالعاتی و پژوهشی به خوبی در جریان هستند اما در چند زمینه چالشهای بسیار م 

مایه گذاری تولید و تأمین سرمایه در گردش محصولات با توجه به شکل فعالیت شرکتهای پخش دارویی در ایران، کار  وجود دارند:اول اینکه سر

ی را برای شرکتهای دانش بنیان به شدت دشوار می کند. دوم اینکه سازمان غذا و دارو به خصوص در چند سال اخیر به شدت در فرایند مانع زای

مهمترین سدّ در مقابل اخذ مجوزها بوده و گمانم باید در ساز و کارهای این سازمان درخصوص صدور مجوز بازنگری  تولید )به جای مانع زدایی(  

جدی شود، هرچند به نظر می رسد در همین روند نیز سلیقه شخصی مدیران این سازمان در تسهیل یا مشکل آفرینی به شدت موثر بوده است. از  

بازار شرکتهای دانش بنیان و محصولات ایشان لازم است فرآیندی مشابه کسب و کارهای کوچک و با تسهیل سوی دیگر با توجه به کوچک بودن  

 فرآیند تولید باید در نظر گرفته شود تا هزینه های تولید کاهش پیدا کند.

 

یت یا شکست است و  به نظر شما چه شاخص ها و ویژگی هایی در مسیر ارائه طرح های فناورانه و تجاری سازی علم، عامل موفق 

 ؟ شما به کسانی که در ابتدای این مسیر هستند، چه توصیه ای دارید
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وهی  مهمترین نکته برای دانشجویان و اعضای هیات علمی که عمدتا با بازار و کسب و کار و ادبیات خاص آن آشنایی ندارند، تمرین برای کارِ گر

د در کار است. نکته بعدی تلاش برای پیدا کردن شرکای تجاری یا عضویت در شتاب و آگاهی پیدا کردن به حدود وظایف و در مقابل سهم خو

ام که  دهنده هایی است که هم توان مالی و هم دانش و تجربه کافی از مسیر ایده تا تولید و فروش را دارند. تجربیات تلخ متعددی را شاهد بوده  

و با امید بستن به وام های دولتی و صندوق ها وارد این مسیر می شود اما به تدریج    استاد دانشگاه با تصور غلط از فرآیند تجاری سازی محصول

 که متوجه اشتباه محاسباتی خود می شود با سررسید اقساط و انواع فشارهای روحی و روانی مواجه می شود. 

  

 

 کنید؟روند اجرایی و چگونگی برگزاری دومین جشنواره طب ایرانی را چطور ارزیابی می 

دومین جشنواره نسبت به دور اول از پیشرفت چشمگیری برخوردار بود، از تعداد شرکت کنندگان تا تنوع محورهای جشنواره و همچنین به نظرم  

یج فراهم ها، ضریب اطمینان بسیار بالایی را برای اعتماد به نتاآمد روند داوری چند مرحله ای و تشکیل شورای سیاستگذاری و بازبینی روند داوری

و  کرد. همچنین سایت جشنواره که ثبت نام و ارسال مدارک را به صورت برخط فراهم نموده بود و مراسم اختتامیه با حضور وزیر محترم بهداشت 

سرکار  چندین رئیس دانشگاه بسیار منظم و فاخر برگزار شد که باز هم از نایب رئیس محترم جشنواره سرکار خانم دکتر حسینی یکتا و همچنین  

 خانم دکتر روجا رحیمی، دبیر محترم علمی جشنواره سپاسگزارم و دست مریزاد عرض می کنم. 

نقش برگزاری چنین جشنواره هایی را در تغییر رویکرد و نگاه جامعه علمی و ارتقای جایگاه فناوری و برقراری ارتباط دانشگاه با   

 صنعت را چطور می بینید؟

با دو رویکرد می پسندم: اول اینکه به نوعی باعث قدرشناسی و خدا قوت و تشویق کسانی می دانم که در هر زمینه  شخصا برگزاری جشنواره ها را  

ین ای فعالیت و تلاشی بیش از دیگران داشته اند و به این ترتیب خستگی از جانشان سترده شده و برای ادامه راه مجدد انرژی می گیرند. همچن

ه های موفق به جوانانی می شود که وظیفه داریم امید و شادابی و میل به خدمت و کار و تلاش را در ایشان زنده باعث الگوسازی و معرفی نمون 

 نگه داریم تا با دیدن دستاوردهای همکاران و استادان خودشان و ایجاد ارتباط بین آنها به رشد و ارتقای ایشان کمک کنیم. 

 

 ده، بفرمایید. برای کلام آخر اگر سخن ناگفته ای باقی مان

واقعیت مهمی که باید به آن توجه کنیم این است که شکستن اینرسی دانشگاه نسل یک مبتنی بر آموزش؛ و حتی دانشگاه نسل دو پژوهش محور  

بی آنکه این پژوهشها مساله محور و به سمت حل کردن مشکلات جامعه و کشور باشند بسیار سخت است و کسانی که در این راه تلاش می 

نند با مقاومت و حواشی و دردسرهای زیادی مواجه هستند. مسائل حقوقی چندان شفاف نیستند و در مواجهه با تردیدها عضو هیات علمی فناور  ک

 حتما با چالشهای جدی روبرو خواهند شد و تنگ نظری های برخی این سختی را دو چندان می کند.
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یک رویکرد آموزشی می دانند و نه یک مبحث پژوهشی! و اگر استاد و معلم دانشگاه ما و در تعاریف دانشگاه نسل سوم، این رویکرد را اولا  

  همچنین چارچوبها و مشوق های آموزشی ما به این سمت و سو نباشند عملا کار مؤثری نکرده ایم! از طرف دیگر تمام ارکان دانشگاه و مدیریت

رای مساله محوری، پاسخگویی به جامعه، کارآفرینی و خلق ثروت مبتنی بر دانش و البته  ارشد دانشگاه باید به سمت طراحی و تعبیه زیرساخت ها ب

حفظ کیفیت آموزش و پژوهش های کاربردی حرکت کنند. در این صورت می توان امید داشت برخی چالشهایی که اشاره کردم به تدریج حل و  

وم را خواهیم داشت با استادانی که پیدا یا پنهان در تعامل با بخش خصوصی فصل شوند و در غیر این صورت در آینده فقط شعار دانشگاه نسل س

 و منافع شخصی مشغول فعالیت خواهند بود. 

 

 مدال در بخش گروهی 15دیپلم افتخار در مرحله انفرادی و  21مدال رنگارنگ و  25با کسب 

دانشجویان علوم پزشکی کشور درخشید تیم دانشگاه علوم پزشکی تهران در سیزدهمین المپیاد علمی   

مدال در   15مدال در بخش انفرادی،   25تیم دانشگاه علوم پزشکی تهران در سیزدهمین المپیاد علمی دانشجویان موفق به کسب 

. دیپلم افتخار شد 21چنین  بخش گروهی و هم   

 

ان، تیم دانشگاه علوم پزشکی تهران این بار در سیزدهمین به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز رشد استعدادهای درخش

دانشجوی این دانشگاه در  6۰المپیاد علمی دانشجویی دانشجویان علوم پزشکی سراسر کشور نیز خوش درخشید؛ در مرحله دانشگاهی این رقابت 

های هزاره سوم، مدیریت نظام سلامت، مطالعات دانشگاه  های استدلال بالینی، آموزش پزشکی، تفکر علمی در علوم پایه، کارآفرینی در بسترحیطه

 .میان رشته ای علوم انسانی و سلامت به مرحله کشوری راه یافتند

  رقابت   این  پایانی  مرحله  در  و  کردند  صعود  دوم  مرحله  به   تهران   پزشکی  علوم  دانشگاه  دانشجوی  56   در نخستین مرحله از این رقابت علمی،

مدال در بخش    ۱5دیپلم افتخار در مرحله انفرادی و    ۲۱مدال رنگارنگ و    ۲5نشجویان افتخارآفرین دانشگاه موفق به کسب  دا   از  تن  ۴6  تنگاتنگ، 

 .گروهی شدند

 :شوداسامی افتخار آفرینان به شرح زیر اعلام می 

 

  درحیطه استدلال بالینی

   :بخش انفرادی 
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 کیانا تدبیر واجارگاه: طلا  -

 مهران نعمتی زاده: طلا  -

 قائم خدابخش: نقره  -

 علیرضا رضائی: نقره  -

 امیرعلی محبوبی پور: نقره  -

 پویا مهدوی شریف: نقره -

 ریحانه باقری: برنز  -

 :مدال طلا در بخش گروهی 

  امیرعلی محبوبی پور -

 قائم خدابخش  -

 کیانا تدبیر واجارگاه -

 نگار سادات احمدی -

  حیطه آموزش پزشکی  -

 :بخش انفرادی  

 احسان مهرتبار: برنز  -

 :طلا در بخش گروهیمدال 

 گلچهره احمدی  -

 فرهنگ رشیدی -

 سارینا زارع -

 احسان مهرتبار  -

 :دیپلم افتخار 

 امیررضا براتی  -

 زهرا قهرمانیه -

 محمدطاها پهلوان فلاحی -

 علیرضا محسنیان  -

 گلچهره احمدی  -

 فرهنگ رشیدی -

 

 حیطه تفکر علمی در علوم پایه 

 :بخش انفرادی  

 سید فرزاد معروفی: طلا  -

  زاده: نقرهزهرا کریمی  -

  آرش صفری ثابت: برنز -

 :دیپلم افتخار  

 محمد امین خرقانی -
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  محمدحسین موسی زاده -

 سید کسری پیراهش -

 فاطمه مومنی -

 

 های هزاره سوم حیطه کارآفرینی در بستر دانشگاه 

  : بخش انفرادی 

 فاطمه افرا: نقره -

  محمدرضا جوشن: نقره -

 المیرا علایی: نقره  -

  محمد تیموری: برنز -

  امیر میرقادری: برنز سید  -

 :مدال نقره در بخش گروهی

 سیدامیر میرقادری  -

 سید نوید طیاری -

 نسیم اشرقی  -

 محمد تیموری -

 :دیپلم افتخار

 نسیم اشرقی  -

    محمدامین زارع -

  احمد رسولی -

 سیدمحمدمهدی کمال الدین عزآبادی  -

 

 حیطه مدیریت نظام سلامت 

 :بخش انفرادی 

 علیرضا جعفری آزاد: نقره -

 محمدی: نقره سارا  -

 سپهر متانت: نقره -

 متین جعفری: برنز  -

 سید شایان شجاعی: برنز  -

 :مدال طلا در بخش گروهی 

 سپهر متانت -

 فاطمه کاظمی -

 شبنم افراز -

 :دیپلم افتخار

 تینا طاهرخانی -
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 محمدرضا میرزایی گودرزی  -

 

  ای علوم انسانی و سلامتحیطه مطالعات میان رشته 

   :بخش انفرادی 

 راستکار: طلا محسن  -

 ایمان کیانی نیستانکی: طلا  -

 محمدرضا ارشدی صوفیانی: نقره  -

 سارینا مرادیان لطفی: برنز  -

   :دیپلم افتخار

 رضا حسینی دولاما  -

 سید ابوالفضل طباطبایی زاده -

 درسا صلابت  -

 شهاب الدین خاموشی -

 محمدصادق فلاحی -

 

 مصاحبه با دستیاران برتر بیمارستان شریعتی در آزمون بورد 

درصد برترآزمون بورد تخصصی  10دکتر محمدحسن شرفی دستیار تخصصی ارتوپدی بیمارستان شریعتی بیمارستان شریعتی رتبه  

 .را کسب کرد 1400سال 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، دکتر محمدحسن شرفی دستیار تخصصی ارتوپدی بیمارستان شریعتی  

ای با روابط عمومی بیمارستان شریعتی از مسیر این موفقیت  را کسب کرد در مصاحبه  ۱۴۰۰که رتبه ده درصد برتر آزمون بورد تخصصی سال  

 .گفت

 :بریک برای این موفقیت، از خودتون و سوابق تحصیلی تون بفرماییدضمن عرض ت 
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ها لرستان، سال سن دارم، اصالتاً اهل سرزمین آبشار  33ی ارتوپدی از بیمارستان شریعتی هستم،  دکتر محمدحسن شرفی فارغ التحصیل رشته 

تر، دوران راهنمایی رو در مدرسه نمونه بعثت  م برگردم عقب اگه بخوام یک  .درصد برترآزمون بورد امسال شدم  ۱۰شهرستان کوهدشت هستم، جزء  

شهرستان کوهدشت، دبیرستان رو دردبیرستان تیزهوشان وابسته به دانشگاه لرستان و دوران پزشکی عمومی خودم رو در دانشگاه علوم پزشکی  

ی ارتوپدی، این رشته رو در  ی وافر به رشته علاقه   با توجه به  ۴۱در امتحان دستیاری تخصص شرکت کردم و با رتبه    96سال  .  ایران طی کردم

 .دانشگاه تهران شروع کردم

 

 کسب این رتبه آسان بود؟

 .قطعاً با این همه رقابتی که روز به روز بیشتر میشه کسب رتبه در هر جایگاهی سخت خواهد بود

 

 ی برترآزمون بورد رو کسب کنید؟ رتبه  کردیدفکر می آیا  

ی رفت و هم خودم و هم دیگران انتظار یک رتبه در کل بخوام بگم بله، اما واقعیت اینه که تا اوایل سال آخر رزیدنتی همه چی خوب پیش می 

کمتر شد، و مجبور شدم در چند    ای حساس هستش متأسفانه ماه اول سال چهارم که برهه   6ها در  خوب از من داشتن ولی به دلایلی این تلاش 

 .ماه قبل امتحان بورد تلاشم رو مضاعف کنم

 ی دستیاری را به موفقیت در آزمون بورد برسونه؟تونه یک دانشجوی دورهبه نظر شما چه عواملی می 

 .باید تسلیم شدفرسا، باید همیشه یک هدف بلند داشت، تلاش مستمر انجام داد و هیچ وقت نهاً طاقتدر این مسیر سخت و گا 

 :به قول شاعر 

 ای بس غم و شادی که پس پرده نهان است                               امروز نه آغاز و نه انجام جهان است                        

 دانی که رسیدن هنر گام زمان است                           گر مرد رهی غم مخور از دوری و دیری                       

 بنگر که ز خون تو به هر گام نشان است                                   ی سر منزل عشقیتو رهرو دیرینه                        

 دریا شود آن رود که پیوسته روان است                                  آبی که بر آسود زمینش بخورد زود                      

 

 هایی باید داشته باشه؟ کنید یک پزشک متخصص چه ویژگی فکر می 

  هر فرد متخصص حتماً حتماً حتماً باید دانش کافی و به روز رو داشته باشه و در کنار این تخصص باید یک تعهد کاری هم همیشه در ذهن فرد

 .لوم پزشکی همیشه باید منفعت بیمار رو در نظر گرفتهای عی رشته بارز باشه. و در همه 

 

هایی برای  ها و چه سختی ها چه دستاوردهای کرونا گذروندین، این بحران شما بخش زیادی از دوران دستیاری تون رو در بحران 

 شما داشت و چگونه فائق اومدین؟

بود. از یک طرف ترس بود و ترس! ترس برای همه. ترس از مبتلا شدن  کمتر شناخته بود، بسیار سخت  COVID ۱9 واقعیتش اوایل که بیماری

های سخت. بینیم برای همین روزبه بیماری، مبتلا شدن خانواده و عزیزان و همکاران. از یک طرف دیگه ما وظیفه داشتیم و داریم و آموزش می

 .اریم برای کمک به بیمارانمون بکار ببریمها خودمون رو اثبات کنیم و هر آنچه در توان دو باید بتونیم در بزنگاه

 

 کردین؟تونستید بهترکنید چه کار می در روند تحصیلی تون اگر یک چیز رو می 

کردم، به هر حال یک فرد دستیار متخصص، کسی هستش که مدرک پزشک عمومی رو داره و در طی  حتماً معیشت دوستان رزیدنت رو بهتر می

ده و چون نه امکانش هست نه فرصت این رو داره  فرسا، شبانه روز داره خدمات درمانی ارائه می فراوان و طاقت های  یک ماه با توجه به کشیک

جایی بیرون از محیط بیمارستان آموزشی کار کنه، نیازمند این هستش که از نظر مالی تأمین بشه، در همه جای دنیا هم همینطور هستش که 
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امیدوارم این روند اصلاح بشه که هم به نفع آموزش دهنده،  یاران از مزایای شغلی برخوردار هستند.دستیاری تخصص شغل محسوب میشه و دست

 .هم آموزش گیرنده و هم بیماران هست به طور قطع

 

 سال آینده شما رو ببینیم چه مسیری رو قصد دارید دنبال کنید؟  10اگر طی 

ی امیدوارم در رشته امیدوارم بتونم یک جراح خوش ذوق باشم و منشأ تغییرات مثبت.  راستش برای من پزشک جایگاهش خیلی شاید مهم نباشه اما 

های روزمره چیزی  کننده باشه و به درد جامعه و بیماران بخوره عرضه کنم. و جدای از کار ی جدیدی رو که واقعاً کمکایدهخودم بتونم یک روش و 

 .رو به علم بیافزایم

 که دراز است ره مقصد و من نو سفرم                        ای طایر قدسی راه کنبدرقه همتم                       

 

 در آخر اگر مطلب خاصی هست بفرمایید؟ 

ها به من آموزش دادن و من رو به سمت پلکان موفقیت هل دادن، اگر موفقیتی  ها و اساتیدی که تمام این سالدوست دارم اینجا از تک تک معلم

ی طب شریعتی، که نه تنها به ما هنر جراح بودن بلکه راه و رسم زندگی رو  ی اساتید بزرگوارم در مدرسه و در آخر از همه  .تشکر کنم  بوده باشه، 

 امیدوارمایشان. کنم به شاگردیترین معلم زندگیم؛ استاد طهماسبی عزیز که بسیار از او آموختم و افتخار میآموختن تشکر کنم، به ویژه از بزرگ 

ی  داند تا چه اندازه به دروازهچشد در حالی که میهر جراح پس از یک جراحی موفق تقریباً طعم بهشت را می  .همیشه سلامت و تندرست باشند

 . جهنم نزدیک بوده است

م جذاب  امیدوارم برای خواننده هامون هاین گفت وگوشرکت کردین ممنونم بااشعارتون این مصاحبه رو شیرین کردید  در  ازاین که

 .های بیشتر دارمباشه. براتون آرزوی سلامت و موفقیت 

 

 Lead و شناسایی Bio conjugation دکتر لقمان فیروزپور: گسترش محصولات انکولوژی، تولید محصولات

Compound های آینده شرکت پارسیان است جدید از برنامه 

تهران و مدیرعامل شرکت فناوران دارویی پارسیان، برای توسعه ارتباط  علمی گروه شیمی دارویی دانشگاه علوم پزشکی  عضو هیئت 

آبان صنعت دانشگاهی ایجاد شود که دانشمندان و  13های  دانشگاه و صنعت داروسازی پیشنهاد داد: با استفاده از ظرفیت داروخانه

تبدیل  بتوانند دانش  ای دانشجویان  در  کنند.  بازار  وارد  را  و محصول  فناوری  به  دانش،  شده  کیفیت  کاهش سطح  بدون  ن صورت 

 .توان صنعت را ارتقا داد و محصولات جدیدتری را وارد بازار دارویی کردمی 
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در حوزه تحقیقات و فناوری با  

علمی گروه شیمی دارویی دانشکده داروسازی و پژوهشکده علوم دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران و مدیرعامل  هیئتدکتر لقمان فیروزپور عضو  

می ادامه  در  که  کردیم  گفتگو  دانشگاه  موفقیت  کسب  در  شرکت  این  نقش  درخصوص  پارسیان  دارویی  فناوران   :خوانیدشرکت 

 

 شود؟بفرمایید چه محصولاتی در شرکت شما تولید می 

محور و مبتنی بر تکنولوژی است مانند مواد  شرکت پارسیان متمرکز بر تولید مواد مؤثره و محصولات نیمه ساخته دارویی است. داروهایی که دانش 

در  داروهای مؤثر در درمان این بیماری نیز    ۱9های قلبی عروقی و دیابت. باتوجه به پاندمی کووید  اس و بیماریمؤثره داروهای ضد سرطان، ام

های داخلی دستور کار قرارگرفته است . پارسیان اولین شرکتی است که در تولید مواد مؤثره داروهای خاص متمرکزشده ولی در حال حاضر شرکت

   .کننددیگری در این زمینه فعالیت دارند و محصولات خود را تولید می 

 

 نیازهایی را تأمین کرده است؟ سلامت کشور دارد و چه  فعالیت شرکت شما چه تأثیری در حوزه

به یا  که  است  محصولاتی  بر  شرکت  این  تأییدیهتمرکز  بینتازگی  کردههای  اخذ  را  فرآیندالمللی  در  یا  و   المللیبین  های تأییدیه  دریافت   اند 

  باید   آن  واردات  برای  و   ر دارندهای ایجادکننده قراصورت انحصاری تحت انحصار شرکتای جهانی، به بازاره  در  محصولات  این   معمولاً   .هستند

در دسترس شرکت  patent حق  بابت   هنگفتی  مبالغ را  مؤثره  مواد  پارسیان،  اساس شرکت  براین  شود.  پرداخت  تولیدکننده محصولات  های 

شود همزمان  ها می یی آن گیرد و وارد بازار دارودهد و محصولی که تأییدیه کشورهای پیشتاز حوزه دارویی را میمحصول نهایی داخل کشور قرار می 

می قرار  بیماران  دسترس  در  کشور  در  مشابه،  میباکیفیت  پزشکان  و  تأییدیهگیرد  که  داروهایی  بهترین  از  لزوماً  بین  توانند  نه  و  دارد  المللی 

 .وجود است در درمان بیماران استفاده کنندم بازار در که داروهایی یا و قدیمی  داروهای

توانست  ها میگیرد، تحریم شود دارو و درمان در این لیست قرار ندارد؛ اما چون انتقال ارز صورت نمی ها نیز باوجوداینکه گفته می تحریم در بحث  

  از   بیماران   که  فشاری  و  شود  بحران  دچار  کشور   فشار بسیاری را به بازار دارویی کشور وارد کند. در این میان تولیدکنندگان داخلی نگذاشتند که 

 شرکت   دارویی  محصولات  از  کدامهیچ  در.  نباشد  داخلی  تولیدکننده  بود  ممکن  که  است  فشاری  هزارمیک  شاید  کنندمی  احساس   هاتحریم  سمت

تلاش همکاران این مجموعه و همکاری سازمان    مرهون  این  که   است  نیامده  بوجود  کمبودی  هاسال  این  در  نیز   پارسیان   شرکت  دارویی  فناوران

 . های دیگر استغذا و دارو و سازمان 

 سهم شرکت پارسیان در تولید محصولات دارویی که بر آن متمرکز هستید چقدر است؟ 
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طور کامل و در محصولات به درصد بازار مواد مؤثره داخل کشور را در اختیارداریم. در برخی محصولات  ۱۰۰در زمینه مواد مؤثره انکولوژی تقریباً  

کنند و یا برای ورود به بازار چندان موفق نبودند.  ها در این زمینه یا در حجم کم کار میدرصد بازار را در اختیارداریم. سایر شرکت  ۱۰۰دیگر، تقریباً  

ع و توقف واردات و... را ایجاد نکردیم و  کدام از محصولات منهای خارجی مزیت رقابتی داریم چون برای هیچالمللی با شرکت ازنظر قیمت بین

دهیم حاضرند هایی که به آنان ارائه میحلهای تولیدکننده محصول نهایی هستند بابت این شرایط رقابتی و پشتیبانی و راهمشتریانمان که شرکت

قیمت بخش دیگری از محصولات شاید درصد قیمت خارجی و    5۰از شرکتمان خرید کنند. قیمت یکسری از محصولات شرکت پارسیان تقریباً  

شود طورکلی کیفیت مناسب محصولات و مشکلاتی که در واردات وجود دارد باعث می درصد بالاتر از قیمت خارجی باشد. اما به   ۲۰تا    5بافاصله  

 .که از شرکت ما خرید کنند

کند. درواقع ماده مؤثره دارویی محصولی است که تحت شرایط  ید میتول  دارویی  مؤثره  ماده  پارسیان  شرکت  که  کنم  یادآوری  را  اینکته   است   لازم

دارند  GMP  هایی که گواهینامهو قوانین مربوط به تولید محصولات دارویی، تجاری شده است. درنتیجه شرکت پارسیان با شرکت  GMP و کنترل

، محصولاتی  GPM ای وجود دارند که خارج از شرایط ای زیر پلههشوند مزیت رقابتی دارد. اگرچه همیشه شرکتو تحت شرایط استاندارد تولید می 

 .کنندتر و در بعضی موارد باقیمت کمتر تولید میرا برای کشورهای جهان سوم و کشورهای آفریقایی باکیفیت پایین

 در زمینه صادرات هم فعالیت دارید؟

به به  و  همسایه  کشورهای  اوکراین،  به  غیرمستقیم  روسیه طور  به  داریم.  تازگی  صادرات  ترکیه    شروع  تازگیبه   را  مستقیم  صادرات  ولی   و 

  دارد   را  صادرات  فرصت  و  داخل  تأمین   ظرفیت  و  شرایط  که  جدیدی  فضای  در  و  شدیم  خارج  رشد  مرکز  از  که  است  نیم  و  سال  یک  تقریباً   .ایمکرده

 .هستیم کار به مشغول

 

  های دیگری وارد شوید؟کنید و تصمیم دارید در چه حوزهمی بینی  ای برای محصولاتتان پیش چه آینده 

 
ای است که تصمیم گرفتند داخل کشور بمانند و به همنوعانشان در  التحصیلان نخبهای متشکل از فارغشرکت فناوری دارویی پارسیان مجموعه 

در آینده گسترش سبد محصولات انکولوژی و حرکت به  های این شرکت است.  گرا بودن از ویژگی روز و توسعه کشور خدمت کنند. درنتیجه به 

داروسازی   و پلت های دارویی را در نظر داریم. در اقدام مشترکی با دانشکده Bio conjugation سمت داروهای بیوتکنولوژی، تولید محصولات

چهار سال آینده به ترکیب مؤثر جدید   آغاز کردیم و امیدوارم ظرف سه یا kinase هایجدید برای مهارکننده Lead Compound شناسایی

 .برسیم و آن را برای ادامه مطالعات بالینی به ثبت جهانی برسانیم
 

چالش  با  تولیدی،  فرآیند  به هر  شما  شرکت  است  مواجه  دانش هایی  شرکت  یک  چالش عنوان  چه  با  بود؟ بنیان  روبرو   هایی 

 های شرکت  اولین  جز  پارسیان  شرکت   طلبد.های جدیدی نیز میحلجدیدی مواجه است و راههای  شود قطعاً با چالشوقتی کارنویی انجام می 

  باید   و  نبود  مشخصی  اداری  روال  رشد،  مرکز  در  استقرار  برای  زمان  آن  در.  است  کرده  تجربه  را  هاشرکت  این  مشکلات  همه  و  است  بنیاندانش 

  وارد   تازگیبه   که  همکارانی    کردیم. خوشبختانه این موانع برای می   اخذ  نداشتند؛   اختیار  در  بنیاندانش   هایشرکت  که   را   دارویی  حوزه  مجوزهای

  از   حمایت  در  را   گذارانسرمایه  اعتماد  باید  کار  ابتدای  در  که  بود   مالی  تأمین  و  نقدینگی  بحث   دیگر  چالش.  است   شده  برطرف  شوند می  حوزه  این

ت مرکز رشد، وزارت بهداشت و... قرار گرفتیم و توانستیم به این  موردحمای  خوشبختانه  و  کردیممی  کسب  شدمی   ثروت  خلق  به  منجر  که  ایایده

 آن  با  اقتصادی  هایبنگاه   اغلب   های دیگری است کهها و نرخ تورم و... از چالش مرحله برسیم. مواردی مانند نوسانات قیمت ارز، افزایش هزینه 

توانیم بگوییم که در کشور ما تولید  بنیان نشود قطعاً نمی های دانشو شرکت  تولیدکنندگان  از   حمایت  این  اگر.  دارند  حمایت  هب   نیاز  و  هستند  مواجه

 .در اولویت قرار دارد

 ای به پژوهشگران و فناوران جوان دارید؟اید چه توصیه ها کسب کرده ای که در این سال باوجود تجربه
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  یا   کارخانه  با  را  تولیدشده  فناوری  سپس  و   رفتمتولید فناوری پیش می  فناوری و تولید شوم؛ قطعاً تا مرحله   وارد حوزه اگر امروز تصمیم داشتم  

 مندعلاقه   و  پژوهشگر  دانشجو،  ما.  کردمنمی  داریبنگاه   درگیر  را  خود  و  گذاشتممی  اشتراک  به  دارد  فعالیت  انبوه  تولید  زمینه  در  که  دیگری  مجموعه

شویم که در حوزه اقتصادی و منابع انسانی و... است و  و وقتی وارد عرصه تولید می   هستیم  علمی  حوزه  در  آفرینیارزش   و   توسعه  و   حقیقت  کار  به

مان مندیای نداریم جز اینکه انبوهی از مطلب جدید را یادبگیریم که در حوزه علاقهبا آن آشنایی نداریم؛ برای اینکه دچار ورشکستگی نشویم چاره

  و   دانشجویان  به   دلیل  همین  به .  شودمی   تربزرگ   هرروز  هستیم  آن    کاری که مجبور به  و  داریم  دوست   که  کاری   رو شکاف بیننیست. ازاین 

 .بسپارند  امر  این  متولیان  به  را  عملیاتی  کار  و  بگذارند  فناوری  به  دانش  تبدیل  و  دانش  بر  را  تمرکزشان  که  کنممی   توصیه  جوان  پژوهشگران

 

 پیشنهادی دارید؟ برای توسعه ارتباط دانشگاه با صنعت چه 

هایی را به رو یا باید مهارتدارند. ازاینکنیم که این دو باهم فاصلهدهیم و در صنعت محصولات ژنریک تولید میما در دانشگاه علم را آموزش می

صنعت ارتقا پیدا کند. من    دهد؛ وارد صنعت شوند و یا رویکردی ایجاد کنیم کهافراد آموزش دهیم که باقابلیتی کمتر ازآنچه دانشگاه آموزش می

 مجموعه    آبان،  ۱3های  دهم باوجود ظرفیت داروخانهکنم بهترین راه ایجاد صنعت دانشگاهی است و به مسئولان دانشگاه پیشنهاد میفکر می

ه فناوری و ب  تبدیل  را  دانش   بتوانند  دانشجویان  و  دانشمندان  که  کنند  ایجاد   آبان  سیزده  هایداروخانه  ذیل  در  را  جدید  محصولات  و  فناوری  تولید

  صنایع   سایر  به   آن  فناوری  محصول،  توسعه  از   پس    آبان، محصولات وارد بازار شود و۱3های  فناوری را تبدیل به محصول کنند و از طریق داروخانه 

 .ازار دارویی کردب  وارد  را  جدیدتری  محصولات  و   داد  ارتقا  را  صنعت  توانمی   دانش،  سطح  آوردن  پایین  بدون   صورت   این  در.  شود  واگذار  تولیدکننده
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 پروژه های عمرانی
 در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( (CSSD) برداری از فضای جدید واحد استریلیزاسیون مرکزی بهره

جدید   فضای  )ره(  خمینی  امام  بیمارستانی  مجتمع  سرپرست  منشادی  دهقان  علی  سید  دکتر  حضور  با   CSSD واحدبا  مطابق 

 .برداری رسید استانداردهای جهانی افتتاح و به بهره

 

با حضور دکتر سید علی دهقان    ۱۴۰۰مهر    ۲۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( شنبه  

میرحسین اورندی سرپرست معاونت درمان، پرستو آریاملو مدیر پرستاری،  منشادی سرپرست مجتمع، دکتر علیرضا کاظمینی معاون پشتیبانی، دکتر ا

دکتر اسمعیل محمدنژاد مسئول کنترل عفونت و مصطفی مرادی دلیر مدیر خدمات و پشتیبانی این مرکز فضای جدید واحد استریلیزاسیون مرکزی  

(CSSD افتتاح و به بهره ).برداری رسید 

 حاصل CSSD جدید  فضای:  افزود  اندداشته   نقش  مجتمع CSSD افرادی که در بهسازی و تجهیز مرکز جدیددکتر دهقان با قدردانی از تمامی  

 ماه اخیر است.  ۱۸رانمان در معاونت پشتیبانی، درمان، تجهیزات پزشکی و مدیریت دفتر فنی و تأسیسات مجتمع طی همکا روزیشبانه   تلاش

هاست گفت: این شاخص هم در استانداردهای ملی  های بسیار مهم در ارزیابی عملکرد بیمارستانشاخصکه کنترل عفونت یکی از وی بابیان این

 ها بسیار موردتوجه است و یکی از محورهای اصلی آن داشتن سازمان استریلیزاسیون مرکزی مجهز است.و جهانی و هم در اعتباربخشی بیمارستان

 هایعمل  توانیمنمی  نباشد  مجهز  مرکزی  استریلیزاسیون  واحد  اگر:  افزود  و  کرد  عنوان  جراحی  یهاعمل  اصلی  شاهرگ  را CSSD دکتر محمد نژاد

 استانداردهای  با مطابق   و   عمل  اتاق   هایتخت   تعداد   با متناسب  مجتمع CSSD های مرکزاضر تعداد دستگاهح  حال  در.  دهیم  انجام ایمنی  جراحی

 . است مجتمع جراحی هایبخش  و عمل هایاتاق  به  ساعته  ۲۴ خدمات ارائه آماده پشتیبانی، مرکز یک کنار در و بوده جهانی

اه اتوکلاو پره وکیوم، یک دستگاه ست شوی، یک دستگاه پلاسما و هواساز  دستگ  ۴  دارای  حاضر  حال  در  مجتمع CSSD که مرکزتوضیح این

 آلوده و تحویل وسایل استریل شده دارد. مجهز است و همچنین فضاهای مجزا برای دریافت وسایل 

 

 بازدید معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه از پروژه بیمارستان فارابی

 رسانی به مردم و تلاش در این زمینه به هر شکلی پسندیده استدکتر سید ابوالفضل ذاکریان: خدمت
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دیر فنی و نظارت بر طرح های عمرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران با حضور در پروژه در  معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع به همراه م

 .حال ساخت مرکز آکادمیک بیمارستان فارابی از نزدیک شاهد میزان پیشرفت این پروژه بودند

 

اون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان فارابی، دکتر سید ابوالفضل ذاکریان مع

از    ۱۴۰۰مهر    ۲۴دانشگاه علوم پزشکی تهران به همراه مهندس بهزاد مکری، مدیر فنی و نظارت بر طرح های عمرانی این دانشگاه ظهر شنبه  

ندرکاران این پروژه گفت: وظیفه خود  پروژه در حال ساخت مرکز آکادمیک این بیمارستان فارابی بازدید کردند. دکتر ذاکریان ضمن تشکر از دست ا 

و مشارکت ساخت  می نتیجه کار خیر  و قطعاً  زیادی کشیدند  تاکنون تشکر کنم. زحمت  اول  روز  از  فارابی  پروژه  اندرکاران  تمام دست  از  دانم 

است و انشاالله خداوند این خدمت را از  رسانی به مردم و تلاش در این زمینه به هر شکلی پسندیده  بیمارستان را در آینده خواهند دید. زیرا خدمت 

 .شما بپذیرد

 در فعالیت های نظارتی دانشگاه علوم پزشکی تهران در پروژه ها ثبات لازم وجود دارد 

  مکری    شاید به نظر برسد که برخی تغییرات ساختاری در دانشگاه علوم پزشکی تهران باعث رکود پروژه ها شود. یکی از دلایلی که بنده و مهندس

  نظارتی  های  فعالیت  در  شکر  را  خدا   بگوییم  که  بود  موضوع  این  کنیم  بازدید  دانشگاه  ساخت  حال  در  های  پروژه  از  سرعت  به  که  داشتیم  اصرار

  ادامه   را  داشتند  ما  پیشین  همکاران  که  پشتکاری  و  قدرت  همان  با  قبلی  مسیر  و  دارد  وجود  لازم  ثبات  ها  پروژه  در  تهران  پزشکی  علوم   نشگاهدا

 .کنیم حرکت جلو به بیشتری سرعت با بتوانیم  امیدواریم و ندارد  وجود راه سر در هم مانعی  خوشبختانه. داد خواهیم

  پروژه فارابی قابلیت فعالتر شدن دارد

آقای دکتر  مهندس مکری نیز با اشاره به جلسه ها و بازدیدهای گذشته از پروژه بیمارستان فارابی اظهار داشت: گزارش پروژه فارابی را از زمانی که  

ز با  ذاکریان به عنوان معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع در ستاد دانشگاه حضور پیدا کردند خدمت ایشان عرض کردم. آقای دکتر نی

ماه است که ما   6تا   5های دانشگاه ناآشنا نبودند. در طول بازدید امروز نیز مشکلات، مزایا و معایب پروژه فارابی بیان شد. خوشبختانه حدود پروژه

دانشگاه در  های عمرانی  ایم و مهندس قنبری و مهندس روزبهانی، از کارشناسان دفتر فنی و نظارت بر طرح به صورت مستقیم وارد پروژه شده 

ه  طول هفته به عنوان رابط دفتر فنی در پروژه فارابی در کنار مهندس مشاور حضور دارند. پیش از این نیز بر اساس مسئولیت های دفتر فنی ب

پروژه فارابی   ای بوده که این دفتر مدیریت پروژه های دانشگاه را برعهده داشته است. همانطور که در بازدید امروز همکاران مشاهده کردندگونه 

فت این  قابلیت فعالتر شدن دارد و حضور امروز دکتر ذاکریان در پروژه فارابی نیز به دلیل پیگیری موارد مربوط به تسهیلات بانکی و میزان پیشر

ا دارم که با ارائه گزارشات  طرح است. زیرا می خواهیم تمام تلاش خود را برای حمایت مالی از این پروژه انجام دهیم. از مشاور و پیمانکار نیز تقاض

 .ژه تزریق کنیممالی و پیشرفت کار ما را در برنامه ریزی برای زمانبندی تامین مالی یاری کنند. قطعاً با پیشرفت کار می توانیم منابع مالی را به پرو
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در این پروژه انجام    ۱399رای خرید در سال  همچنین باید بگویم یکی از کارهای خاصی که در پروژه فارابی انجام شده میزان هزینه ای است که ب

و این  شده است. زیرا از زمانی که بنده در دفتر فنی دانشگاه حضور دارم در هیچ پروژه عمرانی دانشگاه تا به امروز چنین اتفاقی صورت نگرفته  

  .ی استنشان دهنده همراهی کارفرما با پروژه و توجه ویژه دانشگاه به اهمیت پروژه بیمارستان فاراب

 های این پروژه به خوبی مشخص شده است در مقطعی قرار داریم که بسیاری از بخش 

ر یک سال سعید مرادی، مدیر بیمارستان فارابی نیز گزارشی از فعالیت های بیمارستان فارابی به عنوان کارفرمای این پروژه را ارائه کرد و گفت: د

ور و قرارداد دوم پروژه را در بیمارستان فارابی انجام دادیم. در حال حاضر در مقطعی قرار داریم که  گذشته کار تمدید قرارداد پیمانکار مهندس مشا

های این پروژه به خوبی مشخص شده است و امیدواریم این بخش مربوط به تسهیلات بانکی نیز به زودی مشخص شود. البته بسیاری از بخش

ی لازم توسط معاون محترم توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع و مدیر امور مالی دانشگاه  مشکل مالی خاصی پیش روی ما نیست و پیگیری ها

یت  انجام شده است. در این شرایط خوشبین هستیم بخش هایی از پروژه که نیاز به تقویت بیشتر دارد با همکاری پیمانکار و مهندسین مشاور تقو

 .شود

 .هده کند مسلماً با انگیزه و توان بیشتری نیز فعالیت خواهد کردپیمانکار اگر نتیجه تلاش خود را سریعتر مشا 

تهران    در ادامه جلسه دکتر امیرعباس حامدیان، مدیر اجرایی پروژه مرکز آکادمیک بیمارستان فارابی با اشاره به حمایت های دانشگاه علوم پزشکی

ضرت رسول اکرم )ص( آغاز کنم که فرمودند خدای متعال آن کسی را که  از این پروژه اظهار داشت: بنده می خواهم صحبت هایم را با فرمایش ح

دهد و آن کار را به طور محکم و متقن انجام می دهد، دوست می دارد. اگر هدف ما این است که تکمیل پروژه مرکز آکادمیک  کار انجام می 

ند، سلسله اقدامات کلان مورد نیاز است. در کنار اینکه از پیمانکار  بیمارستان فارابی سرعت بیشتری داشته باشد و با کیفیت مناسبی به جلو حرکت ک

م دهد. در  می خواهیم این کار را با جدیت کامل پیش ببرد قاعدتاً دفتر مشاور باید وسعت کار لازم را داشته باشد تا نظارت دقیق را بر پروژه انجا

از باشد. البته با حضور رابطان دفتر فنی در پروژه، پیشرفت کار بسیار بیشتر از قبل  بحث تأمین منابع نیز تقاضا داریم تا دست دفتر فنی دانشگاه ب

جام  شده و در صورتی که این افراد اختیارات بیشتری داشته باشند با سرعت بیشتری نیز می توانیم بسیاری از مسائل را در داخل پروژه به سران

ت پیمانکار در افزایش نیرو و در نتیجه تکمیل سریعتر پروژه موثر خواهد بود. پیمانکار اگر رسانده و نهایی کنیم. احساس می کنم با این کار سرع

 .نتیجه تلاش خود را سریعتر مشاهده کند مسلماً با انگیزه و توان بیشتری نیز فعالیت خواهد کرد

در پایان    .اور و پیمانکار برای حاضران بیان شدارائه گزارش های مالی و پیشرفت پروژه بخش دیگری از این بازدید بود که توسط مهندسان مش

کنیم آینده روشنی خواهد  دکتر ذاکریان با ابراز خشنودی از حضور در پروژه بیمارستان فارابی افزود: مسیری که در حال حاضر در آن حرکت می 

فات اساسی بین آن ها سرانجام خوبی را برای آن  داشت و با توجه به به همفکری موجود میان کارفرما، مهندس مشاور و پیمانکار و نبود اختلا

 .متصور هستیم. امیدواریم برگزاری این جلسات نیز مسیر پیشرفت پروژه مرکز آکادمیک بیمارستان فارابی را بیش از پیش تسهیل کند

 

 بازدید مدیر دفتر فنی دانشگاه از پروژه تصویربرداری بیمارستان آرش 

دفتر فنی دانشگاه به همراه کارشناسان این دفتر از پروژه تصویربرداری بیمارستان آرش  مهندس بهزاد مکری، مدیر  

 .بازدید کرد
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، مهندس بهزاد مکری، مدیر دفتر فنی دانشگاه و ۱۴۰۰مهر    ۲5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان آرش، یکشنبه  

.در کرد  بازدید  بیمارستان رئیس بیمارستان، دکتر امیر عمرانی، مدیر بیمارستان از پروژه تصویربرداری    کارشناسان با حضور دکتر افسانه تهرانیان،

 رداری برسد. این بازدید ابعاد کار برای راه اندازی تصویر برداری بیمارستان مورد بررسی قرار گرفت تا هر چه سریع تر پروژه تصویربرداری به بهره ب

 

  کانسر  انستیتو  تختخوابی  640   توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه از پروژه بیمارستانبازدید معاون  

با حضور معاون توسعه دانشگاه علوم پزشکی تهران و سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در خصوص نحوه تکمیل و  

 .عنوان مرکز جامع سرطان کشور گفت و گو وتبادل نظر شد تخت خوابی انستیتو کانسر به   640آماده سازی پروژه بیمارستان 

 

در جلسه مشترکی با حضور    ۱۴۰۰آبان    ۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( سه شنبه  

جتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، دکتر علیرضا  دکتر سید ابوالفضل ذاکریان معاون توسعه دانشگاه، دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست م

 .کاظمینی معاون پشتیبانی مجتمع، مهندس بهزاد مکری مدیر و مهندس زهرا سرپرست معاون دفتر فنی دانشگاه حضور داشتند

کارهای پیشنهادی تخت خوابی انستیتو کانسر، چالش ها و راه  6۴۰مهندس تیموریان مدیر پروژه در خصوص روند پیشرفت پروژه ساختمان   

  6۴۰پروژه بیمارستانی  .در ادامه معاون توسعه دانشگاه و همراهان ضمن بازدید از بخش های مختلف این پروژه بازدید کردند .گزارشی را ارئه داد

 ساختمان کنار  و در تختخوابی مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( از بزرگترین بیمارستان های کشور است که به بیماران سرطانی اختصاص دارد
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هزار متر مربع ساخته می شود   5۰طبقه و زیرربنای  ۱7این بیمارستان در  .است  تکمیل  حال در سرطان  جامع مرکز عنوان به   کانسر انستیتو اصلی

 .بود خواهد برداری بهره آماده نزدیک  و در آینده

 

 جامع بهداشت و درمان تأکید دکتر قناعتی بر دسترسی راحت و آسان مردم به خدمات 

آباد تختخوابی و مرکز خدمات جامع سلامت موسی   400بازدید سرپرست دانشگاه و نماینده مجلس از روند ساخت پروژه بیمارستان  

 و کلینیک تخصصی قائمیه در اسلامشهر 

ترین هدف و اولویت بازدید دکتر حسین قناعتی،  مهمعدالت در سلامت و دسترسی آسان مردم شهرستان اسلامشهر به خدمات بهداشتی و درمانی  

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و مهدی شریفیان، نماینده دوره یازدهم مجلس شورای اسلامی از حوزه بهداشت و درمان این شهرستان  

 .بود

 

با حضور دکتر حسین   ۱۴۰۰آبان    6ازدید پنجشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر، این ب

  قناعتی، سرپرست دانشگاه، دکتر مهدی شریفیان، نماینده دوره یازدهم مجلس شورای اسلامی و دکتر فاطمه تاجیک، مدیر شبکه بهداشت و درمان 

  درمان  سرانه  بودن  پایین  شریفیان  دکتر  ابتدا  در   آبادشهرستان اسلامشهر انجام شد در ابتدا پس از بازدید از مرکز خدمات جامع سلامت موسی 

 .کرد عنوان کشوری و دنیا استانداردهای با  آن فاصله و منطقه این مشکلات ترینمهم از  یکی را شهرستان هزارنفری 6۰۰ بالای جمعیت برای

مدت داشت. تنظیم نقشه سلامت برای منطقه برای  کوتاههای بلندمدت و دکتر قناعتی در این خصوص گفت: بایستی برای رفع این مشکل برنامه 

 کاری و عملکرد بهینه ضرورت دارد.جلوگیری از دوباره

ترین مشکلات پیدا شدن یک معارض برای ملک مرکز خدمات جامع سلامت بود که با توجه به اینکه مرکز در این بازدید در ابتدا یکی از مهم

موسی  سلامت  جامع  حالخدمات  در  بخش   آباد  داشتن  با  روزانه  بیماریحاضر  مشاوره  مرکز  سلامت،  پایگاه  مانند  مختلف  رفتاری، های  های 

عنوان یکی  عنوان تنها مرکز حین ازدواج در سطح شهرستان و از ابتدای شیوع بیماری کرونا بهدندانپزشکی، داروخانه، مرکز آموزش حین ازدواج به

شده است بحث و گفتگو  سال اخیر بازسازی  ۴کند و در طی  کننده خدمات ارائه می مراجعه  7۰۰به حدود    ساعته منتخب کرونا مجموعاً  ۱6از مراکز  

 شد. 
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 و    دکتر قناعتی در بازدید از کلینیک تخصصی قائمیه نیز ضمن بازدید از تمامی طبقات کلینیک از نزدیک با خدمات تخصصی در حوزه درمان

  مردم  دانشگاه پوشش تحت منطقه در کلینیک این باوجود که کرد خرسندی ابراز و شد  آشنا شهروندان  به مرکز این در ارائه قابل بهداشتی خدمات

 . بود  خواهد ترراحت نیز  تخصصی درمانی خدمات به منطقه این مردم دسترسی  مجموعه  تکمیل و

سال از آغاز ساخت آن با پیشرفت  ۱۲باگذشت بیش از  تختخوابی که در حال حاضر  ۴۰۰تیم بازدیدکننده از مجموعه پروژه ساختمانی بیمارستان  

 درصدی در حال ساخت است بازدید کرد. 63

موقع آن بود که پیمانکار پروژه ضمن توضیح در های انجام شده دلیل اصلی اتمام بهعدم تأمین بودجه موردنیاز ساخت پروژه با توجه به پیگیری

برداری ر اساس آخرین استانداردهای جهانی ابراز داشت که بنا شد با تأمین بودجه بهرههای تخصصی و بستری بخصوص بخش اورژانس و بخش 

 شاءالله انجام شود. ان  ۱۴۰۱  از بیمارستان در

تختخواب که برای مردم این شهرستان   ۴۰۰هکتار با    7دکتر قناعتی در پایان بازدید از بیمارستان گفت: بسیار خرسندم که مجموعه بزرگی در حدود  

 های روز دنیا نزدیک است.شده که بسیار مدرن و ازلحاظ سازه دارای سازه بتونی و به لحاظ طراحی به طراحی یدهد

اعضای   با  پروژه  این  موافقت در خصوص  در صورت  افزود:  و  بود  خواهد  خوبی  بیمارستان  پروژه  اتمام  در صورت  که  کرد  امیدواری  ابراز  وی 

های  پژوهشی و تحقیقاتی با بیمارستان -ین مورد را مطرح خواهم کرد که این بیمارستان یک وابستگی علمیامنای دانشگاه امدیره و هیئتهیئت

 افزاری نرم   هایسیستم  سایر   و   علمیهیئت   رزیدنت،   اساتید،   خدا   امید  به   تا  باشد  داشته (  هٔ  بزرگ تحت پوشش دانشگاه مثل بیمارستان امام خمینی )

 .باشد  شهرستان عزیز  و شریف مردم دسترس در مجهز بیمارستانی مجموعه یک که  شود مستقر مجموعه این در

 

 بازدید معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه از انبارهای شهر ری 

یر نظارت و  دکتر سید ابوالفضل ذاکریان معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه به همراه مهندس شهریار ارسیلو مد  ۱۴۰۰آبان    ۱۰روز دوشنبه  

توسعه امور عمومی و مهندس بهزاد مکری مدیر دفتر فنی و نظارت بر طرح های عمرانی دانشگاه از انبارهای شبکه بهداشت و درمان شهر ری  

توضیحات  بازدید کرد و از نزدیک موقعیت جغرافیایی و کاربری انبارها را مورد بررسی قرار دادند. در این بازدید مهندس ارسیلو و مهندس مکری  

 .لازم را در مورد نقشه ها، نحوه بازسازی و راه اندازی این انبارها به دکتر ذاکریان ارائه کردند
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 تهران و مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(  6اندیشی مسئولان ناحیه دو شهرداری منطقه هم

جایگاه ویژه مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در نظام سلامت کشور، یک  دکتر دهقان: کمک به توسعه همراه سراها با توجه به  

 مسئولیت اجتماعی و فرا سازمانی است

شهرداری منطقه   ۲با حضور دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، مهندس رضا شیرزادیان شهردار ناحیه 

باسازی مبلمان شهری، نگهداشت و توسعه فضای سبز و کمک به ساماندهی طرح گسترش همراه سراها و تهران و تیم همراه در خصوص زی  6

 .نظر شدپارکینگ این مرکز تبادل
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شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع یک 

های شهرداری ناحیه گفت: ما شاهد  تهران ضمن قدردانی از مساعدت   6شهرداری منطقه    ۲در نشستی با شهردار و مسئولان ناحیه    ۱۴۰۰آبان    ۱6

در سال دوستان  همه  خوابی زحمات  چادر  رسانیدن  حداقل  به  برای  اخیر  بودههای  مرکز  این  اطراف  از  های  مرکز  این  بیماران  از  بسیاری  ایم. 

ارائه است به ما  فردی که بعضاً تنها در این مرکز و با تعرفه دولتی قابل نزدیک برای دریافت خدمات باکیفیت و منحصربه   های دور و شهرستان

  کنند و جایی هم برای اقامت ندارند.مراجعه می

ترین مرکز ارائه خدمات  بزرگ عنوان یک مسئولیت اجتماعی در کمک به گسترش همراه سراهای اطراف این مرکز که  وظیفه همه ماست که به 

 شهر تهران و کشور است تلاش کنیم.درمانی کلان

های خیرین سلامت در بحث ساماندهی همراه  وی همچنین با اشاره به قول همکاری مدیرکل مددکاری وزارت بهداشت مبنی بر جلب حمایت

ر اطراف مجتمع و حجم بالای مراجعات از سایر نقاط کشور، همچنین سراهای این مرکز افزود: با توجه به مسئله چادر خوابی همراهان بیماران د 

ریزی هایی است که برنامهترین چالشرسد موضوع پارکینگ و همراه سرا از مهمنزدیک شدن زمان افتتاحیه بیمارستان مهدی کلینیک به نظر می

مفکری و کار تیمی دانشگاه، شهرداری، خیرین سلامت، مجتمع و حمایت  یابی دقیق، هحال نیازمند به ریشههای ما و درعینبرای رفع آن از اولویت

 ربط است. های ذیوزارت بهداشت و سایر دستگاه

که در کنار ما هستید متشکریم.  رئیس مجتمع در خصوص اهمیت نگهداشت و ارتقای فضای سبز محوطه داخل و اطراف بیمارستان افزود: از این

تقدیر بوده و انعکاس بسیار خوبی در بین کارکنان و مراجعان  ا و تأمین نیروهای خدمات فضای سبز این مرکز قابلنمزحمات شهرداری در احداث آب 

ای که مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در نظام سلامت کشور جایگاه ویژهما داشته است. این موفقیت متعلق به همه ماست. با توجه به این 

 ای به آن نیز باید فرا سازمانی باشد. مند از اقصی نقاط کشور است نگاه توسعه دارد و مأمن بیماران نیاز

 مهندس شیرزادیان در حمایت از لزوم زیباسازی فضای سبز و نوسازی مبلمان شهری مجتمع توضیح داد: با توجه به گستردگی این مرکز در زمینی

سان شهری است و تعیین تکلیف در خصوص پشتیبانی کنند، خود بهوآمد میتای که هرروز در آن رفملاحظههکتار و جمعیت قابل ۲5به وسعت 

ریزی بلندمدت و زیرساختی در این حوزه نیاز به ورود شهرداری منطقه و شهرداری تهران دارد. ما نیز هر کاری بتوانیم در کمک به مجتمع  و برنامه 

 تأثیر روانی زیادی بر مردم دارد.هایی است که دهیم. بحث مبلمان شهری یکی از دغدغه انجام می 

کننده و در انتظار دریافت  فشار زیادی هستند افزود: با این حجم مراجعهآیند ازلحاظ فکری تحت که اغلب مردمی که به این مرکز می وی بابیان این 

 فراد بکاهد. ا روانی بار از تواندمی نشستن برای مناسب جای یک  وجود  حتی  ها طول بکشدخدمات درمانی که ممکن است گاهی ساعت 
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نما دکتر کاظمینی با اشاره به استقبال کارکنان و مراجعان این مرکز از فضای زیبای اطراف استخربزرگ مجتمع گفت: محوطه سبز اطراف آب 

این مرکز شده است. سیاست ما در بحث زی اساتید، فراگیران و کارکنان  بیماران، همراهان،  برای رفع خستگی  باسازی فضای سبز  تفرجگاهی 

ای است. انتظار داریم مسئولان شهرداری فضای سبز این مرکز را  بیمارستان به دلیل تأثیر بسیارش بر تقویت روحیه همکاران و مراجعان توسعه 

یی در اهالی این بیمارستان  مثابه پارک شهری ببینند چراکه مورداستفاده افرادی است که به دیدن این مناظر زیبا نیاز دارند. زحمات شما نمود بالابه 

 دارد.

شدیم ازنظر روانی انرژی کادر درمان خیلی  خصوص در پیک پنجم، وقتی با فوت بیماران جوان مواجه می وی در ادامه افزود: در پاندمی کرونا به

دادیم. وجود مناظر  یه و تسلی خاطر می ها روحهای کرونا بودیم و باید به آن های همکارانمان در بخش شد که شاهد گریهکرد و بسیار می افت می 

های روحی کادر درمان و مردمی است که به  زیبا و فضای فیزیکی مناسب برای کاهش این فشارهای روحی شدید، ضروری و مرهمی برای زخم 

 کنند.این مرکز مراجعه می

اظمینی معاون پشتیبانی، مهندس محمدعلی سورکی  توضیح این که در این جلسه دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، دکتر علیرضا ک 

ضا  مدیر منابع مالی، مصطفی مرادی دلیر مدیر پشتیبانی و امیر رجبی رئیس دفتر ریاست مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( و همچنین مهندس ر

ر واحد عمران و ترافیک، علی یوسفیان کارشناس شیرزادیان شهردار، ایمان زهرایی پور معاون، سلیمان فر رئیس واحد شهرسازی، بهمن جوانی مدی

 تهران حضور داشتند.   6شهرداری منطقه    ۲واحداجتماعی، حسن شعاعی نماینده پیمانکار خدمات شهری و سعید شمسی ناظر خدمات شهری ناحیه  

 

 جلسه هماهنگی و بررسی پیشرفت پروژه های کوتاه مدت کوی دانشگاه برگزار شد

دانشجویی فرهنگی دانشگاه، نشست مسئولان کوی علوم پزشکی تهران به منظور بررسی پیشرفت و تسریع در  باحضور معاون  

 .پروژه کوتاه مدت تجهیز و بازسازی خوابگاه های کوی دانشگاه، برگزار شد

 

باحضور دکتر    ۱۴۰۰آبان ماه    ۱6به  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این جلسه شامگاه روز یکشن

محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه، دکتر اکرم السادات سادات حسینی سرپرست امور خوابگاه ها، دکتر یوسف مسعودیان 

برگزار شد و در آن به بررسی    مشاور اجرایی معاونت و مسئولان و کارشناسان فنی معاونت و خوابگاه ها، در سالن جلسات مدیریت امور خوابگاه ها

 پیشرفت پروژه کوتاه مدت تجهیز و بازسازی اماکن دانشجویی کوی دانشگاه در چند روز گذشته پرداخته شد. 
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، کتابخانه، ورودی ها، روشنایی محوطه  3در این جلسه دکتر صادقیان با تأکید بر اجرای سریع پروژه ها، تجهیز و بازسازی نواقص خوابگاه گلستان  

همچنین، راه اندازی نانوایی، آرایشگاه بانوان و ایجاد سوپرمارکت   ی کوی، زیباسازی فضاهای فیزیکی و ... را از موارد مهم این پروژه برشمرد.ا

 جدید، از دیگر موارد این پروژه است که بزودی در کوی اجرا خواهد شد. 

 

 )حکیم(  2بازدید سرپرست دانشگاه از پروژه بیمارستانی مرکز طبی کودکان 

 محاسبه نیستند وکتاب مادی و دنیوی قابل های خیران واقعاً با حساب دکتر قناعتی: چنین حرکت 

پروژه   محل  در  با حضور  دانشگاه  انسانی  و سرمایه  توسعه  مدیر  نیز  و  درمان  و  توسعه  معاونان  همراهی  با  دانشگاه  سرپرست 

ختلف این مرکز در جریان فرآیندهای پیش روی این بیمارستان برای  های م )حکیم(، ضمن بازدید از بخش  2بیمارستان مرکز طبی 

 .برداری و ارائه خدمت به مردم قرار گرفتند بهره

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه به همراه دکتر ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه  

ریزی منابع، دکتر سعید ناطقی، معاون درمان، دکتر مسعود میرمعینی مدیر توسعه و سرمایه انسانی، دکتر رضا شروین بدو، رئیس  برنامه مدیریت و  

  ۱۴۰۰آبان    ۲۰بیمارستان مرکز طبی کودکان دکتر مجتهدی رئیس بیمارستان بهرامی و کادر مدیریتی بیمارستان مرکز طبی کودکان روز پنجشنبه  

 .)حکیم( بازدید کرد ۲بیمارستانی مرکز طبی کودکان  از پروژه

وکتاب مادی و هایی از این نوع واقعاً با حساب در انتهای این بازدید دکتر قناعتی با تقدیر از نیت خداپسندانه خیرین این بیمارستان گفت: حرکت

میلیارد تومان توسط  ۲5۰  پرداخت  با  بیمارستان  این.  میبرد  پی   محاسبه نیستند و انسان به راز افرین گفتن خداوند به خلقت انساندنیوی قابل

از خیرین کشورمان ساخته شد   گفت   توان می   تقریباً  که  است   مدرن  بیمارستانی    ۲وی افزود: بیمارستان مرکز طبی کودکان    .برادران مطهری 

تفاده قرارگرفته  مورداس  مجموعه   این   ساختن  برای   که  مصالحی  و   تجهیزات  مدرن،   و  روزبه   دقیق،   بسیار  نقشه  کنار  در   و  ندارد   تهران  در  اینمونه 

 .ترین مصالح موجود استاست؛ از مرغوب 

وشش تخت  متر به ازای هر تخت در این بیمارستان گفت: برای این مجموعه دویست و شصت   ۱۲۰سرپرست دانشگاه با اشاره به فضای حدود  

های تشخیصی است؛ همچنین فضاهای مدرن برای دستگاه (NICU) های ویژهربوط به بخش مراقبت تخت آن، م  6۰شده که بیش از  ریزیبرنامه 

های عمل، سیستم مدرن تصفیه فاضلاب و فضاهای مناسب برای کارکنان مجموعه و اصولاً هر بخش لازم برای  و تصویربرداری پزشکی، اتاق 

شاءالله با مساعدت  برداری است و ان ی بهرههرحال بیمارستان آمادهایان گفت: به وی در پ .یک بیمارستان مدرن کودکان در نظر گرفته شده است
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از قبیل دستگاه بیمارستان با تجهیزات موردنیاز  بهداشت برای تجهیز  برای   (MRI)مسئولان وزارت  را  بیمارستان  امیدوارم طی دو ماه آینده   ،

 .برداری قرار دهیمرسانی به بیماران، مورد بهره خدمت

 

 بازدید سرپرست دانشگاه از بیمارستان فوق تخصصی و مرکز تحقیقات علوم مغز و اعصاب ایران

 دکتر قناعتی: امیدوارم با حضور استادان سرشناس علوم اعصاب در این مرکز، بتوانیم خدماتی در سطح جهانی به مردم ارائه کنیم 

های آموزشی،  ق تخصصی و مرکز تحقیقات علوم مغز و اعصاب ایران، ظرفیت سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در بازدید از بیمارستان فو

 .فرد معرفی کردپژوهشی و درمانی این مرکز را منحصربه 

 

با همراهی دکتر    ۱۴۰۰مهر    ۲۸به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه روز چهارشنبه  

ترابی، مدیر روابط عمومی  معاون توسعه مدیریت و برنامهذاکریان،   بیگلر، مشاور سرپرست دانشگاه در حوزه توسعه، دکتر  ریزی دانشگاه، دکتر 

 .دانشگاه و شاهین ساحلی، مدیر امور حقوقی دانشگاه از بیمارستان فوق تخصصی و مرکز تحقیقات علوم مغز و اعصاب ایران بازدید کرد

السلام در احداث  دید دکتر قناعتی در گفتگو با روابط عمومی دانشگاه، ضمن تقدیر از اقدامات خیرخواهانه خیریه امام رضا علیهدر انتهای این باز

 رفع  درصدد   ما  همکاران  که  –شاءالله با رفع برخی مشکلات حقوقی  شده بود که انوقفمت  مشکلاتی  دلیل   این مرکز، گفت: این پروژه عظیم به

که خیلی   -وی افزود: در این راستا از همه منابع دانشگاه و ظرفیت خیریه امام رضا )ع(    .شودمی  قطعی  مابینفی  ینامهتفاهم  زودیبه   -  هستند  آن

 .تر به اتمام برسداستفاده بهینه خواهیم کرد تا پروژه هر چه سریع -اند کشیدهزحمت

 آسیا  ٔ  تنها در خاورمیانه بلکه ازنظر من در منطقهدر سطح منطقه، گفت: این پروژه نه فرد بودن این پروژه سرپرست دانشگاه با اشاره به منحصربه

از سراسر کشور را در این مکان دور هم جمع    اعصاب  علوم  اساتید   از  جمعی  بتوانیم   شاءاللهان   و   شد  خواهد  نظیریبی   و   فرد  منحصربه  پروژه  یک

وی ظرفیت آموزشی و پژوهشی این مرکز را از دیگر نقاط قوت این مجتمع .کنیم تا بتوانیم خدمات مناسبی در سطح ملی و جهانی ارائه دهیم

  باشد؛   پیشتاز  منطقه  در  نیز  پژوهشیدرزمینه  العلاج  معرفی کرد و گفت: امیدوارم این مرکز علاوه بر ارائه خدمات خیلی خوب و درمان بیماران صعب

  علاوه  تا  شود  تأسیس مکان همین  در هم اعصاب علوم المللیبین دانشکده یک شاءاللهان   شد مقرر  داشتیم یعقوبی سردار  با که تعاملی با همچنین

 .و حتی اروپا جذب کنیم آفریقا از آسیا، غرب و شرق  از مجاور، کشورهای از دانشجویانی ایرانی،  دانشجوی تربیت بر
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برای    دکتر قناعتی با تأکید بر توان علمی بالای دانشگاه علوم پزشکی تهران در حوزه آموزش، گفت: برخی از دانشجویانی که از کشورهای اروپایی

ی رقابتی است و حتی به جهاتی، بر  اند اذعان دارند که آموزش در دانشگاه به لحاظ کمی و کیفی نسبت به کشورهای غربتحصیل به دانشگاه آمده

 .کشورهای اروپایی نیز ارجحیت دارد

هایی که انجام شد،  های انسان دوستانه دکتر قالیباف و خیریه امام رضا )ع( در پیشبرد این پروژه، گفت: در بررسی وی در خاتمه با تقدیر از تلاش 

ه و واقعاً هیچ منفعت شخصی در آن نبوده است و این حقیقتاً جای تقدیر و تشکر  شددرستی و خیرخواهانه انجام مشاهده کردیم تمام فرآیندها به

 .رسانندکنند و کارهای عظیم را به سرانجام میدارد که افرادی به این صورت خودشان را وقف می 

 های این مرکز به عهده دانشگاه علوم پزشکی تهران است قطعاً هدایت و راهبری فعالیت 

شده در این مجتمع، گفت: وسعت این  های انجامالسلام با ارائه گزارشی از فعالیت مدیره خیریه امام رضا علیهی، رئیس هیئت سردار فرهاد یعقوب

هزار متر بنا دارد که برای ساخت آن از مشورت حدود چهل رئیس انجمن مغز و اعصاب از کشورهای مختلف   9۴هکتار است و    7مرکز حدود  

 .شده استسمیعی استفاده و بهترین تجهیزات پزشکی برای این مکان در نظر گرفته جهان و تیم فنی پروفسور 

ای که با دانشگاه از قبل  های این مرکز به عهده دانشگاه علوم پزشکی تهران است و پیرو توافقنامهوی افزود: قطعاً هدایت و راهبری فعالیت

علمی و منابع انسانی بر عهده دانشگاه علوم پزشکی  های درمانی، تأمین اعضای هیئتلیتها، ایجاد ساختار و فعانظرها، هماهنگیایم؛ تبادلداشته 

 .تهران است

نامه با دانشگاه علوم پزشکی تهران در اسرع وقت نهایی شود و افزود: خوشبختانه آقای دکتر قناعتی  سردار یعقوبی ابراز امیدواری کرد که تفاهم

ای را که با دانشگاه علوم پزشکی تهران  نامهتمام دارد و من امیدوارم تفاهمهای نیمهای به بخش درمان و پروژهویژهفردی جهادی هستند و نگاه 

 .تر انجام و عملیاتی شود و خدمات این مرکز در اسرع وقت به مردم ارائه شودداریم هرچه سریع
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 دانشجویان 
 به صورت هیبریدی برگزار شد  1400دانشجویان پزشکی ورودی مراسم آغاز سال تحصیلی ویژه 

ت  دکتر بیگ محمدی، رئیس دانشکده پزشکی انتخاب آگاهانه و برنامه ریزی هدفمند را از مهمترین عوامل موفقیت دانشجویان در ادامه راه دانس

 .و گفت: امیدوارم در پایان تحصیل به نیتی که امروز دارید، دست پیدا کنید

 ا

با حضور دکتر بیگ   ۱۴۰۰مهر ماه    ۱9پزشکی تهران دانشکده پزشکی، این مراسم صبح روز دوشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم  

محمدی رئیس دانشکده پزشکی، جمعی از معاونان و تعداد محدودی از نو دانشجویان رشته پزشکی به صورت حضوری در تالار ابن سینا دانشکده 

 برگزار شد.  پزشکی و همزمان به صورت برخط و پخش در اسکای روم، 

در ابتدای این مراسم ابتدا دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی ضمن تبریک به پذیرفته شدگان و خوشامدگویی به حاضران در سالن اظهار  

بوده،  داشت: در مورد علم و معلمی صحبت های زیادی شده و موضوع علم بهتر است یا ثروت از قدیم مطرح بوده و غالبا علم پیروز این موضوع  

وی ادامه داد: شما برای رسیدن به جایگاهی که امروز در آن قرار دارید بسیار    کما این که ممکن است در طی زمان دستخوش تغییراتی شده باشد.

است. زحمت کشیده اید، هم خودتان هم والدینتان رنج ها و سختی های زیادی متحمل شده اید که تاییدی بر این مدعاست که علم بهتر از ثروت  

 همیشه ثروت در خدمت علم بوده است.

ه  وی ادامه داد: طی هفت سال درس شما دوره عمومی را به اتمام می رسانید و بعد از آن چهار سال برای دوره تخصص و دو تا سه سال برای دور

 به کسب علم است.   فوق تخصص و فلوشیپ باید طی کنید تا در یک حیطه خاص مهارت و تخصص پیدا کنید که نشانه اهتمام شما

دکتر بیگ محمدی با اشاره به دوران دانشجویی خود، گفت: اگر بخواهید انسان موثری باشید باید با جدیت هدف گذاری داشته باشید و بخوبی  

در   عضو هیات علمی، بزرگترین دانشکده در سطح کشور است و از نظر عملکردی  ۱۲۰۰وی اظهار داشت: دانشکده پزشکی با    درس بخوانید.

ز  مسائل آموزشی، پژوهشی و معیارهای علمی در جایگاه ویژه ای قرار دارد و شما قدم در جایگاه خاصی گذاشته اید، با این وجود خروجی شما ا

 دانشکده پزشکی کاملا به خودتان بستگی دارد. 

 حال  در  دانشکده  در  عمومی  پزشکی  دانشجوی  ۲5۰۰  مجموع  در  و  اند  شده  پزشکی  دانشکده  وارد  نفر  ۲۸۰  امسال:  داد  ادامه  محمدی  بیگ  دکتر

دستیار در مقطع تخصصی، فوق    ۱9۰۰دانشجو و بیش از  5۰۰کمیلی کارشناسی ارشد و دکترای تخصصی ت تحصیلات مقطع در هستند، تحصیل

 هزار فراگیر در دانشکده پزشکی تحصیل می کنند. 5تخصصی و فلوشیپ تحصیل میکنند، در مجموع 

https://pr.tums.ac.ir/%d8%a7%d8%ae%d8%a8%d8%a7%d8%b1/%d9%85%d8%b1%d8%a7%d8%b3%d9%85-%d8%a2%d8%ba%d8%a7%d8%b2-%d8%b3%d8%a7%d9%84-%d8%aa%d8%ad%d8%b5%db%8c%d9%84%db%8c-%d9%88%db%8c%da%98%d9%87-%d8%af%d8%a7%d9%86%d8%b4%d8%ac%d9%88%db%8c%d8%a7%d9%86-%d9%be%d8%b2%d8%b4%da%a9%db%8c-%d9%88%d8%b1%d9%88%d8%af%db%8c--1400-%d8%a8%d9%87-%d8%b5%d9%88%d8%b1%d8%aa-%d9%87%db%8c%d8%a8%d8%b1%db%8c%d8%af%db%8c-%d8%a8%d8%b1%da%af%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%b4%d8%af/197961#rel_news
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پزشکی خطاب به دانشجویان گفت: مسیر سختی پیش روی شماست، اما علی رغم تمام مشکلات قدر خودتان را بدانید و با انتخاب    رئیس دانشکده

 آگاهانه و هدفمند مسیر را ادامه بدهید و امیدوارم در پایان تحصیل به نیتی که امروز دارید، برسید. 

در    حترام والدین و به پاس زحماتی که برای آنها کشیده اند بایستند و تشویقشان کنند.دکتر بیگ محمدی در پایان از دانشجویان خواست تا به ا

مان ادامه دکتر حمید رضا نمازی رئیس موزه تاریخ علوم پزشکی با اشاره به قدمت تاریخ طب آکادمیک در ایران گفت: دانشکده پزشکی اولین ساخت

ه دارالفنون بازمی گردد، بر دیوار دانشکده لوگو و آرم قدیمی مدرسه طب قابل مشاهده شود که پیشینه آن بدانشگاهی نوین ایران محسوب می 

 نوشته شده است.  ۱۲3۰است و در قسمت پایین آن تاریخ تاسیس 

کشیدند،   دکتر نمازی با بیان این که دانشجویان پزشکی همیشه دغدغه مردم را داشته اند در قضیه کرونا هم اساتید و هم دانشجویان زحمات زیادی

در ادامه استاد بهادری گذری بر تاریخچه دانشکده ارائه داد، دکتر ایمانی معاون     گفت: پزشکی عامل سرافرازی، تعالی خود، خدمت به مردم است. 

تا    ۸:3۰این مراسم از ساعت   آموزش پزشکی عمومی در خصوص کورریکولوم آموزشی صحبت کرد، دکتر آذرخش مکری سخنرانی انگیزشی

با سخنرانی مسئولین دانشکده و پخش کلیپ های متنوع از سرود دانشگاه، تاریخچه دانشکده و دانشگاه، معرفی معاونت دانشجویی، فضای    ۱۲:3۰

 . بود  96 ورودی پزشکی دانشجوی حسینی رضا عهده  بر مراسم این اجرای . شد برگزار  خوابگاه، موسیقی و...

 

 معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه از مرکز طبی کودکان بازدید دکتر محمدحسین صادقیان 

دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه با همراهی دکتر رضا شروین بدو رئیس مرکز طبی کودکان از  

 .پروژه پاویون فراگیران این بیمارستان بازدید کرد

 

  ریاست دفتر در ۱۴۰۰ مهر ۲۰  شنبه  سه روز جلسه این کودکان، طبی مرکز بیمارستان به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

 . شد برگزار  بیمارستان

تیاران سخن  دس و  دانشجویان رفاهی امور  به  توجه اهمیت از کودکان طبی مرکز در صادقیان دکتر حضور از قدردانی  ضمن بدو دکتر جلسه این در

استراحت، مطالعه و فعالیت دستیاران را از جمله اقدامات اساسی و مهم در راستای توجه به نیازهای  گفت. وی تخصیص فضایی مناسب برای  

 دستیاران عنوان کرد.

دکتر صادقیان نیز ضمن ابراز خرسندی از سیاست    سپس گزارشی از روند تغییر محل پاویون فراگیران و شروع پروژه ساخت پاویون جدید ارائه شد.

ان در راستای توجه به نیازهای رفاهی دانشجویان و دستیاران، از اقدامات انجام شده اظهار خرسندی کرد و گفت: تلاش  های مرکز طبی کودک 
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بسیار قابل تقدیر و نگاه مسئولانه به نیازهای رفاهی این گروه به ویژه   ۱9های کادر درمان، دانشجویان و دستیاران در دوره همه گیری کووید  

به عنوان آ بازدید کرد.  ینده سازان کشور امری مهم است.دستیاران  از روند ساخت و پیشرفت پاویون جدید دستیاران  ادامه دکتر صادقیان   در 

 همچنین گزارشی از جزئیات نحوه ساخت این پاویون ارائه شد. 

 

 جلسه شورای مدیران معاونت دانشجویی و فرهنگی دانشگاه برگزار شد

ماهه دوم   6ون دانشجویی فرهنگی دانشگاه، دومین جلسه شورای مدیران معاونت در باحضور دکتر محمدحسین صادقیان معا

 سال برگزار شد 

. 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، دومین جلسه شورای مدیران که به صورت هفتگی در راستای  

در سالن  ۱5:3۰تا   ۱3:3۰از ساعت  ۱۴۰۰مهرماه  ۱9نت برگزار می شود، روز دوشنبه حل مشکلات و چالش های مدیریت ها و بخش های معاو

شورای معاونت، تشکیل شد و در ابتدای جلسه، مدیران و مسئولان معاونت دانشجویی فرهنگی به بیان اولویت ها، چالش ها و خواسته های خود  

 پرداختند.

اقدامات هفته گذشته واحد خود ارائه دادند و همچنین برنامه ریزی خود را برای روزهای باقیمانده مدیران معاونت در ادامه، گزارشی از عملکرد و  

از مهرماه عنوان کردند.سپس، دکتر صادقیان با تأکید بر مصرف مسئولانه به عنوان یک فرهنگ صحیح سازمانی گفت: ارتقای روحیه تیمی و  

وی در ادامه افزود: کلید   بتوانیم با این رویکرد خدمات رسانی مناسبی به دانشجویان داشته باشیم.دلسوزانه باید در تمامی تیم تسری پیدا کند تا  

در پایان پس از    حل بسیاری از چالش های موجود در دسترس است و با همکاری و حفظ و ارتقای روحیه تیمی می توانیم به آنها دست یابیم.

ای جلسه بعدی و فهرست اقدامات هفته جاری تنظیم شد تا اولویت های اجرایی این هفته  بحث و گفتگو پیرامون موارد یاد شده، سرفصل ه

 مشخص شود. 

 

 جلسه هم اندیشی فعالیت های فرهنگی و اجتماعی دانشجویان برگزار شد

اندیشی  باحضور معاون دانشجویی فرهنگی و مسئولان، مدیران و فعالان فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران، نشستی باهدف هم  

 .اجتماعی دانشجویان برگزار شد-و بررسی وضعیت فعالیت های فرهنگی
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تا    ۱5:3۰از ساعت    ۱۴۰۰مهرماه    ۱9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این جلسه روز دوشنبه  

دکتر حسن برکتی معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده پرستاری و  با حضور دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه،    ۱7

مامایی، دکتر مهدی نوروزی رئیس گروه همایش و پژوهش های فرهنگی، دکتر علیرضا عباسی رئیس دبیرخانه کارگروه سلامت و امنیت مواد  

اور امور فرهنگی دانشگاه، در دفتر معاونت و باهدف غذایی، محمود معصومی معاون اداری مالی دانشکده پرستاری و مامایی، دکتر محمد مومنی مش 

 هم اندیشی و تشریک مساعی در مورد فعالیت های اجتماعی و فرهنگی دانشجویان دانشگاه برگزار شد. 

هله اول  یکی از سرفصل های مهم که در این جلسه مورد بحث قرار گرفت، پیگیری تشکیل شورای اولیا و اساتید بود. نقش مؤثر خانواده ها در و

 و پس از آن اساتید، بر هیچکس پوشیده نیست و به همین منظور حاضران جلسه ابعاد و چگونگی تشکیل این شورا را مورد بررسی قرار دادند. 

ی  در ادامه، حاضران در جلسه به بررسی ابعاد ماهوی و رویه ای تشکیل »اتاق فکر اجتماعی فرهنگی« مشترک بین دو معاونت فرهنگی و دانشجوی 

اعضای جلسه، دستور کار تشکیل این اتاق فکر و طراحی و تدوین چارچوب ها و همچنین استراتژی های آن را پیش گرفتند و   فرهنگی پرداختند.

 این ایده را از ابعاد مختلف مورد بررسی قرار دادند و مقرر شد در جلسات آینده، طرح پس از ارزیابی ها اجرایی شود.

ظرفیت های مدیران و اعضای هیئت علمی دانشگاه بحث و گفتگو و تأکید شد، ظرفیت بسیار بزرگی در مدیران و هیئت  در پایان نیز در مورد  

علمی دانشگاه وجود دارد که می تواند نقش بسزایی در مواردی همچون: منتورینگ اخلاقی، انگیزش و آینده سازی داشته باشند و می توانند  

 به نسل جدید را بر عهده بگیرند.   مسئولیت هدایت و انتقال ارزش ها

 

 دانشکده پرستاری و مامایی 1401- 1400مراسم خوشامدگویی و معارفه دانشجویان نو ورود سال تحصیلی 

 دکتر نیکبخت نصرآبادی: دوران دانشجویی آغاز تجربه استقلال و تمرین مدیریت مشکلات است 

به   ۱۴۰۰مهرماه  ۲۱دانشکده پرستاری و مامایی چهارشنبه ۱۴۰۱- ۱۴۰۰مراسم خوشامدگویی و معارفه دانشجویان نو ورود سال تحصیلی 

 .صورت مجازی در فضای اسکای روم برگزار شد
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انشجویان نوورود پرستاری و به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری مامایی، مراسم خوشامدگویی و معارفه د 

با حضور دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رییس دانشکده، دکتر حسن برکتی معاون دانشجویی فرهنگی   ۱۴۰۰مهرماه  ۲۱مامایی روز چهارشنبه 

 .و دکتر هومن شهسواری معاون آموزشی دانشکده به صورت مجازی در محیط اسکای روم برگزار شد

 ه استقلال و تمرین مدیریت مشکلات و نقطه عطفی در زندگی دوران دانشجویی آغاز تجرب

 دکتر نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده، ضمن تبریک ایام ماه مبارک ربیع الاول و تبریک میلاد با سعادت پیامبر اعظم )ص( و امام صادق )ع(

ه علوم پزشکی کشور و معتبرترین دانشکده پرستاری و  و گرامیداشت یاد و خاطره شهدای مدافع سلامت، ورود دانشجویان را به برترین دانشگا

وی افزود امروز مردم دنیا و کشورمان پیش از هر زمان  .مامایی کشور و پیوستن آنها را به جرگه مدافعان سلامت افتخاری ستودنی دانست

رستار و مامای با صلاحیت و با علم باشید و به  دیگری به خدمات شما نیاز دارند و باید قدردان این جایگاه و موقعیت خود باشید و سعی کنید پ

 .مردم و جامعه خود خدمت کنید

  وی در توصیه هایی به دانشجویان نوورود گفت اولا خدا را برای این نعمت و موهبت شکرگذار باشید و سال های حضور خود در دانشکده را قدر 

صیل را برای شما فراهم کردند، در کسب دانش و مهارت عملی حرفه ای جدیت بدانید و از پدر و مادر خود خاضعانه تشکر کنید که امکانات تح

های دانشکده به نحو مطلوب استفاده  داشته باشید و خود را برای ورود به یک دنیای جدید و یک زندگی مطلوب در آینده آماده سازید، از ظرفیت

 .کنید و برای دستیابی به اهداف تان تلاش و پشتکار داشته باشید

  دکترای   و  ارشد  کارشناسی   گرایش و در سه مقطع کارشناسی،  ۱3دانشجو در  ۱۴۰۰رئیس دانشکده پرستاری و مامایی در ادامه از اشتغال حدود  

  در   پرستاری  و  مامایی  رشته  دو  هر   در  دکترا  مقطع  تا  دانشجویان  تحصیل  ادامه   امکان   به   و  داد  خبر  مامایی  و  پرستاری  رشته  دو  در  تخصصی

مناسب و با هدف گذاری درست وارد این عرصه تحصیل شوید چرا که این    ریزی  برنامه  یک  با   اکنون  هم  از   باید  گفت   و   کرد  اشاره  دانشکده

دکتر نیکبخت    .دانشکده جای ایستایی نیست و باید اهداف بلند مدت داشته باشید و برای دست یافتن به اهداف تان از هیچ تلاشی دریغ نکنید

کشور دنیا در دانشکده گفت و حضور آنها را فرصتی برای ایجاد    ۱۲دانشجوی بین الملل از    7۰نصر آبادی، همچنین از اشتغال به تحصیل حدود  

 .مراوده و ارتباط دوستانه با آنها و آشنا سازی آنها با فرهنگ غنی اسلامی و ایرانی دانست

تاکید کرد که دانشجویان هر روز وب سایت دانشکده را رصد کرده و با مدیریت دانشکده در ارتباط   رییس دانشکده در پایان صحبت هایشان

 .باشند و در کانال روابط عمومی دانشکده که بسیار پویا و فعال است عضو شوند

 علمی کامل است که با تهذیب و تزکیه همراه باشد 
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گی مقام معظم رهبری در دانشکده، ضمن تبریک به دانشجویان نوورود بر اهمیت علم و الاسلام و المسلمین شیرعلی پور رابط نهاد نمایندحجت

رم  دانش در قرآن و احادیث اشاره کرد و گفت امام صادق)ع( حدیث دقیق و ظریفی درباره علم دارد که می فرمایند: جوانان مسلمان را دوست ندا

 ه در جستجوی دانش باشندغیر از دو حالت ببینم، یا اینکه دانشمند باشند یا اینک

ایشان افزود شما اکنون در عرصه متعلم بودن و کسب دانش هستید و باید برای رسیدن به مرتبه دانشمندی تلاش کنید اما آنچه که مهم است  

 .یه نباشد سودی ندارداین است که علم کافی و وافی نیست بلکه علمی کامل است که با تهذیب و تزکیه همراه باشد و اگر در کنار علم آموزی تزک

نای رابط نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشکده، به وظایف ،عملکردها و فعالیتهای نهاد رهبری در دانشکده اشاره کرد و گفت در کتابچه آش

 .های این نهاد مطالعه شوددانشکده مفصلاً به تمام این موارد اشاره شده است و توصیه کرد این کتابچه برای آشنایی با جزئیات اهداف و آرمان

های علمی و فرهنگی و تشکل ها در دانشکده  الاسلام و المسلمین شیرعلی پور، در کنار کسب علم در بالین ،عرصه و درمان ، در کانون حجت

 .دحضور فعال و موثر داشته باشید و در مسیر دانشجویی پویا باشید و برای حرکت به سوی دانشمند شدن و عالمیت حرکت کنی

 

 یابدمی   معنا  تعهد درکنار دانش بلکه  آموزش همه چیز نیست

ه دکتر شهسواری معاون آموزشی دانشکده، موفقیت دانشجویان را در ورود به جمع پر افتخار ترین دانشکده علوم پزشکی به دانشجویان و خانواد

باشد بیان کرد ادعا نمی کنیم که در تمام مراحل و فرآیندها بی نقص  دار های آنها تبریک گفت و با اشاره به اینکه این دوران تحصیل باید ادامه 

کنیم که برای ارتقا و رشد دانشجویان در حد توان خود و امکانات دانشکده بستری را فراهم کنیم تا دانشجویان این دوران  هستیم اما ادعا می

 .تحصیل را بدون استرس سپری نمایند و در این مسیر پیشرفت کنند

ای برای دانشجویان نو ورود  ند برنامه جداگانه دهمی   پوشش    مفصل می باشد و مسائل زیادی را  شهسواری با اشاره به اینکه بخش آموزش   دکتر

معاون آموزشی    .در زمان مشخص شده ای برگزار خواهیم کرد که به طور اختصاصی به مسائل آموزشی و مدیریت آموزشی پرداخته می شود

به اینکه ترم اول آموزش به صورت مجازی خواهد بود گفت آموزش های تئوری در حال حاضر به صورت مجازی خواهند بود و   دانشکده با اشاره

به محض فراهم شدن شرایط، آموزش به صورت حضوری برگزار می گردد که برای تکمیل واکسیناسیون دانشجویان تمهیدات لازم را فراهم  

 .شجویان وجود نداشته باشدخواهیم کرد که منعی برای حضور دان 

  دکتر شهسواری با بیان اینکه آموزش همه چیز نیست بلکه در کنار دانش باید یک فرد متعهد و اخلاق مدار و حرفه ای بود گفت دانشجویان هر 

شود تا  شکده برگزار می دو رشته مامایی و پرستاری سطح تئوری و بالینی دارند که واحد بالینی عملاً در عرصه های آموزشی غیر از محیط دان

معاون آموزشی، با اشاره به شرایط بیماری در دوران پاندمی کرونا گفت بیماری چیزی  .مهارت های لازم را برای ایجاد تعهد حرفه ای فراهم شود

اهید شد و باید از نظر ذهنی،  نیست که شما با آن مواجه نشوید، بلکه شما از این پس به عنوان یک پرستار یا ماما با این شرایط بسیار روبرو خو

عه و  عملی و علمی آمادگی لازم را برای مقابله با هر گونه بحران را داشته باشید، وی در ادامه درباره توسعه دانش و مهارت گفت: دیدگاه جام

 .سلامت پیشرو باشیداطرافیان درباره حرفه شما به گونه ای است که باید در کسب دانش و مهارت خود پویا باشید و در راه علم و 

  دکتر برکتی معاون دانشجویی فرهنگی، ضمن تشکر از برگزارکنندگان این برنامه، موفقیت دانشجویان در قبولی دانشگاه علوم پزشکی تهران که 

ه در آموزش، بیان  معاون دانشجویی فرهنگی با اشاره به پاندمی کرونا و شرایط ایجاد شد .گفت تبریک را  است کشور علمی ونماد  بعنوان سمبل

ی کرد در ادوار گذشته مراسم معارفه به صورت حضوری و با برنامه های متفاوتی برگزار می شد و آشنایی دانشجویان با تشکل ها توسط غرفه ها

افزود با عضویت وی  .کانون های دانشجویی انجام می گرفت اما امسال به دلیل شرایط موجود ناچار به برگزاری این مراسم به صورت مجازی شدیم

 د. در کانال همراه پرستاری و مامایی با شما همراه هستیم و پاسخگوی سوالات و ابهامات شما خواهیم بو
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اران  در ادامه برنامه جنیدی مقدم از مسئولین بسیج دانشجویی دانشگاه با بیان اینکه مراقبت مهمترین رکن حرفه پرستاری و مامایی است و پرست 

بت را در بالین ایفا می کنند و با بالا بردن سطح علمی خود و پیشرفت در مسیر تحصیل می توان در بالین خوش درخشید و بیشترین نقش مراق

وی افزود: تمام سعی و تلاش ما بر آن است که از ایجاد حس تنهایی دانشجویان به خاطر عدم حضوردر دانشکده  .این نقش را بخوبی عملی کرد

بکاهیم که در این راستا طرح هادی نیازهای شما در تمام ابعاد زندگی دانشجویی را به وسیله فعالیت در کانال همراه با  بدلیل شرایط کنونی کرونا

 .هدف پاسخگویی به سوالات دانشجویان مرتفع می سازیم

 

 ایرانی برگزاری همایش پیاده روی در بیمارستان فارابی به مناسبت اولین روز از هفته سلامت بانوان 

در این    1400مهر    24به مناسبت آغاز هفته سلامت بانوان ایرانی )سبا( همایش پیاده روی ویژه بانوان بیمارستان فارابی بامداد  

 . مرکز برگزار شد
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سیاحتی مشهد  -ردهمایی رتبه های برتر آزمون سراسری دانشگاه علوم پزشکی تهران در اردوی زیارتیگ

 عنوان آینده روشن برگزار شدمقدس با 

به همت نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها، جمعی از دانشجویان نخبه دانشگاه علوم پزشکی تهران به زیارت حضرت  

 .السلام مشرف شدندالرضا علیهالحجج علی بن موسی  ثامن 

 

سیاحتی مشهد مقدس ویژه   -مقام معظم رهبری در دانشگاه، اردوی زیارتیبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران نهاد نمایندگی  

 دانشجوی نخبه دانشگاه علوم پزشکی تهران و با همراهی حجت   ۱5  قریب   حضور  با     مهرماه  بیستم  شنبه  سه   روز  دانشگاه  نخبه   دانشجویان  

والمسلمین    الاسلام   ها، دکتر قناعتی، سرپرست دانشگاه، حجت  والمسلمین رستمی، رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه  الاسلام 

والمسلمین   الاسلام   المسلمین غفاری، معاون دفتر نهاد، حجت و  الاسلام   سیدقریشی، مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشگاه، حجت 

 .خان محمدیان، مدیر فرهنگی و سیاسی دفتر نهاد برگزار شد

 برنامه  در  حضور.  شدند  مند  بهره   های فرهنگی و تفریحی متعددی  روزه دانشجویان علاوه بر زیارت آستان قدس رضوی از برنامه  ۴در این سفر  

های برگزارشده در این اردو    سخنرانی دکتر انوشه، دکتر حورایی و دکتر سرکار ازجمله برنامه  جمله  از  برجسته  استادان  رانی سخن  و  فرهنگی  های

والمسلمین رستمی، رئیس نهاد نمایندگی مقام    الاسلام   مهر، با سخنرانی حجت   ۲3  جمعه  روز   ظهر  سیاحتی  –توضیح اینکه این اردوی زیارتی  .بود

 .ها و دکتر بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت دولت سیزدهم به پایان رسید معظم رهبری در دانشگاه

 

 به مناسبت هفته تربیت بدنی، تور دوچرخه سواری ویژه دانشجویان دختر برگزار شد

رنامه ورزش همگانی را در هفته تربیت بدنی با حضور تعدادی از دانشجویان دختر دانشگاه علوم پزشکی  مدیریت تربیت بدنی، ب

 .تهران و باعنوان زنگ نشاط و سلامت برگزار کرد 
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بدنی   تربیت  اداره گسترش ورزش های همگانی مدیریت  دانشجویی فرهنگی،  معاونت  علوم پزشکی تهران  دانشگاه  روابط عمومی  به گزارش 

انشگاه با هدف افزایش نشاط و تحرک در بین دانشجویان، تور دوچرخه سواری یک روزه را با عنوان زنگ نشاط و سلامت، در یک روز پاییزی د

 و در پارک چیتگر )پیست دوچرخه سواری ریحانه بانوان(، به صورت اختصاصی ویژه دانشجویان دختر دانشگاه و با رعایت کامل دستورالعمل های

 برگزار کرد.  بهداشتی

 دانشجو شرکت کردند.   ۲7و با حضور پرشور دختران ورزشکار برگزار شد،    ۱3صبح تا    ۸از ساعت    ۱۴۰۰مهرماه    ۲۲در این برنامه که روز پنجشنبه  

افزایش و تشویق  مدیریت تربیت بدنی دانشگاه علوم پزشکی تهران در نظر دارد به مناسبت های مختلف، زنگ های نشاط و سلامت را در راستای  

 به فعالیت بدنی در بخش های دانشجویی، کارمندی و خانوادگی در طول سال برگزار کند.

 

 برنامه ورزش همگانی زنگ نشاط و سلامت، به مناسبت هفته تربیت بدنی برگزار می شود

نشاط و سلامت ویژه دانشجویان، کارکنان بدنی، برنامه ورزش همگانی با عنوان زنگ  با برنامه ریزی به عمل آمده در مدیریت تربیت 

 .و اعضای هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران و در دو بخش بانوان و آقایان برگزار می شود
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، اداره گسترش ورزش های همگانی مدیریت تربیت بدنی با  

شاط و تحرک در بین دانشجویان، کارکنان و اعضای هیئت علمی و به مناسبت هفته تربیت بدنی، برنامه زنگ نشاط و سلامت  هدف افزایش ن

 )ورزش همگانی( را در بیمارستان امام خمینی )ره( و در دو بخش بانوان و آقایان برگزار می کند. 

صبح خواهد بود و تمامی علاقه مندان برای شرکت می توانند در  7:3۰ساعت  و زمان آن از ۱۴۰۰مهر  ۲6زمان برگزاری این برنامه روز دوشنبه  

 زمان اعلام شده در محوطه ضلع جنوبی بیمارستان )کنار استخر( حضور بهم رسانند. 

 

 کارشناسی مامایی دانشکده پرستاری و مامایی تهران  34جشن دانش آموختگان دوره  

در محوطه دانشکده    1400مهر ماه   20ی دانشکده پرستاری و مامایی سه شنبه  کارشناسی مامای 34جشن دانش آموختگان دوره  

 .برگزار شد
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 معارفه دستیاران جدید در بیمارستان جامع بانوان آرش 

 .بیمارستان آشنا شدند در بیمارستان آرش حضور یافتند و در تور بیمارستان گردی با تمام بخش های   1400دستیاران ورودی  

 

، معارفه دانشجویان دستیاری زنان و زایمان با حضور  ۱۴۰۰مهر    ۲5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان آرش، یکشنبه  

بیمارستان ضمن خوشآمد گویی به تک تک دکتر تهرانیان، رئیس    دکتر افسانه تهرانیان رئیس بیمارستان بعد از برنامه صبحگاهی برگزار شد.

  مسئول   منصوری،  خورشید  حضور  با  که  گردی  بیمارستان  تور  در  جدید  دستیاران  ضمنا  دستیاران با آنها گفتگوی دوستانه و صمیمانه ای داشت.

معارفه، دستیاران با دکتر مرضیه    در روز  اری آشنا شدند.ج  مقررات   و  قوانین  و   ها  بخش  مسئولین  ،   ها  واحد  ها،  بخش   تمام  با  شد   برگزار   آموزش

 وحید دستجردی عضو هیئت علمی این بیمارستان نیز نشست و گفت و گو داشتند. 

 



258 
 

دکتر صادقیان: مجموعه معاونت دانشجویی فرهنگی دانشگاه تمام توان خود را برای بهبود وضع خوابگاه ها 

 به کار گرفته است 

ی فرهنگی دانشگاه به منظور بررسی مشکلات و هم اندیشی راهکارهای بهبود  جلسه شورای صنفی دانشجویان با معاون دانشجوی 

 .وضعیت خوابگاه های دانشگاه برگزار شد

 

  ۱7:3۰از ساعت    ۱۴۰۰مهرماه    ۲5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این جلسه عصر روز یکشنبه  

معاونت برگزار شد و در ابتدا دانشجویان عضو شورای صنفی مرکزی دانشگاه علوم پزشکی تهران به بیان مشکلات خود از  در سالن شورای  ۲۰تا 

اعضای شورای صنفی همچنین سوالات و  قبیل: کیفیت غذا، ظرفیت اتاق های خوابگاه ها، کمبود سرویس های ایاب و ذهاب و ... پرداختند.

ن و آیین نامه های وزارت بهداشت درباره ساعات ورود و خروج، اعطای وام و تسهیلات، میزان حقوق دستیاران  ابهاماتی هم درخصوص برخی قوانی

 و ... داشتند که در این جلسه مطرح کردند.

دین هزار در ادامه، دکتر صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه در ابتدای سخنان خود، گفت: شما دانشجویان عضو شورای صنفی نماینده چن

دانشجوی دانشگاه هستید و وظیفه سنگینی برعهده شماست. شما باید به جزئیات سیستم معاونت مسلط شوید و نتایج پیگیری های خود را به  

وانمند  معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه با مفید خواندن کار دانشجویی، گفت: کار دانشجویی دانشجویان را ت درستی به اطلاع دانشجویان برسانید. 

 می کند، آنان را با سیستم آشنا می کند و می توانند در آینده به دانشگاه و جامعه و حتی در زندگی شخصی خود، بسیار کمک کننده باشند.

در همه    وی افزود: ما می دانیم مشکلاتی وجود دارد ولی با تمام توان و امکاناتی که در اختیار داریم، درحال پیگیری و بررسی برای رفع نواقص  

بتوانیم  زمینه ها هستیم و این کار نیاز به زمان، صبوری و همکاری شما دارد.دکتر صادقیان تصریح کرد: در همین راستا گروهی را مأمور کردیم تا 

ابگاه ها و  مکان مناسبی را برای اسکان دانشجویان متأهل در نظر بگیریم. همچنین کارشناسان فنی معاونت درحال بررسی کمبودها و نواقص خو

در این جلسه همچنین، دکتر اکرم السادات سادات حسینی مدیر امور دانشجویی و سرپرست مدیریت امور  اتاق ها هستند تا آن ها را رفع کنیم. 

 خوابگاه ها، به سوالات و درخواست های دانشجویان، پاسخ گفت. 
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تکمیلی باید به سمت فراگیری  دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی: جهت گیری دانشجویان مقاطع تحصیلات

 علم نافع باشد 

به صورت   1400مهرماه  26مراسم معارفه و خوشامدگویی دانشجویان کارشناسی ارشد دانشکده پرستاری و مامایی، دوشنبه 

 .مجازی در محیط اسکای روم برگزار شد

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده پرستاری و  

مامایی، ضمن تبریک میلاد نبی اکرم )ص( و حضرت امام صادق )ع(، ورود دانشجویان را به دانشگاه علوم پزشکی تهران برترین دانشگاه در  

 دانشکده پرستاری مامایی کشور تبریک گفت.  ۲۰۰شت و معتبرترین دانشکده از بین وزارت بهدا

رئیس دانشکده خطاب به دانشجویان نو ورود کارشناسی ارشد پرستاری و مامایی گفت: شما باید به این موفقیت و موقعیت خود افتخار کنید و  

کنید همیشه تعصب و تعلق خاطر داشته باشید، همچنین باید مدافع جایگاه  پزشکی تهران تحصیل می  شاکر خدا باشید، از اینکه در دانشگاه علوم

نشگاه و اعتلای کشور خود نیز باشید.وی افزود: مایل بودیم که مراسم معارفه و خوشامدگویی دانشجویان به صورت حضوری برگزار شود اما  دا

 دانشکده شاهد حضور شما دانشجویان خواهیم بود.  ۱9شرایط پاندمی کرونا مانع شد، وی ابراز امیدواری کرد که با پایان یافتن پاندمی کووید 

نیکبخت نصرآبادی تاکید کرد شما دانشجویان همچنین باید در جهت پیشبرد وضعیت واکسیناسیون کشور کوشا باشید و برای اطرافیان،  دکتر  

را مراجعین، بیماران و جامعه بیشتر روشنگری کنید که به سرعت واکسینه شوند، کم اهمیت نشان دادن این فرآیند، آسیب و ضرر جبران ناپذیری 

عه، مدافعان سلامت و خود افراد بهمراه خواهد داشت، لذا از تمام ظرفیت خود برای کمک به رونق این امر و اشتیاق بیشتر مردم به  برای کل جام

 واکسیناسیون استفاده کنید.

قاء رفتار و منش شما  رود با حضور موثر در مسیر تعالی و پیشرفت قدم بردارید و تغییر مقطع دانش، با ارت  رییس دانشکده تصریح کرد انتظار می

ه چگونه  توام شود و اطرافیان و جامعه نیز بخوبی این تفاوت را حس کنند، قدر لحظات را بدانید و از این موهبت استفاده کنید و این هنر شماست ک

 از این لحظات در جهت پیشرفت و پیشبرد اهداف خود بهره مند شوید. 

ایما است، سعی کنید به سمت  تعصب حرفه ا ی داشتن به دانشگاه و دانشکده یکی از انتظارات حرفه  رئیس دانشکده با اشاره به اینکه تعلق خاطر و

توانید در تحصیل و بعد از دانش آموختگی با تحقیق یک مشکل را از  حل مسئله و به سمت فراگیری علم نافع باشید، با علم نافع است که می 

 اتفاق خوبی را برای نظام سلامت رقم بزنید. جامعه و نظام مراقبت کم کنید و با حضور خود 
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ی وی در پایان به مسئله فرزندآوری اشاره کرد و آن را یک مسئله مهم در کشور برشمرد و تصریح کرد دانشجویان ارشد مامایی و بهداشت بارور

 تلاش کنند.  های موجود در رفع آنتوانند به نوبه خود در بهبودی این روند سهیم باشند و با شناسایی گپ  می

دکتر سریه پورتقی مدیر تحصیلات تکمیلی و سرپرست امور آموزشی دانشکده ضمن تبریک به دانشجویان نو ورود به برترین دانشکده پرستاری  

اده را  مامایی کشور، این موفقیت را نتیجه تلاش و پشتکار آنها برشمرد و گفت فرصتی فراهم شده است که از اساتید مجرب دانشکده نهایت استف

 ها را در حوزه تخصصی خود ارتقاء دهید. ببرید و مهارت

ادامه به معرفی وب سایت دانشکده، گروه  اداره تحصیلات  دکتر پورتقی در  های آموزشی و ساختار اصلی واحدهای مختلف معاونت آموزشی و 

سامانه میز خدمت  باره  در  دانشکده،  سایت  گذاری صفحه وب  اشتراک  با  و  پرداخت  دستورالعمل  تکمیلی  دفتر نوید،  تکمیلی،  تحصیلات  های 

 منتورینگ دفتر توسعه آموزش، مشخصات کلی و سرفصل دروس و دفتر مشاوره تحصیلی توضیحاتی را ارائه داد.

م چنین شود و مرتبا باید وب سایت دانشکده چک شود و هها از طریق وب سایت دانشکده اطلاع رسانی می وی تاکید کرد: رویدادها و اطلاعیه

 باید در کانال تلگرامی دانشجویان تحصیلات تکمیلی عضو شوید. 

 دانش خود را در مسیر اجرا و عمل به کار ببرید 

ت  حجت الاسلام و المسلمین شیرعلی پور رابط نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشگاه در دانشکده، ضمن تبریک ایام ماه ربیع الاول و ولاد

وع سال تحصیلی دانشجویان نوورود که مزین به نام رسول الله و مقارن با هفته وحدت است را پربرکت دانست و  حضرت رسول اکرم )ص( شر

 ایدکه پایه و اساس آن پژوهش است. گفت شما به عنوان دانشجویان ارشد وارد مسیر جدیدی شده

کند و انسان  در روز قیامت برای انسان سختی و مشکل ایجاد میوی به روایتی از پیامبر اکرم )ص( با موضوع عمل به علم اشاره کرد که هر علمی  

شود مگر آن علمی که به آن عمل شده باشد، ایشان در ادامه با اشاره به روایتی دیگر از نبی اکرم )ص( بیان کرد کسی که کسب  بازخواست می 

باشد اگر کسی آن گنج را به دست بیاورد و آن را  ق آن می آورد که به دست آوردن این گنج، صدقه دادن و انفا  علم کند گنجی را به دست می 

رابط نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری،   ای نبرده است. اشاعه ندهد مانند کسی است که گنجی را به دست آورده و آن را پنهان کرده و از آن بهره

اند و تاکید کرد باید دانش خود را در مسیر اجرا و عمل  عرصه تحصیلات تکمیلی را عرصه پژوهش دانست و این مسیر جدید را پژوهش محور خو

 به کار ببرید تا هم از علم و هم از برکات علم بهره مند شوید.

 ای و اخلاقیات همراه باشد  تحصیل فقط دانش محض نیست و باید با تعهد حرفه 

ورود به جمع خانواده دانشگاه علوم پزشکی تهران و  دکتر هومن شهسواری معاون آموزشی دانشکده، ضمن خیر مقدم و تبریک به دانشجویان ن

ترین دانشکده پرستاری مامایی کشور، آنان را نخبگان مملکت خطاب کرد و گفت امیدوارم فقط تاکید بر کمیت گرایی  معتبرترین و پر افتخار

 شرفت حرکت کنید.نباشد و در حوزه کیفیت هم بتوانیم بستری را فراهم کنیم که بدون دغدغه در مسیر ترقی و پی

  معاون آموزشی دانشکده بیان کرد شما تا دوره کارشناسی دانشجوی عمومی بودید و به گروه خاصی تعلق نداشتید و چندین گروه آموزشی شما را 

لازم است که    گیرد وکرد اما در مقطع ارشد متعلق به یک گروه آموزشی هستید و تمام فرآیند آموزشی شما در آن گروه صورت می  پشتیبانی می

 با گروه آموزشی خود هماهنگی لازم را داشته باشید تا بتوانید دوران تحصیل خود را با موفقیت سپری کنید. 

استادیار در دانشکده فعالیت دارندگفت دانشکده از    ۲7دانشیار و    ۲۱نفر استاد تمام    7عضو هیئت علمی    7۸وی با اشار ه به اینکه در حال حاضر  

هیئت علمی وضعیت بسیار خوب و مطلوبی دارد و از نظر رنک علمی دربالاترین سطح کشور هستند، دانشکده پرستاری و مامایی نظر وضعیت هرم  

شده  شناخته  از  دانشکدهیکی  می ترین  کشور  سطح  در  می ها  شما  و  کنید. باشد  استفاده  احسنت  نحوه  به  ظرفیت  این  از   توانید 

های آن باعث شده است که روز به روز دانشجویان تحصیلات تکمیلی دهد بار مسئولیت زندگی و مشغلهیوی افزود تجربه چندین ساله ما نشان م

کنند که این مسئله قابل قبول نیست، حتی برخی ازآنان نتوانستند    از فضای آموزشی دور شوند و دانشجویان نسبت به مسئله آموزش خود کوتاهی  
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یل شوند که این مسئله هم برای دانشکده و هم برای دانشجو رضایت بخش نیست، در وضعیت آموزش  در زمان مقرر و قانونی خود فارغ التحص

ایدو شود و پایش لازم از وضعیت آموزشی دانشجویان انجام خواهد گرفت شما مسئولیت دانشجو بودن را پذیرفتهپیشرو، فرایند آموزشی رصد می 

ریزی کنید که فرآیند آموزشی خود را   ای برنامه  ا به خوبی ایفا کنید و باید از همین ابتدا به گونه باید تلاش کنید که بتوانید نقش دانشجویی خود ر

رود که مانند اساتید و کارمندان حضور  در زمان خود و با موفقیت به اتمام برسانید، شما دانشجویان تمام وقت جغرافیایی دانشکده هستید، انتظار می 

شید اما سخت گیری راجع به این مسئله نخواهیم داشت اما شما نیز باید وظایف آموزشی خود را به موقع انجام دهید  مستمر در دانشکده داشته با

 تا مشکلاتی در فرایند آموزشی ایجاد نشود.

د، تحصیل فقط  دکتر شهسواری تاکید کرد به عنوان معاون آموزشی از شما خواستارم که با خوب درس خواندن باعث افتخار خود و دانشکده باشی

ای و اخلاقیات نیز از شما انتظار داریم که الگوی دانشجویان کارشناسی نیز شما دانشجویان تحصیلات    دانش محض نیست بلکه تعهد حرفه

 تکمیلی باشید. 

 مشارکت در حوزه اجتماعی یک وظیفه است 

دانشجویان در قبولی دانشگاه علوم پزشکی تهران که سمبل و نماد دکترحسن برکتی معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده، ضمن تبریک موفقیت  

 اندتشکر و قدردانی کرد.علمی کشور است از خانواده دانشجویان نیز که بستر لازم را برای این موفقیت فراهم کرده

فعالیت داشته باشند، آموزش و پژوهش  های دانشجویی  ها و سایر مشارکتدکتر برکتی به دانشجویان تاکید کرد در انجمن ها، کانون ها، تشکل

ها را در جامعه کاهش  دو مقوله جدا ناپذیر است اما حوزه اجتماعی یک وظیفه عمده ماست و باید سلامت مردم را ارتقاء دهیم تا بتوانیم آسیب 

درم داون مشارکت داشتند که معاونت های اجتماعی با کودکان کار و سندهیم، دوران پاندمی کرونا دانشجویان ارشد و دکترا، جهت کاهش آسیب

 کند.ها استقبال میدانشجویی از حضور و مشارکت شما در این تشکل 

بهترین   را در  آنان  دانشکده، حضور  نوورود  دانشجویان  برای  و موفقیت  آرزوی سلامتی  دانشکده، ضمن  گرانمایه معاون پژوهشی  دکتر مهرناز 

تبریک گفت و مامایی کشور  پرستاری  توانمندسازی    دانشکده  را در  با دوران کارشناسی  تکمیلی  تمایز دوره تحصیلات  از مهمترین وجه  یکی 

برشمرد. پژوهش  امر  پاندمی کووید   دانشجویان در  به شرایط  اشاره  با  پژوهشی  و وجود کتاب  ۱9معاون  های  از عضویت مجازی در کتابخانه 

توانند    کتابخانه خبر داد و افزود با حضوری شدن دانشگاه ها، دانشجویان در دانشکده می   ها درالکترونیکی و دسترسی به فایل تمام متن پایان نامه

 از خدمات مرکز آی تی دانشکده در امر پژوهش نیز به نحو احسنت استفاده کنند.

و گفت دانشجویان ارشد  های پژوهشی برای دانشجویان نام برد  های علمی دانشجویی به عنوان یکی از فرصتدکتر گرانمایه از مرکز پژوهش

ها همکاری و مشارکت داشته باشند و همچنین با همراهی اساتید دانشکده  توانند به طور مستقل کار تحقیقاتی انجام دهند و در برگزاری کارگاهمی

 هایی به صورت مشترک انجام دهند. توانند پژوهش می

دیپلم پژوهشی را راه اندازی کرده و دانشجویان با    ۱399ای دانشجویی از سال  هوی درباره دوره دیپلم پژوهشی در دانشکده گفت مرکز پژوهش

ها به صورت  توانند علاوه بر شرکت در این دوره   گذراندن این دوره موفق به اخذ دیپلم پژوهش خواهند شد و دانشجویان کارشناسی ارشد می 

 . مدرس یا منتور نیز در مرکز پژوهشی دانشجویی فعالیت داشته باشند

  3توانند در  معاون پژوهشی در ادامه به تسهیلات مرکز رشد فناوری سلامت دانشکده اشاره کرد که دانشجویان ارشد با همراهی اساتید خود می 

های  گیرد و این یکی از ویژگی   شرکت دانش بنیان که در این مرکز مستقر است مشارکت داشته که از این طریق ارتباط با صنعت نیز شکل می

توانند از کمیته  وی به کمیته ثبت اختراع بعنوان فرصت دیگر در حوزه پژوهش اشاره کرد که دانشجویان می های نسل سوم و چهارم است.شگاهدان

 المللی اقدام کنند. ثبت اختراع دانشکده برای ثبت اختراع خود در سطح کشوری و بین 
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به دانشجویان نو ورود در آزمون کارشناسی ارشد گفت قطعاً شما دانشجویان متفاوت   دکتر خاطره سیلانی معاون بین الملل دانشکده، ضمن تبریک

های پرستاری مامایی کشور پذیرفته شوید و با استفاده و توانمند بودید که توانستید با تلاش و پشتکار خود در برترین دانشکده و رنک اول دانشکده

 راه رشد و ترقی گام بردارید و دوران تحصیل متفاوت و دستاوردهای چشمگیرتری داشته باشید.   توانید درهاییکه در دانشکده است میاز پتانسیل

های تبادل دانشجو با کشورهای ایتالیا، اسپانیا، پرتغال و استرالیا تحت تاثیر معاون بین الملل دانشکده تصریح کرد با توجه به پاندمی کرونا، برنامه 

 شود که امیدواریم با کنترل و غلبه بر این شرایط پاندمی بتوانیم تبادل دانشجو را مجدداً سرعت ببخشیم.می  قرار گرفته و با روند کندی انجام

های بین المللی دانست و  های اصلی حضور دانشجویان در این برنامه وی کارنامه آموزش درخشان دانشجو و تسلط به زبان انگلیسی را از اولویت

 های زبان انگلیسی کالج بین الملل دانشکده شرکت کنند.دانشجویان در کلاستاکید کرد تا 

باشید این امکان برای شما وجود دارد استاد راهنمای دوم و استاد مشاور  دکتر سیلانی تصریح کرد از همان ابتدا که به دنبال موضوع پایان نامه می

در تیم تحقیق خود استاد خارجی داشته باشید برای این کار تحقیقی امتیازات ویژه با  خود را از یک کشور دیگرانتخاب کنید و در صورتی که شما  

وی اظهار کرد: در کمیته    در نظر گرفته خواهد شد، در هنگام جستجو برای موضوع تحقیق، اساتید مطرح خارجی را نیز شناسایی کنید.  5/۱ضریب  

 های آن باشند.  دانشجویان ارشد باید نیروی محرکه این کمیته و فعالیتهای بین المللی دانشجویی مشارکت داشته باشید، فعالیت

های بین المللی برشمرد و گفت مدرسه زمستانی سوئیس که هر ساله  دکتر سیلانی در ادامه مدارس زمستانی بین المللی را یکی دیگر از فرصت

  ای و بین رشته هفته با دانشجویان سراسر دنیا به صورت بین حرفه   3شود، یک گردهمایی بین المللی به مدت    دانشکده به آن برنامه دعوت می 

می  برقرار  تعامل  دوره ای  دانشجویان یک  و  می کند  را  مدت  کوتاه  آشنا میهای  کار  و  آموزش  با سیستم  و  است  گذرانند  آن  نیازمند  که  شوند 

 دانشجویان توانمند، به زبان انگلیسی مسلط باشند.

دفتر توسعه آموزش دانشکده، ورود دانشجویان نو ورود به دانشکده پرستاری و مامایی تهران که برترین دانشکده کشوری دکتر ایمانی پور مدیر  

است را تبریک گفت و بیان کرد دفتر توسعه آموزش از یک سو زیر مجموعه معاونت آموزشی دانشکده و از سوی دیگر همکاری برون سازمانی با  

زش دانشگاه و مرکز مطالعات آموزش پزشکی وزارتخانه دارد و واحدی است که مسئولیت و همکاری درون سازمانی  معاونت آموزشی و توسعه آمو

پردازد که توسط  های دانشجویان و اساتید می و برون سازی دارد و این دفتر به مسائل آموزشی، فرایند آموزشی، طراحی و نوآوری جدید، خلاقیت

ترین کمیته دانشجویی در سطح دانشگاه کمیته توسعه  وی به کمیته توسعه آموزشی اشاره کرد و گفت فعال بند.یااین دفتر ارتقاء و توسعه می 

های زیادی در این کمیته حاصل شده است که هم برای سوابق فردی و هم دانشکده و هم بهبود فرآیند    باشد در این مدت موفقیتآموزشی می 

ها توسط این کانال  ها و کارگاهها، جشنوارهل تلگرامی و پیج اینستاگرامی کمیته توسعه اشاره کرد که فعالیتوی به کانا آموزشی افتخار آفرین است. 

مدیر دفتر توسعه آموزش دانشکده با اشاره به نشریه دانشجویی رایا که در کمیته دانشجویی دفتر توسعه فعالیت دارد گفت  شود.اطلاع رسانی می 

توانند به این نشریه بپیوندند و مطالب آموزشی و علمی را طی  کند که دانشجویان میبه توان علم و اخلاق فعالیت می  این نشریه با شعار دانشجو

 های آموزشی، دانشجویی و فرهنگی پاسخ دادند. در پایان معاونان دانشکده به سوالات دانشجویان در زمینه فرآیندی در این نشریه منتشر نمایند.

 

 شامدگویی به دانشجویان نوورود دانشکده داروسازی برگزاری مراسم خو

مهر با حضور رئیس دانشکده، اساتید و دانشجویان   25مراسم خوش آمدگویی دانشجویان نو ورود دانشکده داروسازی روز یکشنبه  

 .به صورت مجازی برگزار شد 1400ورودی 
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  تبریک   ضمن  دانشکده  رئیس  زاده  شریف  دکترمحمد  مراسم  این  درابتدا داروسازی،به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده  

 وی موفقیت کرد.آرز برایشان   تهران،  پزشکی علوم دانشگاه در شدن پذیرفته مناسبت  به  دانشجویان به

  و   داروسازی  رشته   از  مختصری  معرفی  به   و    گفته   تبریک  دانشجویان  به   را  موفقیت  این  نیز، در ادامه دکترعفت سوری معاون آموزشی دانشکده  

  به   خوشامدگویی  ضمن   فرهنگی،  -دانشجویی  معاون  برازنده  ملیحه  دکتر  سپس .پرداخت   دانشکده  علمی  فضای  با  دانشجویان  کردن  آشنا

مالی   یلدا حسین زاده اردکانی سرپرست معاونت اداری و همچنین دکتر دانشجویان، در خصوص فعالیت های علمی و فرهنگی مطالبی را بیان کرد.

 . کردند  موفقیت آرزوی داروسازی عرصه در آنها برای دانشجویان به تبریک ضمن و دکترمحمد حسین قهرمانی معاون پژوهشی، 

  شرایط    جدید،  ورودی  دانشجویان  سوالات  به   پاسخگویی   ضمن  اساتید  شد،   برگزار   فرهنگی  -دانشجویی  معاونت  همت  به   که  مراسم  این  پایان  در

 . کردند تبیین را کرونا بیماری  شیوع  به  توجه  با ها کلاس برگزاری فعلی

 

 دانشکده دندانپزشکی  1400مراسم خوشامدگویی و معارفه دانشجویان ورودی 

کدخدا رئیس دانشکده دندانپزشکی خطاب به دانشجویان گفت: علم چراغی روشنی است که باعث هدایت و تصمیم گیری بهتر در  دکتر زینب  

 .عرصه زندگی می شود، امیدوارم حضور در دانشکده فصل جدیدی را در زندگی شما رقم بزند و از این فرصت بهترین استفاده را کنید
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مراسم خوشامدگویی دانشجویان جدید دانشکده دندانپزشکی، باحضور    دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده دندانپزشکی،به گزارش روابط عمومی  

آموزشی   معاون  شهیدی  پور  سارا  دکتر  دانشگاه،  فرهنگی  دانشجویی  معاون  صادقیان  حسین  محمد  دکتر  دانشکده،  رئیس  کدخدا  زینب  دکتر 

ی معاون دانشجویی فرهنگی، دکتر آرش منصوریان معاون اداری مالی دانشکده و جمعی از دانشجویان،  دندانپزشکی عمومی، دکتر مهدی نیکنام

ماه    ۲6   به   دانشکده  اینستاگرام  شبکه  از   زنده  صورت  به   برنامه   این  و   برگزار  هدایت  شهید  تئاتر  آمفی   در   ۱۴۰۰مهر 

 . شد  پخش  tums.dental@ آدرس

  بیان   تهران   پزشکی   علوم  دانشگاه  در   قبولی  بابت   دانشجویان   به   تبریک  و   خوشامدگویی  ضمن  دندانپزشکی  دانشکده   رئیس   مراسم  این  ابتدای   در 

ین فرصت برای رشد  ا  از  باید  و  شوید  حیطه  این  وارد  تا  اید  شده  متقبل  را  زیادی  های  هزینه  و  زحمات  دانشگاه  این  در  تحصیل  برای  شما:  کرد

 خودتان استفاده کنید.

ره به خاطره ای از استاد خود افزود: علم چراغی روشنی است که باعث هدایت و تصمیم گیری بهتر شما در عرصه زندگی  دکتر کدخدا ضمن اشا

ی شما  میشود وشما باید به پذیرفته شدن در بهترین دانشکده دندانپزشکی کشور به خود ببالید، ورود به این دانشکده مسئولیت سنگینی را نیز برا

وی در پایان گفت:   .جایگاه رفیع دانشگاه علوم پزشکی تهران را پاس بدارید و با زحمت و تلاش این جایگاه را ارتقا بخشید  به ارمغان می آورد تا

ندوخته  امیدوارم حضور در دانشکده فصل جدیدی را در زندگی شما رقم بزند و از این فرصت بهترین استفاده را کنید تا پس از پایان تحصیلاتتان، ا 

 .ارزشمندی از دانش و مهارت را برای خود ذخیره کرده باشید

  و  یدر ادامه دکتر پور شهیدی ضمن تبریک به دانشجویان برای ورودشان به خانواده با قدمت طولانی و پر مهر دندانپزشکی، در مورد آموزش مجاز

ون های دانشجویی دانشکده دندانپزشکی به معرفی فعالیت های  در این برنامه نمایندگان تشکل ها و کان ئه کرد.ارا   توضیحاتی   پایه  علوم   مقطع

  اهدا  را مسابقه جوایز نیکنامی دکتر و شد برگزار دانشجویان بین ای مسابقه پایان در . شد اجرا  موسیقی خود پرداختند و کلیپ های متنوع پخش و

 .کرد

 

شگاه علوم پزشکی تهران برای  برگزاری جلسات آموزشی درباره تغییرات فناوری اطلاعات در وبسایت دان

 دانشجویان 

به با توجه به تغییرات وبسایت دانشگاه علوم پزشکی تهران در راستای برندآفرینی در حوزه فناوری اطلاعات، طرح مقایسه دو روش آموزش چهره  

تهران براساس ارزش آفرینی وب برندینگ  چهره و آموزش توسط کلیپ در پذیرش تغییرات فناوری اطلاعات در وبسایت دانشگاه علوم پزشکی  

در   HSR به عنوان طرح پژوهشی زیرنظر مدیریت مجموعه دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران در قالب طرح

می دانشگاه در حال اجرا است ،  دانشگاه نیز تایید و تصویب شده است و هم اکنون در حوزه روابط عمو HSR سامانه پژوهشیار ثبت و در شورای

روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، جلسات آموزشی مطابق با طرح فوق را برای سه گروه از مخاطبان وبسایت، اعضای هیئت علمی،  

 .کارکنان و دانشجویان برگزار کرد
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 از  مجزا  گروه  ۲  برای  آموزشی  جلسه  ۲  مهر   ۲6روز دوشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای این پژوهش در  

ستاد  G6 سالن  در   (کلیپ   توسط  آموزش  دوم  جلسه  و   چهره  به  چهره  صورت   به  آموزش  اول  جلسه)   تهران  پزشکی  علوم   دانشگاه  دانشجویان

 .مرکزی برگزار شد

 خوشامدگویی  ضمن  دانشگاه  عمومی  روابط  اطلاعات  فناوری  مسئول   در ابتدای این جلسات آموزشی، مهندس سارا نعیمی مدیر اجرایی طرح فوق و

  و  ها  قابلیت   جدید  وبسایت  معرفی به  چهره  به   چهره  آموزش  جلسات  در و  اشاره  تهران   پزشکی   علوم  دانشگاه وبسایت  تغییر   به   کنندگان   شرکت به

 پاسخ  کنندگان  شرکت سوالات  به و  گذاشت  نمایش   خصوص به انات آن پرداخت و در جلسات آموزش توسط کلیپ نیز فیلم آموزشی در این  امک

همچنین در پایان جلسات نیز مصاحبه کوتاهی با تعدادی از شرکت کنندگان در خصوص وبسایت جدید دانشگاه علوم پزشکی تهران انجام   .داد

 شده و نظرات آنان ضبط شد. 

 

و   دانشجویان  رابط  به عنوان  و دکتر صادقیان: شورای صنفی  را جدی گرفته  نقش خود  باید  اداری،  سیستم 

 مسئولیت آن را بپذیرد 

معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه از شورای صنفی دانشجویان به عنوان نقش کلیدی برای برطرف کردن بسیاری از مشکلات یاد  

 .کرد
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لسه شورای مدیران که به صورت هفتگی در راستای  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، سومین ج

در سالن   ۱5:3۰تا   ۱3:3۰از ساعت    ۱۴۰۰مهرماه    ۲6حل مشکلات و چالش های مدیریت ها و بخش های معاونت برگزار می شود، روز دوشنبه  

ویت ها، چالش ها و خواسته های خود  شورای معاونت، تشکیل شد و در ابتدای جلسه، مدیران و مسئولان معاونت دانشجویی فرهنگی به بیان اول

ماه در ادامه، گزارشی از عملکرد و اقدامات هفته گذشته واحد خود ارائه دادند و همچنین برنامه ریزی خود را برای روزهای باقیمانده از مهر پرداختند.

 عنوان کردند. 

رفع و  دانشجویان  تربیت  استاد در  تربیتی  نقش  بر  تأکید  با  آینده    سپس، دکتر صادقیان  پررنگی در  نقش بسیار  اساتید  آنها گفت:  چالش های 

 دانشجویان دارند. دانشجو استاد را به عنوان الگو می داند و این امر مسئولیت خطیری است که اساتید ناخواسته بدوش می کشند.

سیار مهم و استراتژیک است. معاونت دانشجویی  وی در ادامه افزود: امروز نقش معاونت دانشجویی فرهنگی در پاندمی کرونا و دوران پسا کرونا ب

یان  فرهنگی بار مسئولیت خوابگاه ها، تغذیه، تربیت بدنی، مراکز بهداشت و مشاوره و امور هنری و فوق برنامه و سایر مسائل غیر درسی دانشجو

سالم به امر فراگیری علم و همچنین خدمات رسانی باید بتواند موجبات بازگشایی دانشگاه را فراهم کند تا دانشجویان بتوانند در وضعیت خوب و  

نند.  در بیمارستان ها بپردازند.دکتر صادقیان تصریح کرد: نقش های کلیدی در معاونت وجود دارد که می توانند قفل بسیاری از معضلات را باز ک

ی باید نقش خود را جدی گرفته و مسئولیت آن را  یکی از این کلیدها شورای صنفی است. شورای صنفی به عنوان رابط دانشجویان و سیستم ادار

صبر    بپذیرد. دانشجویانی که در پی ایفای نقش در شورای صنفی هستند مورد احترام و به دنبال خدمت هستند. آنها باید در این مسیر با آرامش و

 در کنار مسئولین دانشگاه راه حل مشکلات را پیدا و در جهت رفع آنها تلاش کنند.

انشجویی فرهنگی دانشگاه در ادامه، با تشکر از عوامل برگزاری زنگ نشاط و سلامت در بیمارستان امام خمینی )ره( گفت: فعالیت های  معاون د

ورزشی و فرهنگی می توانند تاثیر شگرف در افزایش سلامت جسم و روان دانشجویان داشته باشد. باید سعی شود این برنامه ها تداوم و ضریب  

در پایان پس از بحث و گفتگو پیرامون موارد یاد شده، سرفصل های جلسه بعدی و فهرست اقدامات   ر بین دانشجویان افزایش یابد.نفوذ آنها د

 هفته جاری تنظیم شد تا اولویت های اجرایی این هفته مشخص شود. 

 

ی امام هم اندیشی معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران و سرپرست مجتمع بیمارستان

 خمینی )ره( 

دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه و همکارانشان جلسه ای با دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست  

 .مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در خصوص مسایل آموزشی و رفاهی دانشجویان برگزار کردند 
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دکتر محمدحسین صادقیان    ۱۴۰۰مهر    ۲9شنبه  پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، پنجبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم  

معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه و همکارانشان با دکتر سید علی دهقان منشادی سرپرست مجتمع و دکتر محمد رضا صالحی سرپرست معاونت  

  و   دیدار   اندیشی در خصوص راهکارهای بهبود مسایل رفاهی و فرهنگی دانشجویان  امور دانشگاهی مجتمع به منظور بررسی مشکلات و هم 

 .کردند گفتگو

در این جلسه در خصوص افزایش رضایتمندی و ارتقای امکانات رفاهی دانشجویان، ایجاد الگوی مناسب برای دانشجویان به منظور ارتقای ارزش  

این حوزه و همچنین اهمیت ویژه توجه به ارایه و اجرای راهکارهای ارتقاء کیفی آموزشی    های اجتماعی و معنوی، بررسی مسائل مالی مرتبط با

توضیح اینکه بعد از جلسه دکتر   .در پایان اعضای جلسه بر تعامل و همکاری فی مابین تاکید کردند  .دانشجویان و برخی مسائل دیگر، صحبت شد

 .شان از پاویون دستیاران و کارآموزان در مجتمع بازدید کردندصادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه و همکاران  

 

 بازدید وزیر بهداشت از خوابگاه های کوی دانشگاه علوم پزشکی تهران 

دکتر بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به همراه دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر عباس  

شیراوژن معاون دانشجویی فرهنگی وزارت بهداشت، دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مهندس  

ئیس صندوق رفاه وزارت بهداشت و جمعی از مدیران و مسئولان وزارتخانه و دانشگاه، همزمان با میلاد باسعادت پیامبر مهربانی بهروز رحیمی ر

از مجموعه خوابگاه های کوی دختران و پسران دانشگاه علوم پزشکی تهران بازدید    ۱۴۰۰آبان    ۲ها حضرت محمد مصطفی )ص( روز یکشنبه  

اتا اللهی در صحبت های خود با  کردند و با حضور در  ق های دانشجویان، از نزدیک، صحبت ها و درخواست های آنان را شنیدند. دکتر عین 
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  دانشجویان، گفت: ما وضعیت و مشکلات خوابگاه ها را از نزدیک مشاهده کردیم و به امید خدا تمام سعی و توان خود را برای رفع مشکلات به 

 .کار خواهیم بست

 

 

برگزاری مراسم جشن ولادت پیامبر اکرم )ص( و امام جعفر صادق )ع( در خوابگاه دمشق دانشجویان  

 الملل بین

الملل نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، مراسم جشن ولادت پیامبر اکرم )ص( و امام جعفر صادق  به همت رابط بین 

 .گزار شد در خوابگاه دمشق بر 1400)ع(، روز شنبه اول آبان 

 

  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، این مراسم پس از اقامه نماز جماعت مغرب 

والمسلمین سیدقریشی، مسئول دفتر نهاد  الاسلامبا حضور دکتر شیراوژن، معاون فرهنگی وزیر بهداشت، حجت   ۱۴۰۰و عشا روز شنبه اول آبان  

الملل دانشگاه  دگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، دکتر محمدحسین صادقیان، معاون امور دانشجویی و دکتر شریفی، معاون پژوهشی امور بیننماین

 .الملل برگزار شدو حضور پرشور دانشجویان در نمازخانه خوابگاه دمشق دانشجویان بین 
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ضمن تبریک ایام ولادت پیامبر اکرم )ص( و امام جعفر صادق )ع( به دانشجویان، حضور والمسلمین سیدقریشی  الاسلامدر ابتدای این مراسم حجت

سوره نحل »وَلَقَدْ بَعَثنَْا فِی کُلِّ أُمَّۀٍ رَسُولًا  36وی در ادامه با اشاره به آیه  .در جمهوری اسلامی را برای آنها غنیمت شمرده و در حق آنها دعا کرد

ظُرُوا کَیْفَ کَانَ عَاقِبَۀُ الْمُکَذِّبِینَ«، اظهار تَنِبُوا الطَّاغُوتَ فمَِنْهُمْ مَنْ هَدىَ اللَّهُ وَمِنْهُمْ مَنْ حَقَّتْ علََیْهِ الضلَّاَلَۀُ فَسِیرُوا فِی الْأَرْضِ فَانْأَنِ اعْبُدُوا اللَّهَ وَاجْ

توانند حقایق  بینند و مید، جهان را به گونه ایی دیگر میشوکنند به علت برانگیختگی که درونشان ایجاد میکه ظهور میداشت: پیامبران وقتی

های دیگر را در  کنند تا انسانبینند، بنابراین تمامی تلاششان را میجهان را درک کنند و نه تنها ظاهر، بلکه اعماق وجودی انسان ها را هم می

ک است  این  پیامبران  تمامی  مشترک  ویژگی  از  یکی  کنند.  شریک  حقیقت  این  می درک  همگی  باشیده  خدا  بنده  انسان  »ای   «.فرمایند 

ایم و سفری را آغاز  ها درخواست بندگی کرده است، گفت: ما برای این به این دنیا آمدهوی در ادامه با اشاره به این سؤال که چرا خداوند از انسان 

هان از دیدگانمان به زیبایی و تعالی برسیم. انسان بنده، انسانی آزاد  هایمان با درک حقایق پننهادن در مسیر خدا و ارتقاء اندیشه ایم که با قدمکرده

طلب است. اما انسان برده، انسانی است که هر روز با خدایان مختلفی سروکار دارد. برای انسان مرگ معنا ندارد، چراکه ما برای ابدیت  و عدالت

یم شد. ایشان در ادامه افزود: اگر خواستید در کشورهایتان دین اسلام را تبلیغ  ایم و فقط در انتهای سفر دنیوی به جهانی دیگر منتقل خواهآمده

له بعدی  کنید، باید ترتیبی را رعایت کنید؛ برای این کار در مرحله اول باید محور اصلی صحبتتان، دعوت به توحید و بندگی خداوند باشد و در مرح

عنوان مبلغ دین اسلام به قسمتی از آیه عمل کنیم ولی به قسمت دیگر  شود که ما به نید. نمی باید به نفی خدایان دیگر و اجتناب از طاغوت اشاره ک

 .همان آیه عمل نکنیم

اسم وی در ادامه با اشاره به این سؤال که چرا نام موسی در قرآن همواره همراه با چهار شخص دیگر به کار رفته است، گفت: در قرآن بیشترین  

نام حضرت موسی )ع( است و همواره اسم این حضرت با نام اشخاصی همچون فرعون، هامان، قارون و ... بکار رفته است،    کاررفته،پیامبری که به

فی هر  به این دلیل که در این دنیا وقتی توحید را مطرح کنید چهار دسته افراد، در مقابل شما مقاومت و دشمنی خواهند کرد که در ادامه به معر

رسند،  ها به منافع خودشان می طلبی هستند که از ایجاد فاصله بین انساناول حکام مستبد هستند، گروه دوم سودجویان فرصت پردازم: گروه  یک می

اند و نهایتاً گروه چهارم راهبان و عالمان ظاهرفریبی هستند که در لباس  های کلان رسیده گروه سوم افرادی هستند که از طریق رباخواری به ثروت

کند باید از این چهار دسته اجتناب و با آنها مقابله  ها را به خداوند دعوت می کنند، هر شخصی که انسانهای دیگر ظلم و ستم مینسان معنویت به ا

 .کند

که    ید مسئول دفتر نهاد در پایان گفت: شما باید موسی )امام زمان( زمانه خود را بشناسید و در مسیر پیروی از ایشان قدم بگذارید و مطمئن باش

در ادامه برنامه، دکتر شیراوژن، معاون فرهنگی وزیر بهداشت    .قطعاً پیروزی و سعادت برای شماست، چراکه این وعده خداوند به همگان است

شویم. شما دانشجویان باید با نوعی فرزندان معنوی پیامبر محسوب میضمن تبریک ایام ولادت به دانشجویان حاضر در مراسم، گفت: همه ما به

وی در ادامه  .رسانی کنیدوطنان خویش خدمتودل به همگردید از جان نیت پاک و الهی تحصیل کنید تا زمانی که به کشورهای خودتان برمی 

های داخلی را کنار بگذاریم و باهم در مسیر  گفت: در این زمانه اگر بخواهیم که در مسیر موفقیت حرکت کنیم باید تمامی اختلافات و درگیری

 .قدم باشیمثابت  وحدت،

شاءالله بتواند هر یک از این مشکلات را  وی در ادامه از دانشجویان خواست تا مشکلات دانشگاهی و خوابگاهی خودشان را مطرح کنند تا ان 

نشجویان پذیرایی  خوانی پرداخت و در پایان با کیک از دا در ادامه این مراسم، مهدی دردشتیان مداح اهل بیت، به مولودی .پیگیری و برطرف کند

 .شد

 



270 
 

 های دانشجویان بازدید وزیر بهداشت و سرپرست دانشگاه از خوابگاه

دکتر عین اللهی: وضعیت خوابگاه های دانشجویان در اولویت اول ما قرار دارد؛ تمام توان خود را برای رفع مشکلات به کار خواهیم  

 بست

اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با همراهی دکتر حسین  )ع(، دکتر بهرام عینهمزمان با میلاد حضرت محمد )ص( و امام جعفر صادق  

های دانشگاه علوم پزشکی تهران  قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران و معاونان و مدیران وزارت خانه و دانشگاه از مجتمع کوی خوابگاه

 .وگو کرددیدن و با دانشجویان گفت 

 

اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی  بط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، دکتر بهرام عینبه گزارش روا

بهداشت، دکتر   وزارت  دانشجویی فرهنگی  تهران، دکتر عباس شیراوژن معاون  علوم پزشکی  دانشگاه  قناعتی سرپرست  به همراه دکتر حسین 

شجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مهندس بهروز رحیمی رئیس صندوق رفاه وزارت بهداشت و جمعی  محمدحسین صادقیان معاون دان

از   ۱۴۰۰آبان    ۲ها حضرت محمد مصطفی )ص( روز یکشنبه  از مدیران و مسئولان وزارتخانه و دانشگاه، همزمان با میلاد باسعادت پیامبر مهربانی

ها های دانشجویان، از نزدیک، صحبتران دانشگاه علوم پزشکی تهران بازدید کردند و با حضور در اتاقهای کوی دختران و پسمجموعه خوابگاه

 های آنان را شنیدند. و درخواست 

ها را از نزدیک مشاهده کردیم و به امید  های خود با دانشجویان، گفت: ما وضعیت و مشکلات خوابگاهاللهی در صحبتدر این بازدید دکتر عین

 مام سعی و توان خود را برای رفع مشکلات به کار خواهیم بست. خدا ت

وگو با خبرنگاران، تصریح کرد: امری که در دولت جدید در اولویت قرار دارد، رسیدگی به مشکلات مردم است. ما با حضور  وزیر بهداشت در گفت 

ه برای ما بسیار با اهمیت، عزیز و محترم هستند را، دیدیم و  های کوی دانشگاه علوم پزشکی تهران از نزدیک مشکلات دانشجویان کدر خوابگاه 

  ۲توانیم و در مدت حدود  طور که در قضیه واکسیناسیون نشان دادیم میدهیم تا مشکلاتشان را برطرف کنیم، همانطورقطع در اولویت قرار میبه 

 درصد مردم را واکسینه کردیم. 7۰ماه و نیم، بالای 

رای مشارکت در ساخت و توسعه شبکه خوابگاهی دانشگاه، گفت: ما منابعی در وزارتخانه در نظر داریم و از مردم و خیرین  وی با دعوت از خیرین ب

 کنیم.و همچنین سایر نهادهای دولتی نیز که علاقه به مشارکت در این امر خیر را دارند دعوت به همکاری می
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ها را در مدت کوتاهی حل کنیم و افزود: طبیعی است  مدت دانشجویان در خوابگاهکوتاهاللهی ابراز امیدواری کرد مشکلات کوچک و  دکتر عین

به داریم.  نیاز  بیشتری  زمان  به  دانشجویان،  اساسی  زمان  عنوان برای حل مشکلات  به  خوابگاه جدید  احداث  و  قدیمی  ساختمان  تخریب  مثال 

 تری نیاز دارد.طولانی 

کارآمد دکتر قناعتی سرپرست دانشگاه، گفت: امیدوارم مسئولان دانشگاه این کار را در اولویت قرار دهند زیرا وزیر بهداشت با اشاره به تیم خوب و  

 ها و وضعیت زندگی دانشجویان در اولویت اول ما قرار دارند. خوابگاه 

 د حل مشکلات آنان داشته باشم. های آینده به کوی بیایم و بازدیدی از رونوی همچنین گفت: بنده به دانشجویان قول دادم که در ماه

ها با توجه به  ها و خطرات حضور دانشجویان علوم پزشکی در خوابگاهاللهی در پاسخ به سؤال خبرنگاران درخصوص بازگشایی دانشگاهدکتر عین

دوز    ۲در کشور هستند که هر  هایی  اند و جزو اولین گروهشیوع کرونا، گفت: باتوجه به اینکه دانشجویان علوم پزشکی خیلی سریع واکسن زده

 ها مشکلی را به دنبال نخواهد داشت. اند، اطمینان خاطر داریم که حضورشان در خوابگاهواکسن را دریافت کرده

ها را نامه شیوهطور که مشاهده کردید، همه دانشجویان با ماسک در خوابگاه حضور دارند و ها اتاق ایزوله وجود دارد و همانوی افزود: در خوابگاه

 زودی اوضاع کشور بهتر خواهد شد. کنند. همچنین با سرعت بالای واکسیناسیون بهرعایت می

در ادامه این بازدید، دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه در پاسخ به سؤال خبرنگاران، در خصوص وضعیت اسکان  

تنهایی توانند به ترین مشکلات دانشجویان است و واقعاً خودشان نمیمسکن در شهر تهران جزو سختدانشجویان، گفت: با توجه به اینکه تهیه  

ها را بالا ببریم. هم اکنون ظرفیت اسکان ما  این مشکل را حل کنند، براین اساس اولویت اول دانشگاه و بنده این شد که ظرفیت اسکان خوابگاه

 تخت را به دانشجویان تحویل دادیم. ۲5۰۰های اعلامی، حدود نامهایط و شیوه تخت است که با توجه به شر  3۰۰هزار و  3

ها در شرایط کنونی شیوع  منظور کاهش ظرفیت اتاقهایی مناسب برای اسکان موقت دانشجویان به اکنون در پی اجاره ساختمانوی افزود: هم

 کرونا هستیم. 

پروژه را در پیش دارد، یکی توسعه    ۲ویژه خوابگاه متأهلین، دانشگاه  های ما به شتر ساختماندکتر صادقیان همچنین گفت: باتوجه به قدیمی بودن بی

های دولتی و های قدیمی که هم حمایت وزارتخانه را لازم دارد و هم مشارکت خیرین و سازمانها و دیگری مرمت و بازسازی خوابگاهخوابگاه 

 خوب بیفتد. غیردولتی که به کمک ما بیایند تا این اتفاقات 

معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه تصریح کرد: علاوه بر بحث خوابگاه و اسکان، موضوع تغذیه دانشجویان است که در حال تلاش برای ارتقای 

مجهز   سرانه آن هستیم تا بتوانیم در روزهای تعطیل هم به دانشجویان غذا ارائه دهیم. در دولت قبل، آشپزخانه قدیمی تخریب و یک آشپزخانه 

غذا در هر وعده و همچنین بالا بردن کیفیت غذا    5۰۰۰هزار وعده غذا در روز را دارد و قصد توسعه آن را تا    5صنعتی ساخته شد که ظرفیت تولید  

 را داریم.

ها ه بسته شدن دانشگاهونقل دانشجویان در آینده نزدیک خبر داد و گفت: باتوجه ب دکتر صادقیان همچنین از بسته شدن قرارداد جدید ناوگان حمل 

ها، درحال بستن قرارداد جدید  های ایاب و ذهاب کاهش پیدا کرد که با توجه به بازگشایی دانشگاهو آموزش غیرحضوری دانشجویان، سرویس

تهران در پایان،    معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی  ونقل دانشجویان افزایش پیدا خواهد کرد.هستیم و کیفیت و ظرفیت ناوگان حمل

وی افزود: فقط مطالبه گری مهم نیست، دانشجویان یک سری    از دانشجویان عضو شورای صنفی خواست در کنار دانشگاه و مسئولان باشند.

 عنوان کنشگر اصلی ایفا کنند.حقوق به گردن ما دارند و علاوه بر آن باید یک سری وظایف به 
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 نج برگزار می شودمسابقه بزرگ فرهنگی، هنری و ادبی تر

مدیریت امور هنری و فوق برنامه دانشگاه به مناسبت هفته ملی سلامت بانوان مسابقه بزرگ فرهنگی، هنری و ادبی ترنج را برگزار  

 .می کند 

 

ویژه   بانوان،  ملی سلامت  هفته  مناسبت  به  مسابقه  این  فرهنگی،  دانشجویی  معاونت  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 

 . دانشجویان، کارکنان و اعضای هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار می شود  

بخش هنرهای تجسمی )عکاسی، کاریکاتور، طراحی و ...( و ادبی    ۲« ودر  موضوع: »ارتقای سواد سلامت« و »سلامت اجتماعی  ۲این مسابقه با  

 )شعر، دل نوشته و ...( برگزار خواهد شد.

 

 کوه پیمایی دانشجویان دختر به مناسبت هفته تربیت بدنی برگزار شد

انشجویان دختر دانشگاه  ورزشی را با عنوان کاروان نشاط و سلامت، ویژه د-بدنی، کوه پیمایی یک روزه تفریحیمدیریت تربیت 

 .علوم پزشکی تهران برگزار کرد 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، انجمن کوهنوردی مدیریت تربیت بدنی دانشگاه با هدف افزایش  

نشاط و تحرک در بین دانشجویان، کوه پیمایی یک روزه را با عنوان کاروان نشاط و سلامت در یک روز پاییزی و در منطقه شهرستانک برگزار  
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  علوم  دانشگاه بدنی تربیت مدیریت .شد برگزار ورزشکار دختر  6۰و با حضور  ۱۸صبح تا  7از ساعت  ۱۴۰۰مهرماه   3۰ین برنامه روز جمعه ا کرد.

و سلامت را در بخش های دانشجویی، کارمندی و خانوادگی در طول سال    نشاط  های  کاروان  مختلف،  های  مناسبت   به  دارد  نظر  در  تهران   پزشکی

 . برگزار کند

 

 توچال برگزار شد 5کوه پیمایی دانشجویان پسر به مناسبت هفته تربیت بدنی و به مقصد ایستگاه 

ورزشی را با عنوان کاروان نشاط و سلامت، ویژه دانشجویان پسر دانشگاه  -بدنی، کوه پیمایی یک روزه تفریحیمدیریت تربیت 

 .علوم پزشکی تهران برگزار کرد 

 

عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، انجمن کوهنوردی مدیریت تربیت بدنی دانشگاه با هدف افزایش  به گزارش روابط  

توچال    5نشاط و تحرک در بین دانشجویان، کوه پیمایی یک روزه را با عنوان کاروان نشاط و سلامت در یک روز پاییزی و به مقصد ایستگاه  

   نفر از پسران ورزشکار برگزار شد.  ۱۴و با حضور  ۱7صبح تا   5:3۰از ساعت  ۱۴۰۰مهرماه   3۰روز جمعه   این برنامه برگزار کرد.

مدیریت تربیت بدنی دانشگاه علوم پزشکی تهران در نظر دارد به مناسبت های مختلف، کاروان های نشاط و سلامت را در بخش های دانشجویی، 

 ند.کارمندی و خانوادگی در طول سال برگزار ک

 

 کوه پیمایی یکروزه خانوادگی دانشجویان خوابگاه متاهلین به مناسبت هفته تربیت بدنی برگزار شد

ورزشی را با عنوان کاروان نشاط و سلامت، ویژه دانشجویان ساکن خوابگاه  -بدنی، کوه پیمایی یک روزه تفریحیمدیریت تربیت

 .متاهلین دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار کرد 



274 
 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، انجمن کوهنوردی مدیریت تربیت بدنی دانشگاه با هدف افزایش  

نشاط و تحرک در بین دانشجویان، کوه پیمایی یک روزه را با عنوان کاروان نشاط و سلامت در یک روز پاییزی و در منطقه شهرستانک برگزار  

 کرد.

نفر از دانشجویان و خانواده های آنان زیر نظر محمود   ۲۰و با حضور    ۱۸:3۰صبح تا    7:3۰از ساعت    ۱۴۰۰مهرماه    ۲9ین برنامه روز پنجشنبه  ا

نظریان مربی بین المللی کوهنوردی برگزار شد.همچنین، مربی همراه کاروان در طول مسیر کوهپیمایی، نکات لازم را درخصوص کوهنوردی و 

مدیریت تربیت بدنی دانشگاه علوم پزشکی تهران در نظر دارد به مناسبت های مختلف، کاروان    ات ایمنی به دانشجویان آموزش داد.رعایت نک

 های نشاط و سلامت را در بخش های دانشجویی، کارمندی و خانوادگی در طول سال برگزار کند.

 

 داشت دانشگاه علوم پزشکی تهران قدردانی مسئول ناحیه بسیج دانشجویی تهران بزرگ از معاون به

مسئول بسیج دانشجویی تهران بزرگ در مراسمی از معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران و رئیس مرکز بهداشت جنوب  

  .تهران به دلیل پیگیری در واکسیناسیون کرونا با اهدای لوح تقدیر قدردانی کرد

 

با    ۱۴۰۰آبان    ۴شنبه  ان مرکز بهداشت جنوب تهران، مراسمی تقدیر و تکریمی بعدازظهر سه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهر

ق  حضور دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت، دکتر اسمعیل محمد نژاد، نماینده سرپرست دانشگاه در پیگیری واکسیناسیون کرونا در مناط 
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نوب تهران و صادق میرزاده مفرد، مسئول ناحیه بسیج دانشجویی تهران بزرگ و  تحت پوشش، دکتر محمدرضا سلمانی رئیس مرکز بهداشت ج

 .محمدحسین کفعمی، رئیس سازمان بسیج دانشجویی کشور در مرکز رویداد شهید فخری زاده در سفارت سابق آمریکا لانه جاسوسی برگزار شد

دیری از معاون بهداشت دانشگاه، نماینده سرپرست دانشگاه در پیگیری در این مراسم مسئول ناحیه بسیج دانشجویی تهران بزرگ با اهدای لوح تق 

 .واکسیناسیون کرونا مناطق تحت پوشش، رئیس مرکز بهداشت جنوب تهران و آرزو چراغی ناظر این سایت با اهدای لوح تقدیری قدردانی کرد

که وجودشان با ایثار آمیخته است اشاره کرد و گفت: بسیج جایی  عنوان افرادی دکتر اولیایی منش در سخنرانی این مراسم به نیروهای بسیجی به 

های بسیج، که بسیج دانشجویی است اشاره کرد و افزود: شما وی در ادامه به یکی از بهترین شاخه   .کنداست که برای مردم فداکاری و ایثار می

های هدف تزریق توانستیم بیش از سی هزار دوز واکسن برای گروه های تأثیرگذار در جامعه خواهید بود و در حدود یک ماه با همکاری همانسان

تیم  و در  دادند  ادامه  را  فعالیت خود  اسماعیلی  واکسیناسیون شهید کسری  تجمیعی  پایگاه  بسته شدن  از  بعد  بسیج  نیروهای  و  های سیار کنیم 

 .کنندواکسیناسیون مدافعان سلامت مرکز بهداشت جنوب تهران را همراهی می 

های فعالیت خود در نظام سلامت اشاره کرد و گفت: این همدلی و همراهی که در دوران کرونا ایجاد شد فقط در دوران جنگ  در ادامه به سال وی  

دیدند و بافرمان حضرت امام شاهد آن بودیم، درآن زمان همدلی و همراهی خاصی ایجادشده بود و منیت ها از بین رفته بود و همه هدف را می

شدند و در حال حاضر هم ما همچنین فضایی را احساس کردیم و امیدوارم از این فضای معنوی که ایجادشده بتوانیم برای  درصحنه حاضر می)ره(  

 .پیشرفت، توسعه، آبادانی کشور و خدمت به محرومان استفاده کنیم

 

 برترین های مسابقات بدمینتون دانشجویان دختر معرفی شدند 

سابقات بدمینتون را به مناسبت هفته تربیت بدنی ویژه دانشجویان دختر دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار  مدیریت تربیت بدنی م

 .و اسامی افراد برتر را اعلام کرد 

 

اجتماعی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این مسابقات به صورت حضوری و با رعایت فاصله  

دانشجو برگزار شد    ۱6، در مجموعه ورزشی شهید فتحی و با حضور  ۱9:3۰تا    ۱5از ساعت    ۱۴۰۰آبان    3و دستورالعمل های بهداشتی، روز دوشنبه  

 و دانشجویان رقابت ورزشی زیبایی را به نمایش گذاشتند. 

 مسابقات را به شرح زیر اعلام کرد:اداره مسابقات و تیم های ورزشی مدیریت تربیت بدنی، اسامی برترین های این 



276 
 

 

 مقام اول: شادی بلیغی )دانشجوی رشته علوم آزمایشگاهی( 

 مقام دوم: سبا رستملو )دانشجوی رشته پزشکی( 

 مقام سوم: مائده محمودی )دانشجوی رشته دندانپزشکی( 

 

 پاییزه آغاز می کند انجمن علمی دانشجویی مایکومد سال تحصیلی جدید را با مجموعه کارگاه های 

 برگزار خواهد کرد 1400کارگاه آنلاین پژوهشی را در آبان   5انجمن علمی دانشجویی مایکومد دانشگاه علوم پزشکی تهران، 

. 

تدریس دکتر شهرام محمودی عضو  با ها کارگاه مجموعه این فرهنگی، دانشجویی به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت 

 آغاز و طبق برنامه زمان بندی اعلام شده زیر برگزار خواهد شد.  ۱۴۰۰آبان ماه  ۲9تا  ۲۰ت علمی دانشگاه علوم پزشکی ایران از هیئ

 آبان  ۲۱و  Endnote ،۲۰ آموزش نرم افزار منبع نویسی -

 آبان  ۲3و  ۲۲آموزش جست و جو در منابع علمی،  -

 آبان  ۲5و  ۲۴آموزش مقاله نویسی،  -

 آبان  ۲7و  ۲6لات علمی معتبر،  آموزش انتخاب مج -

 آبان  ۲9و  Review ،۲۸ آشنایی با مقالت سیستماتیک -

  دانشگاه   دانشجویان  علمی  های  پژوهش  مرکز  نظر  زیر  و   ۲۰تا    ۱7براین اساس، تمام کارگاه ها به صورت مجازی در بستر اسکای روم، از ساعت  

همچنین   .کنند  نام  ثبت  به  اقدام اینجا می شود و علاقه مندان به شرکت در این کارگاه ها می توانند از طریق لینک  برگزار  تهران  پزشکی  علوم

 مراجعه کنید. @medicalmycology برای کسب اطلاعات بیشتر می توانید در اینستاگرام و تلگرام به نشانی

 

 مسابقات آمادگی جسمانی و والیبال بانوان دانشگاه معرفی شدند برترین های 

مدیریت تربیت بدنی، مسابقات آمادگی جسمانی و والیبال را به مناسبت هفته تربیت بدنی ویژه کارکنان و اعضای هیئت علمی خانم 

 .دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار و اسامی افراد برتر را اعلام کرد

https://registeretdc.ir/
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از ساعت    ۱۴۰۰آبان ماه    ۴روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که روز سه شنبه  به گزارش  

تن شرکت کننده حضور داشتند   ۲۰در سالن چندمنظوره مجموعه ورزشی شهید چمران دانشگاه برگزار شد، در رشته آمادگی جسمانی    ۱۸:3۰تا    ۱۴

 سال برگزار شد.  7۰تا  6۱و  6۰تا  5۰و رده سنی که این رقابت در د

ساعد ترکیبی هدف دار برگزار شد که  -نفر شرکت کننده داشت، رقابت در دو تکنیک سرویس هدف دار و پنجه ۱۲همچنین، در رشته والیبال که  

ای ورزشی مدیریت تربیت بدنی، اسامی برترین  در این مسابقات شرکت کنندگان رقابت ورزشی زیبایی را به نمایش گذاشتند.اداره مسابقات و تیم ه

 های این مسابقات را به شرح زیر اعلام کرد:

 

 آمادگی جسمانی: 

 سال  6۰تا  5۰رده سنی 

 مقام اول: طاهره رضایی )مرکز طبی کودکان(  -

 مقام دوم: پروین جانانی )معاونت بهداشت( -

 مقام سوم: نرگس حجت الاسلامی )بیمارستان شریعتی( -

 سال  7۰تا  6۱رده سنی 

 مقام اول: فاطمه شریف نتاج )مرکز قلب تهران(  -

 مقام دوم: طاهره فدایی )مرکز طبی کودکان(  -

 مقام سوم: حلیمه شاه علی )مدیریت آمار و فناوری اطلاعات دانشگاه(  -

 والیبال: 

 مقام اول: طاهره رضایی )مرکز طبی کودکان(  -

 اطلاعات دانشگاه( مقام دوم: حلیمه شاه علی )مدیریت آمار و فناوری  -

 قام سوم: زهرا مختاری نیا )مرکز بهداشت جنوب( م -
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 در دانشکده پیراپزشکی 1400 - 1401برگزاری مراسم جشن آغاز سال تحصیلی 

در دانشکده پیراپزشکی گفت: دانشجوی دانشگاه علوم پزشکی    1400  -   1401دکتر علیزاده مراسم جشن آغاز سال تحصیلی  

 .افتخار بزرگی است تهران بودن،  

 

این دانشکده با حضور    ۱۴۰۰  -  ۱۴۰۱به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، مراسم جشن آغاز سال تحصیلی  

به صورت    ۱۴۰۰آبان  ۸دکتر شعبان علیزاده رئیس دانشکده، دکتر ناهید عین اللهی معاون آموزشی و دکتر افضل شمسی معاون دانشجویی، شنبه  

 .مجازی و در بستر اسکای روم، برگزار شد

دکتر علیزاده در ابتدای سخنان خود ضمن تبریک آغاز سال تحصیلی جدید و تبریک حضور دانشجویان جدیدالورود در این دانشگاه با اشاره به   

پزشکی تهران بودن، افتخار بزرگی است. در این دانشگاه جایگاه دانشگاه علوم پزشکی تهران در سطح کشور بیان کرد: دانشجوی دانشگاه علوم  

ند.  و به خصوص در دانشکده پیراپزشکی اساتید بزرگی حضور دارند که دانشجویان می توانند از آموزه های این بزرگواران نهایت استفاده را ببر 

آموزشی   مختلف  فضاهای  و  متعدد  تابعه  بیمارستان های  با  تهران  پزشکی  علوم  رشد  دانشگاه  و  هدایت  بروز،  برای  مناسب  بستر  پژوهشی،  و 

 .استعدادهای دانشجویان را فراهم آورده است

 پیامبر اکرم )ص(   "جوینده دانش، در پناه عنایت خداوند است. "

ینده دانش، در پناه  جو"رئیس دانشکده پیراپزشکی در بیان اهمیت دانش به حدیثی از پیامبر اسلام اشاره کرد و افزود: پیامبر اسلام می فرمایند:  

اندیشه و تفکر دو کلیدواژه مهم در دنیای امروز محسوب می شود که شما دانشجویان می توانید با تقویت توانمندی های   "عنایت خداوند است.

تباط خود را با مراکز  خود و استفاده از امکانات موجود در مسیر نیل به اهداف دانشگاه های نسل سوم و چهارم قدم بگذارید. در این راه حتما ار

 .تحقیقاتی و پژوهشی و خصوصا شرکت های دانش بنیان حفظ کنید تا ان شاءلله افکار و ایده های شما به محصول نهایی منجر شوند

 ".برای جوینده علم عزت دنیا و رستگاری آخرت است"ایشان سخنان خود را با حدیثی از امام علی )ع( پایان داد که می فرمایند: 

ادامه این مراسم دکتر عین اللهی معاون آموزشی دانشکده با تاکید بر لزوم پرورش مهارت های فردی در دانشجویان گفت: مهارت هایی مانند در   

خلاقیت و حل مسئله را در خود تقویت کنید و با افراد مختلف ضمن رعایت سلسله مراتب، ارتباط موثر و سازنده داشته باشید. محیط آموزشی  

 .ه در اختیار همه است، از این امکانات استفاده کنید و زمینه رشد خود را فراهم کنیددانشگا

ایشان همچنین در پایان صحبت های خود از دانشجویان دعوت کرد که در هر شرایطی که احساس نیاز به مشورت و یا کمک داشتند؛ می توانند  

 .آنها استقبال خواهد شدبه معاونت آموزشی دانشکده مراجعه کنند و با روی باز از 
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دکتر شمسی معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده پیراپزشکی نیز در صحبت های خود ضمن خوش آمدگویی به نودانشجویان و تبریک آغاز سال  

طح کشور  تحصیلی بیان کرد: دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی تهران و به ویژه دانشجویان دانشکده پیراپزشکی، نخبگان رشته های خود در س

 .هستند که انتظار می رود رفتار آنها نیز مانند علمشان سرآمد باشد

وی همچنین افزود: دانشگاه با حضور دانشجویان معنی پیدا می کند که امیدواریم در آینده نزدیک شاهد برگزاری کلاس ها به صورت حضوری  

 .به آن دهدباشیم تا حضور دانشجویان در محیط فیزیکی دانشکده رنگ و بوی خاصی  

در این مراسم کلیپ های مختلفی برای دانشجویان پخش و همچنین یک مسابقه مجازی با محوریت تاریخچه دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار  

 .شد. در انتهای جشن نیز سینا لگزی دانشجوی رشته فیزیوتراپی به اجرای استدآپ با موضوع زندگی دانشجویی پرداخت

 

 هدف زنی والیبال کارکنان و اعضای هیئت علمی معرفی شدند برترین های رقابت 

مدیریت تربیت بدنی مسابقات هدف زنی والیبال را به مناسبت هفته تربیت بدنی، ویژه کارکنان و اعضای هیئت علمی آقایان دانشگاه  

 .علوم پزشکی تهران برگزار و اسامی افراد برتر را اعلام کرد 

 

دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این مسابقات به صورت حضوری و با رعایت کامل دستورالعمل  به گزارش روابط عمومی  

تن از    ۲۱در سالن چندمنظوره مجموعه ورزشی شهید چمران، برگزار شد و    ۱7:3۰تا    ۱6از ساعت    ۱۴۰۰آبان    5های بهداشتی روز چهارشنبه  

 هم به رقابت پرداختند و صحنه های ورزشی زیبایی را به نمایش گذاشتند. کارکنان و اعضای هیئت علمی آقا با  

د والیبال مسابقات والیبال باتوجه به شیوه نامه های بهداشتی ابلاغی از ستاد ملی مقابله با کرونا، به صورت انفرادی با نمایش تکنیک پنجه و ساع

هبازی از معاونت دانشجویی فرهنگی دانشگاه با کسب بهترین رکورد به مقام اولی  در نهایت و در پایان این مسابقات، بهرام ش  برگزار می شود.

همچنین، علی شایگان فر از مرکز قلب تهران و رضا منصوری از مرکز طبی کودکان، به ترتیب موفق به کسب عناوین دوم و   دست پیدا کرد.

 سومی شدند. 
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گاه های دانشگاه یکی از اهداف اصلی و مهم معاونت دکتر صادقیان: رضایتمندی دانشجویان از زندگی در خواب

 است

باحضور دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران، جلسه بررسی مشکلات خوابگاه های  

 .دانشگاه و اقدام فوری برای رفع آنها برگزار شد

. 

تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در پی بازدید دکتر بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان و به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی  

آموزش پزشکی از خوابگاه های دانشگاه و همچنین برگزاری جلسات متعددی با مسئولان حوزه دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران  

دانشجویی فرهنگی، دکتر سادات حسینی سرپرست مدیریت امور خوابگاه ها و تنی چند از  و وزارت متبوع، جلسه ای باحضور دکتر صادقیان معاون  

در سالن شورای معاونت برگزار شد و در آن برنامه جامع پروژه تأمین،    ۱7:۴5تا    ۱6:۱5از ساعت    ۱۴۰۰آبان    9مسئولان معاونت عصر روز یکشنبه  

بررسی شد.در ابتدا دکتر صادقیان با بیان اینکه اولویت اول مسئولان در وزارتخانه و    تجهیز، بهسازی و توسعه خوابگاه های دانشگاه، عنوان و

دانشگاه، مسائل رفاهی و کیفیت زندگی خوابگاهی دانشجویان است، گفت: رضایتمندی دانشجویان از زندگی در خوابگاه های دانشگاه از اهداف  

 اصلی و مهم معاونت است. 

به عمل آمده در واحد فنی معاونت، اقدامات این پروژه به سه بخش فوری، میان مدت و بلند مدت تقسیم شده    وی افزود: با برنامه ریزی های

تی، است که درحال حاضر پس از تأمین بودجه لازم، اقداماتی را برای رفع مشکلات حاد و نواقص خوابگاه ها از قبیل: ارتقای سیستم های تأسیسا

...، استانداردسازی آسانسورها، اجاره و رهن  روشنایی، ترمیم و لکه گیری دیوا رها و سقف ها، خرید لوازمی مانند یخچال، فرش، تخت، کمد و 

دکتر صادقیان در ادامه با تأکید بر اینکه   سوئیت های خوابگاهی ویژه دانشجویان متأهل و مجرد و ... در مدت زمان کوتاهی انجام خواهیم داد.

تهیه کنیم تا در ادامه راه به مشکلی بر نخوریم، گفت: اقداماتی که انجام می دهیم باید جنبه سرمایه ای داشته باشد و  باید جزئیات این برنامه را  

 از هدر رفت منابع تا حد امکان جلوگیری کنیم. 

کار بازسازی، بهسازی و  همچنین معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه خطاب به حاضران گفت: در اسرع وقت چندین تیم پیمانکاری تعیین کنید تا  

برود.  پیش  بیشتری  با سرعت  ها  خوابگاه  و   تجهیز  پرداختند  پیشنهادهای خود  و  نظرات  نقطه  بیان  به  جلسه  در  اعضای حاضر  اینکه،  توضیح 

 درخصوص برنامه این پروژه به بحث و تبادل نظر نشستند.
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 ار شداولین نشست کمیته اجرایی هفتمین جشنواره دانشجویی ابن سینا برگز

پس از وقفه یکساله به دلیل شیوع ویروس کرونا و تعطیلی دانشگاه ها، کمیته اجرایی هفتمین جشنواره دانشجویی ابن سینا دانشگاه  

 .علوم پزشکی تهران، اولین جلسه خود را برای برگزاری این جشنواره برگزار کرد

 

جویی فرهنگی، این جلسه باحضور دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانش

روز  فرهنگی دانشگاه، دکتر فاطمه خوشنوا مدیر امور هنری و فوق برنامه، کارشناسان مدیریت امور هنری و فوق برنامه و روابط عمومی معاونت،  

برنامه پیشنهادی برگزاری »هفتمین جشنواره دانشجویی ابن سینا« پرداخته    تشکیل و در آن به بررسی  ۱5:3۰تا    ۱۴از ساعت    ۱۴۰۰آبان    9یکشنبه  

 شد. 

خواهد شد،  در ابتدای جلسه دکتر خوشنوا با بیان اینکه به دلیل شیوع کرونا و تعطیلی دانشگاه ها، هفتمین دوره جشنواره با تاخیر یکساله، برگزار  

وی افزود: باتوجه به فرصت کمی که در اختیار داریم   ت نام دانشجویان آغاز خواهد شد.گفت: به زودی و پس از طی فرآیندهای اولیه، مرحله ثب

 تمام تلاش خود را می کنیم تا جشنواره امسال را پرقدرت و باشکوه برگزار کنیم. 

بندی مراحل مختلف جشنواره و  در ادامه فرزاد سلطانپور مسئول دبیرخانه هفتمین جشنواره دانشجویی ابن سینا، با ارائه برنامه پیشنهادی زمان  

همچنین اعضای برگزارکننده این جشنواره، گفت: این برنامه ای که ارائه شده است به صورت پیشنهاد است و همکاران در ویرایش و تکمیل آن  

شنواره توضیحاتی ارائه  وی همچنین در خصوص برنامه و توانایی های فردی نیروهای بکار گرفته شده در این ج باید نظرات خود را مطرح کنند.

 سپس، دکتر صادقیان باتشکر از زحمات همکاران و برنامه پیشنهادی، گفت: برنامه خوب و جامعی درنظر گرفته شده است.  داد.

ان خود و  وی افزود: تمام تلاش و همت خود را بکار بگیرید تا این جشنواره به نحو احسن و متفاوت از دوره های قبل انجام شود. بنده هم تمام تو

اه علوم  امکانات را بکار می گیرم تا از همه لحاظ از جشنواره و اعضای کمیته اجرایی حمایت کنم تا شاهد جشنواره ای درخور نام دانشجویان دانشگ

اره فرصت معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه تصریح کرد: ما باید بدانیم که خروجی جشنواره چه خواهد بود؟ این جشنو پزشکی تهران باشیم.

شگاه  خوبی برای شناسایی و معرفی دانشجویان برتر دانشگاه در زمینه های مختلف است که در نهایت می توانیم از توانایی های این افراد در دان

 بهره ببریم.

معاونت فرهنگی، تشکل های  دکتر صادقیان همچنین تأکید کرد: شناسایی و استفاده از ظرفیت های همه نهادهای فرهنگی دانشگاه از جمله:  

ا دانشجویی، نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه و همچنین معاونت دانشجویی فرهنگی وزارت بهداشت، می تواند در این جشنواره به م

واره، محورهای  در ادامه، حاضران به بحث و تبادل نظر درخصوص بخش های مختلف برنامه پیشنهادی مانند: زمان های مهم جشن کمک کند.

 جشنواره، کمیته های داوری، اجرایی و اختتامیه، طرح اولیه پوستر جشنواره و ... پرداختند. 
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 دیدار سرپرست دانشگاه با اعضای هیئت علمی و دانشجویان دانشکده پرستاری و مامائی

ور در دانشکده پرستاری و مامائی،  باحض  1400آبان    12دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران روز چهارشنبه  

 .با اعضای هیئت علمی و دانشجویان این دانشکده دیدار کرد
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 دانشجوی دانشکده دندانپزشکی فاتح مسابقات تنیس روی میز دانشجویان شد 

مناسبت هفته تربیت بدنی  مدیریت تربیت بدنی مسابقات تنیس روی میز دانشجویان پسر دانشگاه علوم پزشکی تهران را به 

 .برگزار و اسامی افراد برتر را اعلام کرد 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در ادامه مسابقات ورزشی رشته های قهرمانی که به مناسبت 

مدیریت تربیت بدنی مسابقات تنیس روی میز دانشجویان پسر را  هفته تربیت بدنی ویژه دانشگاهیان علوم پزشکی تهران درحال برگزاری است،  

تن از دانشجویان در    ۲5با حضور   ۲۰تا   ۱5از ساعت   ۱۴۰۰آبان ماه    ۱۱و    ۴به صورت حضوری و با رعایت دستورالعمل های بهداشتی، روزهای  

 سالن ورزشی شهید فتحی کوی دانشگاه برگزار کرد. 

بازیکن به مرحله حذفی راه پیدا کردند که در پایان و با برگزاری رقابت های    ۱6گروه برگزار شده است و    5این مسابقات به صورت دوره ای در  

بقات مرحله رده بندی و نهایی، اداره مسابقات و تیم های ورزشی، علیرضا محسنیان دانشجوی دانشکده دندانپزشکی را به عنوان مقام اول این مسا

دانشجوی دانشکده بهداشت به کسب مقام دوم و محمدرضا جلالی دانشجوی پرستاری به مقام سومی نائل    همچنین، بابک فضلی  معرفی کرد.

 آمدند.

 

 علمی و دانشجویان دانشکده پرستاری و ماماییدیدار سرپرست دانشگاه با اعضای هیئت 

 دکتر قناعتی: پرستاری ستون فقرات خدمات پزشکی است 

علمی و دانشجویان این دانشکده بر نقش ویژه خدمات  دانشکده پرستاری و مامایی و در دیدار با اعضای هیئتدکتر حسین قناعتی، در بازدید از  

 .پرستاری در فرآیندهای درمانی تأکید کرد
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موزشی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه با همراهی دکتر سید فرشاد علامه، معاون آ

های علمی و دانشجویان دیدار و از بخشبا حضور در دانشکده پرستاری و مامایی با اعضای هیئت  ۱۴۰۰آبان    ۱۲دانشگاه صبح روز چهارشنبه  

 مختلف آموزشی دانشکده بازدید کرد.

گفت: اصولاً با تغییر مدیریت سیاسی در  علمی دانشکده با اشاره به معیارهای خود برای انتخاب همکاران، دکتر قناعتی در نشست با اعضای هیئت

طور به کار مشارکتی اعتقاد داشته باشند. در کنار این موارد، من  های کلی دولت مسئولیت بپذیرند؛ همینکشور، لازم است مدیران همسو باسیاست 

تازه  به  با سابقه مدیریت طولانی هستم.معتقد  ا  سازی در مدیریت واحدهای  از خدمات  تقدیر  با  شده در دانشکده گفت: نقش دانشکده  رائه وی 

اندازی سامانه صدای مشاور و پاسخگویی تلفنی به سؤالات مردم  پرستاری و مامایی در ارتباط با بدنه جامعه بسیار ویژه است و در همین راستا راه

 مه ارکان دانشگاه وجود داشته باشد. شده در دانشکده است و این همان مسئولیت اجتماعی است که لازم است در هاز کارهای خوب انجام

  سرپرست دانشگاه با تأکید بر نگاه ویژه خود به پرستاری گفت: به اعتقاد من پرستاری ستون فقرات خدمات پزشکی است و پرستاری که در کنار 

شکده پرستاری و مامایی صرفاً آموزش عنوان دانتواند جامعه را متحول کند؛ رسالت شما به ای، به وظایف انسانی خود واقف باشد می وظایف حرفه

وی   توانید تحولات بزرگی در جامعه ایجاد کنید.واسطه ارتباط نزدیک و قوی جامعه پرستاری با مردم، می و تربیت نیروی تخصصی نیست بلکه به 

خواهند این کار بزرگ را انجام  دی که می افزود: انتظار من این است که دانشکده پرستاری و مامایی، پیشرو حرکت اصلاحی در دانشگاه باشد و افرا

 دهند لازم است خودشان مصلح باشند.

ترین رویکردها معرفی کرد و گفت: لازم است ارتباط دانشکده پرستاری و مامایی با دانشکده دکتر قناعتی ارتباط بین بخشی را از بهترین و مهم

 توان این تجربیات بین دانشجویان دو دانشکده منتقل شود. است و می  پزشکی بیشتر شود زیرا آموزش در دانشکده شما بسیار کاربردی

ها یک حالت مطلوب است اما وجود تضاد  های انسان برشمرد و گفت: گرچه ثبات در سیستمنظر بین افراد را از ویژگی وی وجود تضاد و اختلاف 

ناکرده نظرها افراد باهم اصطکاک پیدا نکنند و خدایدر این اختلاف   ها نقش داشته باشد اما باید توجه داشت کهتواند در کارایی سیستمهم می

در بخش پایانی این بازدید، دکتر قناعتی با حضور در جمع دانشجویان دانشکده در جریان مسائل و مشکلات آنان قرار    یکدیگر را تخریب نکنند.

 گرفت.

 همسویی کامل در نگاه به اسناد بالا دستی 

نصرآبادی رئیس دانشکده پرستاری مامایی، در ابتدا ضمن خیر مقدم به رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و هیئت همراه  دکتر علیرضا نیکبخت  

ساله دانشکده با به کارگیری سیاست درب های باز، تساهل و تسهیل گری در فرآیندها با حفظ چارچوب های اخلاقی و   ۴بیان کرد: در این دوره 

 و ارتقا مرجعیت علمی، به سوی پژوهش های مسئله محور و جانشین پروری حرکت کرد.قانونی و تلاش برای حفظ 
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ه رئیس دانشکده تصریح کرد: بر اساس قانون جانشین پروری این اطمینان به رئیس دانشگاه داده می شود که تمام همکاران و هیئت علمی دانشکد

لوب دانشکده برخوردارند و در ادامه راه می توان روی این ظرفیت بالقوه با اطمینان  از توانمندی و بالندگی لازم برای اداره و تداوم مدیریت مط

وی افزود: امروز بحمدالله یک همسویی کامل در نگاه به اسناد بالا دستی ایجاد شده و اهداف و برنامه های ریاست جمهوری   کامل حساب کرد.

 به وجود آمده است.  ۱۴۰۴انقلاب اسلامی و برنامه چشم انداز دانشگاه در افق  و برنامه سلامت دولت مردمی هم راستا با بیانیه گام دوم

اهمیت  رئیس دانشکده با اشاره به نگاه آرمان گرایانه و امیدآفرین ریاست دانشگاه و مفهوم حرکت دانشگاه در طراز آرمان های انقلاب اسلامی و 

روحیه جهادی و ایجاد امید در جوانان و جهت گیری مطلوب و تلاش مستمر و   مشارکت جمعی و تصمیم های خردمندانه گفت: می توان با حفظ

 نگاه بین المللی و با مشارکت آحاد دانشجویان برای آینده دانشکده و مرجعیت علمی محکم تر از گذشته گام برداشت. 

این واحد ارائه داد و بیان کرد: در دوران کرونا مجموعه دکتر الهام نواب مدیر گروه پرستاری مراقبت ویژه و مدیریت، گزارش اجمالی از فعالیت های  

تند.  دانشکده پویا عمل کرد و اساتید به خوبی در این عرصه درخشیدند و در کلینیک مجازی، واکسیناسیون، صدای ماما و پرستار مشارکت فعال داش

 ه در این عرصه پررنگ بود.دانشکده در دوران کرونا بحران های زیادی را پشت سر گذاشت که نقش رئیس دانشکد

نست دکتر پاشایی پور مدیر گروه پرستاری سلامت جامعه و سالمندی، یکی از رسالت های اساسی این گروه را ارتقای توانمندسازی اقشار جامعه دا

 که مسئولیت آموزش اجتماعی آن بسیار پررنگ است. 

برگزاری وبینارهای دانشکده فعالیت صدای ماما و پرستارو مرکز تجمیعی واکسیناسیون وی درباره فعالیت های این واحد توضیحاتی را شرح داد و به  

وی افزود: باعث افتخار است که دانشکده پرستاری مامایی در صدر دانشکده های کشوری است و در سال های اخیر پیشبرد فرآیندها   اشاره کرد.

مولایی مدیر گروه سلامت باروری و مامایی بیان کرد: با محوریت سیاست اجرایی  دکتر میر  به صورت برنامه ریزی شده و مثبت پیش رفته است.

وی در ادامه    درب های باز رئیس دانشکده توانستیم افکار نو را به عرصه بیاوریم و در این زمینه فعالیت و نوآوری های عدیده ای داشته باشیم.

 گزارش اجمالی از فعالیت های این گروه ارائه داد. 

 

 زنگ سال تحصیلی جدید با حضور دستیاران سال اول در بیمارستان سینا به صدا درآمد

  13و    12روزه آشنایی دستیاران سال اول با بیمارستان سینا به همت معاونت آموزشی این مرکز، چهارشنبه و پنجشنبه    2کارگاه  

 .در بیمارستان سینا برگزار شد 1400آبان 
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گاه علوم پزشکی تهران بیمارستان سینا، دکتر محمدرضا قینی، معاون آموزشی بیمارستان سینا، در کارگاه آشنایی  به گزارش روابط عمومی دانش

ی دستیاران سال اول با این مرکز ضمن بیان خیرمقدم به دستیاران سال اول، گفت: برای ما باعث افتخار است که دوره جدیدی از آموزش دستیار

اری، دوران بسیار مهم و پرباری از زندگی شما است. ان شاء الله این جلسه برای بیمارستان سینا شروعی برای آموزش  را آغاز می کنیم. دوران دستی

 .های حضوری بیشتر با رعایت دستور العمل های بهداشتی خواهد بود

ینا را که از این به بعد منزل دوم شما تلقی  در ادامه دکتر محمد طالب پور، رئیس بیمارستان سینا بیان داشت: حضور شما عزیزان به بیمارستان س

 قرار   کشور  این  پزشکی  جامعه  بزرگان اخلاف  در  اینکه  و   سال  ۱5۰می شود تبریک عرض می کنم. فعالیت در بیمارستان سینا با قدمتی بیش از  

است که شما را در این سیستم می بینیم. در سیستمی که در عین اینکه از کار   افتخار  باعث  نیز  ما  برای  و  شود   می  محسوب  افتخاری  گیرید  می

سنگین و زیاد برخوردار است و یک نوع سربازی علمی محسوب می شود، ولی در یک محیط شاد و با رعایت اخلاق و حرمت ها به اجرا در می  

کید هیئت رئیسه بیمارستان سینا است و هیچ دستیاری نباید مورد بی حرمتی  آید. رعایت حرمت ها در کنار انجام کار دقیق و منظم از اصول مورد تا

اری که  قرار بگیرد. بیمارستان سینا افتخار این را دارد که کمیته سلامت روان را پایه گذاری کرده است با این دیدگاه که فشار های سلامتی و ک

 .رار دهد تا اگر دستیاران تحت فشار زیادی قرار می گیرند از آنان حمایت شودبه گروه اینترن ها و دستیاران وارد می شود را مورد بررسی ق

ین  به هیچ وجه دوران دستیاری را نباید یک دوران توام با استرس و اضطراب در نظر گرفت بلکه باید یک دوران بسیار شاد و با خاطره های شیر

ر و انگیزه ای که وارد این سیستم شده اید وارد یک مکان مقدس شده اید زیرا نهایت در زندگی دانست. باید در نظر داشته باشید که با هر نوع تفک

تلاش و انگیزه ما به عنوان پزشک، خدمت به مردم است و خدمت رسانی به دیگران بزرگترین ثواب در نزد خداوند است و پزشکی شغل بسیار 

یمارستان، معرفی اعضای هیئت رئیسه و خدمات درمانی، آموزشی و پژوهشی این رئیس بیمارستان سینا در ادامه به بیان تاریخچه ب .مقدسی است

این کارگاه  .مرکز پرداخت ارائه نکات مهمی پرداختند که دستیاران در طول دروان    ۲در  بیان و  به  بیمارستان  استادان گروه های مختلف  روزه 

 .دستیاری خود با آن مواجه خواهند شد 

 

 هنگی دانشجویان نواخته شدزنگ آغاز سومین جشنواره فر

و در هفت   1400مدیریت امور هنری و فوق برنامه، سومین جشنواره فرهنگی دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی تهران را در پاییز 

 .حیطه برگزار می کند

 

های:    حیطه  در  پیشین  های  دوره  همانند  فرهنگی  رویداد   این  فرهنگی،  دانشجویی به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت 

ره(، نشریات  فیلم )کوتاه، مستند، فیلمنامه و دابسمش(، موسیقی )گروه نوازی، تکنوازی و آواز(، ادبی )شعر سنتی، شعر نو، داستان کوتاه، نثر و مشاع
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امه خوانی، اجرا، استنداپ کمدی و نمایشنامه نویسی(، دانشجویی )نشریه برتر، اثر برتر، جلد برتر و صفحه آرایی(، تئاتر )نمایش صحنه ای، نمایشن

قرآن و عترت )قرائت، حفظ، مناجات خوانی و تواشیح( و هنرهای تجسمی )طراحی، خوشنویسی، نقاشی، کاریکاتور، پوستر، عکاسی، صنایع دستی  

 و اینفوگرافی(، برگزار خواهد شد. 

آذرماه    ۲۰تا    ۱۴۰۰آبان    ۱5به صورت حضوری از تاریخ    خود،  هنری  آثار  تحویل  و  نام  ثبت  برای  توانند  می  جشنواره  این  در علاقه مندان به شرکت

، معاونت دانشجویی فرهنگی  ۲۱به دبیرخانه جشنواره واقع در: خیابان قدس، بالاتر از تقاطع طالقانی، نبش کوچه باستانی )فردانش سابق( پلاک  

همچنین، دانشجویان می توانند    مراجعه کنند.  6۴۴3۲5۴7فن  تل  شماره  با   برنامه  فوق هنری و  دانشگاه علوم پزشکی تهران، طبقه دوم، مدیریت امور

تلگرامی کانال  شامل  جشنواره  مجازی  های  شبکه  به  خود  آثار  فایل  مجازی  ارسال  و  نام  ثبت    صفحه   و festivaltums@ برای 

شنواره فرهنگی دانشجویان ج  سومین  نامه  شیوه  دریافت  و  بیشتر  اطلاعات  کسب  برای  مندان  علاقه  .کنند  مراجعه tums_event اینستاگرام

 می توانند به کانال های بالا مراجعه کنند.

 

با مدیریت بحران در نظام سلامت ارشد مدیریت  /    با هدف آشنایی  آموزشی دانشجویان کارشناسی  بازدید 

 پرستاری از بیمارستان فارابی

پرستاری و مامایی دانشگاه علوم پزشکی تهران و مدیریت بحران و پدافند غیرعامل بیمارستان فارابی و با با همکاری دانشکده  

هدف آشنایی با مدیریت بحران در نظام سلامت، دانشجویان کارشناسی ارشد مدیریت پرستاری دانشگاه از این بیمارستان بازدید  

 .کردند

 

ی تهران بیمارستان فارابی، با همکاری دانشکده پرستاری و مامایی و مدیریت بحران و پدافند غیرعامل  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشک

  نظام   در  بحران  مدیریت  با  بیشتر  هرچه  آشنایی   بیمارستان فارابی، دانشجویان کارشناسی ارشد مدیریت پرستاری این دانشگاه با هدف آموزش و

دانشکده پرستاری  HSE و بلایا  و  حوادث مدیریت کمیته و علمی هیئت عضو عباسی،  زهرا دکتر همراهی با  ۱۴۰۰ آبان ۱6 یکشنبه ظهر  سلامت

 .و مامایی دانشگاه، از بخش های مختلف بیمارستان بازدید کردند

ین مرکز به بیان سیاست  علی اکبر عسگری، مسئول مدیریت بحران بیمارستان فارابی در این بازدید با معرفی بیمارستان فارابی و مدیریت بحران ا

مرین  ها و خط مشی ها در زمینه مدیریت بحران در حوادث و بلایا پرداخت. بررسی مخاطرات احتمالی موجود در بیمارستان ، اقدامات پیشگیرانه، ت

ران بیمارستان مطرح های عملیاتی و معرفی لوازم حفاظت فردی و اطفا حریق موضوعات دیگری بود که در این بازدید توسط مسئول مدیریت بح
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  نحوه  با  نزدیک  از   مرکز  این  فاضلاب  خانه   تصفیه   و   تلفن  مرکز   در ادامه نیز بازدید کنندگان با حضور دردرمانگاه اورژانس، مدیریت بحران،   .شد

 .و مدیریت عملیات در مواقع بحران در این واحدها آشنا شدند فرماندهی  و ایمنی  نکات اجرای

 

 دانشجویی در روزهای تعطیل برقرار شد عده ناهار و

دکتر صادقیان در حاشیه جلسه شورای مدیران معاونت دانشجویی فرهنگی از برقراری خدمات تغذیه دانشجویی در روزهای جمعه  

 .خبر داد

 

هنگی دانشگاه در حاشیه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، دکتر صادقیان معاون دانشجویی فر

برگزار شد، از برقراری امکان رزرو غذای دانشجویان برای وعده   ۱۴۰۰آبان   ۱7جلسه شورای مدیران معاونت دانشجویی فرهنگی که روز دوشنبه 

ذای روزهای تعطیل ناهار در روزهای جمعه خبر داد و توضیح داد: بازخوردهای زیادی از دانشجویان و اعضای شورای صنفی در مورد برقراری غ

نجام  داشتیم و مقرر شد، تیم اداره تغذیه معاونت برنامه ریزی های لازم برای تهیه اقلام و ملزومات و همچنین بررسی روندهای توزیع غذا را ا 

 دهند تا پس از آن به پروسه اجرایی این طرح بپردازیم.

دانشجویان گفت: باید برای رفع دغدغه های دانشجویان از تمامی امکانات و توان مجموعه  دکتر صادقیان در ادامه با تأکید بر اهمیت خواسته های  

های  استفاده کنیم و برای رفع آنها از راه حل های خلاقانه و مثمر ثمر بهره ببریم. وی در ادامه افزود: یکی از معضلات دانشجویان غذای روز

منابع و برنامه ریزی های لازم این مشکل را از پیش روی دانشجویان رفع کنیم و امیدواریم تعطیل بوده است که خوشبختانه موفق شدیم با هدایت  

 بتوانیم تمامی مشکلات آنها را رفع و به نقطه ای برسیم که مهمترین دغدغه دانشجویان تحصیل علم و دانش باشد. 

ها ارائه می شود و دانشجویان می توانند نهار روز جمعه خود را    معاون دانشجویی فرهنگی در ادامه افزود: در فاز اول این طرح وعده نهار جمعه

بر این اساس: دانشجویان می توانند برای رزرو نهار روزهای جمعه در سیستم اتوماسیون تغذیه گزینه    همراه با شام روز پنجشنبه دریافت کنند.

آبان ماه آغاز می شود و سیستم اتوماسیون تغذیه دانشجویان صرفاً   ۲۱ته  توضیح اینکه، ارائه وعده نهار از جمعه همین هف  صبحانه را انتخاب کنند.

روزهای سه شنبه برخواهد    ۲۴آبان، فعال خواهد بود و از هفته آینده رزرو به روال سابق و تا ساعت    ۱9روز چهارشنبه    ۲۴همین هفته تا ساعت  

 گشت.
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 های دارت دانشگاه شددانشجوی دانشکده بهداشت قهرمان رقابت

مدیریت تربیت بدنی مسابقات دارت را ویژه دانشجویان دختر دانشگاه علوم پزشکی تهران و به مناسبت هفته تربیت بدنی برگزار  

 .کرد

 

  ۱6 یکشنبه و ۱۴۰۰ مهر ۲7 شنبه سه روزهای  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این مسابقات

 .پرداختند  رقابت   به  هم  با  بانشاط و   جذاب  رقابتی   در  دانشگاه   ورزشکار  دختران   و   برگزار   دانشگاه   دختر  دانشجویان  از   تن ۲۰  حضور   با و  ۱۴۰۰  آبان

 ر پایان مسابقات، اداره گسترش ورزش های همگانی اسامی برترین های این مسابقات را به شرح زیر اعلام کرد:د

 نشجوی دکتری تخصصی مدیریت خدمات بهداشتی درمانی مقام اول: خدیجه یاری فرد دا -

 مقام دوم: ساجده بحرانی دانشجوی دکتری تخصصی نانو فناوری پزشکی  -

 مقام سوم: آتوسا زند وکیلی دانشجوی پرستاری -

 

 بازدید مسئولان معاونت دانشجویی فرهنگی دانشگاه از مجتمع خوابگاه های کوی

دانشجویی فرهنگی دانشگاه به همراه یوسف مسعودیان مشاور اجرایی، از تمام فضاهای اقامتی،  دکتر محمدحسین صادقیان معاون  

 .ورزشی، کتابخانه و نمازخانه مجتمع خوابگاهی کوی دانشگاه علوم پزشکی تهران بازدید و با دانشجویان دیدار کرد 
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با بازدید میدانی از   ۱۴۰۰آبان    ۱6گی، این دیدار صمیمی یکشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهن

،  فضاهای کتابخانه، سالن ورزشی، واحدهای اقامتی و ... انجام و به بررسی امکانات موجود از لحاظ کمی و کیفی، مشکلات عمرانی و تأسیساتی

ونت با حضور در اتاق های دانشجویان، نشستی صمیمی برگزار همچنین در ادامه بازدید، مسئولان معا  رفاهی، فرهنگی و ورزشی پرداخته شد.

 .کردند که دانشجویان توانستند از نزدیک صحبت ها و مشکلات خود را با آنان درمیان بگذارند

- و فرهنگیدکتر صادقیان با بیان نظر مثبت هیئت رئیسه دانشگاه به مسایل دانشجویان، گفت: بهبود کیفیت زندگی خوابگاهی و امکانات رفاهی 

ورزشی دانشجویان و بطور کلی تأمین، بازسازی، تجهیز و توسعه خوابگاه ها بسیار پراهمیت است و ما تمام تلاش خود را برای رفع مشکلات  

 درپایان نیز، مسئولان در کنار دانشجویان، بخش هایی از کتاب »دردسر دوست داشتنی« را خواندند. .خواهیم کرد

 

در دانشگاه علوم پزشکی تهران ایستایی معنا ندارد، با تلاش و کوشش می توان دکتر نیکبخت نصرآبادی:

 موانع را مرتفع ساخت 

به صورت   1400آبان  18جلسه معارفه دانشجویان دکتری پرستاری و بهداشت باروری ورودی جدید دانشکده پرستاری و مامایی 

 .مجازی در بستر اسکای روم برگزار شد

 



291 
 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده، ضمن خیر  

از  مقدم به دانشجویان نورود به مقطع دکتری پرستاری و بهداشت باروری دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: باید برای ورود به برترین دانشکده  

 .نکنید  دریغ  تلاشی  هیچ  از  جامعه  در  متعهد  و  موثر  حضور  برای  و  کنید  افتخار  خود  رشته  به  باشید،  شکرگزار   را  خدا  کشور  ٔ  دانشکده  ۲۰6بین  

دوران  ای کار آسانی نیست گفت:    رئیس دانشکده پرستاری و مامایی با اشاره به اینکه در حرفه پرستاری و بهداشت باروری رسیدن به اجتهاد حرفه 

 .مند شوید دکتری دوران سخت اما شیرینی است که باید از لحظه به لحظه حضور ناب در دانشگاه علوم پزشکی تهران بهره

توان هر مانعی را مرتفع ساخت، سطح انتظار از دانشجویان  وی افزود: در این دانشکده و دانشگاه ایستایی معنا ندارد و با تلاش و کوشش خود می 

باید نقشی الگو ساز برای سایر  های حرفهبرای رسیدن به شایستگی مقطع دکتری   ای و حضور فعال در جامعه زیاد است و دانشجویان دکتری 

 .ترین در حرفه خود باشندترین و باسوادترین و خلاق دانشجویان داشته باشند و اخلاق مدار 

نصرآبادی نیکبخت  علیرضا  دانشجویان  ور حرفه حض  باید  یدکتر  دانشجویان   اینکه   به  اشاره  با   دکتر  تاکیدکرد:  باشند  داشته  فعال  میدانی  و  ای 

باشند نداشته  انفعالی  برخورد  جامعه  مسائل  به  نسبت  و  باشند  خود  حرفه  تیزبین  و  بیدار  چشم  باید  تهران  پزشکی  علوم   .دانشگاه 

 .و پژوهش در بهبود مسائل جامعه قدم موثری بردارید  های مسئله محور حرکت کنید و با تحقیقوی تاکید کرد باید از ابتدا به سوی پژوهش

 .کردرئیس دانشکده در پایان از پروانه عسگری دانشجوی دکترای پرستاری برای دریافت جایزه بنیاد فرهنگی البرز با تقدیم لوح تقدیر قدردانی  

در دانشکده نیز ضمن تبریک به دانشجویان نو ورود به    الاسلام و المسلمین شیرعلی پور رابط نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشگاه  حجت

، وَ زکَاهُ العلِمِ اَن  دانشکده پرستاری و مامایی، بر اهمیت زکات علم تاکید کرد و به حدیثی از امام صادق )ع( اشاره کرد و گفت: انَّ لِکُلِّ شَی ءٍ زکَاهً

ست که عالِم، آن را به اهلش تعلیم دهد و به کسی که استحقاق آن را داشته باشد آموزش  یُعلَِّمَهُ اَهلَهُ؛ هر چیزی زکاتی دارد، و زکات دانش آن ا

 .دهد

و    وی به وظیفه استاد بودن طبق معارف دینی اشاره کرد و گفت اساتید علاوه بر تدریس وظیفه خطیر مربیگری و تربیت دانشجو را برعهده دارند

 .در آن حوزه تربیت شده باشد تا بتواند تربیت موثری نیز داشته باشدفردی در این مسیر موفق خواهد بود که خود نیز 

نه اینکه صرفاً وی ادامه داد دانشجویان دکتری قرار است در جایگاه استادی قرار بگیرند و باید علمی را به دانشگاه ارائه دهند که همراه با نور باشد  

 .عمل صحیح به آن کوشش کنیمدهیم باید در آموزشی باشد و اگر علمی را آموزش می

دکتر سریه پورتقی سرپرست امور آموزشی و مدیر تحصیلات تکمیلی دانشکده موفقیت دانشجویان در ورود به دانشکده پرستاری و مامایی را  

  پرداخت   تکمیلی  تحصیلات  و  آموزشی  معاونت  مختلف  واحدهای  اصلی  ساختار  و  آموزشی  هایگروه   دانشکده،  معرفی  به    تبریک گفت و در ادامه

های تحصیلات تکمیلی مشخصات وسرفصل دروس، و با اشتراک گذاری صفحه وب سایت دانشکده درباره سامانه نوید، میزخدمت، دستوالعمل

 .داد ارائه را توضیحاتی  آموزش توسعه دفتر و  دفتر منتوربنگ و دفتر توسعه آموزش و دفتر مشاوره تحصیلی

 برای دیگران باشید  باید الگویی رفتاری و مهارتی

دکتر هومن شهسواری معاون آموزشی دانشکده گفت: خوشحالیم که با تلاش و کوشش توانستید به بزرگترین و برترین دانشگاه علوم پزشکی  

رود که انتظار می کشور وارد شوید، وی خطاب به دانشجویان گفت: شما نخبگان کشور هستید و بالاترین تراز علمی رشته خود را کسب کردید و  

 .ای خود شوید و رشته خود را به جامعه معرفی کنید  های خود را نشان داده و باعث ارتقاء حرفه صاحب نظر در رشته خود باشید و بتوانید توانایی

د و باید تمام تلاش خود  تر از سابق است و نقش الگوی رفتاری، دانش و مهارتی را برای دیگران داریتر و جدیوی افزود: مسئولیت شما سنگین

 .را داشته باشید تا نقش الگو بودن خود را به خوبی ایفا کنید

کند که از میان دانشجویانی که پتانسیل هیئت علمی شدن در دانشگاه علوم پزشکی تهران را دارند با پایش وی تاکید کرد دانشکده تلاش می 

 .آموختگی برای جذب آنان اقدام نماید عملکرد آنان در طول دوران تحصیل دانشجو تا زمان دانش
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کنیم بستری را فراهم سازیم تا دانشجویان نیز با  دکتر شهسواری تصریح کرد: دوران دکتری دوره رشد و تعالی دانشجویان است، ما تلاش می 

 .خلاقیت و نوآوری و یادگیری، در مسیر رشد و تعالی خود قدم بردارند

لل دانشکده، ضمن تبریک ویژه به دانشجویان برای ورود به دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: این موفقیت  دکتر خاطره سیلانی معاون بین الم

های دیگر   کند، انتظار داریم که با مشارکت فعال خود، همچنان در این دوران نیز متمایز از دانشگاهقابلیت و توانمندی شما دانشجویان را ثابت می

های آموزشی و پژوهشی خود زبان انگلیسی را جدی بگیرند، از  تاکید کرد: دانشجویان از ترم یک در کنار فعالیت  وی  .باشید و آن را حفظ کنید

 .های زبان انگلیسی کالج بین الملل دانشگاه استفاده کنندکلاس

این رتبه خود را نیز حفظ کند گفت: یکی از  کند تا  های بین المللی پیشرو بوده است و تلاش میدکتر سیلانی با اشاره به اینکه دانشکده در فعالیت

های بین المللی و اساتید بنام و مطرح تراز اول در رشته پرستاری توانند این برتری را حفظ کنند مشارکت در فعالیتهاییکه دانشجویان می عرصه

کنید   از زمانی که به موضوع رساله دکتری فکر میوی تاکید کرد    .تواند تحقیق و پایان نامه شما را متفاوت کند  و بهداشت باروری است که می 

وم و یا و در انتخاب استاد راهنما و مشاور هستید درباره مشاور خارجی مرتبط با موضوع رساله خود نیز تحقیق داشته باشید، اگر استاد راهنمای د

 .شجو و تیم تحقیق مزایای بسیار زیادی به همراه دارداستاد مشاور دانشجویان از کشور دیگری باشد و در حوزه خود صاحب نظر باشد برای دان

یک دکتر حسن برکتی معاون دانشجویی و فرهنگی دانشکده، موفقیت دانشجویان نورود را در راهیابی به بزرگترین دانشگاه علوم پزشکی تهران تبر

کند و در ادامه  امور آموزشی دانشجویان را فراهم می   گفت و تصریح کرد: معاونت دانشجویی و فرهنگی شرایط رفاهی، فرهنگی و بستر سازی برای

 .درباره پرداخت وام و اسکان دانشجویان در خوابگاه توضیحاتی را ارائه داد

 دکتر مهرناز گرانمایه معاون پژوهشی دانشکده، ضمن تبریک به دانشجویان نوورود به دوره دکتری، بیان کرد: دانشکده در زمینه پژوهش فعال 

 .توانند طرح تحقیقاتی جدا از پایان نامه به صورت مجری مستقل طرح و یا با حمایت یکی از اساتید دانشکده داشته باشندویان می است، دانشج

توان از کتابهای الکترونیک و فایل معاون پژوهشی دانشکده از ثبت نام و عضویت در کتابخانه به صورت حضوری و مجازی خبر داد و گفت می

وی افزود: از طریق مرکز رشد فناوری سلامت شعبه دانشکده که سه شرکت    .ها به صورت الکترونیک نیز استفاده کرد  نامه  پایان  تمام متن کتب و

 .بگذارید ظهور  منصه به را خود هاینوآوری  و هاخلاقیت  توانید می  دارند فعالیت  دانش بنیان در این مجموعه

ساله    ۲دیپلم پژوهشی را راه اندازی کرده است که دانشجو با گذراندن این دوره    99ویی از سال  های دانشجمعاون پژوهشی گفت: مرکز پژوهش 

هایشانبه عنوان مدرس یا  توانند در این دوره شرکت کنند و بر اساس توانمندیشود که دانشجویان دکترا نیز میموفق به اخذ دیپلم پژوهشی می

ند و در پایان های آموزشی پرستاری و مامایی به معرفی گروه خود پرداختمدیران گروه  از  یک  هر   در ادامه جلسه معارفه  .منتور فعالیت داشته باشند

 .دانشجویان ضمن معرفی خود درباره سوابق علمی و کاری خود توضیحاتی کردند

 

 برترین های مسابقات رشته های ورزشی همگانی دانشجویان پسر معرفی شدند

یان پسر  مدیریت تربیت بدنی مسابقات هدف زنی والیبال، فریزبی و آمادگی جسمانی را به مناسبت هفته تربیت بدنی ویژه دانشجو

 .دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار و اسامی افراد برتر را اعلام کرد
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به صورت    ۱۴۰۰آبان    ۱6به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که روز یکشنبه  

شهید فتحی کوی برگزار شد، دانشجویان پسر ورزشکار در رشته هدف زنی  حضوری و بارعایت دستورالعمل های بهداشتی در مجموعه ورزشی  

شرکت کننده(، با هم به رقابت پرداختند و رقابت ورزشی پر هیجانی    ۲3شرکت کننده( و آمادگی جسمانی )   ۲۰شرکت کننده(، فریزبی )  ۱۸والیبال )

 ی این مسابقات را به شرح زیر اعلام کرد:اداره گسترش ورزش های همگانی اسامی برترین ها  را به نمایش گذاشتند. 

 مسابقات هدف زنی والیبال 

 مقام اول: محسن صالحی )دانشجوی رشته دندانپزشکی(  -

 مقام دوم: دیاکو خدامرادی )دانشجوی رشته دندانپزشکی(  -

 مقام سوم: امیرحسین اسحاقی )دانشجوی رشته پزشکی(  -

 مسابقات فریزبی 

 )دانشجوی رشته پرستاری(مقام اول: عرفان دشتی  -

 مقام دوم: محمد اکبرپور )دانشجوی رشته نانو فناوری های پزشکی(  -

 مقام سوم: علیرضا آرمان )دانشجوی رشته پرستاری( -

 

 مسابقات آمادگی جسمانی 

 مقام اول: سروش عباسی )دانشجوی رشته داروسازی(  -

 مقام دوم: محسن صالحی )دانشجوی رشته دندانپزشکی(  -

 ید خلیلی )دانشجوی رشته پزشکی( مقام سوم: مج -

 

 دکتر بیگ محمدی: افزایش نشاط و توانمندسازی دانشجویان باید در راس فعالیت های فرهنگی باشد 

رئیس دانشکده پزشکی در چهارمین جلسه هم افزایی با واحدهای فرهنگی دانشگاه با تاکید بر برنامه ریزی عملیاتی و اجرایی  

 .توانمندی میان دانشجویان در اولویت برنامه ها استگفت: افزایش نشاط و 
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افزایی و تعامل دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده با  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، چهارمین جلسه هم

 آبان در سالن شورا برگزار شد.  ۱۸شنبه واحدهای فرهنگی دانشگاه روز سه 

وی افزود: در بسیاری از    با تأکید بر همگرایی واحدهای فرهنگی دانشگاه گفت: ما به دنبال برنامه عملیاتی و اجرایی هستیم.دکتر بیگ محمدی  

 ریزی علمی و اصلاح فرآیند هستیم. ها امکانات و فضا وجود دارد که برای استفاده بهینه نیازمند برنامه حوزه

 دقت پیگیری شود. ترین اهدافی که باید به و توانمندسازی دانشجویان را از مهم رئیس دانشکده پزشکی اظهار کرد: افزایش نشاط

  7۰ها از بازسازی و بازگشایی دوباره خانه فرهنگ کوی دانشگاه خبر داد و گفت: سالن سینما با  برنامه خوابگاهدکتر فومنی مدیر هنری و فوق 

های اقماری  وی افزود: برای خوابگاه  هنری برای استفاده دانشجویان فراهم شده است.های  صندلی، کافه بازی، گیم نت، سالن برای تمرین فعالیت

 های ورزشی دیده و تأمین شده است. نیز فضای فیزیکی برای انجام فعالیت

هیدات لازم برای  شده و نیز تمزودی فعال خواهد شد، همچنین اردوهای دانشجویی از سر گرفتهدکتر فومنی ادامه داد: گروه کر دانشگاه نیز به 

های دانشجویان ترین مسائل و دغدغه توضیح این که در جلسات قبل مهم  های هنری از فضاهای پردیس هنرهای زیبا دیده شده است. استفاده گروه

های اجتماعی بینی آسیب سر فصل مطرح و در نهایت موضوع زندگی خوابگاهی، نقش اساتید و کارکنان و پیش   ۸و زندگی دوره دانشجویی در  

بررسی و حل مسائل زندگی خوابگاهی عنوان و جلسات با تأکید بر ارائه راهکار   عنوان عمده مسائل حوزه دانشجویی با اولویت دانشجویان جدید به 

 یافت.مناسب برای حل این مسائل ادامه 

های عنوان راه ای و تولید محتوا در این حوزه، معرفی الگو، معرفی کتاب به های افزایش مهارت، تهیه و استفاده از ابزار چندرسانه برگزاری کارگاه

 بهبود مسائل حوزه دانشجویی با محوریت زندگی خوابگاهی مطرح شد. 

ا ایمانی معاون آموزش پزشکی عمومی، دکتر سید روح اله میری معاون دانشجویی دکتر صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه، دکتر علیرض

فرهنگی، دکتر علی نجفی به نمایندگی بسیج کارکنان پزشکی، دکتر سعید پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر حسین یاری معاون  

دیان رئیس ستاد شاهد و ایثارگر دانشگاه، دکتر فومنی مدیر هنری و  فرهنگی جهاد دانشگاهی واحد دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر پور محم

ها، دکتر عظیمی معاون مرکز مشاوره دانشجویی، دکتر ایزدی مدیر آموزشی پزشکی عمومی، دکتر رحیم نژاد مسئول مرکز  برنامه خوابگاهفوق

 سه بودند. مشاوره دانشجویی، آقای ابوالحسنی نماینده بسیج دانشجویی از مدعوین این جل
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 همکاری و مشارکت
جلسات آموزش چهره به چهره و آموزش با کلیپ درباره تغییرات وبسایت دانشگاه علوم پزشکی تهران 

 برگزار می شود 

اه  شگروابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران در حوزه برند در فناوری اطلاعات، جلسات آموزشی درباره تغییرات فناوری اطلاعات در وبسایت دان

 .شروع کرد علوم پزشکی تهران را برای اعضای هیئت علمی و کارکنان دانشگاه

 

ه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، با توجه به تغییرات وبسایت دانشگاه علوم پزشکی تهران در راستای برندآفرینی در حوز 

طرح اطلاعات،  به   فناوری  آموزش چهره  اطلاعات در  مقایسه دو روش  فناوری  تغییرات  پذیرش  در  کلیپ  توسط  آموزش  و  چهره 

  ماشاءاله   دکتر  مجموعه  مدیریت  زیرنظر  پژوهشی  طرح  عنوان   به   برندینگ  وب  آفرینی  ارزش  براساس وبسایت دانشگاه علوم پزشکی تهران

دانشگاه نیز تایید و    HSRو در شورای     ثبت  یارپژوهش  سامانه   در  HSR  طرح  قالب  در  تهران  پزشکی   علوم  دانشگاه  عمومی   روابط   مدیر  ترابی، 

 در حوزه روابط عمومی دانشگاه در حال اجرا است.  تصویب شده است و هم اکنون 

 آموزش   اول  جلسه)   تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  کارکنان  از  مجزا  گروه  ۲  برای  آموزشی  جلسه  ۲  مهر  ۲۰  شنبه  سه   روز  در  پژوهش  این  راستای  در 

 هیئت اعضای از مجزا  گروه ۲ برای آموزش جلسه ۲ نیز  مهر ۲۱ چهارشنبه روز  در و( کلیپ  توسط  آموزش دوم جلسه و  چهره به چهره صورت  به

 . شد  برگزار مرکزی ستاد G6 )جلسه اول آموزش به صورت چهره به چهره و جلسه دوم آموزش توسط کلیپ( در سالن علمی

 خوشامدگویی  ضمن  دانشگاه  عمومی  روابط  اطلاعات  فناوری  مسئول   در ابتدای این جلسات آموزشی، مهندس سارا نعیمی مدیر اجرایی طرح فوق و

شگاه علوم پزشکی تهران اشاره و در جلسات آموزش چهره به چهره به معرفی وبسایت جدید قابلیت ها و  دان وبسایت  تغییر   به   کنندگان   شرکت به

 پاسخ  کنندگان  شرکت سوالات  به و  گذاشت  نمایش   امکانات آن پرداخت و در جلسات آموزش توسط کلیپ نیز فیلم آموزشی در این خصوص به 

 .داد

ه کوتاهی با تعدادی از شرکت کنندگان در خصوص وبسایت جدید دانشگاه علوم پزشکی تهران انجام شده و  همچنین در پایان جلسات نیز مصاحب

 نظرات آنان ضبط شد. 

 



296 
 

 برگزاری دوره آموزش مهارتی حرفه ای لیزر در دندانپزشکی

رفه ای علوم پزشکی  سومین جلسه دوره مدون آموزش مهارتی حرفه ای لیزر در دندانپزشکی زیرنظر مرکز ملی آموزش مهارتی ح

 .برگزار شد

 

  بیست   و   دوم  و   بیست  جمعه   و  شنبه  پنج  روزهای  جلسه  این دندانپزشکی،  علوم  پژوهشکده  تهران   پزشکی   علوم دانشگاه  عمومی روابط  گزارش   به  

دوره ابتدا »کاربرد لیزر در پریودنتولوژی .دکتر اردوان اعتمادی، مدرس  شد  برگزار   دندانپزشکی   در  لیزر  تحقیقات  مرکز  محل  در  ۱۴۰۰   مهرماه  سوم  و

و ایمپلنت های دندانی« را تدریس کرد و در قسمت دوم دکتر نسیم چینی فروش مسئول علمی دوره و رئیس مرکز تحقیقات لیزر در دندانپزشکی  

 به کار عملی بر روی مدل حیوانی و آموزش طول موج های مختلف لیزر دیود پرداخت.

  در   لیزر  کاربرد  فروش  چینی  دکتر  ادامه  در  و  شد  آغاز  دهان  بیماریهای  در  لیزر  کاربرد دکتر سارا پورشهیدی در خصوص  روز جمعه با تدریس  

و این    رسد  می   نظر  به  ضروری  عملی  صورت  به   لیزر  از  استفاده  زمینه  در  مهارت  کسب  تکنولوژی،  و  علم  پیشرفت  به  توجه   با  .داد  شرح  را  ارتودنسی

تکل  دوره مهارت های لازم برای کاربرد لیزرهای مختلف برای درمان بیماران را ایجاد خواهد کرد.لازم به یادآوری است، با توجه به رعایت پرو

طب و اساتید  م  پروانه   دارای  دندانپزشکان  ویژه  دوره  این   توضیح اینکه  نفر برگزار خواهد شد.   ۱۰های بهداشتی وزارت بهداشت این دوره حداکثر با  

ادامه خواهد داشت و در پایان دوره به شرکت کنندگان گواهی معتبر از مرکز ملی آموزش مهارتی و حرفه ای علوم  ۱۴۰۰دانشگاه است و تا آذر ماه  

 پزشکی اهدا خواهد شد. 

 

 تفاهم نامه همکاری دانشگاه های علوم پزشکی تهران و مشهد امضا شد 

گاه علوم پزشکی تهران و دکتر محمدعلی کیانی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی مشهد به  دکتر حسین قناعتی، سرپرست دانش

منظور گسترش کیفی و کمی آموزش پزشکی و انتقال تجارب علمی و فن آورانه و استفاده بهینه و پایدار از ظرفیت های آموزشی و  

 .پژوهشی و توسعه بین المللی سازی بین دو دانشگاه تفاهم نامه امضا کردند
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به کارگیری و اشتراک   به مدت چهار سال است.  ۱۴۰۰مهر    ۲۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مدت این تفاهم نامه از  

زیرساخت ها و ظرفیت های ایجاد شده و امکانات فضاهای آموزشی، تحقیقاتی، فن آورانه و رفاهی بین دانشگاه علوم پزشکی تهران و مشهد،  

رک تخصصی  ارتقای توانمندی های علمی، آموزشی، پژوهشی و فن آورانه دانشجویان و اعضای هیئت علمی دو دانشگاه، برگزاری دوره های مشت

دکتر سیدفرشاد علامه، معاون آموزشی دانشگاه علوم    . است  نامه   تفاهم  این  اهداف   از   دانشگاه  دو   در  سازی   المللی  بین  توسعه   به   کمک  و   تکمیلی  –

 پزشکی تهران هم در مراسم امضای تفاهم نامه حضور داشت. 

 

 بانوان بیمارستان فارابی مشخص شدندافراد برتر مسابقه پرتاب دارت  به مناسبت هفته تربیت بدنی 

مسابقه پرتاب دارت بانوان بیمارستان فارابی که به مناسبت هفته تربیت بدنی برگزار شد با استقبال خوب بانوان این بیمارستان 

 .همراه بود و در پایان از نفرات برتر نیز قدردانی شد

 

تان فارابی، به مناسبت هفته تربیت بدنی مسابقات پرتاب دارت ویژه بانوان و آقایان  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارس

 .شاغل در این مرکز به مدت دو روز برگزار می شود

در بخش بانوان برگزار شد، پس از یک رقابت نزدیک، پوران فداکار از درمانگاه رتین، مریم    ۱۴۰۰مهر    ۲6در روز اول این مسابقات که دوشنبه  

درپایان این مسابقه با حضور سعید مرادی، مدیر بیمارستان   .ی از پذیرش و فریده آژیر، مدیر پرستاری بیمارستان به ترتیب اول تا سوم شدندحسین
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ورزشی    هایفارابی با اهدای جایزه از این نفرات قدردانی شد. مرادی همچنین ابراز امیدواری کرد تا فعالیت ورزشی بانوان تنها به شرکت در مسابقه  

 .شدهفته تربیت بدنی یا مناسبت ها محدود نشود و خواستار حضور مستمر و حرفه ای تر آنان در فعالیت ها و مسابقات ورزشی بیمارستان فارابی  

 

 برگزاری جشنواره غذا در مجتمع بیمارستانی امیر اعلم 

برگزار شد. به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم  به مناسبت هفته سلامت بانوان جشنواره غذا در مجتمع بیمارستانی امیراعلم  

به مناسبت هفته سلامت بانوان جشنواره غذا در محوطه خانه  1400مهر  27شنبه پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امیراعلم، سه

 .کنندگان هدایایی اهدا شد هدایت برگزار و به شرکت 

 

 

 

 دومین برنامه زنگ نشاط و سلامت در هفته تربیت بدنی بود بیمارستان مرکز طبی کودکان، میزبان 

مدیریت تربیت بدنی دانشگاه علوم پزشکی تهران، برنامه ورزش همگانی باعنوان زنگ نشاط و سلامت را در دومین روز از هفته 

 .، در بیمارستان مرکز طبی کودکان برگزار کرد1400تربیت بدنی سال 
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ه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این برنامه ویژه دانشجویان، کارکنان و اعضای هیئت علمی  به گزارش روابط عمومی دانشگا

با حضور دکتر رهنما مدیر مرکز طبی کودکان، دکتر حامد    ۱۰:3۰تا    9:3۰از ساعت    ۱۴۰۰مهر    ۲7دانشگاه علوم پزشکی تهران، روز سه شنبه  

طبی و دانشجویان، پرستاران، اساتید و جمعی از همکاران دانشگاهی در محوطه این بیمارستان برگزار    شفارودی مدیر تربیت بدنی، مسئولان مرکز

 شد. 

در این برنامه مفرح با نشاط که با رهبری مرتضی خوشی مربی آمادگی جسمانی و ورزش های هوازی برگزار شد، کارکنان، دانشجویان و اعضای 

همچنین در پایان برنامه، به قید قرعه هدایایی به رسم   در کنار هم به انجام حرکات ورزشی پرداختند.هیئت علمی دانشگاه و مرکز طبی کودکان  

از نکات قابل توجه در این برنامه، حضور و استقبال مراجعه کنندگان بیمارستان و ورزش کردن کودکان در  یادبود، به شرکت کنندگان اهدا شد.

دیریت تربیت بدنی با همکاری دانشکده ها و واحدهای مختلف بطور مستمر برنامه ورزش همگانی را در قالب  توضیح اینکه، م کنار کادر درمان بود.

 زنگ نشاط و سلامت برگزار می کند.

 

تور تفریحی یک روزه پارک لاله برای بانوان مجتمع بیمارستانی امام  به مناسبت هفته ملی سلامت بانوان

 خمینی )ره( برگزار شد

روزه تفریحی ورزشی با حضور پرستو آریاملو مدیر پرستاری و جمعی از بانوان مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در پارک  تور یک  

 .لاله برگزار شد
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  بت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( با هماهنگی مدیریت امور پرستاری مجتمع و به مناس

تور یک روزه تفریحی ورزشی با حضور پرستو آریاملو مدیر پرستاری و جمعی از بانوان این    ۱۴۰۰مهر    ۲۰هفته ملی سلامت بانوان، چهارشنبه  

  در این تور که با هدف تقویت روحیه، نشاط و سلامتی برگزار شد تعدادی از همکاران مجتمع لحظاتی را در کنار هم .مرکز در پارک لاله برگزار شد

 .به انجام ورزش های گروهی پرداختند 

 

 برگزاری مسابقه ورزشی ویژه بانوان به مناسبت هفته سلامت زنان در شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر 

های هفته سلامت بانوان مسابقه ورزشی ویژه بانوان واحد سلامت خانواده شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر در راستای برنامه

 .برگزار کرد شاغل در این شبکه 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر، لیلا محمدنژاد، کارشناس برنامه مسانسالان شبکه در  

  اهمیت   همچنین  و   "کرونا  مهار  سلامت،  مدیریت  زنان،"   مهر با شعار  ۲۴-3۰این خصوص گفت: با توجه به فرارسیدن هفته سلامت بانوان  

این مسابقه که   .برگزار شد ۱۴۰۰مهر  ۲7 شنبهسه  شبکه ستاد در شاغل  بانوان ویژه دارت ورزشی مسابقه شادابی، و نشاط ایجاد و بانوان سلامت

 .دا شوداه یادبود رسمبه  نیز  جوایزی شد مقرر که  شدند  انتخاب  برتر  افراد و برگزار بهداشتی   با رعایت شیوه نامه های



301 
 

 حوزه آموزشبرندآفرینی مشارکتی در 

 دکتر محمدرضا پورمند: آموزش عوامل میکروبی باید از مدارس شروع شود

های سرآمدی در حوزه آموزش و پژوهش« در دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: گروه  وگو با مستندسازان »فرصتمدیر گروه پاتوبیولوژی در گفت 

فعالیت زمینه پاتوبیولوژی  در  را  پژوهشی خود  و  علمی  میکروب   هایهای  ویروس ایمونولوژی،  و  کرد. طرحشناسی  آغاز  و  شناسی  آموزشی  های 

ویژه قشر محروم و نیازمند بخشی، شناسایی مشکلات جامعه به های بینپژوهشی دانشکده بهداشت، در حیطه بهداشت و سلامت، با همکاری رشته 

اند تا خود را ارتقا دهیم. دانشگاه را خوبی را در اختیارمان قرار داده  هایهای نوین پزشکی فرصتجامعه است. وزارت بهداشت و دانشکده فناوری

  باید در سطح مدرسه ببریم تا دانش آموزان عوامل میکروبی در اطرافشان را ببینند و این کمک به ارتقا سطح سلامت جامعه خواهد داشت. بحث 

های عفونی  هایی طراحی کنیم که در پیشگیری از بیماریکسن برویم و واکسنها و تولید واژن کرونانشان داد که ما باید به سمت شناسایی آنتی

های رایج مؤثر باشد. هدف از آموزش و پژوهش ارتقا سطح سلامت و ارتقا کیفیت زندگی مردم است. باید سطح ایمنی جامعه در ارتباط با بیماری

 .های جدید استفاده کنیمها در پژوهشگیری و از این یافته اندازه

 

 

 

 

 

 

 

 اجرای برنامه های هفته ملی سلامت بانوان ایرانی در مرکز آموزشی درمانی بهارلو

 .دفتر آموزش به بیمار بیمارستان بهارلو با اجرای برنامه های متنوع، هفته ملی سلامت بانوان را گرامی داشت
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مراسم گرامیداشت هفته ملی سلامت بانوان    ۱۴۰۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان بهارلو، در آخرین هفته مهر  

 .های مختلف در این مرکز به اجرا درآمدایرانی با شعار »زنان، مدیریت سلامت، مهار کرونا« با اجرای برنامه 

لگری پوکی  ها شامل نصب بنر اطلاع رسانی شروع هفته سلامت بانوان، ویزیت و پیگیری رایگان مراجعین و کارکنان خانم جهت غربااین برنامه 

های بهداشتی با موضوع پیشگیری از کرونا و واکسیناسیون از تابلوهای روان ببمارستان،  های آموزشی و پیاماستخوان و سرطان سینه، پخش فیلم

 منزل،  در  بدنی  یتفعال  و  سالم  تغذیه  رویکرد  با  کرونا«  بحران  در  سالم  زندگی    یتمدیر   برگزاری وبینار توسط کارشناس تغذیه در رابطه با »زنان و 

های این  توضیح اینکه برگزاری برنامه .کرونا  جهت  مفید  سبزیجات  و  میوه  محتویات  با  سالاد  تزیین  موضوع  با بانوان  ویژه  آنلاین  مسابقه  برگزاری

 .هفته توسط واحد آموزش به بیمار با مساعدت واحد آموزش پرستاری و همکاری واحد روابط عمومی اجرا شد

 

 برگزاری تمرین عملیاتی پاسخ به حوادث پرتوی در بیمارستان شریعتی 
تمرین عملیاتی پاسخ به حوادث پرتوی با همکاری اداره ی پدافند غیر عامل دانشگاه و سازمان پدافند غیر عامل کشور در بیمارستان  

 .شریعتی برگزار شد
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 بیمارستان شریعتی برگزار شدتمرین عملیاتی پاسخ به حوادث پرتوی در 

پدافند غیرعامل دانشگاه و سازمان پدافند غیر عامل کشور در بیمارستان    تمرین عملیاتی پاسخ به حوادث پرتوی با همکاری اداره 

 .شریعتی برگزار شد

 

پرتوی در بیمارستان شریعتی پنج شنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، تمرین عملیاتی پاسخ به حوادث  

پدافند غیر عامل دانشگاه و سازمان پدافند غیر عامل کشور با بیمارستان  دراین مانور، با همکاری اداره.در این بیمارستان برگزار شد  ۱۴۰۰مهر    ۲9

ر برگزارشد و ارزیابان این سازمان به بررسی نحوه  این مانور با سناریوی تأیید شده از سوی سازمان پدافند غیر عامل کشو.شریعتی همکاری داشتند

 .انجام آن و آمادگی بیمارستانی برای مواجهه احتمالی با حوادث پرتوی پرداختند

ای که پس از این تمرین عملیاتی در سالن باستان حق برگزار شد، مسئولان قرارگاه پرتوی سازمان پدافند غیرعامل کشور به بررسی  در جلسه

 .داختند و آمادگی بیمارستان شریعتی را در برگزاری این مانور مهم دانستندمشاهدات پر

  دکتر جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی که در این مانوربه عنوان فرمانده عملیات، هدایت این تمرین را برعهده داشت تجربه مواجهه با چنین

اتفاقی بیفتد و آن وقت ببینیم چه کارباید بکنیم. واقعیت این است که این    حوادثی را مهم دانست و گفت :الان زمانی نیست که ما صبر کنیم تا
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شویم قطعاً ما ضعف امکانات داریم. تلاشی که امروز انجام شد  ها برای این است که ما آن موقع را ببینیم. البته ما مرحله به مرحله آماده میتمرین

 .ندارزشش را داشت تا همکاران ما تمرین کنند و یاد بگیر

این تمرین عملیاتی با همکاری  .دکتر جمشیدی نظر ارزیابان را راهبردی و با اهمیت دانست و گفت: به طور حتم از نظرات آنان استفاده خواهیم کرد

مل  های پزشکی و پدافند غیر عاهای درمانی و پشتیبانی بیمارستان شریعتی و با حضور دکتر احمدی رئیس مرکز مدیریت حوادث، فوریت گروه

های پزشکی و پدافند  دانشگاه، رقیه چمانی کارشناس مسئول این مرکزو زلیخا محمدپور و ایمان فلاح ازکارشناسان مرکز مدیریت حوادث، فوریت 

ین رغیر عامل دانشگاه به اجرا درآمد. در این تمرین هشت مصدوم فرضی به علت آلودگی با مواد پرتوی به بیمارستان شریعتی مراجعه کردند و تم

 . های لازم برای آنان انجام شدآلودگی زدایی و درمان

 

 پرونده  12برگزاری جلسه کمیته دانشگاهی مرگ مادر باردار با بررسی 

دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان دانشگاه با توجه به چالش های مختلف در ارجاع مادران باردار بر توانمندسازی سایر بیمارستان 

 .ها تاکید کرد 

 

ومیر مادر باردار با حضور دکتر علی گنجعلی  گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه کمیته دانشگاهی مرگبه  

سین،  خان مدیر درمان، دکتر زینت قنبری مدیر گروه زنان و زایمان، دکتر فهیمه قطبی زاده معاون درمان گروه زنان و زایمان، دکتر اشرف آل یا

 .برگزار شد ۱۴۰۰آبان  ۱۲خالونظری رئیس اداره سلامت، مادر، نوزاد، مامایی، کارشناسان این اداره و سایر اعضا چهارشنبه  الهه

اندازی شده اما مجوز این اقدام باید از سوی وزارت بهداشت و پزشکی قانونی  دکتر گنجعلیخان گفت: اتوپسی پزشکی در بیمارستان امام خمینی راه 

های فراوانی دارد و گاهی امکان جابجایی در حال پیگیری است. جابجایی مادر باردار برای هر دو بیمارستان مقصد و مبدأ چالش  صادر شود که

 .ها نیاز داریمهای ریفرال و بسیار بزرگ باید بتوانند خدمات را ارائه دهند اما به توانمند کردن سایر بیمارستان وجود ندارد. اگرچه بیمارستان 

از سوی وزارت  قطبی زاده گفت: همه گروه دکتر   باردار در معاونت بهداشت استان تهران  ندارند. چالش مادران  را  های آموزشی همکاری لازم 

توان وزارت بهداشت را متقاعد کرد. دستورالعمل دانشگاهی تجویز دوز کورتون برای مادر باردار های قوی میبهداشت باید حل شود و با استدلال

 .کووید لازم است تدوین شود مبتلابه

های بیهوشی برگزار شود. اورژانس  های بازآموزی برای رزیدنت های آموزشی باید بازبینی صورت گیرد و دورهدکتر آل یاسین گفت: در سرفصل

   .نباید بیمار بدحال را به بیمارستان سطح یک منتقل کند ۱۱5
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شود و رضایت یا عدم رضایت خانواده متوفی ملاک  فت: کالبدشکافی با دلایل قانونی انجام می دکتر بهنام بهنوش معاون درمان بیمارستان بهارلو گ

اندازی شده امیدواریم اتوپسی بیمارستانی در این بیمارستان فعال شود. در مورد مادر نیست. در مجتمع بیمارستانی امام خمینی سالن تشریح راه

 .افتدسرعت تشکیل شود که در حال حاضر اتفاق نمی ه شود کمیته بحران ب بارداری که دچار مشکل می

بار از طریق تماس تلفنی برای  دکتر نرجس توکلی مدیر گروه سلامت جمعیت، خانواده و مادران معاونت بهداشت گفت: غربالگری هر دو هفته یک

شود. مادران باردار در بسیاری از موارد انجام  وزانه انجام می صورت رشود؛ اما پیگیری بعد از مثبت بودن مادر باردار بهتمام مادران باردار انجام می

 دیده باشند.دهند باید آموزشکند. کسانی که غربالگری را انجام می اسکن را قبول نمی تیسی 

بیمارستان  بین آمار موربیدیتی  بیمارستان سینا گفت: لازم است  ابراهیمی معاون درمان  خمینی مقایسه   های یاس، شریعتی و امامدکتر مهدی 

ها را نداشته باشند قطعاً دچار ها این مجموعه تخصصهای مختلف نیاز دارد و اگر بیمارستان صورت گیرد. مادر باردار پرخطر به مجموعه تخصص 

 .شودعوارض می 

نیا معاون درمان گروه بیهوشی گفت: استاندارد برای باید تعریف شود. د ICU دکتر علیرضا سلیمی  باید استانداردها به مادر باردار  ابتدا  صورت ر 

 .ها را بررسی کنیم که آیا شرایط استانداردها رادارندتئوری مشخص شود، سپس وضعیت بیمارستان

 

 ورزشی ویژه کادر درمان با عنوان کاروان نشاط و سلامت در مرکز طبی کودکان -برگزاری اردوی تفریحی

ورزشی ویژه کادر درمان مرکز طبی کودکان به مقصد روستای آبنیک فشم    -تفریحیبه همت مدیریت تربیت بدنی دانشگاه، اردوی  

 .برگزار شد

 

  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان مرکز طبی کودکان، به همت مدیریت تربیت بدنی دانشگاه، روز پنجشنبه سیزدهم 

 روستای زیبای آبنیک فشم ویژه کارکنان و کادر درمان مرکز طبی کودکان برگزار شد. ، اردوی تفریحی ورزشی به مقصد ۱۴۰۰آبان 

تن از کارکنان بیمارستان و یک مربی کوهنوردی برگزار شد؛ پس از صرف صبحانه سالم، برنامه پیاده روی و طبیعت   5۰در این اردو که با حضور 

 د. گردی اجرا شد و حاضران از رودخانه این منطقه دیدن کردن

کیلومتری شهر فشم از توابع شهرستان شمیران است. این روستا بعد از روستای لالون در مسیر گرمابدره واقع شده و به    ۱۲روستای آبنیک در  

دلیل داشتن چشمه ای گوارا به این نام معروف شده است. در واقع این چشمه کلارود نام دارد ولی در بین روستاییان به آبنیک معروف است.  
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  شمیران   شهرستان  گردشگری  مهم  های  جاذبه  از  یکی  و  شده  روستا  طراورت  و  سرسبزی  موجب  گذرد  می  روستا  وسط  از  که  کلارود   دخانهرو

 . شوند آن راهی هوا و آب خوش روستای این از بازدید  برای  گردشگر هزاران سالانه شده  باعث  امر همین و شود می محسوب

 

 ایمنی مواد غذایی برگزار شد سومین همایش ملی بهداشت و 

 .سومین همایش ملی بهداشت و ایمنی مواد غذایی به همت گروه مهندسی بهداشت محیط دانشکده بهداشت برگزار شد

 

  ۱۴۰۰مهر    ۲۴   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده بهداشت سومین همایش ملی بهداشت و ایمنی مواد غذایی شنبه 

این همایش دو روزه با سخنرانی دکتر محمدرضا شانه ساز رییس سازمان غذا و دارو و دکتر   .اکتبر آغاز به کار کرد  ۱6همزمان با روز جهانی غذا  

  .کاظم ندافی رئییس دانشکده و همایش آغاز به کار کرد

  برجسته  اساتید   همایش  این  در   ای آن ارائه داد و گفت:در ادامه دکتر نبی شریعتی فر دبیر این همایش توضیحاتی در خصوص همایش و پنل ه

  سخنرانی   ارائه   با  همزمان   دانشگاه های سراسر کشور حضور داشته و در خصوص محورهای مختلف همایش به سخنرانی می پردازند. همچنین

وی همچنین گفت: در سایت این همایش    .کنند  استفاده  آن  از  توانند  می  علاقمندان  و  بوده  فعال  نیز  پوستر  و  آموزشی  های  کارگاه  تالار  دو  ها

 .در انتهای روز دوم نیز قطعنامه مربوط به این همایش صادر شد   .مقاله توسط کمیته علمی انتخاب شد  79مقاله ارسال شد که از بین آن ها    ۱۲3

 

 ارستان بهرامیرونمایی از کتابی با عنوان »دکتر فخرالدین قوامی: نیم قرن طبابت عاشقانه« در بیم

 .در مراسمی با حضور اساتید پیشکسوت گروه کودکان از کتاب خاطرات مرحوم دکتر فخرالدین قوامی رونمایی شد
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در مراسمی با حضور اساتید پیشکسوت   ۱۴۰۰مهر    ۲5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان کودکان بهرامی، روز یکشنبه  

 کتابی با عنوان »دکتر فخرالدین قوامی: نیم قرن طبابت عاشقانه« رونمایی شد. گروه کودکان از 

سال سابقه طبابت، جلسه ای با حضور دکتر    63چند روز بعد از تشییع پیکر مرحوم دکتر فخرالدین قوامی استاد پیشکسوت بیمارستان بهرامی با  

تخصصی خون و انکولوژی اطفال و رئیس بخش خون، و مریم سپهوند مسئول  سید یوسف مجتهدی رئیس بیمارستان، دکتر الهام شاهقلی فوق  

شاهقلی  روابط عمومی بیمارستان بهرامی برگزار شد. در این جلسه مقرر شد به منظور بزرگداشت دکتر قوامی ویژه نامه ای تهیه و منتشر شود. دکتر  

ا: ایران، آمریکا، کانادا، انگستان، آلمان و ... تشکیل دادند و از اساتید  در شبکه های مجازی گروهایی با حضور اساتید پیشکسوت از سراسر دنی

خواستند خاطرات و عکسهای خود با دکتر قوامی را به اشتراک بگذارند. واحد روابط عمومی بیمارستان هم اطلاعیه ای در شبکه های مجازی 

ن دکتر قوامی خواسته شد تا خاطرات، عکس و فیلم های مربوط به ایشان را منتشر کرد و از دوستان،همکاران، شاگردان، هم محله ای ها و بیمارا

  به اشتراک بگذارند. عشق و علاقه دکتر قوامی سبب شد تا حجم زیادی از اطلاعات گردآوری شود. حجم اطلاعات بسیار بیشتر از یک ویژه نامه 

 گرفته شد تا به جای ویژه نامه، محتوا در قالب یک کتاب منتشر شود. بود، به دلیل تلاش های فراوان انجام شده و ماندگار شدن کار، تصمیم

جلد کتاب: رنگ جلد کتاب از رنگ برند دانشگاه علوم پزشکی تهران گرفته شده است. تا وابستگی دکتر قوامی به دانشگاه علوم پزشکی تهران  

ار هم قرار گرفته که نشان دهنده طبابت دکتر در سال های متوالی نشان داده شود. در تصویر جلد عکس هایی از دکتر قوامی در سنین مختلف کن

 عمر است. 

نیم    عنوان کتاب: عنوان اصلی کتاب به نام دکتر قوامی مزین شد تا برای همیشه ماندگار شود. عنوان فرعی کتاب نیز خلاصه ای است از دو مورد:

بت عاشقانه )به گفته تمام کسانی که به نوعی با دکتر قوامی آشنا بوده اند، دکتر سال«( و طبا  63قرن )اشاره به زمان طولانی طبابت دکتر قوامی»

 سال طبابت کردند بدون هیچ چشمداشت مادی.(  63قوامی فردی بی نیاز از تعلقات دنیوی بود. ایشان 

از پروفسور محمود رفیعی و دکتر سید یوسف مجتهدی آغاز می شو با پیشگفتاری  این کتاب  تاریخچه  محتوای کتاب:  به  اول کتاب  د. بخش 

می  بیمارستان کودکان بهرامی می پردازد. سپس بیوگرافی از دکتر قوامی ارائه شده است. ذکر خاطراتی از دکتر شهین عظیمی پور همسر دکتر قوا

ر شده، مصاحبه های انجام در بخش بعدی آمده است. خبرهای منتشر شده در رابطه با دکتر قوامی، نکوداشت های مختلفی که برای ایشان برگزا

بوم عکسی شده با ایشان، و نقل خاطراتی از همکاران، هم محله ای ها، و بیماران ایشان نیز از محتوای ارائه شده در کتاب هستند. در پایان نیز آل

حداکثری دکتر سید یوسف مجتهدی دکتر الهام شاهقلی و مریم سپهوند کار گردآوری محتوای کتاب را با حمایت  از دکتر قوامی قرار گرفته است. 

 رئیس بیمارستان انجام داده اند. طراحی جلد، صفحه آرایی، و ویراستاری کتاب نیز به عهده مریم سپهوند بوده است.
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 « رونمایی از کتاب »دکتر فخرالدین قوامی: نیم قرن طبابت عاشقانه

 دکتر فخرالدین قوامی در بیمارستان بهرامی گردهمایی استادان پیشکسوت گروه کودکان برای بزرگداشت مرحوم 

  استادان پیشکسوت گروه کودکان به مناسبت چهلم مرحوم دکتر فخرالدین قوامی گردهم آمدند و بعد از بزرگداشت و یادآوری خاطرات ایشان، از 

 .کتاب خاطرات دکتر قوامی و صفحه ویکی پدیای او رونمایی کردند

 

اساتید پیشکسوت گروه کودکان به  ۱۴۰۰مهر  ۲5علوم پزشکی تهران بیمارستان کودکان بهرامی، روز یکشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه 

این مراسم به صورت حضوری و مجازی از طریق لینک اسکای روم   .مناسبت چهلمین روز درگذشت مرحوم دکتر فخرالدین قوامی گردهم آمدند

ابی، دکتر ضیاء الدین نوروزی، دکتر نصرت الله سلجوقی، دکتر خالق نژاد و دکتر سید رضا رئیس  و با حضور اساتید پیشکسوت دکتر ولی الله محر

 .کرمی مدیر گروه کودکان دانشگاه برگزار شد

دکتر سید یوسف مجتهدی رئیس بیمارستان بهرامی در این مراسم گفت: امروز به مناسبت اینکه چهل روز از عروج آسمانی استاد فقید جناب  

کتر قوامی می گذرد، ما بهانه کردیم که یک نشست دورهمی داشته باشیم و از خاطرات ایشان بگوییم، باشد که شادی روح ایشان را در  آقای د

 . پی داشته باشد. چهل روز از مراسم تشییع پیکر دکتر قوامی در بیمارستان بهرامی می گذرد

این بیمارستان سابقه دارد و افرادی زحمت کشیدند و این بیمارستان    ۱33۴است. از سال    وی افزود: بیمارستان بهرامی یک بیمارستان با سابقه بسیار

 را وقف کردند و چه نیکو اندیشیدند که این بیمارستان را به عنوان بیمارستان کودکان دیدند. در حال حاضر بیمارستان های کودک سطح کشور

ه نتیجه رسید که بیمارستان بهرامی را وقف کند و آن هم برای کودکان. باید همه اینها بسیار کم است. فرد محترمی به نام منشی باشی بهرامی ب

ا زحمات  را پاس داشت. از آن نیت خیر که بانی بیمارستان داشت، باعث شد افراد بسیار نیکو خصال و نیکو سرشتی پا به این بیمارستان گذاشتند و ب

ا به یکی از خوشنام ترین بیمارستان های کشور به ویژه در زمینه طب کودکان تبدیل کردند. این و تلاش های بسیاری که کردند، این بیمارستان ر

مایه افتخار همه ماست. من چند سالی هست که به جمع این بیمارستان اضافه شدم و خیلی ممنون و خوشحالم که من را در جمع خودشان  

بیمارستان جایی رفتم کاری را پیگیری کردم. چه در سطح دانشگاه و چه در سطح    پذیرفتند. هیچوقت احساس شرمندگی نکردم از اینکه من از 

گرانمایه بیرون از دانشگاه. به هر حال این بیمارستان خوشنام بود و هست و همه ما داریم از نعمات این خوشنامی بهره می گیریم. چه بسیار افراد 

وخته بیمارستان بهرامی هستیم. طب کودکان را آنجا آموختیم. نمونه اش جناب آقای  ای که من خدمتشان رفتم به مناسبتی و گفتم ما دانش آم

می کنید؟    دکتر میرسپاسی استاد روانپزشکی که خدا ان شاءالله ایشان را هم سلامت بدارد. و از گزند حوادث روزگار به دور. از من پرسیدند کجا کار

تان بهرامی ایشان گفتند: من طب کودکان را آنجا یاد گرفتم. و بسیار تعریف کردند. این راحت به  گفتم بیمارستان بهرامی. تا اشاره کردم به بیمارس

دست نیامده. خوشنامی چیزی است که نیم قرن باید بگذرد تا برای یک جایی حاصل شود. هرچند که ممکن است در عرض چند روز هم از بین 
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است وبزرگترین سرمایه این بیمارستان تاریخ این بیمارستان هست که ما باید قدرش را برود و این چیزی است که برای این بیمارستان حاصل  

و عرق  بدانییم. افراد بزرگی که در این بیمارستان زحمت کشیدند، اساتیدی بودند که دانه به دانه سنگ فرش این بیمارستان با خاطرات و زحمات، 

 .کشیدند آمیخته است. و قدرش را باید بدانیم و ما هم قدرش را می دانیم جبینی که ریختند و زحماتی که برای کودکان این خطه

ن  می دانیم بالاخره آدم لحظاتی در کار مدیریتی خود کم می آورد. هر وقت کم آوردیم، مشکلی داشتیم، به این پیشینه و به زحمات گذشتگانما

کارهای اجرایی. به هر حال یادمان باشد هر کسی در یک مؤسسه آموزشی   نگاهی انداختیم و خستگی از تنمان رفت. شروع کردیم دوباره پیگیری

خواهیم  کار می کند و در حال یادگیری، تلاش و علم اندوزی است، احتیاج به الگو دارد. ما نمی توانیم الگو نداشته باشیم و در یک کار آموزشی ب

د دانشگاه علوم پزشکی تهران. خب ما چرا قدر این الگوهایمان را ندانیم. ما بگوییم که سرآمد می شویم و پیشرفت می کنیم. آن هم در جایی مانن

گوهای  الگوهای مختلف اخلاقی، علمی، و انسانی به این خوبی داریم که قطعا استاد فقید جناب آقای دکتر قوامی و بقیه اساتید این بیمارستان ال

های مختلف یاد شود. خیلی هم نباید صبر کنیم تا این گهرهای گرانقدر از بین ما  خوبی هستند برای فراگیران و از تک تکشان باید در مناسبت  

 .بروند و بعد ما قدرشان را بدانیم

  همیشه خوشحالیم که از دکتر قوامی در زمان حیاتشان، چه در سطح دانشگاه علوم پزشکی تهران، و چه در سطح بیمارستان بهرامی، قدردانی به 

  شد. اکنون در خدمت شما هستیم در یک مراسمی با حضور دکتر قوامی، به نام ایشان نامگذاریعمل آمد. سالنی که هم 

میک هر فردی که عروج می کند، مراسم چهلمی دارد و سالگردی و بقیه مراسم مذهبی که باید برایشان بگیریم. ما به عنوان افراد فرهیخته، آکاد

این چهل روز دور هم جمع شویم و سعی کنیم این جمع شدن ما در دوران کرونا به صورت مجازی   و دانشگاهی با بقیه فرق می کنیم. ما گفتیم در

  گرانقدری   گوهرهای  چه  بدانیم  کند،  می  کمک  ما  به  خاطرات  این  اینکه  خاطر   باشد. ببینیم چه خاطراتی از استاد داریم و آنها را با هم مرور کنیم. به

 .بدانیم بیشتر باید و ستیمدان  نمی  را قدرشان ما و هستند ما بین

سعی  زحمت بیشتر کار افتاد گردن خانم دکتر شاهقلی که از شاگردان استاد بودند. ایشان گروه های مجازی در پلتفورم های مختلف تشکیل دادند.  

ی داشتند، بیان کردند. متواضعانه اساتید  کردند اساتید را از گوشه و کنار دنیا: آمریکا، کانادا، انگلستان، آلمان و ... گرد هم آوردند. همگی خاطرات

شتراک محترم این بیمارستان عکسهایی که در اختیار داشتند به اشتراک گذاشتند. بعد از گردآوری محتوا به این نتیجه رسیدیم که این ها را به ا

 .بگذاریم و این می تواند یک سری نکات آموزشی داشته باشد به ویژه برای فراگیران

بود و دوره کارآموزی.   ۱36۸ضا رئیس کرمی مدیر گروه آموزشی کودکان دانشگاه گفت: حضور اولیه من در بیمارستان بهرامی در بهار  دکتر سید ر

وقتی استاد سلجوقی و استاد نوروزی را دیدم یاد آن زمان افتادم که در شرایط بدی بعد از موشک خوردن بیمارستان و در یک فضای فیزیکی 

اساتید آموزش و درمان را ادامه می دادند. الفبای اولیه طب کودکان را از اساتید بزرگوار این بیمارستان آموزش دیدم. ما به بازگویی  بسیار سخت اما  

اید ای ما بمکرر خصوصیات اساتید بزرگوار مانند دکتر قوامی بسیار نیاز داریم. نباید هم خسته شویم و بگوییم اثری ندارد. قطعا اثری دارد. جوان ه

  .بدانند که بزرگترها چگونه قدم برداشته اند، چگونه کار کرده اند

از  و  دادند  پیام  به من  از رشته های دیگر  اساتید پیشکسوت حتی  از  امام گذاشتم خیلی  بیمارستان  اساتید  را که در گروه  استاد    خبر درگذشت 

تید، تکیه بر شرح حال، معاینه، و تشخیص بالینی بود. می گفتند که  خصوصیات استاد گفتند. چند نکته که خیلی تکرار می شد در بحث ها اسا

  .تشخیص بالینی استاد فوق العاده بود. و مردم داری و برخورد استاد با بیماران

اساتید   مکتوب کردن خاطرات استاد قوامی خیلی کار ارزشمندی بوده است. من خواهشم این است که دکتر مجتهدی این کار را ادامه دهند و بقیه

ینیم. نلسون  را هم معرفی کنند. اینها گنجینه هایی است که در چاپهای مکرر نلسون و امثالهم پیدا نخواهیم کرد. در واقع اینها را ما باید آموزش بب

ی توانند به دست بیاورند  و سایر کتابها را هر جایی می توانیم بخوانیم. همکاران جوان ما به اینترنت و جستجو مسلط هستند و همه چیز را به روز م

 .ولی اینجور چیزها در کتابها و غیره پیدا نمی شود. ما باید جمع آوری کنیم و یادمان باشد چه گنجینه هایی داشته ایم
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دکتر شهین عظیمی پور متخصص زنان و زایمان، همسر دکتر قوامی گفت: دکتر قوامی همیشه می گفت من از خدا توفیق خدمت خواستم و  

د عالم به او آرامش، صبر، سکوت، و استقامت اهدا کرد. ایشان همیشه از همکاران و دوستان تشکر می کرد. می گفت اگر من زحمت می خداون

م  کشم، اگر کار می کنم، مرهون محبت دوستان و همکاران هستم. و من واقعا این را از نزدیک می دیدم و لمس می کرد. ایشان به اساتید احترا

حتی من می دیدم که خاضعانه دستشان را می بوسید. شاگردانش و همکارانش را خیلی دوست داشت. همیشه به من می گفت من  می گذاشت و 

ان، دزاشیب،  از ترقی آنها خوشحالم. به شاگردانش پر و بال می داد. عاشق ایران بود. سعی می کرد دورادور در جریان امور قرار بگیرد. به ایران، شمر

دزآشوب، و خانه پدری علاقه داشت. نسبت به پدر و مادرش تعصب داشت. نسبت به بچه هایش مسئول بود. برای تحصیل آنها به قول خودش  

کوچکترین مضایقه ای نکرد. به من به عنوان همسر احترام می گذاشت. باعث ترقی من شد. هیچوقت مانع تحصیل و کارم نشد. من هم سعی  

سال با هم   5۸طب دکتر قوامی یکجا بود. ایشان از نزدیک بچه هایمان را می دیدند و دورادور کنترل می کردند.  کردم کوتاهی نکنم. منزل ما با م

 .زندگی کردیم و زندگی خوبی داشتیم

عرایض  دکتر الهام شاهقلی گفت: مایه افتخار من است که در حضور اساتید بزرگی که به گردن من و سایر شاگردان بیمارستان بهرامی حق دارند،  

یاد ایشان در  کوچکم را ابراز کنم. ما امروز در این محفل گرد آمدیم تا با استاد فقید تجدید خاطره کنیم. استاد دیگر در بین ما نیستند. ولی روح و 

ار محور را برگزید.  دل رهپویانش همیشه جاودان خواهد بود. استاد قوامی مردی ورای زمانه خود بود. او در زمان طبابت اقتصاد محور، طبابت بیم

  و تا واپسین سالهای عمرش که توان طبابت داشت بر سر این میثاق وفادار ماند. ایشان از روزی که به عنوان یک طبیب روپوش سفید پزشکی را 

این میثاق وفادار بر تن کردند، با خدای خود میثاق بستند که جز شفای بیمارشان به هیچ چیز جز شغلشان فکر نکنند. و تا آخرین لحظه هم به  

بودند.    ماندند. ایشان وارسته بودند. برایشان مادیات و تجملات، ذره ای ارزش نداشت. مردی ورای زمانه خود. به هرچه که داشتند مأنوس و وفادار

  ۴۰ه آن وفادار بودند. به هرچیزی که داشتند عشق بی قید و شرط داشتند. هرچیزی که خداوند بهشون نعمت داده بود، همان را دوست داشتند و ب

سال در یک مطب کوچک، تمام عمر در خانه پدری، تا پاسی از نیمه شب گذشته خواب و خستگی به چشمشان نمی آمد و تا زمانی که بیمار می  

ادار بودند و آنها را بی  آمد، بیمارانشان را می دیدند. ایشان به خانواده، به محل کار به دوستان و همکاران و هر چیزی که متعلق به ایشان بود وف

 .قید و شرط دوست داشتند

من که شاگرد کوچک ایشان بودم هر روز که ایشان را می دیدم حس می کردم که چطور استاد از هر لحظه زندگی اش با تمام وجود لذت می  

ک خانواده مذهبی و مأنوس با قرآن پا به عرصه  برد. اطرافش آکنده بود از انرژی مثبتی که به ما هم منتقل می شد. ایشان نظرکرده خدا بود. در ی

خدای    وجود نهادند و از داشتن همسری مدیر و مدبر برخوردار بودند که در همان اوایل ازدواج با درایت و خردمندی به میثاق ناگسستنی استاد با

ندانی برومند و شایسته به جامعه تحویل دادند که خود پی بردند و با سرعت سکان کشتی خانواده را به دست گرفتند. و حاصل آن این شد که فرز

 .تا آخرین لحظه پدر را تنها نگذاشتند

ند و  دکتر قوامی از نعمت بیماران قدرشناسی برخوردار بودند که حتی پس از مرگ دین خود را به استاد ادا نمودند. پیکرش پاکش را بر دوش گرفت

اسماعیل چیذر به خاک سپردند. دکتر قوامی از نعمت همکاران خوب و دوستانی برخوردار بود که تا آخرین به خانه ابدی بردند و در جوار امام زاده 

 روزهای زندگی او را فراموش نکردند. در کنارش بودند و نگذاشتند شعله های امید در دلش خاموش شود. ایشان شاگردانی داشتند که در حیاتش

بیمارستان بهرامی حق بزرگی دارد. در حساس ترین ایامی که بیمارستان بهرامی قرار بود به سرنوشت  قدرش را دانستند. دکتر قوامی به گردن  

فوق    بیمارستان تختی و بیمارستان امیرکبیر دچار شود، قامت نحیف استاد، ستونی محکم شد تا این بیمارستان بماند. نه به عنوان یک بیمارستان

ی فرهنگی و تاریخی جایگاه خود را حفظ کند. در پایان عرایضم وظیفه خود می دانم که در این محفل تخصصی بلکه به عنوان یک میراث گرانبها

یقی، معنوی و عارفانه یادی کنم از سایر رفتگان بیمارستان بهرامی: دکتر صادق مختارزاده، دکتر ملک زاده، مرحوم دکتر فاتحی، مرحوم دکتر صد

اد. شهدای مظلوم موشک باران بیمارستان بهرامی و از تمام پرسنل زحمت کش و جوانی که در سال  مرحوم دکتر رضوانی، مرحوم دکتر عبدی ر

 .گذشته قربانی کرونا شدند و دیگر در بین ما نیستند
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مریم سپهوند  در پایان   .در ادامه مراسم دکتر ولی الله محرابی، دکتر ضیاء الدین نوروزی و دکتر هوشنگ پورنگ خاطراتی از دکتر قوامی نقل کردند

مسئول روابط عمومی بیمارستان بهرامی توضیحاتی درباره صفحه ویکی پدیای مرحوم دکتر قوامی و کتاب خاطرات ایشان ارائه کرد و از کتاب 

 .»دکتر فخرالدین قوامی: نیم قرن طبابت عاشقانه« رونمایی شد

 

هایی دارویی درحال  فناوری فراوردههای پیشرفته، در مرکز رشد داروی با فناوری 50دکتر خویی: بیش از 

 تولید است

های دارویی دانشگاه  های دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران، با اشاره به نقش مرکز رشد فراورده رئیس مرکز رشد فناوری فراورده 

 .های آن ضروری دانست فعالیت در تولید داروهای جدید و تأمین نیاز کشور، حمایت مسئولان از این مرکز را در توسعه 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در ارزشیابی جامع تحقیقات و  

گو کردیم. مرکز رشدی که های دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران، گفت و  فراورده  فناوری، با دکتر سید حمید خوئی، رئیس مرکز رشد فناوری

 .باوجود امکانات محدود خود که در ادامه مصاحبه می خوانیم؛ نقش مهمی در تامین نیازهای دارویی کشور دارد

 مفهوم مراکز رشد و نقش آن در تولید محصول 

فناوری تسهیلاتی هستند که  رئیس مرکز رشد  مراکز رشد  مفهوم مراکز رشد گفت:  توضیح  دارویی در  یا در کشورهای غربی،  دولتهای  و  ها 

  سازی تجاری  به  تئوری  مرحله  از  را  خود  محصولات  بتوانند    دهند کههای فناورانه ارائه میگذار به صاحبان ایده و طرحهای بزرگ سرمایهشرکت

بنیان  های دانشمراکز استقرار شرکت   ترینمتحده امریکا را از معروف در ایالات (Silicon Valley) وی دره سیلیکون .کنند  بازار   وارد  و  تبدیل

 سازیتجاری   از  پس   و  شوندمی   مستقر  رشد  مراکز  در  است  سال  7  و   5زمانی معین که معمولاً بین  بیان کرد و گفت: در ایران نیز صاحبان ایده در بازه

شوند. در حقیقت مرکز رشد، مرحله اول پرورش ایده و همانند  میهای فناوری منتقل  ا به پارکی  و  خود  هایکارخانه یا  هاشرکت   به  محصولاتشان،

سال باشد و یا   99تا    ۲5شوند که ممکن است بین  های فناوری میگذارد. سپس وارد پارکموقت رشد را پشت سر می  حیات جنینی است که دوره

 .شوندوارد واحد صنعتی خود می

 کشور  رشد مرکز  ننخستی دانشگاه؛  هایی دارویی مرکز رشد فراورده 

  تأسیس   پس:  گفت  و  است  شدهتأسیس   ۱3۸۲  سال  بهمن  در  که   های دارویی را نخستین مرکز رشد در کشور دانستدکتر خوئی مرکز رشد فراورده

سال در مرکز   ۲۰این  اند حتی دوسوم آنچه در  رده ک  ارائه  بازار  به  که  محصولاتی  شمار  اما  شدند؛  ایجاد  کشور  در  دیگر  دارویی  رشد  مراکز  مرکز،  این

 .نیست شده؛عرضه  بازار به  و  های دارویی تولیدرشد فناوری
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 محصول با فناوری پیشرفته  70تولید  

های پیش روی آن گفت: تا سال های دارویی در تولیدات کشور و برنامه رئیس مرکز رشد فرآورده های دارویی با اشاره به سهم مرکز رشد فناوری

 .دارد بسیاری  ارزش  که  شدههای نوین و برای نخستین بار در ایران ساختهمحصول برمبنای فناوری7۰گذشته، حدود 

 دارویی  بیوتکنولوژی فناوری عرصه به  یافتهایران پنجمین کشور راه

نولوژی بود که با تکنولوژی  بیوتک  های دارویی گفت: نخستین محصول مرکز رشد دانشگاه، فرآوردهوی بابیان گستره تولیدات مرکز رشد فراورده

هایی مانند اینترفرون بانام تجاری »پی دی  شد. زمانی که همکاران دانشگاهی ما در مرکز رشد اقدام به تولید فراوردهمهندسی نوترکیب ساخته می 

ان خود فناوری پیچیده هایتک و نوپدید  عنوان پنجمین کشور دنیا، فناوری بیوتکنولوژی دارویی را در اختیار داشت که در زمفرون« کردند؛ ایران به 

 تولید   های لازم دربود. افزون بر این در شرایط سخت تحریم با دشواری بسیار توانستیم »دستگاه فرمانتور« را تهیه کنیم که یکی از دستگاه

 .است بیوتکنولوژی محصولات

 

 تولید داروهای ضد سرطان

های  بنیان مستقر در مرکز رشد فناوری های دانش چهارم داروهای ضد سرطان کشور توسط شرکت سوم تا یکیکدکتر خوئی بابیان اینکه نزدیک به  

که یکی از محصولات خونی بسیار مهم است؛ در    ۸شود گفت: تمام نیاز کشور به محصول فاکتور  دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران ساخته می 

فراورده رشد  تمرکز  دانشگاه  دارویی  میهای  فراوردهأمین  نخستین  همچنین  استشود.  تولیدشده  مرکز  این  در  کشور  پروبیوتیک   .های 

 

 زودی محصول نو به  10تولید  

  های فناوری  با   محصول  ۱۰  آینده  سال  اوایل   و    امسال  پایان  تا  امیدوارم:  گفت  و  داد   خبر  جدید  محصول  5۰  بیش   عرضه   و    دکتر خوئی از تولید

  که   است   جدید   خونی  هایفراورده  همچنین  و  سرطان  ضد  لیپوزومال  هایفرآورده   دارویی ایران عرضه شود. این محصولات شامل  بازار  به  نوین

 شود. می تأمین واردات طریق از و نشده تولید کشور در تاکنون

 

 های جدید سازی تولید واکسن زمینه 

  عرضه   امکان   پلتفرم  این  با:  گفت  و  داد  خبر  واکسن  تولید  پلتفرم  ایجاد   مچنیناتاق تمیز و فضای تولیدی جدید و ه  6دکتر خوئی از نوسازی   

 .شودمی  فراهم شویم  روبرو آن با آینده در ممکن که جدیدی هایویروس و  کرونا واکسن مانند جدید هایواکسن

 

 تولید استانداردهای صنعت داروسازی

خود به    تولید استانداردهای صنعت داروسازی گفت: صنایع داروسازی، برای کنترل مواد اولیه رئیس مرکز رشد فرآورده های دارویی با اشاره به  

 در  مستقر  واحدهای  از  یکی  که  شد؛می   وارد  گزاف   باقیمت  و  نداشت  وجود  کشور  در  محصولات   این  تولید  زمینه  تاکنون.  دارند   نیاز  استانداردها   این

 .ده استکر ولیدت را  استانداردها این تازگیبه  رشد، مرکز

 

 نقش صادرات در رونق تولید 

  بازار   برای  که  است  این  پیشرفته  هایفناوری  با   هایهای تولیدی گفت: مشکل تولید فراوردهدکتر خوئی با تأکید بر نقش صادرات در رونق فعالیت

. ازآنجاکه صادرات امری سیاسی است با توجه  دهدمی   افزایش  شدتبه  را  تولید  هزینهکم  تیراژ  این   .نیست  صرفهبهمقرون  محدود  تعداد  و  کوچک

زبان در کشورهای  میلیون فارسی ۴۰۰که با فرصت حدود  میلیون دلار صادرات داشتیم درحالی  6تا    5های موجود، سال گذشته حدود  به محدودیت

 .دست یابیمتوانستیم به رقمی بیش ازایناطراف می 
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 دانشگاه و وجود فضای بسیار مراکز رشد دارویی دیگر محدودیت فضای مرکز رشد 

  که   عظیمی  هایگذاریسرمایه    های دارویی را خواستار شد و گفت:هایی دارویی حمایت مسئولان از مرکز رشد فراوردهرئیس مرکز رشد فراورده

های یی کاهش یابد. ساختماندارو  واردات  نیاز  و  کنند  مصرف  را  آن  بتوانند   مردم  که  شود  تبدیل  محصولی  به  باید  شده؛  کشور  رشد  مراکز  صرف

  دانشگاه  دارویی  هاییفراورده  رشد  مرکز  بنیاندانش  هایشرکت  اداری  واحدهای   کهدرحالی  شده؛داده  اختصاص  کشور   بزرگی به مراکز رشد دارویی

ه چهار سال گذشته و شرایط  س در  هاشرکت  این محصولات  اگر. هستند  کانکس  در کنند؛می  تولید  را ارزشمندی داروهای که تهران؛   پزشکی علوم

 .شدندسخت تحریم نبود، کشور و بیماران خاص و بیماران مبتلابه سرطان دچار بحران می 

  آن   در  بتوانند  رادارند؛  رشد  مرکز  به  ورود  تقاضای  که  بسیاری  جدید  هایشرکت   وی پیشنهاد داد: فضای جدیدی در اختیار مرکز رشد قرار گیرد که

 .شودتر شدن چرخ تولید و رونق آن می ف قیدوبندهای بوروکراتیک باعث روان حذ همچنین. شوند مستقر

 پایان عشق، دانش و تجربهنسل جوان و ظرفیت بی 

 تحریم   اثرات  کردن  خنثی  و  کشور  خودکفایی  و  اقتصادی  استقلال  در  بدیلیبی   نقش   دکتر خوئی در پایان سخنان خود بابیان اینکه مراکز رشد 

  شود   هدایت  درستیبه   ظرفیت  این  اگر   پایانی از عشق، دانش، تجربه و ایده در نسل جوان کشور وجود دارد کهنسیل عظیم و بی پتا:  افزود   دارند

  که   است   هاییفرصت  ترینمناسب  از   یکی  رشد  مراکز.  شودمی   گرفته  کار  به   ملی  منافع  جهت  در  به   و  شدهخنثی  هازدگیدل  و  وازدگی  تمامی

 .شرط آنکه از مراکز حمایت شودین جوانان قرار گیرد به ا اختیار در تواندمی

 

های فناوری« در مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی از  دکتر حسین رضایی زاده: »جذب و تقویت هسته 

 اهمیت بسزایی برخوردار است

 

 

 

 

 

 

 

های طبیعی دانشگاه با اشاره به اینکه باید بتوانیم بخشی از نیاز جامعه را پاسخ دهیم،  داروسازی سنتی و فرآوردهرئیس مرکز رشد فناوری طب و  

افه  گفت؛ در این مرکز رشد برخی از داروها به شکل »استاندارد بر اساس مجوزهای سازمان غذا و دارو به سبد دارویی کشور و به فارماکوپه« اض

 .شده است
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بط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در »ارزشیابی جامع تحقیقات و  به گزارش روا

های طبیعی دانشگاه، در استودیوی شفآ روابط  فناوری«، با دکتر حسین رضایی زاده رئیس مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی و فرآورده

 .و کردیموگعمومی دانشگاه گفت 

  های آتی مرکز و ابعاد آن برای ما بفرمایید؟لطفاً در ابتدا از برنامه 

ی اول »جذب و تقویت  های طبیعی دانشگاه صورت گرفت در درجهترین اتفاقی که در مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی و فرآوردهمهم

های دانشگاهی بااستعداد و در آینده تبدیل  شش ماه تا یک سال تبدیل به شرکتتدریج بتوانند ظرف هایی که به های فناوری« بود و هستههسته

بنیان نوپا و جوان  های دانشخوبی شاهد بودیم؛ فرایند کاری ما غالباً با شرکتبنیان شوند. در چند سال گذشته این اتفاق را به های دانشبه شرکت 

کنم ها حضور پیدا کردند، در همین زمانی که من با شما دارم صحبت می شگاه در این شرکت التحصیلان و دانشجویان جوان دانبوده و عمدتاً فارغ

 .ها در مرکز مشغول هستنداند و این شرکت نفره تا هفت و هشت نفره تشکیل شده تا شرکت داریم که از اعضای سه  ۱7در آخرین تغییرات 

دهی طب ایرانی و  بار مجوز »تأسیس مرکز نوآوری و شتابن بود که برای نخستینکاری که توانستیم به لطف خدا در سال گذشته انجام دهیم ای

کنیم ی طب ایرانی مدیریت می جمهوری اخذ کردیم. ما این مرکز را مثل خود مرکز رشد، ذیل دانشکدهداروسازی سنتی« را از معاونت علمی ریاست

بخش  سایر  با  تعامل  در  دانش اما  و  همکاران  ما  ها  دانشکده آموختگان  فناوریاز  پزشکی،  داروسازی،  رشته های  سایر  و  تغذیه  نوین،  و های  ها 

زمینه دانشکده تهران که در  پزشکی  علوم  دانشگاه  از  فرآوردههای خارج  این مرکز رشد جذب شدههای طبیعی کار میی  در  بنابراین کنند  اند؛ 

دانشگاه رقم   ۱۴۰۰دهی را در سال  وانیم سازوکارهای اداری مرکز نوآوری و شتابترین موضوعی که ما پیشرو داریم این است که ان شاالله بتمهم

های آموختگان و دانشجویانی خواهد بود که بتوانند به سمت هسته التحصیلان و دانشبزنیم. این بستر بسیار خوبی برای توسعه و آموزش فارغ

  د.نبنیان حرکت کنهای دانشهای دانشگاهی و شرکتفناوری و شرکت

  استاد انتظار دارید در آینده مرکز رشد به چه صورت توسعه پیدا کند؟

شوند این است که دستیاران  ها میدهندههای خصوصی وارد شتابایم عمدتاً بخشدانید که ما این وظیفه را دولتی و دانشگاهی دیدهطبق تعریف می

به حوزهرا جذب کنیم؛ کسانی که علاقه تولید، کارآفمند  دانشگاهی  نگرش  با  و تحصیل  این شتابرینی  ما در  نسل سوم هستند.  دهنده،  های 

مندان حضور پیدا کنند و دوره ببینند و های آموزشی که اول علاقهها و کلاس ی انواع کارگاهسازی این کار را انجام خواهیم داد به اضافهفرهنگ

 . ها حرکت کنندیس شرکت ای فناوری و تأساگر شرایط فراهم شد به سمت تشکیل هسته

ها اند به این حوزه ها و سمینارهایی که شرکت کردهاند و از طریق کنگره واقعیت این است که کسانی که در حال حاضر فعال هستند خودجوش آمده

ها باشیم و دانشجویان را صدا کنیم، به آن اند ولی اگر ما از دانشگاه نسل یک بخواهیم وارد فضای دانشگاه نسل سه شویم باید فعال  مند شدهعلاقه 

توانیم توسعه دهیم و این امر به فعالیت فرایندها را آموزش دهیم که خدایی نکرده در آینده دچار چالش نشوند، عملاً به این شکل مرکز رشد را می 

 .و توسعه بیشتر مرکز رشد در دانشگاه کمک خواهد کرد

  المللی برای ما صحبت بفرمایید؟های ملی و بین از نحوه حضور مرکز رشد در جشنواره  

جمهوری های طبیعی و سنتی در کشور که توسط معاونت علمی ریاستی ملی فراوردههای گذشته به شکل یک سال در میان جشنوارهدر سال

 .اندحضور فعال داشتههای عضو مرکز صورت مداوم در این جشنواره خود مرکز و شرکتتاکنون به ۱395شد، از سال برگزار می 

ها« خیلی محدودیت اند در خارج از کشور هم ثبت کنند اما در چند سال گذشته موضوع »تحریمهای ما محصولاتی دارند که توانستهبرخی از شرکت

 .الملل بتوانیم فعالیت بیشتری را رقم بزنیمی بینایجاد کرده بود، در شرایط فعلی امیدوار هستیم که در حوزه

  ها بفرمایید؟های پیشروی مرکز و رفع چالش چالش از 

های طبیعی  بهتر است این سؤال را بر اساس یک نقطه قوت مطرح کنم؛ در این چند سالی که مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی و فرآورده

هایی هنوز حضور بین )سه تا پنج  اند، البته شرکت طورکلی خروج موفق داشته اند و به های زیادی مراجعه کردهدار هستم، شرکتدانشگاه را عهده
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ی طب ایرانی استفاده کردیم و فضای فیزیکی، سال( دارند، ما فضا و مکان نداشتیم یعنی تا حد زیادی از بستر امکانات و فضای اشتراکی دانشکده

   .اداری و سازمانی مستقل مرکز نداشته است

ی مدیریت ارشد دانشگاه ما مجوزها را گرفتیم و ساختمانی برای استقرار مرکز رشد و مرکز نوآوری  با همکار  ۱399به لطف خدا در پایان سال   

ی کارهای اداری ساختمان انجام و وارد خریداری شد، زمینی را هم برای یک کلین روم )اتاق تمیز( در گرید چهار خریداری و طراحی کردیم؛ همه

دهی با ساختمان اداری مستقل با ظرفیت  دوار هستیم طبق برنامه مرکز رشد و مرکز نوآوری و شتابی طراحی و اجرا شده است، امیفاز مناقصه

 ها فراورده  تولید  برای  شاالله  ان.  شوند  مستقر  دانشگاه  مجاورت  در  است بالایی  خیلی  ظرفیت  که  فناوری  ایهسته  شرکت  ۲۴   شرکت و  ۲7استقرار  

  .کنیم مهیا را یط شرا بتوانیم  نیز دارویی هایشربت  قالب در

های علمی در سطح دانشگاه به چه صورت  های طبیعی با گروهنحوه مشارکت مرکز رشد فناوری طب و داروسازی سنتی و فرآورده  

  است؟

»تلفیق خوبی  علمی دانشگاهی از دانشگاه خودمان یا خارج از این دانشگاه دارند،  هایی که در مرکز رشد مستقر هستند عضو هیئت اغلب شرکت 

برانگیز است اما اتفاقی است که در فضای دانشگاه  ایم. طبیعتاً این موضوع برای کشور ما همچنان چالش بین دانش و صنعت« در اصل ایجاد کرده

استقرار    ای هم داریم، فرصت خیلی خوبی فراهم شده که با فعالیت رسمی وای و بین دانشکدهرشته نسل سوم باید شاهد باشیم. همکاری بین

  .تر شود و اتفاق خیلی مبارکی را شاهد باشیمدهی« موضوع بسیار پررنگ»مرکز شتاب

  کنید؟بینی می در آینده چه دستاوردها و نتایجی را برای مرکز رشد پیش  

این چند سال پیگیر آن    ترین هدفی که درخورده است، یکی از مهمهای طبیعی گرهی طب و داروسازی سنتی و فرآورده مرکز رشد ما با حوزه 

 هستیم این است که این داروها به شکل »استاندارد بر اساس مجوزهای سازمان غذا و دارو به سبد دارویی کشور و به فارماکوپه« اضافه شود. 

طورکلی »بخشی  ا نیاز دارد؛ به هایم که پزشکی جدید به آن داروها و فراورده هایی ورود پیدا کردهتعدادی دارو به این شکل اتفاق افتاده و در حوزه 

خوبی دنبال شده، هم اکنون داروهای استاندارد خروجی از مرکز داریم که با  از نیاز جامعه را بتوانیم پاسخ دهیم«. این رویکرد در این چند سال به 

 .اهد بودترین دستاوردهای ما خواند که یکی از مهممجوزهایی سازمان غذا دارو به فارماکوپه کشور اضافه شده

  بندی و سخن پایانی خود را بفرمایید؟جمع  

ی آموزش هم باید رخ دهد؛ تعامل بسیار خوب  ی پژوهش بلکه در حوزه واقعیت این است که فضای دانشگاه نسل سوم اتفاقی است که نه در حوزه 

که کنند درحالیهای معاونت پژوهشی جستجو میفعالیت  یو نزدیکی باید بین معاونت آموزشی و پژوهشی داشته باشیم، تعدادی این فضا را در حوزه

تواند خلق ثروت مبتنی بر دانش  دهیم باید کارآفرینی و کاربردی سازی دانش را هم یاد بدهیم و اینکه چطور میما به دانشجو هامون آموزش می

 د. داشته باشن

و آموزشی طراحی شود تا به سمت دانشگاه نسل سوم گام برداریم؛ به طور  هایی برای توانمندسازی با نگاه فرهنگی  آید باید کارگاهبه نظرم می 

های زیادی دارد و اگر این حمایت؛ حمایت یکپارچه در سطح مدیریت کلان دانشگاه نباشد افرادی که وارد معمول یک همچنین حرکتی چالش

شوند به درس عبرتی برای دیگران که وارد این حوزه نشوند؛  پذیر خواهند شد و به عبارتی ممکن است تبدیل بشوند خیلی آسیب این حوزه می 

 .ی آموزش نیاز داریمی رویکرد در حوزهبنابراین هماهنگی سازمانی به اضافه

 

 دکتر عرب علی بیک: نگاه ملی در حوزه فناوری برای جذب جوانان اهمیت بسزایی دارد 

ه ضرورت نگاه ملی برای جذب جوانان، آن را زمینه ساز بهره مندی  رئیس مرکز رشد فناوری اطلاعات سلامت دانشگاه، با اشاره ب

 .حداکثری از توسعه فناوری در آینده دانست
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در ارزشیابی جامع تحقیقات و  

رئیس مرکز رشد فناوری اطلاعات سلامت دانشگاه علوم پزشکی تهران، در استودیوی شفا روابط عمومی دانشگاه  فناوری، با دکتر عرب علی بیک  

 وگو کردیم. گفت 

 های مرکز و نقش آن برای ما صحبت بفرمایید. لطفاً از برنامه  

های اد من بر این است که این موفقیت و موفقیت برای چندین سال متوالی دانشگاه توانسته این موقعیت خود را در زمینه فناوری حفظ کند و اعتق

های مختلف دانشگاه مشغول هستند و جمعی همکارانی است که در حوزه های مختلف علمی و فناوری ناشی از تلاش دسته شبیه به این در زمینه 

ا، مرکز رشد فناوری اطلاعات سلامت نیز فناورانی  های مختلف سربلند باشد. در همین راستاند تا دانشگاه همواره بتواند درصحنه دلسوزانه کارکرده

کند و زمینه را برای عرضه محصولات مورد سلامت فعال هستند حمایت و راهنمایی می  را که در زمینه فناوری اطلاعات و کاربردهای آن در حوزه

 کند. نظرشان به بازار فراهم می 

 جامعه هدفتان چه کسانی هستند؟

ترتیب اعضای  اینستند که در زمینه هر یک از کاربردهای فناوری اطلاعات در سلامت، تمایل به فعالیت دارند. به مخاطبان ما همه کسانی ه

این حوزه دارند و میهیئت اما علاقه و فعالیتی در  از دانشگاه هستند  افرادی که خارج  نوآورانه علمی، دانشجویان و حتی  را  توانند محصول  ای 

هی بازار کنند و به مردم خدمت ارائه دهند مخاطب ما هستند و تلاش میکنیم برای برترین آنها، متناسب با ظرفیتهای صورت نهایی عرضه و رابه 

 دار در بازار ارائه کنند.صورت پایا و ادامههای خود را در قالب خدمت یا محصول بهموجود، شرایطی را فراهم کنیم که بتوانند ایده

 چگونه و چقدر توسعه پیدا کند؟ انتظار دارید در آینده 

وکارهایی که در ای است که در دنیا رشد سریعی را تجربه کرده و شاید بخش زیادی از این موضوع به ماهیت و فرم کسبفناوری اطلاعات حوزه

 گردد. گیرند برمی این حوزه شکل می 

از سرویس  ارائه می بسیاری  این حوزه  راحتی مقیاس به شوند،  ها و خدماتی که در بستر فناوری طلاعات  بازار در  بنابراین گسترش  پذیر هستند، 

سرعت در دنیا ها، از جمله ظرفیت پردازشی و ارتباطات، به های لازم برای توسعه این فناوریکه زیرساختسرعت اتفاق بیفتد. ضمن اینتواند به می

 د داشت.آید این رشد و پیشتازی همچنان ادامه خواهکنند. به نظر می رشد می 

ها و نیروهای لازم را در اختیارداریم معتقدم در کشور ما شرایط لازم برای توسعه کاربردهای این فناوری فراهم است، یعنی در سمت عرضه، مهارت

توانیم  رتیب ما می های مورد نیاز تا حد قابل قبولی وجود دارد. به این تو در سمت تقاضا، بازار به وسعت کافی فراهم است. از سوی دیگر زیرساخت

های دیگر فناوری که پیشتاز حوزه  در این حوزه در داخل و خارج کشور حرفی برای گفتن داشته باشیم و این زمینه، به یکی از محورهای توسعه 
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بیشتر مقدور سازد و   ها و شرایطی است که امکان فعالیت در این حوزه راباشد تبدیل شود. اما لازمه آن فضا دادن به جوانان و ایجاد زیرساخت 

 کند. نتیجه بخشی فرایندهای فناورانه را بیشتر تضمین 

 ها در این مسیر دارید؟ هایی برای رفع چالش چه پیشنهاد  

 ایمکرده  تعریف  کشور  برای  اندازیچشم  یک  ما گسترش فناوری اهمیت دارد.    ای را بیان کنم که به نظر من در حوزه صورت عمومی مایلم نکتهبه 

انداز  خورداری از یک نظام سلامت پیشرفته همراه با عدالت در دریافت خدمات است. برای اینکه به آن چشمبر  سلامت،  حوزه  در  آن  ترجمه  که

تمرکز ایم، و  فناوری است. لازمه این امر، حرکت در مرزهای دانش، که تا حد زیادی در این مسیر موفق بوده برسیم یکی از الزامات جدی، توسعه 

ها در نظام با این تعبیر باید نقش دانشگاه  بیشتر روی پژوهشهای کاربردی و اثربخش و نهایتا تولید فناوری به عنوان برونداد این فرایند است. 

 هایی داریم که فناوری محور و مسئله محور باشند. توسعه کشور کمی تغییر کند. امروزه نیاز به دانشگاه 

ین است که باید نگاه ملی داشت تا شرایطی فراهم شود که اساتید و دانشجویانی که از توانمندی توسعه فناوری برخوردار  نکته مهم در این راستا ا

بدون   هستند امکان فعالیت مستقل و مناسب داشته باشند. به این تعبیر، به نظرم لازم است که دولت و دانشگاه فداکارانه وارد این صحنه شوند و

برای فناوران فراهم کنند تا در آینده، هم کشور و هم خود دانشگاه، در یک سیکل بزرگتر و ملی، از نتایج و مواهب توسعه    چشم داشت، فضا را

 مند شوند.فناوری بهره

 کنید؟ های علمی مشارکت میبا چه گروه

سرآمدند. از بین این نیروها، افرادی که تمایل    فناوری دانشگاه خوشبختانه اساتید و دانشجویان متبحری هستند که در زمینه کاری خود  در حوزه

فعالیتدارند در حوزه اطلاعات در سلامت  فناوری  با کاربرد  مرتبط  از بخش   های  باشند،  داشته  ارائه   فناورانه  تا  دارو  و  خدمات، هم   تجهیزات 

 کننده و هم فناورهایی داریم که توان ارائه محصول را دارند. مراجعه

 دستاوردها و نتایجی را به دست آورید؟  انتظار دارید چه 

ای بزرگ، منسجم و فعال است،  از منظر بخشی، به عنوان عضو دانشگاه علوم پزشکی تهران، با توجه به اینکه مجموعه فناوری دانشگاه مجموعه

ط فناوری بس  و  تولید  شرایط   دامه پیدا کند تاتری از اساتید و دانشجویان اهای بزرگانتظار دارم مسیر طی شده، با سرعتی بیشتر و با همراهی گروه 

های آنان فراهم است؛ شوراها و  منظور فعالیتها به نیروهای فناور و توانمند بسیاری در دانشگاه داریم و زیرساخت  ای مهیا شود.به صورت فزاینده

فناوری در   ای توسعه بر  لازم  قواعد  و  هارویه  همچنین.  ندهست  فعال  بسیار  و   دارند  وجود  نیز   های مرتبط در بخش ارتباط با صنعت دانشگاهکمیته

های این حوزه، در این مسیر با سازی صحیح و تلاش برای بهبود زیرساختتوانیم با فرهنگ دانشگاه تا حد زیادی تدوین شده است. بنابراین می 

های علوم پزشکی در های دانشگاههای امروز ما، کف توانایی نزدیک، توانایی   اما از دید ملی، امیدوار هستم که در آینده  شتاب بیشتری پیش برویم.

 شمار نباشند.فرد یا انگشت کنند منحصربهآفرینی میهایی که به صورت موثر در راه توسعه فناوری نقش سطح کشور شود، تا مجموعه 

 

اولین جلسه توسعه    نشگاهبا حضور نمایندگان مشارکت های مردمی و سمن های سلامت واحدهای تابعه دا

 پایدار جوامع و سمن ها برگزار شد

این هنر نمایندگان   انسان های خوب دیگر را جلب کنند و  انسان های خوب می توانند اعتماد و مشارکت  دکتر خسروانی گفت: 

 .مشارکت های مردمی در دانشگاه است
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با    ۱۴۰۰آبان    ۱7معاونت فرهنگی، اولین کارگاه توسعه پایدار جوامع و سمن ها دوشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران  

 .حضور جمعی از نمایندگان مشارکت های مردمی و سمن های سلامت دانشگاه برگزار شد

ها   NGO ماهیت و جایگاهدکتر مسعود خسروانی مدیر سازمان های مردم نهاد و خیرین سلامت دانشگاه هدف از برگزاری این کارگاه را شناخت 

ها بعنوان سازمان های بخش سوم و تبیین نقش کلیدی و مهم رابطین و نمایندگان مشارکت های مردمی دانشگاه به عنوان پل   charity و

ه ایجاد شود تا  ارتباطی دانشگاه و خیرین دانست و گفت: قرار بر این شده است تا سازوکاری در واحدهای تابع دانشگاه و سازمان مربوط در جامع

 .ما باشند مشارکت بیشتری با هم داشته باشند تا از این طریق خیرین، این انسان های خوب بتوانند در تامین نیازهای اساسی با اعتماد بیشتر همیار  

ابعاد سازمان های   در ادامه ایثار خدادی، دانش آموخته مدیریت سازمان های مردم نهاد و مدرس کارگاه درخصوص تعاریف مختلف سازمان ها،

وی مهمترین سرمایه گذاری را در یک کشور بر روی کودک در   .بخش سوم و شرایط اثربخشی و پایداری آن ها در ایران و جهان صحبت کرد

  را   موارد   ینا  و   خواند  مردم  به   مردم  و   دولت  به   مردم  مردم،   به  دولت  اعتماد  را  کشور  یک  ثروت   بزرگترین   زمینه آموزش ابتدایی و مادر خواند و

در انتها دکتر خسروانی ضمن تقدیر از حضور فعال   .اجتماعی در حوزه ی خیرین و سمن ها دانست  ی  سرمایه  مشارکت  نتیجه  در  و  اجماع  باعث

 .برگزار خواهد شدهمکاران گفت: این کارگاه ها به یاری خدا بطور مرتب برای مدیران و مسئولین، کارشناسان مرتبط، مددکاران و دانشجویان 

 

 برگزاری چهارمین دوره مدون آموزش مهارتی حرفه ای لیزر در دندانپزشکی 

چهارمین جلسه دوره مدون آموزش مهارتی حرفه ای لیزر در دندانپزشکی زیر نظر مرکز ملی آموزش مهارتی حرفه ای علوم پزشکی  

 .برگزار شد
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  مرکز  محل  در  ۱۴۰۰  ماه  آبان  بیستم  شنبه  پنج  روز  دوره  این  ،  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  دندانپزشکی  علوم  پژوهشکده  عمومی  روابط  گزارش  به 

 . شد  برگزار  دندانپزشکی در لیزر تحقیقات

دکتر نسیم چینی فروش مسئول علمی دوره و رئیس مرکز تحقیقات لیزر در دندانپزشکی ضمن خیرمقدم و خوش آمدگویی به شرکت کنندگان کار  

 فتودینامیک  کار  بیمار  یک  و   بلیچینگ  زیبایی  کار  بیمار  سه   لیزر،  جراحی  با   کار  بیمار 10 یکی بر روی بیمار را آموزش داد و به صورت عملی رویکلین

ادامه خواهد  ۱۴۰۰دوره ویژه دندانپزشکان دارای پروانه مطب و اساتید دانشگاه است و تا آذر ماه    این    .توضیح اینکه کرد  تشریح  و   داد  انجام   را   ترابی 

 داشت و در پایان دوره به شرکت کنندگان گواهی معتبر از مرکز ملی آموزش مهارتی و حرفه ای علوم پزشکی اهدا خواهد شد. 

 

 ر مجتمع بیمارستانی امیراعلم برگزاری کارگاه دستیاران جدید و تقدیر از دستیاران برتر د

های بیمارستان برگزار  کارگاه آشنایی دستیاران جدید مجتمع بیمارستانی امیراعلم و مراسم تقدیر از دستیاران برتر در سالن همایش

 .شد

 

ها کارگاه دستیاران جدید، برای آشنایی آن   ۱۴۰۰آبان    ۱۸و    ۱7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امیراعلم،  

تمع، در این برنامه دوروزه دکتر حامد عبدالهی رئیس مج  های بیمارستان برگزار شد.با مجتمع و مراسم تقدیر از دستیاران برتر در سالن همایش
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آمد گویی به ارائه مطلب در  رستان ضمن خوشبیما  کارشناسان   و   آموزشی  مختلف  هایگروه   اساتید   و دکتر شاهین باستانی نژاد معاون آموزشی  

یم هدیه به  در روز اول این مراسم از دستیاران برتر با اهدای هدایا و تقدیرنامه قدردانی و در پایان این کارگاه ضمن تقد حوزه کاری خود پرداختند.

 های بیمارستان برپا شد. ها با محیط و بخش دستیاران جدیدالورود، تور مجتمع برای آشنایی آن

 

 آیین پایانی دومین جشنواره طب ایرانی 

 وزیر بهداشت بر لزوم ادغام همه جانبه طب ایرانی در تمام سطوح نظام سلامت تأکید کرد 

 .های طب ایرانی برای ارتقای سلامت جامعه بهره ببردبهداشت مصمم است از تمام ظرفیت دکتر بهرام عین اللهی گفت: وزارت 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، دومین جشنواره طب ایرانی به همت دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت  

ارویی و طب سنتی معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و انجمن علمی طب سنتی  بهداشت و با همکاری ستاد توسعه علم و فناوری گیاهان د

وری هرچه بیشتر  ی بهرهبرا بسترسازی  همچنین و برتر   نوآوران و  پژوهشگران دانشمندان، از حمایت و  قدردانی معرفی،  شناسایی،  منظور به  ایران  

بازارهای دانایی محور و دانش بنیان و آشنایی و تعامل چند جانبه بین مراکز آموزشی، تحقیقاتی  از دستاوردهای پژوهشی اندیشمندان و گسترش  

، با محورهای اصلی آموزش، پژوهش و ارائه خدمات در ۱9و درمانی طب ایرانی در سطح ملی و در سه بخش علمی، فرهنگ و هنر و ویژه کووید  

 به روز پایانی رسید. حوزه طب ایرانی، داروسازی سنتی، و تاریخ پزشکی  

مراسم اختتامیه دومین جشنواره طب ایرانی باحضور دکتر بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، دکتر نفیسه حسینی یکتا،  

ضا زالی،  مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت، دکتر زهره الهیان، رئیس فراکسیون طب سنتی مجلس شورای اسلامی، دکتر علیر

مان فرمانده ستاد مقابله با کرونای تهران، دکتر رامین حمیدی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی ارتش، دکتر احمد جوانمرد، مدیرکل حوزه ریاست ساز

فعالان   نظام پزشکی، دکتر روجا رحیمی، رئیس دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران و جمعی از استادان، پیشکسوتان، دانشجویان و

در محل وزارت بهداشت به صورت حضوری و مجازی برگزار   ۱۴۰۰آبان    ۱۸حوزه طب ایرانی، داروسازی سنتی و تاریخ پزشکی، روز سه شنبه  

 شد. 

رانی با  دکتر عین اللهی با تأکید بر اهمیت نوآوری و کارهای تحول آفرین در وزارت بهداشت، طب ایرانی را میراثی گرانبها دانست و افزود: طب ای

 وجود قدمت دیرینه چندین هزارساله، سالهای سال به فراموشی سپرده شده بود و اکنون، احیا آن یکی از مهم ترین کارهاست.
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وی در ادامه طب ایرانی را هویت تاریخی و ملی ایران برشمرد و گفت: آنچه در توسعه هر کشور نقش مهمی دارد، هویت آن کشور است؛ چنانکه  

ار ما حتی در حال ساخت هویت برای خود هستند. ایران دارای هویت و تاریخ است و این هویت می تواند باعث پیشرفت کشور کشورهای همجو

 در دنیا شود. 

طول  وزیر بهداشت در ادامه افزود: هر زمان بخواهند بر کشوری سلطه پیدا کنند، می کوشند هویت را از آن سرزمین بگیرند. ایران و ایرانی در  

 نشان داده که می تواند همواره به عنوان یک افتخار در دنیا مطرح باشد.  تاریخ

 

که اگر    دکتر عین اللهی در ادامه بر لزوم هویت بخشی به دانشجویان تأکید کرد و گفت: باید دانشجویان را با هویت و مفاخر ایران آشنا کرد، چرا

از هویت و تاریخ ملی ماست. ما نباید صرفا دانشکده ای جدا در این حوزه داشته    بدون هویت باشند، هرگز رشد نخواهند کرد. طب ایرانی بخشی

 باشیم بلکه باید تمام دانشکده ها و تمام سطوح دانشگاه با طب ایرانی آشنایی پیدا کنند.

ام دانشجویان با این مباحث وزیر بهداشت همچنین تصریح کرد: طب ایرانی باید در تمام کتاب های درسی و کوریکولوم ها گنجانده شود که تم

 آشنا شوند. نمی توان با محدود کردن، رشد ایجاد کرد. کیفیت در کمیت ایجاد می شود و اگر کمیت را افزایش دهیم و همه ذهن ها را با این 

 بخش از هویت، آشنا کنیم رشد خواهیم کرد. 

، ایجاد اسناد بالادستی کامل تر و محکم تر در این حوزه را ضروری  دکتر عین اللهی ضمن تأکید بر وجود اسناد بالادستی در حوزه طب ایرانی

بر علم و   ایرانی مبتنی  از طب  دانست و گفت: با توجه به رشد غیرعلمی حوزه طب سنتی در جامعه که گاه در کنترل هم نیست، می بایست 

انین محکم تری تبیین شود که تغییر مدیریت ها و سلایق استانداردهای علمی حمایت کرد. در این راستا ضروری است که اسناد بالادستی و قو

 شخصی، خللی به این حوزه وارد نکند.

به  وزیر بهداشت در ادامه افزود: ویژگی مهم طب ایرانی توجه به نحوه زندگی، تمرکز بر پیشگیری از بیماری ها و حفظ الصحه، و همچنین توجه 

سیار در سلامت جامعه کمک کننده باشد. باتوجه به اینکه بزرگترین وظیفه وزارت بهداشت حفظ  روحیات انسان است و همین ویژگی ها می تواند ب

سلامت جامعه است، حمایت و توسعه طب ایرانی، تأمین نیروهای کارآزموده و مجرب در این حوزه و بهره گیری از تمام ظرفیت های طب ایرانی  

 از مهم ترین اقدامات ماست.

عملکرد حوزه طب ایرانی در دوران پاندمی کرونا گفت: کرونا، یک فاجعه ملی بود. اما خوشبختانه با افزایش سرعت    دکتر عین اللهی درخصوص

مورد فرآورده   ۱7واکسیناسیون و مشارکت مردم، امروز در مقام اول سرعت واکسیناسیون در جهان هستیم. در حوزه طب ایرانی هم در این دوران 
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قلم وارد بازار شده است. اگر این اقدامات    9ود بیماران مبتلا به کرونا مفید است، به تأیید سازمان غذا و دارو رسیده و  گیاهی و طبیعی که برای بهب

       مدون تر و سریع تر انجام شود، می تواند از بسیاری مداخله های غیرعلمی و مضر در جامعه جلوگیری کند.

 

  آموزش   نظام  در   ایرانی  طب   رسمی  حضور   سال از  ۱۴مین جشنواره طب ایرانی را پس از گذشت  دکتر حسینی یکتا، دبیر جشنواره برگزاری دو

دتوجه اندیشمندان قرار گرفت  مور  اسلامی  انقلاب  یمن  به  فطرت،  سال  ۱5۰  از  پس  ایرانی  طب  غنی  گنجینه:  افزود  و  دانست  مبارک  اتفاقی  پزشکی،

 علوم پزشکی ایران راه پیدا کند.توانست به بزرگترین دانشگاه های  ۸6و از سال 

را  وی گفت: این مسیر پرفراز و نشیب اما شیرین، به پشتوانه تلاش استادان و علاقه مندان این حوزه و تمام کسانی که دغدغه حفظ این میراث  

که کشورها را موظف به استفاده از  داشتند و نیز با تکیه به اسناد بالادستی قوی ملی و بین المللی چون؛ سند راهبردی سازمان بهداشت جهانی  

سیاست های کلی نظام ابلاغی از سوی مقام    ۱۲طب های سنتی و مکمل کرده است و همچنین سند ملی گیاهان دارویی و طب سنتی، و بند  

   معظم رهبری، به جایگاه کنونی رسیده است.  

ایرانی با توجه و تمرکز بر ظرفیت های موجود آن را نه تنها در   مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت در ادامه توسعه منطقی طب

نی  گستره سلامت بلکه در بسیاری از مؤلفه های اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی منشأ اثر دانست و افزود: اگر بر مزایا و ویژگی های این مکتب غ

ش گردشگری سلامت و صنعت توریسم یکی از نمونه های  توجه کنیم، بسترهای منحصر به فردی برای عرضه به جهان خواهیم داشت که جه 

ته  این اثرگذاری خواهد بود. کسب رتبه چهارم جهانی در تولید علم در حوزه طب مکمل نیز گواه دیگری بر ظرفیت های این گنجینه باارزش و الب

 تلاش پژوهشگران این حوزه در تولید علم مبتنی بر شواهد، است. 
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کمیته علمی جشنواره نیز گزارشی از روند برگزاری جشنواره، چگونگی تشکیل کمیته علمی، محورهای جشنواره، شیوه   دکتر روجا رحیمی، دبیر

     ثبت نام و شرکت در جشنواره، روند داوری و شیوه انتخاب برگزیدگان ارائه کرد. 

جشنواره به برگزیدگان اهدا شد. از میان برگزیدگان این در پایان مراسم، برگزیدگان جشنواره معرفی شدند و در حوزه های مختلف، نشان های  

جشنواره؛ دکتر محمدصادق عادل مهربان با کسب رتبه نخست در آزمون جامع به عنوان دانشجوی برتر رشته طب ایرانی، دکتر آرمان زرگران به  

رتر رشته داروسازی سنتی، نرگس تاجیک به عنوان  عنوان پژوهشگر برتر رشته تاریخ پزشکی، دکتر سمانه سلیمانی به عنوان پژوهشگر جوان ب

به    پژوهشگر جوان برتر رشته تاریخ پزشکی، دکتر حسین رضایی زاده به عنوان فناور برتر، دکتر آزاده زارعی و دکتر سید پیمان خامه چی هر دو

 . شدند  انتخاب تهران  پزشکی علوم دانشگاه از  همگی عنوان برگزیده دانشجویی بخش کووید، 

حوزه کتاب های برتر، دکتر غلامرضا امین، استاد دانشگاه علوم پزشکی تهران برای تألیف کتاب »متداول ترین گیاهان دارویی سنتی ایران«    در

  نشان برگزیده را دریافت کرد. 

و عالمانه در حفظ و احیا طب    در بخش تقدیر از استادان پیشکسوت، از دکتر فریبرز معطر و دکتر عبدالله بهرامی به پاس سالها تلاش ارزشمند

 سنتی و گیاهان دارویی قدردانی شد. 

وز  در بخش فرهنگ و هنر جشنواره نیز، برگزیدگانی در حوزه فیلم کوتاه، عکاسی و داستان کوتاه معرفی شدند که حضور طهورا صابریان، دانش آم

  سال چهارم دبستان در بین برگزیدگان بخش داستان کوتاه قابل توجه بود. 
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 بین المللی سازی 
گفت و گو با کارشناس مسئول کنترل عفونت معاونت درمان به مناسبت هفته جهانی استریل مرکزی با شعار 

 دانش بیشتر، ایمنی بیشتر 

هادی  اکتبر با شعار دانش بیشتر، ایمنی بیشتر با مهناز    16تا    10مهرماه مصادف با    24تا    18به مناسبت هفته جهانی سلامت روان  

 .پور کارشناس مسئول کنترل عفونت معاونت درمان گفت و گو کردیم

 

مهر و با توجه به برگزاری سلسله    ۲5تا    ۱۸به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، به بهانه هفته استریل مرکزی  

 .هناز هادی پور کارشناس مسئول کنترل عفونت پرداختیمکارگاه های آموزشی استریل مرکزی در معاونت درمان به گفت و گو با م

 تخصصی شدن فعالیت ها در بخش استریل مرکزی 

 تا  ۱۸ اکتبر مصادف با  ۱6تا ۱۰در خصوص اهمیت آموزش در این بخش گفت: (CSSD) هادی پور ضمن تبریک هفته جهانی استریل مرکزی

  تأمین   وظیفه   مرکزی  استریل   بخش.  است   شده   نامگذای دانش بیشتر، ایمنی بیشتر شعار  با  مرکزی  استریل   جهانی  هفته   عنوان  به   مهر  ۲۴

 کار   کیفیت   ارزیابی .  است  بیمارستانی  عفونت   از   جلوگیری  برای  کلیدی  بخش   و  دارد   عهده  بر   هابخش   همه  برای  را  استریل  پزشکی  تجهیزات

ن بیمارستان ها توجه بیشتری به این بخش  مسولا است  لازم  و است  مهم بسیار دقیق  و  صحیح روش اجرای از  اطمینان  برای  بخش این کارکنان

 و علمی تر به فعالیت در این بخش می پردازند.  داشته باشند . با تغییر رویکرد انجام شده کارکنان بخش استریل مرکزی به صورت تخصصی

به  اقدامات ضروری  از  افزود: یکی  برنامه منظور کنترل عفونت وی  بیمارستانی،  تعیین خط های  و  سازی مشی در مورد گندزدایی و سترون ریزی 

به بیماران به دنبال آلودگی وسایل هم بیمارستان است، زیرا احتمال عفونت  استریل  یشه وجود دارد. بخش تجهیزات و وسایل در  های خدمات 

های فضای فیزیکی، نیروی انسانی و آگاهی کارکنان دچار مشکل  های کشور دارای مشکلات متعددی هستند ازجمله در زمینهمرکزی بیمارستان

رستانی دارد باید در اولویت توجه  ها اعم از مالی و جانی و کاهش میزان عفونت بیماهستند. به دلیل اینکه این بخش نقش مهمی در کاهش هزینه

آید؛ اما عملکرد آن به اشکال گوناگون بر روی  حساب نمیعنوان یک بخش درآمدزا بهها قرار بگیرد. اگرچه خدمات استریل به مدیران بیمارستان

بایست با توجه به اینکه دانش بیشتر باعث  می   های بیمارستانی هزینه جانی و مالی و اثربخشی و کارایی بیمارستان تأثیر دارد؛ بنابراینمیزان عفونت 
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شود، همچنین میزان عفونت را کاهش  شود و ارتقا دانش کارکنان شاغل در بخش استریل مرکزی باعث افزایش کیفیت کار میایمنی بیشتر می

 .اساس نیازها امری ضروری استدهد مداخلات آموزشی بر دهد و با توجه به تحقیقات متعددی در این زمینه وجود دارد که نشان میمی

 

  ضرورت برگزاری دوره های آموزشی

شده و توجه به این امر که  مسئول کنترل عفونت معاونت در زمینه ضرورت برگزاری دوره آموزشی اظهار داشت: با توجه به اهمیت موارد بیان

در غیر این صورت مجاز به کار در این بخش نیستند. گذراندن دوره  دیده و دارای گواهی این بخش باشند مجاز به کار کردن و  کارکنانی که دوره

  در   دیده¬کارگیری افراد متخصص و آموزشتوان نیاز به اطمینان از به آموزشی نیاز ضروری است که از دلایل ضرورت گذراندن این دوره را می 

 در  اندکرده  کسب  مهارت  تجربی  صورتبه   بخش  این  کارکنان  شدهانجام  هایبررسی   طبق   و  دانست  درمانی  مراکز  استریلیزاسیون  فرآیندهای  انجام

اند. با توجه به این موضوع که دانش بیشتر  هکرد  کسب  مهارت  تجربی   صورتبه   واحد  این  کارکنان  و  قرارگرفته  موردتوجه  کمتر  بخش  این  ما  کشور

های آموزشی را در معاونت درمان برگزار کنیم. به این بنابراین تصمیم گرفتیم دوره  ایمنی بیشتر برای بیمار و کارکنان را به دنبال خواهد داشت،

ها در شده و با توجه به شرایط کرونا در دو گروه حضوری و غیرحضوری آموزشدر نظر گرفته  cssd ها برای تمامی کارکنانصورت که آموزش

دند، دوره آموزشی گروه اول برگزار شده و در حال حاضر گروه دوم در حال آموزش  وی افزود: بیمارستان ها به دو گروه تقسیم ش.حال انجام است

  هستند و کلاس ها برگزار می شود . 
 

 برگزاری نشست سالیانه مجمع جهانی سلامت

 .نشست سالیانه مجمع جهانی سلامت برگزار می شود

 

 World Health Summit) بهداشت، نشست سالیانه مجمع جهانی سلامتبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده  

مقارن با دوم تا چهارم آبان ماه    ۲۰۲۱اکتبر  ۲6-۲۴که بلند پایه ترین گردهمایی سالیانه سیاستگذاری در زمینه سلامت جهانی است، در بازه   (

  .ت آلمان برگزار خواهد شدبه طور هیبرید در برلین، پایتخ ۱9-با توجه به شرایط همه گیری کووید۱۴۰۰
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علمی  با توجه به عضویت دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنوان تنها دانشگاه منطقه مدیترانه شرقی و شمال آفریقا در پیمان گروه هشت، که منبع  

بر    ۱9-حوریت تاثیرات کوویدو آکادمیک مجمع جهانی سلامت به شمار می رود، دانشگاه نیز با دو سخنرانی و ریاست و حمایت از یک پانل با م

توسط دکترامیرحسین تکیان و مراقبت های بنیادین جراحی   ۱7:۰۰-۱5:3۰اکتبر ساعت    ۲5در دوشنبه   (PD16)    مهاجرت و سلامت پناهندگان

جعفریان در    به وقت اروپا توسط دکتر علی   ۱9:۰۰-۱7:3۰   اکتبر ساعت   ۲5در دوشنبه   (PD20) و تروما برای نیل به پوشش همگانی سلامت 

 . نشست حضور خواهند داشت

کشور جهان ، عیار نشست سالیانه مجمع جهانی سلامت که هفتمین   ۱۰۰نفر شرکت کننده از بیش از    6۰۰۰سخنران و    3۰۰نشست تخصصی،  50

است. با توجه به شرایط    در کیش برگزار شد را ممتاز کرده  ۱39۸نشست منطقه ای آن به میزبان دانشگاه علوم پزشکی تهران در اردیبهشت ماه  

 .فعلی، شرکت در تمامی نشست ها به طور مجازی و رایگان و بدون ثبت نام برای همگان فراهم شده است

 

 شود چهارمین کنگره بین المللی و بیست و پنجمین کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران برگزار می

  30تا    28   سمپوزیوم  15سخنرانی و    69چهارمین کنگره بین المللی و بیست و پنجمین کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران با  

 .شودمجازی برگزار می مهرماه به صورت 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، دکتر قاضی خوانساری مدیر گروه فارماکولوژی در تبیین جزئیات این 

گفت:   المللی  بین  شد.   5۱9کنگره  ارسال  کنگره  دبیرخانه  به  افزود:   مقاله  شفاهی،    ۱66سخنرانی،    ۴7وی  به صورت    ۱5پوستر،    ۲99پوستر 

مهرماه به صورت    3۰تا    ۲۸سخنرانی کلیدی طی روزهای    ۸مختلف روز فیزیولوژی و فارماکولوژی و   سخنرانی در زمینه های  96سمپوزیوم،  

سالن مجزا و به صورت   ۴مدیر گروه فارماکولوژی ادامه داد: تدابیر لازم در گروه دیده شده و سخنرانی ها و پوسترها در   مجازی ارائه خواهد شد.

توانند  های فارماکولوژی و فیزیولوژی و شاخه های وابسته به آنها می وی در تبیین اهمیت برگزاری این کنگره گفت: رشته مان ارائه خواهد شد. همز

 ای داشته باشند و باید بیش از پیش به آن پرداخت. در یافتن پاتوفیزیولوژی بیماری، پیشنهاد دارو و واکسن های موثر نقش تعیین کننده
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صورت مجازی با پیام المللی و بیست و پنجمین کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران بهارمین کنگره بینچه

 سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران آغاز به کارکرد

و    المللی و بیست و پنجمین کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران در راستای »آشنایی متخصصان فیزیولوژیچهارمین کنگره بین 

، استفاده از نانو داروها در بیماران مختلف و بررسی کلینیکال فارماکولوژی« در حال برگزاری  19فارماکولوژی با آخرین اطلاعات کووید  

 .است

 

و المللی و بیست و پنجمین کنگره فیزیولوژی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در ابتدای برگزاری چهارمین کنگره بین

ها در ایران فارماکولوژی ایران متن پیام سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران قرائت شد، در این پیام آمده است؛ با شیوع پاندمی کرونا، دانشگاه

ویان در  ها و تردد اساتید و دانشجسرعت تعطیل شده و پویایی علمی تحت تأثیر این فضا قرار گرفت. بازگشایی دانشگاهو بسیاری از کشورها به

های علمی متناسب با تواند زمینه آفرینشهای بهداشتی میهای آزمایشگاهی و ... با رعایت پروتکل ها و فعالیتها و نشستدانشگاه، گردهمایی

تواند در یافتن های علمی است که می های وابسته به آنها از جمله رشته های فیزیولوژی و فارماکولوژی و شاخهنیازهای جامعه را فراهم کند، رشته 

 .ای« داشته باشندکنندههای مؤثر نقش تعیین »پاتوفیزیولوژی بیماری، پیشنهاد دارو و واکسن

می،  در ادامه آمده است؛ این کنگره با حضور شما اساتید و محققین گرامی و همراهی اساتید برجسته جهانی، بستر مناسبی جهت تبادل اطلاعات عل

تواند در جهت پیشبرد اهداف علمی و تحقیقاتی کشور بسیار سازی آنها است که می ردهای علمی و راهکارهای بومی تجارب و ارائه آخرین دستاو

باشدکمک ارائه دستاوردهای .کننده  با مشارکت حداکثری متخصصان و  ایران«  امید است »بیست و پنجمین کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی 

ها بهتر دانشگاههای مفیدی در راستای مدیریت هر چه ها و میزگردهای تخصصی بتواند گام نیز برگزاری نشستپژوهشی در قالب چکیده مقالات و  

 .در دوران کرونا و پسا کرونا بردارد
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  اهمیت ویژه به حوزه سلولی و فیزیولوژی در کشور 

المللی و بیست و پنجمین دانشگاه گفت: چهارمین کنگره بین در ادامه دکتر سید مهدی رضایت رئیس کنگره، در گفتگو با خبرنگار روابط عمومی  

ولوژی  کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران در حال برگزاری است، خواستگاه انجمن فیزیولوژی و فارماک

ها در این دانشگاه برگزار کردیم و هم اکنون نیز بعد از مدت ایران در این دانشگاه است و غریب به بیست سال پیش نخستین کنگره را در این  

 .های بالقوه همکاران این کنگره را برگزار کردیمها و ظرفیتشرایط اپیدمی کرونا با توانمندی

اهمیت فیزیولوژی و   نفر در مراسم افتتاحیه با کنگره ارتباط برقرار کرده بودند؛ تصریح کرد: در  ۱5۰وی با بیان اینکه صورت آنلاین قریب به  

  فارماکولوژی ایران همین بس که در سال جاری برندگان جوایز نوبل در حوزه سلولی و مولکولی و فیزیولوژی بودند که این نشان از اهمیت یک 

می این کنگره را  زیرساخت اصلی در حوزه پزشکی و غیرپزشکی است. خدا را شاکریم که افتخار این را داشتیم برای فرهیختگان و دانشجویان گرا

 .برگزار کنیم

 

  تر شدن کنگرهبستری مناسب برای غنی 

انشگاه  سپس دکتر محمود قاضی خوانساری دبیر کنگره با اشاره به اینکه از حدود دو سال پیش برگزاری کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران به د

فارماکولوژی و فیزیولوژی تشکیل شد تصمیم گرفتیم که در دوران کرونا   علوم پزشکی تهران سپرده شد؛ گفت: در جلسات متعددی که در گروه

صورت وبینار برگزار شود این کار یک تجربه جدیدی برای ما بود، خوشبختانه با کمک همکاران توانستیم بسترهای مناسب را برای  کنگره به

 .تر وبینار انجام دهیمبرگزاری هر چه غنی 
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وسیله یکی از اساتید برجسته کشور استرالیا، سه  شود، بعد از افتتاحیه و سخنرانی کلیدی به سالن مجزا برگزار می   وی افزود: این کنگره در چهار

شود و  صورت آنلاین ارائه می سالن مجزا مختص برگزاری سمپوزیوم و یک سالن هم برای برگزاری پوسترها در نظر گرفته شده است. پوسترها به 

میلیون   ۱۰و به دو پوستر برتر که به الگوهایی که مدنظر ما بوده است اشاره کرده باشد )گرنت آزمایشگاهی به مبلغ  شودتوسط داوران بررسی می 

 .کنندکنندگان پوستر شفاهی نیز به مدت پنج دقیقه پوستر خود را ارائه می شود، شرکت تومان( اهدا می 

توان به  ها هم در این راستا است که می به شرایط اپیدمی کرونا موضوع سمپوزیومتوجه دبیر کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران، یادآور شد: با

های عصبی، ترمیم و بافت، افزایش فشارخون ریوی و ارتباط آن با  ، قلبی و عروقی، سالمندی، سیستم۱9مواردی از جمله؛ فارماکولوژی و کووید  

بخشی در فیزیولوژی و فارماکولوژی، ری، هوش مصنوعی در فیزیولوژی و فارماکولوژی، توان ، مهندسی بافت، نانو داروها، اختلالات رفتا۱9کووید  

 .کلینیکال فارماکولوژی و ... اشاره کرد

 

  در ایران 2027در سال  (FAOPS) برگزاری کنگره فااپس

ای که داشته،  سابقه   5۴وشبختانه انجمن در طی  پس از آن دکتر معصومه جرجانی رئیس انجمن فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران، خاطرنشان کرد: خ

صورت منظم و با توالی زمانی معین، مشخص کند و فرصتی را برای اعضای انجمن های علمی مدنظر را به تلاش کرده که هر دو سال یکبار کنگره

و بحث و تبادل نظر داشته باشند. خدا را شکر  های علمی خودشان را مطرح کنند  و جامعه علمی و پژوهشگران فراهم کند که بتوانند آخرین یافته

 .کنندگانی هم از مراکز علمی و دانشگاهی خارج از کشور داشته باشیمکنندگان داخلی شرکتهمیشه این توفیق را داشتیم که علاوه بر شرکت 

آید و مدیرعامل انجمن از این کنگره اب میحسنوعی کنگره اقماری انجمن فیزیولوژی آسیا و اقیانوسیه فااپس به وی ادامه داد: این کنگره به 

که در واقع    ۲۰۲7ای است را در سال  المللی و منطقه گیری توفیق پیدا کردیم کنگره فااپس که کنگره بینکند، با این رویکرد و جهتحمایت می

اکولوژی ایران سعی کرده است که دو و سه کنگره با کشورهایی از جمله؛ کره و ژاپن رقابت دارد را برای ایران بگیریم. انجمن فیزیولوژی و فارم

المللی و بسیار باشکوه را با همکاری اساتید و جامعه علمی کشور  یک کنگره بین ۲۰۲7سازی کند تا در سال قبل را هم با شرایطی برگزار و زمینه

 .برگزار کنیم

ژی و فارماکولوژی را در کنار هم نگه داریم و این همگرایی و  دکتر جرجانی خاطرنشان کرد: این انجمن سعی کرده است که متخصصان فیزیولو

توجهی  های انجمن از غنای علمی قابلهای وابسته باعث شده که کنگرهتجمیع پتانسیل متخصصین دو رشته، در کنار حضور متخصصین سایر رشته 

اورد اما خوشبختانه احساس مسئولیت جامعه علمی کشور این که  ها در دوران کرونا مشکلاتی را به وجود بیبرخوردار باشد. نگران بودیم محدودیت

های خوبی را فراهم کرد و در اختیار مجریان نظام سلامت قرارداد. در این کنگره هم  باید پاسخگوی نیاز کشور باشند، با وجود تمام تنگناها یافته

امید دارم دستاوردهای ارزشمند این کنگره بتواند  .شودن مطالب مطرح میالمللی ایگذاریم و در سطح ملی و بینهای علمی را به مشورت میدانسته

  د.اندرکاران این کنگره را جبران کنبخش کوچکی از زحمات دست 
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، تعداد  ۱66، تعداد پوسترهای شفاهی ۴7ها ، تعداد سخنرانی 5۱9توضیح اینکه تعداد کل مقالات رسیده به کنگره فیزیولوژی و فارماکولوژی ایران 

، ۱۱۲ند  ا، تعداد پوسترهای شفاهی که فایل ارسال کرده۴۴اند  هایی که فایل ارسال کرده، تعداد سخنرانی ۱۰ها  ، تعداد کارگاه۲99پوستر آنلاین  

است و    ۸و تعداد سخنرانان کلیدی   69ها در سمپوزیوم  ، تعداد کل سخنرانی ۱5ها  ، تعداد سمپوزیوم ۲۲5اند  تعداد پوسترهایی که فایل ارسال کرده

فیزیولوژی و   المللی و بیست و پنجمین کنگرهکننده در کنگره از ایران، آمریکا و استرالیا هستند. در ضمن چهارمین کنگره بینکشورهای شرکت

صورت مجازی در گروه فارماکولوژی دانشکده پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار  به  ۱۴۰۰مهر    3۰تا    ۲۸فارماکولوژی ایران از امروز  

 .شودمی

 

 بازدید منتخبین جایزه مصطفی )ص( از آزمایشگاه پیش بالینی
 .تجهیزات ساخت ایران آزمایشگاه پیش بالینی آشنا شدنداساتید هشتمین نشست استپ و منتخبین جایزه مصطفی )ص( با  

 

الملل دانشگاه علوم پزشکی تهران الملل معاونت بینبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران آزمایشگاه پیش بالینی، مدیر روابط بین 

های مختلف  از بخش   ۱۴۰۰مهرماه    ۲۸جایزه مصطفی و هیئت همراه  (، منتخبان  STEPبه همراه سخنرانان نشست تبادل تجربیات علم و فناوری )

 .این آزمایشگاه بازدید کردند

الملل دانشگاه علوم پزشکی تهران، پروفسور محمد الصائغ استاد الملل معاونت بیناین بازدید با حضور دکتر محمدحسین نکوفر مدیر روابط بین 

شگاه سلطان ادریس مالزی، پروفسور فرید العالم استاد دانشگاه علوم بهداشت و درمان بنگلادش در  دانشگاه آمریکایی بیروت، امین تاف استاد دان

ستاد  داکا، پروفسور یوسف باران رئیس موسسه فناوری ازمیر، پروفسور مهد رسلان سلیمان از دانشگاه پوترا مالزی و پروفسور مصطفی نظیراوغلو ا

های  این هیئت با تجهیزات مختلف ساخت ایران آزمایشگاه پیش بالینی، تصاویر اخذ شده با دستگاه   دانشگاه سلیمان دمیرل ترکیه صورت گرفت.

 .ها آشنا شدندهای آنتصویربرداری این حوزه و ویژگی 

 

به میزبانی   STEPهشتمین گردهمایی علمی های جهان اسلامبا حضور جمعی از دانشمندان و مسئولان دانشگاه

 ار شدشبکه جهانی یوسرن برگز

جهانی فکر کنید، محلی  "الملل دانشگاه با شعار  ، به میزبانی شبکه جهانی یوسرن و معاونت بین STEPهشتمین گردهمایی علمی 

 .برگزار شد "عمل کنید
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ن برگزار  در سالن دارالفنو  ۱۴۰۰مهر    ۲۸به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین الملل، در این نشست که چهارشنبه  

ها  الملل دانشکدهالملل دانشگاه، جمعی از معاونان بین الملل دانشگاه، دکتر محمدحسین نکوفر، مدیر روابط بینشد، دکتر رامین کردی، معاون بین

 .های جهان اسلام حضور داشتندو شش نفر از دانشمندان و مسئولان دانشگاه

سال   ۱7۰پزشکی تهران ارائه کرد و بیان داشت: پیشینه این مجموعه به تأسیس دارالفنون در    ای از دانشگاه علومدر آغاز، دکتر کردی تاریخچه

اندازی  دانشگاه تهران با راه   ۱9۱9الملل دانشگاه با بیان اینکه از سال  معاون بین .گرددپیش به عنوان نخستین دانشگاه در تاریخ مدرن ایران، برمی 

ها جدا و دانشگاه علوم پزشکی تهران  سال پیش آموزش علوم پزشکی از سایر رشته   35آغاز کرد، گفت: بیش از  دانشکده پزشکی فعالیت خود را  

 .ای از وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و نمادی از آموزش عالی کشور فعالیت خود را از سرگرفتبه عنوان زیرمجموعه 

هزار نفر به ویژه    3مرکز تحقیقاتی در دانشگاه، از ارائه خدمات درمانی به حدود    ۱۰6موزشی،  بیمارستان آ  ۱6دانشکده،   ۱۱وی با اشاره به فعالیت  

های زیرمجموعه، شعبه کیش  دکتر کردی سپس به معرفی دانشکده .های سلامت خبر داد در مناطق جنوبی تهران توسط مراکز بهداشتی و خانه 

کشور جهان در   ۴6الملل از  دانشجوی بین  ۲۴۰گفت: در حال حاضر بیش از یک هزار و    الملل دانشگاه پرداخت والملل و کالج بینپردیس بین

الملل را به ترتیب از کشورهای عراق، هند، پاکستان و افغانستان الملل دانشگاه بالاترین آمار دانشجویان بینمعاون بین .کننددانشگاه تحصیل می

 .دانست

د تجهیزات پزشکی و محصولات دارویی نیز موفق عمل کرده و یک سوم داروهای کشور توسط دانشکده  وی افزود: همچنین دانشگاه در زمینه تولی

المللی را تشریح کرد و گفت: این  بندی بین های رتبهدکتر کردی جایگاه دانشگاه در نظام  .شودداروسازی دانشگاه علوم پزشکی تهران تولید می 

بندی یورپ را  رتبه  366جهانی وبومتریکس و جایگاه    ۴79کشوری و    ۲بندی تایمز، رتبه ام رتبهجهانی نظ  6۰۱-۸۰۰آسیا و    9۴مجموعه جایگاه  

 .در اختیار دارد

های آموزشی مختلف در مراکز علمی کشورهای  اندازی برنامه وی اضافه کرد: همچنین با هدف تبیین مرجعیت علمی در منطقه، نسبت به راه

 .لوم آموزشی رشته تغذیه در دانشگاه کابل اقدام شده استروزرسانی کوریکوهمسایه از جمله به

بین  ادامه همکاریمعاون  را تشریح کرد و گفت: طی یک دهه اخیر تعداد  الملل دانشگاه در  با کشورهای مختلف  تعاملات علمی دانشگاه  ها و 

های مختلف  ران و محققان و اساتید دانشگاه علمی دانشگاه علوم پزشکی ته توجهی مقالات علمی به صورت مشترک میان اعضای هیأتقابل

ها و مراکز علمی  دکتر کردی همچنین از آمادگی دانشگاه برای توسعه تعاملات آموزشی، پژوهشی و درمانی با دانشگاه .جهان منتشر شده است

 .کننده در این نشست خبر دادشرکت
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ها دیر تیم سفیران جوان یوسرن به معرفی این شبکه پرداخت و همچنین برنامهالملل دانشکده پزشکی و مدر ادامه دکتر کوثر محمد، دانشجوی بین

  مشاوران   بورد: داشت  اظهار  دارد،  عضو  5۰۰  و    هزار   ۱7وی با بیان اینکه شبکه یوسرن در حال حاضر بیش از   .و سیاست های آن را تشریح کرد

 .است اپل  و نوبل جایزه برنده  ۱9 جمله از نفر  6۰۰ از متشکل یوسرن  شبکه علمی

ها در گسترش علم بدون در ایران و سایر نقاط جهان و نقش آن (USERN Office) پژوهشی یوسرن  -دفتر علمی   5۰دکتر محمد به فعالیت  

وی  .های علمی امضاء شده استها، مراکز و انجمننامه با دانشگاهتفاهم ۱۲۰های آموزشی و پژوهشی اشاره و تصریح کرد: تاکنون مرز و فعالیت

رویداد علمی   ۸۰۰یوسرن خبر داد و اظهار داشت: همچنین این شبکه میزبان بیش از   Affiliation مقاله با   ۲۰۰از انتشار بیش از یک هزار و  

 .ها و مدارس فصلی بوده استهای تحقیقاتی، کارگاهشامل کنگره، رویدادهای بهاره، هفته

الملل نقاشی کودکان بیمار توسط این  و گروه سلامت و هنر به برگزاری جشنواره بین سایت شبکه جهانی یوسرن  دکتر محمد ضمن معرفی وب

و چاپ نخستین جلد این مجموعه با   (Integrated Sciences) های علوم تلفیقیگروه اشاره کرد و توضیحاتی در خصوص مجموعه کتاب

 .عنوان علم بدون مرز توسط انتشارات اشپرینگر ارائه کرد

محمدحسن سایق، رئیس دانشکده پزشکی دانشگاه آمریکایی بیروت به ارائه سخنرانی خود با موضوع جهانی فکر کنید، محلی سپس پروفسور  

همچنین پروفسور امین تاف، معاون دانشگاه سلطان ادریس مالزی به معرفی این دانشگاه پرداخت و  .های کووید پرداختعمل کنید: مورد واکسن

 .های ذرات سخنرانی کرددهندهدانشگاه صنعتی خاورمیانه آنکارا نیز در خصوص کاربردهای متفاوت شتاباولتون اوزپینچی، معاون 

های همکاری با این دانشگاه را تشریح کرد و مصطفی نظیر اوغلو از دانشگاه پروفسور مهد رسلان سلیمان، معاون دانشگاه پوترای مالزی، فرصت

پروفسور فریدل  .هدف دارویی بالقوه برای درمان صرع را ارائه کرد :TRPV1و TRPM2 با موضوع  سلیمان دمیرل ترکیه سخنرانی علمی خود

در ادامه، حکم عضویت در بورد  .عالم، معاون دانشگاه علوم بهداشت بنگلادش نیز موضوع سخنرانی خود را به معرفی این دانشگاه اختصاص داد

  .اوزپینچی تقدیم شد ه به پروفسور محمدحسن سایق و پروفسور اولتونالملل دانشگامشاوران شبکه یوسرن توسط معاون بین

سلطان ادریس مالزی به  های همکاری شبکه یوسرن با دانشگاه علوم بهداشت بنگلادش و دانشگاهنامههمچنین در انتهای این مراسم، تفاهم

های جهان از این گردهمایی، دانشمندان و مسئولان دانشگاه  پیش.رسید  تاف  امین  پروفسور   امضاء دکتر رامین کردی، پروفسور فریدل عالم و

های بنیادی  سینا و مرکز جامع سلولهای آموزشی دانشکده پزشکی، تالار ابن الملل دانشگاه از گروهاسلام با همراهی دکتر نکوفر، مدیر روابط بین

توضیح اینکه هشتمین برنامه تبادل علم   .شده در این مرکز آشنا شدند  و پزشکی بازساختی بازدید کردند و با امکانات، تجهیزات و تحقیقات انجام

ها و مراکز تحقیقاتی و ارائه دانشمندان و برگزیدگان  زمان با چهارمین آیین اعطای جایزه مصطفی)ص( با مشارکت دانشگاه، هم (STEP) و فناوری

 .سته نیست، برگزار شدبا شعار راه علم هرگز ب  ۱۴۰۰مهر  ۲۸و  ۲7چهارمین جایزه مصطفی)ص( 

 

 افتتاحیه سی و سومین همایش بین المللی بیماری های کودکان و نوزدهمین همایش پرستاری کودکان 

 .سی و سومین همایش بین المللی بیماری های کودکان و نوزدهمین همایش پرستاری کودکان به طور رسمی افتتاح شد 
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ن المللی بیماریهای کودکان و بی  همایش  سومین  و  سی تهران بیمارستان مرکز طبی کودکان،به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی  

به صورت مجازی و با پیام ویدیویی دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه به    ۱۴۰۰مهر ماه    ۲9نوزدهمین همایش پرستاری کودکان روز پنجشنبه  

افتتاح سی و سومین همایش بین المللی بیماری های کودکان و نوزدهمین همایش   در این پیام دکتر قناعتی ضمن اعلام .طور رسمی افتتاح شد

پرستاری طب کودک اظهار کرد: کودکان به عنوان بزرگان جامعه آینده؛ سرمایه های عظیم کشور ما و هر کشور دیگری هستند و حفظ سلامت  

وفیقاتی که از لحاظ علمی در جهان حاصل می شود و در ایران انعکاس پیدا  و ارائه خدمات سلامت به آنها امری بسیار مهم هست و ان شاءالله با ت

وی تصریح کرد: ما نه تنها به خوبی از علم نوین دنیا تقلید کردیم بلکه آن را متناسب با شرایط خودمان تغییر  .می کند این امر محقق می شود

 .دادیم و توانستیم انعکاس این علم را به دنیا ارائه کنیم

  که با همکاران عزیز دانشگاه علوم پزشکی تهران و بعضا با دانشگاه های دیگر تبادل می کنیم، می بینیم که این تغییرات به وضوح بر نحوه  آنچه

دکتر قناعتی افزود: حقیقتا ارزش یک انسان ارزش بسیار بالایی است و ارزش معنوی نجات   .سلامت کودکان و طول عمر آنها اثر گذار بوده است

ن یک انسان همانطور که در روایات آمده است اهمیت بسیار زیادی دارد؛ کسی که یک نفر را نجات بدهد همه جهانیان را نجات داده است  جا

امیدوارم همکاران در این همایش ها با کاربردی کردن علم نافع، استاندارد و به روزسازی درمان بیماری   .بحث بسیار عمیق معنوی و فلسفی دارد

ایج در جامعه پزشکان کودکان کشور اثرگذار باشد. امیدوارم بازخورد این همایش در جامعه پزشکان کودکان کشور اثر گذار باشد و با تلاش  های ر

 .شما روز به روز درخشندگی ما در جهان بیشتر شود

 پویا  جامعه  یک  ضامن  امروز  سالم  کودکان  کش  بدون:  کرد  اظهار  ویدیویی  پیامی  در  نیز  بهداشت   وزارت  پرستاری  معاون  عبادی  عباس  دکتر سپس

ا هستند. به لطف خدا و همت همه کارکنان سلامت، شاخص های مرتبط با سلامت مادران و کودکان بعد از انقلاب اسلامی بهبود فرد در سالم و

طق کشور نیز همچنان از دسترسی  پیدا کرده است ولی همچنان در بخش قابل توجهی در دنیا شاهد نزول این شاخص ها هستیم و برخی از منا

هیا  به خدمات عادلانه سلامت ممکن است به دور باشند که می تواند پیامدهایی را برای بخشی از جامعه اطفال در ایران و سایر بخش های دنیا م

 .کند

بودند و هستند اما سایر تبعات ناشی از تغییر در  علیرغم اینکه کودکان کمتر از بزرگسالان در معرض خطر    ۱9دکتر عبادی افزود: در پاندمی کووید  

سبک زندگی و عدم حضور در تعاملات اجتماعی و داشتن آموزش پویا از ابعاد دیگر منجر به صدمه کودکان شده است؛ متاسفانه سلامت روان و  

ت اجتماعی سیستم سلامت ضرورت دارد که  وی تصریح کرد: بر اساس مسئولی.خشونت های خانگی می تواند در آینده یک جامعه پویا موثر باشد

هزار    ۲۰5حضور ما علاوه بر بیمارستان ها و خانه های سلامت در بخش های دیگر اجتماع نیز فعال باشد؛ خانواده بزرگ پرستاری ایران بالغ بر  
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بخش اول سلامت که پیشگیری و ارتقای پرستار می توانند در نقش والدین و در نقش یک شهروند با حضور در انجمن اولیا و مربیان مدارس به 

 .سواد سلامت مردم است کمک شایانی کند

 

ایی در  دکتر عبادی در ادامه گفت: پیشنهاد می کنم تمرکز ما بر توسعه کار گروهی بین پزشکان، پرستاران و پیراپزشکان باشد که علاوه بر هم افز

شد. حضور مشترک پرستاران و پزشکان در این همایش نیز می تواند نماد یک   خدمات سلامت منجر به شادابی و ایجاد یک محیط کارا خواهد 

 .کار ارزشمند تیمی باشد

 

توجه به مراقبت های تسکینی و سایر ابعاد سلامت، علاوه بر سلامت جسمانی، توجه به سلامت روانی کودکان به ویژه کودکان در معرض خطر  

ه شده است. خوشبختانه در حوزه معاونت پرستاری در سال های گذشته با تشکیل کارگروه های  یکی از وظایف جدی ای است که کمتر به آن توج

تخصصی در حوزه مراقبت تسکینی و تدوین دستورالعمل های مرتبط با مراقبت های تسکینی کودکان و همچنین انجام مطالعات پایلوت برای راه 

 .مناسبی برای ارائه خدمات بهینه به این کودکان آسیب پذیر فراهم شده استاندازی کلینیک های تخصصی با توسعه زیرساخت ها، فضای 

رنامه  امیدوارم در این همایش با هم افزایی و اشتراک دانش و استفاده از مراقبت پرستاری مبتی بر شواهد کمک کنیم علاوه بر افزایش دانش در ب

در ادامه دکتر محمودرضا اشرفی  .انت کنیم نسل سالم را برای فردایی پویا و شادابمراقبتی با دانش به روز حداکثر کارایی را داشته باشیم و ضم

 .محورهای همایش را اعلام و از برنامه های علمی امسال سخن گفت

 

ین  دکتر محمودرضا اشرفی دبیر علمی همایش بیماری های کودکان اظهار کرد: به یاری خدا همایش بین المللی بیماری های کودکان و نوزدهم

پانل علمی در این همایش    36  .شب ادامه دارد  7صبح تا    ۸در دو بخش و به صورت مجازی آغاز شد که از    ۱۴۰۰مهر ماه    ۲9همایش پرستاری از  

سخنران از اساتید سراسر کشور در این همایش شرکت خواهند داشت. برنامه هایی از رشته های فوق    ۲5۰برنامه ریزی شده است که بیش از  

و بیماری های اطفال  ۱9ظیر مراقبت های ویژه کودکان، اورژانس های کودکان، واکسیناسیون و شیر مادر، بیماری های شایع، کووید تخصصی ن

  .به منظور گرامیداشت اساتید پیشکسوت و شهید طب کودکان سالن های مجازی با نام این افراد نام گذاری شده است   .برنامه ریزی شده است

مسال نیز همچون سال های گذشته مفید باشد و در تشخیص و درمان بیماری های کودکان برای پزشکان و خانواده ها موثر امیدوارم همایش ا

 .باشد

مهر    ۲9دکتر بدو نیز اظهار کرد: با افتخار برگزاری همایش بین المللی بیماری های کودکان را اعلام می کنم، این همایش به صورت مجازی از  

آبان ماه در شش روز برگزار می شود و عناوین مهم بیماری کودکان مورد بحث قرار می گیرد. یکی از مهم ترین   7و    6ین  آبان و همچن  ۲تا  

مباحث این همایش بحث کووید و واکسیناسیون کودکان خواهد بود. پیشگیری از بیماری های کودکان و اختلالاتی که کودکان می توانند با آن  

همایش مورد بحث قرار خواهد گرفت. صرع کودکان و تاخیر تکاملی، بیماری های کلیه، اورژانس های غدد کودکان، بیش  در ارتباط باشند در این  

فعالی، تازه های احیای قلبی ریوی، تروما در کودکان، یبوست و تهویه مکانیکی، اختلالات خواب کودکان، جراحی های کودکان و اختلالات 

احث علمی این همایش خواهد بود. مباحث متعددی نیز در همایش پرستاری کودکان برنامه ریزی شده است که  تنفسی کودکان و ... از دیگر مب

 .انشالله رضایت همکاران شرکت کننده را به دنبال داشته باشد

مه عوامل اجرایی  دکتر بدو در پایان از تلاش های رئیس همایش، دبیران علمی همایش بیماری های کودکان و پرستاری کودکان و همچنین ه

دکتر بگجانی، هیئت علمی دانشکده پرستاری و مامایی دانشگاه   .که برای برگزاری هرچه بهتر این همایش تلاش می کنند تشکر و قدردانی کرد

سال و به    متفاوت تر از هر  ۱9و دبیر علمی همایش پرستاری نیز اظهار کرد: نوزدهمین همایش پرستاری کودکان به دلیل شیوع بیماری کووید  

در هر روز سه وبینار دو   .شد خواهد برگزار جاری سال ۱۴۰۰ ماه آبان  7 و 6 و  آبان ۲مهر الی  ۲9روز از  6صورت وبینارهای جدا ولی پیوسته در  
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قالب پانل برگزار می  و سه ساعته در یک سالن برگزار خواهد شد که به صورت سخنرانی توسط اساتید ملی و بین المللی داخل و خارج از ایران در  

 .شود

وبینار با عناوینی همچون اورژانس و تروما، پیس میکر در اطفال، تله نرسینگ، مراقبت معنوی، مراقبت تسکینی و سوگ، خطاهای    ۱۸در کل  

 Evidence based ، پرسپتورشیپ ، گزارش نویسی، حقوق کودکان بیمار و مسائل قضایی، NIDCAP مراقبتی، واکسیناسیون، خودمراقبتی،

practice in pediatric nursing هم افزایی آموزش و بالین، بازی درمانی در کودکان و آثار همه گیری کودکان برای همایش پرستاری ،

است شده  ریزی  مراقبت    .برنامه  تازه های  تروما،  و  اورژانس  مراقبتی،  آموزش مجازی، خطاهای  کرونا،  محورهای همایش  امسال  افزود:  وی 

 ، چشم اندازهای نوین پرستاری، توانبخشی و چالش های کار پرستاران در بیمارستان های کودکان است پرستاری

 

 های مشترک دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه چریته برلیننامه همکاریامضای تفاهم

تفاهم  برلین  دانشگاه علومنامه همکاری در حاشیه سیزدهمین مجمع جهانی سلامت در  دانشگاه    های مشترک  تهران و  پزشکی 

 .چریته برلین امضا شد

 

 

 

 

 

 

با حضور مجازی دکتر حسین   ۱۴۰۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، آیین امضای تفاهم نامه روز دوشنبه سوم آبان 

 سلامت هم هست، برگزار شد. قناعتی سرپرست دانشگاه و پروفسور اکسل پرایس رئیس دانشگاه چریته که رئیس مجمع جهانی  

در این مراسم محمد فرازنده، سفیر کشورمان در آلمان، دکتر امیرحسین تکیان، استاد دانشکده بهداشت و دبیر اتاق همکاری های پیمان هشت 

 دانشگاه به نمایندگی از دانشگاه علوم پزشکی تهران حضور داشتند. 

دانشجو، انجام پژوهش و دوره های آموزشی مشترک و اقدامات خدمت هی، تبادل استاد ودر این تفاهم نامه بر امکان گسترش روابط دانشگا

 رسانی در حوزه های گوناگون پیش بینی شده است. 

مجتمع بیمارستانی چریته برلین، بزرگترین دانشکده پزشکی اروپا و بنیانگذار مجمع جهانی سلامت است که بیش از  توضیح اینکه دانشگاه و  

با توجه به عضویت دانشگاه علوم پزشکی تهران در پیمان گروه هشت و    شینه دارد و از اعتبار علمی بالای جهانی برخوردار است.سال پی 3۰۰

 مجمع جهانی سلامت، همکاری های درازمدت دو مجموعه می تواند پیامدهای ارزشمندی برای دانشگاه به همراه داشته باشد. 
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المللی سازمان جهانی بهداشت برای نگارش ترمینولوژی طب های ینحضور دانشکده طب ایرانی در نشست ب

 سنتی

دکتر علیرضا عباسیان، عضو هیئت علمی دانشکده طب ایرانی، به عنوان نماینده ایران در نشست بین المللی سازمان جهانی بهداشت  

 .حضور داشت

 

المللی سازمان جهانی بهداشت برای نگارش ترمینولوژی ، نشست بین به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی 

 WHO Consultation Meeting for Development of Ayurveda, Siddha, Unani standard)طب های سنتی

terminologies)   وب    ۲۰۲۱اکتبر    ۲7تا    ۲3از فضای  در  ژنو،  در  بهداشت  جهانی  سازمان  مرکزی  دفتر  میزبانی  شدبه   .برگزار 

دکتر علیرضا عباسیان، عضو هیئت علمی دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران و مشاور طب سنتی سازمان جهانی بهداشت و عضو  

 .حاضر در این جلسه، هدف از این نشست را یکسان سازی تعاریف، برای مفاهیم مختلف در طب های سنتی عنوان کرد

ن نشست از این سلسله گردهمایی ها بود که دو نشست پیشین در کشور هند و جلسه سوم با توجه به گسترش  وی افزود: این همایش، سومی

دکتر عباسیان همچنین بیان کرد: در این برنامه، سه گروه کاری برای آیورودا )طب سنتی هند(، سیدا .بیماری کووید به صورت مجازی برگزار شد

 .آغاز کردند و طب یونانی به طور موازی کار خود را

اهمیت حضور ایران در این نشست، شباهت زیاد مفاهیم طب ایرانی و طب یونانی است که با توجه به پذیرش این دو طب به عنوان دو مکتب  

مجزا از سوی سازمان جهانی بهداشت و برنامه ریزی انجام شده برای برگزاری چنین نشست هایی برای ترمینولوژی تدوین شده طب ایرانی،  

 .ضور یک عضو هیئت علمی از کشورمان اجتناب ناپذیر بودح

 

 دومین حضور طب ایرانی در آموزش های کالج آمریکایی طب سوزنی و شرقی تگزاس آمریکا 

 .طب ایرانی، تنها مکتب غیرچینی است که در کمیته علمی کالج آمریکایی طب سوزنی و شرقی برای ارائه به تصویب رسیده است
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در دانشکده طب ایرانی    ۱۴۰۰روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، در این رویداد آنلاین که شنبه اول آبان  به گزارش  

ت دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد، دکتر میثم شیرزاد، دکتر علیرضا عباسیان، دکتر مهرداد کریمی و دکتر مهدی علیزاده از اعضای هیئ

کده طب ایرانی و دکتر سید شاهین سلطانی، متخصص طب ایرانی و ناتروپاتی و عضو هیئت علمی کالج آمریکایی طب سوزنی و شرقی  علمی دانش

 .که مسؤولیت هماهنگی این ارتباط را بر عهده داشت، حضور داشتند

های مشترک با مراکز دانشکده طب ایرانی برای همکاریالمللی  های بیناین کنفرانس آنلاین، دومین حضور محققان ایرانی در آمریکا، پیرو فعالیت

 برگزار اروپا و شمالی آمریکای از فراگیر نفر هفتاد حضور با  که  در این کنفرانس .المللی و با رویکرد معرفی دانش بومی طب ایرانی بودعلمی بین

  ماساژ  و  آلزایمر  در  درمانی  تغذیه  سیاتیکی،  دردهای  و  مردردک  میگرن،  خواب،  اختلالات  درباره  ایران  سنتی  طب  درمانی  و  تشخیصی  هایروش   شد؛

 .شد تدریس درمانی

کالج آمریکایی طب سوزنی و شرقی از مراکز معتبر طب سنتی و مکمل آمریکا مستقر در ایالت هیوستن و شهر تگزاس است که در مقاطع مختلف  

تنها مکتب غیر چینی است که در کمیته علمی این کالج برای ارائه   (TPM) فعال است و تاکنون طب سنتی ایرانی  PhD طب سنتی و مکمل تا

برگزار شده بود که با توجه    ۱399اولین دوره آموزشی طب سنتی ایران در کالج آمریکایی طب سوزنی و شرقی در اسفند  .به تصویب رسیده است

 .عصاب برگزار شدبه بازخورد مثبت آن، دومین پنل تخصصی با محوریت بیماری های مغز و ا

 

نشست آنلاین دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه /    المللیهای مشترک علمی و بینبا رویکرد آغاز همکاری

 المللی اسلامی مالزی برگزار شدبین

های آتی  المللی اسلامی مالزی با هدف معرفی دو مجموعه برای همکاری نشست آنلاین دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه بین 

 .المللی برگزار شدعلمی، پژوهشی و بین 
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برگزار شد، دکتر محمدحسین   ۱۴۰۰آبان    5الملل، در این جلسه که چهارشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین 

های علمی دانشگاه و دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی مالزی و  همکاریالملل دانشگاه، دکتر امید سبزواری، مسئول میز  نکوفر، مدیر روابط بین 

های علمی مالزی و سنگاپور، دکتر محمد توفیق و دکتر محمد سنگاپور، دکتر محمد سلیمانی و دکتر سیما صدرای، اعضاء اتاق فکر میز همکاری

المللی اسلامی المللی سازی دانشکده داروسازی دانشگاه بینو بین  های اجتماعی و معاون علمیالدین، معاون توسعه دانشجویی و مشارکتصلاح

 .مالزی حضور داشتند

المللی اسلامی مالزی پرداختند و سپس دکتر سبزواری، در آغاز، دکتر نکوفر و دکتر توفیق به معرفی دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه بین

سنگاپور و دکتر الفی خطیب، رئیس پژوهش و نوآوری دانشگاه بین المللی مالزی، دانشکده های داروسازی های علمی مالزی و  مسئول میز همکاری

های آتی دو مجموعه به بحث و تبادل نظر گذاشته شد و به منظور عملیاتی شدن  های همکاریپس از آن، زمینه   .دو دانشگاه را معرفی کردند

تفاهمهمکاری انعقاد  بر  طرفین  اتفاق های مشترک،  به  دانشگاه  دو  روسای  در سطح  رسیدندنامه  تفاهم  .نظر  این  پیرو  شد  مقرر  نامه،  همچنین 

در این نشست بر تبادل اطلاعات  .ای منعقد شودهای بین دانشکدههای متناظر دو دانشگاه با یکدیگر مذاکره کنند و توافقنامهها و دپارتماندانشکده

 .المللی اسلامی مالزی با هدف توسعه تعاملات و اخذ تصمیمات آتی تأکید شدان و دانشگاه بین بیشتر میان دانشگاه علوم پزشکی تهر 

گیری از مواد اولیه حلال نیز در این جلسه آنلاین به عنوان  توسعه تعاملات پژوهشی دو دانشگاه و همکاری در تولید محصولات دارویی با بهره

توضیح اینکه دکتر آویز سوکارنی، رئیس دپارتمان شیمی دارویی، دکتر تنگکو    .نظر قرار گرفتدلای برای ارتباطات آتی مورد بحث و تبازمینه

المللی اسلامی مالزی نیز در  و دکتر چه انوار، رئیس دپارتمان علوم پایه پزشکی دانشگاه بین Pharmacy Practice کارمیلا، رئیس دپارتمان

 .این نشست آنلاین حضور داشتند

 

المللی سلامت کشورهای اسلامی را فرصت مناسبی برای  دانشگاه حضور در پنجمین کنگره بینمعاون درمان 

 ارائه دستاوردهای درمانی دانشگاه دانست 

بین  کنگره  پنجمین  برگزاری  آستانه  در  تهران  پزشکی  دانشگاه علوم  درمان  معاون  ناطقی  المللی سلامت کشورهای  دکتر سعید 

 .ح داداسلامی درباره این کنگره توضی
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المللی سلامت کشورهای اسلامی با دکتر سعید ناطقی معاون  به گزارش روابط عمومی معاونت درمان، در آستانه برگزاری پنجمین کنگره بین

 وگو پرداختیم.درمان دانشگاه به گفت 

 بفرمایید. المللی سلامت کشورهای اسلامی و حضور دانشگاه در این کنگره در خصوص پنجمین کنگره بین 

بین باهدف معرفی ظرفیتپنجمین کنگره  اسلامی  با حمایت  المللی سلامت کشورهای  اسلامی  و گردشگری سلامت کشورهای  های سلامت 

به ها و تشکل سازمان بهداشت و درمان و بخش های فعال در حوزه سلامت و گردشگری کشورها  با سیستم  تعاملات اجرایی مؤثر  های منظور 

تشکل و  یکشنبهخصوصی  از  کشورها  سایر  سلامت  گردشگری  حوزه  فعال  سه  ۱6 های   هایهمایش  سالن  محل   در ۱۴۰۰ آبان ۱۸ شنبهتا 

 .شودمی  برگزار صداوسیما

قطر،    در این کنگره کشورهایی همچون آذربایجان، افغانستان، ارمنستان، امارات، ازبکستان، ترکیه، تاجیکستان، ترکمنستان، سوریه، عمان، عراق،

 و  هاپتانسیل  معرفی   برای  مناسبی  فرصت   و  داشت  خواهند  حضور  اقدام  …رقیزستان، قزاقستان، مالزی، مجارستان، هند، صربستان، اوکراین وق

 . است هابیمارستان و هادانشکده  دانشگاه، هایتوانمندی

المللی در حوزه سلامت در این کنگره حضور فعال ارتباطات بین معاونت درمان دانشگاه با محوریت اداره گردشگری سلامت با رویکرد گسترش  

 های درمانی موجود در دانشگاه خواهد پرداخت.خواهد داشت و به ارائه ظرفیت 

 

 برگزاری همایش مشترک دانشکده دندانپزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه تاماسات تایلند

علوم پزشکی تهران و دانشگاه تاماسات تایلند در مورد رویکرد چند رشته ای به  همایش مشترک دانشکده دندانپزشکی دانشگاه  

 .سرطان دهان برگزار شد 
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده دندانپزشکی، این همایش با همکاری معاونت بین الملل دانشکده، معاونت بین  

  شنبه  سه روزهای  appraise to raise کمیته دانشجویی معاونت بین الملل دانشکده دندانپزشکی و تیم، REDDEN الملل دانشگاه، پویش

 . شد برگزار جهان کشور ۱۰ از کننده شرکت  نفر  ۱۰۰ از  بیش با  ۱۴۰۰ ماه آبان ۱۲ و ۱۱ چهارشنبه و

پزشکی به ارائه مطالب در مورد تشخیص، درمان و بازسازی  دندان  دانشکده  از سخنران  هشت  و  تاماسات  دانشگاه  از  سخنران  چهار  همایش  این  در

 بیماران مبتلا به سرطان دهان پرداختند.

 

 بازدید سرپرست دانشگاه از غرفه معاونت درمان در پنجمین کنگره بین المللی سلامت

در سالن همایش های صداو    از غرفه معاونت درمان دانشگاه  1400آبان    16دکتر حسین قناعتی سرپرست دانشگاه روز یکشنبه  

 .سیما دیدن و در جمع نمایندگان پنجمین کنگره بین المللی سلامت سخنرانی کرد
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 المللی سلامت کشورهای اسلامیسخنرانی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در پنجمین کنگره بین

 فرد استپزشکی تهران خاص و منحصربهشده توسط دانشگاه علوم دکتر قناعتی: برخی از خدمات ارائه

المللی سلامت کشورهای اسلامی با اشاره به ظرفیت بالای دانشگاه علوم پزشکی  سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در پنجمین کنگره بین 

 .فرد و یکتا معرفی کردبهها منحصرتهران در حوزه »درمان« و »آموزش« پزشکی، کیفیت ارائه خدمات سلامت در دانشگاه را در برخی زمینه 
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آبان    ۱6المللی سلامت کشورهای اسلامی صبح روز یکشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، افتتاحیه پنجمین کنگره بین 

سخنرانان این مراسم سخنان خود را با عنوان یکی از  دکتر حسین قناعتی، به  المللی سازمان صداوسیما برگزار شد.های بیندر مرکز همایش  ۱۴۰۰

آدم اعضای یک پیکرند / که در آفرینش ز یک گوهرند / چو عضوی به درد آورد روزگار / دگر عضوها را نماند قرار« آغاز کرد و گفت:  شعر »بنی 

و تجارت نیستیم و دوست داریم ( نگاه خاص فرهنگی شرق و اسلام هست؛ ما در این مسئله صرفاً دنبال سود  Health Tourismنگاه ما به )

که آنچه بلد هستیم و کسب کردیم برای خدمت به بشر استفاده کنیم زیرا ما پزشک هستیم و دنبال این هستیم که سلامت را برای مردم به  

 ارمغان بیاوریم.

کار استراتژیک مقامات جمهوری اسلامی ی سلامت به عنوان یکی از مسایل مهم در دستور  وی افزود: خوشبختانه بعد از انقلاب اسلامی مساله

در هزار به کمتر از    ۱۲۰سال و کاهش تعداد مرگ و میر نوزادان از    76سال به   5۴ی این توجه افزایش متوسط طول عمر از  قرار گرفت و نتیجه 

وانست یک مدل خوبی در سلامت  در هزار رسیده است؛ همچنین نظام سلامت ما در تعامل با دنیا و اضافه کردن تجربیات محلی خودمان ت  ۲۰

 تواند از گذشته نیز درخشان تر شود. داشته باشد که البته با انجام اصلاحات در برخی نقاط ضعف می 

عنوان رئیس  ساله دانشگاه علوم پزشکی تهران از زمان تأسیس دارالفنون توسط مرحوم امیرکبیر، گفت: به   ۱7۰سرپرست دانشگاه با اشاره به قدمت  

های بسیار گسترده و کنم که دانشگاه ما برنامه ترین دانشگاه علوم پزشکی است اعلام می ترین و قدیمیعلوم پزشکی تهران که بزرگدانشگاه  

 فرد است. مفیدی در حوزه گردشگری سلامت دارد زیرا دانشگاه ما در حوزه خدمات سلامت در بعضی از موارد خاص و منحصربه

های از قبیل جراحی ی بسیاری از جراحیفرد است؛ همچنین درزمینهخش پوست و زیبایی ما در خاورمیانه منحصربهوی افزود: به گواه مستندات، ب

حتی برای نخستین -وسیجرها را پر  از بسیاری و هستیم پیشگام رادیولوژی اینترونشنال  و نورواینترونشن ٔ  عروق و جراحی اندوواسکولار، درزمینه

المللی های بینها و دانشگاهها با کمک و همکاری شرکتتابعه دانشگاه انجام دادیم؛ در کنار این موارد بعضی از پروژهدر مراکز    -بار در سطح جهان

های مغزی با همکاری دانشگاه سن دیگو و  برای نخستین بار در دنیا در ایران طراحی و اجرا شده برای مثال چسب نوکرولایت در درمان آنوریسم

 صورت پروژه مشترک انجام شد.ی تهران به دانشگاه علوم پزشک

که فرهنگ اسلامی و شرقی  های گردشگری سلامت در کشور برشمرد و گفت: ازآنجاییهای فرهنگی را یکی دیگر از ظرفیت دکتر قناعتی جاذبه

تواند جاذبه ایجاد های غربی می ما با فرهنگ طبابت ما آمیخته است؛ مهربانی و رأفت اسلامی کادر درمان برای همسایگانمان و حتی توریست

 های رقابتی برای جذب گردشگران سلامت از نقاط مختلف دنیاست. کند. همچنین قیمت مناسب خدمات سلامت در کشور یکی دیگر از مزیت 
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و دیدار از دانشگاه    المللی سلامت کشورهای اسلامی به بازدید از غرفه دانشگاه علوم پزشکی تهرانوی با دعوت از مهمانان پنجمین کنگره بین

گفت: دانشگاه علوم پزشکی تهران در حال حاضر حدود شش هزار تخت فعال دارد و طی یک سال آینده قریب سه هزار تخت به ظرفیت آن اضافه 

 ای به بیماران ارائه خواهند داد.روز طراحی شدند و خدمات ویژههای جدید بسیار مدرن و به خواهد شد که این تخت 

نشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به حضور پزشکان ایرانی در عراق، سوریه، افغانستان و برخی دیگر از کشورهای منطقه گفت:  سرپرست دا

ن را  استادان ما کاملاً به زبان انگلیسی و تا حدودی هم به زبان عربی مسلط هستند و این مسئله مزیتی است که ارتباط بین بیمار و کادر درما

 کرد؛ در مورد دوستانمان از کشور افغانستان هم که زبان مشترک داریم و مشکلی در ارتباط وجود ندارد. تسهیل خواهد 

 وی در خاتمه به وجود ظرفیت بالای آموزش در دانشگاه علوم پزشکی تهران اشاره کرد و گفت: ما ظرفیت بسیار بالایی برای آموزش داریم؛ در

المللی تواند برای آموزش در حوزه سلامت فعال شود و کیفیت آموزش ما به گواه دانشجویان بینکشور ما حدود صد هزار صندلی آموزشی می 

 رقابت است. های غربی قابلدانشگاه، کاملاً با بهترین دانشگاه 

 

المللی سلامت کشورهای  بازدید سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران از غرفه دانشگاه در پنجمین کنگره بین

 اسلامی

 تواند منبع درآمد بالایی برای توسعه خدمات دانشگاه باشد ناعتی: گردشگری سلامت می دکتر ق 

بین  کنگره  پنجمین  در  دانشگاه  درمان  معاونت  غرفه  از  بازدید  در  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست  قناعتی،  حسین  المللی سلامت  دکتر 

کشورهای اسلامی در گفتگو با روابط عمومی دانشگاه گفت: بروشورهای خیلی خوبی تهیه شد و اطلاعات خوبی در آن گنجانده شده بود. لازم  

های  رسانی شود. بهتر است قیمت های ویژه دانشگاه هم اطلاعهای اینترونشن و سایر توانمندیهای پیوند، جراحی مربوط به عمل   است اطلاعات

تواند منبع درآمد بالایی برای دانشگاه برای توسعه  ها رقابتی باشد. گردشگری سلامت می شده برای خدمات با سایر مراکز مقایسه شود و قیمتارائه 

به بیماری سرطان،   مربوط  خدمات  عروق،   و   قلب  خدمات  قانونی،   مشکلات  رفع  با اعضا  پیوند  هایعمل   درزمینه  پوست، آن باشد. درزمینه  خدمات  

 این  از  توانیممی  که  دارد  فردیمنحصربه  هایتوانمندی   تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  زیبایی  هایجراحی   و   زنان  هایبیماریارتوپدی، درزمینه  

 .کنیم استفاده توریست جذب برای هاظرفیت
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 حضور مسئولان دانشگاه، نمایندگان کشورهای اسلامی و شرکت های تسهیل گر در غرفه معاونت درمان 

مسئولان دانشگاه، نمایندگان کشورهای اسلامی و شرکت های تسهیل گر در غرفه معاونت درمان در روز اول پنجمین کنگره بین  

 .کشورهای اسلامی حضور پیدا کردند المللی سلامت 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 مصاحبه با دستیاران برتر بیمارستان شریعتی در آزمون بورد 

دکتر مریم مهدوی دوست دستیار تخصصی جراحی عمومی بیمارستان شریعتی تعهد اخلاقی و حرفه ای واحساس مسئولیت نسبت  

 به بیمار را از خصوصیات یک پزشک متخصص دانست 

 .را کسب کرد  ۱۴۰۰مریم مهدوی دوست دستیار تخصصی جراحی عمومی بیمارستان شریعتی رتبه پنج درصد برترآزمون بورد تخصصی سال  دکتر  
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، دکتر مریم مهدوی دوست دستیار تخصصی جراحی عمومی بیمارستان  

ای با روابط عمومی بیمارستان شریعتی از مسیر این  را کسب کرد در مصاحبه   ۱۴۰۰رصد برتر آزمون بورد تخصصی سال  شریعتی که رتبه پنج د

 موفقیت گفت. 

 ضمن تبریک این موفقیت، خودتون رو معرفی بفرمایید: 

جراحی عمومی علوم پزشکی    96دانشگاه علوم پزشکی ایران و ورودی    ۸7مریم مهدوی دوست هستم. متولد و ساکن تهران، مجرد، ورودی بهمن

 درصد بورد.  5ی تهران و رتبه 

 کسب این رتبه آسان بود؟

 خیر

 

 ی برترآزمون بورد رو کسب کنید؟ کردید رتبه آیا فکر می 

 تا قبل از امتحان خیر 

 موفقیت در آزمون بورد برسونه؟ی دستیاری را به تونه یک دانشجوی دورهبه نظر شما چه عواملی می 

های جراحی، عملاً فرصتی  ها مخصوصاً در سال اول رشته های اول رزیدنتی. البته به علت فشار کاری زیاد و تعداد کشیکمطالعه مستمر از سال

 ورت مفید مطالعه کردهای سال بالا میشه کم کم مطالب رو به صهای بعد و با استفاده از تجارب رزیدنت ماند ولی از سالباقی نمی 

 

 هایی باید داشته باشه؟ کنید یک پزشک متخصص چه ویژگی فکر می 

 ای، احساس مسئولیت نسبت به بیمار، به روز کردن خود از نظر علمی و استفاده از تجارب اساتیدتعهد اخلاقی و حرفه 

 

هایی برای  ها و چه سختی ها چه دستاوردبحران های کرونا گذروندین، این  شما بخش زیادی از دوران دستیاری تون رو در بحران 

 شما داشت و چگونه فائق اومدین؟

های کرونا سپری شد که در  بحران کرونا متأسفانه باعث کمتر شدن اعمال جراحی الکتیو در رشته ما شد و بخشی از زمان رزیدنتی ما در بخش

 واقع آموزشی مرتبط با رشتمون برای ما نداشت. 
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 کردین؟تونستید بهترکنید چه کار می تحصیلی تون اگر یک چیز رو می در روند 

به نظر من بسیاری از مشکلات همیشگی رزیدنتی در ایران به علت تعریف دانشجو بودن رزیدنت هست. در حالی که اگر تعاریف به صورت قانونی  

آموزشی مشخص و حقوق و بیمه مشخص قرار بگیرند    ها هم تحت حمایت قانون کار با تعداد کشیک مشخص، ساعاتعوض شوند و رزیدنت 

 خیلی از مشکلات برطرف خواهد شد. 

 

 اید؟سال آینده شما رو ببینیم چه مسیری رو طی کرده  10اگر در 

ولی به   شه کرد.ریزی مشخصی از الان برای اون تایم نمیسال رو باید در طرح سپری کنم خیلی برنامه۱۰سال از این ۴با توجه به اینکه نزدیک 

 هر حال قطعاً مرحله بعد گرفتن فلو یا فوق خواهد بود. 

 از این که در این گفت وگو شرکت کردید از شما سپاسگزارم. سلامت و موفق باشید. 

 

 پیام تبریک رئیس دانشکده پیراپزشکی به مناسبت روز جهانی رادیولوژی

 .انی رادیولوژی را تبریک گفت دکتر شعبان علیزاده رئیس دانشکده پیراپزشکی در پیامی، روز جه

 

ی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، دکتر شعبان علیزاده رئیس دانشکده پیراپزشکی در پیامی، روز جهان

 .رادیولوژی را تبریک گفت

 :متن این پیام به شرح زیر است  

سالروز کشف اشعه ایکس توسط رونتگن دانشمند آلمانی به عنوان روز رادیولوژی نامگذاری شده است؛ این  آبان ماه،  ۱7هشت نوامبر مصادف با  

ت روز بهانه ای است برای تقدیر و پاسداشت خدمات بی حد و اندازه پرتونگاران و همکاران رادیولوژیست در تشخیص و تسکین آلام بشری و حمای

بدینوسیله این روز را به تمام اندیشمندان، اساتید، دانشجویان و تلاشگران این رشته تبریک گفته    .متاز زندگی و سلامت انسان ها در نظام سلا

 .و از ایزد منان، سلامتی و موفقیت روزافزون این عزیزان را مسئلت دارم

 دکتر شعبان علیزاده 

 رئیس دانشکده پیراپزشکی 
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 المللی سلامت کشورهای اسلامیکنگره بینحضور فعال غرفه دانشگاه علوم پزشکی تهران در پنجمین 

 .المللی سلامت کشورهای اسلامی حضور فعال داشتدانشگاه علوم پزشکی تهران در پنجمین کنگره بین 

 

المللی کشورهای اسلامی حضور به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، غرفه این معاونت در پنجمین کنگره بین 

شنبه ادامه دارد نمایندگان کشورهای اسلامی با بازدید از  آبان آغازشده است و تا سه  ۱6داشت. در این کنگره که به مدت سه روز از یکشنبه  فعال

های مشترک  شده آشنا شده و زمینه همکاری ارائه دانشگاه علوم پزشکی تهران با فهرست قیمت تماموگو از خدمات قابلغرفه و حضور در اتاق گفت 

 . های تسهیل گر در غرفه دانشگاه حاضر شدند عمان؛ عراق؛ افغانستان و همچنین شرکت  کنند. روز یکشنبه نمایندگان کشورهایرا بررسی می 

آبان    ۱۸شنبه  ها دانشگاه نیز از غرفه بازدید کردند. این کنگره تا سه همچنین دکتر قناعتی سرپرست دانشگاه؛ معاونان، روسا و مدیران بیمارستان

 یما ادامه خواهد داشت.های صداوسالمللی همایشبین  در محل سالن ۱۴۰۰

 

 المللی دارند دکتر رضا مسائلی: مراکز رشد فناوری در دانشگاه توانمندی های زیادی برای ارائه در مجامع بین

از   توجهی  قابل  اینکه سهم  به  اشاره  با  تهران،  پزشکی  دانشگاه علوم  دندانپزشکی  تجهیزات  و  مواد  فناوری  رشد  مرکز  رئیس 

ی در سطح ملی در این مرکز رشد تامین می شود؛ گفت: دانش محور بودن محصولات مرکز رشد،  محصولات زیست مواد دندان

 .زده استسازی و خلق ثروت را رقم تجاری 
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در ارزشیابی جامع تحقیقات و  

کتر رضا مسائلی رئیس مرکز رشد فناوری مواد و تجهیزات دندانپزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران و استادیار زیست مواد دندانی  فناوری، با د

  .دانشکده دندانپزشکی، در استودیوی شفآ روابط عمومی دانشگاه گفت و گو کردیم

  بفرمایید؟ های آتی مرکز و ابعاد آن برای ما صحبت لطفاً از برنامه  

های خیلی خوب و مؤثری  ها در دانشگاه« در دستور کار قرار گرفته و در این راستا قدمسازی فناوریچند سالی است که موضوع »تولید و تجاری

کرد تا در  یک مرکز رشد فناوری از وزارت بهداشت پروانه فعالیت و تأسیس دریافت  ۱39۱ی دندانپزشکی هم از سال برداشته شده است. در حوزه 

ها سرکار خانم دکتر جعفرزاده مؤسس بودن و زحمت تأسیس مرکز رشد را کشیدند و بعد از ایشان  دانشگاه فعالیت خودش را شروع کند. در آن سال

دانی و  ی زیست مواد دنهای حوزهسازی فناوریی تجاریهم بنده در حقیقت مسئولیت این مرکز بر عهده گرفتم. کارهای بسیار خوبی در حوزه 

ی تجهیزات دندانپزشکی در  ی زیست مواد دندانی و حوزهایم، مرکز ما اولین مرکز رشد فناوری در حوزههمچنین تجهیزات دندانپزشکی انجام داده

شن علمی روهای اول رسالت مرکز رشد خیلی برای اعضای هیئتکشور است و محل فعالیت آن هم در پژوهشکده علوم دندانپزشکی است. در سال

 .علمی در این مرکز مواجه شدیمکم با فعالیت اعضای هیئتو شفاف نبود اما کم

ی دندانپزشکی  های حوزهسازی فناوریکنند و در این مرکز به تجاریی زیست مواد فعالیت میهم در حوزه phd علمی و دانشجویاناعضای هیئت

ی دندانپزشکی  سازی، فناوری حوزهی دندانپزشکی، تجاریکه در دانشگاه در حوزه  مشغول هستند؛ کارهای بسیار خوب، بدیع، نو و امیدبخشی است

ها از صبح اول وقت تا دیروقت و پاسی از شب در مرکز رشد و پژوهشکده علوم دندانپزشکی ادامه دارد و  اتفاق افتاده است. فعالیت این شرکت 

 .کنندبنیان خودشان هم فعالیت میهای دانشوزش و پژوهش دارند در شرکت ی آمهایی در حوزهفناوران مرکز فارغ از اینکه چه مسئولیت

ی محصولات زیست مواد دندانی را  توجهی از حوزهخبر خیلی خوبی که دوست دارم مطرح کنم این است که ان شاالله در سال جاری تعداد قابل

بنیان  های دانشی زیست مواد، توسط شرکت متعدد و متنوعی در حوزهمحصولات    ۱۴۰۰اند، امیدوارم که در سال  سازی مشغولها به تجاری شرکت

ارائه کنیم و سهم قابلو اعضای هیئت بازار  به  این شرکت علمی  را  این محصولات  از  به خودشان اختصاص بدهند. دررابطه توجهی  با بحث  ها 

ای در سنوات گذشته افزایش پیدا  ملاحظهه اینکه نرخ ارز به طور قابل بگیری باتوجهای خواهم داشت به طور مثال؛ در مواد قالبها هم اشارهتحریم

ی تأمین بازار اقدام کنند و در برخی از محصولات زیست مواد دندانی ما مواجه  ها فراهم شد که در حوزه کرد فرصت بسیار خوبی برای این شرکت

شود. از لحاظ قیمت و  ر این مرکز رشد در حال فعالیت بودند تأمین می هایی که دتوجهی از سهم بازار توسط همین شرکتبودیم که قسمت قابل 

هایی که در مرکز رشد هستند گیری کار به این سمت است که ان شالله شرکتملاحظه با محصولات خارجی است. جهت مقایسه و قابلکیفیت قابل

توجهی از محصولات  های آینده سهم قابلتنها در سالکه در بازار ایران نه   المللی توجه به صادرات داشته باشند، امیدوارمبا اخذ استانداردهای بین 
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محور بودن تولید این محصولات المللی که وجود دارد و دانشبه یک نگاه بین های مرکز رشد تأمین شود، باتوجه زیست مواد دندانی توسط شرکت 

توجه است که ما در مرکز رشد زیست  اشند و این یکی از نقاط بسیار مهم و قابلها بتوانند در بازارهای جهانی هم حرفی برای گفتن داشته باین

 .کنیممواد دندانی در دانشگاه علوم پزشکی تهران دنبال می

شود. تلاشمان  یکی دیگر از نکات بسیار مهمی که وجود دارد، »کار تیمی و مشارکتی« است که در معاونت تحقیقات و فناوری دانشگاه انجام می 

بنیان داشته باشیم و دانشگاه در این زمینه بستر را واقعاً به معنای واقعی کلمه فراهم کرده  های دانشن بود که نقش حمایتی و کمک به شرکتای

ها حریم خصوصی و استقلالی که دارند را به نحو احسن رعایت کنیم و احساس کنند که محیط فضای کار در  است، سعی کردیم که شرکت

 .لوم دندانپزشکی در اختیار خودشان استپژوهشکده ع

ی علوم دندانپزشکی دکتر رکن که زحمات  در این فرصت مغتنم باید تشکر کنم از نوع نگاهی که معاونت تحقیقات و فناوری و ریاست پژوهشکده

 .باشند و آنجا را متعلق به خودشان بداندها در این زمینه فعال  کردند که شرکت زیادی را متقبل شدند و نگاهشان »حمایت محور« بود و کمک می

کنیم که اگر با مشکلی روبرو شدند و نیاز به مساعدت و پشتیبانی داشتند از آنها شویم، کمک میما فقط نقش حمایتی داریم وارد فرایندشان نمی 

و شفاف وجود داشت؛ در مرکز رشد هم سعی  حمایت کنیم؛ البته که این نگاه در دانشگاه و هم در پژوهشکده علوم دندانپزشکی به طور واضح  

  .کردیم که همین محور را دنبال کنیم

  انتظار دارید در آینده مرکز رشد چگونه و به چه صورت توسعه پیدا کند؟ 

جهیزات  کننده مواد و تهای تخصصی مختلف در علوم دندانپزشکی داریم، قریب به هفتصد شرکت تأمین محصولات متعدد و متفاوتی را در حوزه

هایی که در حقیقت  کردند اما این که شرکتهایی از گذشته بودند که فعالیت میکنند در حوزه ی تولید هم شرکتدندانپزشکی در کشور فعالیت می

مک کنیم  علمی باشند در محیط و محوطه دانشگاه فعالیت کنند و متعلق به خودشان باشد و احساس تملک کنند و ما این را کاز خود اعضای هیئت

علمی در دانشکده ترین موضوعی که اعضای هیئتبه امکاناتی که در دانشکده دندانپزشکی داریم و مهمخوب نبوده یعنی این که امروز ما باتوجه

حقیقت    هایی که در حال گسترش هستند و به سمت درکنند »ارتباط با بالین بیمار« است؛ یعنی فناوریپزشکی در این زمینه همکاری میدندان 

میتجاری حرکت  رشتهسازی  و  دانشگاه  در  پایه  علوم  بحث حضور  البته  و  کنند.  میکروبیولوژی  فارماکولوژی،  جمله؛  از  مختلف  و  متعدد  های 

 . توجه استهای قابلهای مختلفی که در این زمینه وجود دارند نیز یکی از زیرساخت تخصص

های گروه زیست مواد دندانی و مرکز تحقیقات در دندانپزشکی وجود دارد این است  مایشگاههای پژوهشکده و آزبحث ظرفیتی که در آزمایشگاه 

هایی است که اگر کسی در بیرون از این محوطه و مرکز رشد میخواد فعالیت  ها در حقیقت حلقههایی است که پایه هستند و تمام اینکه آزمایشگاه

اختیار فنآوران است که در این زمینه فعالیت می کنند. سعی کردیم فرآیندهایمان شفاف و روشن   کند واقعا با سختی و زمان بر است اینها همه در

ی ما  باشد و در روی وب و پرتال دانشگاه قرار گیرد. افراد می توانند کاربرگ هایی که برای پذیرش در مرکز رشد است را دانلود و تکمیل و برا

  رشد   مرکز  در  رشد   مرکزی  شورای  در  تایید  از   بعد    اوران میخواهیم که از پروژه خودشان دفاع کنند وارسال کنند. در شورای مرکز رشد از خود فن

 . ه در گذشته به هم متصل نبود امروز برای یک فنآور در دسترس استک هاییحلقه کلی طور  به. کنندمی  پیدا استقرار

علمی و هم دانشجویان تخصصی و فناوران  ها برای اعضای هیئتن زیرساختتوجه دیگری را طی کنیم؛ بالاخره ایدر حقیقت باید مسیرهای قابل 

ها و قوانینی که در دانشگاه  ها با استفاده از زیرساختی بسیار مهمی است که این شرکت فراهم است که بتوانند در مرکز رشد فعالیت کنند. نکته 

بنیان قرار گرفته که از این امکانات  های دانشتصویب رسیده و در اختیار شرکتای که به  وجود دارد و قانون برنامه پنجم توسعه و قوانین پایه

 .بتوانند استفاده کنند

بنیان بتوانند در آن  های دانش برداری برسد و شرکتامیدواریم که »پارک علم و فناوری دانشگاه« با کمک ریاست محترم دانشگاه زودتر به بهره 

طورکلی محصولاتی اند و به ها هستیم موفق عمل کردهای که در مرکز رشد در خدمت این شرکت سالهدر دوره پنجطورکلی  مکان فعالیت کنند اما به 

 . ی مبارک و میمونی استتوجهی از نیاز دندانپزشکی کشور را تأمین کرده و این خیلی نکته را که تولید کردند سهم قابل 
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  ا صحبت بفرمایید؟المللی برای مهای ملی و بین از حضور در جشنواره  

شود؛ این است که موضوعات در شورای فناوری دانشگاه مطرح و در این شورا تمامی رؤسای مراکز رشد یکی از کارهای خوبی که انجام می

دانشگاه موارد بحث  دانشگاه علوم پزشکی تهران حضور دارند و با محوریت مدیریت محترم ارتباط با صنعت و معاونت محترم تحقیقات و فناوری  

المللی به چه صورت حضور پیدا کنیم. موضوعات بعد از اینکه در های ملی و بینشود که در مراسمگیری میصورت تیمی تصمیمشود و به می

 .شودشود و در آن چهارچوب اقدام میرسد طبعاً مأموریت مرکز رشد هم مشخص میشورای فناوری دانشگاه به تصویب می

 

  ها بفرمایید؟های پیشروی مرکز و رفع چالش از چالش  

های گردد؛ در دانشگاه علوم پزشکی تهران نگاه حمایت و کمک به شرکت های ما به فرایندهای بیرون دانشگاه برمی توجهی از چالشقسمت قابل

 .کنندهایی است که در مراکز رشد فعالیت میبنیان و شرکت دانش 

...  اخذ پروانه  ترین  که لازم است گرفته شود. گاهی اوقات فرایندها کند است یا اینکه شفاف نیست، در حقیقت یکی از بزرگهای بهداشتی و 

 .های فناور با آن روبرو هستندموضوعاتی که تولیدکنندگان و شرکت 

د نهایت استفاده را بکنیم. های مهم در مرکز رشد فناوری مواد و تجهیزات کمبود فضای فیزیکی است البته سعی از فضای موجویکی از چالش

نگاه ریاست پژوهشکده بسیار مثبت است اما واقعیت این است که ما از لحاظ فضای فیزیکی با محدودیت مواجه هستیم، امیدواریم که در این 

این زمینه فضای بیشتری در  اندازی شود. ان شاالله با تصمیمات رؤسای محترم در زودی راهزمینه تدبیری اندیشیده شود و پارک علم و فناوری به

 .هایی که وجود دارد بتوانند استفاده کنندهای بیشتری از این فضا و ظرفیتاختیار مرکز رشد قرار گیرد و شرکت

  های علمی بفرمایید؟از نحوه مشارکت مرکز رشد با گروه 

لی خوبی با بالین بیمار داریم شاید در سایر مراکز رشد به این  های آموزشی و پژوهشی دانشگاه حضور فعالی دارند. ارتباط خیاساتید مرکز در گروه 

ی  های آموزشی در دانشکدهتوانند ارتباط خیلی نزدیکی با گروهی مستقر در مرکز رشد میهای تولیدکنندهاندازه نباشد در حقیقت فناوران و شرکت

 .دندانپزشکی داشته باشند

توانیم  های علوم پایه میهای آموزشی و پژوهشی که وجود دارد و دیگر گروه ا با همکاری سایر گروههای بالینی« رموضوع »کارآزمایی و ارزیابی

 . شودی مرکز رشد دندانپزشکی محسوب می توجه، تامل و اتکا در حوزه سادگی انجام دهیم؛ یکی از نقاط قابلبه 

  د؟کنیبینی میآقای دکتر چه دستاوردها و نتایجی را برای مرکز رشد پیش  

تواند  حوزه صادرات خیلی مهم است، همه افراد در کشور باید به این نکته توجه کنند که سهمشان از تولید ناخالص ملی چقدر است، یعنی چقدر می 

چقدر تک افراد جامعه باید به این نکته توجه کنند که سهمشان از تولید ناخالص ملی  ی خیلی مهمی است تکثروت برای کشور تولید کند؛ نکته

تواند  وقت است که به لحاظ سیاسی، اقتصادی و حتی به لحاظ ایدئولوژی می است؟ اگر کشور ما از لحاظ مالی و درآمد کشوری غنی است آن 

 .اتکا در دنیا داشته باشد های قابلحرف

ملی و درآمدی که کشور داشته باید بیشتر و  نگاه ایدئولوژیک انقلاب اسلامی؛ انقلاب ایدئولوژیک بوده و است، در حقیقت از لحاظ تولید ناخالص 

 .سرشارتر باشیم

کند البته توجهی را ایفا می کنند در این حوزه هم به نظرم نقش قابلهایی که در مرکز رشد فناوری مواد و تجهیزات دندانپزشکی فعالیت میشرکت

ها در مرکز رشد با استفاده از ذرد. امید دارم که این شرکتگهای زیادی از تأسیس آن نمیمرکز رشد دندانپزشکی مرکز جوانی است که سال

 . ی تولید و صادرات داشته باشندتوجهی از تولید ناخالص ملی را در زمینههای دانشگاه بتوانند سهم قابلزیرساخت
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توانند در حقیقت  دانشگاهی هستند بنابراین میهای  کنند و شرکتها از بستر دانشگاه استفاده میی مهم و کلیدی این است که این شرکتنکته 

طورکلی در مقالات و ثبت اختراعات در مجامع علمی و ی تولید علم و پروموشن علمی در سطح جهانی نقش مؤثر و کلیدی داشته باشند. به زمینه

 .المللی مؤثر واقع شوندبین

هایی که مثل یک جوانه از بستر  های آینده شرکتام؛ در سالکه کسب کردهعنوان یک خدمتگزار کوچک در دانشگاه و تجربیاتی  مطمئن هستم به 

ی دندانپزشکی در  های حوزهتوجهی از تأمین بیومتریالالمللی و سهم قابلهای زیادی برای مجامع بین توانند حرفدانشگاه رویش پیدا کردند می 

 .دنیا داشته باشند

 .سخن پایانی خود را بفرمایید 

 .کنم که این فرصت را در اختیار بنده قرار دادیدبط عمومی دانشگاه تشکر میاز شما و روا 

ها و مطالعاتی که انجام  ها، پژوهش طورکلی فناوریدانشگاه نسل سوم موضوعی است که باید تمام ارکان دانشگاه به آن توجه ویژه داشته باشند به 

کنند باید نقش خودشان را در افزایش تولید  تک افرادی که در دانشگاه فعالیت می تکطورکلی شود »منتج به تولید ثروت برای کشور« شود؛ به می

رقابت با محصولات  گیری کشور را به سمت تولید باکیفیت و قابل ناخالص ملی بداند که چیست؟ امیدوارم که این حرکتی که انجام شده جهت

رمان از تولیدات باکیفیت محروم شوند. باید تولیدات با کیفیت و قابل رقابت  خارجی هدایت کند نکته خیلی مهمی است قرار نیست که مردم کشو

ی  و مقایسه با محصولات خارجی توسط صنعتگران، پژوهشگران و فناوران تولید شود و اگر کسی در این حوزه کوتاهی کند به هشتاد میلیون ایران 

توجه دست  ی علم و فناوری وجود دارد به این هدف مهم و قابل اه در حوزهگیری که در دانشگی جهتامیدواریم که به واسطه .ظلم کرده است

 . پیدا کنیم

 

 

 دومین روز غرفه فعال و پربازدیدکننده معاونت درمان در پنجمین کنگره بین المللی سلامت کشورهای اسلامی

 .درمان فعال و پر بازدیدکننده بود در دومین روز پنجمین کنگره بین المللی سلامت کشورهای اسلامی غرفه معاونت 
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بازدید مدیر منطقه خاورمیانه و شمال افریقا )منا( صندوق سازمان ملل متحد در راستای آشنایی با خدمات  

 اولیه سلامت از مرکز خدمات جامع سلامت باغ فیض در اسلامشهر 

پایگاه ضمیمه مرکز خدمات جامع سلامت باغ فیض  دکتر تد چایبان ضمن ابراز خرسندی از حضور در شهرستان   اسلامشهر از 

 .بازدید و از نزدیک با نحوه ارائه خدمات و ثبت این خدمات در سامانه سیب آشنا شد

 

خاورمیانه و  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر، این بازدید با حضور تد چایبان، مدیر منطقه 

ون شمال افریقا )منا( صندوق سازمان ملل متحد؛ ژیل شوالیه، معاون دفتر نمایندگی یونیسف در ایران؛ دکتر محمدتقی چراغچی باشی، مشاور معا

یر، دکتر زهرا  های غیر واگنهاد بهداشتی؛ دکتر علیرضا مقیسی، معاون دفتر بیماریهای مردمالملل و جلب مشارکت سازمانبهداشت در امور بین

تغذیه، دکتر عبدالهی، مدیر دفتر بهبود تغذیه جامعه؛ دکتر مریم ابوالقاسمی از دفتر اداره سلامت کودکان؛ دکتر مینای مینایی، کارشناس دفتر بهبود  

جیک، مدیر شبکه بهداشت  نغمه لشگری، کارشناس دفتر اداره سلامت کودکان؛ الهام عبادی، رئیس اداره سازمان های بین المللی؛ دکتر فاطمه تا

در راستای آشنایی با   ۱۴۰۰آبان    ۱۸شنبه  بهداشت سه   معاونت  خانواده  سلامت  واحد  گروه  مدیر  کیا،  توکل  نرجس  دکتر  و درمان شهرستان و

 ویژه در گروه سنی کودکان برگزار شد. خدمات اولیه سلامت به 
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های علوم پزشکی استان تهران، مناطق تحت پوشش دانشگاه ر جلسه، دانشگاهدر ابتدا دکتر چراغچی باشی ضمن خیرمقدم به معرفی حاضرین د

در ادامه دکتر تاجیک نیز خیرمقدم به میهمانان   علوم پزشکی تهران و شبکه بهداشت و درمان شهرستان اسلامشهر و مدیریت این شبکه پرداخت.

مرکز   ۱9هزار جمعیت را تحت پوشش دارد و با    7۰۰ران حدود  در خصوص شبکه بهداشت و درمان گفت: این شبکه در جنوب غربی استان ته 

 کند.خانه بهداشت، خدمات سلامت را به عموم مردم ارائه می  ۱3پایگاه بهداشت و  3۸خدمات جامع سلامت، 

ها در سطوح بالاتر به  مراقبتهای سلامت به جمعیت تحت پوشش ارائه و در صورت نیاز به  های بهداشت و پایگاه خدمات سلامت اولیه در خانه 

کودک   ۴56۴۰این شبکه با حدود    شوند.های دانشگاه ارجاع میمراکز خدمات جامع سلامت و دو بیمارستان بهارلو و ضیائیان از مجموعه بیمارستان

یز ازنظر واکسیناسیون تحت  درصد ن  9۰های بهداشتی قرار داده و بیش از  این کودکان را تحت پوشش مراقبت   95در منطقه تحت پوشش بیش از  

ای های تغذیه مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان در ادامه از پایین وضعیت اقتصادی مردم منطقه و نیازها به حمایت  اند. پوشش قرارگرفته 

 مردم گفت. 

های بهداشت  موزش ها در سطح خانه های موردنیاز درزمینه رشد و تکامل کودکان، واکسیناسیون، تغذیه و سایر آدر این جلسه در خصوص آموزش

 ای و سلامت روان در مراکز خدمات جامع سلامت صحبت شد. های تغذیههای سلامت و ارائه خدمات پزشکی و مشاورهو پایگاه

ان قبل از دوران ها از دورهای سنی مختلف، ارائه آموزش های موردنیاز است که بر ارائه این آموزشترین خدمات قابل ارائه به گروهیکی از مهم

ویژه کودکان زیر دو سال ازجمله تغذیه کودکان،  های سنی مختلف به های آموزشی موردنیاز برای گروه بارداری و باداری تأکید شد. تهیه بسته

ل اخیر انجام داده است پیشگیری از سوانح و حوادث و ... نیز از دیگر اقداماتی بود که وزارت بهداشت با توجه به شیوع بیماری کرونا در طی دو سا

 ها قرارگرفته است. های آموزشی در اختیار خانوادهها و فایلو این بسته 

  جانبه   همه  توسعه) ECD های آموزشی آمادگی برای زایمان و شیردهی و اجرای طرحهای آموزشی برای مادران باردار با عنوان دوره برگزاری دوره

  ۴۲۰داوطلب سلامت، تشکیل بیش از    6۰هزار کودک با مشارکت و همراهی    ۲  از  بیش برای  هرستانش  در(  کودکی  ابتدایی   دوران  تکامل  و  رشد

های هدف مختلف با توجه به شیوع بیماری کرونا و اجرای برنامه هر خانه، یک پایگاه سلامت با گروه مجازی برای ارائه آموزش ها برای گروه

 البی بود که موردبحث و گفتگو قرار گرفت. اولویت جذب سفیر سلامت برای خانواده از دیگر مط

شده با هیئت همراه از پایگاه ضمیمه مرکز  در ادامه بازدید دکتر تد چایبان ضمن ابراز خرسندی از حضور در این شهرستان و توضیحات کامل ارائه 

نه سیب آشنا شد. بازدید از واحدهای تغذیه، خدمات جامع سلامت باغ فیض بازدید و از نزدیک با نحوه ارائه خدمات و ثبت این خدمات در ساما

 خدمات پرستاری و سلامت روان نیز در ادامه انجام و نحوه فعالیت این واحدها نیز ارائه شد. 

 

دیدار سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران با مسئولان بیمارستان دانشگاه بی ستِ و برگزاری کارگاه  

 آموزشی مشترک 

تهران و دانشگاه پاریس، کارگاه آموزشی در زمینه آخرین روش های درمانی اندواسکولار انوریس مغزی را  دانشگاه علوم پزشکی 

 .در مجتمع بیمارستانی امام خمینی برگزار کردند 
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عروق    استاد دانشگاه پاریس و بیمارستان دانشگاهی مرکز Laurent spelle به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، پروفسور

استاد رادیولوژی   (the Brain Vascular Center Beaujon University Hospital)  مغزی بی ستِ  -و دکتر حسین قناعتی 

 .اینترونشنال دانشگاه علوم پزشکی تهران این کارگاه را برگزار کردند

دندو همچنین در جریان پیشرفت های دانشگاه در زمینه  در پایان این برنامه، میهمانان دانشگاه از پردیس دانشگاه علوم پزشکی تهران دیدن کر

در   Laurent پروفسور  .ساخت و توسعه فناوری ها، پیوند کبد و روش های درمانی اندواسکولار انوریس مغزی و سایر پیشرفت ها قرار گرفتند

 .پایان این بازدید میزان پیشرفت پزشکی در دانشگاه علوم پزشکی تهران را تحسین کرد

 

 المللی سلامت کشورهای اسلامیسخنرانی معاون آموزشی دانشگاه در پنجمین کنگره بین

دکتر علامه: وجود هیئت علمی های توانمند و مرجعیت علمی دانشگاه از مزیت های اصلی برای سرآمد شدن بین کشورهای اسلامی  

للی سلامت کشورهای اسلامی پتانسیل های دانشگاه  الممعاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی تهران در پنجمین کنگره بین .   است

 .مناسب ارزیابی کرد و برهمکاری معاونت های مختلف برای نمایش در عرصه بین الملل تاکید کرد
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المللی سلامت کشورهای اسلامی عصر روز دوشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، در پنجمین کنگره بین

  عمومی   روابط با گو و گفت در دانشگاه آموزشی معاون علامه فرشاد سید دکتر المللی سازمان صداوسیماهای بیندر مرکز همایش ۱۴۰۰آبان  ۱7

مت در پنجمین کنگره بین المللی سلامت کشورهای اسلامی سلا  گردشگری  غرفه  برگزاری  در  درمان  معاونت  همکاران  از  تشکر  ضمن  معاونت  این

گفت: تلاش های خوبی در دانشگاه علوم پزشکی تهران در این کنگره صورت گرفت. دانشگاه با پتانسیل های مناسبی که دارد در زمینه های 

مختلف گردشگری سلامت می تواند به ارائه خدمت به پردازد. وجود هیئت علمی های توانمند و مرجعیت علمی در دانشگاه های کشور از نکات  

 . شود سرآمد   برای موثر بودن در منطقه است و می تواند بین کشورهای مختلف و مخصوصا کشورهای اسلامیحائز اهمیت 

چنین امکانات و  هم.  کند  می  پیدا  افزایش   تخت   ۸۰۰۰  به   آینده  در   و  دارد  وجود   تخت  5۰۰۰  از  بیش    وی افزود: در دانشگاه علوم پزشکی تهران

  و  تببین در  باید الملل بین  درمان، آموزش، مختلف های معاونت همکاری با  که  دارد وجود  دانشگاه در توجهی قابل   مزیت های نسبی و انحصاری

 .کنند تلاش  دانشگاه های توانمندی نمایش

تعداد   و  آموزشی  ویژه وضعیت  به  دانشگاه  معرفی  پیرامون  به سخنرانی  نیز  اروپایی  در نشست مشترک کشورهای  دکتر علامه  کنگره  این  در 

انشجویان بین الملل پرداخت و بر توانمندی و پتانسیل های دانشگاه تاکید کرد و گفت: روشهای نوین آموزشی و آموزش های مهارتی دارای د

در حال    .اهمیت است که از طریق شرکت های دانش بنیان ،مراکز مهارت های مختلف و مانکن ها و شبیه سازی آموزش را گسترش خواهیم داد

 به چالش این از  باید ما و کند باز را خود جای توانسته مجازی آموزش  ۱9به روش هیبرید است و در دوران شیوع ویروس کووید حاضر آموزش 

 .دهیم ادامه  را آموزش مجازی و حضوری صورت به و کنیم استفاده فرصت عنوان

 

المللی سلامت کننده در پنجمین کنگره بینشرکتعنوان دانشگاه برتر انتخاب دانشگاه علوم پزشکی تهران به

 کشورهای اسلامی

المللی سلامت کشورهای اسلامی انتخاب  کننده در پنجمین کنگره بین عنوان دانشگاه برتر شرکت دانشگاه علوم پزشکی تهران به 

 .شد

 

ورهای اسلامی دانشگاه علوم  کش  سلامت  المللیبین   کنگره  پنجمین  در   درمان،  معاونت   تهران   پزشکی   علوم  دانشگاه  عمومی  روابط   گزارش   به  

به  درمان  معاونت  گردشگری  دفتر  محوریت  با  تهران  روسای  پزشکی  و  مدیران  دانشگاه،  معاونان  و  مسئولان  میزبان  روز  سه  در  فعال  صورت 

کننده به دانشگاه علوم پزشکی  گاه برتر شرکتگر بود. در این کنگره لوح دانشهای تسهیلها، نمایندگان کشورهای اسلامی و شرکت بیمارستان

 تهران اهدا شد. 
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شده برای های تمامارائه و قیمت های خدمات قابلها، مدیران و معاونان دانشگاه با حضور در غرفه در جریان بستهدر این سه روز روسای بیمارستان

شرکت  گرفتند.  قرار  سلامت  گردشگران  کشجذب  نمایندگان  و  گر  تسهیل  شرکت های  اسلامی  اداره  ورهای  رئیس  همچون  کنگره  در  کننده 

های  گردشگری عمان، نمایندگان عراق، بحرین، ترکیه، افغانستان، هندوستان و آذربایجان با حضور در غرفه دانشگاه در خصوص فرآیند و پتانسیل

 نظر کردند. های مختلف آموزشی و درمانی تبادلبرقراری ارتباط در زمینه 

 

سومین روز حضور فعال غرفه دانشگاه علوم پزشکی تهران و اختتامیه پنجمین کنگره بین المللی سلامت 

 کشورهای اسلامی

غرفه دانشگاه علوم پزشکی تهران در سومین روز و اختتامیه پنجمین کنگره بین المللی سلامت کشورهای اسلامی میزبان نمایندگان 

 .و مسئولان دانشگاه بود کشورهای اسلامی، شرکت های تسهیل گر 
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 نشست خبری روز جهانی دیابت در پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم دانشگاه برگزار شد 

در   98تا    69درصدی دیابت از سال    95رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به شیوع  

درصد مرگ های    25کشور، گفت: بیماری های غیرواگیر زمینه های مختلفی دارند و ما براساس تعهدات بین المللی باید بتوانیم،  

 .زودرس را کاهش دهیم 

 

سم گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم، دکتر باقر لاریجانی رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیبه  

برگزار شد با بیان اینکه انجمن های بین المللی در تلاش هستند مراقبت از بیماران   ۱۴۰۰آبان    ۱9دانشگاه در نشست خبری که روز چهارشنبه  

درصد از همه هزینه های بهداشت و درمان در سراسر دنیا به    ۱۰دهند، گفت: اکنون حدود  ش  یابتی و دسترسی عادلانه آنها به امکانات را افزاید

وی با تاکید بر ضرورت گسترش افزایش مشارکت مردم در کنترل دیابت به وضعیت شیوع دیابت در    درمان دیابت و عوارض آن اختصاص دارد.

درصد جمعیت دیابتی ما دسترسی نسبتا مطلوبی به پزشک، دارو، خدمات آزمایشگاهی و پوشش   9۰اره و اظهار کرد: خوشبختانه بیش از  ایران اش

 درصد است. 5۰بیمه ای دارند و این درحالی است که این عدد در سراسر دنیا 
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 است  متفاوت  وضعیت شیوع دیابت در استان های مختلف کشور

ا بیان اینکه وضعیت شیوع دیابت در استانها متفاوت است، عنوان کرد: چاقی، آلودگی هوا در برخی استانها و فعالیت های فیزیکی،  دکتر لاریجانی ب

 سه عاملی هستند که شیوع دیابت را در نقاط مختلف کشور افزایش می دهند.

درصد دیابتی ها درگیری کلیه    ۴۰  حدود  کافی  آموزش  عدم  دلیل  به  متاسفانه  اینکه  به  اشاره  با   رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم دانشگاه

 دارند، بر ضرورت توجه به آمار مبتلایان در کشور تاکید کرد. 

 درصد افزایش پیدا کرده است 95، شیوع دیابت 98تا حدود   69از سال 

  95، شیوع دیابت  9۸تا حدود    69ت؛ به این معنا که از سال  سال گذشته حدود دو برابر شده اس   3۰تا    ۲۰وی در ادامه با بیان اینکه شیوع دیابت در  

ته  درصد افزایش پیدا کرده است، بیان کرد: متاسفانه شیوع این بیماری در پنج ساله گذشته افزایش پیدا کرده است. براساس مطالعات صورت گرف

 درصد رسیده است.  ۱۴د ، در افراد بالغ حدود یازده درصد بود اما امسال به حدو۲۰۱6شیوع دیابت در سال 

که    دکتر لاریجانی با اشاره به اینکه اختلاف بین استان ها در شیوع بیماری بیشتر شده است، گفت: در پنج سال گذشته اختلاف بین استان هایی 

متاسفانه با افزایش شیوع   درصد رسیده است.   ۱۰.5درصد بود اما اکنون این اختلاف به حدود    7.5کمترین و بیشترین میزان ابتلا را داشتند حدود  

درصد جمعیت کشور رسیده    65دیابت، چاقی هم در کشور افزایش پیدا کرده است؛ افزایش وزن در پنج سال گذشته رو به رشد بوده و به حدود  

 است. 

در پنج سال گذشته امروز    درصد  ۲5استاد دانشگاه علوم پزشکی تهران با اشاره به وضعیت شیوع فشار خون در کشور، گفت: شیوع این بیماری از  

درصد افزایش پیدا کرده   ۲5درصد در پنج سال گذشته، به بالاتر از    ۲۰درصد رسیده است. میزان افزایش چربی خون هم از حدود    3۰به حدود  

 است. 

 سوم دیابتی ها در کشورهایی هستند که متوسط درآمد آنها متوسط یا پایین است دو

دکتر لاریجانی در ادامه با بیان اینکه دیابت و   اضافه وزن و فشار و چربی خون در کشور افزایش پیدا کرده است.  به گفته وی، میزان شیوع دیابت، 

ب عدم کنترل مطلوب قند خون از عواملی هستند که سبب بدحال تر شدن بیماران مبتلا به کرونا می شوند، عنوان کرد: مهم است که دیابت را خو

 ل کرد.شناخته و بتوان آن را کنتر

رییس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم به تلاش پژوهشگاه برای افزایش آموزش های دیابت به افراد اشاره و خاطرنشان کرد: ثبت بیماران و 

گسترش کلینیک ها متناسب با بیمار دهی و تخصص هایی که در استان های مختلف وجود دارد، به عنوان یک پروژه درحال انجام است؛ همچنین  

سوم دیابتی ها در  وی در ادامه نشست با بیان اینکه دو   اهنمای ارائه خدمات برای بیماران دیابتی در شبکه دیابت کشور در حال توسعه است. ر

ت  کشورهایی هستند که متوسط درآمد آنها متوسط یا پایین است، مطرح کرد: بیماری های غیرواگیر زمینه های مختلفی دارند و ما براساس تعهدا

درصد مرگ های زودرس را کاهش دهیم اما پس از شیوع کرونا بسیاری از پیشرفت ها در این زمینه در کشور و دنیا   ۲5 ن المللی باید بتوانیم، بی

  دکتر لاریجانی با اشاره به عوامل موثر در افزایش ابتلا به دیابت همچون   دچار چالش شد که باید برای رسیدن به اهداف مدنظرمان تلاش کنیم.

 اعتیاد، گفت: استعمال سیگار در ایران در پنج سال گذشته کاهش پیدا کرده و وضعیت بهتر شده است. 

ود  رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم دانشگاه در ادامه در پاسخ به پرسشی درخصوص اینکه امکان به تاخیر انداختن سن ابتلا به دیابت وج

درصد مبتلایان با دیابت    9۰تا    ۸5یابت نوع یک متفاوت است و نمی توانیم مداخله سنی داشته باشیم؛  دارد یا خیر؟، گفت: این موضوع درمورد د

درگیر هستند که به دلایل مختلفی همچون چاقی و عدم فعالیت فیزیکی درگیر این بیماری می شوند و می توان با بهبود شرایط و رعایت    ۲نوع  

 .برخی موارد سن ابتلا را به تاخیر انداخت

  درصد جمعیت دیابتی دسترسی نسبتا مطلوب دارند  90 از  بیش

سال گذشته تاکنون    ۱۰وی با بیان اینکه در دنیا هم درمان سلولی دیابت درحال افزایش است و مطالعات متعددی درحال انجام است، بیان کرد: از  

 راجع به درمان سلولی دیابت مطالعاتی در کشور درحال انجام است. 
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تانه در کشور ما بسیاری از داروهای بیماران در کشور تولید می شوند،  دکتر لاریجانی در ادامه درباره داروهای بیماران دیابتی هم گفت: خوشبخ

برخی بیماران در تهیه انسولین قلمی دچار مشکل شدند که خوشبختانه اکنون برخی شرکت ها در حال فعالیت در این زمینه هستند؛ در مجموع  

 داروهای خود را با قیمت ارزان تری تهیه کنند.می توان امیدوار بود که شرایط بیماران روز به روز بهتر شود و بتوانند 

تا    9۰ استاد ممتاز دانشگاه علوم پزشکی تهران خاطر نشان کرد: خوشبختانه مقدار زیادی از داروهای مبتلایان در ایران در دسترس است. در ایران

 هبود دسترسی به دارو همچنان ادامه دارد. درصد می توانند دارو و انسولین خود دسترسی پیدا کنند که البته تلاش برای ب ۱۰۰حدود 

 

 مراسم گرامیداشت روز جهانی رادیولوژی در دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی

 دکتر قناعتی: استقامت و پشتکار، رمز موفقیت هر انسان است

های علوم پزشکی تهران، دانشگاه سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در مراسم مشترک انجمن علمی دانشجویان رادیولوژی  

شهید بهشتی، ایران و ارتش، به مناسبت روز جهانی رادیولوژی، بر اثرگذاری ویژه رشته رادیولوژی در بهبود کیفیت خدمات سلامت  

 .تأکید کرد 

 

های علوم پزشکی تهران،  رادیولوژی دانشگاهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم مشترک انجمن علمی دانشجویان  

در دانشکده داروسازی دانشگاه علوم پزشکی شهید   ۱۴۰۰آبان    ۱9شهید بهشتی، ایران و ارتش، به مناسبت روز جهانی رادیولوژی روز چهارشنبه  

 .بهشتی برگزار شد

اندازه رادیولوژی رشد ای در این مدت به گویم هیچ رشتهیدکتر حسین قناعتی با تبریک روز رادیولوژی به همه حضار سالن گفت: با قاطعیت م

الله علیه و آله  وی در ادامه با بیان روایتی از پیامبر مکرم اسلام صلی .های حوزه پزشکی اثرگذار نبوده استاندازه این رشته بر پیشرفتنداشته و به 

خوبی به ما به   ۱9-ر با سلامتی« و حقیقت این موضوع را بحران کوویدفرمایند »خیری در زندگی نیست مگادامه داد: رسول باکرامت اسلام می 

های واگیر به اتمام رسیده و در این زمینه دانش پزشکی به تسلط و  کردند که دوران بیماریهای سلامت گمان می که همه نظام نشان داد؛ درحالی

 .قطعیت رسیده است؛ به ناگاه توسط این ویروس دچار چالش بزرگی شد

پرست دانشگاه در ادامه گفت: یکی از ابعاد مهم زندگی که در دوران حاضر تا حدی به فراموشی سپرده شده است، بحث زندگی معنوی است  سر

که بعضاً افراد اعتقادی به جهان    - شدن آن، زندگی افراد را دچار مشکلات عمیقی کرده و دامنه اثر آن به حدی بوده که حتی در غرب  که فراموش 

الله ترین جهات معنوی خدمت به خلق وی افزود: به تعبیر امام خمینی )ره( یکی از بزرگ   .هستند  زمینه  این  در  کار  حال  در  هم  –دارند  آخرت ن
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خورد؛ همچنین به تعبیر مقام معظم رهبری  ماند و در عالم دیگر به درد انسان می های محروم برای انسان جاودانه می است؛ یعنی خدمت به انسان 

 .چیز حتی عروج انسان است یعنی اگر فردی بخواهد به درجات بالای معنوی برسد هم باید در سلامت کامل باشدمحور همه ت،  سلام

های نظام سلامت معرفی کرد و افزود: تفاوت عمده نظام سلامت  دکتر قناعتی وجود مشکل در هزینه خدمات سلامت برای مردم را یکی از چالش

توان منتظر گذاشت و این مسئله در کشورهایی نظیر ما که هنوز ر این است که معمولاً حالت فوری دارد و افراد را نمیبا سایر انواع خدمات د

ای از سیر تحول  وی در ادامه با بیان تاریخچه   .کندمشکلاتی در حوزه پرداخت از جیب مردم داریم، بیمار و خانواده او را دچار مشکلات فراوانی می 

  - توانیم جان افراد داری پزشکی، گفت: اگر ما بتوانیم وجود مشکل و بیماری را زودتر در افراد تشخیص دهیم؛ علاوه بر اینکه می خدمات تصویربر

است   بسیار گران  اقتصادی هم  لحاظ  به   برآوردهای  اساس  بر  کنیم؛  جلوگیری  هاانسان   فقدان   اجتماعی  هایآسیب  از   و  دهیم  نجات   را   –که 

 .داد کاهش را سلامت خدمات هزینه درصد،  7۰ حدود تا توانمی اقتصادی؛

روش  با  افزود:  میوی  جدید  برچسب های  با  سلولتوان  ارگان گذاری  بر  را  دارو  اثرات  می ها،  همچنین  کرد؛  بررسی  و  مشاهده  زنده  توان  های 

ریزی بهتری داشت؛ همچنین در بیماران سکته مغزی  ، برنامه اسکن بررسی کرد و برای درمانهایی که منشأ بیماری آلزایمر هستند را با پتپلاک

 .موقع و با روش اینترونشن، سلامتی کامل برای فرد ایجاد خواهد شدکه در گذشته محکوم به مرگ و یا فلج دائم بودند؛ در صورت اقدام به 

کنم  در دوران تحصیل گفت: از همه شما تقاضا می   سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران در خاتمه با توصیه دانشجویان به کسب دانش بیشتر

ایم اما همه این شرایط سخت گذشت؛ شما هم سعی کنید  های زیادی متحمل شدهدچار وسوسه مهاجرت نشوید؛ همه ما در دوران زندگی، سختی 

 .شتکار رمز موفقیت هر انسان استبا شکوفایی، خلاقیت و نوآوری و نگاه با استقامت این دوران را پشت سر بگذارید زیرا استقامت و پ
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 توسعه همکاری خیرین 
 برگزاری جلسه خیرین در مجتمع بیمارستانی امیراعلم 

 .جلسه خیرین بیمارستانی در مجتمع بیمارستانی امیراعلم برگزار شد 

 

، جلسه خیرین بیمارستانی در مجتمع  ۱۴۰۰مهر ۲۲شنبه امیراعلم، پنجبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مجتمع بیمارستانی 

های همکاری خیرین بحث و های عمرانی آتی و حوزهدر این جلسه که تیم مدیریت اجرایی مجتمع حضور داشتند در خصوص برنامه  برگزار شد.

 نظر شد. تبادل

 

 فته ملی کودکتوزیع هدیه به کودکان بستری در مرکز طبی کودکان به مناسبت ه

 .در آخرین روز هفته ملی کودک به بیماران بستری در بخش های مختلف مرکز طبی کودکان بسته های هدیه اهدا شد

 

، به همت شورای فرهنگی  ۱۴۰۰مهر    ۲۱بیمارستان مرکز طبی کودکان، روز چهارشنبه   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران 

بیمارستان و با همکاری شرکت میهن هدایایی بین کودکان بستری در بخش های مختلف بیمارستان توزیع شد.این رویداد نیکوکارانه به مناسبت  
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زان کشور و در راستای اهمیت به سلامت روان کودکان در زمان بستری در گرامیداشت هفته ملی کودک و توجه به کودکان به عنوان آینده سا

 بیمارستان انجام شد و لبخند را بر لبان کودکان نشاند.

 

کودکان  به  کانون  هدایای  اهدای  و  بهرامی  بیمارستان  در  تهران  استان  فکری  پرورش  کانون  مربیان  حضور 

 بستری 

 .بیمارستان بهرامی حضور یافتند و به کودکان بستری هدایای کانون را اهدا کردندمربیان کانون پرورش فکری استان تهران در 

 

ابوالقاسم سلیمانی مدیر کل روابط    ۱۴۰۰مهر    ۱9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان کودکان بهرامی، روز دوشنبه  

همراه تعدادی از مربیان کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان تهران به  عمومی و امور بین الملل کانون و دبیر هفته ملی کودک به  

مناسبت هفته ملی کودک در بیمارستان بهرامی حضور یافتند و بسته های هدیه شامل کتاب، سرگرمی و محصولات فرهنگی کانون را به کودکان 

 بستری در بخش خون و جراحی اهدا کردند.

تولیدات کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان که موفق به دریافت جایزه از جشنواره های گوناگون شده بودند از تلوزیون  چهار فیلم پویانمایی از  

مرکزی بیمارستان پخش شد. »باد دوچرخه سوار« به کارگردانی نازنین سبحان سربندی، »زری زری کاکل زری« به کارگردانی مهین جواهریان،  

 ارگردانی پروین تجوید و »شب ترسناک لومو« به کارگردانی ساره شفیعی پور فیلم های به نمایش درآمده است. »سگی که مرض داشت« به ک
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 خدمات الکترونیک 
 برگزاری وبینار معرفی فرآیندها و سامانه های یادگیری حوزه معاونت آموزشی دانشکده پرستاری و مامایی 

و   پرستاری  دانشکده  آموزش  توسعه  تحصیلی  دفتر  سال  نوورود  دانشجویان  برای  تهران،  معرفی    1401-1400مامایی  وبینار 

 .به صورت مجازی برگزار کرد 1400مهر ماه  21فرآیندها و سامانه های یادگیری حوزه معاونت آموزشی را چهارشنبه 

 

وبینار دکتر هومن شهسواری معاون آموزشی دانشکده،  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، در ابتدای  

ای شما از هم اکنون آغاز گردیده   ورود دانشجویان نو ورود را به خانواده بزرگ دانشگاه علوم پزشکی تهران تبریک گفت و بیان کرد مسیر حرفه

 .فید باشیدای و م و باید از این موقعیت تحصیلی به خوبی استفاده کنید تا بتوانید یک فرد حرفه

های های مختلف معاونت آموزشی گفت خدمات و برنامه ریزی آموزشی در کلاس و امور بالینی و برنامهمعاون آموزشی دانشکده با اشاره به بخش

 .باشدکه در این حوزه پاسخگوی سوالات و ابهامات دانشجویان هستیمای، بر عهده معاونت آموزشی می  ایو تعهد حرفه فرا برنامه 

ها به صورت حضوری خواهد  تر شهسواری از برگزار شدن واحدهای عملی به صورت حضوری خبر داد و گفت در اولین فرصت، برگزاری کلاس دک

شود که آموزش در    بیمارستان بزرگ دانشگاه علوم پزشکی تهران به صورت حضوری برگزار می   ۱۴تا    ۱3شد اما تمام دروس بالینی و عملی در  

وی با اشاره به متفاوت بودن تحصیل در دوران دانشجویی با گذشته  .توانید دانش خود را افزایش دهیدار مناسبی است که میبالین فرصت بسی

های سیستمی باشید و باید خودجوش باشید و با دید بالینی و عملی بر دانش    گفت از این پس یادگیری به دست شماست و نباید منتظر آموزش

 .خود بیفزایید

دکتر سریه پورتقی مدیر تحصیلات تکمیلی و سرپرست امورآموزشی دانشکده نیز ضمن تشکر از دفتر توسعه آموزشی دانشکده جهت برگزاری این  

این  برنامه، ورود دانشجویان نو ورود را به برترین دانشکده پرستاری و مامایی کشور تبریک گفت و تصریح کرد با تلاش و پشتکار توانستید به  

وری را داشته باشید، وی در ادامه به معرفی وب سایت حوزه معاونت    یت ارزشمند دست یابید که باید از این فرصت به دست آمده نهایت بهرهموفق

 .های این بخش ارائه داد آموزشی پرداخت و توضیحات لازم را از سرفصل

ن تبریک به دانشجویان نوورود در پذیرفته شدن آنان در بهترین دانشگاه  در ادامه دکتر معصومه ایمانی پور مدیر دفتر توسعه آموزش دانشکده، ضم

کشوری، بیان کرد با وجود دو سال محدودیت و شرایط سخت دوران کرونا این موفقیت شما قابل تقدیر است و از حضور دانشجویان توانمندی 

های دانشکده به صورت تلفیقی  وی درباره نحوه برگزاری آموزش.ممانند شما در جمع خانواده دانشکده پرستاری و مامایی تهران بسیار خرسندی

 .گیردهای آموزشی در سامانه نوید و توسط پلتفرم رسمی و مورد تایید دانشگاه انجام میدرصد فعالیت ۸۰خبر داد و گفت بیش از 
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ای در   های پوشش حرفه قی و رعایت آیین نامهای، شئونات اخلا  دکتر ایمانی پور به رعایت شئونات اخلاقی تاک و گفت رعایت پوشش حرفه

 .های مجازی لازم و ضروری استمحیط بالین و کلاس 

  دکتر معصومه ذاکری مقدم مسئول اساتید مشاور و منتورینگ دانشکده، ورود دانشجویان نوورود به معتبرترین دانشگاه علوم پزشکی کشور و در 

وی درباره دفتر مشاوره دانشکده گفت این  .ه خوب رشته پرستاری به نکات ارزشمندی اشاره کردیک رشته کاربردی را تبریک گفت و درباره آیند

  و    مجموعه زیر نظر معاونت آموزشی دانشکده و معاونت آموزشی دانشگاه علوم پزشکی تهران است، اساتید مجرب دانشکده از اعضای این دفتر

مسئول اساتید مشاور دانشکده با اشاره به اهمیت مشاوره بیان کرد از تجارب منتورها ی فعال  .است  مجموعه  این  هایفعالیت  از  تحصیلی  مشاوره

 .در دفتر منتورینگ استفاده کنید که اعضای این مجموعه همراه شما خواهند بود

و دستورالعمل نامه  آیین  کلیدی  و  اصلی  نکات  آموزشی  کارشناسان خدمات  ادامه  و  در  دادند  را شرح  آموزشی  از  های  استفاده  درباره چگونگی 

های دانشجویی های نوید و سیپاد نیز توضیحاتی را ارائه دادند، همچنین تیم دانشجویی دفترتوسعه آموزش و منتورینگ، نیز گزارشی از فعالیتسامانه

 د. این مجموعه را ارائه دادن

های  و گفت این کمیته بستری است که دانشجویان بتوانند در فعالیت  پایان دکتر ایمانی پور به کمیته دانشجویی توسعه آموزش دانشکده اشاره کرد

های خود را شکوفا کنند و سوابق خود فوق برنامه مشارکت داشته و در حالت پویایی و پیشرفت باشند و دانشجویان با انگیزه و خلاق بتوانند ایده

وی با اشاره به ارتباطات برون دانشگاهی کمیته دانشجویی    .کنده را تصدیق میهای گذشته این گفتهای دانشجویان در دورهرا ارتقاء دهند، موفقیت

توان کارهای مشترک برون دانشگاهی را در سطح کشوری انجام داد که فرصتی  توسعه آموزش بیان کرد با مشارکت و فعالیت در این کمیته می 

 .و پیشرفت کنندکند که دانشجویان توانمند در این مسیر قرار بگیرند را ایجاد می

 

 وبینار علمی »پرستاری مرگ مغزی و اهداء عضو« در فضای اسکای روم بیمارستان ضیائیان برگزار شد

پرستاری مرگ مغزی و اهدای عضو موضوع وبیناری بود که دکتر مهدی شفیعی ثابت متخصص نورولوژی و عضو هیئت علمی گروه پزشکی  

 .زشی این مرکز در فضای مجازی اسکای روم بیمارستان ضیائیان در خصوص آن سخنرانی کردندخانواده و جلال فتح آبادی سوپروایزر آمو

 

 ۲۲به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائیان، وبینار علمی »پرستاری مرگ مغزی و اهداء عضو« روز پنجشنبه  

سخنرانان این وبینار به ترتیب دکتر مهدی شفیعی ثابت متخصص نورولوژی عضو .در فضای اسکای روم بیمارستان ضیائیان برگزار شد  ۱۴۰۰مهر  
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گروه پزشکی خانواده و جلال فتح آبادی سوپروایزر آموزشی بیمارستان ضیائیان بودند که در این خصوص برای پرستاران سخنرانی    هیئت علمی

 .کردند

 

 وبینار علمی بیماری های دژنراتیو و زوال عقلی در فضای اسکای روم بیمارستان ضیائیان برگزار شد

نسیم عبادتی متخصص پزشکی خانواده در وبیناری که در بیمارستان ضیائیان و با موضوع دکتر مهدی شفیعی ثابت متخصص نورولوژی و دکتر  

برگزار شد به مباحث علمی و روش های پیشگیری و درمان آن   بیماری های دژنراتیو و زوال عقلی در فضای مجازی اسکای روم این مرکز 

 .پرداختند

 

مارستان ضیائیان، وبینار علمی بیماری های دژنراتیو و زوال عقلی و روش های پیشگیری به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بی

سخنرانان این وبینار به ترتیب دکتر مهدی شفیعی   .در فضای اسکای روم بیمارستان ضیائیان برگزار شد  ۱۴۰۰مهر    ۲۱و درمان آن روز چهارشنبه  

نورولوژی عضو هیئت علمی گروه پزشکی   خانواده و دکتر نسیم عبادتی متخصص پزشکی خانواده و عضو هیئت علمی گروه  ثابت متخصص 

 .پزشکی خانواده بودند که در این خصوص برای پرستاران و پزشکان سخنرانی کردند

 

به همت معاونت درمان دانشگاه و مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره(  5پنل مجازی مدیریت موکورمایکوزیس 

 برگزار خواهد شد

مهر    29به همت معاونت درمان دانشگاه و مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( پنجشنبه    5مجازی مدیریت موکورمایکوزیس    پنل

 .برگزار خواهد شد 1400
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  توسط چالشها و کیسها معرفی با  5 موکورمایکوزیس مدیریت مجازی پنل  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، 

  با    (ره)خمینی  امام  بیمارستانی   مجتمع  و  دانشگاه  درمان  معاونت  همت به  پانل  اساتید  توسط  بحث  و  پاسخ  همراه  به  کشور  سراسر  مراکز  همکاران

ر دکتر سید علی دهقان منشادی متخصص بیماری های عفونی )گرداننده پنل(، دکتر محمد رضا صالحی متخصص بیماری های عفونی،  حضو

اد پاکدل متخصص چشم پزشکی، دکتر نسیم خواجوی راد متخصص بیماری های داخلی، دکتر حسین خلیلی متخصص داروسازی بالینی دکتر فرز

  .برگزار خواهد شد Tritapp بستر  در9:3۰تا  7:3۰ساعت  ۱۴۰۰مهر  ۲9و دکتر آذین طبری متخصص و جراح گوش، حلق و بینی پنجشنبه 

 

 سازی در علوم پزشکی وارهمجازی بازیفراخوان اولین مدرسه 

دفتر توسعه آموزش دانشکده مجازی با همکاری انجمن علمی دانشجویی مدیکیشن دانشگاه علوم پزشکی تهران، اولین مدرسه  

 .کند مجازی بازی واره سازی در علوم پزشکی را در بستر اسکای روم برگزار می 

 

  اسفند   ۴  تا  و  آغاز  مهرماه  ۲۸  تاریخ  از  که   مجازی  مدرسه   این  فرهنگی،  دانشجویی هران معاونت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی ت

 استفاده  معنی   به  (gamification)فیکیشن  گیمی.است  آموزش  در   موثر  و   نوین  آموزشی   های  روش  از  یکی  داشت،  خواهد  ادامه  ۱۴۰۰

 استفاده  موارد حیطه،   این  با  آشنایی  به   پایه  از  که   است  شده  تلاش   مدرسه،   این  در  . است  دارند،   بازی  غیر  ماهیت  که  هاییپدیده  در  بازی،  ساختارهای

 .بیاموزیم را بازی  سند  یک طراحی  چگونگی نیز درانتها  و شود پرداخته آموزش در آن تاثیر و
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 دانشکده مجازی برگزار شد 1400 -1401مراسم خوشامدگویی و معارفه نو دانشجویان سال تحصیلی 

به صورت مجازی در محیط اسکای    ۱۴۰۰مهر    ۲۴دانشکده مجازی شنبه    ۱۴۰۰  -۴۰۱دانشجویان سال تحصیلی    مراسم خوشامدگویی و معارفه نو 

 .اعضای هیئت علمی و کارشناسان این دانشکده برگزار شدروم و با حضور رئیس، مدیران گروه های آموزشی، 

 

مهر   ۲۴به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، در مراسم خوشامدگویی دانشجویان جدید دانشکده مجازی که  

ضمن خوشامدگویی و تبریک به دانشجویان    ؛ دکتر سیدسینا مرعشی رئیس دانشکدهبه صورت مجازی و در محیط اسکای روم برگزار شدِ   ۱۴۰۰

ریم بابت قبولی در دانشگاه علوم پزشکی تهران اشاره کرد: امیدواریم در شرایط کنونی و با تمام تلاش ها بتوانیم آموزش های جدید را پیش بب

دانشگاه زیرساخت های آموزش مجازی    چراکه دانشکده مجازی در سطحی وسیع تر از ابتدای شیوع کرونا سعی داشته تا با حمایت مدیران ارشد

 .را در سطح دانشگاه فراهم آورد

وی گفت: شما برای تحصیل در این دانشگاه زحمات و هزینه های زیادی را متقبل شده اید و امیدوارم حضور در دانشگاه فصل جدیدی را در  

ای شما تکرار نشود بهترین استفاده را ببرید و حداکثر استفاده را  زندگی شما رقم بزند و پیشنهاد می کنم از این فرصت که ممکن است در آینده بر

ره کرده  از اساتید و هم گروهی های با تجربه خود داشته باشید تا پس از پایان تحصیلاتتان، اندوخته ارزشمندی از دانش و مهارت را برای خود ذخی

پیشنهادهای شما دانشجویان عزیز در زمینه استفاده از آموزش های    باشید. ضمن اینکه ما در طول مدت تحصیل شما منتظر دریافت نظرات و

 .مجازی هستیم 

تبریک  در ادامه دکتر میترا ذوالفقاری معاون آموزشی و دانشجویی ـ فرهنگی دانشکده موفقیت دانشجویان در قبولی دانشگاه علوم پزشکی تهران را  

کترونیکی و تکنولوژی آموزشی در علوم پزشکی از رشته های ضروری خصوصا در  گفت و اشاره کرد: هر سه رشته آموزش پزشکی، یادگیری ال

نیاز روز افزون به تغییر در روشهای آموزشی و بکارگیری شیوه های مجازی در تدریس و استفاده از   دوران بحران و تحول هستند و به دنبال 

  رشته   دو  چنین  هم.  باشید  نوآوری  و   تغییر  منشا  میتوانید   این رشته هافناوریهای آموزش؛ شما دانشجویان در آینده به عنوان دانش آموختگان  

  گروه   دو  این  پذیرای  بزودی  که  است   شده  افزوده  مجازی  دانشکده  های  رشته   به   امسال  هم  پزشکی  اخلاق  ارشد  و  الکترونیکی  یادگیری  دکترای

 .بود خواهیم هم

دکتر ذوالفقاری در ادامه اظهار داشت: با توجه به مصوبات کشوری نحوه پذیرش در این دانشکده به دو طریق آزمون سراسری )پذیرش از مقطع  

ناهمگنی در جذب   این  از سراسر کشور و دانشجویان استعداد درخشان( است.  کارشناسی( و پذیرش غیرمتمرکز )پذیرش اعضای هیات علمی 

ن یک ارزش افزوده قلمداد می شود تا دانشجویانی که از مقطع کارشناسی وارد می شوند فرصت یادگیری و کسب تجربه را از  دانشجو به عنوا 

اعضای هیات علمی فرهیخته و با تجربه که داوطلب تحصیل در این رشته هستند، پیدا کرده و این موضوع از ویژگی های تحصیل در دانشکده  
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مرده شود. هم چنین همزمانی تحصیل برای دانشجویان استعداد درخشان در این دانشکده یک فرصت مناسب است  مجازی است که باید مغتنم ش

 .که باید از آن به بهترین نحو ممکن استفاده کرد

جویان به  معاون آموزشی و دانشجویی ـ فرهنگی دانشکده همچنین با معرفی سایت دانشکده به عنوان منبع اصلی اطلاعات؛ بر لزوم توجه دانش

اطلاعات و آیین نامه های آموزشی و دانشجویی تاکید کرد و به رویکرد دانشکده در اهتمام به ارزش های اخلاقی در فضای مجازی به عنوان  

امری ضروری اشاره داشت و گفت: بیش از دو سال است که دوشنبه های آخر هر ماه نشست های اخلاقی در فضای مجازی برگزار می شود و از  

ی  نشجویان جدید دعوت کرد تا مشارکت فعالی در این زمینه داشته باشند. سایر فعالیتهای علمی و مشارکت در کمیته های دانشجویی و فعالیتهادا

علمی ـ پژوهشی و از جمله شرکت در ژورنال کلاب های علمی و وبینارهای آموزشی هم از جمله رویدادهای غیر کوریکولار است که بطور مرتب  

 .گروه های آموزشی برگزار می شودتوسط 

از   نمود که  تا    ۲۸وی هم چنین اطلاع رسانی  بازی واره سازی توسط دفتر توسعه آموزش دانشکده با    ۸مهرماه  دیماه امسال مدرسه مجازی 

یان دعوت کرد تا در همکاری انجمن مدیکیشن برگزار میشود که برنامه های متنوع و جذاب و علمی در آن تدارک دیده شده است و از دانشجو

وی اظهار کرد: حائز اهمیت است و انتظار میرود محیط آموزشی تعاملی و برانگیزاننده ای برای دستیبابی    .این برنامه مشارکت فعال داشته باشند 

 .به اهداف آموزشی با مشارکت فعال دانشجویان ایجاد شود

مدیران و اعضای هیات علمی گروههای آموزشی و کارشناسان این حوزه آشنا شدند  در ادامه دانشجویان با مقررات آموزشی و مسایل مالی توسط 

س و هم چنین در ارتباط با سامانه های آموزشی معاونت آموزشی از جمله سامانه نوید آشنا شدند و نحوه استفاده از این سامانه توسط کارشنا

ات دانشجوی مجازی، تور مجازی دانشکده، فعالیت های دفتر توسعه آموزش،  دانشکده آموزش داده شد. همچنین آشنایی با توانمندیها و خصوصی

کمیته دانشجویی و برنامه های کلاس های آنلاین رشته های آموزش پزشکی، یادگیری الکترونیکی و تکنولوژی آموزشی از دیگر رویدادهای این  

 .روز بودند

 

 الکترونیکی می شودتسویه حساب دانشجویان با معاونت دانشجویی فرهنگی 

دانشجویان  الکترونیکی  حساب  تسویه  امکان  کرد،  اعلام  دانشگاه  فرهنگی  دانشجویی  معاونت  اطلاعات  فناوری  واحد  مسئول 

 .دانشگاه علوم پزشکی تهران با حوزه دانشجویی فرهنگی از طریق سامانه سیپاد فراهم شده است 
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معاونت دانشجویی فرهنگی، مهندس حامد صمدپور مسئول واحد فناوری اطلاعات معاونت   به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

دانشجویی فرهنگی گفت: به منظور ایجاد سهولت تسویه حساب حوزه دانشجویی فرهنگی، این فرآیند تا حد امکان چابک شده است.وی توضیح  

دانشجویی دانشکده، امور خوابگاه ها، صندوق قرض الحسنه دانشجویان و اداره    ایستگاه در امور   ۴ایستگاه به    ۸داد: فرآیند جدید تعریف شده از  

  رفاه دانشجویان کاهش یافته است و در پایان تسویه، حساب های کاربری تغذیه، اینترنت خوابگاه ها و استفاده از فضاهای ورزشی به صورت 

 خودکار غیرفعال می شود.

 

ها در قالب محدودیت تسویه حساب برای افرادی که بدهی دارند یا نیاز است به صورت حضوری    مهندس صمدپور تصریح کرد: مابقی ایستگاه

ر  مراجعه کنند، ثبت می شود و ضمن ایجاد سهولت، در وقت و زمان دانشجویان صرفه جویی خواهد شد و به آسانی می توانند این فرآیند را از ه

وی درپایان   م تعیین میزان بدهی صندوق رفاه دانشجویان را از سامانه سیپاد دریافت کنند.جایی به صورت غیرحضوری انجام دهند و در نهایت فر

 گفت: تسویه حساب الکترونیکی به صورت آزمایشی برای دانشکده پزشکی دوره روزانه آغاز و پس از آزمون موفق و رفع ایرادات احتمالی، برای

 تمامی دانشکده ها اجرا خواهد شد. 

 

 شایستگی در خدمت)بخش چهارم( مستند 

 حذف کاغذ در میز خدمت الکترونیک، به عنوان ارزش افزوده برای سازمان ها محسوب می شود 

 

سحر درواخ مسئول میز خدمت بیمارستان سینا گفت: در میز خدمت الکترونیک، حذف کاغذ می تواند خیلی ارزش افزوده ای برای سازمان داشته  

پور مسئول میز خدمت معاونت غذا و دارو گفت: میز خدمت الکترونیک باعث شد تا رفت و آمد ارباب رجوع به معاونت غذا و  باشد. ایمان سمیع  

دارو بسیار کم شود. هاشم اسماعیل بیگی مسئول آی تی و امور عمومی معاونت درمان گفت: میز خدمت الکترونیک باعث شد که ارباب رجوعان  

 .ط داشته باشند و پاسخ درخواست هایشان را پیگیری کنندخیلی راحت تر با ما ارتبا

وآمدها را کاهش  کنیم که پاندمی کرونا است و به همین دلیل باید رفت سحر درواخ مسئول میز خدمت بیمارستان سینا گفت: در عصری زندگی می 

 بیندراین  و  شودمی  توصیه  دائماً اعی و ماندن در خانه  گذاری اجتمسلامت، فاصله  گیری و تلفات پیشگیری کنیم. در حوزهدهیم وازافزایش همه

 تر ارائه دهیم.های مشتریان بهتر و بهینه میز خدمت الکترونیک خدمتی است که توانسته حداقل فاصله اجتماعی را حفظ کند و ما بتوانیم خواسته 

ها ازجمله رازی، امیر علم، بهارلو داده شد و دیگر مراکزی  بیمارستان  های لازم به مراکز وماه افتتاح شد و از آن زمان آموزش شروع و دی  97در آذر  

هایی تمامی شرکت های آموزشی برای کارکنان برگزار و به ها داده شد. کلاس که دوست داشتند از میز خدمت ما بازدید کنند شروع و کارکرد آموزش

 ان را از طریق میز خدمت باید ارسال شود. هایتصورت مکتوب اعلام شد که درخواست کنند بهکه با ما کار می
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ایم حتی در خانه یا خارج از محل کار بتوانیم درخواست خود را ارسال دهد در هر زمان و مکانی که قرارگرفته میز خدمت این امکان را به ما می 

رجوع و کارکنان را به  مندی اربابوده و رضایتافزتوان یک ارزش کند. با حذف کاغذ برای سازمان می کرد درنتیجه زمان و هزینه کاهش پیدا می 

 همراه داشت. 

هزار   3۰تاکنون  97ایمان سمیع پور مسئول میز خدمت معاونت غذا و دارو گفت: کم شدن مراجعه حضوری اتفاق بسیار خوبی است و ما از آذرماه 

د را در دار  محصول  ۴۰۰  الی  3۰۰  که مثال اگر یک کارخانه بزرگ  ن عنواگیرد، به ایم که حجم بسیار بالایی را در برمینامه دریافتی داشته  79۲و  

وآمدها بسیار چشمگیر بوده بار مراجعه حضوری انجام شود ولی باوجود میز خدمت این رفتنظر بگیریم حداقل برای پروانه هر محصول باید یک

 است. 

کنند گیرد؛ یعنی درخواستشان را از طریق میز خدمت ثبت می انجام میصورت الکترونیک  ها به در میز خدمت معاونت غذا و دارو تمامی درخواست 

کنند. در کل واحد ما از چهار بخش غذا، دارو، تجهیزات  نامه را از طریق کارتابل دریافت میشود و درنهایت پاسخها پیامک میو مراحل کار برای آن

های مسئول فنی، غذایی، محصولات غذایی و واحد محصولات ها شامل پروانه ه شده است. صدور و تمدید پروانهای دارویی تشکیلپزشکی و مکمل 

طور کل فرآیندهایی که مربوط به هر واحدی  ها و به جایی داروخانهها، انتقال یا جابه های مسئول فنی داروخانهمکمل درزمینه واحد دارو تمدید پروانه 

 است درخواستشان باید از طریق میز خدمت ثبت شود. 

م اسماعیل بیگی مسئول فناوری اطلاعات و امور عمومی معاونت درمان گفت: ازهمان ابتدا که میز خدمت در دانشگاه را اندازی شد، واحد ما  هاش

 . شد حضوری مراجعات کاهش سبب نیز در این حوزه فعالیت خود را آغاز کرد و این خود 

کننده باشد. ناگفته  سیار کمکب  توانست  موضوع  این  کرونا  شرایط  باوجود  حاضر  حال  در  ماا  بود،   کرونا  شروع  از  قبل  خدمت  میز  اندازیراه:  افزود  وی

 ایم. هایشان دریافت کردهنماند بازخوردهای خوبی ازمراجعان درباره سهولت ارتباطشان با واحد درمان و به نتیجه رسیدن نامه 

 

گروه سلامت الکترونیک دانشکده مجازی وبینار »انتشار اطلاعات صحیح در شبکه های مجازی با تشخیص 

 کندمنابع معتبر از غیرمعتبر« را برگزار می 

شگاه به مناسبت هفته ملی سلامت بانوان و با شعار »زنان، گروه سلامت الکترونیک دانشکده مجازی با همکاری معاونت بهداشت دان 

مدیریت سلامت، مهار کرونا« نشست وبیناری آموزشی ویژه کارکنان با عنوان »انتشار اطلاعات صحیح در شبکه های مجازی با 

 کند.  تشخیص منابع معتبر از غیر معتبر« را به صورت رایگان برگزار می  
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 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، گروه سلامت الکترونیک این دانشکده با همکاری معاونت بهداشت دانشگاه

با عنوان »انتشار  به مناسبت هفته ملی سلامت بانوان و با شعار »زنان، مدیریت سلامت، مهار کرونا« نشست وبیناری   آموزشی ویژه کارکنان 

 اطلاعات صحیح در شبکه های مجازی با تشخیص منابع معتبر از غیر معتبر« را به صورت رایگان برگزار می کند.

  این نشست با ارائه دکتر فاطمه حاجی علی عسگری، عضو هیئت علمی گروه سلامت الکترونیک دانشکده مجازی و مدیر گروه فناوری، آمار و 

در محیط اسکای روم بصورت آنلاین برگزار می شود. حضور برای عموم    ۱۲تا    ۱۰از ساعت    ۱۴۰۰مهر  ۲7اطلاعات معاونت بهداشت روز سه شنبه  

 . کنید مراجعه etums.tums.ac.ir رایگان و آزاد است. برای اطلاعات بیشتر به سایت دانشکده مجازی

 

 دانشکده مجازی اولین نشست تخصصی »بازی واره سازی در علوم پزشکی« را برگزار می کند 

انجمن علمی آموزشی مدیکیشن اولین نشست   دفتر توسعه آموزش دانشکده مجازی دانشگاه علوم پزشکی تهران با مشارکت 

علوم پزشکی با عنوان »بازی واره سازی  متخصصان حوزه علوم پزشکی را از سری نشست های مدرسه مجازی بازی واره سازی در  

 .در علوم پزشکی« را برای همه علاقه مندان در سراسر کشور به صورت رایگان برگزار می کند

 

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، این دانشکده با مشارکت انجمن علمی آموزشی مدیکیشن اولین نشست  

  در   علاقمندان  همه  برای  را  "بازی واره سازی در علوم پزشکی"متخصصان حوزه علوم پزشکی را از سری نشست های مدرسه مجازی با عنوان  

  غیرحضوری  های  آموزش  سازی  مجازی  گروه  مدیر  زاده  حسن  غلامرضا  دکتر  حضور  با  نشست  این .کند  می  برگزار رت رایگانبه صو کشور  سراسر 

دانشجویی دانشکده مجازی و متولی مجازی سازی دانشگاه   و  آموزشی  معاون  ذوالفقاری  میترا  دکتر  و  پزشکی  علوم  ریزی  برنامه  عالی  شورای  دبیر  و

برگزار می شود و به موضوعات بازی واره سازی در علوم پزشکی، مبانی، ضرورت و الزامات    ۱۴۰۰مهر    ۲۸علوم پزشکی تهران در روز چهارشنبه  

 می پردازد.

 

 کارگاه آنلاین کارآفرینی در علوم آزمایشگاهی برگزار می شود

را در فضای  انجمن   آزمایشگاهی  کارآفرینی در علوم  کارگاه  تهران،  دانشگاه علوم پزشکی  آزمایشگاهی  دانشجویی علوم  علمی 

 .اسکای روم برگزار می کند 

https://etums.tums.ac.ir/
https://etums.tums.ac.ir/
https://etums.tums.ac.ir/


372 
 

 

آبان ماه از    ۱و    ۱۴۰۰مهر    3۰اه در روزهای جمعه  کارگ  این  فرهنگی،  دانشجویی به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت

و با تدریس دکتر اصغر رضایی دکتری حرفه ای کسب و کار دانشگاه تهران و کارشناس علوم آزمایشگاهی برگزار و در آن به    ۱9تا    ۱7ساعت  

سرفصل های: آشنایی با مفهوم کسب و کار کوچک، موفقیت و شکست در کسب و کار، شناخت و پرورش مدل ذهنی و مناسب کارآفرینی، مهارت 

طراحی   ای مورد نیاز برای کارآفرینی، استراتژی برای کارآفرینی، مفهوم ایده در کارآفرینی، آشنایی با سه چرخه عمر کسب و کار، صنعت و بازار،ه

  و توسعه محصول جدید، جنبه های اجرایی و عملیاتی، اقتصاد فری لنسری و فعالیت ها و محصولات نوین در علوم آزمایشگاهی، پرداخته خواهد 

 . کنند مراجعه  mls_tums@علاقه مندان برای ثبت نام و یا کسب اطلاعات بیشتر می توانند به کانال تلگرامی انجمن با شناسه شد.

 

 آئین گشایش نخستین کارگاه بین المللی مجازی تفکر سیستمی با حضور سرپرست دانشگاه برگزار شد

به صورت مجازی با حضور دکتر حسین قناعتی سرپرست    1400مهرماه    25نخستین کارگاه بین المللی تفکر سیستمی روز یکشنبه  

 .دانشگاه کار خود را آغاز کرد

 

این کارگاه دکتر حسین قناعتی،  افتتاحیه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز تحقیقات عدالت در سلامت، در مراسم 

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران؛ دکتر فرزاد محمدی، دبیر موسسه ملی نیماد؛ دکتر علیرضا اولیایی منش، رئیس مرکز تحقیقات عدالت در  

تر امیرحسین تکیان، معاون پژوهشی مرکز تحقیقات عدالت در سلامت و مسئول کارگاه؛ دکتر سیدرضا مجدزاده، مجری طرح و رئیس  سلامت؛ دک
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  اجرای   مسئول  و Swiss Tropical Public Health Institute مرکز بهره برداری از دانش؛ دکتر دنیل کوبوس، رهبر پروژه در دانشگاه

 .کردند  سخنرانی  پاکستان  فضائیه  دانشگاه  پزشکی  دانشکده  استاد  رضوان،  شمسا  دکتر  و Swiss TPH ستاد دانشگاها  سوینی،  دان  دکتر  کارگاه؛

 علاقه مند شرکت کردند. ۱۰۰آغاز شد بیش از  ۱6در این مراسم مجازی که از ساعت 

برنامه ضمن عرض خیر مقدم به شرکت کنندگان،  دکتر امیرحسین تکیان، مسئول کارگاه و معاون پژوهشی مرکز تحقیقات، به عنوان تسهیل گر  

برنامه با دعوت از دکتر علیرضا اولیایی منش، رئیس مرکز تحقیقات و معاون بهداشت   معرفی مدعوین و اعلام برنامه ی نشست، آغازگر مراسم بود.

 دانشگاه علوم پزشکی تهران، ادامه یافت.

مرکز پرداخت و به عنوان رئیس مرکز تحقیقات عدالت در سلامت از تمامی همکاران    دکتر اولیایی منش به معرفی فعالیت ها و پژوهش های

سپس، دکتر تکیان بعد از توضیحاتی کوتاه از نحوه برگزاری کارگاه از دکتر دنیل کوبوس، مسئول کارگاه و رهبر پروژه در   کارگاه قدردانی کرد.

 ، دعوت به سخنرانی کرد. Swiss TPH دانشگاه

او در ادامه به شرح فعالیت های  ه عنوان دومین سخنران مراسم، صحبت های خود را با قدردانی از همکاران ایرانی خود آغاز کرد. دکتر کوبوس ب

 دانشگاه و چگونگی آغاز و ادامه این همکاری بین المللی پرداخت و نسبت به گسترش همکاری های آینده مشتاقانه ابراز امیدواری کرد.

وی با تشریح  دکتر سید رضا مجدزاده، یکی از مجریان اصلی طرح و رئیس مرکز تحقیقات بهره برداری از دانش، ادامه یافت.برنامه با دعوت از  

فکر  دلایل نیازمندی نظام سلامت ایران به استفاده از رویکرد سیستماتیک و نظام مند در زمان مواجه با مسائل سلامتی، به تبیین نقش کلیدی ت

ازی و بهبود نظام سلامت جمهوری اسلامی ایران پرداخت و با بیان حدیثی از امام علی )ع( “هر ظرفی وقتی چیزی درآن  سیستمی در ظرفیت س

 گذارند گنجایش خود را از دست می دهد، مگر ظرف دانش” به سخنان خود پایان داد.

  سخنران   سومین  عنوان   به   دنیا،  در   سیستمی  کر تف  مباحث  متخصصان  برترین  از   یکی  و Swiss TPH سپس دکتر دان سوینی، استاد دانشگاه

 سیتسم  عملکرد  نحوه مانند مباحثی به  خود  سخنرانی   طی  در وی  این حوزه آغاز کرد.  در موجود باورهای  و تعاریف تشریح  با  را خود  سخنان  مراسم

 .پرداخت سیستم تغییر برای هدفمند مداخلات  طراحی  چگونگی همچنین و ها سیستم در زا مشکل عوامل و  بر موثر عوامل سلامتی، های

ه  چهارمین سخنران مراسم دکتر شمسا رضوان، استاد دانشکده پزشکی فضائیه پاکستان، با تمرکز بر تجربیات نظام سلامت پاکستان، نحوه استفاد

استفاده از نمودارهای حلقه علیت در نظام اطلاعاتی  از تفکر سیستمی در نظام سلامت پاکستان، پایه گذاری نظام سلامت غیرمتمرکز منطقه محور و  

 سلامت را توضیح داد. 

ی  دکتر فرزاد محمدی، دبیر موسسه ملی توسعه تحقیقات پزشکی جمهوری اسلامی ایران )نیماد(، با ارائه مثال هایی در حوزه های درمانی،خلاها

در پایان به عنوان آخرین سخنران، دکتر تکیان از   لش ها را تبیین کرد.موجود در بخش سلامت و جایگاه تفکر سیستمی در رویارویی با این چا

 دکتر حسن قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران، دعوت به عمل آورد.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تهران پس از قدردانی از همکاران کارگاه و حضار مراسم، سخنرانی خود را با توضیح جایگاه سلامت در نظام 

مهوری اسلامی ایران آغاز کرد و با تشریح اهمیت قراردهی سلامت در قلب تصمیم سازی های خرد و کلان سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و  ج

فرهنگی با اشاره به پیچیدگی ذاتی نظام های سلامت و همچنین نیاز به طراحی و اجرای همکاری های بین بخشی در جهت همسویی و دستیابی  

ایدار و درجات والاتر سلامتی برای تمامی اقشار جامعه به تبیین جایگاه و نقش کلیدی تفکر سیستمی در دستیابی به این مهم به اهداف توسعه پ

 پرداخت.

در پایان و بعد از پرسش و پاسخی کوتاه با حضار و اساتید حاضر در نشست، با ارائه توضیحات تکمیلی در خصوص نحوه برگزاری روزهای آتی  

عصر پایان   ۱۸.۱5ردانی از شرکت کنندگان و مدعوین توسط دکتر تکیان و با سخنان پایانی دیگر مدعوین جلسه مراسم در ساعت  کارگاه و قد
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مهرماه، در طی کارهای گروهی متعدد و مسئله محور مبانی تفکر سیستمی با   ۲9تا   ۲7توضیح اینکه در طی روزهای اصلی کارگاه از تاریخ  یافت.

این کارگاه عصر پنج شنبه و    شرکت کننده از سراسر کشور آموزش داده خواهد شد.  3۰مک مجرب ترین اساتید بین المللی به  روشی جدید و با ک

الت در  در طی مراسم اختتامیه به کار خود پایان خواهد داد. همچنین در پایان، به افراد واجد شرایط گواهی شرکتی دو جانبه از مرکز تحقیقات عد 

 . شد خواهد اهدا Swiss TPH سلامت و دانشگاه

 

 برگزار شد  1400سومین جلسه کمیته دانشجویی توسعه آموزش دانشکده مجازی در سال 

سومین جلسه کمیته دانشجویی توسعه آموزش دانشکده مجازی با هدف هم افزایی، بررسی نظرات و پیشنهادها و جذب ایده های  

 جدید در راستای توسعه آموزش مجازی برگزار شد 

 

با حضور دکتر میترا ذوالفقاری معاون  ۱۴۰۰مهر  ۲7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، این نشست مجازی 

 .تشکیل شد EDC آموزشی و دانشجویی ـ فرهنگی، دکتر سمیه برجعلی لو مدیر دفتر توسعه آموزش دانشکده مجازی و دانشجویان عضو

نحوه ی جذب دانشجویان جدیدالورود در کمیته توسعه ی آموزش و هماهنگی جزئیات تشکیل مدرسه بازی واره  تصمیم گیری در خصوص 

 .سازی در علوم پزشکی و نشست های مرتبط از مهم ترین مباحث مطرح شده در جلسه ی مذکور بود

ات انجام شده خواستار فعالیت و تعامل بیشتر کمیته توضیح اینکه دکتر میترا ذوالفقاری، معاون آموزشی دانشکده مجازی ضمن تشکر از اقدام

روند جلسات کمیته دانشجویی به صورت مستمر در دانشکده مجازی ادامه  .دانشجویی توسعه آموزش دانشکده مجازی در سطح دانشگاه شد

 .خواهد داشت

 

 برگزاری وبینارهای آموزشی هفته ملی سلامت بانوان ایران )سبا( در معاونت بهداشت

هفته ملی سلامت بانوان ایران )سبا(، وبینارهای آموزشی در راستای محورهای اعلام شده وزارت بهداشت، در معاونت بهداشت  در 

 .برگزار شد
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رد  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بهداشت، پیرو برگزاری کمیته هفته ملی سلامت بانوان ایران )سبا( و مصوبات مو

شده ریزی وبینارهای آموزشی در راستای شعار و محورهای اعلامکننده در زمینه برگزاری هرچه بهتر هفته یادشده، برنامههای شرکتتوافق گروه 

 .وزارت متبوع، توسط گروه سلامت جمعیت و خانواده انجام شد

کرونا با همکاری گروه تغذیه جامعه معاونت بهداشت برگزار شد.  وبینار آموزشی تغذیه سالم در شرایط    ۱۴۰۰مهر    ۲5در همین راستا روز یکشنبه  

های غذایی و تغذیه در شرایط  در این جلسه میترا ذبیحی مدیر گروه تغذیه جامعه معاونت بهداشت در رابطه با انتخاب صحیح، مقادیر مناسب گروه

هورز، مراقبین سلامت، ماما، پزشک و کارشناسان تغذیه شاغل در کرونا و دوران نقاهت آن مطالب جامعی بیان کرد. در این وبینار همکاران ب

 .های تحت پوشش حضور داشتندها و مراکز خدمات جامع سلامت، همچنین کارشناسان میانسالان ستاد شهرستانپایگاه

با همکاری گروه فناوری، آمار و    ۱۴۰۰مهر    ۲7شنبه  وبینار آموزشی زنان، مدیریت اطلاعات در فضای مجازی و ارتقای سواد سلامت در روز سه 

و   ادارات  آموزشی  رابطین  دانشگاهی،  و  از همکاران شاغل، سفیران سلامت، کارشناسان ستادی  برای جمع کثیری  بهداشت  معاونت  اطلاعات 

و اطلاعات معاونت   علمی و مدیر گروه فناوری، آمارهای بین بخشی برگزار شد. در این جلسه دکتر فاطمه حاجی علی عسگری عضو هیئتسازمان

ها، انتشار ها کارشناس ارشد مدیریت رسانه گروه سلامت روانی اجتماعی و اعتیاد، به کامل به معرفی رسانهبهداشت به همراه دکتر شهرام خرازی

شی سلامت زنان شاغل  وبینار آموز ۱۴۰۰مهر  ۲۸در روز چهارشنبه  .مطالب در فضای مجازی، نحوه تشخیص منابع معتبر از جعلی و ... پرداختند 

برگزار شد. در این جلسه مهندس حسن کریمی مدیر گروه تخصصی سلامت محیط و کار معاونت بهداشت در خصوص سلامت زنان سرپرست  

اغل  بافان و رعایت سلامت کارگران در محیط کار در شرایط کرونا برای همکاران شفرما مانند قالیوکارهای خویشخانوار، اهمیت سلامت در کسب

 .ای در مجموعه تحت پوشش مطالب مبسوطی بیان کردو کارشناسان سلامت محیط کار و حرفه

شده، وبینار آموزشی با عنوان زنان،  مهر روز جهانی پوکی استخوان اعلام   ۲۸در ادامه مجموعه وبینارهای هفته ملی سبا، با توجه به اینکه روز  

 .معاونت بهداشت برگزار خواهد شدآبان در  ۴استئوپروز، بحران کرونا در تاریخ 

 

برگزاری پنجمین پنل مجازی مدیریت موکورمایکوزیس در راستای توانمندسازی کادر درمان بیماران مبتلابه 

 این بیماری در سراسر کشور 

یش از  پنجمین پنل مجازی مدیریت موکورمایکوزیس با همکاری مشترک معاونت درمان و مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( و ب

 .شرکت کننده از سراسر کشور برگزار شد 900
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 معاونت  مشترک  همکاری  با  موکورمایکوزیس  مدیریت  مجازی  پنل  پنجمین  درمان،  معاونت  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 

ن بیماری در سراسر کشور با حضور دکتر سید  ای مبتلابه  بیماران درمان کادر توانمندسازی راستای در( ره) خمینی امام بیمارستانی مجتمع و درمان

های عفونی گرداننده پنل، دکتر آذین طبری متخصص گوش و حلق و  علی دهقان رئیس مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( و متخصص بیماری

های عفونی،  محمدرضا صالحی متخصص بیماری  پزشکی؛ دکتر نسیم خواجوی راد متخصص داخلی؛ دکتربینی، دکتر فرزاد پاکدل متخصص چشم

در    ۱۴۰۰مهر    ۲9شنبه  دکتر حسین خلیلی متخصص داروسازی بالینی و دکتر امیرحسین اورندی معاون درمان مجتمع بیمارستانی امام خمینی پنج

 . شد  برگزار  کشور سراسر از کنندهشرکت  9۰۰ از بیش  با Tritapp بستر شبکه اجتماعی تخصصی

آغاز برنامه دکتر دهقان گفت: پنجمین پنل مدیریت موکورمایکوزیس را با تلاش همکاران در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( و حمایت  در  

های صورت گرفته ازنظر این بیماری در وضعیت بهتری نسبت به گذشته  ها و حمایتکنیم. خوشبختانه با تلاش معاونت درمان دانشگاه برگزاری می 

بیماری کنترل  هستیم تا حدی  ادامهو  برای  اما   هایرشته  متخصصان  همکاری  و  ایرشتهمیان   اقدامات  به  نیاز  بیماری  این  کنترل   شده است؛ 

 . داریم مختلف

مولی مواجه  وی افزود: درمان بیماران مبتلابه موکورمایکوزیس نیاز به ویزیت دقیق روزانه و کار تیمی با متخصصان ماهر دارد. ما با یک بیماری مع

موقع، درمان صحیح و سریع بیماران در مراحل  توانیم بیماران را درمان کنیم. تشخیص به درستی مراقبت شود، می نیستیم. اگر از این بیماران به 

 ای از اهمیت بسیاری برخوردار است. اولیه، پی گیری دقیق آنان پس از ترخیص و نیز کنترل بیماری زمینه

های صورت گرفته پرداخت. دکتر  به معرفی یک بیمار، تاریخچه بیماری، روند تشخیصی، اقدامات درمانی و دارو درمانی  در ادامه دکتر صالحی

های پاکدل، دکتر خواجوی راد، دکتر طبری، دکتر خلیلی و دکتر دهقان به بیان توضیحاتی پیرامون هرکدام از اقدامات تشخیصی و درمانی در حیطه 

ویژه در درمانی در موکورمایکوزیس، عوارض داروها، اثرگذاری داروها و تداخلات دارویی به دارو  خصوص  در  خلیلی  دکتر  سپسمربوطه پرداختند.

 بیماران پیوندی مبتلابه موکورمایکوزیس نکاتی را بیان کرد. 

های  فراهم آوردن شرایط همکاری گروه   منظوردر ادامه، دکتر طبری ضمن تشکر از ریاست و معاونت درمان مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( به

تعداد جراحی با  این طغیان  بیماران مبتلابه موکورمایکوزیس گفت: در  تا شهریور جراحی مختلف در درمان  بودیم. در مرداد  های زیادی مواجه 

تظاهرات بیماری تغییر کرده است و   شد. در حال حاضرهای اصلی محسوب میکننده بود و تعداد زیاد بیماران و تأمین دارو از چالشزودرس کمک

شود چنینی چندین برابر می روز کنیم و اهمیت برگزاری پنل های اینکنند، لازم است دانش خود را بهبیماران کمتر با مشکلات چشمی مراجعه می 

بیمار مبتلابه موکورمایکووزیس، تاریخچه  دکتر طبری همچنین به معرفی یک    تا همکاران در سراسر کشور با جدیدترین موضوعات آشنا شوند. 

دکتر اورندی گفت: درمان جراحی بیماران از منظر بیهوشی با ملاحظات متعددی همراه    بیماری و اقدامات تشخیصی و درمانی مربوطه پرداخت.
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ناسب، نگهداری بیهوشی و انتقال بیماران  گذاری و خروج آن در زمان مناسب برای تهویه راه هوایی مهای هوایی بیماران، لوله است. اختلالات راه

 ازجمله این موارد است. 

ای و مشکلات حین درمان شامل، کنترل قند خون، اختلال تغذیه، اختلالات الکترولیتی و  های زمینهدر انتها دکتر خواجوی راد به بیان بیماری

های چشم و فضای اربیت؛ حفظ عضو را اولویت درمان دانست  ریهمچنین دکتر پاکدل ضمن بیان نکات مربوط به درگی  اختلالات خلقی پرداخت.

کنندگان شده توسط شرکتدر پایان به سؤالات مطرح  شود.عنوان اولین اقدام مطرح نمی حل خواهد بود و به و گفت: تخلیه و برداشت عضو آخرین راه

 پاسخ داده شد.

 

 مدرسه مجازی بازی واره سازی در علوم پزشکی

 نشست تخصصی »بازی واره سازی در علوم پزشکی« به میزبانی دانشکده مجازی برگزار شد اولین 

اولین نشست »بازی واره سازی در علوم پزشکی« به میزبانی دفتر توسعه آموزش دانشکده مجازی و با مشارکت انجمن علمی آموزشی مدیکیشن  

استاد، دانشجو و علاقه مندان حوزه آموزش علوم    ۱3۰با حضور بیش از  از سری نشست های مدرسه مجازی بازی واره سازی در علوم پزشکی  

 .پزشکی از سراسر کشور به صورت مجازی برگزار شد

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، این دانشکده با مشارکت انجمن علمی آموزشی مدیکیشن اولین نشست  

  ۱3۰را با حضور بیش از    "بازی واره سازی در علوم پزشکی"از سری نشست های مدرسه مجازی با عنوان    متخصصان حوزه علوم پزشکی را

 مخاطب برگزار کرد. 

این نشست با حضور دکتر غلامرضا حسن زاده مدیر گروه مجازی سازی آموزش های غیرحضوری و دبیر شورای عالی برنامه ریزی علوم پزشکی  

برگزار شد    ۱۴۰۰ن آموزشی و دانشجویی دانشکده مجازی و متولی مجازی سازی دانشگاه علوم پزشکی تهران مهر  و دکتر میترا ذوالفقاری معاو

و   که به موضوعات بازی واره سازی در علوم پزشکی، مبانی، ضرورت، الزامات و پیشرفت های بوجود آمده در انواع وب و تغییر نسل ها پرداختند

تایم نشست از بازی واره سازی به عنوان یکی از ابزارهای آموزشی نوین و پرکاربرد در حوزه ی آموزش علوم  ضمن اجرای این رویکرد آموزشی در  

 پزشکی یادکردند.
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 ساله آغاز شد  250دوره آموزش مجازی با عنوان انسان 

قیدقرعه ویژه کارکنان و دانشجویان  ساله همراه با اعطای گواهی پایان دوره و اهدای کارت هدیه به   250دوره آموزش مجازی انسان  

 .دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار می شود

 

 یژه و  ساله ۲5۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، دوره آموزش مجازی انسان 

 .شد  آغاز تهران  پزشکی علوم دانشگاه دانشجویان و کارکنان

 :معرفی دوره

باشد. تاریخ امامان میرند، ولیکن حقیقت، همواره زنده است و در هر عصری، به دنبال کالبدی برای ظهور خود میآیند و میها به دنیا می انسان

ام  سال است. مق  ۲5۰های بشری تا انقطاع آن، در طول  معصوم، تاریخ لطف خدا و از حجاب درآمدن حقیقت تا به حجاب رفتن آن و استمرار آرمان

مثابه استمرار  کنند و بر مبنای آن تفسیری از انسان شیعی و انقلابی به ساله، به این حقیقت عمیق اشاره می   ۲5۰معظم رهبری، در کتاب انسان  

 .دهندهای الهی ارائه می دهنده آرمان

 :جوایز و امتیازات 

 .اعطای گواهی به افرادی که موفق به کسب حد نصاب دوره شوند

 .نقدی به قید قرعه از بین کسانی که بیشترین امتیاز را کسب کرده باشند اهدای هدایای

 

 دانشکده مجازی نشست وبیناری »امنیت در سلامت دیجیتال« را برگزارکرد 

مخاطب    130با حضور بیش از    "امنیت در سلامت دیجیتال"بیست و سومین نشست علمی اخلاق در یادگیری الکترونیکی با عنوان  

 .قه مند به این حوزه به میزبانی دانشکده مجازی و با امتیاز فرهنگی بصورت رایگان برگزار شدآنلاین و علا
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انی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، این دانشکده با همکاری انجمن یادگیری الکترونیکی ایران )یادا( سخنر

امنیت در    "، در ادامه اهداف بیستمین همایش کشوری آموزش علوم پزشکی با عنوان  ۱۴۰۰پاییز    علمی اخلاق در یادگیری الکترونیکی را در

 ویژه اعضای هیأت علمی دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور برگزار کرد. "سلامت دیجیتال

الکترونیکی دانشکده مجازی دانشگاه علوم پزشکی تهران  دبیر علمی سلسله نشست های اخلاقی دکتر میترا ذوالفقاری دانشیار گروه یادگیری  

 .است

تن از مخاطبان علاقه مند به این حوزه از سراسر کشور برگزار شد، دکتر فاطمه حاجی علی   ۱3۰در این نشست مجازی که با حضور بیش از  

تهران به موضوع اهداف و اهمیت امنیت در سلامت  عسگری، عضو هیات علمی گروه سلامت الکترونیک دانشکده مجازی دانشگاه علوم پزشکی 

 دیجیتال، توانمندسازی مردم و بیماران، هماهنگی اجزای سیستم سلامت، تغییر نظام پرداخت و پزشکی شخصی پرداخت.

به موانع در سلامت دیجیتال را ضروری دانست و گفت: تلفیق فعال اشاره و توجه  ارتباطات در سلامت دیجیتال  انواع  به  یت های مراقبت  وی 

  بهداشتی، پیشرفت های فناوری و ارتباطات و بهره گیری از این پیشرفت ها برای بهبود مراقبت های بهداشتی، نوع سازمان های درگیر فرآیند 

ارد مهم در  اجرا، هماهنگی بین گروهی در سازمان ها، منابع مالی و زیرساخت های نرم و سخت، دسترسی به شبکه ها و سایر موانع، از جمله مو

یی  پیشروی کند فرآیند سلامت دیجیتال می باشد. همچنین حفظ محرمانگی اسناد پزشکی اعم از اسناد الکترونیکی و غیرالکترونیکی از اهمیت بالا

الکترونیکی و  برخوردار است. افزون بر این جلوگیری از افشای اطلاعات شخصی افراد توسط افراد فاقد صلاحیت، جلوگیری از انتشار پرونده های 

 نیز پیشگیری از سایر تخلفات احتمالی، از مهمترین اقدامات در این خصوص می باشد. 

دکتر عسگری به چالش های اخلاقی اشاره کرد و اذعان داشت: دیجیتالی شدن فزاینده مراقبت های بهداشتی و رشد دستگاه های تلفن همراه و  

ت، بسیاری از مسائل اخلاقی را مطرح می کند. یک موضوع معمولاً تکرار شونده مربوط به ماهیت  اینترنت اشیا به عنوان ابزار جمع آوری اطلاعا

دقیق نقش شرکت های فناوری مصرف کننده مانند آمازون، اپل، گوگل، فیس بوک یا سامسونگ است که همگی وارد حوزه سلامت دیجیتال 

آوری، ذخیره و تجزیه و تحلیل داده های بهداشتی ارائه می دهند که در این موارد شده اند. به طور خاص، این شرکت ها راه حل هایی برای جمع  

 مسائل مربوط به حریم خصوصی، حفاظت از داده ها و رضایت آگاهانه را باید بیش از پیش مدنظر قرار داد. 

اشاره کرد و گفت: محافظت های مدیریتی الکترونیک  امنیت در سلامت  به راه کارهای  امنیت   وی در پایان  و مدیریت خطر،مسؤولیت  )آنالیز 

سیستم، ارزیابی سیستم امنیت( و فیزیکی )تعیین مسؤولیت، کنترل رسانه ها، کنترل فیزیکی،امنیت ایستگاه های کاری( و محافظت های فنی 

بجا مانده، رمزگذاری داده ها،  )کنترل دسترسی، روش های تایید صلاحیت، سیستم شناسایی بیومتریک، تایید شماره تلفن، توکن، بررسی اثرات  

توضیح اینکه نشست های اخلاق در   محافظت با دیواره آتش، چک کردن ویروس ها( از جمله راهکارهای امنیت بیشتر در سلامت دیجیتال است.
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ی برای اعضای هیات علمی  یادگیری الکترونیکی به صورت ماهانه در روزهای دوشنبه آخر ماه به طور منظم برگزار میشود که دارای امتیاز فرهنگ

 .مراجعه کنید etums.tums.ac.ir است. همچنین حضور برای عموم رایگان و آزاد است. برای اطلاعات بیشتر به سایت دانشکده مجازی

 

ان و دانشکده پرستاری  فن مشاوره شیردهی با همکاری مشترک معاونت درم و کارگاه مجازی چهار روزه فوت

 و مامایی

 .وفن مشاوره شیردهی با همکاری مشترک معاونت درمان و دانشکده پرستاری و مامایی برگزار شد کارگاه مجازی چهار روزه فوت 

 

وفن مشاوره شیردهی با هماهنگی گروه مادر نوزاد و  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، کارگاه مجازی فوت

در   شیردهی  ارشد  مشاوران  و  اساتید  حضور  با  و  دانشگاه  مامایی  و  پرستاری  دانشکده  مامایی  گروه  و  معاونت  این  در    ۴مامایی  روز 

 .زار شدبرگ tritapp بستر

ترین رویداد علمی ترویج تغذیه با شیر مادر در سطح لیدا احمدی کارشناس برنامه ترویج تغذیه با شیر مادر این معاونت گفت: این برنامه بزرگ 

ناسان و  نفر از کارکنان مرتبط با مادر و نوزاد اعم از متخصصان و دستیاران اطفال وزنان و کارش  ۴۰۰۰روز بیش از    ۴کشور است که در این  

 .دانشجویان مامایی و پرستاری از سراسر کشور شرکت داشتند

ات  آناتومی فیزیولوژی و آندوکریولوژی شیردهی، اهمیت تغذیه با شیر مادر برای شیرخواران و مادر، تماس پوست با پوست مادر و نوزاد در ساع

شیردهی، اصول مشاوره در شیردهی، وضعیت شیردهی و نحوه صحیح    و نحوه انجام آن، مادران باردار مراقبت ویژه در  KMC اول، فواید انجام

های گرفتن پستان، اهمیت دوشیدن شیر، اصول دوشیدن شیر با دست/ پمپ شیردوش و نحوه ذخیره و خورانش شیر دوشیده به شیرخوار، روش 

شرایط خاص )شکاف کام/ زردی/ بیماری قلبی/    شیردهی در  ۱9کمک و تسهیل تغذیه با شیر مادر، شیردهی در دوران اپیدمی بیماری کووید،  

دوقلویی(، مشکلات پستانی در ارتباط با شیردهی و راهکارهای لازم جهت پیشگیری، مضرات استفاده از بطری گول زنک و شیر مصنوعی، ناکافی 

ب و کد  بیمارستان دوستدار کودک  استراتژی  مادر و شیردهی،  بیماری  مادر،  احساسی شیر  و  واقعی  مادر در  ین بودن  با شیر  تغذیه  نحوه  المللی، 

وزن و دارای نیاز خاص، شیردهی در بارداری، اصول تغذیه صحیح در مادر باردار و شیرده و امتناع شیرخوار از ترم، کمشیرخواران نارس، نزدیک

 .شده در این وبینار بودشیر و دارو در شیردهی از موضوعات مطرح

 

https://etums.tums.ac.ir/
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 للی تفکر سیستمی برگزار شدآئین اختتامیه کارگاه بین الم

 نخستین کارگاه مجازی و بین المللی تفکر سیستمی پایان یافت 

نخستین کارگاه بین المللی تفکر سیستمی برای متخصصان حوزه سلامت با استقبال چمشگیر عصر روز پنج شنبه در مراسمی به کارخود پایان 

 .داد

 

مرکز تحقیقات عدالت در سلامت، نخستین کارگاه مجازی بین المللی تفکر سیستمی عصرگاه    به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

 به کار خود پایان داد. ۱۴۰۰مهرماه  ۲9روز پنج شنبه 

به صورت مجازی برگزار شد، با روشی مسئله   Swiss TPH در این کارگاه چهار روزه که با همت مرکز تحقیقات عدالت در سلامت و دانشگاه

استفاده از نرم افزارهای کلیدی برای پیاده سازی روش های تفکر سیستمی در حوزه ی سلامت متناسب با نظام سلامت     محور مبانی اصلی و نحوه

دکتر امیرحسین تکیان، معاون پژوهشی مرکز تحقیقات عدالت در   تید برجسته داخلی و خارجی از جملهطی این روزها، اسا  ایران آموزش داده شد. 

در   پروژه  رهبر  کوبوس،  دنیل  دکتر  دانش؛  از  برداری  بهره  مرکز  رئیس  و  طرح  مجری  مجدزاده،  سیدرضا  دکتر  کارگاه؛  مسئول  و  سلامت 

و دکتر  Swiss TPH سئول اجرای کارگاه؛ دکتر دان سوینی، استاد دانشگاهو م  Swiss Tropical Public Health Institute دانشگاه

 شمسا رضوان، استاد دانشکده پزشکی دانشگاه فضائیه پاکستان و همکارانشان مسئولیت تدریس و تسهیل گری را برعهده داشتند. 

ر برگزار شد، عمده فعالیت ها بر پرسش و پاسخ و  شرکت کننده از سراسر کشو  3۰مهرماه با حضور    ۲9تا    ۲7طی سه روز اصلی کارگاه که از  

پاسخ   کارهای گروهی تسهیل یافته متمرکز بود تا افراد بتوانند آموخته های خود را به کار بسته و با یاری اساتید حاضر پرسش های مطرح شده را 

شده به بارش فکری، ترسیم نمودار ذهنی و مدل    گروه، در چهار ساعت و با کمک نرم افزارهای آموزش داده  6دهند. شرکت کنندگان در قالب  

ه  سازی با محوریت بیماری مشخصی پرداختند تا بتوانند ذی نفعان، اشخاص مستعد، عوامل موثر، درمان های موجود و... را شناسایی کرده و نحو

 ی اثرگذاری هر یک بر دیگری را مشخص کنند.

ر آیین اختتامیه با حضور جمعی از اساتید داخی و خارجی و با قدردانی از تمامی دست اندرکاران  مهرماه د ۲9  در پایان، این کارگاه عصر پنج شنبه

توضیح اینکه به   و شرکت کنندگان توسط مسئولان اصلی کارگاه ، آقای دکتر امیرحسین تکیان و دکتر دنیل کوبوس، رسما به کار خود پایان داد.

 اهدا خواهد شد.  Swiss TPH ی از طرف مرکز تحقیقات عدالت در سلامت و دانشگاهشرکت کنندگان واجد شرایط گواهی دو جانبه ا

 

https://www.swisstph.ch/en/
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 متصل شدند  PACS دستگاه های تصویربرداری چشم بیمارستان فارابی به سامانه

نسخه  درمانگاه شبکیه این بیمارستان از ایجاد بسترهای لازم برای   PACS رئیس بیمارستان فارابی در مراسم آغاز به کار سامانه

 .نویسی الکترونیکی و افزایش کیفیت آموزش و پژوهش به کمک این سامانه خبر داد 

 

 

 

 

 

 

 

با حضور    ۱۴۰۰آبان    ۴به گزارش روابط دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان فارابی، پس از ماه ها تلاش و برنامه ریزی سرانجام سه شنبه  

 PACS عاون درمان، سعید مرادی، مدیر و فرید آژیر، مدیر پرستاری این بیمارستان، سامانهدکتر محمدرضا اکبری، رئیس، دکتر حمید ریاضی، م

(Picture Archiving and Communication System یا سامانه بایگانی و تبادل تصویر)   در درمانگاه شبکیه این مرکز به صورت

این سامانه امکان دسترسی برخط به تصاویر و اطلاعات بیماران برای  رسمی آغاز به کار کرد و با اتصال دستگاه های تصویربرداری چشم به  

 .پزشکان بیمارستان فراهم شد

ها  دکتر اکبری در مراسم آغاز به کار این سامانه در گفت و گو با روابط عمومی بیمارستان فارابی اظهار داشت: خوشبختانه امروز پس از مدت  

متصل کنیم. البته پیش از این دستگاه سی تی   PACS چشم پزشکی بیمارستان فارابی را به سامانه پیگیری توانستیم دستگاه های تصویربرداری  

و تصویربرداری چشم پزشکی   OCT اسکن بیمارستان به این سامانه متصل بود ولی دسترسی به تصاویر و اطلاعات بیماران در واحدهایی مانند

اتصال دستگاه های تصویربرداری در درمانگاه های عمومی چشم بیمارستان   ۱۴۰۰تدای سال  پذیر بود. از ابتنها به صورت تصاویر کاغذی امکان

 .آغاز شد و اکنون درمانگاه شبکیه نیز به این سامانه اضافه شد

صرفه جویی توان به ایجاد بستری مناسب برای اجرای نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیکی در بیمارستان فارابی و  از مزایای این فرایند می  

 .در مصرف کاغذ برای چاپ تصاویر اشاره کرد

  همچنین با این روش پرونده بیماران به صورت کامل در سرورهای بیمارستان نگهداری شده و به دلیل ثبت اطلاعات کامل و جامع، می تواند به 

ر گذشته ممکن بود که بیماران در هنگام مراجعه های  عنوان منبعی برای انجام پژوهش در زمینه چشم پزشکی مورد استفاده قرار گیرد. همچنین د

یگر این  مستمر به بیمارستان پرونده خود را همراه نداشته باشند و یا به هر دلیلی تصاویر کاغذی مفقود و یا از بین می رفت. اما در حال حاضر د

بلی بیمار دسترسی داشته و با ارزیابی شرایط بیماری برای  توانند به اطلاعات قنگرانی وجود ندارد و پزشک در مراجعه های بعدی به راحتی می 

 .درمان لازم اقدام کند



383 
 

پزشک وی با اشاره به اهمیت استفاده از اطلاعات الکترونیکی و تاثیر آن بر آموزش دستیاران گفت: با کمک این سامانه اطلاعاتی که در اختیار  

ویر کاغذی استفاده می شد. زیرا در تصاویر چاپ شده پزشک تنها قادر بود تعداد محدودی  قرار می گیرد به مراتب بیشتر از زمانی است که از تصا

به وسیله  اما  کند  مشاهده  را  بیمار  تصاویر چشم  نرم  PACS از  استو  شده  فراهم  پزشکان  برای  از چشم  نقطه  هر  مشاهده  امکان  آن   .افزار 

همراه خود به اطلاعات و تصاویر بیمار دسترسی پیدا کنند. این نکته زمانی اهمیت پیدا  توانند روی رایانه و یا تلفن همچنین پزشکان به راحتی می 

توانند در خصوص تشخیص و درمان بیماری شود. در این حالت دستیاران چشم پزشکی به راحتی می کند که جنبه های آموزشی آن پدیدار میمی

علاوه بر صرفه جویی در هزینه ها تاثیر مستقیم   PACS ه های تصویربرداری به سامانه ها از استاد خود مشاوره دریافت کنند. در کل اتصال دستگا

 .بر افزایش کیفیت خدمات درمانی، آموزش و پژوهش دارد

ه  افزاری کدکتر حمید ریاضی، معاون درمان بیمارستان فارابی نیز در تکمیل توضیحات رئیس بیمارستان در زمینه مزایای سامانه جدید افزود: نرم 

توان به اندازه گیری ضایعات  های همراه استفاده می شود چندین مزیت دارد که از جمله آن ها میها و تلفنبرای دریافت تصاویر چشم روی رایانه

داخل    چشم، نشانه گذاری روی تصویر و مقایسه تصاویر قبل و بعد از درمان بیماران اشاره کرد. به عنوان مثال اگر پزشکی در حال بررسی توده

تواند در طول پروسه درمان تغییرات اندازه توده را مشاهده کند یا اگر تورمی در چشم وجود دارد با توجه به تصاویر موجود  چشم یک بیمار است می 

نرم افزار آن و امکان  و  PACS های درمانی پاسخ داده است یا خیر. امیدواریم با گسترش کاربرد سامانهدر رایانه می توان دریافت که آیا به روش

 .تفکیک بیماری های مختلف چشم، در زمینه های پژوهشی و تحقیقاتی نیز هرچه بیشتر از این سامانه بهره مند شویم

ی گفت:  دکتر اکبری در پایان این مراسم با اشاره به تلاش های انجام شده برای راه اندازی سامانه تصویربرداری الکترونیکی در بیمارستان فاراب

آغاز شده تا بتوانیم این فرآیند را به    99در درمانگاه ها و بخش های بیمارستان از سال   PACS جلسه های هماهنگی ما برای راه اندازی سامانه 

،  یسرانجام برسانیم. زیرا معتقدیم که این روش یک تحول اساسی در بیمارستان فارابی ایجاد خواهد کرد. جا دارد که از جناب آقای دکتر مرعش

زمینه  مدیر آمار و فناوری اطلاعات دانشگاه علوم پزشکی تهران و مجموعه ایشان که از ابتدای این راه با ارائه مشاوره های علمی و فنی چه در  

کنار ما در   PACS اندازی اتاق سرور جدید بیمارستان و چه در رابطه با خرید تجهیزات لازم برای اتصال دستگاه های تصویربرداری به سامانه راه

ع  بودند، قدردانی کنم. همچنین از کارشناسان واحدهای فناوری اطلاعات و سمعی بصری بیمارستان فارابی نیز تشکر ویژه دارم که از زمان شرو

 .کار تا به امروز با تمام توان برای به سرانجام رسیدن این فرایند تلاش کردند

 

 بسته خدمات سلامت برگزار می شود وبینار آنلاین با عنوان ظرفیت سازی برای بازنگری

نظر دارند وبیناری   با همکاری مرکز تحقیقات عدالت در سلامت در  ملی تحقیقات سلامت  رایگان در جهت    4موسسه  و  ساعته 

 .ظرفیت سازی مهارت های مورد نیاز برای بازنگری بسته خدمات سلامت برگزار کند 
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ران موسسه ملی تحقیقات سلامت و مرکز تحقیقات عدالت در سلامت، این دو مرکز در نظر به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی ته 

های  های مورد نیاز برای بازنگری بسته خدمات سلامت در تعهد سازمانسازی مهارتظرفیت " ساعته با عنوان  3دارند با همکاری هم کارگاهی  

 .کنند برگزار ۱۴  تا ۱۱ ساعت  از ۱۴۰۰ آبان  ۱۱ را "گر پایهبیمه

نشست میزبان سخنرانانی از جمله دکتر علی اکبری ساری، رئیس موسسه ملی تحقیقات سلامت جمهوری اسلامی ایران، دکتر علیرضا اولیایی 

ه منش، رئیس مرکز تحقیقات عدالت در سلامت و دکتر سید سجاد رضوی، دبیر شورای عالی بیمه سلامت کشور و مدیر کل دفتر برنامه ریزی بیم

المللی  های سلامت، و میهمانانی ویژه شامل دکتر سید جعفر حسین، نماینده سازمان جهانی بهداشت در ایران، دکتر لئون بیلمیکرزف، مشاور بین

 المللی بازنگری بسته بیمه پایه ایران، خواهد بود. بازنگری بسته بیمه پایه ایران، و دکتر راب بالتوسن، مشاور بین

تر مجتبی نوحی، کارشناس وزارت بهداشت، درمان وآموزش پزشکی؛ دکتر کاظم میکائیلی، رئیس اداره تدوین بسته بیمه پایه؛  مدرسان وبینار: دک

 رضا جهانگیری، کارشناس وزارت بهداشت، درمان وآموزش پزشکی، و دکتر محمدرضا مبینی زاده، هیات علمی موسسه ملی تحقیقات سلامت. 

 

ها به منظور برآورده کردن نیازهای های سلامت تبدیل فناوریرسالت مرکز رشد فناوریدکتر عبدالهی اصل:  

 سلامت مردم است

فناوری  رشد  مرکز  گفت:  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  سلامت  فناوری  رشد  مرکز  جامع مدیر  پوشش  باهدف  سلامت  تر  های 

 .گیر در دانشگاه تشکیل شدههای فناورانه و نوآورانه با یک رسالت چندجانبه و پوشش هم فعالیت 
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به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در راستای کسب رتبه نخست دانشگاه علوم پزشکی تهران در ارزشیابی جامع تحقیقات و  

اکبر عبدالهی اصل مدیر مرکز رشد فناوری سلامت و عضو هیئت با دکتر  دانشگاه علوم پزشکی تهران، در  علمی دانشکده داروسازی  فناوری، 

 .وگو کردیماستودیوی شفا روابط عمومی دانشگاه گفت 

 .های آتی مرکز و ابعاد آن صحبت بفرمایید لطفاً از برنامه

ابتدا مراکز رشد تخصصی در تر فعالیتهای سلامت باهدف پوشش جامع مرکز رشد فناوری    های فناورانه و نوآورانه در دانشگاه تشکیل شد؛ در 

شد و افزایش تعداد  های دیگر پوشش داده نمیهای مختلفی همچون دارو، تجهیزات پزشکی و طب سنتی وجود داشت اما بسیاری از حیطهحوزه

با  پذیر نبود، به همین دلیل این مرکز با یک رسالت چندجانبه و پوشش همه مراکز رشد نیز در دانشگاه امکان  گیر بودن تشکیل شد و توانست 

هایی های داروسازی و دانشکدهعنوان »قمر« و ایجاد مراکز قمر از فضاها و امکانات علمی، فیزیکی و مادی دانشکدهاز یک استراتژی به   استفاده

ده  مند شویم و این رسالت قطعاً ادامه خواهد یافت و در آینده اگر موفقیتی که حاصل این استراتژی بوو مراکز تحقیقاتی که در دانشگاه هستند بهره

 .هایی که در گوشه گوشه دانشگاه است استفاده کنیمنیز توسعه بیشتری پیدا خواهد کرد و امیدواریم بتوانیم از فرصت 

 

 :جامعه هدفتان چه کسانی هستند

استفاده کنیم. ایجاد کارآفرینی و فناوری  بتوانیم در  باید  این آموزش و پژوهش  از  اما  گاهی ما   رسالت اصلی دانشگاه آموزش و پژوهش است 

خواهد ما در  خواهد تنها انسجام و به سمت یک هدف مشخص رفتن می های پیچیده نمیکنیم، حوزه بازار تکنولوژیکارآفرینی را فراموش می 

بدیل کنیم  ها را به آن چیزی تکنیم و اگر در مراکز رشد بتوانیم این دو را به هم نزدیک کنیم و این فناوریعلم حرکت می مراکز تحقیقات در لبه

ایم. تنها منابعی ما منابع انسانی و علمی است یعنی دانشجو،  که بازار هدف ما یعنی مردم و سلامت مردم است برسانیم رسالت خود را انجام داده

 .استاد و آن علمی که بین آن دو برقرار است

 

 :انتظار دارید در آینده مرکز رشد چقدر و چگونه توسعه پیدا کند

ت فیزیکی دانشگاه و مرکز خود مطلع هستیم، بیشتر مواقع دانشجویان و اساتید محقق، با مسائل اجرایی و مالی آشنایی ندارند و اگر  ما از امکانا

ها کمک کنیم نرخ موفقیت در مراکز رشد بالاتر خواهد رفت. همچنین اگر بتوانیم از فضاهای بلااستفاده دانشگاه در ها به آنبتوانیم در این حوزه

 .یر فناوری بهره بیشتری ببریم تا دانشجویان بتوانند در این فضاها به فعالیت بپردازند این نیز خود به توسعه مراکز رشد کمک خواهد کردمس
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 .ها بفرماییدهای پیش روی مرکز و راهکارهای رفع چالش از چالش 

ی همان داستان قدیمی علم بهتر است یا ثروت. در دانشگاه اساتید  وکار است؛ یعنها در حوزه تبدیل علم به کسب ترین چالش در دانشگاهبزرگ

دانند. ما باید بتوانیم این طرز فکر را  توانند ارتباط زیبایی بین علم و ثروت ایجاد کنند و علم را مقدس و ثروت را دون می بزرگی داریم که نمی 

وکار لزوماً تولید ثروت منفور نیست. اساتید و دانشجویانی که به دنبال کسبشود و  افزوده محسوب میاصلاح کنیم و بگوییم ثروت نیز نوعی ارزش

تولید کنند. چالش بعدی اندازه مقدس است که یک مقاله  به همان  ایجاد کنند؛  افراد شغل  برای  از علم خود  استفاده  با  بتوانند  اگر  ما   هستند؛ 

ی سلامت، سیستم نظارتی و مقرراتی ما است. تغییر هرروزه قوانین،  کارها، در حوزهوکسب  هایی را انجام دادیم که بیشترین چالش در حوزهپروژه

سرعت وفق بدهند یا توان مالی و منابع انسانی لازم برای پوشش دادن پیدا نکنند  های جدید نتوانند خود را به شود گروه ضوابط و مقررات باعث می

طب و    ی بعدی اینکه در دانشگاه علوم پزشکی اساتید علمی در حوزه اید اصلاح شود، نکته شوند، پس این موضوع نیز بخورده و ناامید  و شکست 

وکار ها به کسبکنند و ما اگر نتوانیم در این حوزه وکار فعالیت میتر هستند تا اساتیدی که در حوزه کسبسلامت بسیار پررنگ های حوزه  تکنولوژی

 .حل استهای اصلی است که ما در مراکز رشد داریم و مابقی آن قابل ها چالشوده شویم، این افزتوانیم باعث ایجاد ارزشکمک کنیم نمی

 

 هایی که در مرکز رشد دارید چه اثر و کاربردی دارد؟ فعالیت  

تواند منجر به  میشان کنند ایدههایی که فکر میکنیم که افراد یا گروهطور که از اسمش پیدا است محیط کشتی فراهم میما در مرکز رشد همان

 طور که در طبابت برای مواجهه با یک بیماری سهمگین از یک مواجهه ی کم خودشان آزمون کنند، ما همان محصول یا خدمتی شود با یک هزینه 

جای  کنیم، بهوکار هم همین کار را میی کسبکنیم؛ در حوزهسنگین را پیشگیری می  سبک مواجهه  کنیم و با یک مواجههتر استفاده می سبک

های شده تر با هزینهوکاری ایجاد کنند در آن بازار پرتلاطم بیرونی بروند یک محیط کنترلاینکه استاد و دانشجوی ما یا گروهی که قرار است کسب

شکست بخورند با خسارت    کنند و اگر شود که خودشان را آزمایش کنند از علم اساتید و علم موجود در دانشگاه استفاده میکمتر برایشان فراهم می

 کنند این است، نکته ترین خدمتی که مراکز رشد می تری خواهد بود که به نظر بنده بزرگ سبک   خورند و آن مواجهه، مواجههکمتری شکست می

لاً استقبال خوبی  خواهم معموبعدی اینکه جو نظارتی کشور ما این است که اگر یک شخص مراجعه کند و بگوید من این مجوز یا پروانه را می

کند این ها حمایت میکند و از آن شود ولی اگر این مکاتبات از کانال و از مسیر مراکز رشد انجام شود دانشگاه با وزارت بهداشت مکاتبه می نمی

 .کنددر تسریع این امور کمک می

 

 های علمی به چه صورت است؟نحوه مشارکت شما با گروه 

ها را متوجه کنیم که  خواهیم آنحال میفشار مالی نگذاریم درعینها را تحتکنیم گروهفناوری سلامت در فاز اول سعی میما در مرکز رشد  

های جامعه منطبق نیست و ممکن است  هایی دارند که با واقعیت شوند ایدهها میهای دانشجویی که وارد این حوزه وکار هزینه دارد؛ زیرا گروهکسب

ها آید. ما حتی از گروهها میار قرار گیرند که بابت استفاده از فضا مجبور به پرداخت هزینه شوند و دانشگاه در این زمان به کمک آن فشجایی تحت 

اید ها نیز بخواهیم تا کمک متقابل صورت گیرد و گروهها میروند از آن ها پیش می محض اینکه گروهکنیم اما به دریافت نمی  در فاز اول رویالتی

 .های دیگر استفاده کنیمایم درراه کمک به گروهها دریافت کردهای که از آن به دانشگاه کمک کنند تا بتوانیم هزینه

 

 انتظار دارید چه نتایج و دستاوردهایی به دست بیاورید؟

علمی چند شغل را عنوان هیئت فراد به سنجند، اما اینکه اعلمی را میهای مختلف آموزشی، پژوهشی و فرهنگی اعضای هیئتدر دانشگاه شاخص

ها مشارکت های دفتر ارتباط با صنعت بیان کنیم که در ایجاد این شغلسنجند، اگر ما بتوانیم در قسمتکنند نمیایجاد و یا چند مشکل را حل می 

 .مراکز رشد به انجام رسیده است ترین کاری است که درایم و توانستم باعث ایجاد تعدادی کارآفرین در کشور شویم، این بزرگداشته 
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 برگزاری کارگاه فرزندپروری ویژه اعضای شورای پیامگزاران سلامت استان تهران و خانه مشارکت مردم 

 .کارگاه فرزندپروری ویژه اعضای شورای پیامگزاران سلامت استان تهران و خانه مشارکت مردم از طریق وبینار مجازی برگزار شد

 

روابط عموم دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت فرهنگی، کارگاه فرزندپروری ویژه اعضای شورای پیامگزاران سلامت استان تهران و  به گزارش 

در ابتدا دکتر علیرضا عباسی، رئیس دبیرخانه سلامت و امنیت    .شد  برگزار مجازی  وبینار  طریق  از   ۱۴۰۰   آبان  ۱۱   نبهش  سه   خانه مشارکت مردم

خیر مقدم به حضار در جلسه گفت: بر اساس نیازسنجی انجام شده از اعضا، موضوعات کارگاه ها تعیین شده و در طول سال جلسات    غذایی، ضمن

های آموزشی اعضای شورای پیامگزاران و خانه مشارکت با حضور دکتر زارعی برگزار  آموزشی برگزار می شود. این کارگاه در ادامه برگزاری کارگاه

 .شد

های مورد نیاز در آن را به  ترین مباحثی است که همه والدین باید اطلاعات و مهارتارعی در ابتدای جلسه افزود: فرزندپروری یکی از مهمدکتر ز 

  فرزند  به  مربوط  مباحث   ها در سنین رشد کودک همهسازی ارزشدست بیاورند. از تشویق کودک برای کار در مدرسه و ورزش گرفته تا مدل

  پس   ویژه   به.  نیستند  کودکشان  زندگی  تاثیرگذار افراد  تنها  والدین  اما  است،  پررنگ  بسیار پروری  فرزند  در  مادر  و   پدر  نقش  چند  هر.  هستند  پروری

ودک در  شود. بنابراین شکل گیری شخصیت کتر می ه مدرسه و شروع به تعامل با کل دنیا، تعداد این تاثیرگذاران رفته رفته بیش ب  کودکان ورود از

 .های اول زندگی او اهمیت زیادی در آینده او و تاثیرپذیری او از جامعه خواهد داشتسال

ها با بیشتر والدین کار می کنند تا بهترین شروع ممکن را به فرزندانشان هدیه دهند. اما مسئله مهم اینجاست که والدین باید درک کنند که بچه

ها را  تواند شخصیت آن های مختلف فرزند پروری میوارد جهان می شوند. بنابراین هر چند شیوه خلق و خو، شخصیت و اهداف خاص خودشان  

بینی تر مواقع غیر قابل پیش های شخصیتی مخصوص به خودش را خواهد داشت که در بیشتحت تاثیر قرار دهد. اما در مجموع هر فرزندی ویژگی 

 .است

رزند پروری می تواند موضوعی گذرا و متغییر باشد. هر چند امروزه فرزندپروری در برخی محافل در دنیایی که به سرعت در حال تغییر است، ف

نسبتاً ثابت است: ایمنی،   به رشد کودک که توسط علم مشخص شده است،  نیازهای مربوط  اما  تبدیل شده است.  به یک روش رقابتی  ممتاز 

 .سازماندهی، پشتیبانی و عشق

 اشیم؟چگونه یک پدر و مادر خوب ب

تفریط  برای اینکه بتوانیم در فرزندپروری کارآمد باشیم، این که تلاش کنیم فرزندمان را از خطرات آشکار مانند سوءاستفاده، غفلت یا افراط و  

محافظت کنیم، کافی نیست. در واقع ، آکادمی ملی علوم چهار مسئولیت اصلی را برای والدین در خصوص فرزند پروری برایشان مشخص می  

 : ها عبارتند ازکند. این مسئولیت
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 حفظ سلامت و ایمنی کودکان •

 ارتقا احساسات عاطفی کودکان •

 آموزش مهارت های اجتماعی  •

 آماده سازی کودکان از نظر فکری  •

اند که بهترین  یافتهآموزند، توسط والدینی پرورش  مطالعات انجام شده حاکی از آن است که کودکانی که به بهترین شکل ممکن سازگاری را می

 .راه را برای ترکیب صمیمیت و حساسیت همراه با انتظارات واضح رفتاری پیدا می کنند

 هوش هیجانی 

باعث می هوش هیجانی مقوله  با دیگران و موقعیت ای است که  را کنترل کند و در برخورد  بهتر بتواند عواطف خود  های مختلف  شود هرکس 

 .به همین خاطر از اهمیت بسیار برخوردار است  های بهتر نشان بدهد، وواکنش

 به مسائل بنگرید و با او همدردی کنید  ی دید کودک از زاویه  

کند، باعث  فهمد و درک میتوانید برای »ناراحتی« فرزندتان کاری کنید، حداقل با او همدردی کنید. همین که بداند کسی او را می حتی اگر نمی 

کنید با توجه به اتفاقی  شان را خالی کنند؛ اگر خیال میگردند تا بتوانند خود و احساساتها به دنبال پناهگاهی امن میشود. انسانتسکین دردش می

کنیم و بعد همین که پناهگاهی امن  ی ما احساسات را در خود جمع می رسد، یادتان باشد همه که افتاده، ناراحتی فرزند بیش از حد به نظر می 

 .شویمدهیم. آن وقت دیگر آزاد و رها می ساسات خود را بروز می تمام اح بیابیم،

توانید او را درک کنید و از چشم او به ماجرا بنگرید. ممکن است کودک کاری دهد میهمدردی به معنای موافقت با کودک نیست، بلکه نشان می 

دانیم تأیید گرفتن چه احساس خوشایندی است؛  ی ما میه باشد. همه گویید انجام دهد، اما حق دارد باورها و احساسات خود را داشترا که شما می 

 .تر است که وضعیت را از چشم دیگران ببینیم و بر آنچه اعتقاد شخصی ماست، اصرار نکنیمگاهی آسان

 به کودک اجازه دهید خود را ابراز کند  

شود اهمیت جلوه دادن یا نفی احساسات آنها که باعث می ای بی توانند بین »احساسات«شان و »خود«شان تفاوت قائل شوند. به جکودکان نمی

 .کنند، بپذیریدآور است، آنچه احساس می ارزش یا خجالتشان بی فکر کنند احساس

دارد احساسات خود را سرکوب کند. شود او دیگر این حس را نداشته باشد بلکه او را وا می ناپسند دانستن عصبانیت یا ترس کودک باعث نمی

  روند، بلکه انگار به دام افتادهدهند اما متاسفانه احساساتی که سرکوب شوند از بین نمیشوند دیگر کودک را آزاد نمی احساساتی که آزادانه ابراز می 

بعدها ناگهان و    توانندباشند همواره دنبال یافتن راهی به بیرون هستند. این احساسات تحت کنترل ضمیر خودآگاه قرار ندارند، به همین دلیل می

بیند یا تیک عصبی  زند، کابوس می شوید که به خواهر خود مشت می رو می دلیل و توفانی خود را نشان دهند. آن وقت با کودکی روبه ظاهراً بی 

 .دارد

 ها گوش بدهید به احساسات بچه 

دهد توجه  ه ساله، نیاز دارد به احساساتی که بروز میها کودک تنها نیاز دارد به احساساتش گوش دهید. چه شش ماهه باشد چه شانزدخیلی وقت

اش بیرون بروند. و بعد تعجب خواهید کرد این کار تا چه اندازه  تواند رهایشان کند تا از زندگیکنید. پس از آنکه احساساتش را بروز دهد، می 

تان به او باشد  هایش را بزند، باید تمام حواست کند و حرفدهد. اما برای این که نزد شما احساس امنیخونگرمی و صمیمیت را در او افزایش می

تواند خود را از بار سنگین احساسات رها کند. و کاملا به او گوش دهید. اگر مطمئن باشد در امنیت قرار دارد، حیرت خواهید کرد به چه راحتی می

ی خوب کردن حال او و از بین بردن آن احساسات  در مقابل وسوسه تان کاملا به او باشد. هایش خوب گوش دهید، حواس باید چه کنید؟ به حرف

 .داند چطور حال خودش را خوب کنددردسرساز مقاومت کنید. کودک شما به طور غریزی می
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 ها یاد بدهید حل مسئله را به بچه 

ک کنند، با آن مدارا کنند و بدانند لازم نیست در  شان را حس و درها یاد بدهید احساساتهر احساسی پیامی برای ما دارد، و بیهوده نیست. به بچه 

تواند به حل مشکل  واکنش آنی به احساسات خود کاری انجام دهند. به او یاد دهید وقتی فشار احساسات از روی او برداشته شد، در صورت لزوم می 

 .بپردازد و کاری انجام دهد

شوند.  شود و کم کم ناپدید میرا پذیرفتند، از قدرت احساسات کاسته می  کردند و آن   اغلب اوقات، وقتی کودکان )و نوجوانان( عواطف خود را درک

فکری و کمک شما نیاز دارند. معمولا خیلی آیند. گاهی نیز به هم ها خود از پس این کار برمیرسد. گاهی بچه اینجاست که زمانِ حل مسئله می

گویید به توانایی  تا وقتی خودشان از شما کمک نخواستند پا پیش نگذارید؛ با این کار به او میها را برایشان حل کنید اما  دوست دارید مشکلات بچه 

 .او برای حل مشکلاتش اعتماد دارید

 بازی کنید 

د. برخورد کن  داند چطور با آن شوید، باید بدانید احساسات فراوانی در او جمع شده و او نمیوقتی متوجه یک الگوی رفتاری غلط در کودک می

 .بهترین درمان در این زمان »بازی« است

خواهد. به جای این که مسئله را شخصی کنید و از کودک ناراحت شوید، با یک بازی به او  تان همیشه مادرش را می مثلا شاید کودک چهار ساله 

بابایی بیچاره برای جدا کردن او از مادر    چسبد. در این بازی »تلاش« نمایشیرو شود و بفهمد چقدر به مامان می کمک کنید با احساساتش روبه 

  چه   وای !  بدی  شکست  رو  من  باید  اول !  هی  … ذارم به مامان برسیکند »نمیگیرد و غرش می رسد. پدر بین مادر و کودک قرار می به جایی نمی 

 «!ذارم من رو شکست بدیری داری، تو چقدر قوی هستی! اما این دفعه نمی زو

 

نویس در معاونت غذا و  های برنامههای طرف قرارداد با شرکتبیمارستان HIS سامانهررسی آخرین وضعیت  ب

 دارو 

منظور بررسی آخرین وضعیت  ها بهاندازی سرویس استعلام اصالت دارو و تجهیزات پزشکی در بیمارستانای در راستای راه جلسه 

 .در معاونت غذا و دارو برگزار شدهای طرف قرارداد بیمارستان HIS سازی این سرویس در سامانهپیاده 

 

اندازی سرویس استعلام اصالت سو استهلاک دارو و به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت غذا و دارو، در راستای راه

 ایجلسه قرارداد،  طرف  هایبیمارستان HIS سازی این سرویس در سامانه منظور بررسی آخرین وضعیت پیادهها به تجهیزات پزشکی در بیمارستان 
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  سامانه )  سامدت  سامانه  با  هابیمارستان HIS ی ارتباطبرا  افزارینرم  هایشرکت  از  جمعی  و  دارو  و  غذا  معاون محمودی  حاجی  منان  دکتر  حضور،  با

 . شد برگزار  دارو  و غذا معاونت شورای سالن  در ۱۴۰۰ آبان ۱7 دوشنبه روز ( پزشکی تجهیزات و دارو مدیریت

ور در  مذک  سرویس  سازیپیاده  وضعیت  آخرین  بررسی   به   جلسه  در  حاضرین  برای  سلامتی  آرزوی  ضمن  جلسه  ابتدای  در  محمودی  حاجی  دکتر

  ساختار   سازییکسان  و  هابیمارستان HIS اطلاعات  تجمیع  و  پرداخت HIS نویسبرنامه  هایشرکت  با  قرارداد  طرف  هایبیمارستان  HIS سامانه

  دارو   و   غذا  سازمان  و   بهداشت   وزارت  دستور   طبق:  داشت  اظهار  وی  .دانست  طرح   این  از  هدف   را   افزارهانرم  پزشکی   تجهیزات  و   دارویی  اطلاعات 

 دارو مسیر: کرد تصریح  وی .شود  مشخص دارو اصالت  تا ثبت TTAC ها در برنامهباید اقلام بستری؛ چه دارو و چه تجهیزات در سطح بیمارستان 

 عرضه   و  پخش  واردات،  یا  تولید  از  را  دارو  روند  توانمی  و  است  کامل  مسیر   یک  دارویی  مسیر  است؛  جدا TTAC سامانه  در  پزشکی  تجهیزات  و

های خصوصی کارتابل در  همچنین در حال حاضر برای هر داروخانه چه در بخش خصوصی در سطح شهر و در بیمارستان ی و رهگیری کرد.ردیاب

  شفافیت  به راه  این  از   که  شودمی رد  یا  و  تائید مراحل  این  که   شوندمی ثبت  داروخانه  کارتابل  در  کار  مراحل  تمامی و  شدهداده  قرار TTAC سامانه

 ایم.تر شدهها نزدیکداروخانه در رکا

  و   ورود   کار،  این  با  درواقع  کنند؛  ثبت  TTAC ایم تا فروششان را در سامانه را موظف کرده  معاون غذا و دارو افزود: برای برخی از اقلام، داروخانه 

 کنیم می رصد را هاداروخانه  در دارویی خروج

 تر انجام دهیم.تر و هوشمندانه ها را هدفمندتوان بازرسی ب تا دهدمی  ما به  را  خوب دسترسی  این TTAC سامانه

نشده است ازجمله اینکه همه اقلام تجهیزات پزشکی مشمول برچسب  وی در ادامه گفت: به چند علت اقلام تجهیزات پزشکی در سامانه ثبت 

همان همچنین  و  است  نبوده  وجاصالت  داروساز  فنی  مسئول  داروخانه  در  که  نداریم.گونه  فنی  مسئول  پزشکی  تجهیزات  قسمت  در  دارد   ود 

دکتر حاجی محمودی گفت: در همین راستا تصمیم گرفته شد که سازمان غذا و دارو در قدم اول این روند را در ثبت اقلام تجهیزات پزشکی در  

دوم مراکز خرید را موظف کند که  قدم  در. کنند نصب اقلام این روی بر نیز را اصالت برچسب تجهیزات هایشرکت که کند الزام TTAC سامانه

  57 برای جاری، سال مهر ابتدای  از آخر مرحله در حتماً باید برگ خرید رسمی داشته باشند و در برگ خرید تأییدیه اصالت کالا وجود داشته باشد. 

اصالت ثبت شود و از ابتدای آذرماه امسال   کد  باید  حتماً  ندکنمی  ثبت  بیمار  برای  و  شودمی   استفاده  هابیمارستان  در  که  پزشکی  تجهیزات  از  قلم

 ای خواهند شد. همه اقلام باید برچسب اصالت داشته باشند که اگر این روند اتفاق نیفتد مشمول کسورات بیمه

ادامه در خصوص این مشکلات  وی در  های بیمارستانی گفت: این مشکل چندگانه است.دکتر حاجی محمودی در خصوص مشکلات در داروخانه 

  بارگذاری  سامانه   این  در  مصرفی  داروی   و   درمان  خصوص  در  بیمار  اطلاعات  که  است   شدهریزیبرنامه   هابیمارستان  در HIS افزارافزود: یک نرم 

 . شودمی

ی این دیتاها بارگذار حجم که هستند بیمارستانی اقلام و کمبود اقلام اکثراً شوندمی TTAC مشمول که اقلامی اینکه به توجه با هابیمارستان در

 . است  شدهاضافه   بار  این  به  نیز  تجهیزات  اقلام  که  کندمی  ایجاد  را  زیادی  اضافه  بار  موضوع  این  برای  بستری  اقلام  الزام  و TTAC در سامانه

  یکپارچه   مدیریت  برای  سیستمی  پیداست  نامش  از   که  طورهمان   و  است Hospital information system عبارت  مخفف HIS سیستم

 هایدغدغه   از   بسیاری  آن   اجراشدن   و   هستند  خودآگاه  درمانی   مرکز  در HIS های استقرار ات بیمارستانی است. مطمئناً تمامی مدیران به مزیت اطلاع

  به   تواننمی  را  بیماران  ترخیص  و  ت مراقب  بستری،  پذیرش،  مختلف  هایفعالیت  انجام  دیگر  که  است  این  واقعیت.  است  کرده  برطرف  را  مدیران

 های انبار شده انجام داد. ای سنتی و با کنترل انبوهی از پروندههشیوه

  شود،   سرویسوب  این وارد بیمار مصرفی تجهیزات یا و  دارویی اقلام وقتی که است این HIS سرویسمعاون غذا و دارو گفت: هدف از برنامه وب 

شود و این قابلیت را دارد که با  زمان وارد و ثبت  ، در بیمه و داروخانه نیزهم TTAC برنامه  در  مصرفی  موارد  و   بیمار  اطلاعات   واردکردن  باریک  با



391 
 

  بهداشت،  وزارت  از  دارو  دریافت  روند  کالا  اصالت  سامانه  در:  افزود  همچنین  .کند  دریافت TTAC بارکد ثبت اصالت و سلامت کالا را از سامانه

 و این پروسه در تجهیزات پزشکی نیز به همین طریق وجود دارد.  شودمی  داده نمایش تائید عدم یا و تائید  پزشکی، آموزش و درمان

توان اطلاعات بیماران را در قالب پرونده سلامت الکترونیک ذخیره کرد و در هر زمان که نیازمند این اطلاعات  ، میHIS سازی سیستمبا پیاده

 ر اسرع وقت به این اطلاعات دسترسی پیدا کنند.راحتی و دبودند به 

تر به اطلاعات  دکتر حاجی محمودی در پایان خاطرنشان کرد: کاهش زمان پذیرش، کاهش زمان ترخیص و زمان انتقال بیمار، دسترسی سریع 

 رضایت  درنهایت  که   است  بیمارستان  در  اطلاعات  مدیریت  فواید  دیگر  از  …قبلی پرونده بیمار، بالا رفتن دقت در درج اطلاعات دارو و تجهیزات و

 تر در پی دارد.و حتی بیماران را به خاطر ارائه خدمات سریع  کارکنان مدیران،

 

 

 

 

 

 


